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1- معاون فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی: حریت و آزاد اندیشی از جمله فضیلت هاي دکتر فیرحی بود - شفقنا

2- کرونا تهدیدي براي توسعه آموزش هاي تخصصی جهاددانشگاهی/لزوم بازنگري فعالیت ها براي رفع تهدیدها - ایسنا

3- فیلم هاي سینمایی و تلویزیونی آخر هفته اعلام شد - سینماي نو

4- فرصت استثنایی تسهیلات 8.000.000.000 ریالی براي راه اندازي کسب و کار فروشگاهی - باشگاه خبرنگاران جوان

5- وقتی سینه اردکانی ها فیلتر صنایع می شود - خبرگزاري صدا و سیما

6- اختصاص 30 هزار میلیارد براي اشتغالزایی در خراسان رضوي - خبرگزاري صدا و سیما

7- کدام دسته از "معلمان حق التدریس" تا سال 1400 استخدام می شوند؟ - اکو فارس

8- ارائه تسهیلات ویژه ستادکل نیروهاي مسلح به سربازان - اکو فارس

9- بختیاري: تا پایان برنامه ششم 800 هزار شغل ایجاد می کنیم - گسترش صنعت معدن تجارت

10- مسجد مهم ترین سنگر براي بسط ارزش هاي اسلام ناب است - خبرگزاري مهر

11- پیام تسلیت معاون امور فرهنگی در پی درگذشت استاد فیرحی - کتاب ایران

12- افزایش تولید لوازم خانگی در کشور به یک شرط! - شعار سال

13- صدور اولین مجوز کسب وکارهاي گردشگري در فضاي مجازي آذربایجان شرقی - خبرگزاري فارس

14- اعطاي وام 20 میلیارد ریالی به کارآفرینان اشتغالزا - تابناك

15- انتظار براي انتخاب کشوري که دشمنی آشکار با ما دارد، علاج کار نیست - سپاهان نیوز

16- انتظار براي انتخابات کشوري که دشمنی آشکار با ما دارد، علاج کار نیست - سپاهان نیوز

17- انتظار براي انتخابات کشوري که با ما دشمنی آشکار دارد، علاج کار نیست - سپاهان نیوز

18- رونمایی از طرح هاي متفاوت و اثر گذار در روز کیش - سپاهان نیوز

19- نتانیاهو درصدد منع تردد شبانه براي مهار کرونا در فلسطین اشغالی - خبرگزاري دفاع مقدس

20- تخصیص بیش از 23 میلیارد تومان اعتبار براي 164 پروژه در لنگرود - 8 دي خبر

21- تشریح اهم برنامه ها و فعالیت هاي یکسال موسسه خاتم/اجراي طرح هاي تخصصی زن و خانواده - دانا

22- توسعه معادن راه نجات اقتصاد کشور/95 درصد معادن کشور در تصرف دستگاه هاي دولتی - فصل اقتصاد

23- بانک ملی ایران، در کنار محرومان - تسنیم

24- رکورد تولید کنسانتره در گهرزمین سیرجان شکست - ماین نیوز

25- کاشف واکسن کرونا کیست؟ - تجارت نیوز

26- مورد توجه قرار گرفتن مسئولیت اجتماعی آموزش عالی ایران در دانشگاه هاي بزرگ جهان - باشگاه خبرنگاران جوان

27- بنیاد برکت 5200 شغل براي کولبران کردستان ایجاد می کند - خبرگزاري فارس

28- بودجه 99 منطقه 9 بیش از 100 درصد محقق شد/ محرومیت زدایی منطقه در گرو توسعه شبکه معابر - تابناك

29- تسلیت معاون امور فرهنگی براي درگذشت داود فیرحی - کیوسک خبر

30- رانده شدن طبقه متوسط از مرکز به حاشیه - آخرین خبر

31- توسعه معادن راه نجات اقتصاد کشور/95 درصد معادن کشور در تصرف دستگاه هاي دولتی - باشگاه خبرنگاران جوان

32- متقاضیان کشت گلخانه در یزد 490 میلیارد ریال وام دریافت کردند - فصل اقتصاد

33- پرورش ماهیان زینتی؛ راهبردي براي رهایی از اقتصاد تک محصولی - فصل اقتصاد

34- حذف تدریجی گوشت از سبد غذایی مردم - روزنامه اقتصاد سرآمد

35- نقش ویژه بانک پارسیان در طرح انتقال آب خلیج فارس - روزنامه اقتصاد سرآمد

36- بانک ملی ، دین خود را به افراد محروم ادا کرد - روزنامه اقتصاد سرآمد

37- حذف تدریجی گوشت از سبد غذایی مردم - روزنامه اقتصاد سرآمد

38- نتانیاهو درصدد منع تردد شبانه براي مهار کرونا در فلسطین اشغالی - خبرگزاري فارس

39- 95 درصد معادن کشور در تصرف دستگاه هاي دولتی - شبکه خبر

40- در دیدار معاونین وزارت کار با استاندار لرستان تاکید شد؛ تسریع در ساخت پروژه هاي ایجادي و بهره برداري از طرح هاي توسعه اي - خبر داغ

41- استاندار جدید کرمان انتخاب شد - خبر داغ

42- پژوهشکده زیست شناسی و بوم شناسی خلیج فارس افتتاح شد - خبرگزاري مهر

43- "بسیج" پرچم دار محرومیت زدایی/54 هزار پایگاه در میدان کمک مومنانه حضور یافتند - دانا

44- 570 صندوق قرض الحسنه محله محور در لرستان راه اندازي شد - دانا

45- احداث پالایشگاه پلدختر رونق اقتصادي و اشتغال زایی در استان ایجاد می کند - دانا

46- اشتغال مهمترین هدف صندوق قرض الحسنه بسیج سازندگی است/ارائه آموزش به 300 تسهیل گر - دانا

47- اخبار مهم امروز گروه اجتماعی برنا - برنا نیوز

48- خودکفایی هزار و 702 خانوار کرمانشاهی تحت پوشش کمیته امداد - باشگاه خبرنگاران جوان
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49- دهک بندي کارگران براي دریافت بسته هاي حمایتی - شبستان

50- تولید بیش از 2000 تُن قارچ خوراکی در مرودشت - شیرازه

51- 4 کتاب با موضوع زن و خانواده توسط موسسه خاتم منتشر شده است - تسنیم

52- تسریع فعالیت ایمیدرو و توسعه صنعت گوهرسنگ - شعار سال

53- ارائه تسهیلات ویژه ستادکل نیروهاي مسلح به سربازان از طریق سامانه هاي ''سرباز ماهر و ماهرسان'' - اترك نیوز

54- در دیدار معاونین وزارت کار با استاندار لرستان تاکید شد؛ تسریع در ساخت پروژه هاي ایجادي و بهره برداري از طرح هاي توسعه اي - آریا نیوز

55- ارائه تسهیلات ویژه ستادکل نیروهاي مسلح به سربازان از طریق سامانه هاي "سرباز ماهر و ماهرسان"/ مهارت آموزي 100درصدي نیروهاي وظیفه تا 1401 - آرا نیوز

56- امضاي تفاهم نامه براي افزایش سهم بخش تعاون از صادرات غیر نفتی - خبرگزاري فارس

57- ایران میزبان هفتمین دوره هفته جهانی کارآفرینی با شعار - اتاق خبر

58- شهرك گلخانه اي در دشت پلنگ دشتی احداث می شود - ایرنا

59- کرونا نمایشگاه کتاب گیلان را لغو کرد/ پرداخت تسهیلات 16 میلیاردي - گیلانستان

60- پرداخت تسهیلات به واحدهاي تولیدي اولویت بانکهاي خراسان رضوي است - روزنامه قدس

61- تا پایان برنامه ششم 800 هزار شغل ایجاد می کنیم - مشرق

62- انتظار براي انتخابات کشوري که با ما دشمنی آشکار دارد، علاج کار نیست - خبرگزاري فارس

63- ایجاد 800 هزار فرصت شغلی براي مددجویان تا پایان برنامه ششم توسعه - خبرگزاري مهر

64- افزایش جذب سرمایه گذار در شهرك هاي صنعتی استان تهران - فلزات آنلاین

65- مدیران براي سرمایه گذاران وقت بگذارند ( 21آبان 1399 ساعت PM 6:16) - گیلان 24

66- نظام سلطه واقعیت اصلی مجموعه هاي ارزشی و فرهنگی را تغییر داده است - موج

67- رفع مشکلات محرومان دغدغه اصلی مسئولان است - سپاهان نیوز

68- اختصاص 30 هزار میلیارد ریال براي اشتغالزایی در خراسان رضوي - ایرنا

69- انتخابات آمریکا | تفاوت راي بایدن با ترامپ بالاست - 55 آنلاین

70- توزیع عادلانه امکانات و اعتبارات ورزشی درشهرستان هاي استان همدان - خبرگزاري مهر

71- با همه ظرفیت هاي موجود پیگیر رفع مشکلات مرغداران و دامداران هستیم - ایسنا

72- در مسیر بالندگی - شبکه ایران

73- پشت دریاها شهري است - شبکه ایران

74- فصل نو - شبکه ایران

75- جبران کمبود نیروي ماهر توسط تاسیس هنرستان آي تی - شعار سال

76- غریب پور: تسریع در توسعه صنعت گوهرسنگ در قالب تدوین تفاهم نامه با 4 استانداري - شما نیوز

77- نشست تخصصی کارگروه مشترك همکاري هاي وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی ایران و مکزیک برگزار شد - خبر داغ

78- امضاي تفاهم نامه براي افزایش سهم بخش تعاون از صادرات غیر نفتی - خبر داغ

79- فیلم| ایجاد اشتغال پایدار با هدف تولیدات داخلی در قشم - خبرگزاري فارس

80- واکنش بازارها به بازار سیاست و انتخابات - اقتصادگردان

81- حجت الاسلام مهدي صادقی دار فانی را وداع گفت - خبرگزاري فارس

82- کلنگ احداث مجتمع گردشگري شش هکتاري در لارستان به زمین زده شد - خبرگزاري فارس

83- اشتغال مهمترین رویکرد صندوق قرض الحسنه بسیج است - ایرنا

84- ایجاد یک زیست بوم مساعد براي فعالیت نوآورانه بانوان در اولویت قرار گفته است - باشگاه خبرنگاران جوان

85- رکورد تولید کنسانتره در گهرزمین سیرجان شکست - ایرنا

86- حمایت 40 میلیاردي از راه اندازي بزرگترین طرح پرواربندي گوساله - شبکه بانک و بیمه

87- حمایت 40 میلیاردي از راه اندازي بزرگترین طرح پرواربندي گوساله توسط بانک کشاورزي - خبر ایران

88- بانک کشاورزي، حامی تولید و کارآفرینان، حمایت 40 میلیاردي بانک کشاورزي از راه اندازي بزرگترین طرح پرواربندي گوساله در استان بوشهر - خبر اقتصادي

89- کمیته امداد سالجاري براي 200 هزار شغل برنامه ریزي کرد - ایرنا

90- عرضه یک میلیون بشکه اي میعانات گازي - خبرگزاري صدا و سیما

91- رنجنامه بازنشستگان، مستمري بگیران و ازکارافتادگان صندوق تامین اجتماعی - کارگر آنلاین

92- پیگیري مسائل رفسنجان و انار در سفر یک روزه نماینده به مرکز استان - خانه خشتی

93- امضاي توافق نامه همکاري مشترك میان اداره کل آموزش و پرورش و آموزش فنی و حرفه اي استان گیلان - پانا

94- برداشت آب از رودخانه دز براي 7 شهر خوزستان تا سال آینده - ایسنا

95- ماده 100 اصلاح شود - شهریار

96- مشکل فولاد حل شود تولید لوازم خانگی 50 درصد افزایش می یابد - ارك خبر

97- غریب پور: تسریع در توسعه صنعت گوهرسنگ در قالب تدوین تفاهم نامه با 4 استانداري - آریا نیوز

98- پرداخت تسهیلات به واحدهاي تولیدي اولویت بانکهاي خراسان رضوي است - خبرگزاري صدا و سیما
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99- 23 هزار تن میگو از مزارع پرورش میگو در هرمزگان تولید خواهد شد - روزنامه صبح ساحل

100- تولیدکننده ایرانی مجبور است با بِرند خارجی کالایش را عرضه کند - دانا

101- اعطاي تسهیلات ویژه به کسب و کارهاي آسیب دیده قرآنی در فارس - باشگاه خبرنگاران جوان

102- فرصت استثنایی تسهیلات 8.000.000.000 ریالی براي راه اندازي کسب و کار فروشگاهی - عصر ایران

103- حمایت 40 میلیاردي بانک کشاورزي از راه اندازي بزرگترین طرح پرواربندي گوساله در استان بوشهر - نبض نفت

104- نقش گروه هاي تروریستی در کولبر شدن جوانان/هرکس لباس کردي پوشید ''کولبر''نیست - روزنامه وقایع اتفاقیه

105- 500 میلیارد ریال تسهیلات به نیازمندان خوزستانی پرداخت شد - خوز 24

106- تعیین بهینه نرخ سود بدون ریسک - صداي بورس

107- رانده شدن طبقه متوسط از مرکز به حاشیه - بهار نیوز

108- از تدوین سیاست پساترامپی تا چراغ سبز مذاکره مجدد - رسا

109- تاثیر منفی افزایش نرخ سود بانکی بر فعالیت هاي سرمایه گذاري کشور - پانا

110- بانک ملی ایران، در کنار محرومان - میهن صنعت

111- از شرایط براي لغو تحریم ها استفاده می کنیم - میهن صنعت

112- قیمت خانه با مسکن ملی پایین می آید - میهن صنعت

113- توسعه نامتوازن صنایع در یزد بلاي جان اقتصاد و محیط زیست - خبرگزاري مهر

114- انتصاب استاندار جدید کرمان/ تصویب تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین - ایران خبر

115- حمایت 40 میلیاردي بانک کشاورزي از راه اندازي بزرگترین طرح پرواربندي گوساله در استان بوشهر - فکر اقتصادي

116- تحقق بودجه 99 منطقه 9 / محرومیت زدایی منطقه در گرو توسعه شبکه معابر - تیتر برتر

117- حمایت 40 میلیاردي از راه اندازي بزرگترین طرح پرواربندي گوساله - فصل اقتصاد

118- برگزاري 40 نشست تخصصی و انتشار 4 کتاب در حوزه زنان و خانواده در یک سال - حوزه نیوز

119- ضرورت تکمیل فاز اول اطلس سرمایه گذاري گیلان تا پایان سال - روزنامه اعتماد

120- رانده شدن طبقه متوسط از مرکز به حاشیه - برترین ها

121- رونمایی از طرح هاي متفاوت و اثرگذار در روز کیش - خبر داغ

122- احیاء بناهاي تاریخی از طریق مهارت آموزي یک ضرورت است - ایرنا

123- اعلام نحوه حمایت از بیمه شدگان دورکار قانون تأمین اجتماعی - خبرگزاري صدا و سیما

124- بانک ملی ایران، در کنار محرومان - شما نیوز

125- حمایت 40 میلیاردي بانک کشاورزي از راه اندازي بزرگترین طرح پرواربندي گوساله در استان بوشهر - شما نیوز

126- انجام 61 اقدام موثر براي احیاي واحدهاي صنعتی استان قزوین - فلزات آنلاین

127- فولاد در نوك قله و سیمان در ته دره/ تفاوت قیمت از زمین تا آسمان است - خبرگزاري فارس

128- بهره برداري از ساختمان اورژانس و مرکز آزمون در مدیریت بنادر غرب هرمزگان+عکس - خبرگزاري فارس

129- تصویب آیین نامه اجرایی تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین در هیئت وزیران - دانا

130- سمینار ملی رویکردهاي نوین آموزش و پژوهش در انقلاب صنعتی چهارم - خبرگزاري علم و فناوري

131- کنفرانس ملی معماري، عمران، شهرسازي و افق هاي هنر اسلامی در بیانیه گام دوم انقلاب - خبرگزاري علم و فناوري

132- نقش ویژه بانک پارسیان در طرح انتقال آب خلیج فارس - آریا نیوز

133- تاثیر منفی افزایش نرخ سود بانکی بر فعالیت هاي سرمایه گذاري کشور - آریا نیوز

134- نحوه حمایت از بیمه شدگان دورکار کارگاه هاي مشمول قانون اعلام شد - اعتبار نیوز

135- برقراري بیمه بیکاري براي 75 هزار شاغل متاثر از کرونا - اعتبار نیوز

136- حمایت 40 میلیاردي بانک کشاورزي از راه اندازي بزرگترین طرح پرواربندي گوساله در استان بوشهر - آریا نیوز

137- استاندار جدید کرمان انتخاب شد - رویداد 24

138- تاثیر منفی افزایش نرخ سود بانکی بر فعالیت هاي سرمایه گذاري کشور - بانکداري الکترونیک

139- فرصت استثنایی تسهیلات 8،000،000،000 ریالی براي راه اندازي کسب و کار فروشگاهی - روزنامه جام جم

140- تاثیر منفی افزایش نرخ سود بانکی بر فعالیت هاي سرمایه گذاري کشور - فصل اقتصاد

141- رانده شدن طبقه متوسط از مرکز به حاشیه | بررسی حاشیه نشینی و فقر شهري در ایران و دیگر کشورها - 55 آنلاین

142- نویسنده دوران فقدان | یک کتاب، دو نویسنده: نفرین زمین جلال آل احمد، به روایتِ احمد غلامی و سعید محبی - 55 آنلاین

143- بانک ملی ایران، در کنار محرومان - نبض نفت

144- چهارمین دوره از رویداد «تَکانِش» به صورت مجازي برگزار می شود - خبرگزاري مهر

145- تأسیس هنرستان تخصصی IT راهی براي جبران کمبود نیروي کار ماهر - سایبربان

146- حبیبى، سرپرست پارك علم و فناوري خلیج فارس شد - دانشجو

147- پرورش ماهیان زینتی؛ راهبردي براي رهایی از اقتصاد تک محصولی - فودنا

148- در جلسه هیات دولت چه گذشت؟ - الف
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149- اجراي طرح هاي تخصصی زن و خانواده در موسسه خاتم - ایسنا

150- استاندار کرمان با تصویب هیات وزیران منصوب شد - آخرین خبر

151- انتصاب استاندار جدید کرمان/ تصویب تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین - قم پرس

152- احکام انتصاب 84 امام جمعه اهل سنت شهرستان هاي جنوب سیستان و بلوچستان اعطا شد - برنا نیوز

153- قوه قضاییه با فعال سازي کارخانجات ایلام گام هاي بلندي برداشته است - تابناك

154- هر دولتی در آمریکا روي کار آید سیاست ما تغییري نمی کند/ از شرایط براي لغو تحریم ها استفاده می کنیم - تابناك

155- چرا باید اعطاي پروانه وکالت به قضات و اعضاي هیأت علمی و نمایندگان متوقف شود؟ - تابناك

156- از هر فرصتی براي رفع تحریم استفاده می کنیم - شعار سال

157- نقش ویژه بانک پارسیان در طرح انتقال آب خلیج فارس - فصل اقتصاد

158- امضاي تفاهمنامه بانک رفاه با وزارت میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی - فصل اقتصاد

159- رشد 5 برابري جذب سرمایه گذار در شهرك هاي صنعتی استان تهران در 6 ماهه 99 - فصل اقتصاد

160- رشد 5 برابري جذب سرمایه گذار در شهرك هاي صنعتی تهران - رکنا

161- رونق اقتصاد رابطه مستقیم با کاهش آسیب هاي اجتماعی دارد - میزان

162- انتصاب استاندار جدید کرمان/ تصویب تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین/ صدور مجوز ایجاد پست هاي سازمانی جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی - پایگاه دولت

163- رفع مشکل مسکن و اشتغال 2600 ایثارگر قزوینی - خبر آنلاین

164- چرخ کارگاه پوشاك راز و جرگلان به حرکت افتاد - دانا

165- نقش گروه هاي تروریستی در کولبر شدن جوانان - خبرگزاري مهر

166- تسهیلات ویژه کسب و کارهاي آسیب دیده قرآنی، فرهنگی و هنري فراهم شد - خبرگزاري مهر

167- "لبخند هنرمند ویلچرنشین" شیرینی آغاز فعالیت بنیاد ملی کارافرینی اجتماعی در یزد - ایسنا

168- بسیاري از وکلاي داراي پروانه وکالت هم با معضل بیکاري روبرو هستند - روزنامه اعتماد

169- رشد چشمگیر فعالیت زنان در عرصه هاي علمی - ایسنا

170- در جلسه هیات دولت انجام شد: انتصاب استاندار جدید کرمان/ تصویب تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین - نامه نیوز

171- 500 میلیارد ریال تسهیلات به نیازمندان خوزستانی پرداخت شد - ایرنا

172- امضاي تفاهم نامه افزایش سهم بخش تعاون از صادرات غیر نفتی - ایرنا

173- وداع با مردي که در همه ایران خانه داشت - روزنامه شیراز نوین

174- قراردادهاي صنعتی رشد 4 برابري داشته اند - روزنامه شیراز نوین

175- لزوم تعامل در تعیین بهینه نرخ سود بدون ریسک - عصر بازار

176- هفته جهانی کارآفرینی، ظرفیتی براي توسعه ارتباطات است - روزنامه شیراز نوین

177- سند چارچوب ملی مدارك تحصیلی کشور تدوین شود - نبض نفت

178- علی زینی وند استاندار جدید کرمان شد - روزنامه قدس

179- انتصاب استاندار جدید کرمان/ تصویب تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین - ایسنا

180- معوقات بانکی و نبود بازار فروش از مهمترین مشکلات تولیدکنندگان استان مرکزي است - تسنیم

181- اعطاي دوباره تسهیلات به کسب و کارهاي آسیب دیده قرآنی در فارس - خبرگزاري قرآن

182- بررسی گزارش سازمان برنامه و بودجه در خصوص «آمایش سرزمین» - اقتصاد آنلاین

183- از هر فرصتی براي رفع تحریم استفاده می کنیم/هیچ کسی حق فرصت سوزي ندارد - اترك نیوز

184- تولید لوازم خانگی افزایش می یابد اما به یک شرط! - افکارنیوز

185- خمینی شهري ها چقدر صدقه داده اند؟ - روزنامه نصف جهان

186- شکست لمپن هاي آمریکا در نوامبر - دیپلماسی ایرانی

187- عوامل آسیب زننده به بورس از زبان قالیباف اصل - گسترش صنعت معدن تجارت

188- انتصاب استاندار جدید کرمان/ تصویب تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین - خبرگزاري دفاع مقدس

189- رشد 5 برابري سرمایه گذاري در شهرك هاي صنعتی استان تهران - میزان

190- پرداخت تسهیلات اشتغال زایی از محل منابع زلزله - باشگاه خبرنگاران جوان

191- 5200 شغل برکت براي کولبران کردستانی - ایران خبر

192- بهره مندي 8 هزار نیازمند خوزستانی از تسهیلات قرض الحسنه صندوق امداد ولایت - باشگاه خبرنگاران جوان

193- تأکید شوراي تأمین شهرستان مبارکه و شرکت فولاد مبارکه بر تعامل بیشتر - همراز

194- جابجایی دام بدون پلاك کوبی قاچاق محسوب می شود - خبر آنلاین

195- انتصاب استاندار جدید کرمان/ تصویب تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین - خبرگزاري مهر

196- انتصاب استاندار جدید کرمان/ تصویب تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین/ صدور مجوز ایجاد پست هاي سازمانی جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی - ریاست جمهوري

197- بحران کرونا باید به فرصتی براي توانمندسازي کشور تبدیل شود - جوان آنلاین

198- مدیرکل شیلات هرمزگان: مجوزهاي جدید پرورش میگو در کرگان میناب صادر می شود - تسنیم
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199- نقش ورزش در ایجاد جوامع شهري پایدارتر - روزنامه سپهر غرب

200- استاندار جدید کرمان منصوب شد - آفتاب
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معاون فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی: حریت و آزاد اندیشی از جمله فضیلت هاي دکتر فیرحی بود

منبع: شفقناشماره خبر:  1  |  تاریخ: 1399/08/21

شفقنا- معاون فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در پیامی درگذشت دکتر فیرحی را تسلیت گفت. به گزارش شفقنا، متن پیام محسن جوادي، معاون فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشاد
اسلامی بدین شرح است: انا الله و انا الیه راجعون خبر در گذشت عالم ربانی حجت الاسلام و المسلمین آقاي دکتر فیرحی داغ بزرگی بر دل دوستداران ...

شفقنا- معاون فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در پیامی درگذشت دکتر فیرحی را تسلیت گفت. 

به گزارش شفقنا، متن پیام محسن جوادي، معاون فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی بدین شرح است: 

انا الله و انا الیه راجعون 

خبر در گذشت عالم ربانی حجت الاسلام و المسلمین آقاي دکتر فیرحی داغ بزرگی بر دل دوستداران دینداري خردورزانه نهاد. 

او فضیلت هاي بسیاري داشت که از جمله مهم ترین آنها عبارت است از اشتغال فراگیر به دانش آموزي، صبوري در مسیر درس آموزي، بهره گیري از فرصت ها ي گذرا در راه تعالی معنوي خود و
دیگران، حریت و آزاد اندیشی، درست سخن گفتن و داشتن سبک زندگی اعتدالی و فروتنی و احترام به دیگري . براي بسیاري از دوستان آن مرحوم از جمله این بنده یاد او همیشه تداعی گر خاطراتی

مشحون از حکمت و اخلاق است. 

او امروز از میان ما رفت و مهمان خداي کریم و مهربان شد و در جوار رحمت الهی آرام گرفت. ضمن عرض تسلیت به خانواده محترم ایشان و نیز دوستان و شاگردان وي و جامعه علمی کشور، از
خداوند منآن براي آن عزیز سفر کرده به سراي آخرت رحمت و مغفرت، مسالت داریم. هم چنین از خداوند مهربان براي بازماندگان آن مرحوم صبر و سلامت و طول عمر با برکت خواهانیم. 

انتهاي پیام 

fa.shafaqna.com شفقنا در شبکه هاي اجتماعی: توییتر | اینستاگرام | تلگرام
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کرونا تهدیدي براي توسعه آموزش هاي تخصصی جهاددانشگاهی/لزوم بازنگري فعالیت ها براي رفع تهدیدها

منبع: ایسناشماره خبر:  2  |  تاریخ: 1399/08/21

معاون هماهنگی و امور مجلس جهاددانشگاهی گفت: کرونا تهدیدي جدي براي توسعه آموزش هاي تخصصی جهاددانشگاهی است.

مهدي باصولی امروز چهارشنبه 21 آبان ماه در دیدار با نماینده مردم ساوه و زرندیه در
مجلس شوراي اسلامی و فرماندار ساوه که در دفتر نماینده مجلس برگزار شد، به فعالیت
هاي جهاددانشگاهی در حوزه هاي آموزشی، تحقیقاتی، علمی، پژوهشی، درمانی، فرهنگی و
... اشاره کرد و افزود: عمده ترین فعالیت هاي جهاددانشگاهی در شهرستان ساوه بیشتر به

حوزه آموزش هاي تخصصی کوتاه مدت و آموزش عالی معطوف شده است. 

وي با اشاره به تهدیدهایی که در نتیجه شیوع کروناویروس متوجه حوزه آموزش هاي کوتاه
مدت و آموزش عالی شده است، گفت: براي برون رفت از این تهدیدها باید یک بازنگري در

نحوه و نوع فعالیت هاي آموزشی صورت گیرد. 

وي به برنامه هاي پیشنهادي از سوي نماینده مجلس، فرماندار و جهاددانشگاهی ساوه براي
ارتقاي فعالیت ها اشاره کرد و گفت: برنامه هاي پیشنهادي که در جهاددانشگاهی امکان
اجرایی شدن آن وجود دارد مورد واکاوي قرار گرفت و پس از بازنگري در فعالیت ها
امیدواریم بتوانیم ظرف مدت 20 روز آینده به یک برنامه مدون عملیاتی در شهرستان ساوه

دست یابیم. 

معاون پارلمانی جهاددانشگاهی تصریح کرد: گستره خدمات متنوع جهاددانشگاهی در شهرستان ساوه در سایه حمایت همه جانبه مسئولان و هم افزایی بین بخشی دستگاههاي اجرایی محقق خواهد
شد و درصدد هستیم تا در قالب این برنامه پیشنهادي عمل کنیم. 

وي تصریح کرد: جهاددانشگاهی یک نهاد عمومی غیردولتی است که از سال 1359 فعالیت خود را آغاز کرده و با توجه به شرایط و اقتضائات در طول 40 سال گذشته خدمات متنوع خود را به کشور
ارائه داده است و به عنوان پلی بین جامعه و دانشگاه در چهار حوزه آموزشی، پژوهشی، فرهنگی و تجاري سازي فعالیت می کند. 

او آموزش هاي کوتاه مدت و آموزش عالی را دو حوزه خدمتی این نهاد انقلابی در بخش آموزش برشمرد و افزود: توانمندسازي گروه ها و اقشار مختلف جامعه با فعالیت بیش از 100 مرکز تخصصی
کوتاه مدت در سراسر کشور نظیر شهرستان ساوه، از اهداف جهاد دانشگاهی است و در این راستا به آحاد مختلف جامعه خدمات آموزشی ارائه می دهد. 

باصولی به فعالیت هاي جهاددانشگاهی در حوزه آموزش هاي بلندمدت از دهه 70 اشاره کرد و گفت: ساختارهاي متعددي نظیر دو دانشگاه، 6 موسسه آموزش عالی و 40 مرکز علمی کاربردي در
مجموعه جهاددانشگاهی کشور فعال هستند. 

وي به فعالیت جهاد دانشگاهی در حوزه پژوهشی نیز اشاره کرد و گفت: پژوهش هاي توسعه اي و بنیادي دو ساختار تعریف شده براي فعالیت هاي جهاددانشگاهی است که در پژوهش هاي بنیادي
حرکت بر مسیر دانش بنیان مورد تاکید قرار گرفته و با تشکیل گروه هاي مختلف پژوهشی در حوزه سلول هاي بنیادین، رویان، اصلاح نژاد دام، صنعت برق و ... خدمات لازم را ارائه می دهد و در
پژوهش هاي توسعه اي نیز خدمات لازم تخصصی متناسب با مزیت ها و ظرفیت هاي هر منطقه اي با فعالیت بیش از 140 مرکز خدمات تخصصی در سراسر کشور در حوزه هاي کشاورزي، پزشکی،

علوم اجتماعی، علوم انسانی و ... انجام می شود که متاسفانه خدمات پژوهشی توسعه اي و بنیادي در ساوه ارائه نمی شود. 

معاون جهاددانشگاهی کشور به فعالیت خبرگزاري ایسنا به عنوان بزرگترین خبرگزاري غیردولتی کشور و خبرگزاري ایکنا به عنوان تنها خبرگزاري تخصصی بین المللی قرآنی کشور در قالب فعالیت
هاي فرهنگی جهاد دانشگاهی اشاره کرد و گفت: مراکز افکارسنجی و نظرسنجی جهاددانشگاهی نیز از دیگر فعالیت هاي زیرمجموعه فرهنگی است. 

وي تبدیل کردن دانش به ثروت را از فعالیت هاي جهاددانشگاهی در حوزه تجاري سازي برشمرد و گفت: توانمندسازي افراد براي ورود به بازار کار و ایجاد بستري براي رونق کسب و کار از جمله اهداف
فعالیت این حوزه است و راه اندازي دبیرخانه مشاغل خانگی در ساوه در امتداد فعالیت هاي جهاد در این حوزه است. 

وي گفت: تمامی فعالیت هاي جهاد دانشگاهی در حوزه آموزشی، پژوهشی، فرهنگی و تجاري سازي در تمام استان ها و شهرستان هاي کشور به صورت یکجا و متوازن ارائه نمی شود بلکه بستگی به
ظرفیت ها و مزیت هاي هر منطقه اي براي اجرایی شدن دارد که امیدواریم بتوانیم با تعامل بیشتر و هم افزایی شاهد گسترش خدمات متنوع این نهاد در استان مرکزي و شهرستان ساوه باشیم. 

در ادامه رئیس جهاددانشگاهی استان مرکزي نیز گفت: شیوع کرونا بسیاري از فعالیت هاي کشور را تحت تاثیر خود قرار داده است و در استان مرکزي نیز شرایط به گونه اي شده که بسیاري از فعالیت
هاي آموزشی و فرهنگی تحت تاثیر تبعات منفی شیوع این بیماري است و ادامه این روند نیز آسیب جدي به این فعالیت ها وارد می کند. 

مسعود شهرجردي بیان کرد: بیشترین فعالیت هاي جهاددانشگاهی ساوه در حوزه آموزشی و برگزاري دوره هاي تخصصی کوتاه مدت بوده است و هم اکنون کرونا بیشترین تاثیر خود را بر روند تشکیل
این دوره ها دارد. 

شهرجردي تصریح کرد: درصدد هستیم تا با یک هماهنگی بین جهاددانشگاهی کشور، نماینده مجلس و فرماندار شهرستان بتوانیم فعالیت هاي علمی، تحقیقاتی، دانش بنیان و توسعه اي را در مجموعه
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جهاددانشگاهی شهرستان ساوه توسعه دهیم. 

وي توسعه فعالیت هاي جهاددانشگاهی ساوه را مطالبه نماینده مجلس و فرماندار شهرستان بیان کرد و افزود: راه اندازي دبیرخانه مشاغل خانگی از جمله اقدامات خوبی بود که در ساوه عملیاتی شده و
کمکی براي اشتغال متقاضیان در اجراي این طرح ملی است. 

بازدید از بخش هاي مختلف جهاددانشگاهی ساوه و نحوه ارائه خدمات این نهاد و دفتر خبرگزاري ایسنا مستقر در این شهرستان و نیز بازدید از زمین واگذار شده براي احداث ساختمان این نهاد از دیگر
برنامه هاي معاون هماهنگی و امور مجلس جهاددانشگاهی کشور در سفر به ساوه بود. 

انتهاي پیام
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فیلم هاي سینمایی و تلویزیونی آخر هفته اعلام شد

منبع: سینماي نوشماره خبر:  3  |  تاریخ: 1399/08/21

پایگاه خبري تحلیلی " سینماي نو " : فیلم هاي سینمایی و تلویزیونی و انیمیشن مختلفی روزهاي پنج شنبه 22 و جمعه23 آبان ماه ؛ از شبکه هاي سیما روي آنتن می رود.

به گزارش پایگاه خبري تحلیلی " سینماي نو " و اعلام روابط عمومی سیما ، مشروح فیلم هاي در نظر گرفته شده براي پخش از شبکه هاي سیما در روزهاي پنج شنبه 22 و جمعه23 آبان ماه ؛
به شرح زیر است : 

شبکه یک سیما 

فیلم سینمایی جدید "شهر مافیا" به کارگردانی دنی آبکاسر، پنج شنبه 22 آبان ماه ساعت 23:15 از شبکه یک سیما پخش خواهد شد. 

در این فیلم با بازي نیک کوردرو ، دیوید آرکت، جیمی لین سیگلر و دنی آبکاسر خواهیم دید: اف بی آي و یک پلیس محلی اراذل و اوباش اعضاي مختلف خانواده هاي جرایم سازمان یافته را ردیابی
می کنند در حالی که آنها در سال 1957 براي یک جلسه کلان در شمال نیویورك جمع می شوند و در این میان درگیري هایی به وجود آمد که ... 

فیلم تلویزیونی "پس از جدایی" به کارگردانی سیدرضا رضوي، جمعه 23 آبان ماه ساعت 16 از شبکه یک سیما پخش خواهد شد. 

در خلاصه داستان فیلم آمده است: آقا شیرعلی و اکرم خانم پیرمردي و پیرزنی هستند که سال ها به خوبی و خوشی در کنار هم زندگی کرده اند. پسر آخر آنها یوسف که عزیز دردانه مادر است، موقع
سربازي اش فرا رسیده و آنها به تکاپو افتاده اند که براي یوسف معافی بگیرند ولی از هیچ راهی درست نمی شود؛ تا این که ... 

زنده یاد داود رشیدي، ثریا قاسمی، رضا فیاضی، علی سلیمانی، سحر زکریا، فرهاد بشارتی، حسین سلیمانی و مهران رجبی در فیلم تلویزیونی پس از جدایی نقش آفرینی کرده اند. 

شبکه دو سیما 

فیلم سینمایی "پانزده گربه بازیگوش" به کارگردانی ریوتارو ناکامورا، پنج شنبه 22 آبان ماه ساعت 8 صبح از شبکه دو سیما پخش می شود. 

در این انیمیشن خواهیم دید: پانزده بچه گربه بازیگوش ، براي ماجراجویی سوار یک زیردریایی پیشرفته می شوند، اما در میان راه هدف دزدان دریایی قرار می گیرند و در جزیره اي گم می شوند.
دزدان دریایی براي پیدا کردن گنج به همان جزیره می آیند. بچه ها به دختر بچه اي که با پدربزرگش توسط دزدان دریایی اسیر شده اند ... 

فیلم سینمایی "بدون سرنخ" به کارگردانی تام ابرهاردت، جمعه 23 آبان ماه ساعت 20 دقیقه بامداد از شبکه دو سیما پخش می شود. 

این فیلم با بازي میشل کین، بن کینگس لی و جفري جونز؛ یکی از داستان هاي شرلوك هولمز است. مستخدم شرلوك هولمز در قالب یک پوشش عمل می کند و به واسطه آن که در منزل بازپرس
است هرکاري انجام می دهد تا آن که دکتر واتسون همکار و دوست شرلوك هولمز ... 

فیلم تلویزیونی "قصه من و دوچرخه بابام" به کارگردانی فیاض موسوي ، جمعه 23 آبان ماه ساعت 8 از شبکه دو سیما پخش خواهد شد. 

این فیلم درباره حامد ، نوجوانِ 14 ساله اي است که به اتفاق مادر و خواهر کوچک ترش در یکی از محلات قدیمی کاشان زندگی می کنند. مادرش در غیابِ پدر با چرخ خیاطی مستعملی و با خیاطی
براي آشناها و همسایه ها خرج زندگی را تأمین می کند. تنها یادگار پدر او به زعم حامد، که سال ها است از دنیا رفته، دوچرخه اي مستعمل و قدیمی و البته مایه تمسخر همکلاسی هاي حامد است.
در ضمن از پدر که طراح نقشه فرش بوده و یک نقشه فرش نیمه تمام هم مانده که در لابلاي یادگاري هاي پدر نگهداري می شود. یکی از رؤیاهاي او داشتن دوچرخه اي جدید و گران قیمت است تا با

آن بتواند در برابرِ دوستانش خودي نشان دهد، اما وضعیت مالی خانواده به او چنین اجازه اي نمی دهد ... 

شبنم مقدمی، امیررضا محمدي، محمدعلی میلانلو، سجاد هنرمند و حسین عامل قناد در این فیلم بازي کرده اند. 

فیلم سینمایی "کتاب فروشی هدهد" به کارگردانی مرضیه برومند، جمعه 23 آبان ماه ساعت 23:45 از شبکه دو سیما پخش خواهد شد. 

در این فیلم خواهیم دید: کیوان کتابچی به کتاب علاقه بسیار زیادي دارد اما بعد از فوت پدر به علت نیاز خانواده خواهر، کتاب فروشی پدر فروخته شده و ارثیه تقسیم می شود اما کیوان در ادامه دادن
شغل پدر مصمم است در نتیجه با وجود یک مینی بوس سیار به فروش کتاب می پردازد که ... 

امیرحسین صدیق، راضیه برومند، سحر دولتشاهی، محمود بصیري، افسانه چهره آزاد، علی اوسیوند، دلارام مستوفی و حسن احمدي مقدم در فیلم کتاب فروشی هدهد بازي کرده اند. 

شبکه سه سیما 

فیلم سینمایی " آدم برفی" به کارگردانی داوودمیرباقري، پنج شنبه 22 آبان ماه ساعت 10 از شبکه سه سیما پخش می شود. 

آدم برفی روایت عباس خاکپور است که بعد از چند حرکت شکست خورده براي گرفتن ویزاي آمریکا، به پیشنهاد یک دلال ایرانی تغییر چهره داده و به ظاهر یک زن درمی آید. 
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اکبر عبدي، داریوش ارجمند، پرویز پرستویی، آزیتا حاجیان و زنده یاد مهدي فتحی در فیلم سینمایی آدم برفی هنرنمایی کرده اند. 

فیلم سینمایی "خدمه پرواز" به کارگردانی نیکیتا لبدف، پنج شنبه 22 آبان ماه ساعت 16 از شبکه سه سیما پخش خواهد شد. 

در این فیلم با بازي واردمیر ماشکو و آگنه گرادیت خواهید دید: گوشین خلبان نظامی است که به دلیل برخی تخلفات در قانون، از کار در ارگان هاي مختلف اخراج شده است. با سفارش پدرش که
خلبان قدیمی و مدیر باتجربه اي است وارد شرکت جدیدي می شود. او به عنوان خلبان تحت آموزش درکنار خلبانِ مسئولی به نام لئونید مشغول به کار می شود. گوشین فرد متفاوتی است که براي
کمک به مردم ترجیح می دهد برخی مواقع قوانین پرواز را نادیده بگیرد. اما شرکت چنین اجازه اي را به او نمی دهد. در این میان گوشین با دختر جوانی به نام الکساندرا که او نیز خلبان است آشنا می

شود. گوشین به الکساندرا علاقه مند می شود و به او پیشنهاد ازدواج می دهد. اما الکساندرا به خاطر قانون شکنی گوشین پیشنهاد او را نمی پذیرد. تا این که ... 

فیلم سینمایی "خاك " به کارگردانی آلکس راناریولو ، پنج شنبه 22 آبان ماه ساعت 24 از شبکه سه سیما پخش می شود. 

در این فیلم با بازي کوین دیلون، درن هورتن، کریستینا مور، نتار موین، دُمینیک دوور و متیو گلاو خواهیم دید: دز پسر 17 ساله اي است که والدین خود را از دست داده است و با تنها خواهرش که از
او کوچک تر است زندگی می کند. او چند سال گذشته زیر نظر یک پلیس حرفه اي دوره هاي خاصی را سپري کرده بود که در آن براي کمک به عده اي نوجوان با پلیس همکاري کرده است. او در این
دوره آموزشی به خوبی به روش هاي مختلف سرقت ماشین تسلط پیدا کرده است. و اکنون که سرپرست خواهرش نیز هست براي کسب درآمد و امرار معاش وارد یک باند سرقت ماشین شده است و
مدتی است که در ازاي دریافت مبلغ ناچیزي براي این باند سرقت می کند. اما دز در آخرین سرقت خود توسط پلیس شناسایی می شود و همان پلیسی که نزد وي تعلیم دیده، دز را به دام می اندازد.
پلیس بعد از بازداشت دز به دلیل سن کم او، تصمیم می گیرد به وي فرصت دهد تا شاید به زندگی سالم بازگردد و از تخصص خود در مسیر درستی استفاده کند. او دز را به یکی از دوستان خود

(ریک) که در زمینه مسابقات رالی تخصص دارد معرفی می کند و از وي می خواهد تا مدتی او را به خانه اش برده و از وي حمایت کند. ریک در ابتدا با دوستش مخالفت می کند اما ... 

فیلم سینمایی "خونه شاگرد" به کارگردانی جري لوییس ، جمعه 23 آبان ماه ساعت 10 به روي آنتن شبکه سه سیما می رود. 

در خلاصه داستان فیلم با بازي جري لوییس، برایان دانلوي و هاوارد مک آمده است: یک کارگر ساده است که در یک کمپانی فیلم سازي کار می کند. او در هر کاري که به او سپرده می شود خراب
کاري می کند و باعث بروز مشکلات زیادي براي کمپانی سینمایی می شود. به علت این بسیار ساده و احمق است و هیچ کس به او شک نمی کند. هیئت مدیره از او می خواهد براي آنها جاسوسی کند

که ... 

فیلم سینمایی "موجین افسانه گمشده" به کارگردانی واریشان، جمعه 23 آبان ماه ساعت 14:30 از شبکه سه سیما پخش می شود. 

در خلاصه داستان فیلم با بازي کو چن، آنچیلابابی و کی شو آمده است: هویابی و وانگ دو دوست قدیمی هستند که زندگیشان با ماجراي یک افسانه قدیمی گره خورده است، آن دو که اهل چین
هستند اکنون در آمریکا زندگی می کنند و علت این مهاجرت نیز برمیگردد به درگیر شدن با یک افسانه قدیمی، ماجرا از این قرار است که وانگ و هویابی بیست سال پیش و همزمان با اوج اختلافات
طبقاتی اي که در کشور چین وجود داشت به همراه یک گروه آرمان گرا تصمیم می گیرند تا به سراغ مقبره هاي باستانی بروند تا اولا با این حرکت نمادین شکوه و جلال امپراطوران باستان را که براي
مقبره هاي خود هزینه هاي انسانی و مادي زیادي را صرف کرده بودند از بین ببرند و در مرحله دوم به علت فرار از قحطی، تصمیم می گیرند تا تمام طلاها و اشیاي قیمتی را براي کمک به مستمندان

از مقبره ها خارج کنند. آنها با ورود به قبرستان امپراطور با حملات عجیبی از تمامی نقاط آن مکان مواجه می شوند و تنها وانگ و هویابی از این جریان جان سالم به در می برند. اما ... 

شبکه چهار سیما 

فیلم سینمایی "معاون" به کارگردانی آدام مک کی ، پنج شنبه 22 آبان ماه ساعت 20:45 از شبکه چهار سیما روي آنتن می رود. 

این فیلم با بازي کریستین بیل، ایمی آدامز و استیو کارل؛ داستان زندگی سیاسی دیک چنی است که چگونه در عالم سیاست رشد می کند و در نهایت با ریاست جمهوري دبلیو بوش، معاون رییس
جمهور می شود. چنی در حمله آمریکا به عراق نقش موثري دارد و او در شرکت هاي نفتی که در عراق حضور پیدا می کنند و ... 

فیلم سینمایی "آگهی ترحیم" به کارگردانی مارك پلینگتون، جمعه 23 آبان ماه ساعت 20:45 از شبکه چهار روي آنتن می رود. 

در این فیلم با بازي شرلی مک لین، آماندا سیفرید و توماس سادوسکی آمده است: هریت زن مسن و تنهایی که روزگاري از نظر کاري بسیار موفق و بیرحم بوده دوران نزدیک به پایان زندگی را به
تنهایی می گذراند. او که می داند بعد از مرگش کسی به فکر او نخواهد بود از یک نویسنده می خواهد تا آگهی ترحیم او را پیش از مرگش آماده کند . نویسنده بعد از انجام تحقیقات متوجه می شود

که هیچکس به هریت نظر مثبتی ندارد بنابرین هریت تصمیم می گیرد در این روزهاي آخر زندگی خود را تغییر دهد .... 

شبکه پنج سیما 

فیلم سینمایی "بره ناقلا" به کارگردانی مارك برتون، پنج شنبه 22 آبان ماه ساعت 13:30 از شبکه پنج سیما پخش می شود. 

در این فیلم با بازي جاستین فلیچر، جان اسپارکز و امید دلیلی خواهیم دید: وقتی که بره ناقلا تصمیم می گیرد تا یک روز به خود استراحت دهد و کمی خوش بگذراند، هیجانی بیشتر از آن چه که
فکرش را می کرده است نصیبش می شود! همه آن ها به شهر بزرگی وارد شوند و همه چیز به هم می ریزد و ... 

فیلم سینمایی "رابینسون کروزو" به کارگردانی وینست کیستلوت و بن استاسن، جمعه 23 آبان ماه ساعت 9 از شبکه پنج پخش می شود. 

در این فیلم خواهیم دید: رابینسون کروزو مرد جوانی است که با یک کشتی سفر می کند و کشتی در دریا در اثر طوفان غرق می شود و او در نزدیکی یک جزیره روي کشتی شکسته می ماند تا این که
حیوانات جزیره به راهنمایی طوطی او را به جزیره راهنمایی می کنند و مدت ها رابینسون با حیوانات در جزیره زندگی کرده و براي خودش خانه اي روي درخت می سازد تا این که دزدان دریایی او را

نجات داده و از او توقع دارند که آنها را به گنج در جزیره برساند ولی ... 
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فیلم سینمایی "آنفلوآنزا" به کارگردانی سانگ سو کیم، جمعه 23 آبان ماه ساعت 13:30 از شبکه پنج پخش می شود. 

در این فیلم با بازي هیوك جنگ، سو آئه و رکسانه آپاریسیو خواهیم دید: کیم این هیه پزشکی که با ماشین تصادف کرده و جیکو که یک امدادگر است او را از حفره اي که با ماشین در آن افتاده نجات
می دهد . جیکو از کیم خوشش آمده که متوجه می شود که او دختري به نام میره دارد که کاملا ناامید است. میره به او می گوید که مادر و پدرش از هم جدا شده اند. در اثر ورود نیروي کار قاچاقی از

خارج از کشور بیماري مسري آنفلوآنزاي مرغی در کره شیوع پیدا می کند و بعد از تحقیقات مشخص می شود که یک نفر از آنها زنده مانده است. شرایط بسیار سخت می شود ... 

شبکه کودك 

فیلم سینمایی "افسانه ایلیا و دزد سوت زن " به کارگردانی ولادیمیر تاراپچین، پنج شنبه 22 آبان ماه ساعت 14 از شبکه کودك پخش خواهد شد. 

در این فیلم خواهید دید: در سرزمین ایلیا پهلوان بزرگ، دزدي به نام کیف با قدرت سوتش همه چیز را نابود می کند، اما حریف پهلوان ایلیا نمی شود. یک بار ایلیا او را دستگیر می کند، اما وقتی که
راهزن را به شاه می سپارد، او دوباره فرار می کند. از طرفی شاه که مغرور و حریص شده، ایلیا را از قصرش بیرون می کند و به جاي قدردانی از او، اسبش را هم می گیرد. ایلیا قسم می خورد که دیگر

هیچ وقت به او کمک نکند. بعد از فرار دزد سوت زن که هم خزانه را خالی کرده و هم اسب زورمند ایلیا را دزدیده، پادشاه پشیمان شده و ... 

فیلم سینمایی "ماداگاسکار 3" به کارگردانی میرل سوریا و مارك سوئیفت، جمعه 23 آبان ماه ساعت 14 از شبکه کودك پخش خواهد شد. 

داستان فیلم تلاش حیوانات باغ وحش نیویورك براي برگشت به آنجا می باشد. الکس، گلوریا، مارتی و ملمان هنوز به دنبال راهی هستند تا بتوانند خود را به باغ وحش محبوبشان در نیویورك برسانند
ولی ابتدا باید پنگوئن ها را پیدا کنند. الکس و دوستانش متوجه می شوند که پنگوئن ها به کمک میمون با لباس مبدل یک زن میانسال در کازینو بوده و درحال شرط بندي هستند. وقتی آنها می
خواهد بی سر و صدا وارد آنجا شده و پنگوئن ها را ببرند همه چیز خراب می شود و با دیدن آنها همه انسان ها پا به فرار می گذارند. به همین دلیل یک پلیس زن به نام چَنتِل که کلکسیونی از سر

حیوانات مختلف دارد تصمیم می گیرد براي تکمیل مجموعه اش الکس (شیر داستان) را گرفته و سرش را بردارد. الکس که متوجه ماجرا شده ... 

شبکه امید 

فیلم تلویزیونی "دوستان خوب" به کارگردانی فریدون حسن پور، چهارشنبه 21 آبان ماه ساعت 18 از شبکه امید پخش خواهد شد. 

در خلاصه داستان آمده است: داود و سهراب در سال سوم راهنمایی هستند براي رفتن به دبیرستان باید در امتحان ورودي شرکت کنند. پدر سهراب در صورتی اجازه ادامه تحصیل به او می دهد که او
بتواند خوابگاه بگیرد. سهمیه خوابگاه به یک نفر تقلیل یافته است و قرار است که امتحان ورودي براي خوابگاه برقرار شود و سهراب مطمئن است که در امتحان داوود نمره می آورد و تصمیم می گیرد
به کمک دوستانش وارد مدرسه شود و جواب هاي داود را دست کاري نماید و همین کار را می کند و نمره بالاتر گرفته و وارد خوابگاه می شود ولی پس از اینکه می بیند داود به خاطر بیماري دیابتش

دچار مشکل فراوانی شده و راهی بیمارستان می شود تصمیم می گیرد ... 

مهران رجبی، صادق صفایی، فریبا آهنگ و امید نوري بازیگران این فیلم هستند. 

فیلم سینمایی "مدرسه پیرمردها" به کارگردانی سیدعلی سجادي حسینی، پنج شنبه 22 آبان ماه ساعت 18 از شبکه امید پخش خواهد شد. 

در خلاصه داستان این فیلم خواهیم دید: پسران یک پیرمرد به نام پاك نهاد (عمو سبیلو) براي به دست آوردن اموالش او را در یک آسایشگاه سالمندان پنهان می کنند که ناگهان بچه ها متوجه می
شوند عمو سیبیلو زندانی شده و با همراهی چند پیرمرد دیگر به دنبال نقشه براي فراري دادن او هستند که ... 

سعید پورصمیمی، اکبر عبدي، مهدي فتحی، گوهر خیراندیش، جعفر بزرگی، جمال اجلالی و علیرضا رئیسی در فیلم سینمایی مدرسه پیرمردها ایفاي نقش کرده اند. 

فیلم سینمایی "االله یار و مهرو" به کارگردانی یوزیر زهیرخان، جمعه 23 آبان ماه ساعت 18 از شبکه امید پخش خواهد شد. 

در این انیمیشن خواهیم دید: االله یار پسربچه اي است که با پدر جنگلبانش زندگی می کند. شبی االله یار با صدایی بیدار شده و به حیاط خانه می رود و متوجه می شود که یک بز کمیاب به نام بز مار
خور در یک جعبه در حیاط آن ها افتاده است. شکارچی براي پس گرفتن مارخور به پدر االله یار حمله کرده و بز و االله یار را با خود می برد. االله یار وقتی ماشین می ایستد، با مارخور فرار می کند. االله

یار و مارخور که نامش مهرو است با هم به سمت سیاکوه به راه می افتند تا خانواده مهرو را از خطر بازگشت شکارچی ها آگاه کنند ولی... 

شبکه افق 

فیلم سینمایی "قوش" به کارگردانی کن لوچ ، جمعه 23 آبان ماه ساعت 10 از شبکه افق پخش خواهد شد. 

این فیلم با بازي دیوید بردلی، کالین ولند، فردي فلچر و رابرت نیلور داستان پسربچه اي به نام بیلی کاسپر را به تصویر می کشد. پسر بچه اي که از فقیرترین منطقه شهر (بارسلی انگلستان) می آید او
نمی تواند در مدرسه روي درس ها تمرکز کند و به همین دلیل شرایط خوبی در محیط مدرسه ندارد. برادر بزرگترش همیشه او را کتک می زند و دیگران هم رفتار چندان خوب و محبت آمیزي با وي

ندارند، یک روز او به طور اتفاقی یک قوش را پیدا می کند. همبازي شدن با قوش او را وارد دنیاي تازه اي می کند که ... 

فیلم سینمایی "نوروز" به کارگردانی سیدرحیم حسینی، جمعه 23 آبان ماه ساعت 18:30 از شبکه افق پخش خواهد شد. 

در این فیلم خواهید دید: با آغاز جنگ تحمیلی عملیات عمرانی جهاد سازندگی به برخی از روستاها متوقف می شود و مشکل مردم روستاي نوروز، بسیجی دانش آموز، در تهیه آب شرب زمانی دو
چندان می شود که همه مردان روستا به جبهه اعزام می شوند. نوروز در یکی از عملیات ها در منطقه جنگی، تانکر آب دشمن را به غنیمت می گیرد و قصد دارد از آن براي آب رسانی به روستاي خود
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استفاده کند که با مخالفت مش حیدر، فرمانده یگان مواجه می شود. او شبانه تانکر را برداشته و به سمت زادگاه خود در لرستان به راه می افتد. نوروز، تانکر را در حین تعقیب و گریز با فرمانده و
راهزنی که بین راه با او همراه شده، با چنگ و دندان محافظت می کند اما ... 

جهانبخش سلطانی، مظاهر نصرالهی، جمشید اسماعیل خانی و سید ناصر امامی در فیلم سینمایی نوروز بازي کرده اند. 

شبکه شما 

فیلم تلویزیونی "شغل شریف" به کارگردانی احمد حسنی مقدم، پنج شنبه 22 آبان ماه ساعت 24 از شبکه شما پخش خواهد شد. 

این فیلم داستان جوانی است که پس از فارغ التحصیل شدن از دانشگاه به دنبال شغل است اما او ناچار است به خاطر وصیت پدرش به دنبال پست مدیریت باشد، ولی به دلیل داشتن مشکلات مالی
مجبور می شود از دادن پیشنهاد ازدواج به دختر مورد علاقه اش منصرف شود. جوان تلاش زیادي می کند اما هر چه بیشتر جستجو می کند کمتر به نتیجه می رسد ... 

مریم سعادت، مهران نائل، لیلا بلوکات، خشایار راد، داریوش اسدزاده، زهره صفوي و کیانوش گرامی در تله فیلم شغل شریف بازي کرده اند. 

فیلم تلویزیونی "مرغ تخم طلا "به کارگردانی علی آشتیانی، جمعه 23 آبان ماه ساعت 13:30 از شبکه شما پخش خواهد شد. 

مرغ تخم طلا فیلم کمدي و خنده دار و طنزي در مورد سیروس است که در یک کارگاه طلاسازي کار می کند اما مدتی است که به دلیل بیماري سنگ کلیه که دارد و وقتی به دکتر می رود و پزشک
بعد از معاینه متوجه می شود که کلیه او طلاساز است. این موضوع که این کلیه طلا می سازد خانواده را بسیار شاد می کند و ... 

رضا فیض نوروزي، شهین تسلیمی، سیاوش خیرابی، افشین سنگ چاپ، سوسن پرور و خشایار راد در این فیلم بازي کرده اند. 

شبکه نمایش 

فیلم سینمایی "سد شکنان" به کارگردانی مایکل آندرسون ، پنج شنبه 22 آبان ماه ساعت 1 بامداد از شبکه نمایش پخش می شود. 

در این فیلم با بازي ریچارد تاد، مایکل ردگریو، چارلز کارسون و رابرت شاو خواهیم دید: بریتانیا سرسختانه در تلاش است تا راهی براي کوتاه کردن جنگ جهانی دوم پیدا کند. بدین منظور حمله اي
شجاعانه به قلب صنعت آلمان پیشنهاد می شود. در ابتدا این نقشه غیرممکن به نظر می رسید تا این که یک دانشمند بریتانیایی سلاحی اختراع می کند که قابلیت نابود کردن هدف هایی از پیش

تعیین شده را دارد ... 

فیلم سینمایی "تمپل گرندین" به کارگردانی مایک جکسون، پنج شنبه 22 آبان ماه ساعت 11 از شبکه نمایش پخش می شود. 

در خلاصه داستان فیلم با بازي کلر دنیس، جولیا اورماند و دیدید استارن آمده است: تمپل گراندین دخري جوان است که گرفتار بیماري اوتیسم می باشد. او مورد توجه جامعه نبوده و شرایط زندگی
برایش بسیار دشوار می باشد. در این میان تمپل که از هوش فوق العاده اي برخوردار است و در دوران نوجوانی و کودکی خود این را اثبات کرده است تصمیم می گیرد در جامعه براي خود اعتباري

کسب کند و براي این منظور تلاش می کند تا به دانشگاه وارد شود. او در دانشگاه نیز همچنان با تبعیض و مشکلاتی مواجه می شود اما کوتاه نیامده و ... 

فیلم سینمایی "نامه هاي خیس" به کارگردانی مرجان اشرفی زاده، پنج شنبه 22 آبان ماه ساعت 13 از شبکه نمایش پخش می شود. 

این فیلم داستان دختري پاکدامن به نام راضیه است که از مادر بیمار خود مراقبت می کند و براي امرار معاش از یک مزون لباس عروس در تهران سفارش گلدوزي و طراحی لباس می گیرد. خانه اي
که راضیه و مادرش در آن زندگی می کنند، به صورت اشتراکی متعلق به او و عمه اش می باشد. عمه به دنبال این است که راضیه به ازدواج با پسرش رضایت دهد، اما او مخالف است در نهایت و پس از

اتفاقات مختلف، راضیه تصمیم می گیرد با مرد جوانی که به عنوان رابط مزون با دوزنده ها فعالیت دارد ازدواج کند که ... 

معصومه قاسمی پور، بهروز شعیبی، مریم بوبانی، جواد عزتی، شیرین بینا و محسن قاضی مرادي در فیلم تلویزیونی نامه هاي خیس نقش آفرینی کرده اند. 

فیلم سینمایی "آدم برفی ها" به کارگردانی رابرت کربسون، پنج شنبه 22 آبان ماه ساعت 15 از شبکه نمایش پخش می شود. 

در خلاصه داستان فیلم با بازي رابی کولمن، بابی جی . تامسون و کریستین مارتین آمده است: بیلی کرکفیلد پسري که دچار بیماري سرطان است تصمیم می گیرد که جشنواره اي از آدم برفی ها در
محل مدرسه شان راه بیندازد و از طریق کمک هاي مردمی براي بیماران هزینه درمانشان را جمع کند. او دوستانی دارد که به او کمک می کنند، ولی جیسون و گروهش در جبهه مخالف آنها قرار
گرفته اند. بچه ها تلاش می کنند تا این جشنواره راه بیفتد و جیسون و گروهش تلاش می کنند تا جلوي آنها را بگیرند. درست زمانی که جشنواره راه افتاده است، پدر بیلی اطلاع می دهد که مشکل

بیماري پسرش حل شده است. این موضوع بر روي برگزاري جشنواره تاثیر منفی می گذارد و همه چیز بهم می خورد و ... 

فیلم سینمایی "در تعقیب آدم هاي یالدار" به کارگردانی تایکا واي تی تی، پنج شنبه 22 آبان ماه ساعت 17 از شبکه نمایش پخش می شود. 

در خلاصه داستان فیلم با بازي سم نیل، ژولین دنیژن، ریما تی ویه تا آمده است: ریکی بیکر بدون سرپرست است و دست به کارهاي شرارت آمیزي زده است. زن و مردي در وسط جنگل به نام هاي بلا
و هکتور به تازگی سرپرستی ریکی را برعهده گرفته اند. ریکی در ابتدا می خواهد از خانه آنها فرار کند ولی وقتی با بلا بیشتر آشنا می شود و متوجه علاقه بلا به خود می شود، در خانه می ماند ولی بلا
بعد از چند روز می میرد. نامه اي از طرف مرکز نگهداري کودکان می آید و آنها می خواهند ریکی را دوباره به مرکز بازگرداند ولی ریکی نمی خواهد آنجا را ترك کند و براي همین از خانه فرار می کند.
هکتور به دنبال ریکی می رود ولی پایش می شکند و آنها مجبور می شوند که در جنگل باقی بمانند. بعد از مدتی آنها می خواهند به خانه برگردند ولی متوجه می شوند که پلیس اطلاعیه داده و

احتمال کودك ربایی داده شده است. ریکی که قبلا دست به کارهاي شرارت آمیز زده نمی خواهد برگردد چرا که ... 
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فیلم سینمایی "ضربه مغزي" به کارگردانی پیتر لاندسمن، پنج شنبه 22 آبان ماه ساعت 19 از شبکه نمایش پخش می شود. 

در خلاصه داستان فیلم با بازي آلبرت بروکس، آلیس بالدوین و ویل اسمیت آمده است: دکتر بنت اومالو یک آسیب شناس عصبی نیجریه ایی ساکن امریکاست که به طور اتفاقی درگیر پرونده اي می
شود که او را با چالش هاي زیادي روبرو می کند. او با مرگ مشکوك یک بازیکن فوتبال امریکایی متوجه می شود که این ورزش براي مغز آسیب هاي جدي به همراه خواهد داشت و اکثر بازیکنان دچار

آلزایمر، افسردگی و سی تی اي می شوند. وي براي اثبات این حقیقت در مقابل کمیته این ورزش مقاومت می کند و ... 

فیلم سینمایی "جوانی" به کارگردانی مجید قاري زاده، پنج شنبه 22 آبان ماه ساعت 21 از شبکه نمایش پخش می شود. 

این فیلم درباره فردي به نام امیر است که به همراه دوستان خود نوید و عظیم به کارهاي خلاف اشتغال دارد. او در پی ربودن کیف الهام که دانشجوي رشته فیلمسازي است با او آشنا می شود. شهاب از
دوستان امیر که رئیس یکی از باندهاي قاچاق است به دنبال عدم همکاري امیر، در پی یک توطئه او را به پلیس معرفی می کند. امیر پس از دستگیري به دنبال همکاري اش با پلیس در شناسایی

عوامل پخش مواد مخدر از جمله شهاب از زندان آزاد می شود. الهام به دنبال ساخت فیلم خود و در پی یافتن شخصیت اصلی فیلم که شباهت زیادي به امیر دارد .... 

ابوالفضل پورعرب، رضا رویگري، پیمانه طهماسبی، پژمان بازغی و فرشاد رحمانی در فیلم سینمایی جوانی بازي کرده اند. 

فیلم سینمایی "لونه زنبور" به کارگردانی برزو نیک نژاد، پنج شنبه 22 آبان ماه ساعت 23 از شبکه نمایش پخش می شود. 

در این فیلم خواهیم دید: دو پسرخاله به نام هاي صابر و مرتضی در عرصه دزدي فعالیت دارند و با تحویل گرفتن یک جعبه که پدر صابر از مهتاب می دزدد وارد دردسري بزرگ می شوند. مهتاب و
برادرش پدر صابر را می کشند و صابر و مرتضی براي مراسم تدفین پدر صابر به شهرستان می آیند ولی بعد از 10 روز به تهران برمی گردند و متوجه وجود مهتاب می شوند و ناچارند محموله دزدي
پدر صابر که ارزش 30 میلیاردي دارد را با خود ببرند ولی وقتی وارد آنجا می شوند می فهمند که آنجا تبدیل به کلانتري شده و آن ها فقط یک راه براي ورود به کلانتري داشتند و آن هم این بود که
خود را سرباز جلوه دهند و موفق می شوند و متوجه می شوند که محموله شان در بازداشتگاه چال شده ولی در روز اول مأموریتی خطرناك براي آن ها پیش می آید که در آن مأموریت باید سارقان

مسلح را بگیرند و ... 

پژمان جمشیدي، محسن کیایی، بهاره کیان افشار، هومن برق نورد و رعنا آزادي ور در فیلم سینمایی لونه زنبور هنرنمایی کرده اند. 

فیلم سینمایی "مردي از لارامی" به کارگردانی آنتونی مان ، جمعه 23 آبان ماه ساعت 1 بامداد از شبکه نمایش پخش می شود. 

داستان این فیلم با بازي جیمز استوارت، آرتور کندي و دونالد کریسپ؛ درباره یک غریبه است که در مقابل گله داري بزرگ و پسر دیوانه او قرار گرفته و براي بزرگ ترین رقیب او مشغول به کار می
شود ... 

فیلم سینمایی "اسلپی" به کارگردانی بارنتِ کلمن ، جمعه 23 آبان ماه ساعت 11 از شبکه نمایش پخش می شود. 

داستان این فیلم با بازي بی دي ونگ، برانسون پینچوت، جنیفر کولیج و جوزف اشتون؛ در مورد 5 کودك 7 ساله است که در کمپ تابستانی به سر می برند و از دست سخت گیري هاي معلم خود
خسته شده اند و تصمیم می گیرند با آزاد کردن یک شیر دریایی معلم خود را تنبیه کنند که ... 

فیلم سینمایی "آینه بغل" به کارگردانی منوچهر هادي، جمعه 23 آبان ماه ساعت 13 از شبکه نمایش پخش می شود. 

در این فیلم خواهیم دید: مرتضی پسري است که در گاراژ کار می کند و به مناسبت سالگرد نامزدي اش از گاراژ ماشین گران قیمتی را به عنوان امانتی برمی دارد، در همین حین که نامزد او سوار بر
ماشین است و مرتضی براي خرید آب هویج بستنی می رود به ناگاه ماشین شهرداري با آینه بغل ماشین او برخورد و آینه بغل او می شکند و خسارت زیادي به ماشین وارد می شود که بعد از دو روز

مرتضی و نامزدش مهناز براي عذر خواهی به منزل شاهانه شاهرخ می روند و در آنجا اتفاقاتی رخ می دهد... 

محمدرضا گلزار، جواد عزتی، یکتا ناصر و نازنین بیاتی در فیلم سینمایی آینه بغل هنرنمایی کرده اند. 

فیلم سینمایی "شهرت اسب ها" به کارگردانی اتُو رتزر، جمعه 23 آبان ماه ساعت 15 از شبکه نمایش پخش می شود. 

در این فیلم با بازي جان ارنست هینتیرز، پیا بارچ و ماتیدا کروکل خواهیم دید: هانزي بروکنر که صاحب یک مزرعه و استبل اسب می باشد پنج سال پیش دخترش بر اثر یک سانحه فوت می کند و
همسرش که توان رویایی با این غم را نداشته او را ترك می کند. همسر او انا دکتر یتیم خانه اي مجاورت مزرعه بود. حالا بعد از گذشت 5 سال انا به یتیم خانه باز می گردد تا مدت کوتاهی در انجا
اقامت کند و از حال بچه ها باخبر شود. او با دختري به نام نیکی که یک سال است به انجا امده اشنا می شود و درگیر مسائل روحی او می شود. هانزي نیز به طور تصادفی با نیکی اشنا می شود و

حضور او در زندگی انها باعث می شود تا ... 

فیلم سینمایی "فرمانروا" به کارگردانی میلان لوتیرا، جمعه 23 آبان ماه ساعت 17 از شبکه نمایش پخش می شود. 

در این فیلم با بازي اجی دیوگن، ایلیانا دي کروز، عمران هاشمی، ایشا گوپتا و سانجی میشرا خواهیم دید: گیتانجانی حاکم راجستان است، اما به دلیل اختلاف با دولت مرکزي هند بازداشت می شود و
ثروت خانوادگی او که شامل مقدار زیادي طلا می باشد توقیف می شود و این طلاها قرار است به دهلی منتقل شود گروهی از افراد وفادار او به سرپرستی باوانی سینگ می خواهند تا محموله طلا را از

مأموران سرقت کنند و به صاحب اصلی آن بازگردانند اما ... 

فیلم سینمایی "جنگ جریان" به کارگردانی آلفونسو گومز ریخون، جمعه 23 آبان ماه ساعت 19 از شبکه نمایش پخش می شود. 

این فیلم تاریخی با بازي بندیکت کامبریج، مایکل شنون و نیکولاس هولت؛ داستان رقابت بین دو تن از برترین و نابغه ترین مخترعان جهان یعنی توماس ادیسون و جرج وستینگهاوس و تلاش هاي
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تسلا براي گسترش جریان برق در مناطق مختلف است. ادیسون با کمک تسلا به دنبال گسترش برقی بدون خطر هستند اما رقیب او وستینگهاوس به دنبال ارایه برقی ارزان است. ادیسون که تجارت و
جنگ جریان برق را به رقیبش باخته است. از پشت صحنه با کمک چند روزنامه نگار تلاش می کند به همه ثابت کند برق وستینگهاوس کشنده است. حتی ادیسون براي اثبات حرفش و بر خلاف میل

باطنی اش به ساخت صندلی اعدام براي بهره گیري در زندان و با جریان برق وستینگهاوس کمک می کند به شرط آن که نامش مخفی بماند اما ... 

فیلم سینمایی "چند می گیري گریه کنی" به کارگردانی شاهد احمدلو، جمعه 23 آبان ماه ساعت 21 از شبکه نمایش پخش می شود. 

در این فیلم خواهیم دید: یک جوان شهرستانی به اسم احد که شغل او جیب بري بوده است ولی در این شغل یک تجریه بسیار بدي در بهشت زهرا با دوست جیب بر خود به اسم ناصر داشته است به
همین دلیل تصمیم می گیرد که شغل خودش کارگري ساختمان را برگردد و ادامه دهد. پیرمردي که نام او رضا شایسته بوده است به علت بیماري که دارد و معلوم نیست که چقدر عمر کند تصمیم
گرفته است که قبل از اینکه فوت کند مقبره خانوادگی خود را تعمیر کند. این کار را به احد می سپارد و احد کار تعمیر را شروع می کند و متوجه می شود که شایسته یک مرد بسیار پولدار است و

تنهاست. احد این موضوع را به ناصر می گوید و ناصر یک زن پابه ماه دارد از این موضوع سوء استفاده می کند و .... 

الناز شاکردوست، حمید لولایی، شهرام حقیقت دوست، ابوالفضل پورعرب، زنده یاد منوچهر نوذري و زنده یاد نیکو خردمند در فیلم سینمایی چند می گیري گریه کنی؟ بازي کرده اند. 

فیلم سینمایی "خبرچین" به کارگردانی ریک رومن وو، جمعه 23 آبان ماه ساعت 23 از شبکه نمایش پخش می شود. 

در این فیلم با بازي دواین جانسون، بري پپر، جان برنثال، مایکل کی ویلیامز و ملینا کاناکاریدیز خواهیم دید: پدري بعد از اینکه براي پسرش در یک معامله مواد مخدر پاپوش می سازند و به زندان می
افتد، تصمیم می گیرد براي آزاد کردن پسرش به عنوان یک مامور مخفی مواد مخدر با نیروي مبارزه با مواد مخدر همکاري کند که ...
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فرصت استثنایی تسهیلات 8.000.000.000 ریالی براي راه اندازي کسب و کار فروشگاهی

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  4  |  تاریخ: 1399/08/21

براي اولین بار متقاضیان اخذ نمایندگی افق کوروش می توانند از تسهیلات هشت میلیارد ریالی بدون بهره با بازپرداخت پنج ساله جهت راه اندازي شعبه بهره مند شوند! این فرصت به مناسبت
بزرگداشت آغاز هشتمین سال خدمت رسانی مجموعه افق کوروش به هموطنان عزیز، به مدت محدود فراهم خواهد بود.

به گزارش خبرنگار نبض بازار گروه اقتصادي باشگاه خبرنگاران جوان، شرکت فروشگاه هاي
زنجیره اي افق کوروش با بیش از 2200 فروشگاه در سراسر کشور، براي اولین بار بصورت
گسترده اقدام به اعلام فراخوان اعطاي نمایندگی به متقاضیان واجد شرایط نموده است. این
فراخوان بمناسبت آغاز هشتمین سال فعالیت این شرکت و به منظور کارآفرینی و افزایش

دامنه خدمت رسانی به هموطنان عزیز انجام می شود. 

شایان ذکر است با گذشت حدود سه سال از آغاز به کار اولین نمایندگی افق کوروش، هم
اکنون بیش از 1000 شعبه نمایندگی در 31 استان کشور مشغول به فعالیت هستند. 

علاقه مندان می توانند با مراجعه به سایت افق کوروش به آدرس اینترنتی
http://okcs.ir/fch ( یا اینجا کلیک کنید)، از جزئیات شرایط اخذ نمایندگی اطلاع
حاصل و در صورت تمایل درخواست خود را ثبت نمایند. همچنین در صورت ثبت شماره

موبایل، کارشناسان شرکت به منظور راهنمایی در اسرع وقت با شما تماس خواهند گرفت. 

شرایط حداقلی ملک فروشگاه عبارت است از: 1- کاربري تجاري؛ 2- یکصد متر مربع سطح مفید فروش؛ 3- بیست متر مربع انباري. 

جهت درخواست اخذ نمایندگی شعب فروشگاه هاي افق کوروش اینجا کلیک کنید.



11/11/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 18/282

وقتی سینه اردکانی ها فیلتر صنایع می شود

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  5  |  تاریخ: 1399/08/21

از ماجراي اعتراض اردکانی ها به مجوز هاي جدید صنایع آلاینده تا همه اقداماتی که براي رفع آلایندگی صنایع در پنجمین استان صنعتی کشور انجام شده است.

به گزارش خبرگزاري صداوسیما مرکز یزد، ماجرا از زمانی شروع شد که زمزمه مجوز یک کارخانه فولاد جدید در اردکان پیچید. ایجاد کارخانه فولاد اگر چه براي یک شهر کم توسعه یافته می
تواند خبر خوبی باشد، اما براي اردکانی ها با داشتن ده ها کارخانه صنعتی خبر خوشایندي نبود. 

آن ها تا چند سال پیش به دلیل ایجاد اشتغال از تاسیس کارخانه در این شهر استقبال می کردند تا اینکه اردکان به یکی از قطب هاي صنعتی کشور مبدل و کنترل اوضاع از دست خارج شد و صداي
اعتراض شهروندانی که ریه هایشان مملو از غبار و دود است، بلند شود. 

صدور مجوز جدید سبب شد تا جمعی از مردم اردکان با تجمع در برابر دفتر نماینده این شهر در
مجلس شوراي اسلامی اعتراض خود را به ایجاد صنایع فولادي نشان داده و خواستار برخورداري از

هواي پاك و زندگی سالم شدند. 

مردم این شهر که یکی از خشکترین و کم آبترین شهر هاي یزد به شمار می آید، اعتراض خود را
با برافراشتن تابلو هایی منقوش به شعار هایی مانند «آلودگی هوا کشنده تر از کرونا»، «مجوز فولاد
باطل باید گردد»، «مرگ تدریجی یک شهر»، «هوا نداریم»، «نه به صنایع آلاینده»، «اردکان آلوده
ترین شهر ایران» و «سلامتی حق مردم است»، خواستار ابطال مجوز هاي جدید صنایع فولادي در

این شهرستان شدند. 

اردکان آلوده ترین شهر کشور 

همین اعتراض ها بود که باعث شد نماینده اردکان در مجلس شوراي اسلامی موضوع را به صحن علنی بکشاند. او در نطقی در مجلس خطاب به رئیس مجلس فریاد زد: «به دادمان برسید»، جمله اي
امري، خواهشی، التماسی که حکایت از عمق فاجعه در این شهرستان داشت. 

محمدرضا دشتی خطاب به رئیس مجلس گفت آلودگی هوا در اردکان نفس مردم را به تنگ آورده است. او آلودگی هوا در اردکان را نسبت به سایر شهر هاي کشور بسیار بالاتر خواند و گفت: من
وضعیت آلودگی هواي اردکان را با سه استان صنعتی همجوار خود مقایسه کردم، آلودگی هوا در اردکان 191 است در حالی که در تهران 92، اصفهان 135 و در اراك 117 است. 

نماینده اردکان افزود: در حالی که کرونا مردم شهر من را مورد حمله قرار داده، روا نیست هواي
شهر من آلوده ترین هوا در کشور باشد. 

دشتی خطاب به رئیس مجلس تأکید کرد: هر چه داد می زنم و با شما جلسه می گذارم و با وزراي
مربوطه این مشکل را بیان می کنم کسی به داد این شهر نمی رسد. 

واقعیت این است که در سال هاي اخیر همزمان با صنعتی شدن استان یزد، شهر هاي صنعتی
مبتلا به معضل بزرگی به نام آلودگی شده اند. 

براي بررسی این موضوع راهی میبد و اردکان به عنوان دو شهرستان صنعتی می شوم. میبد در 54
کیلومتري و اردکان در 60 کیلومتري یزد قرار دارد. دو شهرستانی که از لحاظ تعداد کارخانجات

در استان در ردیف دوم وسوم استان یزد قرار گرفته اند. 

این دو شهرستان در شمال استان یزد واقع شده اند، روز به روز بر توسعه کارخانجات آن ها افزوده می شود و هر دو قطب صنعتی استان یزد به شمار می روند. 

در شهرستان میبد از مجموع 380 کارخانه بزرگ وکوچک 40 کارخانه متعلق به تولید کاشی و بقیه در موارد دیگر مشغول فعالیت هستند. در شهرستان اردکان هم از مجموعه 480 کارخانه بزرگ
وکوچک 30 کارخانه در زمینه تولید کاشی و سرامیک فعالیت دارد. 

به ورودي هر دو شهر که می رسیم مهمترین مساله اي که دیده می شود، هاله اي از دود و غبار است که شهر را فراگرفته و ذرات آن همواره مهمان ریه هاي مردم میبد و اردکان است. دود و غباري که
امان مردم این دو شهر صنعتی را بریده است. 

«دود و غباري که همانند ابر بالاي سر ما قرار دارد، ناشی از کارخانه هاست و هر روز بر حجم آن افزوده می شود». این را شهروند اردکانی گفت و افزود: کارخانجاتی نظیر شیشه، فولاد و گندله از
آلایندگی هاي فراوانی برخوردار هستند که هم بر محیط زیست انسانی و حیوانی تاثیر گذاشته و هم منابع طبیعی. 

وي افزود: این کارخانه ها در ساعت هاي اولیه شب تا صبح، با برداشتن فلیتر هاي خود تمامی محیط اطراف و بسیاري از نقاط شهر را آلوده می کنند و با گسترش دود غلیظ در این مناطق باعث آلوده
شدن محیط زیست مردم می شوند. 
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مساله اي که در گفتگو با برخی از مدیران کارخانجات مورد تایید قرار گرفت. آن ها درباره عدم
استفاده از فیلتر تأکید دارند که به علت قیمت بالاي فیلتر و در دسترس نبودن آن از نصب آن

جلوگیري می کنند. 

پس از گشت زنی در این دو شهرستان متوجه شدم که بازرسان محیط زیست نظارت مستمري بر
آلایندگی کارخانجات داشته و حتی برخی از کارخانه هاي بزرگ و کوچک نیز به دلیل عدم رعایت
نکات ایمنی پلمب شده و پس از مدتی با رعایت تمامی موارد خواسته شده توسط بازرسان بار

دیگر به فعالیت بازگشته اند. 

ما مشکل تنها به واحد هاي صنعتی محدود نمی شد بلکه معادن نیز مشکل بزرگی شده بودند که
نقش بسیار موثري بر آلایندگی داشتند. 

سینه مردم اردکان فیلتر کارخانه ها شده است 

با نماینده اردکان در مجلس شوراي اسلامی به گفتگو نشستیم، کسی که در جلسه مجلس فریاد زد هواي اردکان آلوده است، به داد ما برسید. 

محمدرضا دشتی اردکانی، اردکان را در برهه اخیر به عنوان بدترین شهر کشور از نظر آلودگی هوا معرفی کرد و گفت: من همواره خواسته مردم را پیگیري می کنم و حاضر نیستم سینه مردم شهر را
فیلتر کارخانه بکنم. 

وي با اشاره به اینکه یک سوم معادن استان در اردکان واقع است، افزود: بیشترین سهم معدن در
بخش هاي خرانق و عقدا قرار دارند و با وجود معادن بزرگ، هیچ کمکی به این دو بخش محروم
شهرستان اردکان نشده است. در حالی که شرایط اقتصادي و کرونایی نامطلوب است حقوق

کارکنان شهرداري 2 ماه عقب افتاده است. 

دشتی اردکانی از معادن به عنوان بیشترین آسیب زننده به محیط زیست یاد کرد و اظهار داشت:
تخریب منابع طبیعی، تهدید حیات وحش و ایجاد ریزگرد ها رهاورد معادن براي اردکان است.
صبح یا غروب از هر سو وارد اردکان شوید با غبار دود و خاکی مواجه خواهید شد که همه شهر را

در برگرفته است. 

نماینده مردم اردکان به آمار بالاي بیماري به ویژه سرطان در استان گریزي زد و گفت: آمار ها
ثابت می کند که بیشترین درصد بیماري و سرطان استان در اردکان است. از استاندار می خواهیم

سند آمایش معادن استان را نوشته و فکري براي صنایع فولادي بزرگ بردارد. 

لزوم تعطیلی صنایع آلاینده و آب خواه 

اما قصه صنایع آلاینده و اعتراض به عملکرد آن ها تنها به مردم و نمایندگان آنان محدود نمی شود بلکه ضلع هاي دیگري هم دارد. ضلع هایی که هر کدام وظیفه اي برعهده دارند و عملکرد معادن با
این وظایف مغایرت دارد. 

یکی از این ضلع ها اداره کل محیط زیست است که وظیفه محافظت از محیط زیست را دارد، اما فعالیت برخی صنایع و معادن سبب شده تا بار ها صداي اعتراض و گلایه این اداره به گوش برسد. 

مدیرکل اداره محیط زیست استان یزد گزینه بعدي ما براي مصاحبه در این زمینه است. بانویی که
می گوید بر اساس اصل 50 قانون اساسی جمهوري اسلامی ایران، محافظت از محیط زیست
وظیفه اي عمومی است و هرگونه فعالیت اقتصادي و ... که با آلودگی یا تخریب محیط زیست

ملازمت پیدا کند، ممنوع است. 

نیره پورملایی توسعه ناپایدار را براي محیط زیست ضربه بزرگی خواند و افزود: یزد استانی معدنی
و صنعتی است و اگر توسعه صنعت و معدن از نوع ناپایدار باشد می تواند به حوزه محیط زیست و

سلامت ضربه بزرگی بزند. 

وي با تقدیر از اقدامات استانداري و شوراي معادن در این زمینه اظهار داشت: بسیاري از معادن
کوچک و خرد که شاید استراتژیک نباشند از دستور کار واگذاري ها کنار گذاشته شده و معادن

استراتژیک و پربازده مدنظر قرار گرفته اند. 

پورملایی با اشاره به تاثیر برخی معادن بر آلودگی هوا ادامه داد: واگذاري ها باید محدود به معادن
استراتژیک و اشتغال زا شود و همچنین به سمت صنایع پایین دستی برویم که می توانند براي استان ارزش افزوده داشته باشند، البته به شرطی که آب بر نباشند. 

مدیرکل محیط زیست استان درباره صنایع وابسته به این معادن نیز سخن گفت و خاطرنشان ساخت: این صنایع هم آلاینده هستند و هم آب خواه. در طرح آمایش استان مصوب شد که تقاضاي جدید
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به ویژه آلاینده و آب بر نداشته باشیم و متقاضیان به پهنه هاي جدید هدایت شوند. 

وي با اشاره به تراکم بالاي صنایع در برخی محور هاي استان به ویژه یزد تا عقدا تأکید کرد: چند مجوز فعالیت صنایع فولادي که در شش ماه گذشته کاري انجام نداده بودند، باطل شد که موفقیت
بزرگی به شمار می آید. 

تصویب مشوق هایی براي کاهش آلایندگی 

در ادامه گزارش به سراغ رئیس سازمان صمت در استان یزد رفتم تا نظر وي را درباره بحث آلایندگی صنایع و معادن جویا شوم. 

محمدرضا علمدار یزدي از هماهنگی بسیار خوب با اداره کل محیط زیست خبر داد و گفت: براي احداث کلیه واحد هاي صنعتی به ویژه معدن هماهنگی خوبی با این اداره داریم و مجوز با کسب نظر
محیط زیست صورت می گیرد. 

اما یکی از مشکلاتی که هم اکنون در استان وجود دارد، واحد هاي قدیمی است که حتی بدون نظر محیط زیست مجوز
گرفته اند، با این حال رئیس سازمان صمت از تصویب مشوق هایی براي پیگیري این مشکل خبر می دهد. 

وي گفت: تسهیل در بررسی و تایید ثبت سفارت تجهیزات، اعطاي تسهیلات بانکی اعم از رونق تولید و تبصره 18 و
همچنین تسهیل در معافیت از مالیات هاي گمرکی از جمله این مشوق ها براي کاهش آلایندگی به شمار می آید. 

علمدار یزدي با اشاره به واگذاري معادن از راه مزایده یا ثبت درخواست در سامانه کاداستر اظهار داشت: صلاحیت مالی و
فنی افراد درخواست کننده از سوي سازمان نظام مهندسی معدن بررسی شده و پس از استعلام از ارگان هاي ماده 24 از

جمله محیط زیست، منابع طبیعی و راه و شهرسازي، پروانه اکتشاف صادر می شود. 

می پرسم که نظارت بر عملکرد معادن به چگونه است؟ رئیس سازمان صمت استان پاسخ داد که هر معدن داراي یک نفر مسئول فنی نظام مهندسی معدن است که بر عملکرد بهره بردار نظارت کرده و
گزارش خود را به صورت ماهانه در سامانه کاداستر و سامانه مرتبط با نظام مهندسی معدن قرار می دهد. 

به گفته علمدار یزدي، نظارت ها شامل میزان استخراج، حمل ماده معدنی تا سقف مجاز در پروانه، انجام عملیات معدنی بر طبق طرح مصوب، رعایت موارد ایمنی، رعایت قانون معادن و آیین نامه هاي
موجود، حفظ و صیانت از ذخایر معدنی، کنترل سوخت و مواد ناري و نظارت عالیه سازمان بر مسئول فنی است. 

توجه کامل استان یزد به محیط زیست 

در این گزارش به بررسی ابعاد مختلف آلایندگی صنایع در استان پرداخته و با مردم و مسئولان دستگاه هاي مختلف گفتگو کردیم. در ادامه راهی استانداري می شویم تا با مرد اول استان در این باره
گفتگو کنیم. 

محمدعلی طالبی پایش و توجه به محیط زیست را از برنامه هاي اصلی استان قلمداد کرد و گفت: برنامه آمایش که بخشی از آن به حوزه محیط زیست اختصاص دارد را به تصویب رسانده و هم اکنون
در حال اجراست. 

وي با اشاره به اقدامات شوراي معادن افزود: در دو سال گذشته فعالیت هاي خوبی انجام گرفته که نمونه آن مخالفت با صدور مجوز بعضی از معادن در پهنه هاي مختلف استان و تعطیلی واحد هاي
آلاینده است. 

استاندار یزد که همواره از مجوز هاي پیشین صنایع و معادن گله دارد، بحث را به سوي توسعه
صنعتی استان کشانده و تأکید دارد که سختگیري هاي کنونی در گذشته وجود نداشت و مجوز ها

بدون نظر محیط زیست صادر می شد. 

وي حساسیت مردم در دوره کنونی نسبت به محیط زیست را چند برابر عنوان کرد و ادامه داد: در
قانون برنامه ششم توسعه پیش بینی شده واحد هایی که شرایط زیست محیطی مناسبی ندارند به
موجب بند 5 ماده 43 تا یک درصد عوارض این ماده مشمول آن ها خواهد شد که از سال گذشته

براي وصول این عوارض اقدام کردیم. 

طالبی عدم صدور مجوز معادن یا صنایع مغایر محیط زیست را از افتخارات دوران مسئولیت خود
عنوان کرد و افزود: عمده چالش ما مربوط به مجوز هاي سال هاي قبل است. برخی از این مجوز
ها در مقطعی بود که قانون برنامه پنجم توسعه، اجازه صدور مجوز بدون نظر محیط زیست را می

داد. 

وي از پایش در صنایع فولادي اردکان و لغو، خلعیت زمین، انتقال به پهنه هاي استان و کاهش 16 مجوز فولادي به عنوان برخی اقدامات انجام گرفته یاد کرد. 

استاندار یزد از وجود خلأ هاي قانونی براي برخورد با صنایع و معادن معضل آفرین خبر داد و گفت: صدور مجوز در دوره کنونی با نظر فرمانداران، محیط زیست و دستگاه هاي مرتبط صورت می گیرد.
همچنین برخی واحد ها بر اساس نظر محیط زیست و اداره صمت، تشویق یا جریمه می شوند. 
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طالبی اقدامات محیط زیست به ویژه بازدید و گشت هاي شبانه را با دوران گذشته غیرقابل مقایسه دانست و تأکید کرد: در دو سال گذشته اقدامات و فعالیت هاي خوبی در راستاي افزایش ضریب
تکنولوژي واحد هاي صنعتی در حال انجام است و میلیارد ها تومان براي استفاده واحد هاي فولادي یا کاشی از فیلتر ها و تهویه هاي مناسب هزینه شده است. 

درآمدزایی در کنار سلامت شهروندان و حفظ منابع طبیعی 

گرچه صنایع بزرگ و معادن سهم خوبی در درآمدزایی ریالی و ارزي کشور دارد و اشتغال را نیز براي شهروندان به همراه دارد، اما نباید از پیامد هاي منفی آن غافل شد. 

این مساله به ویژه براي استان یزد که در شرایط آبی و محیط زیستی خاصی قرار دارد، از اهمیت فراوانی برخوردار است و نباید سلامتی شهروندان و محیط زیست استان فداي درآمدزایی شود. 

عملکرد مسئولان استان در برهه کنونی در این زمینه نوید حل بخشی از این معضل را می دهد و امید است این رویه با قدرت بیشتري ادامه یابد تا هم درآمدزایی براي استان صورت گیرد و هم هواي
پاك از سوي شهروندان استشمام شود و هم منابع طبیعی به حیات طبیعی خود ادامه دهد. 

نویسنده: محمدرضا جایروند
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اختصاص 30 هزار میلیارد براي اشتغالزایی در خراسان رضوي

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  6  |  تاریخ: 1399/08/21

سهم خراسان رضوي از تسهیلات قانون بودجه امسال بیش از 30 هزار و 45 میلیارد معادل 6.3 درصد از کل تسهیلات کشور است.

به گزارش خبرگزاري صدا و سیماي مرکز خراسان رضوي ، معاون هماهنگی امور اقتصادي استانداري خراسان رضوي امروز در حاشیه کارگروه اشتغال و سرمایه گذاري استان گفت: این تسهیلات
براي ایجاد 48 هزار و 600 فرصت شغلی در استان اختصاص یافته است. 

علی رسولیان افزود: کل تسهیلات بانکی که امسال از محل تبصره 18 قانون بودجه به برنامه هاي اشتغال استانها اختصاص یافته، 476 هزار و 610
میلیارد ریال است. 

وي ادامه داد: این تسهیلات در دستگاه هاي اجرایی باید با بهره وري انرژي و آب جذب و منجر به اشتغال شود. 

معاون هماهنگی امور اقتصادي استانداري خراسان رضوي گفت: از مجموع تسهیلات استان، 11 هزار و 87 میلیارد ریال سهم سازمان صنعت
خراسان رضوي است. 

رسولیان افزود: براي تکمیل و راه اندازي طرح هاي نیمه تمام، بازسازي و نوسازي خط تولید، سرمایه در گردش واحدهاي تولیدي، توسعه خوشه هاي صنعتی و خدمات کلینیکی است.
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کدام دسته از "معلمان حق التدریس" تا سال 1400 استخدام می شوند؟

منبع: اکو فارسشماره خبر:  7  |  تاریخ: 1399/08/21

اکوفارس: وزارت آموزش و پرورش اعلام کرد: اصلاحیه آیین نامه اجرایی استخدام معلمان حق التدریس به تصویب رسید و مشمولان قانون تا پایان سال 1400 استخدام می شوند.

اکوفارس: وزارت آموزش و پرورش اعلام کرد: اصلاحیه آیین نامه اجرایی استخدام معلمان حق التدریس به تصویب رسید و مشمولان قانون تا پایان سال 1400 استخدام می شوند. به گزارش
تسنیم؛ معاونت برنامه ریزي و توسعه منابع وزارت آموزش و پرورش در واکنش به "بلاتکلیفی حقوق و امنیت شغلی معلمان حق التدریس"، توضیحاتی را ارائه کرد: 

1. وزارت آموزش و پرورش مطابق با قانون تبصره 10 ماده 17 قانون تعیین تکلیف معلمان حق التدریسی و آموزشیاران نهضت سوادآموزي مصوب 28 مرداد 94 و قانون اصلاح تبصره مذکور مصوبه 3
شهریور 95 مجلس شوراي اسلامی مکلف بود که نیروهاي پیش دبستانی، حق التدریسان غیر مستمر و خرید خدمات آموزشی که قبل از سال 91 با آموزش و پرورش همکاري داشته اند و آموزشیاران و
آموزش دهندگان تجمیعی که قبل از سال 92 با نهضت سوادآموزي همکاري داشته اند با توجه به ارتباط رشته تحصیلی (منحصر به دوره متوسطه) مقطع تحصیلی (حداقل کاردانی)، جنسیت، نیاز

منطقه اي و سنوات همکاري به عنوان معلم حق التدریس به کار گیري کند. 

بر همین اساس مطابق با نیاز مناطق آموزش و پرورش تعدادي از مشمول این قانون به صورت نیروي حق التدریس آزاد در واحدهاي آموزشی اشتغال به کار دارند و عملاً به کارگیري نیروي حق
التدریس مطابق تکلیف قانون (مصوبات مجلس شوراي اسلامی) صورت پذیرفته است. 

2. هیئت وزیران در اجراي بند 3 قانون الحاق یک ماده به قانون تعیین تکلیف معلمین حق التدریسی و آموزشیاران نهضت سوادآموزي مصوب 13 شهریور 97، آیین نامه اجرایی مربوط را در تاریخ 30
شهریور 98 به تصویب رساند. وزارت آموزش و پرورش در اجراي ماده 2 آیین نامه مذکور، شیوه نامه اجرایی آن طی بخشنامه شماره 160150 مورخ 2 آذر 98دجهت اجرا به ادارات کل آموزش و

پرورش ارسال کرده است. 

متعاقب مجلس شوراي اسلامی در تاریخ 15 اردیبهشت 99 قانون تفسیر قانون الحاق یک ماده به قانون موصوف را تصویب کرد که مطابق آن مشمولین تبصره 10 ماده 17 قانون مصوب 3 شهریور 95
که حقوق خود را از سرانه مدارس و مشارکت هاي مردمی (ساز و کار مدیر مدرسه، انجمن اولیا و مربیان، کارفرما، موسس یا شرکت هاي طرف قرارداد با آموزش و پرورش) دریافت کرده اند مشمول

استخدام قانون مصوب 13 شهریور 97 دانسته است. 

هیئت وزیران نیز در تاریخ 5 مهر 99 اصلاحیه آیین نامه اجرایی مورد نظر را به تصویب رساند لیکن مصوبه مزبور توسط هیئت بررسی و تطبیق مصوبات دولت با قوانین مجلس مورد ایراد واقع شده
است و وزارت آموزش و پرورش نیز پس از رفع ایراد مورد نظر و تأیید آن توسط هیئت وزیران، اصلاحیه آیین نامه اجرایی را در تاریخ 10 آبان 99 به تصویب رسانده که انشاالله مراتب جهت اجرا به

ادارات کل آموزش و پرورش منعکس خواهد شد و مشمولین قانون تا پایان سال 1400 پس از سپري کردن دوره آموزشی در دانشگاه فرهنگیان، استخدام پیمانی وزارت آموزش و پرورش خواهند شد. 

3. نرخ حق التدریس نیروهاي آزاد و نهضتی بر اساس تصمیم شوراي توسعه مدیریت و سرمایه انسانی رئیس جمهور که طی نامه مورخ 4 آذر 88 معاون توسعه مدیریت و سرمایه انسانی رئیس جمهور
به وزارت آموزش و پرورش ابلاغ شده است، به مأخذ یکصدم امتیازات حق شغل و شاغل معلمان شاغل مشابه در بدو خدمت ضربدر ضریب ریالی سال محاسبه می شود. بدیهی است هر گونه اقدام خارج

از تصمیم شوراي توسعه مدیریت و سرمایه انسانی رئیس جمهور این وزارتخانه را با ایراد مراجع نظارتی مواجه خواهد کرد.
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ارائه تسهیلات ویژه ستادکل نیروهاي مسلح به سربازان

منبع: اکو فارسشماره خبر:  8  |  تاریخ: 1399/08/21

اکوفارس: مشاور عالی قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه ستادکل نیروهاي مسلح با تشریح تسهیلات ویژه ستادکل نیروهاي مسلح از طریق سامانه هاي ''سرباز ماهر و ماهرسان'' به سربازان
وظیفه گفت: در راستاي مهارت آموزي سربازان با 26 سازمان و وزارتخانه تفاهمنامه امضا کردیم.

اکوفارس: مشاور عالی قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه ستادکل نیروهاي مسلح با تشریح تسهیلات ویژه ستادکل نیروهاي مسلح از طریق سامانه هاي "سرباز ماهر و ماهرسان" به سربازان
وظیفه گفت: در راستاي مهارت آموزي سربازان با 26 سازمان و وزارتخانه تفاهمنامه امضا کردیم. به گزارش تسنیم؛ بدون شک جوانان، سرمایه هاي عظیم ملی براي رونق پیشرفت آینده کشور هستند و

بسیاري از ظرفیتهاي اجتماعی، اقتصادي و دانشی کشور در گِروي تربیت و هدایت نسل جوان خواهد بود. 

فرصت دوران خدمت وظیفه عمومی نیز براي جوانان و کشور در وهله نخست، در پاسداري از مرزها و توانمندي هاي دفاعی و در مرحله بعد براي تربیت و شکوفایی نسل جوان و آینده ساز کشور،
فرصتی ذي قیمت خواهد بود. 

رویکرد "مهارت آموزي" نیروهاي وظیفه براي هدایت این ظرفیت بزرگ به سمت توسعه اشتغال زایی و کسب وکار جوانان براي آینده، از اهداف و مأموریتهاي "قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه
نیروهاي مسلح" محسوب می شود. 

این قرارگاه در سال 96 پس از ابلاغ فرمانده معظم کل قوا و دستورات رئیس ستادکل نیروهاي مسلح، تشکیل و بنا شد با مشارکت حداکثري نیروهاي مسلح، دستگاه ها و نهادهاي کشوري، حرکت
بسیجی و انقلابی در راستاي مهارت آموزي تمام سربازان انجام شود. 

اخیراً در تسنیم در قالب نشستی میزبان "سردار موسی کمالی؛ مشاور عالی قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه ستادکل نیروهاي مسلح" بودیم؛ سردار کمالی در این نشست با سعه صدر، پاسخگوي
سؤالات ما درباره ابعاد اجراي طرح مهارت آموزي نیروهاي وظیفه در سطح کشور بودند. 

اهداف تشکیل قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه، تسهیلات ویژه درنظر گرفته شده براي سربازان وظیفه در این طرح، تعامل این قرارگاه با سایر ارگانها و نهادهاي کشوري و دولتی، اقدمات صورت
گرفته و مؤثر این قرارگاه از زمان تشکیل تاکنون از جمله مباحث مطرح شده در این گفت وگو بود. 

در ادامه بخش نخست این گفت وگو تقدیم مخاطبان ارجمند تسنیم شده است: 

تسنیم: قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه ستادکل نیروهاي مسلح با چه اهدافی تشکیل شد و تاکنون چند درصد اهداف تبیین شده در این قرارگاه به نتیجه رسیده است؟ 

سربازي در جمهوري اسلامی ایران یکی از ارکان توان رزمی نیروهاي مسلح ما است یعنی ساختار نیروهاي مسلح ما طوري طراحی شده که مردم محور است، مردم در دو قالب به نیروهاي مسلح، دفاع و
امنیت کشور خود کمک می کنند، بخشی از این کمک از طریق اقدامات داوطلبانه صورت می گیرد که بیشتر در بحرانها، حوادث و جنگ وارد صحنه می شود. 

بخشی از این کمک نیز در کسوت لباس سربازي صورت می گیرد، جوانان وارد نیروهاي مسلح می شوند و ما آنها را به عنوان بازوان مردمی نیروهاي مسلح می دانیم، می گوییم نیروهاي مسلح دو بازوي
مردمی "بسیج" و "سرباز" را با خود به همراه دارند؛ در طول هشت سال دفاع مقدس نیز حدود سه میلیون جوان با لباس سربازي به نیروهاي مسلح کمک کردند، حدود 60 هزار سرباز در دوران دفاع

مقدس به فیض شهادت نائل و حدود 140 هزار نفر نیز از آن سربازان به فیض جانبازي رسیدند. 

 
 

 
متأسفانه سرباز ما مظلوم است 

سربازان ما در تمام بحرانها و حوادث حضور و نقش پررنگی دارند و در زمان حاضر حتی در صحنه مبارزه با کرونا اقدامات خود را انجام می دهند اما متأسفانه سرباز ما مظلوم است، کمتر دیده و فیلم و
عکس از آن پخش می شد، یک سرباز در بهترین دوران عمر خود (جوانی) براي دفاع از مملکت و عزت و استقلال کشور کمک می کند اما کمتر دیده می شود و مورد توجه قرار می گیرد و به هر حال
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هم خود سرباز و هم نیروهاي مسلح به عنوان به کارگیرنده این سربازان باید از مجلس و دولت شاکی باشند و بگویند که "به داد این سرباز برسید." 

بخشی از مسئله این بود که سرباز پس از دو سال، وارد بازار کار می شد، عملاً دو سال از بازار کار عقب افتاده بودو احساس غبن و ضرر می کرد، حضرت آقا نیز در چند سال اخیر بارها تأکید کرده اند
که "سرباز در نیروهاي مسلح آموزش ببیند، به سرباز مدرك دهید و اوقات فراغت سرباز را پر کنید" لذا یکی از برنامه هاي سرلشکر باقري پس از انتصاب به عنوان رئیس ستادکل نیروهاي مسلح، اجراي

تدابیر مقام معظم رهبري بود و در همین راستا "قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه" را در خرداد سال 96 تشکیل دادند. 

بازگشت نشاط و جذابیت به سربازي از اهداف تشکیل قرارگاه مهارت آموزي 

این قرارگاه اهدافی را براي خود تعیین کرد، یکی از اهداف بازگرداندن نشاط به سربازي بود یعنی اینکه سرباز در حین خدمت سربازي احساس یأس، ناامیدي و ضرر نکند، بازگشت جذابیت به سربازي
دومین هدف از تشکیل قرارگاه مذکور بود، در وجود سرباز و خانواده ها این احساس به وجود بیاید که در صورت آموزش مهارت، شغل و توانمندي به سربازي بروند و در نیروهاي مسلح آموزش و مهارت

ببینند. 

از اهداف دیگر تشکیل این قرارگاه این بود که سرباز پس از اتمام خدمت رها نشود و به وي در رابطه با اشتغال کمک شود، به همین منظور در قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه به دنبال بسیج
امکانات و سراغ نیروهاي رفتیم و تقریباً در تمام نیروهاي مسلح، قرارگاه مشابهی تشکیل شد همچنین سراغ دستگاه هاي اجرایی نیز رفتیم، حدود 33 وزارت خانه، سازمان، بنیاد و نهاد شناسایی کرده

گفتیم این 33 نهاد و سازمان می توانند در حوزه اشتغال به کمک ما بیایند، 

به طور مثال وزارت آموزش و پرورش با توجه به وجود امکاناتی همچون دانش سرا، فنی و حرفه اي و مدارس در بحث آموزش می توانند به ما کمک کند، اکنون یک جوان پس از ورود به دانش سرا
بیش از هزار ساعت در فنی و حرفه اي آموزش می بیند اما متأسفانه اکنون استقبال از فنی و حرفه اي کم است، باید با کمک هم کاري کنیم تا استقبال از فنی و حرفه اي افزایش پیدا کند، یعنی یک

جوان علاوه بر اخذ دیپلم، مهارتی را نیز آموخته باشد و براي ادامه طی کردن مدارج عالی در این رابطه مشکلی نداشته باشد. 

 
 

 
امضاء تفاهم نامه قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه با 26 سازمان، وزارتخانه و نهاد 

وزارتخانه هاي دیگر همچون وزارت کار و جهاد کشاورزي در دو حوزه آموزش و اشتغال می توانند به کمک قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه بیایند لذا اکنون با 26 سازمان، وزارتخانه و نهاد،

 
تفاهمنامه همکاري امضا کردیم به طور مثال اکنون سازمان فنی و حرفه اي و وزارت جهاد کشاورزي سربازان ما را در مباحث تخصصی، آموزش می دهند. 

ما در این رابطه نقشه راهی طراحی کردیم، این نقشه راه 15 لایه، 54 شاخص و حدود 200 برنامه دارد، در این لایه ها تبیین شده است که به طور مثال باید براي نشاط، جذابیت، آموزش تخصصی چه
کنیم و چه ارگانهایی همکاران ما هستند؛ در این نقشه راه ذکر کردیم که باید در پایان سال 1401 به نقطه اي برسیم که هر سربازي که وارد نیروهاي مسلح می شود، حداقل یک مهارت تخصصی و

 
چند مهارت عمومی را آموزش دیده باشد. 

پنج مهارت کسب وکار، سبک زندگی، امداد و نجات، حقوقی و استفاده از فضاي مجازي جزو مهارتهاي عمومی در این برنامه هستند که سرباز باید آنها را فرا بگیرد، به طور مثال در موضوع امداد و
نجات به سراغ سازمان هلال احمر رفته با این سازمان تفاهم نامه امضا کردیم یا در بحث سبک زندگی و کسب وکار سراغ بخش جوانان وزارت ورزش و جوانان رفته تفاهم نامه اي را در این رابطه امضا

 
کردیم. 

ما در قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه گام به گام جلو رفتیم و هرکدام از ارگانهاي مذکور نیز در قرارگاه میزي دارند همچنین اقدامات خود را در فضاي مجازي نیز به اطلاع عموم می رسانیم و در

 
این رابطه نیز فعال هستیم اما احساسمان بر این است که در رابطه با حوزه فرهنگی و فرهنگ سازي موفق نبوده ضعیف عمل کردیم. 

 
تسنیم: چه تعداد سرباز از زمان اجراي طرح مهارت آموزي و تشکیل قرارگاه کارکنان وظیفه ستادکل نیروهاي مسلح، آموزشهاي عمومی و تخصصی را فرا گرفته اند؟ 

برنامه ما این بود که در بدو شروع کار یعنی سال 96، 100هزار سرباز را تحت پوشش برنامه خود قرار دهیم که در نهایت 103هزار سرباز را تحت پوشش قرار داده به آنها آموزش دادیم، در سال دوم
براي آموزش 200هزار سرباز برنامه ریزي کردیم اما به 164هزار سرباز توانستیم گواهی دهیم البته به این خاطر در سال دوم سربازان کمتري از جامعه هدف مورد آموزش قرار گرفتند که زیرساختها در

 
استانها مخصوصاً شهرهاي کوچک و وضعیت سوق الجیشی و آمایش سرزمینی یگانهاي ما طوري بود که دسترسی به برخی از مناطق سخت بود و امکان فرستادن مربی به دورترین نقاط وجود نداشت. 
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سال 1401 باید تمام سربازان آموزش و مهارت فرا بگیرند 

در سال 98، به 125هزار سرباز آموزش تخصصی و 94هزار سرباز آموزش عمومی ارائه دادیم اما براي سال 99 دیگر عدد تعیین نکردیم و درصد تعیین کردیم؛ گفتیم که در سال 99 باید 65درصد

 
سربازان را تحت پوشش قرار دهیم، در سال 1400 این رقم به 85 درصد و در نهایت در سال 1401 به 100 درصد برسد. 

این نکته را متذکر شویم، برخی افراد از روي بی انصافی، جهل و ناآگاهی می گویند "سرباز ما بیکار است"، اما باید بگویم در برخی از نقاط مرزي کشور، سرباز و نیروهاي مسلح ما در کمین نشسته اند و
سرباز ما به عنوان مدافع وطن در سخت ترین شرایط از جمله کویر یا در کوهستان با دماي 20 درجه زیر صفر، براي دفاع از این مرز و بوم تلاش می کنند اما یک نفر می گوید "سربازها بیکار هستند و

 
براي اینکه از بیکاري دربیایند شما به آنها مهارت آموزش می دهید، در حالی که این کار شما نیست." 

ورود ما به بحث مهارت آموزي سربازان به دلیل تکلیف و نه به خاطر بیکاري بوده است؛ مهارت آموزي به سرباز ما به عنوان مدافع وطن که الحق و الانصاف کسی به آن توجه نمی کند و کمتر برنامه اي
به آنها اختصاص داده می شود، نه از روي بیکاري بلکه از روي تکلیف بوده است، گفتیم براي جوانی که در بهترین زمان عمر خود براي نیروهاي مسلح و کشور خود تلاش می کند، آورده و دستاوردي

 
داشته باشیم. 

تسنیم: در زمان حاضر دو سامانه "سرباز ماهر و "ماهرسان" در قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه ستادکل نیروهاي مسلح طراحی شده است و از آن بهره گیري می شود؛ در این سامانه ها چه

 
اهدافی دنبال می شود؟ 

براي آموزش، سامانه اي با عنوان "سرباز ماهر" طراحی کردیم و از تمام جوانان 15 سال به بالا تقاضا می کنیم در این سامانه ثبت نام کمک کنند، در این سامانه مهارت افراد ثبت می شود و براي آنها

 
مشوقهایی در دوران قبل، بعد و حین خدمت تعیین کرده ایم و سرباز می تواند از یکی از این مشوقها استفاده کند. 

سامانه "ماهرسان" دومین سامانه اي است که توسط قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه راه اندازي شده، این سامانه براي سربازانی طراحی شده است که خدمت خود را به اتمام رسانده اند، اطلاعات
سربازان پس از خدمت وارد این سامانه می شود و تاکنون اطلاعات افرادي که تا پایان شهریور 99 خدمت سربازي خود را به اتمام رسانده اند، در این سامانه وارد شده است و به مرور این سامانه برِوز

 
خواهد شد یعنی سرباز پس از اتمام سربازي می تواند با کد ملی خود وارد سامانه شود. 

در این سامانه پس از ورود کاربر، پنجره اي که آن را "واحد" می نامیم، باز می شود؛ در این پنجره به وي گفته می شود که در زمان حاضر با توجه به رشته و تخصص خود چه امکاناتی براي وي فراهم
است و با چه ارگانها و نهادهایی می تواند ارتباط برقرار کند، به طور مثال براي فردي که رشته اش الکترونیک است، مشاغلی باز خواهد شد؛ در وهله بعد به سرباز در این سامانه عنوان می شود که به

 
قول معروف چه خط ویژه اي براي وي باز شده است. 
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به طور مثال با وزارت ارتباطات تفاهم نامه اي امضا کردیم و این وزارتخانه عنوان می کند به جوانان مرتبط با رشته هاي این وزارت خانه در 6 حوزه تسهیلات می دهد یعنی اگر به فرد عادي 50
میلیون تسهیلات بدهد به سربازي که مهارت را فراگرفته است، 70 میلیون تومان تسهیلات خواهد داد یا اگر پروسه رسیدگی به تقاضاي یک فرد عادي به طور مثال 6 ماه زمان می برد، این پروسه براي
سربازي که مهارت آموخته است به یک ماه کاهش خواهد یافت، به دنبال این هستیم که این خط ویژه ها در حوزه هاي مختلف مانند کشاورزي، فنی و مهندسی، الکترونیک و دیگر موارد گسترش پیدا
کند و اکنون با تمام سازمانها چه بخش خصوصی و چه بخش دولتی در حال ایجاد تفاهم نامه هستیم تا در وهله نخست این پنجره ها را به ما معرفی کنند و بگویند چه خط ویژه اي می توانند به سرباز

ما دهند. 

پشتیبانی سایت ماهرسان با بانک انصار است و برخی از تسهیلات نیز مانند وام ازدواج توسط خود بانک انصار به کاربران این سامانه ارائه خواهد شد لذا از سربازانی که تا پایان شهریور 99 ترخیص شده
اند و خدمت آنها به اتمام رسیده ایت می خواهیم وارد این سامانه شوند تا ما بتوانیم چهار کار را انجام دهیم؛ نخست اینکه آنها را رصد کنیم و ببینیم آخرین وضعیت آنها به چه صورت است، اکنون

شغل و بیمه دارند یا خیر، دوم اینکه بتوانیم آنها را هدایت کنیم و به آنها مشاوره دهیم، یعنی بگوییم با توجه به مهارت و پنجره هاي موجود، می توانند از شغلهاي مدنظر استفاده کنند. 

در وهله سوم به دنبال این هستیم که این افراد را حمایت کنیم یعنی به طور مثال اگر فردي خواست وارد شغل تخصصی شود، بتواند با اخذ معرفی نامه از ما، وامهایی را از ارگانهایی دریافت کند و در
گام آخر خودمان تسهیلاتی براي فرد فراهم می کنیم. 

در این موارد مجلس شوراي اسلامی می تواند به ما کمک کند و مطالبه ما از مجلس است، اکنون ما در برخی از شوراهاي اشتغال و شوراهاي آموزش مانند شوراي تولید و اشتغال به عنوان داوطلب
شرکت می کنیم و عضو نیستیم و تقاضاي ما این است که قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه در این شوراها عضو شود و حق رأي داشته باشد، مجلس در برخی از موانع و مشکلات قانونی به ما
کمک کند اما بیشترین کمک را از خود رسانه ها می خواهیم، رسانه ها باید از ارگانهاي مختلف درباره مهارت آموزي سربازان مطالبه کنند و بپرسند که آنها چه اقداماتی در این رابطه انجام داده اند

همچنین در جامعه نیز مطالبه گري ایجاد کنند و به قول معروف ضمن شکستن این تابو، به جوان بگویند "باید مهارت فرا بگیري و بهترین مکان نیز براي آموختن مهارت، نیروهاي مسلح است."
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بختیاري: تا پایان برنامه ششم 800 هزار شغل ایجاد می کنیم

شماره خبر:  9  |  تاریخ: 1399/08/21
منبع: گسترش صنعت معدن

تجارت

رئیس کمیته امداد گفت: تعهد کمیته امداد در برنامه ششم توسعه کشور ایجاد 350 هزار شغل است اما این نهاد تا پایان برنامه، 800 هزار فرصت شغلی راه اندازي خواهد کرد.

رئیس کمیته امداد گفت: تعهد کمیته امداد در برنامه ششم توسعه کشور ایجاد 350 هزار شغل است اما این نهاد تا پایان برنامه، 800 هزار فرصت شغلی راه اندازي خواهد کرد. 

اقتصاد 

سیدمرتضی بختیاري، رئیس کمیته امداد در دیدار با عباس رضایی، استاندار اصفهان، اشتغال را
مهمترین راهبرد کمیته امداد در توانمندسازي مددجویان عنوان کرد و افزود: بر اساس برنامه
ششم توسعه کشور، کمیته امداد مکلف است سالانه 70 هزار و در مجموع دوره پنج ساله 350

هزار شغل در سطح کشور ایجاد کند. 

وي با تشریح عملکرد کمیته امداد در حوزه اشتغال ادامه داد: تاکنون که چهار سال از برنامه ششم
می گذرد، کمیته امداد موفق به ایجاد 550 هزار فرصت شغلی شده است و پیش بینی می کنیم تا

پایان سال 1400 که سال آخر برنامه ششم است، این تعداد به 800 هزار اشتغال برسد. 

رئیس کمیته امداد با تقدیر از مدیران امور شعب بانک هاي عامل به خاطر همکاري گسترده با این
نهاد در پرداخت تسهیلات قرض الحسنه اشتغال به مددجویان، تاکید کرد: سال گذشته با پرداخت
232 میلیارد تومان تسهیلات قرض الحسنه به مددجویان اصفهانی بیش از 9400 شغل در استان

ایجاد شد و برنامه براي سال 99 کمیته امداد اصفهان ایجاد 10 هزار و 455 فرصت شغلی است. 

بختیاري در ادامه به ارائه گزارشی از اجراي پویش ایران همدل پرداخت و گفت: در اجراي دو مرحله این پویش، در مجموع 27 میلیون وعده غذاي گرم و چهار میلیون بسته حمایتی معیشتی در ماه
مبارك رمضان و ماه هاي محرم و صفر با ارزشی بیشتر از 1¡178 میلیارد تومان کمک نقدي و کالایی، به نیازمندان ارائه شد. 

در این دیدار همچنین عباس رضایی، استاندار اصفهان در سخنانی با اشاره به جوشش همدلی و مواسات در میان مردم نیکوکار استان اصفهان در برگزاري پویش ایران همدل، گفت: بی شک آمار مربوط
به کمک هاي مردمی بیش از آن چیزي است که ثبت و ضبط شده است و این به خاطر روح مردمی و نفس پاك مقام معظم رهبري در این پویش است. 

وي افزود: دولت یازدهم و دوازدهم در این زمینه با توجه به شرایط خاص کشور و شیوع ویروس کرونا، تاکنون عملکرد قابل قبولی داشته است. 

شایان ذکر است در پایان این نشست از مدیران امور شعب بانک هاي ملی، کشاورزي و توسعه تعاون استان به دلیل همراهی و همکاري مناسب در ارائه تسهیلات اشتغال به مددجویان امداد، تقدیر به
عمل آمد.
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مسجد مهم ترین سنگر براي بسط ارزش هاي اسلام ناب است

منبع: خبرگزاري مهرشماره خبر:  10  |  تاریخ: 1399/08/21

گرگان- معاون فرهنگی اداره  کل تبلیغات اسلامی گلستان گفت: مسجد یکی از مهم ترین سنگر ها براي بسط ارزش ها و تعمیق بخشی به مولفه هاي تربیتی، بصیرتی و نظام سازي بر اساس
مبانی اسلام ناب است.

گرگان- معاون فرهنگی اداره  کل تبلیغات اسلامی گلستان گفت: مسجد یکی از مهم ترین
سنگر ها براي بسط ارزش ها و تعمیق بخشی به مولفه هاي تربیتی، بصیرتی و نظام سازي بر

اساس مبانی اسلام ناب است. 

به گزارش خبرنگار مهر، حجت الاسلام رضا دیلمی شامگاه چهارشنبه در سرکشی از فعالیت
امام محله شهري مسجد بلال گرگان اظهارکرد: توجه به مولفه هاي تربیتی و اخلاقی با
محوریت نوجوانان و جوانان یکی از محوري ترین مباحث در راستاي جامعه سازي و ایجاد

رویش هاي اسلامی است. 

وي با اشاره به جایگاه بسیار مهم مسجد در اسلام و مبانی انقلاب اسلامی و اندیشه امامین
انقلاب اسلامی، افزود: مسجد یکی از مهم ترین سنگر ها براي بسط ارزش ها و تعمیق

بخشی به مولفه هاي تربیتی، بصیرتی و نظام سازي بر اساس مبانی اسلام ناب است. 

دیلمی بیان کرد: اگر امروز از شهداي گرانقدري چون شهید حججی و مدافعان حریم امامت
و ولایت با افتخار نام می بریم، این شهدا محصول کار تربیتی، بصیرتی و معرفتی در حوزه مساجد هستند. 

معاون فرهنگی اداره کل تبلیغات اسلامی گلستان ادامه داد: روحانیت انقلابی در حوزه راهبري زیست بومی فرهنگی و تحقق نظام واره امام و امت، عملکرد فاخري از خود به یادگار گذاشته و به فضل
الهی همیشه منشا خیر و برکت بسیاري در تعالی مبانی اسلامی بوده است. 

وي افزود: قطعا براي تحقق تمدن سازي نوین اسلامی بسط و توسعه و راهبري هوشمندانه فرهنگی، اخلاقی و معنوي در مساجد و محلات هستیم. 

دیلمی احیاء و ایجاد شبکه مردمی امام و امت در محلات و روستاها را بستر فاخر هم افزایی، همدلی، رفع محرومیت ها، اشتغال آفرینی، شناسایی ظرفیت ها و مقابله با آسیب ها و راهکار بسیار مهمی
در راستاي مقابله تهاجم فرهنگی و بسترسازي جامعه سازي اسلامی عنوان کرد و افزود: قطعا اگر این موضوع در محلات به صورت دقیق راهبري شود شاهد شکوفایی آن و کاهش آسیب هاي اجتماعی

و رشد مبانی دینی خواهیم بود. 

وي گفت: در جنگ تمدنی که دشمن هویت و ارزش هاي دینی ما را نشانه گرفته یکی ازموضوعات مهم که می تواند در مقابله با این تهاجم ایستادگی و باعث خنثی کردن دسیسه هاي نظام سلطه را
عملی کند استحکام بخشیدن به سنگر مسجد و حضور پر رنگ جوانان و خانواده ها در قامت شبکه مردمی، امام و امت است. 

دیلمی افزود: مسجد مرکز ایجاد رویش ها و جنبش هاي اسلامی است سازماندهی محلات استان با محور قراردادن مسجد و امام محله انجام می شود. 

گفتنی است طرح جامع تحول اجتماعی مسجد محور با هدف جامعه پردازي و ایجاد ساختار مستحکم امت و امامت در حال اجرا و پیگیري است.
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پیام تسلیت معاون امور فرهنگی در پی درگذشت استاد فیرحی

منبع: کتاب ایرانشماره خبر:  11  |  تاریخ: 1399/08/21

معاون امور فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی با صدور پیامی درگذشت حجت الاسلام و المسلیمن داوود فیرحی را به اهالی فرهنگ و کتاب تسلیت گفت.

به گزارش خبرگزاري کتاب ایران(ایبنا) و به نقل از روابط عمومی معاونت امورفرهنگی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، در متن پیام محسن جوادي آمده است: 

انا الله و انا الیه راجعون 

«خبر در گذشت عالم ربانی حجت الاسلام و المسلمین آقاي دکتر داود فیرحی داغ بزرگی بر دل دوستداران دینداري خردورزانه نهاد. او فضیلت هاي بسیاري داشت که از جمله مهمترین آنها عبارت
است از اشتغال فراگیر به دانش آموزي، صبوري در مسیر درس آموزي ، بهره گیري از فرصت هاي گذرا در راه تعالی معنوي خود و دیگران، حریت و آزاد اندیشی، درست سخن گفتن و داشتن سبک

زندگی اعتدالی و فروتنی و احترام به دیگري. 

براي بسیاري از دوستان آن مرحوم از جمله این بنده یاد او همیشه تداعی گر خاطراتی مشحون از حکمت و اخلاق است. او امروز از میان ما رفت و مهمان خداي کریم و مهربان شد و در جوار رحمت
الهی آرام گرفت. 

ضمن عرض تسلیت به خانواده محترم ایشان و نیز دوستان و شاگردان وي و جامعه علمی کشور، از خداوند منان براي آن عزیز سفر کرده به سراي آخرت رحمت و مغفرت، مسألت داریم. همچنین از
خداوند مهربان براي بازماندگان آن مرحوم صبر و سلامت و طول عمر با برکت خواهانیم. 

حجت الاسلام و المسلمین داود فیرحی به دلیل ابتلا به کرونا و پس از تحمل یک دوره بیماري روز چهارشنبه(21 آبان ماه) چشم از جهان فروبست.
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افزایش تولید لوازم خانگی در کشور به یک شرط!

منبع: شعار سالشماره خبر:  12  |  تاریخ: 1399/08/21

شعار سال:خروج برندهاي کره اي لوازم خانگی از بازار ایران بالاخره فضایی ایجاد کرد تا تولیدکنندگان داخلی لوازم خانگی بتوانند نفسی تازه کنند و خون در رگ هاي کارخانجات داخلی به
جریان بیفتد. فرصتی که هم می تواند باعث اشتغال زایی و رشد اقتصادي در کشور شود، هم از خروج سالانه میلیاردها دلار ارز بابت ...

شعار سال:خروج برندهاي کره اي لوازم خانگی از بازار ایران بالاخره فضایی ایجاد کرد تا تولیدکنندگان داخلی لوازم خانگی بتوانند نفسی تازه کنند و خون در رگ هاي کارخانجات داخلی به
جریان بیفتد. فرصتی که هم می تواند باعث اشتغال زایی و رشد اقتصادي در کشور شود، هم از خروج سالانه میلیاردها دلار ارز بابت واردات قطعات منفصله جلوگیري کند. 

اما خوشحالی تولیدکنندگان داخلی بابت این فرصت بینظیر دیري نپایید و فولادي که عموماً در کارخانجات دولتی و با بهره مندي از مواد اولیه ارزان داخلی تولید می شود، همگام با صعود قیمت ارز
چنان افزایش یافت که از قیمت هاي جهانی هم پیش افتاد و نفس تولیدکنندگان و صنایع فولادبرَ را برُید. 

یعنی دقیقاً در زمانی که صنایع داخلی فرصتی بی نظیر براي رونق بخشی به تولید دارند و بازار داخلی هم تشنه تولیدات داخلی است، صنایع مادر اما، نفس تولیدکنندگان را به شماره انداخته اند. 

تولیدکنندگان معتقدند که اگر دستیابی به مواد اولیه تسهیل شود و نظارتی بر نرخ این مواد باشد، نه تنها میزان تولید افزایش می یابد بلکه قیمت ها نیز مطابق با انتظار مردم کاهش می یابد، اما در
حال حاضر به دلیل بالا بودن هزینه هاي تولید و عدم نظارت بر این بخش، این امر امکان پذیر نیست. 

توان افزایش 50 درصدي تولید را داریم 

در این ارتباط حمیدرضا غزنوي، سخنگوي انجمن صنفی تولیدکنندگان لوازم خانگی، گفت: اگر مشکلات مربوط به مواد اولیه سر راه تولید نبود، حداقل 50 درصد افزایش تولید داشتیم و می توانستیم
قیمت را متعادل کنیم. البته مشکلات مربوط به مواد اولیه فقط به دلیل عملکرد فولادسازان نیست بلکه مشکل فرایند است، به گونه اي که می توان گفت بازار لوازم خانگی در کشور تنظیم نیست. 

غزنوي افزود: البته قبلاً صدها مشکل در مسیر تولید وجود داشت اما هم اکنون مشکلاتمان به تهیه مواد اولیه مربوط می شود. تولیدکنندگان مجبور به پرداخت پول زیاد براي خرید مواد اولیه هستند و
همین امر هزینه ها را بسیار بالا برده است. 

وي در خصوص وضعیت بازار هم گفت: در این چند روز اخیر به دلیل نوسانات نرخ ارز و مبهم بودن وضعیت قیمت، رکود در بازار لوازم خانگی رخ داده است. 

نمی توانیم از بورس فولاد تهیه کنیم 

غزنوي ادامه داد: طی ماه هاي اخیر هزینه هاي تولید براي تولیدکنندگان لوازم خانگی به شدت افزایش یافته است. حتی ما چندي پیش درخواست افزایش قیمت دادیم اما هنوز چیزي در این خصوص
نهایی نشده است و هیچ چیز مشخص نیست. 

سخنگوي انجمن صنفی تولیدکنندگان لوازم خانگی افزود: در حال حاضر نرخ ارز ثبات ندارد و قیمت نهاده هاي تولید همچون ورق فولاد بسیار گران شده است؛ از سوي دیگر نیز این محصولات از
بورس به دست تولیدکننده نمی رسد و تولیدکننده مجبور می شود از بازار آزاد تهیه کند که باید قیمت بالایی را بپردازد. 

گرانی مواد اولیه منجر به گرانی در بازار شده است 

چندي پیش اکبر پازوکی، رئیس اتحادیه فروشندگان لوازم خانگی، گفته بود: در حال حاضر به دلیل مسائلی همچون افزایش بی رویه قیمت ها و کاهش قدرت خرید مردم، فروش لوازم خانگی افت
کرده و بازار تقریباً راکد شده است. 

وي با بیان اینکه گرانی مواد اولیه منجر به افزایش قیمت نهایی محصول شده است، تاکید کرده بود: اصناف کالا را با قیمت مشخصی از تولیدکننده می خرند و سپس با یک سود متعارف به فروش می
رسانند. 

پازوکی گفته بود: با توجه به وضعیت قدرت خرید مردم و رکود بازار، حتی در برخی موارد فروشنده براي اینکه بتواند امورات خود را بگذراند، فقط با یک سود 200 یا 500 هزار تومانی کالا را می
فروشد. بنابراین نمی توان گفت که در بازار لوازم خانگی گرانفروشی داریم بلکه به دلیل افزایش نرخ مواد اولیه و بالا رفتن قیمت تمام شده، شاهد «گرانی» کالاها هستیم. 

www.mashreghnews.ir،1142232 :شعارسال، با اندکی تلخیص و اضافات برگرفته از پایگاه خبري تحلیلی مشرق نیوز، تاریخ انتشار: 21 آبان 1399 ، کدخبر
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صدور اولین مجوز کسب وکارهاي گردشگري در فضاي مجازي آذربایجان شرقی

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  13  |  تاریخ: 1399/08/21

به گزارش خبرگزاري فارس از تبریز، احمد حمزه زاده با اشاره به ضرورت ایجاد اشتغال با
استفاده از ظرفیت فناوري هاي نوین در صنعت گردشگري، اظهار داشت: شرایط فعلی کشور
و استان پیامی قابل تأمل براي ما در راستاي لزوم تقویت گردشگري مجازي و بهره مندي از
ظرفیت هاي آن دارد، لذا در این راستا اداره کل میراث فرهنگی استان طی سال جاري بر
تقویت ظرفیت هاي مجازي و توسعه دیجیتال مارکتینگ در این حوزه متمرکز و با فراهم
سازي شرایط لازم درصدد ایجاد بستر مفید فعالیت براي جوانان است چراکه صنعت

گردشگري جهانی امروز، صنعتی همه جانبه و گسترده است. 

او افزود: با توجه به ظرفیت ها و قابلیت هایی که در بخش گردشگري استان وجود دارد بهره
مندي از ظرفیت فضاي مجازي در راستاي معرفی در سطح ملی و بین المللی امري ضروري

است، لذا در این راستا اولین مجوز کسب وکارهاي گردشگري در فضاي مجازي صادر شد. 

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی آذربایجان شرقی گفت: صدور این مجوز به منظور تسهیل و رونق فعالیت بخش خصوص در فضاي مجازي، تمامی اشخاص حقیقی و حقوقی داراي
شرایط می توانند گواهینامه کسب وکارهاي گردشگري در فضاي مجازي را دریافت کنند. 

حمزه زاده خاطرنشان کرد: پس از دریافت گواهینامه صاحب کسب وکار می تواند در حوزه اطلاع رسانی، بازاریابی، فروش و استارت آپ هاي خدمات گردشگري فعالیت کرده و از حمایت هاي اداره کل
میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی در مراکز شتاب دهنده نیز بهره مند شود. 

انتهاي پیام/60001
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اعطاي وام 20 میلیارد ریالی به کارآفرینان اشتغالزا

منبع: تابناكشماره خبر:  14  |  تاریخ: 1399/08/21

اعطاي وام 20 میلیارد ریالی به کارآفرینان اشتغالزا 
مرتضی بختیاري در نشست تجلیل از مدیران عامل بانک ها : به کارآفرینانی که 40 مددجوي کمیته امداد را مشغول به کار کنند 20 میلیارد ریال وام اشتغال اعطا می شود. 

رئیس کمیته امداد امام خمینی (ره) در نشست تجلیل از مدیران عامل بانک هاي ملی، کشاورزي وتوسعه تعاون گفت: با مجوزي که از بانک مرکزي گرفته شده است در صورتی که کارآفرینی 40
مددجوي این نهاد را جذب کار کند 20 میلیارد ریال وام اشتغالزایی اعطا می شود. 

مرتضی بختیاري با بیان اینکه استان اصفهان در تولید شغل براي مددجویان کمیته امداد رتبه سوم کشور را دارد افزود: درصدد افزایش وام اشتغالزایی از 500 میلیون ریال به یک میلیارد ریال به
مددجویان این نهاد هستیم. 

استاندار اصفهان هم در این نشست گفت: در صورتیکه دغدغه رفع مشکلات براي مسئولان اولویت باشد بسیاري از تنگنا هاي اقتصادي برطرف می شود. 
عباس رضایی، تولید شغل براي نیازمندان را گامی مهم براي توانمند کردن این قشر از جامعه برشمرد و افزود: تلاش می شود تا آمار بیکاري کمتر شود. 

وي گفت: 9 درصد آمار بیکاري مربوط به دانش آموختگان است که به دلیل نبود نیاز سنجی دقیق این مشکل ایجاد شده است. 
استاندار اصفهان تاکید کرد به دنبال رشته هاي آموزشی کارآفرین محور باشیم.
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انتظار براي انتخاب کشوري که دشمنی آشکار با ما دارد، علاج کار نیست

منبع: سپاهان نیوزشماره خبر:  15  |  تاریخ: 1399/08/21

پیام سپاهان - (درخواست حذف این خبر) به گزارش خبرگزاري فارس از گلپایگان، سید مسعود خاتمی عصر امروز در حاشیه بازدید از واحدهاي صنعتی گلپایگان با بیان اینکه شرکت هاي
صنعتی ...

پیام سپاهان - به گزارش خبرگزاري فارس از گلپایگان، سید مسعود خاتمی عصر امروز در
حاشیه بازدید از واحدهاي صنعتی گلپایگان با بیان اینکه شرکت هاي صنعتی شهرستان علی
رغم مشکلات و سختی ها به تولید مشغول هستند، اظهار کرد: برخی مشکلات شهرك هاي

صنعتی در شهرستان قابل حل است. 
نماینده مردم گلپایگان و خوانسار در مجلس شوراي اسلامی گفت: اشکال بهداشتی از مراکز
لبنی گرفتند که موجب ایجاد مشکل در پروسه هاي تولید شده است در صورتی که قابل
اصلاح و نیاز به تعطیلی کارخانه نیست، برخی مسؤولان که عمق جریان کار و تولید را لمس
نمی کنند و در جهت تولید قدم برنمی دارند با این اقدامات به چرخه تولید لطمه وارد می

سازند. 
وي، مشکل عمده واحدهاي صنعتی شهرستان را بدهی معوقه به سیستم بانکی و تأمین
اجتماعی و دریافت تسهیلات و زمین شهري اعلام و قابل حل دانست و تصریح کرد: اگر

جهش تولید را مدنظر قرار دهیم باید به این واحدها براي ایجاد اشتغال کمک شود. 
خاتمی با بیان اینکه سیستم اداري و بانکی کشور باید در خدمت تولیدکنندگان قرار گیرد در

غیر این صورت سیستم نظارتی کشور باید برخورد قاطعی انجام دهد، تصریح کرد: اخیراً کارخانه بزرگی که در یکی از شهرستان هاي آذربایجان از سوي سیستم اداري به غلط تعطیل شده بود، با همت
قوه قضائیه رفع پلمب و مشغول به کار شد. 

رئیس مجمع نمایندگان استان اصفهان تأکید کرد: شرط قطع وابستگی به خارج به کارگیري توانمندي هاي داخلی کشور است که با استفاده از ظرفیت و توانمندي هاي داخلی کشور در مقابل تحریم
هاي اقتصادي پیروز خواهیم شد. 

وي گفت: به صلاح کشور نیست که اقتصاد آن وابسته به دلار یا منتظر انتخاب رئیس جمهور کشوري باشد که از ابتداي انقلاب تاکنون دشمنی آشکاري داشته است و این دیدگاه درونی نشان می دهد
افراد ناآگاهی در سیستم اداري کشور مشغول هستند که باید تغییر داده شوند تا کشور از توان داخلی استفاده کند. 

به گزارش فارس، نماینده شهرستان گلپایگان و خوانسار در مجلس شوراي اسلامی از شرکت هاي اصیل، روال محور سامان، تلاشگران، فناوري ذوب، سرساز خودرو، روان فناور و صنعت پژوهان کیا
بازدید و از نزدیک در جریان روند کار و مشکلات پیش روي تولید در این شرکت ها قرار گرفتند. 

انتهاي پیام/63071/ 
منبع: فارس
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انتظار براي انتخابات کشوري که دشمنی آشکار با ما دارد، علاج کار نیست

منبع: سپاهان نیوزشماره خبر:  16  |  تاریخ: 1399/08/21

پیام سپاهان - (درخواست حذف این خبر) به گزارش خبرگزاري فارس از گلپایگان، سید مسعود خاتمی عصر امروز در حاشیه بازدید از واحدهاي صنعتی گلپایگان با بیان اینکه شرکت هاي
صنعتی ...

پیام سپاهان - به گزارش خبرگزاري فارس از گلپایگان، سید مسعود خاتمی عصر امروز در
حاشیه بازدید از واحدهاي صنعتی گلپایگان با بیان اینکه شرکت هاي صنعتی شهرستان علی
رغم مشکلات و سختی ها به تولید مشغول هستند، اظهار کرد: برخی مشکلات شهرك هاي

صنعتی در شهرستان قابل حل است. 
نماینده مردم گلپایگان و خوانسار در مجلس شوراي اسلامی گفت: اشکال بهداشتی از مراکز
لبنی گرفتند که موجب ایجاد مشکل در پروسه هاي تولید شده است در صورتی که قابل
اصلاح و نیاز به تعطیلی کارخانه نیست، برخی مسؤولان که عمق جریان کار و تولید را لمس
نمی کنند و در جهت تولید قدم برنمی دارند با این اقدامات به چرخه تولید لطمه وارد می

سازند. 
وي، مشکل عمده واحدهاي صنعتی شهرستان را بدهی معوقه به سیستم بانکی و تأمین
اجتماعی و دریافت تسهیلات و زمین شهري اعلام و قابل حل دانست و تصریح کرد: اگر

جهش تولید را مدنظر قرار دهیم باید به این واحدها براي ایجاد اشتغال کمک شود. 
خاتمی با بیان اینکه سیستم اداري و بانکی کشور باید در خدمت تولیدکنندگان قرار گیرد در

غیر این صورت سیستم نظارتی کشور باید برخورد قاطعی انجام دهد، تصریح کرد: اخیراً کارخانه بزرگی که در یکی از شهرستان هاي آذربایجان از سوي سیستم اداري به غلط تعطیل شده بود، با همت
قوه قضائیه رفع پلمب و مشغول به کار شد. 

رئیس مجمع نمایندگان استان اصفهان تأکید کرد: شرط قطع وابستگی به خارج به کارگیري توانمندي هاي داخلی کشور است که با استفاده از ظرفیت و توانمندي هاي داخلی کشور در مقابل تحریم
هاي اقتصادي پیروز خواهیم شد. 

وي گفت: به صلاح کشور نیست که اقتصاد آن وابسته به دلار یا منتظر انتخاب رئیس جمهور کشوري باشد که از ابتداي انقلاب تاکنون دشمنی آشکاري داشته است و این دیدگاه درونی نشان می دهد
افراد ناآگاهی در سیستم اداري کشور مشغول هستند که باید تغییر داده شوند تا کشور از توان داخلی استفاده کند. 

به گزارش فارس، نماینده شهرستان گلپایگان و خوانسار در مجلس شوراي اسلامی از شرکت هاي اصیل، روال محور سامان، تلاشگران، فناوري ذوب، سرساز خودرو، روان فناور و صنعت پژوهان کیا
بازدید و از نزدیک در جریان روند کار و مشکلات پیش روي تولید در این شرکت ها قرار گرفتند. 

انتهاي پیام/63071/ 
منبع: فارس
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انتظار براي انتخابات کشوري که با ما دشمنی آشکار دارد، علاج کار نیست

منبع: سپاهان نیوزشماره خبر:  17  |  تاریخ: 1399/08/21

پیام سپاهان - (درخواست حذف این خبر) به گزارش خبرگزاري فارس از گلپایگان، سید مسعود خاتمی عصر امروز در حاشیه بازدید از واحدهاي صنعتی گلپایگان با بیان اینکه شرکت هاي
صنعتی ...

پیام سپاهان - به گزارش خبرگزاري فارس از گلپایگان، سید مسعود خاتمی عصر امروز در
حاشیه بازدید از واحدهاي صنعتی گلپایگان با بیان اینکه شرکت هاي صنعتی شهرستان علی
رغم مشکلات و سختی ها به تولید مشغول هستند، اظهار کرد: برخی مشکلات شهرك هاي

صنعتی در شهرستان قابل حل است. 
نماینده مردم گلپایگان و خوانسار در مجلس شوراي اسلامی گفت: اشکال بهداشتی از مراکز
لبنی گرفتند که موجب ایجاد مشکل در پروسه هاي تولید شده است در صورتی که قابل
اصلاح و نیاز به تعطیلی کارخانه نیست، برخی مسؤولان که عمق جریان کار و تولید را لمس
نمی کنند و در جهت تولید قدم برنمی دارند با این اقدامات به چرخه تولید لطمه وارد می

سازند. 
وي، مشکل عمده واحدهاي صنعتی شهرستان را بدهی معوقه به سیستم بانکی و تأمین
اجتماعی و دریافت تسهیلات و زمین شهري اعلام و قابل حل دانست و تصریح کرد: اگر

جهش تولید را مدنظر قرار دهیم باید به این واحدها براي ایجاد اشتغال کمک شود. 
خاتمی با بیان اینکه سیستم اداري و بانکی کشور باید در خدمت تولیدکنندگان قرار گیرد در

غیر این صورت سیستم نظارتی کشور باید برخورد قاطعی انجام دهد، تصریح کرد: اخیراً کارخانه بزرگی که در یکی از شهرستان هاي آذربایجان از سوي سیستم اداري به غلط تعطیل شده بود، با همت
قوه قضائیه رفع پلمب و مشغول به کار شد. 

رئیس مجمع نمایندگان استان اصفهان تأکید کرد: شرط قطع وابستگی به خارج به کارگیري توانمندي هاي داخلی کشور است که با استفاده از ظرفیت و توانمندي هاي داخلی کشور در مقابل تحریم
هاي اقتصادي پیروز خواهیم شد. 

وي گفت: به صلاح کشور نیست که اقتصاد آن وابسته به دلار یا منتظر انتخاب رئیس جمهور کشوري باشد که از ابتداي انقلاب تاکنون دشمنی آشکاري داشته است و این دیدگاه درونی نشان می دهد
افراد ناآگاهی در سیستم اداري کشور مشغول هستند که باید تغییر داده شوند تا کشور از توان داخلی استفاده کند. 

به گزارش فارس، نماینده شهرستان گلپایگان و خوانسار در مجلس شوراي اسلامی از شرکت هاي اصیل، روال محور سامان، تلاشگران، فناوري ذوب، سرساز خودرو، روان فناور و صنعت پژوهان کیا
بازدید و از نزدیک در جریان روند کار و مشکلات پیش روي تولید در این شرکت ها قرار گرفتند. 

انتهاي پیام/63071/ق 
منبع: فارس
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رونمایی از طرح هاي متفاوت و اثر گذار در روز کیش

منبع: سپاهان نیوزشماره خبر:  18  |  تاریخ: 1399/08/21

پیام سپاهان - مدیر عامل سازمان منطقه آزاد کیش از تلاش مجموعه عوامل سازمان برایارتقاء حداکثري جایگاه کیش و توجه به طرح هاي مردم نهاد و توانمندساز در کنار طرح ها و پروژه هاي اقتص

پیام سپاهان - مدیر عامل سازمان منطقه آزاد کیش از تلاش مجموعه عوامل سازمان برایارتقاء حداکثري جایگاه کیش و توجه به طرح هاي مردم نهاد و توانمندساز در کنار طرح ها و پروژه هاي اقتصادي

مدیر عامل سازمان منطقه آزاد کیش از تلاش مجموعه عوامل سازمان برایارتقاء حداکثري جایگاه کیش
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش در آیین رسمی رونمایی از طرح هاي اجتماعی و فرهنگی کیش از تلاش مجموعه عوامل سازمان برایارتقاء حداکثري جایگاه کیش و توجه به طرح هاي مردم نهاد و ت
غلامحسین مظفري در این خصوص گفت: ما در سازمان علاوه بر توجه به تمامی حوزه ها، تاکید همه ما بر بخش هاي معماري جزیره وهویت بصري آن جدي است که باید مورد توجه قرار گیرد و تا کنو
وي با تاکید بر ایده پردازي هاي نو افزود: براي رسیدن به این هدف، معماري محور امیرکبیر در ماه هاي گذشته به معرض مسابقهگذاشته شد. همچنین نوسازي و باز سازي مسجد ماشه در دستور کار قر

رییس هیات مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش تصریح کرد: ساماندهی سواحل کیش نیز یکی دیگر از طرح هایی است که طرحآن تصویب شده و به زودي اجرا خواهد شد. در مجموع باید تلاش
مطفري در خصوص رونمایی از فصلنامه جدید معماري و ساختمان با محوریت موضوعی کیش گفت:این فصلنامه ضمن ارائه مقالاتتحلیلی و معرفی پروژه هاي مهم و ملی ، به انتشار ارزش ها
نقش میراث معماري سنتی و مدرن در گردشگري و توسعه آن، توریسم معماري، صنعتساختمان و تکنولوژي، اقلیم و بومگرایی در ساختار معماري قرن 21، مدیریت توسعه و نقش آن در ایجاد تعادل و ت
محمدصادق بیجندي معاون آموزشی جهاد دانشگاهی نیز در خصوص طرح ملی توسعه مشاغل خانگی بانوان در جزیره کیش اظهارداشت: طرح ملی توسعه مشاغل خانگی بانوان که در دبیرخانه توسعه و

وي افزود: این طرح ابتدا در 9 استان به صورت پایلوت براي 20 هزار نفر اجرا شد و از مهر ماه گذشته براي 31 استان پیاده سازي شد. تفاوت این طرح با دیگر طرح هاي قبل، مطالعات دقیق جهاد دانشگ
وي در ادامه بیان داشت: سامانه اي مجزا براي ثبت نام طرح ملی توسعه مشاغل خانگی در مناطق آزاد با آدرس IMHB.ir در نظر گرفتهشده که هم اکنون در دسترس است. امیدواریم نخستین فروشگاه
محمد صادق بیجندي هدف از اجراي این طرح را ایجاد اشتغال پایدار، کمک به رونق اقتصادي خانوار، توسعه کسب و کارهاي خانگیزنان، تعامل با دستگاههاي اجرایی و بخش خصوصی دخیل در اجراي
ناصر آخوندي معاون توسعه مدیریت سازمان منطقه آزاد کیش، موضوع رشد قیمت مسکن و اجاره بها را یکی از مهمترین دغدغه هایدکتر مظفري مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش بیان کرد و گفت:با
وي افزود:در این طرح براي کاهش قیمت تمام شده مسکن، زمین با نرخ مصوب در اختیار شرکت هاي سازنده مسکن قرار می گیرد وهزینه هاي صدور پروانه ساخت نیز به صورت اقساطی دریافت خواهد
ناصرآخوندي عنوان کرد: فاز اول طرح در زمینی به مساحت 5.000 متر مربع در منطقه سفین با اولویت تامین مسکن براي بومیان اجراخواهد شد. خانه هاي پیش بینی شده در این طرح، تحت نظارت م
وي در بخش دیگر از سخنان خود از اخذ موافقت اصولی سازمان بورس و اوراق بهادار جهت تاسیس صندوق زمین و ساختمان در جزیرهکیش خبر داد و افزود: این موافقت نامه براي نخستین بار در مناط
معصومه ابتکار معاون رییس جمهور در امور زنان و خانواده در پیامی به مناسبت افتتاح پارلمان زنان گفت: تلاش هاي مسئولان سازمانمنطقه آزاد کیش در جهت ارتقا وضعیت زنان و خانواده با تشکیل پ
وي افزود: در دولت دوازدهم توجه به حوزه زنان از طریق تصویب شاخص هاي عدالت جنسیتی و خانواده در ستاد ملی این حوزه محقق وتصویب سند ارتقا وضعیت آنها برنامه ریزي شد که این سند، ملا
معاون رییس جمهور در امور زنان و خانواده عنوان کرد: امیدوارم با تحقق این برنامه وبرداشتن گام هاي استوار براي بهبود شرایطآموزش، فرهنگ، بهداشت، اشتغال و کارآفرینی، نشاط و ورزش براي زنان
عالمه خسروي رئیس اداره امور زنان کیش نیز در تشریح افتتاح پارلمان زنان در جزیره گفت: روز کیش فرصتی است براي بیان زیبایی هایبیکران و ویژگی هاي منحصر به فرد این جزیره مرجانی و بیان

وي حضور موثر بانوان گرانقدر جزیره کیش در عرصه هاي مختلف و تلاششان در حوزه هاي فرهنگی، اجتماعی و اقتصادي یکی ازشاخصه هاي مهم و ارزشمند جزیره برشمرد و تاکید کرد: براي حفظ این
مریم محمدي رپیس اداره محیط زیست سازمان منطقه آزاد کیش در این مراسم گفت: حفظ محیط زیست کیش از جمله موضوعات حساسدر میان مردم، بومیان، کیشوندان و مدیران این سازمان بوده ا

وي از حمایت مدیران به ویژه دکتر غلامحسین مظفري براي اهتمام نظري و عملی در حفظ محیط زیست جزیره زیباي کیش قدردانیکرد.در این مراسم با قرائت سوگند نامه محیط زیستی کیش عنوان ش
محمدي گفت: در این سوگند نامه یاد می کنیم که از این پس به شکرانه  نعمت اقامت در مروارید خلیج فارس، جزیره  مرجانی کیش، که لذتآرامش،  پاکی، زیبایی، شادي و سکوت را به ساکنان و گردش

سعید پورعلی معاون فرهنگی و اجتماعی سازمان منطقه آزاد کیش دیگر سخنران این جلسه به تشریح طرح کیش در فاصله دو قرن باعنوان "اینجا فرداست" ، پرداخت. 
وي گفت: طرح جامع " اینجا فرداست " در فرصت ایام مانده تا پایان قرن چهاردهم خورشیدي و روزهاي آغازین قرن بعد، همه رفتارهایتبلیغاتی، رسانه اي و فرهنگی کیش را به پیش خواهد برد و به ش
معاون فرهنگی و اجتماعی سازمان منطقه آزاد کیش افزود: از سوي دیگر ثبت تاریخ کیش در مجموعه اي مستند و برگزاري " اولیننوروز قرن 15 " با در نظر گرفتن مسائل ناشی از شیوع ویروس کرونا

در این ایده از 100 متفکر، شاعر و دانشمند خواسته خواهد شد 100 نامه براي قرن 15 بنویسند و این نامه در کتابی خاص پیش ازنوروز 1400 منتشر می شود.تولید دو مجموعه تلویزیونی و رسانه اي و
139 صد ساله می شوند، مردمانی که به لطف عمر طولانی قرندیگر را نیز خواهند دید و همراهی آنها با متولدین 1399 که آخرین متولدین قرن خواهند بود در مهمانی و رویداد بزرگ کیش از دیگررویک
به گفته او، مجموعآً رویدادهاي کیش به گونه اي است که می تواند پس از آزموده شدن در جزیره، فرصت جلوه گري در سطح ملی را پیداکند. کیش محل اجراي طرح هاي مربوط به آینده پیشنهادي و
شیخ یعقوب شمس امام جمعه اهل سنت کیش نیز روز کیش را روز شناخت و معرفی بیشتر کیش و تبلور مشارکت مردم و مدیران کیشبراي آبادانی و توسعه این نگین در خلیج همیشه فارس عنوان کر
روز کیش روز همه ملت ایران است و ما گرد هم آمدیم تا با وحدت خود اتفاقات و رویداد هاي بزرگی رقم بزنیم. راه توسعه کیش جز باهمدلی و تلاش میسر نخواهد بود اطمینان دارم با درایت و تفکري
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نتانیاهو درصدد منع تردد شبانه براي مهار کرونا در فلسطین اشغالی

منبع: خبرگزاري دفاع مقدسشماره خبر:  19  |  تاریخ: 1399/08/21

به گزارش گروه بین الملل دفاع پرس، با افزایش نسبی شمار مبتلایان و فوتی هاي ناشی از
کرونا در فلسطین اشغالی و انتقاد ها از نخست وزیر این رژیم، اینک «بنیامین نتانیاهو»

نخست وزیر این رژیم در پی اعمال منع تردد شبانه است. 

روزنامه «هاآرتص» گزارش داد که نتانیاهو چهارشنبه شب قصد برگزاري نشست و رایزنی با
دیگر مقامات براي اعمال منع تردد شبانه را دارد. هم اینک 8066 نفردر فلسطین اشغالی به

کرونا مبتلاهستند و تاکنون 2682 تن جان باخته اند. 

«بنی گانتس» وزیر جنگ و نخست وزیر این رژیم، نتانیاهو را به واکنش «کند» در برابر
شیوع کرونا در فلسطین اشغالی متهم کرده است. گانتس در توییتی نوشت: «نتانیاهو، ما باید
کابینه رسیدگی به کرونا را این هفته هر چه سریعتر برگزار و براي مردم دستورالعمل هاي

روشنی صادر کنیم». 

وي اقدامات اخیر نتانیاهو براي مهار کرونا از جمله افزایش جرایم را زیر سئوال برد و نوشت، ما نباید تا هفته بعد صبر کنیم. باید تصمیمات ساده و آشکار اتخاذ کنیم. 

وزارت بهداشت رژیم اسرائیل نیز قصد دارد میزان قرنطینه را از دو هفته به دوازده روز کاهش دهد. جدیدترین آمار نهاد هاي رسمی در فلسطین اشغالی نیز از افزایش بیکاري ناشی از همه گیري کرونا
حکایت دارد. آمار «خدمات اشتغال اسرائیل» نیز نشان می دهد که اینک 980370 بیکار در فلسطین اشغالی وجود دارد. از این بین 628344 نفر به دلیل شیوع کرونا مشمول مرخصی اجباي شده اند. 

انتهاي پیام/ 341
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تخصیص بیش از 23 میلیارد تومان اعتبار براي 164 پروژه در لنگرود

منبع: 8 دي خبرشماره خبر:  20  |  تاریخ: 1399/08/21

فرماندار لنگرود با اشاره به اینکه کشاورزي، صنعت، خدمات موضوعات مهم در شهرستان لنگرود هستند، گفت: امسال 164 پروژه با بیش از 23 میلیارد و700 میلیون تومان در کمیته برنامه
... The post .ریزي پیش بینی شده است که این اعتبار از چهار محل استانی ،3 درصد نفت و گاز، جز 14 توسعه و تکمیل راه ها تخصیص یافته است

 https://www.8deynews.com پایگاه خبري تحلیلی 8دي نیوز

- سیاسی 1399/08/21 - 20:24 
- کد خبر:535878 

فرماندار لنگرود مطرح کرد: تخصیص بیش از 23 میلیارد تومان اعتبار براي 164 پروژه در لنگرود فرماندار لنگرود با اشاره به اینکه کشاورزي، صنعت، خدمات موضوعات مهم در شهرستان لنگرود
هستند، گفت: امسال 164 پروژه با بیش از 23 میلیارد و700 میلیون تومان در کمیته برنامه ریزي پیش بینی شده است که این اعتبار از چهار محل استانی ،3 درصد نفت و گاز، جز 14 توسعه و تکمیل

راه ها تخصیص یافته است. به گزارش 8دي،رحیم جیدري امروز در جلسه کمیته برنامه ریزي شهرستان با تأکید بر ضرورت تهیه سند توسعه و تعیین مسیرها و اهداف توسعه شهرستان، اظهار کرد:
باید بر اساس ظرفیت ها و امکانات سند توسعه را پیش برد و تلاش می کنیم کارهاي عمرانی را به خوبی اجرا کنیم. 

وي با اشاره به اینکه کشاورزي، صنعت، خدمات موضوعات مهم در شهرستان لنگرود هستند، افزود: امسال 164 پروژه با بیش از 23 میلیارد و700 میلیون تومان در کمیته برنامه ریزي پیش بینی شده
است که این اعتبار از چهار محل استانی ،3 درصد نفت و گاز، جز 14 توسعه و تکمیل راه ها تخصیص یافته است. 

فرماندار لنگرود با بیان اینکه 60 درصد اعتبارات به صورت نقدي و مابقی به صورت اسناد به دستگاه ها پرداخت می شود، گفت: در حال حاضر 50 درصد اعتبارات استانی و 70 درصد توسعه و تکمیل
راه ها تخصیص یافته است. 

- تخصیص اعتبار 
- فرماندار لنگرود 

لینک در حافظه کپی شد! 

 -
 -
 -
 -

- اخبار مرتبط سند توسعه 10 ساله گیلان تدوین می شود رئیس جدید اداره راهداري و حمل و نقل جاده اي لنگرود معرفی شد سرپرست جدید بهزیستی لنگرود معرفی شد سرپرست اداره حفاظت
محیط زیست لنگرود منصوب شد آموزش بر اساس نیازسنجی، کارآفرینی را به دنبال دارد 

نظرات 
- دیدگاه هاي ارسال شده توسط شما، پس از تائید توسط پایگاه خبري تحلیلی 8دي در وبسایت منتشر خواهد شد. 

- پیام هایی که حاوي تهمت یا افترا باشد، منتشر نخواهد شد. 

ارسال نظر
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تشریح اهم برنامه ها و فعالیت هاي یکسال موسسه خاتم/اجراي طرح هاي تخصصی زن و خانواده

منبع: داناشماره خبر:  21  |  تاریخ: 1399/08/21

رئیس موسسه خاتم به تشریح فعالیت هاي این موسسه در عرصه هاي مختلف مرتبط به زن و خانواده پرداخت.

رئیس موسسه خاتم به تشریح فعالیت هاي این موسسه در عرصه هاي مختلف مرتبط به زن
و خانواده پرداخت. 

به گزارش شبکه اطلاع رسانی راه دانا؛ به نقل از قم فردا، دکتر محمد حسین چاوشیان امروز
در جمع خبرنگاران با اشاره به فعالیت هاي موسسه مردم نهاد خاتم اظهار داشت: موسسه
خانواده اسلامی و تربیت معنوي خاتم موسسه اي مردمی است که از سال گذشته کار خود را
با فعالیت در گروه هاي علمی و اجرایی و فرهنگی در حوزه خانواده و بانوان آغاز کرده است. 

وي با ذکر این مطلب که مقر این مرکز در قم قراردارد افزود: درست است که مرکز اصلی
موسسه در قم است ولی فعالیت هاي آن فراشهري و حتی فراملی است. یک شعبه این

مجموعه در کشور سوییس فعالیت دارد و در 6 استان کشور نیز داراي شعبه است. 

رئیس موسسه خاتم بیان کرد: ارتقاي دانش خانواده در عرصه هاي مختلف اجتماعی، کنترل
و کاهش آسیب هاي اجتماعی و توسعه فرهنگ خانواده محوري در همه ابعاد از جمله اهداف

اصلی این موسسه است. 

وي گفت: تا کنون 5 سمینار تخصصی در بخش هاي علمیه و فرهنگی با مشارکت مراکز
علمی برگزار شده است. عقد و اجراي تفاهم نامه هاي همکاري با مراکز علمی، حوزوي، دانشگاهی، بسیج، کمیته امداد، بهزیستی، کمیته امداد و...، اجراي دوره هاي تخصصی خانواده عاشورایی با

مشارکت دانشگاه صنعتی شریف و... از جمله فعالیت هاي این موسسه در مدت فعالیت یک ساله است. 

چاوشیان یادآورشد: 5 گروه تخصصی در این مرکز فعال هستند که اساتید مبرز حوزه و دانشگاه نیز در این گروه هامشغول به فعالیت هستند. گروه خانواده، تربیت و جنسیت، رسانه، حقوق و قرآن و
معرفت از جمله این گروه ها به شمار می روند. 

وي افزود: دستاوردهاي این گروه هاي علمی در این مدت شامل 40 نشست تخصصی با حضور اعضاي هیئت علمی دانشگاه ها و مراکز علمی، در موضوعاتی چون اعتیاد و... برگزار شد. حاصل 40
نشست علمی منجر به انتشار یک کتاب جامع شده است. کتاب اعتیاد زنان، خانواده و مدرنیته و جمکران همین حوالی از جمله این کتب هستند. 

مدیر موسسه خاتم بیان کرد: در همین مدت 5 سفر استانی به شهرهاي مختلف کشور انجام شده است که از جمله آن می توان به تلاش گسترده در جهت حل مشکل خودسوزي زنان در یکی از مناطق
در استان کهکیلویه و بویر احمد اشاره کرد که خوشبختانه با اقداماتی که صورت گرفت در این امر موفقیت هاي خوبی حاصل شده است. سفر به مناطق محروم استان قم، سفر به مناطق محروم

سیستان و بلوچستان و خوزستان از جمله این سفرها است. 

وي گفت: این مجموعه داراي سه گروه تخصصی کارآفرینی، سلامت زنان و مباحث حقوقی زنان است که در هر گروه اعضاي هیئت علمی فعالیت دارند. انجمن رواشناسان و مشاوران، نشریات خاتم با
مجوز نشر 5 زبان، خبرگزاري پیام خانواده، گروه جهادي خاتم هم از جمله بخش هاي این مجموعه به شمار می روند. 

وي از فعالیت گسترده و متمرکز در منطقه جمکران خبرداد واظهارکرد: امیدواریم که فعالیت هاي علمی و تخصصی که در این منطقه با حضور طلاب جهادي درحال انجام است به شرایطی برسد که
دیگر رنگی از محرومیت را در این منطقه شاهد نباشیم. 

انتهاي پیام/
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توسعه معادن راه نجات اقتصاد کشور/95 درصد معادن کشور در تصرف دستگاه هاي دولتی

منبع: فصل اقتصادشماره خبر:  22  |  تاریخ: 1399/08/21

فصل اقتصاد - شکوري گفت: 95 درصد معادن کشور در تصرف دستگاه هاي دولتی است که باید با تعامل با این دستگاه ها معادن بیشتري به بهره برداري برسند.

فصل اقتصاد - شکوري گفت: 95 درصد معادن کشور در تصرف دستگاه هاي دولتی است که باید با تعامل با این
دستگاه ها معادن بیشتري به بهره برداري برسند. 

به گزارش خبرنگار صنعت،تجارت و کشاورزي گروه اقتصادي باشگاه خبرنگاران جوان ، بهرام شکوري رئیس کمیسیون
معادن و صنایع معدنی اتاق بازرگانی ایران در برنامه گفت و گوي 18:30 شبکه خبر تاکید کرد: کل معادن ایران که در
اختیار فعالان معدن با پروانه اکتشاف یا پروانه بهره برداري قرار دارند 5 درصد از وسعت کشور را تشکیل می دهد که

نیمی از آن ها هم به دلایل مختلف فعال نیستند. 
این مقام مسئول بیان کرد: هدفگذاري براي افق 1404 بر مبناي فعال سازي 2.5 درصد از مساحت معادن کل کشور

است. 
شکوري با اعلام اینکه در پی ایجاد انقلاب معدنی هستیم گفت: این اقدام می تواند جایگزین نفت و درآمدهاي نفتی شود و درآمد ارزي و اشتغال ایجاد کند. 

رئیس کمیسیون معادن و صنایع معدنی اتاق بازرگانی ایران تصریح کرد: 95 درصد معادنی که داراي مواد معدنی هستند تنها در دست سه سازمان دولتی قرار دارند که 16.1 درصد این معادن در اختیار
سازمان انرژي اتمی، 11 درصد سازمان محیط زیست و باقی در دست منابع طبیعی است. 

او ادامه داد:در این زمینه پهنه هاي اکتشافی تعریف شد، سازمان زمین شناسی، ایمیدرو و شرکت هایی تحت عنوان کنسرسیوم هایی به این عرصه ورود کردند که در پی آن پهنه هایی را در دست
گرفتند که سال هاست در اختیارشان است و آزاد نمی شود. 

شکوري بیان کرد: اگر قرار باشد مجوز به معادن ندهند کل هزینه هایی که براي شروع کار صرف شده است به هدر می رود. از سال 96 تاکنون تنها به 80 معدن مجوز بهره برداري داده شده است که
این امر نشان می دهد تعامل مناسبی بین دستگاه هاي دولتی نبوده است. 

رئیس کمیسیون معادن و صنایع معدنی اتاق بازرگانی ایران بیان کرد: معدن می تواند اقتصاد کشور را نجات دهد. تنها 9 هزارم کل مساحت کشور محدوده معدنی است که زیاد نیست و به منابع طبیعی
ضرري نمی زند. 

او در خصوص راهکارهاي رفع مشکلات این بخش گفت: وزیر صمت باید با سازمان هاي منابع طبیعی، محیط زیست و انرژي اتمی، تعامل مناسبی ایجاد کند تا هر چقدر مواد معدنی در کشور داریم
شناسایی، اکتشاف و فرآوري شود که از این طریق درآمد خوبی نصیب کشور خواهد شد. 

شکوري گفت: ظرفیت هاي قانونی خوبی در حوزه معادن داریم. در ماده 24 و 24 مکرر گفته شده اگر در یک منطقه اي دغدغه اشتغال مهمتر از منابع طبیعی باشد باید صدور مجوز بهره برداري معدن
تسهیل شود. 

در ادامه اصغرزاده، مدیرکل اکتشافات ایمیدرو اعلام کرد: حدود 280 هزار کیلومتر مربع از زمین هاي شناسایی شده معدنی، پس از رسیدن به مرحله پروانه اکتشاف به بخش خصوصی واگذار می شود.
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بانک ملی ایران، در کنار محرومان

منبع: تسنیمشماره خبر:  23  |  تاریخ: 1399/08/21

کارکنان بانک ملی ایران در دوران شیوع کرونا و تشدید تحریم هاي اقتصادي، تا حد ممکن دین خود را به جامعه محروم کشور ادا کرده اند.

کارکنان بانک ملی ایران در دوران شیوع کرونا و تشدید تحریم هاي اقتصادي، تا حد ممکن
دین خود را به جامعه محروم کشور ادا کرده اند. - اخبار بازار - 

به گزارش خبرگزاري تسنیم و به نقل از روابط عمومی بانک ملی ایران، همزمان با برپایی
پویش کمک مومنانه، کارکنان این بانک نیز همپاي سایر نیک اندیشان تلاش کرده اند کمک

هاي نقدي و غیرنقدي خود را میان اقشار نیازمند توزیع کنند. 

تهیه و توزیع کالاهاي مصرفی خانوار، تهیه اقلام بهداشتی و نیز تامین لوازم التحریر میان
کودکان در حال تحصیل مناطق محروم تنها بخشی از این اقدامات است. همچنین تعداد
قابل توجهی از کارکنان بانک به صورت خودجوش بخشی از حقوق خود را براي تخصیص به

نیازمندان اهدا کرده اند. 

در تازه ترین مورد، مجتمع خدمات بهزیستی و شیرخوارگاه حضرت رقیه (س) از کارکنان
جناح ارزي بانک ملی ایران به سبب حمایت هایشان از فرزندان تحت پوشش این نهاد خیریه

تقدیر کرده است. 

بانک ملی ایران همچنین به صورت مستمر و فراگیر، از دیرباز بخشی از منابع خود را در اختیار نهادهاي خیریه قرار داده است و از این رو به عنوان یک نهاد نیکوکار شناخته می شود. آزادسازي زندانیان
جرائم غیر عمد، کمک به کمیته امداد امام خمینی (ره) و تسهیل اشتغال نیازمندان تنها گوشه اي از اقدامات حمایتی بانک از طبقه محروم جامعه است.
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رکورد تولید کنسانتره در گهرزمین سیرجان شکست

منبع: ماین نیوزشماره خبر:  24  |  تاریخ: 1399/08/21

مدیرعامل شرکت گهر زمین سیرجان گفت: طبق برنامه زمان بندي قرار بود تا 40 روز آینده، شرکت سنگ آهن گهرزمین، به تولید چهار میلیون تن کنسانتره دست یابد، ولی با تلاش جهادي
کارکنان امروز(چهارشنبه ) این رکورد شکسته شد.

مدیرعامل شرکت گهر زمین سیرجان گفت: طبق برنامه زمان بندي قرار بود تا 40 روز آینده، شرکت سنگ آهن گهرزمین، به تولید چهار میلیون تن کنسانتره دست یابد، ولی با تلاش جهادي
کارکنان امروز(چهارشنبه ) این رکورد شکسته شد. 

به گزارش ماین نیوز، علی اکبر پوریانی با اعلام این مطلب افزود: مهم تر این هست که بدانیم این رکوردشکنی در شرایطی رخ داده که تحریم ها و کرونا، بسیاري از فعالیت هاي اقتصادي را در کشور با
محدودیت هاي گسترده مواجه کرده است اما با وجود همه تنگناها، با تلاش شبانه روزي موفق به دستیابی به این رکورد جدید شدیم. 

""اگر کارخانجات کنسانتره با حداکثر ظرفیت کار کنند و قطعی برق نباشد، مشکلات کارگري نباشد، عملیات استخراج سنگ آهن به خوبی و طبق برنامه انجام شود، سیستم هاي خردایش و آسیابها به
خوبی کار کنند باید در طی یکسال حداکثر چهار میلیون تن تولید می شده است ولی حالا 40 روز مانده به سال مالی تولید کنسانتره در این شرکت از حداکثر ظرفیت اسمی گذشته که در شرایط

تحریم و کرونا رسیدن به حداکثر ظرفیت اسمی یک شاهکار است چون بسیاري از مراکز تولیدي 50 درصد و 60 درصد ظرفیت کار می کنند، چه برسد به شکستن رکورد."" 

مدیرعامل گهرزمین، با تبریک این موفقیت مهم به همکاران جهادگر خود که در جنگ اقتصادي، رونق تولید را رقم زدند؛ از آنان خواست تا اقدامات باقی مانده براي اجراي خط سوم دو میلیون تنی
کنسانتره و خط پنج میلیون تنی گندله را نیز با سرعت به اتمام برسانند و زنجیره خدمات خود را تکمیل کنند. 

براساس این گزارش گهرزمین داراي دو خط دو میلیون تنی کنسانتره است که در صورت برقرار بودن زنجیره استخراج سنگ آهن و خردایش نداشتن قطعی برق و وجود سایر الزامات، در بالاترین میزان
ظرفیت خود باید چهار میلیون تن کنسانتره تولید کند. 

به گفته یکی از مدیران این مجموعه در گزارشی که مدیر مجتمع گهرزمین امروز به مدیرعامل ارائه داد، اعلام شد که تناژ تولیدي کنسانتره از چهار میلیون تن عبور کرده است. 

مدیرعامل گهرزمین از ابتداي حضور در این مسئولیت، مدیریت جهادي را الگوي خود قرار داده و اکنون، با موفقیت هاي متعددي که در زمینه تولید و مسئولیت هاي اجتماعی در این شرکت حاصل
شده است، ثابت شد که مدیریت جهادي می تواند از دل تحریم هاي دشمنان و بحران سازي هاي هدفمند رقبا، فرصت بسازد و گاهی در جهت تحقق فرمایشات مقام معظم رهبري براي جهش تولید

بردارد. 

تولید کنسانتره یعنی تامین خوراك اصلی کارخانجات فولاد، یعنی آهن آلات ساختمانی و رونق مسکن و پل سازي، یعنی مواد اولیه کارخانجات خودروسازي، یعنی فراهم شدن امکان فعالیت صدها
کارخانه ي کوچک و بزرگ تولید لوازم خانگی، یعنی گردش چرخ اقتصادي در کشو و نظامی که می خواستند با تحریم، چهل سالگی تاسیس خود را نبیند و اینک، با اقتدار و استقامت و تدبیر، در مسیر

شکوفایی پیش می رود. 

گهرزمین بزرگترین معدن سنگ اهن روباز در کشور و خاورمیبانه می باشد که ذخایر شناخته شده این معدن عظیم بیش از 643میلیون تن براورد شده است . 

این معدن که در منطقه گلگهر سیرجان استان کرمان قرار دارد با 50نفر کارگر کار خودش را آغاز کرده و هم اکنون و طی هفت سال گذشته با تلاش جهادگونه مجموعه کارکنان میزان اشتغال آن به
بالاي هفت هزار نفر رسیده و مهم تر اینکه به عنوان معین (یاور ) اقتصادي توانسته در قالب مسئولیت اجتماعی خدمات زیرساختی در راستاي تولید و اشتغال پایدار را در برخی شهرستان هاي دور

افتاده و کمتر توسعه یافته استان کرمان از جمله منوجان ایجاد کند.
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کاشف واکسن کرونا کیست؟

منبع: تجارت نیوزشماره خبر:  25  |  تاریخ: 1399/08/21

صاحبان اصلی شرکت داروسازي بیون تک؛ شریک آلمانی شرکت فایزر آمریکا را دو آلمانی ترك تبار تشکیل می دهند که در ساخت نخستین واکسن موثر مقابله با ویروس کرونا مشارکت
داشته اند.

صاحبان اصلی شرکت داروسازي بیون تک؛ شریک آلمانی شرکت فایزر آمریکا را دو آلمانی
ترك تبار تشکیل می دهند که در ساخت نخستین واکسن موثر مقابله با ویروس کرونا

مشارکت داشته اند. 

به گزارش تجارت نیوز، از روسیا الیوم؛ مالک شرکت بیون تک را "اوگور شاهین" و "اوزلام
توریجی" زن و شوهر 55 و 53 ساله تشکیل می دهند که اصالت آنان ترکیه اي است. 

شاهین و اوزلام شرکت بیون تک را در سال 2008 با حمایت مالی موسسه بیل گیتس و به
ارزش 55 میلیون دلار تاسیس کردند. 

این دومین تجربه موفق دو زوج آلمانی ترك تبار است، آنها در سال 2001 نیز شرکت دارویی را تاسیس کردند که سرانجام در سال 2016 به ارزش یک میلیارد و 500 میلیون دلار به یک شرکت ژاپنی
فروخته شد. 

درحالی که این زوج سال ها درحال تحقیق چگونگی تقویت سیستم ایمنی بدن دربرابر سرطان بودند، ویروس کرونا در پایان سال 2019 شیوع پیدا کرد و این دو پزشک تصمیم گرفتند از ژانویه 2020
توجه خود را در شرکت جدیدشان؛ بیون تک؛ روي داروي ضد کووید-19 متمرکز کنند. 

پس از ماه ها کار سخت و طاقت فرسا، این دو پزشک آلمانی ترك تبار موفق شدند که به توسعه این واکسن برسند، دستآوردي که شرکت آمریکایی فایزر روز دوشنبه آن را اعلام کرد و در انتظار
دریافت مجوز تولید و فروش آن است. 

شاهین چهار ساله بود که با پدرش که در کارخانه تولید خودرو کار می کرد، به آلمان آمد و در آنجا بزرگ شد، درس خواند و با اوزلام توریجی در دانشگاه آشنا شد و با او ازدواج کرد. 

اوزلام نیز دختر یک پزشک ترکیه اي است که به آلمان آمد و زندگی خود را وقف کار در آزمایشگاه (پزشکی) کرد. 

این زوج سال هاست که در آزمایشگاه ها، بیمارستان ها و دانشگاه هاي آلمانی اشتغال داشته اند و اینک پس از آن که ارزش مالی شرکت تحت مالکیت شاهین که همسر آن؛ اوزلام نیز به عنوان پزشک
ارشد در آن فعالیت دارد، به 21 میلیارد دلار رسیده است، در فهرست 100 ثروتمند نخست آلمان قرار گرفتند. 

شرکت داروسازي فایزر آمریکا در جدیدترین گزارش خود روز دوشنبه با همکاري شرکت بیون تک، شریک آلمانی از دستیابی به واکسن کرونا خبر داد و اعلام کرد این واکسن می تواند تا 90 درصد در
پیشگیري از ابتلا به کرونا مفید باشد. 

شمار مبتلایان به ویروس کرونا در جهان به 15 میلیون و 239 هزار و 330 نفر رسیده که در این میان یک میلیون و 269 هزار و 120 نفر جان باختند و حدود 36 میلیون نیز بهبود یافته اند و شرایط
جسمانی بیش از 93 هزار نفر از مبتلایان نیز وخیم گزارش شده است.
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مورد توجه قرار گرفتن مسئولیت اجتماعی آموزش عالی ایران در دانشگاه هاي بزرگ جهان

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  26  |  تاریخ: 1399/08/21

میرزائی گفت: مسئولیت اجتماعی دانشگاه ها در آموزش عالی ایران مورد توجه دانشگاه هاي بزرگ جهان قرار گرفته است.

به گزارش خبرنگار حوزه دانشگاهی گروه علمی پزشکی باشگاه خبرنگاران جوان، حسین
میرزائی، رئیس موسسه مطالعات فرهنگی و اجتماعی وزارت علوم اظهار کرد: طی صد سال
اخیر به خوبی توانسته ایم در مسیر علم آموزي به موفقیت برسیم و در این زمینه پیشرفت

کنیم. 

او افزود: به رغم تمامی مسائل و مشکلات موجود در کشور علم آموزي و دانش در تمامی
خانواده ها مورد توجه ویژه قرار گرفته است و همین عامل نشان از میزان سواد ایرانیان دارد. 

میرزائی درباره کیفیت نهاد هاي آموزشی کشور اظهار کرد: وزارت علوم طی 6 الی 7 سال
اخیر شاهد کیفیت نهاد هاي علمی و آموزشی دانشگاه هاي کشور بیش از پیش بوده است،

در واقع علم کیفی علمی است که براي رفع نیازهاي جامعه باشد. 

او گفت: در نظام آموزشی توانسته ایم از رویکرد هاي آموزش محور پیشین به آموزش هاي پژوهش محور و سپس به رویکرد هاي مسئولیت اجتماعی دانشگاه ها برسیم که مسئولیت اجتماعی به عنوان
شعار در دانشگاه ها مطرح شده است و براي تحقق آن در تلاش جدي قرار گرفته اند. 

رئیس موسسه مطالعات فرهنگی و اجتماعی وزارت علوم ادامه داد: اگر دانشگاه ها مطابق نیاز هاي جامعه به دانشجویان آموزش دهند بقاي آنان تضمین خواهد شد، در حال حاضر آموزش و علم کنونی
دیگر محدود به نهاد رسمی و دانشگاه ها نیست. در حال حاضر یادگیري افراد در دانشگاه خلاصه نمی شود و مسئولیت اجتماعی دانشگاه ها در حوزه اشتغال و کار آفرینی دانشجویان و ارتباط آنان با

جامعه به منظور تحقق افزایش سطح دانش افراد را شامل خواهد شد. 

میرزائی درباره ارتباط جامعه و دانشگاه گفت: آموزش، ارتباطات با رسانه و شهر نشینی در جامعه در حال توسعه مد نظر قرار گرفته است و تجربه جهانی ارتباطات میان دانشگاه و جامعه را مورد تاکید
قرار داده است تا هر دو بتوانند توسعه پیدا کنند. همچنین مسئولیت اجتماعی دانشگاه ها در آموزش عالی ایران مورد توجه دانشگاه هاي بزرگ جهان قرار گرفته است. 

او ادامه داد: آمایش سرزمین به معناي تناسب رشته هاي دانشگاهی با منابع طبیعی و معدنی استان هاست، در برخی از شهر هاي کشور شرایط کشاورزي و دامپروري فراهم است بنابراین در این نقاط
باید رشته هاي تحصیلی متناسب با امکانات موجود توسعه یابند و به اینصورت تمامی رشته هاي تحصیلی نمی توانند در همه جاي کشور ایجاد شوند و تحقق آن به هیچ عنوان ضرورت نخواهد داشت. 

رئیس موسسه مطالعات فرهنگی و اجتماعی وزارت علوم اظهار کرد: قطب آموزش عالی باید در سرزمین، استان و شهر هایی که منابع معدنی کافی دارند، قرار بگیرد و لازم است تا ارتباط دانشگاه با
جامعه و صنعت حفظ شود، همچنین دانشگاه ها هر چه بتوانند به مقوله هاي محیطی خود توجه کنند کارآمدي آنان اثبات خواهد شد. 

میرزائی ادامه داد: عدم ارتباط دانشگاه با جامعه و صنعت باعث بی فایده بودن نقش هاي دانشگاهی خواهد شد. در حوزه فنی و مهندسی و علوم انسانی جزء کشور هاي طراز اول هستیم و توانسته ایم
فارغ التحصیلان زیادي در این زمینه پرورش دهیم. 

بیشتر بخوانید 

- مسئولیت پذیري اجتماعی در ارتقاي کیفیت دانشگاه ها نقش کلیدي دارد او گفت: دانشگاه باید با جامعه ارتباط داشته و تولید ثروت کند، ولی تعریف ما از آن نباید به هیچ عنوان دانشگاه بازاري
باشد. همچنین مسئولیت اجتماعی دانشگاه در آموزش عالی ایران مورد توجه دانشگاه هاي بزرگ است.
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بنیاد برکت 5200 شغل براي کولبران کردستان ایجاد می کند

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  27  |  تاریخ: 1399/08/21

به گزارش خبرگزاري فارس از سنندج، هادي جوهري در دومین نشست منطقه اي رویداد
ملی «کاك برکت» به منظور بررسی مساله معیشت و ایجاد اشتغال براي کولبران اظهار
داشت: بنیاد برکت تا پایان سال جاري 1800 طرح اشتغال زایی اجتماع محور را براي
کولبران استان کردستان اجرا می کند که منجر به ایجاد 5200 شغل مستقیم و غیرمستقیم

می شود. 

وي ادامه داد: بنیاد برکت در سال 99 در مجموع بهره برداري از 3600 طرح اشتغال زایی
اجتماع محور را در استان کردستان در دستور کار دارد که از این تعداد، 1500 طرح تا به

امروز اجرا شده است. 

معاون تامین نهاده ها و مشارکت هاي اقتصادي بنیاد برکت اظهار داشت: 1800 طرح از
3600 طرح در دستور کار، به کولبران استان کردستان تعلق دارد که تا به امروز 361 طرح به بهره برداري رسیده و مابقی نیز تا پایان سال جاري به طور کامل عملیاتی خواهند شد. 

وي تصریح کرد: بنیاد در کنار ایجاد طرح هاي اشتغال زایی خرد و خانگی، از شرکت ها و کارگاه هاي کوچک نیز حمایت می کند تا بتوانند به نوعی پشتیبان و تکمیل کننده زنجیره ارزشی طرح هاي
خرد و خانگی باشند. 

جوهري در تشریح مدل هاي اقتصادي بنیاد برکت در حوزه اشتغال زایی خرد و خانگی گفت: در مدل هاي «سحاب» و «آسمان» مجري و تسهیل گر بنیاد برکت طرح اشتغال زایی را با توجه به
پتانسیل هاي منطقه اي تعریف و متقاضی را شناسایی می کنند. سپس اهلیت سنجی و اعتبارسنجی متقاضی صورت می گیرد و در صورت تایید، به بانک عامل براي دریافت تسهیلات معرفی می شود. 

وي ادامه داد: پس از ایجاد طرح اشتغال زایی، مجري و تسهیل گر تا سه سال با متقاضی در ارتباط هستند و از او پشتیبانی می کنند تا طرح به مرحله ثبات و سوددهی برسد. 

معاون تامین نهاده ها و مشارکت هاي اقتصادي بنیاد برکت تصریح کرد: بنیاد در قالب مدل هاي اقتصادي دیگري از کارگاه ها و شرکت هاي تولیدي کوچک و متوسط حمایت می کند. یکی از این مدل
ها، مدل مشارکت محور است که بنیاد با سرمایه گذاري در یک شرکت تا  49 درصد سهام را در اختیار می گیرد. مدت مشارکت در این مدل اقتصادي سه سال است و بنیاد پس از این مدت، سهام

خود را واگذار می کند و از آن شرکت خارج می شود. 

به گفته وي، بنیاد برکت به هیچ عنوان به دنبال تصدي گري نیست و فقط راه کار هاي حمایتی را در دستور کار خود دارد. 

جوهري تاکید کرد: بنیاد برکت در قالب مدل مشارکت محور موفقیت هاي زیادي را در استان کردستان به دست آورده است. براي مثال، یکی از شرکت هاي مشارکتی بنیاد که البسه پزشکی تولید می
کرد، پس از شروع ویروس کرونا خط تولیدش را به سمت لباس هاي ایزوله بیمارستانی و گان هاي پزشکی تغییر داد. 

وي ادامه داد: محصولات این شرکت تا اقصی نقاط کشور رفته و اخیراً 100 هزار دست از این لباس ها به وزارت بهداشت تحویل داده شده است. 

گفتنی است، دومین نشست منطقه اي رویداد ملی کاك برکت در محل استانداري کردستان با حضور معاون استاندار، معاونان و مدیران بنیاد برکت، مسئولان ستاد اجرایی فرمان حضرت امام(ره) در
کردستان و مقامات اجرایی استان برگزار شد. 

انتهاي پیام/2330/70
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بودجه 99 منطقه 9 بیش از 100 درصد محقق شد/ محرومیت زدایی منطقه در گرو توسعه شبکه معابر

منبع: تابناكشماره خبر:  28  |  تاریخ: 1399/08/21

بودجه 99 منطقه 9 بیش از 100 درصد محقق شد/ محرومیت زدایی منطقه در گرو توسعه شبکه معابر 
مدیر منطقه 9 شهر اصفهان از تحقق بیش از 100 درصدي بودجه سال 99 منطقه 9 شهر اصفهان تا مهرماه سال جاري خبر داد و گفت: درصدد هستیم مازاد بودجه امسال را به بهترین نحو براي

شهروندان هزینه کنیم. 
به گزارش تابناك به نقل از اداره ارتباطات رسانه اي شهرداري اصفهان، علیرضا رفیعی در شصت و هفتمین نشست خبري از سلسله نشست هاي خبري «سه شنبه ها با رسانه» که به صورت مجازي با
مشارکت اصحاب رسانه برگزار شد، با اشاره به اینکه از چند ماه پیش دستور کار ویژه براي منطقه 9 تدوین شده است، اظهار کرد: بخشی از انعکاس این کار ناشی از مراجعه معتمدان به شهرداري است. 

وي ادامه داد: مدیریت سابق منطقه براي احداث خیابان بهشت تلاش بسیار کرد اما شاهد اتفاقات جدي که سبب گشایش بخش هایی از این خیابان براي کاهش تلفات و آسیب ها باشد، نبودیم. 
مدیر منطقه 9 شهر اصفهان تصریح کرد: در این مدت به صورت جدي به پروژه بهشت نگاه عمیق و دقیق داشتیم که در این زمینه تیم شهرداري منطقه 9 اقدامات خاص و ویژه اي در طی هشت ماهه

امسال انجام داده و دستور کار اول ما رفع موانع و مشکلات پروژه هاي عمرانی بود. 
وي با بیان اینکه توجه ویژه به مطالبات مردم در زمینه هاي مختلف هم دیگر اقدام در منطقه بود، گفت: روش هاي مختلفی براي این کار وجود دارد که ملاقات هاي مردمی یکی از رویه هاي رایج در

این خصوص بود. 
رفیعی با اشاره به اینکه سرفاصله اتوبوس ها در خیابان میرزاطاهر 20 دقیقه و بعضا بیشتر بود، افزود: با پیگیري منطقه و هماهنگی با اتوبوسرانی این مشکل با افزایش تعداد اتوبوس ها به 14دقیقه

رسید و در برخی موارد به هشت دقیقه هم کاهش یافت. 
وي با اشاره به اینکه یکی دیگر از شیوه هاي ما براي پرداختن به خواست مردم این بود که اتفاقات رخ داده را رصد، تحلیل، بررسی و به شکل جدید و متمایز از سابق طراحی کنیم، اظهار کرد: در
بازدیدهاي محلی متوجه شدیم سالمندان منطقه در نقاطی تجمع دارند که مناسب سازي نشده، بنابراین به صورت جدي به محل هاي تجمعی سالمندان توجه کردیم. حوزه زیباسازي و اجرایی، طراحی

هاي جدیدي براي این نقاط داشت تا محلی براي تبادل تجربه شکل گیرد که در این راستا، پاتوق تجربه ایجاد و الگویی براي مناطق 15 گانه شد. 
مدیر منطقه 9 شهرداري اصفهان تصریح کرد: یکی دیگر از دستورکارهاي ما در منطقه، پرداختن به ویژگی ها و مختصات فراموش شده منطقه است؛ در میان مناطق 15 گانه منطقه 9 ویژگی منحصر

به فرد آب و هوایی و فضاي سبز دارد که بر همین اساس می توانیم چشم اندازها و افق هاي خاصی براي منطقه ترسیم کنیم. 
وي افزود: هر شهرداري در هر منطقه باید در بازه هاي کوتاه، میان و بلندمدت افق هایی را تعریف کند چراکه شهردار بدون افق در منطقه شهردار بدون فروغ است. 

رفیعی با اشاره به اینکه براي منطقه 9 شهر اصفهان ایده "ماربین شهر" را تدوین کردیم، گفت: نزدیک 17 روستا جزو محدوده خوش و آب و هواي ماربین سابق (منطقه 9) است؛ ویژگی این منطقه
سایه سار بودن آن و این موضوع نقطه عطف در پرداختن به منطقه 9 بوده است. 

ایجاد گذر تاریخ حدفاصل کوه آتشگاه تا منارجنبان 
مدیر منطقه 9 شهر اصفهان با اشاره به مفهومی به نام «روان جغرافیا» در توضیح این مفهوم و ارتباط آن با ویژگی هاي منطقه 9 اظهار کرد: طبق این مفهوم می توان با پرسه زدن در نقاط فراموش
شده، سعی در کسب تجربه از آن نقطه داشته باشیم چراکه ابزار روان جغرافیا پرسه زدن و کشف واقعیات، ورود به زمان و کسب تجربه و اندوخته هایی از تجربیات و انباشت هایی است که فضاي شهري

براي پروژه ها دارد. 
وي با بیان اینکه یکی از پروژه هاي منطقه، گذر تاریخ است، گفت: از سال گذشته تاکنون سعی شده حدفاصل کوه آتشگاه تا منارجنبان به محیطی براي گردشگري طبیعی تبدیل شود که این موضوع

سبب می شود ما محور گردشگري پیاده راه را به عنوان عنصر اصلی در معرفی منطقه 9 با پرداختن به نقاط فراموش شده معرفی کنیم. 
رفیعی افزود: در دل گذر تاریخ، زیرمجموعه هاي متعددي وجود دارد. 

هاب کشاورزي منطقه 9؛ مرکز تبادل تجربه 
وي با اشاره به اینکه در بخشی از منطقه 9 شاهد ایجاد هاب کشاورزي خواهیم بود، گفت: در این پروژه با استفاده از تجربه کشاورزان و با استفاده از شرایط محیطی، تجربه ها در زمینه کشاورزي به

مشارکت گذاشته می شود. 
مدیر منطقه 9 شهر اصفهان تصریح کرد: همچنین با توجه به اینکه یکی از عرفاي کشور به نام عمو عبداله کارلادانی، در منارجنبان مدفون است، باغی را به نام باغ عرفا در این نقطه طراحی خواهیم

کرد. 
9 کلنگ زنی و افتتاحیه ویژه در نهم آذرماه در منطقه 9 

وي با اشاره به اینکه پروژه دوم اصلی در منطقه 9 ایجاد لوپ گردشگري گل و گیاه است، ادامه داد: یکی از پتانسیل هاي منطقه گلخانه هاي خیابان هاي قدس، بهشت و شهید حجازي است که تبدیل
یک یا چند خیابان به میدانگاهی براي گردشگري گل و گیاه می تواند براي مردم اثربخشی داشته و شرایط تعاملی بین افراد خانواده ها را افزایش دهد. 

رفیعی تصریح کرد: یکی دیگر از طرح هاي منطقه، ایجاد گذر ارگانیک است؛ در شهر اصفهان راسته هاي متفاوتی مثل لوازم صوتی و تصویري، خوار و بار و ..... وجود دارد اما ایجاد گذر ارگانیک با
ماهیت منطقه 9 سنخیت دارد و فعالیت هاي مختلفی در زیرمجموعه این گذر پیش بینی شده است. 

وي افزود: در روز نهم آذرماه 99 همزمان با افتتاح و کلنگ زنی 9 پروژه منطقه 9 اتفاق ویژه اي در این گذر رخ می دهد که در آینده به آن می پردازیم. 
وي ادامه داد: حدود 79 میلیارد تومان بودجه سال جاري منطقه 9 بود که این بودجه 37 میلیارد تومان هزینه هاي جاري و 42 میلیارد تومان خالص هزینه هاي عمرانی را شامل می شود؛ از همین رو

سرانه هر شهروند بابت هزینه هاي جاري 48 هزار تومان و براي سرانه عمرانی 550 هزار تومان است. 
رفیعی افزود: منطقه 9 در مهرماه توانست به تحقق 100 درصدي بودجه خود برسد و اکنون مازاد بودجه داریم که سعی داریم با برنامه ریزي آن را به بهترین نحو براي شهروندان هزینه کنیم. 

وي بیان کرد: در فرآیند اصلاح بودجه، بودجه عمرانی از 42 میلیارد تومان به 67 میلیارد تومان خواهد رسید که این تفاوت سبب می شود، سرانه هزینه شهروندان از یک میلیون و 35 هزار تومان به
یک میلیون و 300 هزار تومان برسد که گام بلند براي توسعه منطقه است. 

مدیر منطقه 9 شهرداري اصفهان با اشاره به افزایش 29 درصدي بودجه بخش عمرانی، گفت: پروژه تملک خیابان کوهانستان 400 درصد افزایش بودجه داشته است به طوریکه بودجه پیش بینی شده
براي این طرح، سه میلیارد تومان بود که در اصلاحیه به 15 میلیارد تومان افزایش یافت. 

رفیعی افزود: همچنین براي تملک خیابان بهشت 180 درصد افزایش بودجه داشیم یعنی سه میلیارد تومان را به هشت میلیارد و 400 میلیون تومان رساندیم. 
وي ادامه داد: بودجه احداث خیابان بهشت یک میلیارد تومان بود که 350 درصد افزایش بودجه براي این کار خواهیم داشت. همچنین اجراي خیابان بهستان 150 میلیون تومان مصوبه داشت که به

300 میلیون تومان افزایش یافت. 
مدیر منطقه 9 شهرداري اصفهان با اشاره به اینکه آرامش شهروندان، شهر و پرسنل از عناصر اصلی تفکر و ایده هاي مدیریت شهري در این منطقه است، گفت: شادابی می تواند کمک کند تا مردم به
زیست پذیري در منطقه 9 به صورت جدي نگاه کنند که در این راستا از اصول برنامه 1405 به گونه اي تبعیت خواهیم کرد که با ویژگی هاي منطقه 9 حضور سرمایه گذار و زیست در منطقه 9 را

مورد تشویق قرار دهیم. 
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رفیعی به افتتاح و کلنگ زنی 9 پروژه در آینده اشاره و تصریح کرد: افتتاحیه خیابان بهشت، خیابان بهستان، ورودي محله کوهانستان، راه اندازي کلکتور شرقی - غربی، افتتاح بخش جدیدي از بوستان
مهر به طوریکه سطح مورد استفاده شهروندان را به 2 برابر افزایش می دهد، تبدیل سالن فرهنگی یادگار امام (ره) به سالن همایش ها، پروژه فرهنگی - تجاري منارجنبان و احداث ورزشگاه غرب از

پروژه هاي آماده بهره برداري و ساخت است. 
مراکز تولید و توزیع نهال و گل و گردشگري غذا در منطقه 9 محل ایجاد درآمدهاي پایدار 

وي ادامه داد: ما اگر بتوانیم بسترهاي کارآفرینی را در منطقه 9 بسط و توسعه دهیم درآمد پایدار نه تنها براي شهرداري منطقه 9، بلکه براي شهروندان فراهم می شود و اولین گام را با یکی از پتانسیل
هاي جدي یعنی وجود مراکز تولید و توزیع نهال و گل آغاز کردیم و امیدواریم به نتایج خوبی برسیم. 

مدیر منطقه 9 شهرداري اصفهان افزود: مسیر آتشگاه گردشگري غذایی است که این موضوع هم یکی از پتانسیل هاي موجود براي برنامه ریزي در منطقه است. 
وي با اشاره به اینکه نگاه جدي به محرومیت زدایی از طریق توسعه شبکه معابر ممکن است، اظهار کرد: منطقه 9 داراي سه خیابان اصلی شرقی غربی و چهار خیابان شمالی جنوبی است یعنی مجموع
خیابان هاي آن به هفت مورد می رسد که با این اوصاف، توسعه در منطقه معنا ندارد؛ اگر قرار است توسعه صورت گیرد باید شبکه معابر توسعه یابد و باید درصدد برنامه ریزي براي توسعه معابر باشیم

تا فقرزدایی کنیم. 
رفیعی در مورد پروژه مشارکتی منارجنبان نیز اضافه کرد: با توجه به حساسیت هایی که این بناي تاریخی دارد، باید مجوزهاي لازم از سازمان میراث فرهنگی دریافت شود که در فاز اول توانستیم
مجوزها را دریافت کنیم، به همین منظور قراردادي با شرکت نقش جهان بسته شده و به دنبال دریافت پروانه ساخت هستند که امیدواریم در افتتاحیه هاي منطقه 9 یکی از پروژه هایی که آغاز می

شود، این طرح باشد.



11/11/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 49/282

تسلیت معاون امور فرهنگی براي درگذشت داود فیرحی

منبع: کیوسک خبرشماره خبر:  29  |  تاریخ: 1399/08/21

معاون امور فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی با صدور پیامی درگذشت حجت الاسلام و المسلیمن داود فیرحی را به اهالی فرهنگ و کتاب تسلیت گفت.

معاون امور فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی با صدور پیامی درگذشت حجت الاسلام و المسلیمن داود فیرحی را به اهالی فرهنگ و کتاب تسلیت گفت. 

معاون امور فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی با صدور پیامی درگذشت حجت الاسلام و المسلیمن داود فیرحی را به اهالی فرهنگ و کتاب تسلیت گفت. 

به گزارش ایلنا به نقل از روابط عمومی معاونت امورفرهنگی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، در متن پیام محسن جوادي آمده است: 

  

انا الله و انا الیه راجعون 

  

«خبر در گذشت عالم ربانی حجت الاسلام و المسلمین آقاي دکتر داود فیرحی داغ بزرگی بر دل دوستداران دینداري خردورزانه نهاد. او فضیلت هاي بسیاري داشت که از جمله مهمترین آنها عبارت
است از اشتغال فراگیر به دانش آموزي، صبوري در مسیر درس آموزي ، بهره گیري از فرصت هاي گذرا در راه تعالی معنوي خود و دیگران، حریت و آزاد اندیشی، درست سخن گفتن و داشتن سبک

زندگی اعتدالی و فروتنی و احترام به دیگري. 

  

براي بسیاري از دوستان آن مرحوم از جمله این بنده یاد او همیشه تداعی گر خاطراتی مشحون از حکمت و اخلاق است. او امروز از میان ما رفت و مهمان خداي کریم و مهربان شد و در جوار رحمت
الهی آرام گرفت. 

  

ضمن عرض تسلیت به خانواده محترم ایشان و نیز دوستان و شاگردان وي و جامعه علمی کشور، از خداوند منان براي آن عزیز سفر کرده به سراي آخرت رحمت و مغفرت، مسألت داریم. همچنین از 
خداوند مهربان براي بازماندگان آن مرحوم صبر و سلامت و طول عمر با برکت خواهانیم.   

  

حجت الاسلام و المسلمین داود فیرحی به دلیل ابتلا به کرونا و پس از تحمل یک دوره بیماري روز چهارشنبه(21 آبان ماه) چشم از جهان فروبست.
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رانده شدن طبقه متوسط از مرکز به حاشیه

منبع: آخرین خبرشماره خبر:  30  |  تاریخ: 1399/08/21

رانده شدن طبقه متوسط از مرکز به حاشیه 

شرق/متن پیش رو در شرق منتشر شده و انتشار آن در اخرین خبر به معناي تایید تمام یا بخشی از آن نیست 

همین سه سال پیش اولویت پنج گانه ایران در حوزه مدیریت آسیب هاي اجتماعی مشخص شد؛ اعتیاد، حاشیه نشینی، طلاق، مفاسد
اخلاقی و احصاي مناطق بحران خیز در کشور. این اولویت ها البته به تأیید بسیاري از دستگاه هاي متولی در ایران و دفتر رهبر انقلاب هم

رسید و قرار رشد راهکارهایی علمی براي مقابله با این معضلات اندیشیده و عملی شود. نمایندگان معاونت رفاه اجتماعی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی در مهرماه در نشستی شرکت کردند که در آن
موضوع حاشیه نشینی و فقر شهري در کشورهاي عضو سازمان همکاري هاي اسلامی مورد بررسی قرار گرفت. در این رویداد که پانزدهمین نشست کارگروه مبارزه با فقرِ «کومسک»، کمیته دائمی
همکاري هاي اقتصادي و بازرگانی سازمان همکاري اسلامی بود و به دلیل همه گیري جهانی کرونا به صورت مجازي برگزار شد، علاوه بر نمایندگان کومسک و تعدادي از کشورهاي عضو، برخی از
متخصصان دانشگاهی حوزه فقر شهري و نمایندگان بانک جهانی نیز حضور داشتند. این گزارش، به بهانه برگزاري این نشست و با استفاده از محتواي ارائه شده در آن، در کنار نتایج سایر تحقیقات ارائه

شده درخصوص حاشیه نشینی در ایران و جهان، به بررسی ابعاد مسئله افزایش فقر شهري و حاشیه نشینی می پردازد. 

حاشیه نشینی در ایران 
تجمیع گزارش هاي رسمی منتشرشده در ایران نشان می دهد که امروز 29 تا 35 درصد شهرنشینان (معادل 18 تا 22 میلیون نفر) در حدود سه هزار سکونت گاه حاشیه اي زندگی می کنند. حاشیه
نشینی در ایران، در ابتداي شکل گیري خود بیش از هر چیز حاصل مهاجرت روستاییان یا ساکنان شهرهاي کوچک و میانی به شهرهاي بزرگ بود. در این دوران، صدها هزار خانوار فقیر راهی شهرها
شدند و در زمین هاي بدون استفاده شهري حوالی شهرها ساکن شدند. حدود دو دهه بعد، بلافاصله پس از انقلاب، بخشی از این خانوارها در میانه اغتشاشات و بعضا به تشویق نیروهاي انقلابی، در خانه
ها و آپارتمان هاي نیمه کاره ساکن شدند. این تصرف کنندگان پس از رد تقاضایشان در ارائه خدمات رفاهی به شیوه هاي غیرقانونی متوسل شدند و شیوه اي نوین و غیررسمی از زندگی در شهرها
ایجاد کردند؛ آنها براي خود جاده، مغازه، درمانگاه، مسجد و کتابخانه ساختند، انجمن ها و شبکه هاي محلی به وجود آوردند و در تعاونی هاي مصرف محلی عضو شدند. امروز، پدیده حاشیه نشینی
دیگر تنها مختص تهران و چند شهر بزرگ کشور نیست، بلکه به تمامی نقاط کشور تسري یافته و همه استان ها داراي مناطق حاشیه نشین هستند. از دهه 1370 به این سو، روند حاشیه نشینی
خصلت هاي جدیدتري در ایران یافت. در این دوره جدید اگرچه مهاجرت به شهرها همچنان تداوم داشت، اما رانده شدن جمعیت از مراکز شهري به حاشیه ها نیز بر تعداد حاشیه نشینان افزود. در این
دوره، به نحو فزاینده اي بخشی از طبقه متوسط شهري به صف فقیران شهري پیوستند که از جمله دلایل آن گسترش بازار آموزش، انقباض بازار کار، مقررات زدایی در تجارت خارجی، منعطف کردن
قوانین کار، بی ثباتی و ناامنی شغلی، شوك هاي اقتصادي به ویژه در حوزه مسکن، ثابت ماندن سطح دستمزدها، عوامل زیست محیطی نظیر خشک سالی و ریزگردها و خصوصی سازي بنگاه هاي
دولتی بوده است. داده هاي گزارشی با عنوان «مدیریت یکپارچه و حل مسئله اسکان غیررسمی» که به سفارش وزارت مسکن انجام شده است، نشان می دهد که طی سال هاي 1355 - 1375 حدود

40 درصد از جمعیت پنج میلیونی اضافه شده به استان تهران، در ابتدا در سکونت گاه هاي غیررسمی اسکان یافتند. 

سیاست هاي کلان حوزه مسکن در ایران 
مسئله سکونت گاه هاي حاشیه اي پیوند تنگانگی با قوانین و سیاست هاي مربوط به مالکیت رسمی زمین و مسکن دارد. سیاست گذاري هاي کلان در حوزه برنامه ریزي شهري و مسکن در ایران از
نیمه دهه 40 هجري شمسی آغاز شده و شامل گستره وسیعی از اقدامات می شود. ارزیابی هاي برخی پژوهشگران این حوزه، مانند کمال اطهاري و اعظم خاتم، نشان می دهد که در نگاهی کلان این
سیاست ها پاسخ گوي نیاز طبقات متوسط و بالاتر بوده تا اقشار فقیر و آسیب پذیر؛ در واقع سیاست هاي حوزه مسکن به خانه دارشدن طبقات متوسط شهري منجر شده، اما در نهایت نتوانسته است
مانع از رشد حاشیه نشینی شود؛ براي مثال، در دهه اول بعد از انقلاب با تصویب قانون زمین شهري و سیاست هاي دولت براي پرداخت وام ارزان قیمت و مصالح ارزان، ساخت و ساز رونق گرفت. در
این دوره خبري از انبوه سازي نبود و تولید مسکن توسط مصرف کننده نهایی آن انجام می شد و یارانه هاي مسکن نیز به مصرف کنندهِ نهایی پرداخت می شد. در سال هاي دهه 70 عرضه زمین از
طریق تعاونی ها ادامه پیدا کرد، اما سیاست هاي مسکن به مرور بازاري تر شد و بهاي آن افزایش یافت. امروز، در شهرهاي بزرگ، قیمت مسکن به بیش از 10 برابر (و در تهران به ده ها برابر) متوسط

درآمد سالانه خانوار رسیده و حاشیه نشینی نیز با مهاجرت و طبقات متوسطِ شهري به حاشیه کشانده شده همچنان در حال رشد است. 

برنامه هایی براي کاهش حاشیه نشینی 
جدا از پاکسازي و امحا (در موارد متعددي مانند خاك سفیدِ تهران، زورآبادِ کرج و کوي طلابِ مشهد)، سه مورد از مهم ترین رویکردهایی که بعد از جنگ حاشیه نشینی را هدف قرار داده اند، شامل
مسکن عمومی، ایجاد شهرهاي جدید و توانمندسازي سکونت گاه هاي غیررسمی می شود. پیشینه نسبتا ناموفق طرح ساخت مسکن عمومی را می توان در دوره پیش از انقلاب جست. براي نمونه،
بررسی هاي انجام شده درباره کوي 13 آبان تهران نشان می دهد که به دلیل هزینه هاي بالاي زندگی در این محل و همین طور فاصله زیاد آن با محل کار سکنه، در کمتر از 10 سال، 70 درصد از
ساکنان فقیر مسکن خود را واگذار کرده و گروه جدیدي که داراي درآمد بالاتري بودند، جایگزین آنان شدند. البته تجربه ساخت مسکن براي گروه هاي کم درآمد در اواخر دهه هاي 40 و 50 در سایر
شهرها موفق تر ارزیابی شده است. در دوره پس از انقلاب نیز نزدیک ترین تلاش کلان مقیاس براي ساخت آنچه در ادبیات رفاهی، مسکن عمومی خوانده می شود، پروژه مسکن مهر بود. صرف نظر از
انتقاداتی که به ابعاد مختلف این پروژه، مانند استحکام و مکان گزینی وارد است، طرح مسکن مهر توانست بخشی از جمعیت کم درآمدتر را در خانه هاي ساخته شده اسکان دهد اما ارزیابی ها نشان
می دهد که پایین ترین دهک هاي درآمدي نصیبی از این طرح نبردند و در درازمدت نیز این طرح نتوانست جلوي افزایش قیمت مسکن را بگیرد. لازم به ذکر است دولت کنونی، علاوه بر تکمیل پروژه
مسکن مهر، طرح اقدام ملی مسکن را نیز در دستور کار خود قرار داده است. از دیگر طرح هاي کلان در راستاي ساماندهی حاشیه نشینی، طرح احداث شهرهاي جدید است که در سال 1368 به یکی
از شرکت هاي تابعه وزارت راه و شهرسازي واگذار شد. هدف عمده ذکر شده براي احداث این شهرها «تمرکززدایی و اسکان پایدار سرریز جمعیت شهرهاي مادر» ذکر شد. این شهرها اگرچه امروزه
جمعیت زیادي را به خود جلب کرده اند، اما به دلایل مختلفی چون دور بودن از محیط هاي کاري، نگرش عمدتا کالبدي به حل مسئله اسکان غیررسمی و عدم توجه به خواست ها و نیازهاي ساکنان
در حل مسئله حاشیه نشینی چندان موفق عمل نکرده اند. از طرح هاي انجام شده در راستاي توانمندسازي نیز می توان به «طرح ساماندهی به اسکان غیررسمی» که در سال 1370 توسط هیئت
دولت و با همکاري بانک جهانی تصویب شد، اشاره کرد. بر پایه این سند، در دهه 80 موج تازه اي از طرح هاي شهري در حدود 20 شهر کشور با محوریت تأمین نیاز اقشار تهیدست شهري تهیه شد و
در شهرهایی مثل بندرعباس و زاهدان که از وام بانک جهانی و منابع ویژه داخلی برخوردار شدند، اقداماتی در توسعه فعالیت هاي محلی، تأمین زیرساخت ها و بهسازي شهري انجام شد. در حال حاضر،
مهم ترین سند در این حوزه سند ملی احیا، بهسازي و نوسازي و توانمندسازي بافت هاي فرسوده و ناکارآمد شهري است که افق آن سال 1404 است. از دیگر طرح ها در راستاي بهسازي و
توانمندسازي می توان به دفاتر تسهیلگري توسعه محلی در صدها سکونت گاه حاشیه اي در سرتاسر کشور اشاره کرد. متأسفانه گزارشی از ارزیابی عملکرد طرح هاي اجرا شده یا در حال اجرا با رویکرد
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توانمندسازي منتشر نشده یا در اختیار عموم قرار نگرفته است. در نهایت می توان به دفاتر توسعه محلی (دفاتر خدمات نوسازي پیشین) اشاره کرد که توسط سازمان نوسازي کشور و زیر نظر شهرداري،
از سال 1384 در محلات مختلف تأسیس شدند و امروزه به فعالیت هایی مانند تجمیع و نوسازي کالبدي، تأمین خدمات، بازگشایی معابر، تدقیق بافت فرسوده، پروژه هاي توسعه اقتصادي و اجتماعی،

بهسازي محیطی و ثبت نام تسهیلات بافت فرسوده می پردازند. 

حاشیه نشینی: یکی از 5 اولویت آسیب هاي اجتماعی 
بررسی جغرافیاي فقر نشان می دهد که در بسیاري از نقاط جهان در سال هاي اخیر فقر شهري به مسئله اي چالش برانگیزتر از فقر روستایی تبدیل شده و مرزهاي فقر هرچه بیشتر به سمت حاشیه
شهرها گسترش یافته است. اگرچه در بسیاري از کشورها میانگین درآمد در روستاها همچنان پایین تر است ولی درصد جمعیت زیر خط فقر در شهرها نسبت به روستاها بالاتر بوده و به نحو فزاینده اي
رو به افزایش است. جمعیت حاشیه نشین در جهان که در دهه 1990، حدود 689 میلیون نفر بوده، تا سال 2014، به 880 میلیون نفر رسید. تحلیل ها همچنین نشان می دهد که اگرچه رشد

اقتصادي فقر مطلق را در کشورها کاهش می دهد اما نه تنها باعث کاهش فقر شهري نشده بلکه در برخی کشورها با رشد حاشیه نشینی همراه بوده است. 

همبستگی نزدیک اشتغال کودکان با حاشیه نشینی 
نرخ شهرنشینی که دهه هاست با سرعت در حال افزایش بوده است، در دهه جاري براي اولین بار به بالاي 50 درصد رسید. اما بخش زیادي از جمعیت افزوده شده به شهرها، به خصوص در دو دهه

اخیر و در کشورهاي در حال توسعه، به حاشیه کشانده شده اند و امروز بیش از یک میلیارد نفر در حاشیه شهرها و به ویژه در مناطق کلان شهري آسیا، آفریقا و آمریکاي لاتین، زندگی می کنند. 
افزایش فقر شهري تا حدي بوده است که اگرچه در بسیاري از کشورها میانگین درآمد در روستاها همچنان پایین تر است؛ ولی مسئله فقر و حاشیه نشینی در شهرها بسیار چالش برانگیزتر شده و
درصد جمعیت زیر خط فقر در شهرها در مقایسه با روستاها بالاتر و رو به افزایش است. پژوهشگران، در جست وجو براي یافتن شاخص هایی که به توضیح افزایش حاشیه نشینی و توزیع آن در شهرها
و کشورها کمک می کند، در اولین قدم نقش شاخص هاي کلان اقتصادي را بررسی کرده اند. نتایج تحقیقات نشان داده است که فقر شهري را نمی توان تنها با معیار پولی سنجید. حاشیه نشینی لزوما
با رشد اقتصادي رابطه منفی ندارد و رشد اقتصادي، اغلب حتی با افزایش فقر شهري نیز همراه بوده است. در واقع، تحلیل هاي گزارش کومسک نشان می دهند که دو شاخص «اشتغال غیررسمی» و
«کار کودك» بهتر از سایر شاخص ها (حتی شاخص هاي مربوط به رشد اقتصادي) توزیع حاشیه نشینی در کشورها را توضیح می دهند. از آنجایی که اشتغال غیررسمی و اشتغال کودکان از مهم ترین
متغیرهاي توضیح دهنده رشد حاشیه نشینی هستند، گزارش کومسک در ادامه به طور مفصل به آسیب هاي بازار کار در کشورهاي عضو سازمان همکاري هاي اسلامی پرداخته و نشان می دهد که به
طور متوسط 35 درصد از شاغلان این کشورها در اقتصاد غیررسمی مشغول به کارند. این نرخ براي کشورهاي آفریقایی عضو این سازمان 42 درصد، کشورهاي آسیایی 34 درصد و کشورهاي عربی 25
درصد است؛ همچنین، درصد اشتغال غیررسمی در نیجریه 63 درصد، آذربایجان 53 درصد و در اردن، عمان و قطر زیر 20 درصد است. در گزارشی از این مجموعه هم آمده است که حدود هفت
میلیون نفر (حدود 30 درصد) از شاغلان ایرانی در بخش غیررسمی مشغول به کارند. نتایج تحقیقات همچنین نشان می دهد که زنان، روستاییان، کسانی که تحصیلات دانشگاهی ندارند و ساکنان
مناطق محروم سهم بزرگ تري از اشتغال غیررسمی دارند. روستاییان کشور که در نبود یا بی کفایتی بیمه هاي اجتماعی به شهرها مهاجرت می کنند، در کنار فقراي شهري که مشاغل غیررسمی و

دستمزدهاي پایین تر از معیشت دارند، به طور معمول قادر به تقبل هزینه هاي زندگی و استفاده از امکانات رفاهی شهرها نیستند و به حاشیه ها رانده می شوند. 

از نادیده گرفتن حاشیه نشینی و تخریب تابهسازي 
دولت ها رویکردهاي مختلفی را در برابر مسئله حاشیه نشینی در دستور کار قرار داده اند؛ اما رویه ها هرگز یکنواخت و منسجم نبوده و بسته به شرایط، یک یا چند رویکرد به طور هم زمان اتخاذ شده
است. نادیده گرفتن مسئله مسکن اقشار فقیر و آسیب پذیر تا ابتداي دهه 70 میلادي نگرش رایج دولتی به مسئله حاشیه نشینی بوده است. بر اثر نادیده گرفتن، سکونت گاه هاي حاشیه اي به مرور به
ویژگی اصلی کلان شهرهاي کشورهاي در حال توسعه بدل شد و به ترویج تصرف غیرقانونی زمین و الگوهاي سکونت غیررسمی انجامید. با دوام و گسترش سکونت گاه هاي غیررسمی، دولت ها، به ویژه
در دهه هاي 70 و 80 میلادي، به حذف و تخلیه اجباري سکونت گاه ها روي آوردند. تحت لواي دلایلی مانند زیباسازي، مشکلات اجتماعی و جرم خیزي، تخلیه اجباري فضا را براي ساخت وساز در
زمین هایی که در گذر زمان ارزش تجاري چشمگیري پیدا کرده اند، باز می کند. ساخت مسکن هاي عمومی رویکرد مسلط دهه هاي 50 و 60 میلادي براي حل مسئله مسکن فقراي شهري و حاشیه
نشینان بود. عواملی مانند نا توانی دولت ها در تأمین اعتبارات، همخوانی نداشتن طراحی واحدها با سبک زندگی خانوارها و سازوکار اجتماعات محلی، ناتوانی پرداخت اقساط از سوي مالکان، مکان یابی
نامطلوب و هدف گذاري ناموفق ضعیف ترین اقشار از جمله عوامل تأثیرگذار در شکست نسبی این پروژه ها است. سیاست هاي مربوط به زمین و خدمات در دهه هاي 70 و 80 و عمدتا پس از نارضایتی
گسترده از تخریب سکونت گاه ها در بیش از صد کشور اجرا شد. در این روش، زمین هاي ارزان (عمدتا در حاشیه شهرها) به قطعات مسکونی تقسیم می شود و همراه با ایجاد زیرساخت هاي اساسی
نظیر آب، انرژي، راه و تسهیلات بهداشتی به افراد مشمول تعلق می گیرد. این طرح ها در صورتی موفق هستند که مکان یابی به درستی انجام شده باشد و از محل کار عمده ساکنان دور نباشد، کسري
منابع مانع اتمام ساخت زیرساخت ها یا تأخیر زیاد در ایجاد آنها نشود، متراژ بالاي زمین ها، آنها را بیش از حد گران نکند و فرایند انتخاب خانواده هاي مشمول شفاف باشد. اما سیاستی که امروزه
بیشتر مورد توجه کشورهاست، ادغام روش هاي خودیاري حمایت شده، بهسازي و توانمندسازي است. این سه روش، در ادغام با یکدیگر تفاوت هاي محلی را به رسمیت می شناسند، رویکردي تمرکززدا
به حل چالش حاشیه نشینی دارند و ساختار اجتماعی و نظام اقتصادي حاشیه ها را تا حد ممکن حفظ می کنند. گرچه طرح هاي بهسازي تفاوت هاي زیادي با هم دارند؛ اما عناصر اصلی آنها شامل
تأمین خدمات پایه (مانند دفع آب سطحی، آب آشامیدنی، جمع آوري زباله و ایجاد مراکز آموزشی و فرهنگی)، ساماندهی کالبدي معابر و بلوك بندي مجدد و تأمین امنیت در مالکیت (اعطاي قانونی
مالکیت یا اجاره بلندمدت) می شود. از طرف دیگر، دولت می تواند با حمایت از اقدامات خودیاري ساکنان مانند افزایش پایداري ساختمان ها و شوراهاي غیررسمی ایجاد شده براي مدیریت محلی، این
اقدامات را تسهیل و بهینه کند. در راستاي توانمندسازي ساکنان محلات حاشیه اي نیز دولت ها و سازمان هاي مردم نهاد به اقداماتی مانند سازماندهی اجتماعات محلی، به کارگیري توان ساکنان در
راستاي توسعه اقتصاد محلی، افزایش انسجام اجتماعی با برقراري پیوندهایی بر اساس قومیت، مذهب، همشهري بودن و خویشاوندي، افزایش مهارت ها و امکانات این اقشار براي مشارکت و مذاکره در

تصمیم گیري هاي شهري و ایجاد پیوندهایی با دستگاه هاي مسئول می پردازند. 

به پیج اینستاگرامی «آخرین خبر» بپیوندید 
instagram.com/akharinkhabar
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توسعه معادن راه نجات اقتصاد کشور/95 درصد معادن کشور در تصرف دستگاه هاي دولتی

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  31  |  تاریخ: 1399/08/21

شکوري گفت: 95 درصد معادن کشور در تصرف دستگاه هاي دولتی است که باید با تعامل با این دستگاه ها معادن بیشتري به بهره برداري برسند.

به گزارش خبرنگار صنعت،تجارت و کشاورزي گروه اقتصادي باشگاه خبرنگاران جوان، بهرام
شکوري رئیس کمیسیون معادن و صنایع معدنی اتاق بازرگانی ایران در برنامه گفت و گوي
18:30 شبکه خبر تاکید کرد: کل معادن ایران که در اختیار فعالان معدن با پروانه اکتشاف
یا پروانه بهره برداري قرار دارند 5 درصد از وسعت کشور را تشکیل می دهد که نیمی از آن

ها هم به دلایل مختلف فعال نیستند. 

این مقام مسئول بیان کرد: هدفگذاري براي افق 1404 بر مبناي فعال سازي 2.5 درصد از
مساحت معادن کل کشور است. 

شکوري با اعلام اینکه در پی ایجاد انقلاب معدنی هستیم گفت: این اقدام می تواند جایگزین
نفت و درآمدهاي نفتی شود و درآمد ارزي و اشتغال ایجاد کند. 

رئیس کمیسیون معادن و صنایع معدنی اتاق بازرگانی ایران تصریح کرد: 95 درصد معادنی که داراي مواد معدنی هستند تنها در دست سه سازمان دولتی قرار دارند که 16.1 درصد این معادن در اختیار
سازمان انرژي اتمی، 11 درصد سازمان محیط زیست و باقی در دست منابع طبیعی است. 

او ادامه داد:در این زمینه پهنه هاي اکتشافی تعریف شد، سازمان زمین شناسی، ایمیدرو و شرکت هایی تحت عنوان کنسرسیوم هایی به این عرصه ورود کردند که در پی آن پهنه هایی را در دست
گرفتند که سال هاست در اختیارشان است و آزاد نمی شود. 

شکوري بیان کرد: اگر قرار باشد مجوز به معادن ندهند کل هزینه هایی که براي شروع کار صرف شده است به هدر می رود. از سال 96 تاکنون تنها به 80 معدن مجوز بهره برداري داده شده است که
این امر نشان می دهد تعامل مناسبی بین دستگاه هاي دولتی نبوده است. 

رئیس کمیسیون معادن و صنایع معدنی اتاق بازرگانی ایران بیان کرد: معدن می تواند اقتصاد کشور را نجات دهد. تنها 9 هزارم کل مساحت کشور محدوده معدنی است که زیاد نیست و به منابع طبیعی
ضرري نمی زند. 

او در خصوص راهکارهاي رفع مشکلات این بخش گفت: وزیر صمت باید با سازمان هاي منابع طبیعی، محیط زیست و انرژي اتمی، تعامل مناسبی ایجاد کند تا هر چقدر مواد معدنی در کشور داریم
شناسایی، اکتشاف و فرآوري شود که از این طریق درآمد خوبی نصیب کشور خواهد شد. 

شکوري گفت: ظرفیت هاي قانونی خوبی در حوزه معادن داریم. در ماده 24 و 24 مکرر گفته شده اگر در یک منطقه اي دغدغه اشتغال مهمتر از منابع طبیعی باشد باید صدور مجوز بهره برداري معدن
تسهیل شود. 

در ادامه اصغرزاده، مدیرکل اکتشافات ایمیدرو اعلام کرد: حدود 280 هزار کیلومتر مربع از زمین هاي شناسایی شده معدنی، پس از رسیدن به مرحله پروانه اکتشاف به بخش خصوصی واگذار می شود.



11/11/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 53/282

متقاضیان کشت گلخانه در یزد 490 میلیارد ریال وام دریافت کردند

منبع: فصل اقتصادشماره خبر:  32  |  تاریخ: 1399/08/21

فصل اقتصاد - یزد - ایرنا - معاون بهبود و تولیدات گیاهی سازمان جهاد کشاورزي استان یزد، گفت: از هفت سال گذشته تاکنون براي ایجاد واحدهاي گلخانه اي 490 میلیارد ریال تسهیلات
کم بهره به متقاضیان پرداخت شده است.

فصل اقتصاد - یزد - معاون بهبود و تولیدات گیاهی سازمان جهاد کشاورزي استان یزد، گفت: از هفت سال گذشته
تاکنون براي ایجاد واحدهاي گلخانه اي 490 میلیارد ریال تسهیلات کم بهره به متقاضیان پرداخت شده است. 

محمدحسین ملانوري روز چهارشنبه در ابرکوه با اشاره به اهمیت بهره وري آب ،افزایش تولید و توسعه کشت
محصولات گلخانه اي ، افزود: در این مدت در 682 هکتار اراضی شهرستان هاي یزد و اشکذر، طرح توسعه کشت

گیاهان گلخانه اي با مشارکت بخش خصوصی و با همکاري هزار و 300 نفر از تولید کنندگان اجرا شد. 
وي اظهارکرد: همچنین در این مدت متقاضیان اقدام به ساخت 370 هکتار کشت گیاهان گلخانه اي بدون دریافت وام

بانکی کرده اند که منابع مالی لازم را از محل سرمایه و اندوخته هاي شخصی خود تامین و پرداخت کردند. 
افزایش 17 هزار تن محصول با ایجاد 800 فرصت شغلی 

این مسوول بخش کشاورزي یزد اضافه کرد: با اجراي طرح یادشده در سطح یادشده علاوه بر افزایش 17 هزار تن محصول که بیشتر خیار سبز است ، زمینه اشتغال 800 نفر نیز فراهم شده است. 
معاون سازمان جهاد کشاورزي یزد ادامه داد: طی هفت سال گذشته 67 واحد تولیدي در شهرك هاي کشاورزي به مساحت تقریبی 50 هکتار احداث و به بهره برداري رسیده است. 

ملانوري با اشاره به توسعه کشت گیاهان گلخانه اي، خاطرنشان کرد: در این واحدها علاوه بر تولید پنج هزار و 880 تن محصول زمینه اشتغال 250 نفر از جویندگان کار فراهم شده است. 
افزایش بهره وري از منابع آب و خاك و ضرورت ایجاد شهرك هاي کشاورزي 

وي با تأکید بر ضرورت ایجاد و توسعه شهرك هاي کشاورزي اظهارکرد: کمک به تأمین امنیت غذایی و تحقق جهش تولید، افزایش بهره وري از منابع و استفاده بهینه و مطلوب از منابع آب و خاك از
جمله ضرورت هاي ایجاد چنین فضاهاي تولیدي است. 

ملانوري اضافه کرد: ایجاد چنین شهرك هایی سبب کاهش هزینه هاي تولید به دلیل تأمین خدمات مشترك شامل آب، برق و گاز و زیرساخت ها می شود. 
وي همجنین خاطرنشان کرد: حفاظت از اراضی و جلوگیري از هرگونه تغییر کاربري به دلیل نظارت مستمر و مؤثر بر کار واگذاري ها و امکان اجراي الگوي کشت با توجه به نیاز بازار از دیگر مزایاي

ایجاد شهرك هاي کشاورزي است. 
وي ادامه داد: مدیریت بازاریابی ،عرضه محصول در بازارهاي هدف داخلی و خارجی با توجه به قابلیت برنامه ریزي تولید و حجم بالاي محصولات در شهرك هاي کشاورزي نیز امکان پذیر است. 

معاون سازمان جهاد کشاورزي یزد یادآور شد: ایجاد اشتغال مولد و پایدار و تلاش در افزایش تولید توسعه کشت گلخانه اي از دیگر مزایاي ایجاد شهرك هاي کشاورزي است. 
وي ادامه داد: ساخت مجتمع ها و شهرك هاي گلخانه اي باعث ایجاد زنجیره تولید، افزایش رونق صادرات به بازارهاي داخلی و خارجی می شود. 

صدور مجوز ساخت چهار شهرك گلخانه اي در یزد و ابرکوه 
ملانوري ادامه داد: امسال به دلیل محدودیت منابع آبی و با توجه به ارزش افزوده ، مجوز ساخت چهار شهرك گلخانه اي با اشتغال زایی هزار و 159 نفر در شهرستان هاي یزد و ابرکوه براي بخش

خصوصی صادر شده است. 
وي بابیان اینکه 80 درصد شهرك هاي گلخانه اي استان یزد در شهرستان خاتم قرار دارد، تصریح کرد: این شهرك ها ظرفیت جذب 80 نفر از فارغ التحصیلان دانشگاهی رشته هاي کشاورزي براي

سرمایه گذاري را دارد . 
معاون سازمان جهاد کشاورزي یزد تاکید کرد: توسعه گلخانه ها به دلیل مزایایی که در کاهش مصرف آب ، افزایش تولید، اشتغال و ارزش افزوده بالا دارد ، با توجه به استقبال مردم براي سرمایه گذاري

شاهد شتاب خوبی براي توسعه در این بخش هستیم. 
وي با تاکید بر رفع و تسهیل موانع ایجاد گلخانه خاطرنشان کرد: مدیران دستگاه هاي اجرایی دست اندرکار خصوصا شرکت آب منطقه اي یزد باید با سرمایه گذاران داراي آب و زمین شخصی در این

مورد مدارا کنند و مسوولان بانک هاي عامل هم با سرمایه گذاران این بخش همکاري داشته باشند تا در شرایط فعلی بیشتر شاهد رونق کسب و کار باشیم. 
وي در ادامه با اشاره به روش کاشت نوین محصولات گلخانه اي به صورت هیدروپونیک (کشت بدون خاك ) تاکید کرد: با این روش میزان تولید محصول به 2 برابر افزایش می یابد، اما در روش معمولی

کشت گلخانه اي در هر هکتار 15 میلیارد ریال و در روش کشت بدون خاك 30 میلیارد ریال تسهیلات به متقاضیان اجراي این طرح ها پرداخت می شود. 
از 114 هزار هکتار اراضی قابل کشت یزد ، 33 هزار و 151 هکتار ( 29 درصد) زراعی و 81 هزار و 164 هکتار ( 71 درصد) به کشت محصولات باغی اختصاص دارد. 

بخش عمده درآمد کشاورزان یزد مربوط به باغبانی استان است که از 71 درصد اراضی قابل کشت به محصولات باغی که عمدتا پسته، انار، زردآلو ، زعفران، گیاهان دارویی و دیگر محصولاتاست،
اختصاص دارد. 

590 هزار تن محصول زراعی، 253 هزار تن محصول باغی، 533 هزار تن محصول گلخانه اي و 392 هزار تن محصولات دامی حاصل تلاش حدود 70 هزار کشاورز، دامدار و بهره بردار استان یزد در یک
سال است.
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پرورش ماهیان زینتی؛ راهبردي براي رهایی از اقتصاد تک محصولی

منبع: فصل اقتصادشماره خبر:  33  |  تاریخ: 1399/08/21

فصل اقتصاد - خمین - ایرنا - آبزي پروري یکی از سرفصل هاي قابل اتکا در اشتغالزایی، تولید ثروت و توسعه اقتصادي محسوب می شود و شهرستان محلات در استان مرکزي به عنوان قطب
پرورش ماهیان زینتی کشور با سودآوري بالا جایگاه مهمی در این عرصه دارد.

 

فصل اقتصاد - خمین - آبزي پروري یکی از سرفصل هاي قابل اتکا در اشتغالزایی، تولید ثروت و توسعه اقتصادي محسوب می شود و شهرستان محلات در استان مرکزي به عنوان قطب پرورش ماهیان
زینتی کشور با سودآوري بالا جایگاه مهمی در این عرصه دارد. 

پرورش ماهیان زینتی شغلی زودبازده و پردرآمد است که با سرمایه گذاري اندك قابل انجام بوده و در سال هاي اخیر با قرارگیري در حیطه مشاغل خانگی توانسته جاي خود را باز کند و نامش را به
بازار کسب و کارهاي موفق گره بزند. 

فرهنگ آپارتمان نشینی آکواریوم داري را به عنوان کاري لوکس و پرطرفدار رونق داده و تقاضا براي تهیه ماهیان زینتی نسبت به سال هاي گذشته بالا است و از همین رو اجراي طرح هاي پرورش
ماهیان زینتی براي سهولت تکثیر می تواند نقش ویژه اي در کارآفرینی و اشتغال زایی علاقه مندان، فارغ التحصیلان دانشگاهی رشته هاي شیلات و همچنین خانواده ها داشته باشد. 

اکنون تکثیر و پرورش ماهی هاي زینتی در بیش از 180 کشور دنیا رواج دارد و مبادلات اقتصادي در این تجارت پرسود، سالانه 25 میلیارد دلار برآورد می شود.  
پرورش ماهیان زینتی، علاوه بر اشتغالزایی در حفظ تنوع زیستی و افزایش جاذبه هاي گردشگري موثر بوده و از این طریق نقش بسزایی در جهش اقتصادي بسیاري از کشورهاي توسعه یافته دارد. 

سالانه حدود 200 میلیون قطعه ماهیان زینتی در ایران پرورش و تکثیر پیدا می کند که با فراهم بودن بازار صادرات و خودنمایی در بازارهاي بین المللی، چشم انداز روشنی در توسعه این صنعت و
ارزآوري وجود دارد. 

ماهیان زینتی بازار صادراتی مناسب تري نسبت به ماهی خوراکی دارند و قوانین و تعرفه صادرات آن ها نیز کمی آسان تر است. 

 
 

16 درصد از مجموع تولید ماهیان زینتی کشور در شهرستان محلات است و این شهرستان از نظر تنوع تولید ماهیان زینتی رتبه نخست و از نظر میزان تولید بعد از اصفهان، جایگاه دوم کشور را به خود

 
اختصاص داده است. 

به گفته رئیس سازمان شیلات ایران، در سال 98، بیش از 120 هزار تن صادرات در حوزه آبزیان براي ایران محقق شده که ارزش تقریبی آن بیش از 400 میلیون دلار است و تراز تجاري شیلات

 
همچنان مثبت است. 

 
به گفته «نبی االله میرزایی» برآورد تولید ماهیان زینتی در سال جاري حدود 210 میلیون قطعه است. 

 
ارزآوري 2 میلیون و 300 دلاري آبزي پروري در استان مرکزي 

 
مدیر شیلات استان مرکزي بیان کرد: تکثیرو پرورش ماهیان زینتی دراستان مرکزي ضمن ایجاد اشتغال قابل توجه، 2 میلیون و 300 دلار ارزآوري دارد. 

« حسن اکبري » افزود: هر سال 250 میلیون قطعه ماهی زینتی در یک هزار و 600 محل پرورش آبزیان کشور تولید می شود که 90 درصد از صادرات رسمی کشور در این حوزه متعلق به استان

 
مرکزي است و از نظر تنوع تولید گونه هاي آبزي زینتی، این استان جایگاه نخست را به خود اختصاص داده است. 

 
وي بیان کرد: هر 50 هزار قطعه ماهی زینتی براي یک نفر شغل ایجاد می کند و هر قطعه آن در بازار جهانی بیش از 2 دلار ارزش صادراتی دارد. 

 
مدیر شیلات استان مرکزي ادامه داد: عمده ماهیان زینتی تولیدي استان مرکزي به ویژه شهر محلات به عنوان قطب تولید این آبزیان به کشورهاي عراق، ترکیه و افغانستان صادر می شود. 
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جایگاه آبزي پروري در اقتصاد مقاومتی نیازمند تقویت است 

 
استاندار مرکزي گفت: آبزي پروي از شاخه هاي مهم حوزه کشاورزي است و باید سهم آن به درستی در راهبردهاي اقتصاد مقاومتی استان تقویت شود. 

سید «علی آقازاده» اظهار داشت: توجه اصولی به تقویت زیرساخت هاي صادرات غیرنفتی از راهکارهاي تحقق اهداف اقتصاد مقاومتی است و حوزه آبزي پروري و شیلات به ویژه شاخه ماهیان زینتی در

 
کارآفرینی، ارزآوري و اشتغالزایی نقش موثري دارد. 

وي اضافه کرد: پرورش ماهیان زینتی ظرفیتی موثر در اشتغالزایی و رهایی از اقتصاد تک محصولی است و تکیه بر داشته هاي این بخش در استان و کشور می تواند منشا تحرك اقتصادي و درآمدزایی

 
باشد و باید برنامه هاي اصولی و نظارت جدي در این بخش اعمال شود. 

 
استاندار مرکزي ادامه داد: وجود اکواریوم در محیط کار و منزل باعث نشاط می شود ضمن آنکه این حرفه می تواند بستر شغلی پایدار و خوبی باشد. 

آقازاده عنوان کرد: ایران ظرفیت بالایی براي پرورش ماهیان زینتی، استخوانی و غضروفی دارد که نه تنها تامین کننده غذا هستند بلکه در ایجاد رده هاي شغلی مستقیم و غیر مستقیم با ابزي پروري

 
نیز تاثیر گذار است. 

وي با اشاره به توانمندي محلات در حوزه پروش ماهیان زینتی افزود: شرایط اقلیمی موثر در محلات نه تنها در آبزي پروري بلکه در عرصه تولید گل و گیاه نیز زمینه هاي کارآفرین ایجاد کرده و باید به

 
بهترین شکل از این مزیت بهره جست. 

استاندار مرکزي با بیان اینکه زیرساخت هاي شهرك ماهیان زینتی از سوي جهاد کشاورزي فراهم شده و تا یک سال آینده فعال می شود، گفت: شهرك ماهیان زینتی محلات باید به عنوان قطب تولید

 
انواع آبزیان در کشور توسعه یابد و سالانه 10 میلیون یورو ارزآوري کند. 

 
 

 
تولید چهار میلیون و 344 هزار قطعه اي ماهیان زینتی برگ برنده براي محلات 

 
سرپرست مدیریت جهاد کشاورزي محلات گفت: چهار میلیون و 344 هزار قطعه انواع ماهیان زینتی امسال در این شهرستان تولید شده و روانه بازارهاي داخلی و خارجی شده اند. 

«احمدرضا جعفري» افزود: این میزان ماهیان زینتی در12 واحد به مساحت 12 هزار و 800 متر مربع پرورش یافته و مهمترین گونه هاي آبزي زینتی شامل دالر، پرت، اسکار، دیسکوز، سنکو، مونی،

 
فلاور و آنجل بوده است. 

سرپرست مدیریت جهاد کشاورزي محلات اضافه کرد: بچه ماهی زینتی پرورشی از کشورهاي تایلند و مالزي و استان اصفهان وارد کارگاه هاي پرورشی محلات می شود و براي عرضه در بازارهاي داخلی

 
و خارجی تکثیر و پرورش می یابد. 

 
جعفري گفت: واحدهاي تولیدي ماهیان زینتی در محلات براي 50 نفر در این شهرستان فرصت جدید شغلی فراهم کرده اند. 

سرپرست جهادکشاورزي محلات با اشاره به عملیات اجرایی شهرك ماهیان زینتی در این شهرستان به عنوان بزرگترین قطب پرورش ماهیان زینتی در کشور گفت: تکمیل این شهرك 30 میلیارد ریال

 
اعتبار نیاز دارد. 

جعفري افزود: 50 درصد از 60 میلیارد ریال اعتبار مصوب شده براي ساخت شهرك ماهیان زینتی محلات تاکنون براي ایجاد بخشی از زیرساخت ها شامل گاز، برق، آسفالت و جدول کشی هزینه شده

 
است. 
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وي توضیح داد: شهرك آبزیان محلات در زمینی به مساحت 12 و نیم هکتار و در ضلع شرقی دهکده گل در دست انجام است و 27 قطعه زمین براي شهرك ماهیان زینتی در محلات پیش بینی شده و
پس از تامین زیرساخت آب، برق و گاز در این شهرك فراخوان واگذاري قطعات اعلام می شود. 

جعفري، هدف از ایجاد نخستین شهرك ماهیان زینتی کشور در محلات را حمایت از تولیدکنندگان و افزایش سطح کمی و کیفی محصولات در شاخص استاندارد ملی با قابلیت صادرات در این
شهرستان ذکر کرد. 

 
 

 
صادرات 14 هزار دلاري ماهیان زینتی محلات 

رئیس صنعت، معدن و تجارت محلات گفت: 2 میلیون و 827 هزار دلار محصولات کشاورزي شامل گل و گیاه زینتی، ماهی زینتی امسال از این شهرستان به خارج از کشور صادر شد که 14 هزار دلار

 
آن با مجموع صادرات 67 هزار قطعه مربوط به صنعت پرورش ماهیان زینتی بوده است. 

 
««رضا ملکی» افزود: این شهرستان قطب اصلی پرورش ماهیان زینتی در کشور است و نباید از فرصت کارآفرینی این بخش غافل بود. 

 
یکی از پرورش دهنده هاي عمده ماهیان زینتی در محلات که سالانه چهار میلیون قطعه ماهی تولید و پرورش می دهد، گفت: 95 درصد از صادرات ماهیان زینتی در کشور از محلات صادر می شود. 

 
«مهدي شاهرخی» اظهار داشت: با توجه به نوسانات ارز و دلار واردات ماهیان زینتی به داخل کشور کاهش چشمگیري یافته و سبب افزایش سود تولیدکنندگان داخلی شده است. 

 
وي افزود: پرورش ماهیان زینتی نسبت به مشاغل دیگر مشابه سرمایه اندگی نیاز دارد و سودآور است. 

 
این پرورش دهنده ماهیان زینتی تاکید کرد: پرورش آبزیان زینتی کاري تخصصی است و به مهارت کافی و آموزش نیاز دارد. 

شاهرخی با اشاره به اینکه بازار فروش در داخل و خارج از کشور وجود دارد، گفت: به دلیل افزایش فروش در روزهاي پایانی سال با کمبود عرضه مواجه می شویم و از شهرهاي مجاور این کمبود جبران

 
می شود. 

 
وي افزود: ساخت شهرك ماهیان زینتی در توسعه کارآفرینی و شناخته شدن بیشتر این صنعت سودآور، تاثیرگذار است. 

محلات واقع در جنوب استان مرکزي با 55 هزار نفر جمعیت، قطب تولید سنگ تزئینی ساختمان، ماهیان زینتی و گل و گیاه زینتی کشور است.
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حذف تدریجی گوشت از سبد غذایی مردم

بررسی "اقتصادسرآمد" از کاهش سرانه مصرف گوشت گوسفندي به 4 کیلوگرم 
حذف تدریجی گوشت از سبد غذایی مردم 

گروه صنعت، تولید و تجارت- رئیس اتحادیه گوشت گوسفندي از کاهش سرانه مصرف گوشت گوسفندي از 12 کیلوگرم به 8 کیلوگرم خبر داد.علی اصغر ملکی، رئیس اتحادیه گوشت گوسفندي با
اشاره به کاهش 15 هزار تومانی گوشت قرمز در دو هفته گذشته گفت: افزایش قیمت گوشت در ابتداي ماه ناشی از تعطیلات چند روزه و نداشتن مجوز بود که سبب تشنج بازار شد، اما طی دو هفته

اخیر این نرخ تا 20 هزار تومان کاهش یافته است. 
به گزارش اقتصادسرآمد، «در تهران یک مکانی به نام میدان بهمن وجود دارد که مرکز پخش است و فقط مردم براي خرید به آنجا مراجعه نمی کنند بلکه  بسیاري از مغازه دارها هم خریدشان را از آنجا
انجام می دهند. ممکن است همه مشتري ها از خرید در آن مرکز راضی نباشند. هر  مغازه داري مشتري خاص خودش را دارد که مشتري به شکل فله اي از مغازه دار گوشت را تهیه می کند و راضی هم
است. در سه ماه آینده با توجه به شواهد هواشناسی هواي سردي را خواهیم داشت. پس بهتر است که داشته هایمان را حفظ  کنیم و از مرزبانی کمک بگیریم تا گوشت از مرزها خارج نشود. امور
پشتیبانی دام، دام هاي مازاد دامداران را خریداري و ذبح کند  و براي ماه هاي آینده ذخیره کنند تا اگر اتفاقات خاصی مانند زلزله و سیل و … پیش آمد ذخایرمان پر باشد و در آن مقطع که نیاز  داریم
از آن ها استفاده کنیم. افرادي هستند که می خواهند کار صادرات انجام دهند. شرایط براي صادرات گوشت به هیچ عنوان مساعد نیست و  قطعاً نیاز کشور به گوشت در چند ماه آینده زیاد است از طرفی
اگر بخواهیم گوشت وارد کنیم، قیمت گوشت وارداتی نزدیک به  قیمت تولید داخل است. بهتر است که داشته هایمان را حفظ کنیم، چون مدعی هستیم که بهترین نوع گوشت گوسفندي دنیا در ایران

تهیه می شود. » 
این بخشی از توصیه هاي علی اصغر ملکی، رئیس اتحادیه گوشت گوسفندي در خصوص بازار گوشت قرمز است. 

امروزه تمامی افراد در جهان حال حاضر بر اهمیت وجود گوشت به عنوان یک کالاي اساسی در سبد غذایی خانوار واقف هستند و در بسیاري از پژوهش هاي بین المللی ثابت شده است که این کالاي
اساسی علاوه بر دارا بودن ارزش غذایی فراوان، تولید و فرآوري آن می تواند از لحاظ اقتصادي، زمینه هاي اشتغال و درآمدزایی در بخش هاي تجاري و غیرتجاري را فراهم آورد. از طرفی نیز گوشت به
عنوان پرهزینه ترین اقلام سبد غذایی در هر جامعه شناخته می شود که نقش مهمی در سلامت افراد آن جامعه ایفا می کند؛ اما مصرف گوشت در جوامع با سطح درآمد بالا و جوامع کم درآمدتر،

تفاوت هاي فراوانی با یکدیگر دارد. 
در شرایط فعلی اقتصاد که شیوع ویروس کرونا بسیاري از کسب و کارها را دچار رکود کرده است، جهش چشمگیر قیمت ها خانوارها را در تامین مایحتاج خود با مشکلات متعددي مواجه کرده است که
انتظار می رود مسئولان ذي ربط با اتخاذ برخی تدابیر، چاره اي بیندیشند تا صنعت دامپروري در معرض خطر قرار نگیرد.بسیاري از مسئولان بر این باورند که با توجه به نوسان نرخ ارز، انگیزه خروج
غیرقانونی دام به آن سوي مرزها افزایش یافته است که این امر در کنار کاهش قیمت آلایش هاي خوراکی در فصل گرما و همزمان با شیوع ویروس کرونا مزید بر علت شده تا قیمت گوشت در بازار
افزایش یابد که این موضوع هیچ ارتباطی به دامداران ندارند.ماجرا تنها به این جا ختم نمی شود چرا که علی رغم انباشت چشمگیر دام در واحدها، قیمت دام زنده و گوشت در بازار با نوساناتی روبرو
شده است، درحالیکه دامدار نه تنها منفعتی از این التهاب بازار نمی برد، بلکه با زیان دام خود را عرضه می کند.بررسی روندهاي مصرف گوشت در ایران نشان می دهد این ماده غذایی باوجود اینکه
نقش مهمی در سبد خانوار دارد با این حال، نسبت به استاندارد هاي جهانی بسیار کمتر مصرف می شود. همزمان با افزایش قیمت کالاهاي اساسی در چند سال گذشته، آمار مصرف گوشت نیز در ایران
پایین آمده و کمتر از 12 کیلوگرم در سال رسیده است. این درحالی است که طبق اطلاعات منتشر شده در سازمان جهانی خواربار و کشاورزي ملل متحد(فائو) سرانه مصرف گوشت قرمز و سفید در
جهان 41 کیلوگرم است و ایرانیان از لحاظ مصرف گوشت در رتبه 98 در بین 196 کشور جهان قرار دارند. در سال 84 قیمت هر کیلو گوشت 4580 تومان بود؛ که با یک رشد بیش از 2000 درصدي
در سال 99 به 102 هزار تومان رسیده است. افزایش چشمگیر تورم طی سال هاي اخیر نه تنها منجر به کاهش متوسط هزینه سالانه خانوار شده است، بلکه باعث کاهش چشمگیر میزان مصرف گوشت
به دلیل افزایش قیمت و کاهش قدرت خرید مردم نیز شده است، به نحوي که در سال 84 هر خانوار ایرانی در حدود 57 کیلوگرم گوشت طی یک سال مصرف می کرده و همان طور که قبل تر نیز
اشاره شد در سال 98، این میزان به کمتر از 12 کیلوگرم در سال رسیده است. آن چیزي که امروزه ذهن بسیاري از اقتصاددانان را به خود مشغول کرده این است که در صورت ادامه این روند و تداوم

گرانی، گوشت قرمز و مرغ از سبد خانوار ها حذف می شود.
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نقش ویژه بانک پارسیان در طرح انتقال آب خلیج فارس

نقش ویژه بانک پارسیان در طرح انتقال آب خلیج فارس 

مدیرعامل پروژه تامین و انتقال آب خلیج فارس از نقش شبکه ي بانکی به ویژه بانک پارسیان در تامین مالی این پروژه تقدیر کرد. 
به گزارش اقتصادسرآمد به نقل از روابط عمومی بانک پارسیان، در مراسم بهره برداري از مرحله ي نخست طرح ملی انتقال آب خلیج فارس به مناطق کویري که روز پنجشنبه پانزدهم آبان ماه و در
حضور رییس جمهور و وزراي نیرو و صمت و نیز مدیرعامل پروژه تامین و انتقال آب خلیج فارس و به صورت مجازي برگزار شد ، یاري مدیر عامل این پروژه از نقش شبکه ي بانکی به ویژه بانک

پارسیان در تامین مالی این پروژه تقدیر کرد. 
مدیرعامل شرکت تامین و انتقال آب خلیج فارس در مراسم بهره برداري از این طرح درباره تامین مالی پروژه گفت: این طرح بزرگ ملی با حمایت دولت و مشارکت بانک ها و آورده نقدي سهامداران به
شرح زیر تامین منابع شده است: از طریق منابع ارزي صندوق توسعه ملی با عاملیت بانک صنعت و معدن و کنسرسیوم بانکی با مسئولیت بانک تجارت و منابع ارزي بانک ایران و اروپا با عاملیت بانک
پارسیان تاکنون 300 میلیون یورو در این بخش هزینه شده است. تسهیلات ریالی دریافتی از کنسرسیوم 9 بانک دولتی 1200 میلیارد تومان و تسهیلات ریالی بانک سپه، به عنوان سهامدار طرح از
طریق شرکت هاي معدنی با مشارکت کنسرسیوم بانکی 100 میلیارد تومان بوده است. جمع آورده سهامداران تاکنون 6 هزار میلیارد تومان بوده و جمع هزینه ها در قطعه اي که امروز به افتتاح می

رسد نیز 163 هزار میلیارد تومان است. 
این مقام مسئول در پایان گفت: این طرح عظیم انتقال آب با مشارکت گسترده مهندسان، مشاوران و پیمانکاران داخلی و 194 شرکت سازنده داخلی از 15 استان کشور، پس از تلاش چندساله به بار

نشست و میانگین اشتغال مستقیم و غیرمستقیم این پروژه 16 هزار نفر است و در زمان بهره برداري قطعه اي که افتتاح خواهد شد، 12 هزار نفر مشغول کار خواهند شد. 
گفتنی است پارسیان با حمایت از تامین مالی و سندیکایی پروژه از طریق کانون و شوراي مشترك بانک ها، تضمین تسهیلات بخشی از تامین مالی پروژه به مقدار 38 میلیون یورو و اعطاي تسهیلات

موردي تا سقف 200 میلیارد ریال در حمایت از این پروژه بزرگ را عهده دار شده و در عملیاتی شدن آن نقش موثري ایفا نمود. 
بانک پارسیان با توجه بر اینکه تامین آب، همیشه یکی از موضوعات و چالش هاي اساسی کشور بوده و خواهد بود، تلاش کرده به موازات افزایش و تشدید خشکسالی ها و تغییرات اقلیمی؛ در طرح هاي

تامین آب در سه بخش «آشامیدنی، کشاورزي و صنعت»، حضور فعالی داشته باشد.
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بانک ملی ، دین خود را به افراد محروم ادا کرد

بانک ملی ، دین خود را به افراد محروم ادا کرد 

کارکنان بانک ملی ایران در دوران شیوع کرونا و تشدید تحریم هاي اقتصادي، تا حد ممکن دین خود را به جامعه محروم  کشور ادا کرده اند.  
به گزارش اقتصادسرآمد به نقل از روابط عمومی بانک ملی ایران، همزمان با برپایی پویش کمک مومنانه، کارکنان این بانک  نیز همپاي سایر نیک اندیشان تلاش کرده اند کمک هاي نقدي و غیرنقدي

خود را میان اقشار نیازمند توزیع کنند.  
تهیه و توزیع کالاهاي مصرفی خانوار، تهیه اقلام بهداشتی و نیز تامین لوازم التحریر میان کودکان در حال تحصیل مناطق  محروم تنها بخشی از این اقدامات است. همچنین تعداد قابل توجهی از

کارکنان بانک به صورت خودجوش بخشی از حقوق  خود را براي تخصیص به نیازمندان اهدا کرده اند.  
در تازه ترین مورد، مجتمع خدمات بهزیستی و شیرخوارگاه حضرت رقیه (س) از کارکنان جناح ارزي بانک ملی ایران به  سبب حمایت هایشان از فرزندان تحت پوشش این نهاد خیریه تقدیر کرده است. 
بانک ملی ایران همچنین به صورت مستمر و فراگیر، از دیرباز بخشی از منابع خود را در اختیار نهادهاي خیریه قرار داده  است و از این رو به عنوان یک نهاد نیکوکار شناخته می شود. آزادسازي زندانیان

جرائم غیر عمد، کمک به کمیته امداد امام  خمینی (ره) و تسهیل اشتغال نیازمندان تنها گوشه اي از اقدامات حمایتی بانک از طبقه محروم جامعه است .
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حذف تدریجی گوشت از سبد غذایی مردم

بررسی "اقتصادسرآمد" از کاهش سرانه مصرف گوشت گوسفندي به 4 کیلوگرم 
حذف تدریجی گوشت از سبد غذایی مردم 

گروه صنعت، تولید و تجارت- رئیس اتحادیه گوشت گوسفندي از کاهش سرانه مصرف گوشت گوسفندي از 12 کیلوگرم به 8 کیلوگرم خبر داد.علی اصغر ملکی، رئیس اتحادیه گوشت گوسفندي با
اشاره به کاهش 15 هزار تومانی گوشت قرمز در دو هفته گذشته گفت: افزایش قیمت گوشت در ابتداي ماه ناشی از تعطیلات چند روزه و نداشتن مجوز بود که سبب تشنج بازار شد، اما طی دو هفته

اخیر این نرخ تا 20 هزار تومان کاهش یافته است. 
به گزارش اقتصادسرآمد، «در تهران یک مکانی به نام میدان بهمن وجود دارد که مرکز پخش است و فقط مردم براي خرید به آنجا مراجعه نمی کنند بلکه  بسیاري از مغازه دارها هم خریدشان را از آنجا
انجام می دهند. ممکن است همه مشتري ها از خرید در آن مرکز راضی نباشند. هر  مغازه داري مشتري خاص خودش را دارد که مشتري به شکل فله اي از مغازه دار گوشت را تهیه می کند و راضی هم
است. در سه ماه آینده با توجه به شواهد هواشناسی هواي سردي را خواهیم داشت. پس بهتر است که داشته هایمان را حفظ  کنیم و از مرزبانی کمک بگیریم تا گوشت از مرزها خارج نشود. امور
پشتیبانی دام، دام هاي مازاد دامداران را خریداري و ذبح کند  و براي ماه هاي آینده ذخیره کنند تا اگر اتفاقات خاصی مانند زلزله و سیل و … پیش آمد ذخایرمان پر باشد و در آن مقطع که نیاز  داریم
از آن ها استفاده کنیم. افرادي هستند که می خواهند کار صادرات انجام دهند. شرایط براي صادرات گوشت به هیچ عنوان مساعد نیست و  قطعاً نیاز کشور به گوشت در چند ماه آینده زیاد است از طرفی
اگر بخواهیم گوشت وارد کنیم، قیمت گوشت وارداتی نزدیک به  قیمت تولید داخل است. بهتر است که داشته هایمان را حفظ کنیم، چون مدعی هستیم که بهترین نوع گوشت گوسفندي دنیا در ایران

تهیه می شود. » 
این بخشی از توصیه هاي علی اصغر ملکی، رئیس اتحادیه گوشت گوسفندي در خصوص بازار گوشت قرمز است. 

امروزه تمامی افراد در جهان حال حاضر بر اهمیت وجود گوشت به عنوان یک کالاي اساسی در سبد غذایی خانوار واقف هستند و در بسیاري از پژوهش هاي بین المللی ثابت شده است که این کالاي
اساسی علاوه بر دارا بودن ارزش غذایی فراوان، تولید و فرآوري آن می تواند از لحاظ اقتصادي، زمینه هاي اشتغال و درآمدزایی در بخش هاي تجاري و غیرتجاري را فراهم آورد. از طرفی نیز گوشت به
عنوان پرهزینه ترین اقلام سبد غذایی در هر جامعه شناخته می شود که نقش مهمی در سلامت افراد آن جامعه ایفا می کند؛ اما مصرف گوشت در جوامع با سطح درآمد بالا و جوامع کم درآمدتر،

تفاوت هاي فراوانی با یکدیگر دارد. 
در شرایط فعلی اقتصاد که شیوع ویروس کرونا بسیاري از کسب و کارها را دچار رکود کرده است، جهش چشمگیر قیمت ها خانوارها را در تامین مایحتاج خود با مشکلات متعددي مواجه کرده است که
انتظار می رود مسئولان ذي ربط با اتخاذ برخی تدابیر، چاره اي بیندیشند تا صنعت دامپروري در معرض خطر قرار نگیرد.بسیاري از مسئولان بر این باورند که با توجه به نوسان نرخ ارز، انگیزه خروج
غیرقانونی دام به آن سوي مرزها افزایش یافته است که این امر در کنار کاهش قیمت آلایش هاي خوراکی در فصل گرما و همزمان با شیوع ویروس کرونا مزید بر علت شده تا قیمت گوشت در بازار
افزایش یابد که این موضوع هیچ ارتباطی به دامداران ندارند.ماجرا تنها به این جا ختم نمی شود چرا که علی رغم انباشت چشمگیر دام در واحدها، قیمت دام زنده و گوشت در بازار با نوساناتی روبرو
شده است، درحالیکه دامدار نه تنها منفعتی از این التهاب بازار نمی برد، بلکه با زیان دام خود را عرضه می کند.بررسی روندهاي مصرف گوشت در ایران نشان می دهد این ماده غذایی باوجود اینکه
نقش مهمی در سبد خانوار دارد با این حال، نسبت به استاندارد هاي جهانی بسیار کمتر مصرف می شود. همزمان با افزایش قیمت کالاهاي اساسی در چند سال گذشته، آمار مصرف گوشت نیز در ایران
پایین آمده و کمتر از 12 کیلوگرم در سال رسیده است. این درحالی است که طبق اطلاعات منتشر شده در سازمان جهانی خواربار و کشاورزي ملل متحد(فائو) سرانه مصرف گوشت قرمز و سفید در
جهان 41 کیلوگرم است و ایرانیان از لحاظ مصرف گوشت در رتبه 98 در بین 196 کشور جهان قرار دارند. در سال 84 قیمت هر کیلو گوشت 4580 تومان بود؛ که با یک رشد بیش از 2000 درصدي
در سال 99 به 102 هزار تومان رسیده است. افزایش چشمگیر تورم طی سال هاي اخیر نه تنها منجر به کاهش متوسط هزینه سالانه خانوار شده است، بلکه باعث کاهش چشمگیر میزان مصرف گوشت
به دلیل افزایش قیمت و کاهش قدرت خرید مردم نیز شده است، به نحوي که در سال 84 هر خانوار ایرانی در حدود 57 کیلوگرم گوشت طی یک سال مصرف می کرده و همان طور که قبل تر نیز
اشاره شد در سال 98، این میزان به کمتر از 12 کیلوگرم در سال رسیده است. آن چیزي که امروزه ذهن بسیاري از اقتصاددانان را به خود مشغول کرده این است که در صورت ادامه این روند و تداوم

گرانی، گوشت قرمز و مرغ از سبد خانوار ها حذف می شود.
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نتانیاهو درصدد منع تردد شبانه براي مهار کرونا در فلسطین اشغالی

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  38  |  تاریخ: 1399/08/21

به گزارش گروه بین الملل خبرگزاري فارس، با افزایش نسبی شمار مبتلایان و فوتی هاي
ناشی از کرونا در فلسطین اشغالی و انتقادها از نخست وزیر این رژیم، اینک «بنیامین

نتانیاهو» نخست وزیر این رژیم در پی اعمال منع تردد شبانه است. 

روزنامه «هاآرتص» گزارش داد که نتانیاهو چهارشنبه شب قصد برگزاري نشست و رایزنی با
دیگر مقامات براي اعمال منع تردد شبانه را دارد. هم اینک 8066 نفردر فلسطین اشغالی به

کرونا مبتلاهستند و  تاکنون 2682 تن جان باخته اند. 

«بنی گانتس» وزیر جنگ و نخست وزیر این رژیم، نتانیاهو را به واکنش «کند» در برابر
شیوع کرونا در فلسطین اشغالی متهم کرده است. گانتس در توییتی نوشت: «نتانیاهو، ما باید
کابینه رسیدگی به کرونا را این هفته هر چه سریعتر برگزار و براي مردم دستورالعمل هاي

روشنی صادر کنیم». 

وي اقدامات اخیر نتانیاهو براي مهار کرونا از جمله افزایش جرایم را زیر سئوال برد و نوشت، ما نباید تا هفته بعد صبر کنیم. باید تصمیمات ساده و آشکار اتخاذ کنیم.  

وزارت بهداشت رژیم اسرائیل نیز قصد دارد میزان قرنطینه را از دو هفته به دوازده روز کاهش دهد. جدیدترین آمار نهادهاي رسمی در فلسطین اشغالی نیز  از افزایش بیکاري ناشی از همه
گیري کرونا حکایت دارد. آمار «خدمات اشتغال اسرائیل» نیز نشان می دهد که اینک 980370 بیکار در فلسطین اشغالی وجود دارد. از این بین 628344 نفر به دلیل شیوع کرونا مشمول مرخصی

اجباي شده اند (جزئیات بیشتر). 

انتهاي پیام/ص
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95 درصد معادن کشور در تصرف دستگاه هاي دولتی

منبع: شبکه خبرشماره خبر:  39  |  تاریخ: 1399/08/21

رئیس کمیسیون معادن و صنایع معدنی اتاق بازرگانی ایران با اعلام اینکه 95 درصد معادنی که داراي مواد معدنی هستند تنها در دست سه سازمان قرار دارد گفت: 16.1 درصد این معادن در
اختیار سازمان انرژي اتمی، 11 درصد سازمان محیط زیست و باقی در دست منابع طبیعی است.

رئیس کمیسیون معادن و صنایع معدنی اتاق بازرگانی ایران با اعلام اینکه 95 درصد معادنی که داراي مواد معدنی هستند تنها در دست سه سازمان قرار دارد گفت: 16.1 درصد این معادن در
اختیار سازمان انرژي اتمی، 11 درصد سازمان محیط زیست و باقی در دست منابع طبیعی است. 

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شبکه خبر، بهرام شکوري رئیس کمیسیون معادن و صنایع معدنی اتاق بازرگانی ایران در گفتگوي 18:30 با بیان این مطلب تاکید کرد: 

کل معادن ایران که در اختیار فعالان معدن با پروانه اکتشاف یا پروانه بهره برداري قرار دارد 5 درصد وسعت کشور را تشکیل می دهد که نیمی از آن ها هم به دلایل مختلف فعال نیستند. 

او گفت: بر اساس هدفگذاري که براي 1404 انجام داده ایم بر مبناي فعال سازي 2.5 درصد از مساحت معادن کل کشور است. 

شکوري با اعلام اینکه در پی ایجاد"انقلاب معدنی" هستیم گفت: این خواسته رئیس جمهور و وزیر صنعت نیز هست و این اقدام می تواند جایگزین نفت شود و درآمد ارزي و اشتغال ایجاد کند. 

رئیس کمیسیون معادن و صنایع معدنی اتاق بازرگانی ایران در ادامه با اعلام اینکه 95 درصد معادنی که داراي مواد معدنی هستند تنها در دست سه سازمان قرار دارد گفت: 16.1 درصد این معادن در
اختیار سازمان انرژي اتمی، 11 درصد سازمان محیط زیست و باقی در دست منابع طبیعی است. 

او ادامه داد: پهنه هاي اکتشافی تعریف شد، سازمان زمنی شناسی، ایمیدرو و شرکت هایی تحت عنوان کنسرسیوم هایی به این عرصه ورود کردند که در پی آن پهنه هایی را در دست گرفتند که
سالهاست در اختیارشان است و آزاد نمی شود. 

اصغرزاده، مدیرکل اکتشافات ایمیدرودر ادامه اعلام کرد: حدود 280 هزار کیلومتر مربع از زمین هاي شناسایی شده معدنی، پس از رسیدن به مرحله پروانه اکتشاف به بخش خصوصی واگذار می شود. 

 

کد ویدیو دانلود فیلم اصلی

0:00
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در دیدار معاونین وزارت کار با استاندار لرستان تاکید شد؛ تسریع در ساخت پروژه هاي ایجادي و بهره برداري از طرح هاي توسعه

اي

منبع: خبر داغشماره خبر:  40  |  تاریخ: 1399/08/21

در نشست مشترك حاتم شاکرمی،معاون روابط کار و نماینده ویژه وزیر در لرستان و حجت میرزائی، معاون امور اقتصادي وزارت تعاون،کار و رفاه اجتماعی با سید موسی خادمی، استاندار
لرستان بر تسریع در ساخت پروژه هاي ایجادي و بهره برداري از طرح هاي توسعه اي صندوق هاي وابسته به این وزارتخانه در استان تاکید شد.

به گزارش خبرداغ به نقل از مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی، در این نشست که در محل وزارتخانه برگزار شد بهره برداري از طرح هاي کارخانه شیر خشک، طرح توسعه اي شرکت اکسیر
بروجرد و فاز اول دامداري 6 هزار راسی نورآباد تا پایان سال جاري تصویب شد. 

همچنین مقرر شد شروع عملیات مرکز داروپخش الشتر و مجتمع گردشگري حوضیان، ظرف یک ماه عملیاتی شود. 
در ادامه این نشست نیز تامین سرمایه در گردش 35 واحد دامداري و سرمایه ثابت 16 واحد دامداري شهرستان چگنی توسط صندوق کارآفرینی مورد موافقت نهایی قرار گرفت . 

تعهد صندوق بیمه اجتماعی،کشاورزان،روستاییان و عشایرمبنی بر بیمه رایگان تمامی فعالان روستایی در صنایع دستی، گلیم بافی و قالی بافی شهرستان هاي چگنی ، نورآباد و الشتر و رومشگان به
مدت یک ماه از دیگر مصوبات این نشست بود. 

به دنبال دستور محمد شریعتمداري،وزیر تعاون،کار و رفاه اجتماعی مبنی بر بررسی ظرفیت هاي اشتغال،توسعه اي و سرمایه گذاري استان لرستان، هیاتی متشکل از معاونین و مدیران عامل بانک ها و
صندوق هاي تابعه وزارتخانه به ریاست شاکرمی، به این استان سفر کردند و از نزدیک در جریان فعالیت هاي مرتبط با حوزه هاي معیشتی،رفاهی،بیکاري،بیمه،اشتغال پایدار روستائی قرار گرفتند.
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استاندار جدید کرمان انتخاب شد

منبع: خبر داغشماره خبر:  41  |  تاریخ: 1399/08/21

جلسه هیات دولت روز چهارشنبه به ریاست حجت الاسلام حسن روحانی رئیس جمهوري برگزار شد و در این جلسه آقاي علی زینی وند با تصویب هیات وزیران، به عنوان استاندار جدید کرمان
منصوب شد.

به گزارش خبرداغ به نقل از ایلنا، رئیس جمهور در این جلسه از مردم کرمان به عنوان
مردمانی مؤمن، انقلابی، متدین، دانش دوست و عالمِ پرور یاد کرد و گفت: این استان
شهیدان والا مقامی تقدیم انقلاب و ایران کرده است و چه افتخاري بالاتر از اینکه شهید حاج
قاسم سلیمانی با آن همه نقش ارزنده در دوران دفاع مقدس و مبارزه با تروریسم، از اهالی

این دیار است. 

روحانی خاطرنشان کرد: امنیت ایران و حتی امنیت منطقه و کشورهاي همسایه وام دار
رشادت ها و دلاوري هاي حاج قاسم سلیمانی است. 

وي در ادامه، از استاندار منتخب خواست که از همه اقشار بویژه از جوانان، بانوان، اقوام و
مذاهب مختلف در اداره بهینه استان استفاده کند و رعایت اعتدال و اجتناب از افراط و
تندروي را سرلوحه تصمیمات و اقدامات خود قرار دهد. رئیس جمهور همچنین از زحمات

آقاي فدایی، استاندار پیشین تقدیر کرد. 

بررسی گزارش سازمان برنامه و بودجه کشور درخصوص «آمایش سرزمین» 

در ادامه جلسه، اعضاي دولت به بحث و بررسی پیرامون گزارش سازمان برنامه و بودجه کشور درخصوص «آمایش سرزمین» پرداختند و ادامه بررسی آن به جلسه آتی دولت موکول شد. 

هیات وزیران همچنین با هدف یکپارچگی بخشی، سرزمینی و سازمانی و به منظور تمرکززدایی و تفویض اختیار مربوط به سطوح منطقه اي، آیین نامه اجرایی بند «الف» ماده (32) قانون احکام دایمی
برنامه هاي توسعه کشور - مصوب 1395 - موضوع تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین را به تصویب رساند. 

تعیین ارکان شوراي عالی، وظایف، تعیین اسناد توسعه سرزمینی که ملزم به تصویب نهایی شورایعالی هستند، تشکیل کمیسیون و تعیین اعضاي آن، تعیین دبیرخانه و وظایف آن، تشکیل کارگروه هاي
موضوعی و یا موضعی و کمیته هاي فنی مربوطه، تشکیل شوراي هماهنگی منطقه اي با هدف هماهنگی، سیاستگذاري، پیگیري و پیشبرد سریع تر امور توسعه و پیشرفت مناطق مختلف کشور، ایجاد
تعادل و توازن در استان ها و مناطق و دسترسی آنها به سرمایه و امکانات لازم به فراخور نیازها و استعدادهاي رشد و تعیین وظایف، اختیارات و اعضاي آن، از جمله موارد مندرج در آیین نامه مذکور

است. 

صدور مجوز ایجاد پست هاي سازمانی جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 

دولت با توجه به ضرورت ایجاد تحول ساختاري به منظور مواجهه فعالانه با تحولات فضاي مجازي و همچنین الزام وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی به تدوین سند تحول سازمانی حوزه فرهنگ با هدف
بررسی و رصد محتواي فرهنگی و هنري در فضاي مجازي، فرهنگ سازي و ارتقاي سواد رسانه اي و نیز کارآفرینی و توسعه کسب و کارهاي فرهنگی و هنري دیجیتال، با ایجاد 186 پست سازمانی

جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی موافقت کرد.
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پژوهشکده زیست شناسی و بوم شناسی خلیج فارس افتتاح شد

منبع: خبرگزاري مهرشماره خبر:  42  |  تاریخ: 1399/08/21

بندرعباس - پژوهشکده زیست فناوري و بوم شناسی خلیج فارس به صورت ویدئو کنفرانس با حضور نمایندگان مردم هرمزگان در مجلس افتتاح شد.

بندرعباس - پژوهشکده زیست فناوري و بوم شناسی خلیج فارس به صورت ویدئو کنفرانس
با حضور نمایندگان مردم هرمزگان در مجلس افتتاح شد. 

به گزارش خبرگزاري مهر، محمدرضا زمانی رییس دانشگاه پیام نور کشور به صورت ویدیو
کنفرانس در آیین این افتتاحیه با بیان اینکه استان هرمزگان پتانسیل بسیار خوبی دارد و
اکونومی خلیج فارس به عنوان یک منبع عمده در کشور می باشد، گفت: افتتاح این
پژوهشکده قدم اول است و باید توسعه آن تدوام یابد و از زحمات دکتر خیري رییس
دانشگاه پیام نور هرمزگان، خانم دکتر عیدي و دکتر فتی رئیس پارك علم و فناوري

هرمزگان و از همراهی نمایندگان مجلس تقدیر و تشکر نمود. 

زمانی ابراز امیدواري کرد: با افتتاح این پژوهشکده جهش تولید علم، کسب ثروت، درآمد
زایی و اشتغال زایی خوبی رقم خواهد خورد. 

در ادامه دکتر مرادي نماینده مردم بندرعباس، قشم، حاجی آباد، بندرخمیر و ابوموسی با
اشاره به اینکه گذشتگان در حوزه زیست محیطی و این میراث گرانبها خوب حفظ کردند متاسفانه در حال حاضر با این وضعیت آب شیرین کن ها و صید ترال و کف روبی ها ما چه مسئولیتی داریم

اظهار داشت: آیا این کار یک فعالیت علمی خوبی است یا باید یک تجدید نظري در اینخصوص داشته باشیم. 

همچنین در ادامه دکتر منصور آرامی دیگر نماینده مردم بندرعباس در مجلس شوراي اسلامی با اشاره به اینکه دانشگاهها با جامعه ارتباط برقرار می کنند و توجه خاصی به مسئولیت هاي اجتماعی و
بنگاههاي علمی و اقتصادي دارند، گفت: قطعاً با این حرکت ها شاهد رشد و پیشرفت و توسعه خوبی خواهیم بود و دانشگاهها در این زمینه مسئولیت دوچندانی دارد. 

در ادامه کریمی معاون پژوهشی و فناوري دانشگاه پیام نور با اشاره به اینکه این پژوهشکده می تواند ظرفیت منطقه هرمزگان را به ملی و فراملی منعکس کند، افزود: هرمزگان در حوزه دریا محور و
تجارت ظرفیت بالایی دارد و باعث نوید بخش و شاهد اتفاقات خوبی خواهیم بود. 

در پایان خانم عیدي رئییس پژوهشکده نیز گفت: این پژوهشکده با هدف کمک به رفع نیازهاي علمی و پژوهشی و آموزشی در حوزه هاي مختلف و به دنبال اجراي طرح هاي مشترك ملی و بین
المللی است. 

گفتنی است بعد از پایان مراسم پژوهشکده زیست شناسی و بوم شناسی خلیج فارس افتتاح گردید و احکام که توسط دکتر زمانی ریاست عالیه دانشگاه صادر شده بود به اعضا اهدا شد.
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"بسیج" پرچم دار محرومیت زدایی/54 هزار پایگاه در میدان کمک مومنانه حضور یافتند

منبع: داناشماره خبر:  43  |  تاریخ: 1399/08/21

االله بداشتی، جانشین سازمان بسیج سازندگی کشور گفت: بسیج پرچم دار محرومیت زدایی است و در ایام کرونا 54 هزار پایگاه در میدان کمک مومنانه حضور یافتند.

االله بداشتی، جانشین سازمان بسیج سازندگی کشور گفت: بسیج پرچم دار محرومیت زدایی
است و در ایام کرونا 54 هزار پایگاه در میدان کمک مومنانه حضور یافتند. 

به گزارش شبکه اطلاع رسانی راه دانا؛ به نقل از سفیرافلاك، حمیدرضا االله بداشتی عصر
امروز در جلسه هم اندیشی تسهیلگران صندوق هاي قرض الحسنه و مجمع جهادگران بسیج
سازندگی استان لرستان اظهار داشت: بسیج با هدف کمک و خدمت به مردم خصوصا مردم
مناطق محروم همواره در تلاش است که در کمک مومنانه ایام کرونا نقش بسیج در تهیه و

توزیع بسته هاي معیشتی بسیار ممتاز بود. 

وي افزود: با توجه به این که امروزه اشتغال و مشکلات اقتصادي از مهمترین مشکلات مردم
است، تلاش براي رفع این مشکلات در دستور کار قرار دارد تا بتوانیم در این مسیر گام

برداریم. 

جانشین سازمان بسیج سازندگی کشور تصریح کرد: خیرین امروز در کنار بسیجیان و
جهادگران براي زدودن مشکلات مردم حضور دارند تا بتوانند در بحث معیشت و سایر

مشکلات اقدامی انجام دهند. 

بداشتی عنوان کرد: روحیه مطالبه گري در جهادگران سبب می شود تا براي رفع مشکلات مردم، حمایت خیران و مشارکت مسئولان را جلب کنند. 

وي بیان کرد: رهبر معظم انقلاب بر حضور جهادگران در عرصه مقابله با کرونا تاکید دارند که در راستاي لبیک به نداي رهبر، رزمایش بزرگ کمک مومنانه آغاز و همچنان ادامه دارد. 

جانشین رئیس سازمان بسیج سازندگی کشور خاطر نشان کرد: 54 هزار پایگاه مقاومت در سراسر کشور براي کمک مومنانه وارد میدان شدند. پایگاه ها در سراسر کشور نیازمندان هر محله را شناسایی
و بسته ها را به آنها تحویل می دهند. 

وي تصریح کرد: کمک هاي مومنانه تاکنون شامل تهیه بسته هاي معیشتی و بهداشتی، جهیزیه براي نوعروسان، کمک به آزادسازي زندانیان، اطعام نیازمندان بوده که در مراحل بعدي وارد اشتغال نیز
می شود. 

انتهاي پیام/
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570 صندوق قرض الحسنه محله محور در لرستان راه اندازي شد

منبع: داناشماره خبر:  44  |  تاریخ: 1399/08/21

جهانبخش، مسئول بسیج سازندگی لرستان گفت: 570 صندوق قرض الحسنه محله محور در استان وجود دارد که ایجاد اشتغال و تحقق اهداف اقتصاد مقاومتی از اهداف این صندوق ها است.

جهانبخش، مسئول بسیج سازندگی لرستان گفت: 570 صندوق قرض الحسنه محله محور در
استان وجود دارد که ایجاد اشتغال و تحقق اهداف اقتصاد مقاومتی از اهداف این صندوق ها

است. 
به گزارش شبکه اطلاع رسانی راه دانا؛ به نقل از سفیرافلاك، احسان جهانبخش عصر امروز
در جلسه هم اندیشی تسهیلگران صندوق هاي قرض الحسنه و مجمع جهادگران بسیج
سازندگی استان لرستان اظهار داشت: در استان 570 صندوق قرض الحسنه محله محور با
13 میلیارد تومان راه اندازي شده است که تحقق اهداف اقتصاد مقاومتی و جهش تولید از

اهداف این صندوق ها است. 

وي افزود: راه اندازي این صندوق ها ظرفیتی مهم در جهت اشتغال و توسعه است که تبدیل
این صندوق ها به تعاونی برنامه اي است که با کمک تعاون، کار و رفاه اجتماعی در دستور

کار قرار گرفته است. 

مسئول بسیج سازندگی لرستان گفت: در استان بیش از دو هزار و 100 گروه جهادي فعالیت
دارند که فعالیت جهادگران در راستاي خدمت به مردم و محرومیت زدایی است. 

جهانبخش عنوان کرد: جهادگران در عرصه هاي مختلف فرهنگی، عمرانی، و سایر بخش فعالیت دارند که با اشاره به شعار سال، روه هاي جهادي طرح هایی را در دستور کار قرار داده اند. 

انتهاي پیام/
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احداث پالایشگاه پلدختر رونق اقتصادي و اشتغال زایی در استان ایجاد می کند

منبع: داناشماره خبر:  45  |  تاریخ: 1399/08/21

کاظمی, رئیس مجمع نمایندگان لرستان گفت: احداث پالایشگاه پلدختر رونق اقتصادي و اشتغال زایی در این منطقه ایجاد می کند.

کاظمی, رئیس مجمع نمایندگان لرستان گفت: احداث پالایشگاه پلدختر رونق اقتصادي و
اشتغال زایی در این منطقه ایجاد می کند. 

به گزارش شبکه اطلاع رسانی راه دانا؛ سید حمیدرضا کاظمی در گفت وگو با خبرنگار
سفیرافلاك اظهار داشت: اولین پروژه صنعتی پلدختر پس از 40 سال انقلاب ساخته می
شود. این پروژه از پروژه هاي زیرساختی و اشتغال زایی مهم استان لرستان است و به همت

جوانان متخصص ایرانی پیشرفت سریع تري دارد. 

وي افزود: این مکان اولین پالایشگاهی بوده که عمده تجهیزات و امکانات آن، ساخت داخل
کشور است و پنج هزار بشکه توان کاري داشته و با سرمایه گذاري 450 میلیارد تومانی

بخش خصوصی در حال احداث است. 

رئیس مجمع نمایندگان لرستان با تأکید بر اینکه پالایشگاه، یک نمونه موفق از مشارکت و
حضور بخش خصوصی و سرمایه گذاري است، عنوان کرد: شروع ساخت این پروژه در
زمستان سال 98 بوده و به زودي فاز نخست این پروژه زیرساختی و مهم، به بهره برداري می
رسد و براي اولین بار، همه مراحل طراحی پالایشگاه و تولید تجهیزات پالایشگاه به دست

نیروها و مهندسان توانمند داخل کشور صورت گرفته است. 

وي بابیان اینکه احداث مینی پالایشگاه پلدختر مصداق بارز دور زدن تحریم هاي خارجی است، تصریح کرد: این طرح هم در شرایطی که کشور با تحریم شدید و ظالمانه نظام استکبار جهانی، مواجه
شده با اتکا به توان نیروهاي داخلی ساخته شده است. 

کاظمی گفت: ساخت این نوع از پالایشگاه ها، پنج تا هشت سال زمان نیاز دارد که امیدواریم این پروژه در مدت زمان حداکثر دو سال به بهره برداري نهایی برسد چراکه روند اجراي پروژه سرعت خوبی
دارد. 

وي بابیان اینکه احداث این طرح صنعتی، دغدغه اشتغال جوانان را برطرف می کند، یادآور شد: در حال حاضر، تعداد 200 نفر در سه شیفت کاري در این پروژه مشغول به کار هستند و تلاش شده
است در اشتغال زایی نیز اولویت با نیروهاي بومی و محلی باشد. 

نماینده مردم پلدختر در مجلس بیان کرد: این پروژه یک طرح و برنامه زیرساختی اثرگذاري در کاهش نرخ بیکاري در شهرستان پلدختر است و آن هنگام که به مرحله نهایی بهره برداري برسد از
ظرفیت اشتغال زایی مؤثري براي کاهش بیکاري بهره مند است. 

کاظمی تصریح کرد: وقتی پالایشگاه پلدختر به مرحله نهایی فعالیت برسد قادر است روزانه دو هزار و500 بشکه بنزین با استاندارد از نوع «یورو 5» به ظرفیت تولید کشور اضافه کند. 

وي گفت: در شرایطی که استان لرستان، همواره از سال هاي گذشته تاکنون ازجمله استان هاي داراي نرخ بیکاري بالا محسوب شده است ایجاد این پروژه در شهرستان پلدختر به صورت عمده خواهد
توانست رونق اقتصادي و اشتغال زایی در این منطقه ایجاد کند. 

انتهاي پیام/
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اشتغال مهمترین هدف صندوق قرض الحسنه بسیج سازندگی است/ارائه آموزش به 300 تسهیل گر

منبع: داناشماره خبر:  46  |  تاریخ: 1399/08/21

فرهی، مدیرطرح صندوق هاي قرض الحسنه روستایی سازمان بسیج سازندگی گفت: اشتغال در قالب تعاونی ها، مهمترین هدف صندوق قرض الحسنه بسیج سازندگی است که می تواند در این
موضوع نقش مهمی داشته باشد.

فرهی، مدیرطرح صندوق هاي قرض الحسنه روستایی سازمان بسیج سازندگی گفت: اشتغال
در قالب تعاونی ها، مهمترین هدف صندوق قرض الحسنه بسیج سازندگی است که می تواند

در این موضوع نقش مهمی داشته باشد. 
به گزارش شبکه اطلاع رسانی راه دانا؛ به نقل از سفیرافلاك، احسان فرهی عصر امروز در
جلسه هم اندیشی تسهیلگران صندوق هاي قرض الحسنه و مجمع جهادگران بسیج
سازندگی استان لرستان اظهار داشت: مهم ترین هدف صندوق هاي قرض الحسنه بسیج
سازندگی، اشتغالزایی است و توسعه تعامل بانک هاي عامل با صندوق هاي قرض الحسنه

بسیج بسیار ضروري است. 

وي افزود: گروه هاي جهادي باید براي رفع مشکلات و تنگناها تلاش کنند و امروز بسیج در
جنگ اقتصادي با استفاده از ظرفیت ها و پتانسیل ها اقداماتی خوبی انجام داده است. 

مدیر صندوق هاي قرض الحسنه روستایی سازمان بسیج سازندگی تصریح کرد: در این راستا
بسیج سازندگی هزار و 300 نفر تسهیل گر را آموزش داده تا بتوانند در جهت ایجاد صندوق

ها و کمک به افراد عضو صندوق خدمت کنند. 

فرهی ایجاد اشتغال روستایی در قالب تعاونی ها را از اهداف مهم این طرح برشمرد و گفت: نباید این صندوق هاي قرض الحسنه تبدیل به بانک شوند و تلاش می شود تا از این فرصت در جهت تولید و
کمک به بهبود وضعیت اشتغال، اقتصاد و معیشت مردم بهره برد. 

وي بیان کرد: همراهی بانک هاي عامل با صندوق هاي قرض الحسنه براي اجراي درست این برنامه بسیار حائز اهمیت است و تسهیلات صندوق ها به میزان آورده مردم عضو صندوق پرداخت می شود. 

مدیرطرح صندوق هاي قرض الحسنه روستایی سازمان بسیج سازندگی خاطرنشان کرد: حق عضویت در این صندوق ها از 20 هزار تا 100 هزار تومان است که طبق سهم آورده افراد تسهیلات پرداخت
می شود. 

انتهاي پیام/
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اخبار مهم امروز گروه اجتماعی برنا

منبع: برنا نیوزشماره خبر:  47  |  تاریخ: 1399/08/21

مهم ترین اخبار اجتماعی خبرگزاري برنا طی 24 ساعت گذشته به شرح ذیل است.

اخبار مهم امروز گروه اجتماعی برنا مهم ترین اخبار اجتماعی خبرگزاري برنا طی 24 ساعت
گذشته به شرح ذیل است. 

به گزارش گروه اجتماعی خبرگزاري برنا؛ مهم ترین اخبار اجتماعی طی 24 ساعته گذشته
به شرح ذیل است. 

نماینده مجلس شوراي اسلامی در گفتگو با برنا؛ 

فکر کردیم کرونا در همان چین باقی می ماند/ بخشی از دستاوردهاي ما محرمانه است و
نمی توان اعلام کرد/ واکسن کروناي ایرانی در مرحله آزمایش بر انسان/بدهی پرستاران و

کادر درمان تا چندهفته آینده پرداخت می شود 

عباس مقتدایی گفت: شنیده ها حاکی از آن است که وزارت بهداشت و درمان واکسن کرونا
را در مراحل انتهایی آزمایش بر روي انسان تایید کرده است و در ماه هاي آینده به تولید و خودکفایی می رساند. 

مدیرعامل سازمان زیباسازي شهر تهران به برنا خبر داد؛ 

افتتاح خانه نیما یوشیج تا خرداد 1400 / تبدیل خانه نیما به خانه شعر و ادب 

برزین ضرغامی در پایان گفت: این خانه تا پایان دوره پنجم شوراي شهر و در خرداد ماه افتتاح خواهد شد و مقرر است تمامی طرح هاي در دستور کار مدیریت شهري تهران نیز تا آن تاریخ بخ بهره
برداري برسد. 

ریزش 200 هزاري مسافر با کاهش ساعت کاري مترو و اتوبوس 

معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداري تهران این تصمیم گیري را مربوط به ستاد ملی مقابله با کرونا دانست و گفت: شهرداري تهران پیشنهاد کاهش ساعات فعالیت حمل و نقل عمومی را ارائه نکرد.
البته این اقدام سبب کاهش حداکثر 200 هزار مسافر در مترو و اتوبوسرانی می شود. 

مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی اعلام کرد: 

ضوابط حمایت از بیمه شدگان دورکار تامین اجتماعی 

مصطفی سالاري با صدور دستور اداري، نحوه حمایت و احراز اشتغال بیمه شدگان دورکار کارگاه هاي مشمول قانون تأمین اجتماعی را اعلام کرد. 

براي دریافت تک جلدي کتاب هاي درسی چه باید کرد؟ 

طبق اعلام سازمان پژوهش و برنامه ریزي آموزشی، دانش آموزان و معلمان در صورت نیاز می توانند اقدام به ثبت سفارش تک جلدي کتاب هاي درسی و بسته آموزشی ویژه معلمان و دانش آموزان
کنند. 

پیش بینی باران براي تهران و برف در چندین استان 

مدیر پیش بینی و هشدار سازمان هواشناسی گفت: در 2 روز آینده بارش در استان اردبیل همچنین ارتفاعات شمال غرب و شمال شرق کشور، البرز مرکزي و زاگرس مرکزي به صورت برف خواهد بود. 

شگرد جدید سرقت گوشی دانش آموزان! 

با اعلام شکایت دو نوجوان 15 ساله در مشهد، مشخص شد که گوشی دزدان، شگرد جدیدي را براي سرقت گوشی تلفن همراه دانش آموزان در حاشیه شهر آغاز کرده اند. 

واکسن کروناي فایزر، چه زمانی به دست ایرانیان می رسد؟ 

رئیس انجمن داروسازان ایران گفت: اگر واکسن کرونا تأییدیه هاي جهانی براي تولید انبوه را بگیرد در بهترین حالت یک سال زمان می برد تا به دست ما برسد. در همین حال مدیر موسسه بیماري
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هاي عفونی آمریکا خبر داد که احتمالا واکسن کرونا آوریل سال 2021 (فروردین 1400) در اختیار همگان قرار می گیرد. 

فعالیت مخفیانه قلیان سراها در تهران + فیلم 

در روزهایی که فعالیت قلیان سراها به علت شیوع کرونا ممنوع است اما باز هم اماکنی هستند که به صورت مخفیانه اقدام به عرضه قلیان می کنند. 

معاون تربیت بدنی و سلامت وزارت آموزش و پرورش مطرح کرد: 

سنجش سلامت دانش آموزان به صورت آنلاین/ تربیت بدنی در تلویزیون تدریس می شود 

مهرزاد حمیدي گفت: در اغلب کتب درسی محتواهاي بهداشتی درج شده است. مفاهیم به شکل مناسب وجود داشته و دانش آموزان هم به اندازه کافی تحت آموزش قرار می گیرند. از سوي دیگر
مراقبان بهداشت با استفاده از ظرفیت هاي اعمال شده از سوي مدیران در مدارس می توانند به کلاس ها مراجعه و با دانش آموزان ارتباط برقرار کنند. 

مدیرکل محیط زیست استان فارس: 

بختگان کاملا خشک است/کارخانه گندله سازي از اصول زیست محیطی خارج نشده است/ایجاد واحد تولید آهن اسفنجی به ما گزارش نشده است/سد دروردزن آب کارخانه گندله سازي را تامین می
کند 

حمید ظهرابی گفت: بختگان در این روزها خشک است ولی دریاچه طشک به واسطه چشمه گمبان در حوالی روستاي شرق آباد اندکی آب دارد. 

رئیس پلیس پایتخت: 

دستگیري 131 باند مخل امنیت در تهران/146 نفر در تهران دستگیر شدند/ باید فکري به حال برخی سایت هاي معروف متخلف کرد 

ششمین مرحله از طرح اقتدار پلیس امنیت پایتخت برگزار شد. 

سخنگوي وزارت بهداشت خبر داد: 

رکوردشکنی دوباره مرگ کرونایی در کشور؛ 462 نفر 

سیما سادات لاري گفت: از دیروز تا امروز 21 آبان 1399 و بر اساس معیارهاي قطعی تشخیصی،11 هزار و 780بیمار جدید مبتلا به کووید19 در کشور شناسایی شدند. 

کیفیت هواي تهران قابل قبول است 

شاخص کیفیت هوا در حال حاضر بر روي عدد 89 قرار گرفته و کیفیت هواي تهران قابل قبول است. 

ماجراي گم شدن زوج جوان در جنگل ابر چه بود ؟ 

فرمانده انتظامی شاهرود از نجات زوج گمشده در جنگل ابر این شهرستان پس از 5 ساعت جستجوي نفس گیر پلیس و اهالی محل خبر داد. 

زوج مسلمان کاشف واکسن کرونا را بشناسید 

صاحبان اصلی شرکت داروسازي بیون تک؛ شریک آلمانی شرکت فایزر آمریکا را دو آلمانی ترك تبار تشکیل می دهند که در ساخت نخستین واکسن مؤثر مقابله با ویروس کرونا مشارکت داشته اند. 

بدترین تصاویر از آخرین پاییز قرن 

آخرین پاییز سال 99 در حالی می گذرد که کرونا نه تنها رخت نبسته بلکه همچنان جولان می دهد. 

متقاضیان تأییدیه مدارك تحصیلی به دفاتر پیشخوان نروند 

مرکز سنجش و پایش کیفیت آموزشی وزارت آموزش و پرورش در اطلاعیه اي اعلام کرد: متقاضیان تأییدیه مدارك تحصیلی از مراجعه مکرر به دفاتر پیشخوان دولت خودداري کنند. 

عامل قطع دست یکی از شهروندان تهرانی به وسیله شمشیر دستگیر شد/اظهارات تکان دهنده قربانی + عکس 

در عملیات پلیس امنیت پایتخت، عامل قطع دست یکی از شهروندان تهرانی به وسیله شمشیر دستگیر شد. 

سخنگوي سازمان مدیریت بحران: 
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هیچ خانواده زلزله زده سرپل ذهابی در کانکس زندگی نمی کند/ درسی که از زلزله سرپل ذهاب گرفتیم 

سخنگوي سازمان مدیریت بحران گفت: در حال حاضر تمام افرادي که در منطقه سرپل ذهاب از زلزله آسیب دیدند داراي مسکن هستند و از تسهیلات کم بهره و بلاعوض مختلفی استفاده کردند اما آن
تعداد افرادي که اکنون در کانکس زندگی می کنند، ساکن سرپل ذهاب نبودند و بعدا وارد این منطقه شدند.
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خودکفایی هزار و 702 خانوار کرمانشاهی تحت پوشش کمیته امداد

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  48  |  تاریخ: 1399/08/21

هزار و 702 خانوار کرمانشاهی در 7 ماهه سال جاري تحت پوشش کمیته امداد به خودکفایی اقتصادي رسیده اند.

به گزارش گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران جوان از کرمانشاه؛ رضا طاهري معاون اشتغال و خودکفایی کمیته امداد استان گفت : هزار
و 702 خانوار کرمانشاهی خودکفا طرح هاي اشتغال خود را طی سال هاي گذشته با دریافت وام هاي قرض الحسنه اجرا کرده اند و هم

اکنون به این مرحله رسیده اند. 

او با بیان اینکه مددجویان مجري طرح هاي اشتغال در صورت درآمدزایی مناسب و پایداري طرح، خودکفا تلقی می شوند، گفت : کمیته
امداد براي توسعه مشاغل مددجویی و در صورت نیاز مجدد مجریان طرح هاي اشتغال، وام هاي متمم خودکفایی و اشتغال در اختیار این

مددجویان قرار می دهد. 

طاهري افزود: در سالجاري حدود دو هزار و 600 فقره وام قرض الحسنه اشتغال با اعتبار 108 میلیارد تومان به مددجویان جویاي کار در
استان کرمانشاه پرداخت شده است .
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دهک بندي کارگران براي دریافت بسته هاي حمایتی

منبع: شبستانشماره خبر:  49  |  تاریخ: 1399/08/21

صادقی فر از دهک بندي کارگران براي دریافت بسته هاي حمایتی خبر داد و گفت: کارگران در دهک هایی پایین بسته حمایتی کامل تر و کارگران در دهک هاي بالا تسهیلات دریافت می
کنند.

صادقی فر از دهک بندي کارگران براي دریافت بسته هاي حمایتی خبر داد و گفت: کارگران در دهک هایی پایین بسته حمایتی کامل تر و کارگران در دهک هاي بالا تسهیلات دریافت می کنند. 

به گزارش خبرنگار خبرگزاري شبستان از گرگان، «ابراهیم صادقی فر» عصر امروز (چهارشنبه 21 آبان) در گفتگو با خبرنگاران
اظهار کرد: امروز هماهنگی و اقدام طرح ملی کارگران گلستان برگزار شد و در این جلسه موضوع مسکن کارگري و تامین زمین

مورد نیاز و طرح هاي اشتغال روستایی پیگیري شد. 

معاون فرهنگی و اجتماعی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی ادامه داد: براي 109 کارگر زن سرپرست خانوار در استان گلستان
برنامه هاي حمایتی در نظر گرفته شده است. 

صادقی فر بیان کرد: تمام کارگران براي دریافت بسته حمایتی دولت دهک بندي شدند و در دهک هاي یک تا سه، چهار تا پنج
و 6 و9 طبقه بندي شدند. 

وي گفت:بسته حمایتی براي کارگران دهک هاي پایین به صورت کامل تر در نظر گرفته شده و به کارگران دهک هاي بالا نیز تسهیلات در این ایام پرداخت می شود.
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تولید بیش از 2000 تُن قارچ خوراکی در مرودشت

منبع: شیرازهشماره خبر:  50  |  تاریخ: 1399/08/21

کارشناس باغبانی مدیریت جهاد کشاورزي شهرستان مرودشت از تولید سالانه 2100 تن قارچ خوراکی در این شهرستان خبر داد و گفت: این شهرستان جایگاه دوم تولید را در استان فارس به
خود اختصاص داده است.

کارشناس باغبانی مدیریت جهاد کشاورزي شهرستان مرودشت از تولید سالانه 2100 تن قارچ خوراکی در این شهرستان خبر داد و گفت: این شهرستان جایگاه دوم تولید را در استان فارس به
خود اختصاص داده است. 

به گزارش سرویس اقتصادي شیرازه، محمد رضا مختاري تصریح کرد: شهرستان مرودشت با تولید 1850 تن قارچ خوراکی در 6 واحد صنعتی و 250 تن قارچ در 26 واحد سنتی از قطب هاي تولید این
ماده غذایی ارزشمند در استان فارس است. 

وي افزود: با تولید قارچ در این واحد ها براي بیش از 300 نفر از جمله بانوان اشتغال موقت و دائمی ایجاد شده است. 

به گفته مختاري؛ در راستاي حمایت از تولید کنندگان و رونق تولید به متقاضیان تجهیز و بازسازي واحد ها یا احداث واحد هاي تولیدي جدید با اخذ مجوز از سازمان نظام مهندسی کشاورزي
تسهیلات کم بهره اعطا خواهد شد. 

این کارشناسکارشناس باغبانی مدیریت جهاد کشاورزي شهرستان مرودشت با بیان مشکلات واحدهاي تولیدي یادآور شد: افزایش قیمت نهاده ها و هزینه هاي تولید در واحدهاي تولید قارچ در سال
جاري، افزایش قیمت این محصول را در برداشته و تا حدودي باعث کاهش مصرف این فرآورده در بین خانوار ها شده است. 

انتهاي پیام/س/ م
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4 کتاب با موضوع زن و خانواده توسط موسسه خاتم منتشر شده است

منبع: تسنیمشماره خبر:  51  |  تاریخ: 1399/08/21

گروه استان ها_ رئیس موسسه خانواده اسلامی و تربیت معنوي خاتم گفت: 4 کتاب توسط این موسسه چاپ شد، این کتاب ها شامل "خانواده و مسائل نوپدید" ،"اعتیاد زنان"، "خانواده و
مدرنیته" و"جمکران همین حوالی" است.

گروه استان ها_ رئیس موسسه خانواده اسلامی و تربیت معنوي خاتم گفت: 4 کتاب توسط
این موسسه چاپ شد، این کتاب ها شامل ""خانواده و مسائل نوپدید"" ،""اعتیاد زنان""،

""خانواده و مدرنیته"" و""جمکران همین حوالی"" است. - اخبار استانها - 
به گزارش خبرگزاري تسنیم از قم، سید محمدحسین چاوشیان امروز در نشست خبري
موسسه خانواده و تربیت معنوي خاتم اظهار داشت: این موسسه درزمینهٔ بین الملل
ارتباطات خوبی با دانشگاه ها دارد. جلسات بسیار خوبی با نهادهاي مختلف داشتیم و تفاهم
نامه هایی نیز امضا شد، با اداره کل بهزیستی، کمیته امداد و مرکز خانواده دانشگاه صنعتی

شریف تفاهم نامه امضا کردیم. 

رئیس موسسه خانواده اسلامی و تربیت معنوي خاتم با تأکید بر اینکه تفاهم نامه ها باید در
میدان عمل مؤثر باشد، گفت: در ماه محرم با توجه به تفاهم نامه با دانشگاه صنعتی شریف
دوره هاي خانواده برگزار کردیم و همچنین دوره هایی درزمینهٔ آسیب هاي مواد مخدر با

همکاري اداره کل مبارزه با مواد مخدر برگزار شد. 

قم|هنرمندان نقش موثري در ترویج فرهنگ ایثار و شهادت در جامعه دارند 
تولیدات فرهنگی و هنري کنگره ملی شهیدان قم رونمایی شد 

چاوشیان ادامه داد: موسسه خانواده اسلامی و تربیت معنوي خاتم موسسه اي مردمی است که سال گذشته کار خود را با فعالیت در گروه هاي علمی و اجرایی و فرهنگی در حوزه خانواده و بانوان آغاز
کرده است. 

وي بابیان اینکه این موسسه داراي پنج گروه علمی است، بیان کرد: خانواده تربیت و جنسیت، خانواده و رسانه، ارتباطات، فقه و حقوق و قرآن و معنویت این گروه ها هستند. 

رئیس موسسه خانواده اسلامی و تربیت معنوي خاتم عنوان کرد: تاکنون 40 نشست علمی برگزار کردیم، این نشست ها در سطح ارشد بود و اعضاي هیئت علمی دانشگاه ها در برگزاري آن مشارکت
داشتند و موضوعات مطرح شده کاربردي و مؤثر بود. 

چاوشیان افزود: در زمینهٔ هفته حجاب سه نشست علمی برگزار کردیم و نتیجه این نشست ها انتشار 4 کتاب بود، یکی از این کتاب ها تحت عنوان کتاب "خانواده و مسائل نوپدید" است، کتاب دیگر با
عنوان "اعتیاد زنان" است و سومین کتاب "خانواده و مدرنیته" و کتاب چهارم موسسه تحت عنوان "جمکران همین حوالی" است. 

وي بیان کرد: در اولین سالگرد تأسیس موسسه خاتم شش دفتر استانی افتتاح در استان هاي فارس، مازندران، کهگیلویه و بویراحمد،البرز، کرمان و تهران افتتاح شد، درخواست هاي زیاد براي
نمایندگی داریم و تلاش می شود در همه استان ها دفاتر افتتاح شود. 

محرومیت زدایی از جامعه مهم ترین برنامه موسسه خاتم است 

رئیس موسسه خانواده اسلامی و تربیت معنوي خاتم عنوان کرد: اقدامات خوبی در زمینهٔ محرومیت زدایی داشتیم و در این زمینه سفرهاي استانی انجام شد، مستندي درباره اعتیاد زنان در حال تولید
است و حضور در استان هاي محروم آثار خوبی به همراه داشته است، کارگروه سلامت و کارآفرینی و حقوق زنان زیرنظرموسسه در حال فعالیت است که درزمینهٔ رفع مشکلات زنان اهتمام دارد

درزمینهٔ سقط جنین به صورت جدي ورود می کنیم. 

چاوشیان گفت: موسسه خاتم امروزه به عنوان یک هلدینگ در حال فعالیت است، بیش از 70استاد مشاوره که درزمینهٔ روانشناسی اسلامی متخصص هستند زیر نظر موسسه خاتم در حال فعالیت
هستند و این عزیزان به صورت رایگان در حال فعالیت هستند. 

وي بابیان اینکه رسانه خاتم مدیا زیر نظر موسسه خاتم در حال فعالیت است که دو مستند درباره محرومیت زدایی تولید کرده است، ادامه داد: خانواده محوري ازجمله موضوعات مدنظر موسسه خاتم
است که در این زمینه طرح پژوهشی آماده کردیم و ضرورت نهادینه کردن خانواده محوري در فضاي مجازي مورد تأکید است، متأسفانه فضاي مجازي فرد محور است و ضد خانواده است. 

رئیس موسسه خانواده اسلامی و تربیت معنوي خاتم خاطرنشان کرد: درزمینهٔ دانش افزایی و فرهنگ خانواده ضعیف عمل کرده ایم، مشکل امروز جامعه ما خانواده و عرصه زن و خانواده است، متأسفانه
برخی نهادها بودجه هاي میلیاردي دریافت می کنند ولی خروجی خاصی ندارند.
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تسریع فعالیت ایمیدرو و توسعه صنعت گوهرسنگ

منبع: شعار سالشماره خبر:  52  |  تاریخ: 1399/08/21

شعار سال: خداداد غریب پور در جلسه پایش استانی اقدامات ایمیدرو در حوزه گوهرسنگ ها که با حضور استانداران کرمان و قم برگزار شد، افزود: انعقاد تفاهمنامه همکاري بین ایمیدرو و
استانداري ها در بخش گوهرسنگ ها، به تعیین تعهدات بین دو طرف منجر و سبب تسریع در اجراي این مهم می شود. وي گفت: در این تفاهمنامه ...

شعار سال: خداداد غریب پور در جلسه پایش استانی اقدامات ایمیدرو در حوزه گوهرسنگ ها که با حضور استانداران کرمان و قم برگزار شد، افزود: انعقاد تفاهمنامه همکاري بین ایمیدرو و
استانداري ها در بخش گوهرسنگ ها، به تعیین تعهدات بین دو طرف منجر و سبب تسریع در اجراي این مهم می شود. 

وي گفت: در این تفاهمنامه ها توسعه اکتشاف، استخراج، احیاء معادن کوچک، تامین مالی براي احداث واحد هاي فرآوري، بازار و اشتغالزایی با محوریت رونق مشاغل خانگی مورد توجه است. 

تجهیز مراکز و برگزاري دوره هاي آموزشی 

معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت در بخش دیگري از سخنانش با اشاره به برنامه هاي آموزشی در بخش سنگ هاي قیمتی و نیمه قیمتی، گفت: در راستاي برنامه هاي عملیاتی حاصل از سند توسعه
صنعت گوهرسنگ کشور، مقرر شد در پنج استان داراي گمرك تخصصی (تهران، خراسان رضوي، آذربایجان شرقی، یزد و اصفهان) تجهیز مراکز و برگزاري دوره هاي آموزشی صورت بگیرد. 

وي افزود: این آموزش در راستاي گوهرشناسی (سنگ هاي رنگین و الماس) و اصالت سنجی و ارزش گذاري گوهرسنگ ها، به مدت 150 ساعت در استان هاي فوق برگزار می شود. 

رئیس هیات عامل ایمیدرو افزود: تاکنون 10 عنوان پژوهشی در حوزه گوهرسنگ ها تدوین شده است. از این تعداد، سه طرح پژوهشی برجسته در بخش " اکتشاف یاقوت سرخ در مرمریت هاي خاش"،
"بهسازي پلیمري فیروزه هاي نیشابور" و "اکتشاف و بررسی گوهرسنگ هاي پگماتیت هاي محور قروه - گلپایگان" مورد توجه است. 

رئیس هیات عامل ایمیدرو در خصوص اقدامات و برنامه هاي این سازمان در استان کرمان گفت: ایمیدرو تامین مالی واحد هاي فراوري معرفی شده از سوي استانداري کرمان را بر عهده خواهد گرفت. 

حمایت از سوي صندوق بیمه 

وي با بیان اینکه تامین مالی از محل اعتبارات صندوق بیمه سرمایه گذاري فعالیت هاي معدنی انجام می شود، افزود: کارگروهی از سوي ایمیدرو با هدف برنامه هایی براي توسعه صنعت گوهرسنگ ها
در کرمان شامل بخش هاي اکتشاف، استخراج، فراوري و بازار به این استان اعزام خواهند شد. 

در ادامه این جلسه محمدجواد فدایی استاندار کرمان طی سخنانی گفت: این استان ظرفیت هاي قابل توجهی به ویژه در حوزه هاي گارنت، فیروزه و عقیق دارد. 

فدایی افزود: استان کرمان سالانه 5500 تن استخراج سنگ هاي قیمتی و نیمه قیمتی دارد و با توجه به اهتمام به توسعه این صنعت، به طور حتم شکوفا شدن این ظرفیت، به ایجاد اشتغال فراگیر
منجر می شود. وي گفت: استانداري حمایت لازم براي اجراي برنامه هاي ایمیدرو در توسعه صنعت گوهرسنگ ها را خواهد داشت. 

غریب پور در خصوص برنامه هاي توسعه اي ایمیدرو در استان قم، گفت: اجراي برنامه هاي آموزشی، سازماندهی معادن، اکتشاف و توسعه زیربنا ها در استان قم توسط ایمیدرو انجام خواهد شد. 

توسعه معدن در استان قم 

وي افزود: "تامین مالی" مهم ترین رویکرد این سازمان در توسعه بخش معدن در استان قم است. در ادامه بهرام سرمست استاندار قم با بیان اینکه کمیته گوهرسنگ ها در این استانداري تشکیل شده
است، گفت: بازار "شمسه قم" محلی است که براي تولید و توزیع گوهرسنگ ها تعیین شده است. 

سرمست با بیان اینکه این مجموعه داراي 40 واحد صنفی است، عنوان کرد: از سوي دیگر احداث شهرك عقیق در مساحتی بالغ بر پنج هکتار توسط استانداري پیگیري می شود. 

در این جلسه که به صورت ویدیو کنفرانس برگزار شد، نمایندگان استانداري اصفهان، خراسان رضوي، گمرك، ستاد مبارزه با قاچاق کالا و اداره کل استاندارد استان اصفهان حضور داشتند. 

gostaresh.news ،134071 :شعار سال، با اندکی تلخیص و اضافات برگرفته از گسترش، تاریخ انتشار: 21آبان 1399، کد خبر
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ارائه تسهیلات ویژه ستادکل نیروهاي مسلح به سربازان از طریق سامانه هاي ''سرباز ماهر و ماهرسان''

منبع: اترك نیوزشماره خبر:  53  |  تاریخ: 1399/08/21

مشاور عالی قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه ستادکل نیروهاي مسلح با تشریح تسهیلات ویژه ستادکل نیروهاي مسلح از طریق سامانه هاي ''سرباز ماهر و ماهرسان'' به سربازان وظیفه
گفت: در راستاي مهارت آموزي سربازان با 26 سازمان و وزارتخانه تفاهمنامه امضا کردیم.

مشاور عالی قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه ستادکل نیروهاي مسلح با تشریح تسهیلات ویژه ستادکل نیروهاي مسلح از طریق سامانه هاي ""سرباز ماهر و ماهرسان"" به سربازان وظیفه
گفت: در راستاي مهارت آموزي سربازان با 26 سازمان و وزارتخانه تفاهمنامه امضا کردیم. 

 
 

 
بدون شک جوانان، سرمایه هاي عظیم ملی براي رونق پیشرفت آینده کشور هستند و بسیاري از ظرفیتهاي اجتماعی، اقتصادي و دانشی کشور در گِرو تربیت و هدایت نسل جوان خواهد بود. 

فرصت دوران خدمت وظیفه عمومی نیز براي جوانان و کشور در وهله نخست، در پاسداري از مرزها و توانمندي هاي دفاعی و در مرحله بعد براي تربیت و شکوفایی نسل جوان و آینده ساز کشور،

 
فرصتی ذي قیمت خواهد بود. 

رویکرد ""مهارت آموزي"" نیروها وظیفه براي هدایت این ظرفیت بزرگ به سمت توسعه اشتغال زایی و کسب و کار جوانان براي آینده، از اهداف و مأموریتهاي ""قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه

 
نیروهاي مسلح"" محسوب می شود. 

این قرارگاه در سال 96 پس از ابلاغ فرمانده معظم کل قوا و دستورات رئیس ستاد کل نیروهاي مسلح، تشکیل و بنا شد با مشارکت حداکثري نیروهاي مسلح، دستگاه ها و نهادهاي کشوري، حرکت

 
بسیجی و انقلابی در راستاي مهارت آموزي تمام سربازان انجام شود. 

اخیراً در تسنیم در قالب نشستی میزبان ""سردار موسی کمالی؛ مشاور عالی قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه ستاد کل نیروهاي مسلح"" بودیم؛ سردار کمالی در این نشست با سعه صدر،

 
پاسخگوي سؤالات ما درباره ابعاد اجراي طرح مهارت آموزي نیروهاي وظیفه در سطح کشور بودند. 

اهداف تشکیل قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه، تسهیلات ویژه درنظر گرفته شده براي سربازان وظیفه در این طرح، تعامل این قرارگاه با سایر ارگانها و نهادهاي کشوري و دولتی، اقدمات صورت

 
گرفته و مؤثر این قرارگاه از زمان تشکیل تاکنون از جمله مباحث مطرح شده در این گفت وگو بود. 

 
در ادامه بخش نخست این گفت وگو تقدیم مخاطبان ارجمند تسنیم شده است: 

 
تسنیم: قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه ستاد کل نیروهاي مسلح با چه اهدافی تشکیل شد و تاکنون چند درصد اهداف تبیین شده در این قرارگاه به نتجیه رسیده است؟ 

سربازي در جمهوري اسلامی ایران یکی از ارکان توان رزمی نیروهاي مسلح ما است یعنی ساختار نیروهاي مسلح ما طوري طراحی شده که مردم محور است، مردم در دو قالب به نیروهاي مسلح، دفاع و

 
امنیت کشور خود کمک می کنند، بخشی از این کمک از طریق اقدامات داوطلبانه صورت می گیرد که بیشتر در بحرانها، حوادث و جنگ وارد صحنه می شود. 

بخشی از این کمک نیز در کسوت لباس سربازي صورت می گیرد، جوانان وارد نیروهاي مسلح می شوند و ما آنها را به عنوان بازومان مردمی نیروهاي مسلح می دانیم، می گوییم نیروهاي مسلح دو
بازوي مردمی ""بسیج"" و ""سرباز"" را با خود به همراه دارند؛ در طول هشت سال دفاع مقدس نیز حدود سه میلیون جوان با لباس سربازي به نیروهاي مسلح کمک کردند، حدود 60 هزار سرباز در

 
دوران دفاع مقدس به فیض شهادت نائل و حدود 140 هزار نفر نیز از آن سربازان به فیض جانبازي رسیدند. 
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متأسفانه سرباز ما مظلوم است 

سربازان ما در تمام بحرانها و حوادث حضور و نقش پررنگی دارند و در حال حاضر حتی در صحنه مبارزه با کرونا اقدامات خود را انجام می دهند اما متأسفانه سرباز ما مظلوم است، کمتر دیده و فیلم و
عکس از آن پخش می شد، یک سرباز در بهترین دوران عمر خود (جوانی) براي دفاع از مملکت و عزت و استقلال کشور کمک می کند اما کمتر دیده می شود و مورد توجه قرار می گیرند و به هر حال

 
هم خود سرباز و هم نیروهاي مسلح به عنوان به کارگیرنده این سربازان باید از مجلس و دولت شاکی باشند و بگویند که به داد این سرباز برسید. 

بخشی از مسلئه این بود که سرباز پس از دو سال، وارد بازار کار می شد، عملاً دو سال از بازار کار عقب افتاده بودو احساس غم و ضرر می کرد، حضرت آقا نیز در چند سال اخیر بارها تأکید کرده اند که
سرباز در نیروهاي مسلح آموزش ببنید، به سرباز مدرك دهید و اوقات فراغت سرباز را پر کنید لذا یکی از برنامه هاي سرلشکر باقري پس از انتصاب به عنوان رئیس ستاد کل نیروهاي مسلح، اجراي

 
تدابیر مقام معظم رهبري بود و در همین راستا ""قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه"" را در خرداد سال 96 تشکیل دادند. 

 
بازگشت نشاط و جذابیت به سربازي از اهداف تشکیل قرارگاه مهارت آموزي 

این قرارگاه اهدافی را براي خود تعیین کرد، یکی از اهداف بازگرداندن نشاط به سربازي بود یعنی اینکه سرباز در حین خدمت سربازي احساس یأس، ناامیدي و ضرر نکند، بازگشت جذابیت به سربازي
دومین هدف از تشکیل قرارگاه مذکور بود، در وجود سرباز و خانواده ها این احساس به وجود بیاید که در صورت آموزش مهارت، شغل و توانمدي به سربازي بروند و در نیروهاي مسلح آموزش و مهارت

 
ببیند. 

از اهداف دیگر تشکیل این قرارگاه این بود که سرباز پس از اتمام خدمت رها نشود و به وي در رابطه با اشتغال کمک شود، به همین منظور در قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه به دنبال بسیج
امکانات و سراغ نیروهاي رفتیم و تقریباً در تمام نیروهاي مسلح، قرارگاه مشابهی تشکیل شد همچنین سراغ دستگاه هاي اجرایی نیز رفتیم، حدود 33 وزارت خانه، سازمان، بنیاد و نهاد شناسایی کرده و

 
گفتیم این 33 نهاد و سازمان می توانند در حوزه اشتغال به کمک ما بیایند. 

به طور مثال وزارت آمورش و پرورش با توجه به وجود امکاناتی همچون دانش سرا، فنی و حرفه اي و مدارس در بحث آموزش می توانند به ما کمک کند، اکنون یک جوان پس از ورود به دانش سرا
بیش از هزار ساعت در فنی و حرفه اي آموزش می بیند اما متأسفانه اکنون اسقبال از فنی و حرفه اي کم است، باید با کمک هم کاري کنیم تا استقبال از فنی و حرفه اي افزایش پیدا کند، یعنی یک

 
جوان علاوه بر اخذ دیپلم، مهارتی را نیز آموخته باشد و براي ادامه طی کردن مدارج عالی در این رابطه مشکلی نداشته باشد. 

 
 

 
امضاء تفاهم نامه قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه با 26 سازمان، وزارتخانه و نهاد 
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وزارتخانه هاي دیگر همچون وزارت کار و جهاد کشاورزي در دو حوزه آموزش و اشتغال می توانند به کمک قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه بیایند لذا اکنون با 26 سازمان، وزارتخانه و نهاد،
تفاهمنامه همکاري امضاء کردیم به طور مثال اکنون سازمان فنی و حرفه اي و وزارت جهاد کشاورزي سربازان ما را در مباحث تخصصی، آموزش می دهند. 

ما در این رابطه نقشه راهی طراحی کردیم، این نقشه راه 15 لایه، 54 شاخص و حدود 200 برنامه دارد، در این لایه ها تببین شده است که به طور مثال باید براي نشاط، جذابیت، آموزش تخصصی چه
کنیم و چه ارگانهایی همکارا ما هستند؛ در این نقشه راه ذکر کردیم که باید در پایان سال 1401 به نقطه اي برسیم که هر سربازي که وارد نیروهاي مسلح شده، حداقل یک مهارت تخصصی و چند

مهارت عمومی را آموزش دیده باشد. 

پنج مهارت کسب و کار، سبک زندگی، امداد و نجات، حقوقی و استفاده از فضاي مجازي جزو مهارتهاي عمومی در این برنامه هستند که سرباز باید آنها را فرا بگیرد، به طور مثال در موضوع امداد و
نجات به سراغ سازمان هلال احمر رفته و با این سازمان تفاهم نامه امضاء کردیم یا در بحث سبک زندگی و کسب و کار سراغ بخش جوانان وزارت ورزش و جوانان رفته و تفاهم نامه اي را در این رابطه

امضاء کردیم. 

ما در قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه گام به گام جلو رفتیم و هر کدام از ارگانهاي مذکور نیز در قرارگاه میزي دارند همچنین اقدامات خود را در فضاي مجازي نیز به اطلاع عموم می رسانیم و در
این رابطه نیز فعال هستیم اما احساسمان بر این است که در رابطه با حوزه فرهنگی و فرهنگ سازي موفق نبوده و ضعیف عمل کردیم. 

تسنیم: چه تعداد سرباز از زمان اجراي طرح مهارت آموزي و تشکیل قرارگاه کارکنان وظیفه ستاد کل نیروهاي مسلح، آموزشهاي عمومی و تخصصی را فرا گرفته اند؟ 

برنامه ما این بود که در بدو شروع کار یعنی سال 96، 100 هزار سرباز را تحت پوشش برنامه خود قرار دهیم که در نهایت 103 هزار سرباز را تحت پوشش قرار داده و به آنها آموزش دادیم، در سال دوم
براي آموزش 200 هزار سرباز برنامه ریزي کردیم اما به 164 هزار سرباز توانستیم گواهی دهیم البته به این خاطر در سال دوم سربازان کمتري از جامعه هدف مورد آموزش قرار گرفتند که زیرساختها
در استانها مخصوصاً شهرهاي کوچک و وضعیت سوق الجیشی و آمایش سرزمینی یگانهاي ما طوري بود که دسترسی به برخی از مناطق سخت بود و امکان فرستادن مربی به دورترین نقاط وجود

نداشت. 

 
 

 
سال 1401 باید تمام سربازان آموزش و مهارت فرا بگیرند 

در سال 98، به 125 هزار سرباز آموزش تخصصی و 94 هزار سرباز آموزش عمومی ارائه دادیم اما براي سال 99 دیگر عدد تعیین نکرده و درصد تعیین کردیم؛ گفتیم که در سال 99 باید 65 درصد

 
سربازان را تحت پوشش قرار دهیم، در سال 1400 این رقم به 85 درصد و در نهایت در سال 1401 به 100 درصد برسد. 

این نکته را متذکر شویم، برخی افراد از روي بی انصافی، جهل و ناآگاهی می گویند سرباز ما بیکار است اما باید بگویم در برخی از نقاط مرزي کشور، سرباز و نیروهاي مسلح ما در کمین نشستند و
سرباز ما به عنوان مدافع وطن در سخت ترین شرایط از جمله کویر یا در کوهستان با دماي زیر 20 درجه، براي دفاع از این مرز و بوم تلاش می کنند اما یک نفر می گوید سربازها بیکار هستند و براي

 
اینکه از بیکاري دربیایند شما به آنها مهارت آموزش می دهید در حالیکه این کار شما نیست. 

ورود ما به بحث مهارت آموزي سربازان به دلیل تکلیف و نه به خاطر بیکاري بوده است؛ مهارت آموزي به سرباز ما به عنوان مدافع وطن که الحق و انصاف کسی به آن توجه نمی کند و کمتر برنامه اي
به آنها اختصاص داده می شود، نه از روي بیکاري بلکه از روي تکلیف بوده است، گفتیم براي جوانی که در بهترین زمان عمر خود براي نیروهاي مسلح و کشور خود تلاش می کند، آورده و دستاوردي

 
داشته باشیم. 

تسنیم: در حال حاضر دو سامانه ""سرباز ماهر و ""ماهرسان"" در قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه ستاد کل نیروهاي مسلح طراحی و از آن بهره گیري می شود؛ در این سامانه ها چه اهدافی

 
دنبال می شود؟ 

براي آموزش، سامانه اي با عنوان ""سرباز ماهر"" طراحی کردیم و از تمام جوانان 15 سال به بالا تقاضا می کنیم در این سامانه ثبت نام کمک کنند، در این سامانه مهارت افراد ثبت می شود و براي

 
آنها مشوقهایی در دوران قبل، بعد و حین خدمت تعیین کرده ایم و سرباز می تواند از یکی از این مشوقها استفاده کند. 

سامانه ""ماهرسان"" دومین سامانه اي است که توسط قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه راه اندازي شده، این سامانه براي سربازانی طراحی شده که خدمت خود را به اتمام رسانده اند، اطلاعات
سربازان پس از خدمت وارد این سامانه می شوند و تاکنون اطلاعات افرادي که تا پایان شهریور 99 خدمت سربازي خود را به اتمام رسانده اند، در این سامانه وارد شده است و به مرور این سامانه به روز
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خواهد شد یعنی سرباز پس از اتمام سربازي می تواند با کد ملی خود وارد سامانه شود. 

در این سامانه پس از ورود کاربر، پنجره اي که آن را ""واحد"" می نامیم، باز می شود؛ در این پنجره از وي پرسیده می شود که در حال حاضر با توجه به رشته و تخصص خود چه امکاناتی براي وي
فراهم است و با چه ارگانها و نهادهایی می تواند ارتباط برقرار کند، به طور مثال براي فردي که رشته اش الکترونیک است، مشاغلی باز خواهد شد؛ در وهله بعد به سرباز در این سامانه عنوان می شود

که به قول معروف چه خط ویژه اي براي وي باز شده است. 

 
 

به طور مثال با وزارت ارتباطات تفاهم نامه اي امضاء کردیم و این وزارتخانه عنوان می کند به جوانان مرتبط با رشته هاي این وزارت خانه در 6 حوزه تسهیلات می دهد یعنی اگر به فرد عادي 50
میلیون تسهیلات بدهد به سربازي که مهارت را فراگرفته است، 70 میلیون تومان تسهیلات خواهد داد یا اگر پروسه رسیدگی به تقاضاي یک فرد عادي به طور مثال 6 ماه زمان می برد، این پروسه براي
سربازي که مهارت آموخته به یک ماه کاهش خواهد یافت، به دنبال این هستیم که این خط ویژه ها در حوزه هاي مختلف مانند کشاورزي، فنی و مهندسی، الکترونیک و دیگر موارد گسترش پیدا کند و
اکنون با تمام سازمانها چه بخش خصوصی و چه بخش دولتی در حال ایجاد تفاهم نامه هستیم تا در وهله نخست این پنجره ها را به ما معرفی کنند و بگویند چه خط ویژه اي می توانند به سرباز ما

 
دهند. 

پشتیبانی سایت ماهرسان با بانک انصار است و برخی از تسهیلات نیز مانند وام ازدواج توسط خود بانک انصار به کاربران این سامانه ارائه خواهد شد لذا از سربازانی که تا پایان شهریور 99 ترخیص شده
و خدمت آنها به اتمام رسیده می خواهیم وارد این سامانه شوند تا ما بتوانیم چهار کار را انجام دهیم؛ نخست اینکه آنها را رصد کنیم و ببینیم آخرین وضعیت آنها به چه صورت است، اکنون شغل و بیمه

 
دارند یا خیر، دوم اینکه بتوانیم آنها را هدایت کرده و به آنها مشاوره دهیم، یعنی بگوییم با توجه به مهارت و پنجره هاي موجود، می توانید از شغلهاي مدنظر استفاده کند. 

در وهله سوم به دنبال این هستیم که این افراد را حمایت کنیم یعنی به طور مثال اگر فردي خواست وارد شغل تخصصی شود، بتواند با اخذ معرفی نامه از ما، وامهایی را از ارگانهایی دریافت کند و در

 
گام آخر خودمان تسهیلاتی براي فرد فراهم می کنیم. 

در این موارد مجلس می تواند به ما کمک کند و مطالبه ما از مجلس است، اکنون ما در برخی از شوراهاي اشتغال و شوراهاي آموزش مانند شوراي تولید و اشتغال به عنوان داوطلب شرکت می کنیم و
عضو نیستم و تقاضاي ما این است که قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه در این شوراها عضو شود و حق رأي داشته باشد، مجلس در برخی از موانع و مشکلات قانونی به ما کمک کند اما بیشترین
کمک را از خود رسانه ها می خواهیم، رسانه ها باید از ارگانهاي مختلف درباره مهارت آموزي سربازان مطالبه کنند و بپرسند که آنها چه اقداماتی در این رابطه انجام داده اند همچنین در جامعه نیز

 
مطالبه گري ایجاد کنند و به قول معروف ضمن شکستن این تابو، به جوان بگویند باید مهارت فرا بگیري و بهترین مکان نیز براي آموختن مهارت، نیروهاي مسلح است. 

 
جدیدترین خبرها و تحلیل هاي ایران و جهان را در کانال اینستاگرامی تسنیم بخوانید. (کلیک کنید) 

 
واکنش سردار کمالی به زیرسؤال بردن مهارت آموزي سربازان 

 
هیچ سربازي تاکنون بر اثر کرونا فوت نکرده است/ مکاتبات براي افزایش حقوق سربازان 

 
مدت خدمت سربازي کارکنان وظیفه بومی در مناطق عادي 24 ماه شد 

انتهاي پیام/ باشگاه خبرنگاران پویا



11/11/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 82/282

در دیدار معاونین وزارت کار با استاندار لرستان تاکید شد؛ تسریع در ساخت پروژه هاي ایجادي و بهره برداري از طرح هاي توسعه

اي

منبع: آریا نیوزشماره خبر:  54  |  تاریخ: 1399/08/21

خبرگزاري آریا - در نشست مشترك حاتم شاکرمی،معاون روابط کار و نماینده ویژه وزیر در لرستان و حجت میرزائی،
معاون امور اقتصادي وزارت تعاون،کار و رفاه اجتماعی با سید موسی خادمی، استاندار لرستان بر تسریع در ساخت

پروژه هاي ایجادي و بهره برداري از طرح هاي توسعه اي صندوق هاي وابسته به این وزارتخانه در استان تاکید شد. 
به گزارش مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی، در این نشست که در محل وزارتخانه برگزار شد بهره برداري از طرح
هاي کارخانه شیر خشک، طرح توسعه اي شرکت اکسیر بروجرد و فاز اول دامداري 6 هزار راسی نورآباد تا پایان سال

جاري تصویب شد. 
همچنین مقرر شد شروع عملیات مرکز داروپخش الشتر و مجتمع گردشگري حوضیان، ظرف یک ماه عملیاتی شود. 

در ادامه این نشست نیز تامین سرمایه در گردش 35 واحد دامداري و سرمایه ثابت 16 واحد دامداري شهرستان
چگنی توسط صندوق کارآفرینی مورد موافقت نهایی قرار گرفت . 

تعهد صندوق بیمه اجتماعی،کشاورزان،روستاییان و عشایرمبنی بر بیمه رایگان تمامی فعالان روستایی در صنایع
دستی، گلیم بافی و قالی بافی شهرستان هاي چگنی ، نورآباد و الشتر و رومشگان به مدت یک ماه از دیگر مصوبات این نشست بود. 

به دنبال دستور محمد شریعتمداري،وزیر تعاون،کار و رفاه اجتماعی مبنی بر بررسی ظرفیت هاي اشتغال،توسعه اي و سرمایه گذاري استان لرستان، هیاتی متشکل از معاونین و مدیران عامل بانک ها و
صندوق هاي تابعه وزارتخانه به ریاست شاکرمی، به این استان سفر کردند و از نزدیک در جریان فعالیت هاي مرتبط با حوزه هاي معیشتی،رفاهی،بیکاري،بیمه،اشتغال پایدار روستائی قرار گرفتند.
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ارائه تسهیلات ویژه ستادکل نیروهاي مسلح به سربازان از طریق سامانه هاي "سرباز ماهر و ماهرسان"/ مهارت آموزي 100درصدي

نیروهاي وظیفه تا 1401

منبع: آرا نیوزشماره خبر:  55  |  تاریخ: 1399/08/21

مشاور عالی قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه ستادکل نیروهاي مسلح با تشریح تسهیلات ویژه ستادکل نیروهاي مسلح از طریق سامانه هاي "سرباز ماهر و ماهرسان" به سربازان وظیفه
گفت: در راستاي مهارت آموزي سربازان با 26 سازمان و وزارتخانه تفاهمنامه امضا کردیم.

به گزارش آرانیوز، بدون شک جوانان، سرمایه هاي عظیم ملی براي رونق پیشرفت آینده
کشور هستند و بسیاري از ظرفیتهاي اجتماعی، اقتصادي و دانشی کشور در گِروي تربیت و

هدایت نسل جوان خواهد بود. 

فرصت دوران خدمت وظیفه عمومی نیز براي جوانان و کشور در وهله نخست، در پاسداري از
مرزها و توانمندي هاي دفاعی و در مرحله بعد براي تربیت و شکوفایی نسل جوان و آینده

ساز کشور، فرصتی ذي قیمت خواهد بود. 

رویکرد "مهارت آموزي" نیروهاي وظیفه براي هدایت این ظرفیت بزرگ به سمت توسعه
اشتغال زایی و کسب وکار جوانان براي آینده، از اهداف و مأموریتهاي "قرارگاه مهارت آموزي

کارکنان وظیفه نیروهاي مسلح" محسوب می شود. 

این قرارگاه در سال 96 پس از ابلاغ فرمانده معظم کل قوا و دستورات رئیس ستادکل
نیروهاي مسلح، تشکیل و بنا شد با مشارکت حداکثري نیروهاي مسلح، دستگاه ها و
نهادهاي کشوري، حرکت بسیجی و انقلابی در راستاي مهارت آموزي تمام سربازان انجام

شود. 

اخیراً در تسنیم در قالب نشستی میزبان "سردار موسی کمالی؛ مشاور عالی قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه ستادکل نیروهاي مسلح" بودیم؛ سردار کمالی در این نشست با سعه صدر، پاسخگوي
سؤالات ما درباره ابعاد اجراي طرح مهارت آموزي نیروهاي وظیفه در سطح کشور بودند. 

اهداف تشکیل قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه، تسهیلات ویژه درنظر گرفته شده براي سربازان وظیفه در این طرح، تعامل این قرارگاه با سایر ارگانها و نهادهاي کشوري و دولتی، اقدمات صورت
گرفته و مؤثر این قرارگاه از زمان تشکیل تاکنون از جمله مباحث مطرح شده در این گفت وگو بود. 

در ادامه بخش نخست این گفت وگو تقدیم مخاطبان ارجمند تسنیم شده است: 

تسنیم: قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه ستادکل نیروهاي مسلح با چه اهدافی تشکیل شد و تاکنون چند درصد اهداف تبیین شده در این قرارگاه به نتیجه رسیده است؟ 

سربازي در جمهوري اسلامی ایران یکی از ارکان توان رزمی نیروهاي مسلح ما است یعنی ساختار نیروهاي مسلح ما طوري طراحی شده که مردم محور است، مردم در دو قالب به نیروهاي مسلح، دفاع و
امنیت کشور خود کمک می کنند، بخشی از این کمک از طریق اقدامات داوطلبانه صورت می گیرد که بیشتر در بحرانها، حوادث و جنگ وارد صحنه می شود. 

بخشی از این کمک نیز در کسوت لباس سربازي صورت می گیرد، جوانان وارد نیروهاي مسلح می شوند و ما آنها را به عنوان بازوان مردمی نیروهاي مسلح می دانیم، می گوییم نیروهاي مسلح دو بازوي
مردمی "بسیج" و "سرباز" را با خود به همراه دارند؛ در طول هشت سال دفاع مقدس نیز حدود سه میلیون جوان با لباس سربازي به نیروهاي مسلح کمک کردند، حدود 60 هزار سرباز در دوران دفاع

مقدس به فیض شهادت نائل و حدود 140 هزار نفر نیز از آن سربازان به فیض جانبازي رسیدند. 
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متأسفانه سرباز ما مظلوم است 

سربازان ما در تمام بحرانها و حوادث حضور و نقش پررنگی دارند و در زمان حاضر حتی در صحنه مبارزه با کرونا اقدامات خود را انجام می دهند اما متأسفانه سرباز ما مظلوم است، کمتر دیده و فیلم و
عکس از آن پخش می شد، یک سرباز در بهترین دوران عمر خود (جوانی) براي دفاع از مملکت و عزت و استقلال کشور کمک می کند اما کمتر دیده می شود و مورد توجه قرار می گیرد و به هر حال

هم خود سرباز و هم نیروهاي مسلح به عنوان به کارگیرنده این سربازان باید از مجلس و دولت شاکی باشند و بگویند که "به داد این سرباز برسید." 

بخشی از مسئله این بود که سرباز پس از دو سال، وارد بازار کار می شد، عملاً دو سال از بازار کار عقب افتاده بودو احساس غبن و ضرر می کرد، حضرت آقا نیز در چند سال اخیر بارها تأکید کرده اند
که "سرباز در نیروهاي مسلح آموزش ببیند، به سرباز مدرك دهید و اوقات فراغت سرباز را پر کنید" لذا یکی از برنامه هاي سرلشکر باقري پس از انتصاب به عنوان رئیس ستادکل نیروهاي مسلح، اجراي

تدابیر مقام معظم رهبري بود و در همین راستا "قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه" را در خرداد سال 96 تشکیل دادند. 

بازگشت نشاط و جذابیت به سربازي از اهداف تشکیل قرارگاه مهارت آموزي 

این قرارگاه اهدافی را براي خود تعیین کرد، یکی از اهداف بازگرداندن نشاط به سربازي بود یعنی اینکه سرباز در حین خدمت سربازي احساس یأس، ناامیدي و ضرر نکند، بازگشت جذابیت به سربازي
دومین هدف از تشکیل قرارگاه مذکور بود، در وجود سرباز و خانواده ها این احساس به وجود بیاید که در صورت آموزش مهارت، شغل و توانمندي به سربازي بروند و در نیروهاي مسلح آموزش و مهارت

ببینند. 

از اهداف دیگر تشکیل این قرارگاه این بود که سرباز پس از اتمام خدمت رها نشود و به وي در رابطه با اشتغال کمک شود، به همین منظور در قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه به دنبال بسیج
امکانات و سراغ نیروهاي رفتیم و تقریباً در تمام نیروهاي مسلح، قرارگاه مشابهی تشکیل شد همچنین سراغ دستگاه هاي اجرایی نیز رفتیم، حدود 33 وزارت خانه، سازمان، بنیاد و نهاد شناسایی کرده

گفتیم این 33 نهاد و سازمان می توانند در حوزه اشتغال به کمک ما بیایند، 

به طور مثال وزارت آموزش و پرورش با توجه به وجود امکاناتی همچون دانش سرا، فنی و حرفه اي و مدارس در بحث آموزش می توانند به ما کمک کند، اکنون یک جوان پس از ورود به دانش سرا
بیش از هزار ساعت در فنی و حرفه اي آموزش می بیند اما متأسفانه اکنون استقبال از فنی و حرفه اي کم است، باید با کمک هم کاري کنیم تا استقبال از فنی و حرفه اي افزایش پیدا کند، یعنی یک

جوان علاوه بر اخذ دیپلم، مهارتی را نیز آموخته باشد و براي ادامه طی کردن مدارج عالی در این رابطه مشکلی نداشته باشد. 

 
 

 
امضاء تفاهم نامه قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه با 26 سازمان، وزارتخانه و نهاد 

وزارتخانه هاي دیگر همچون وزارت کار و جهاد کشاورزي در دو حوزه آموزش و اشتغال می توانند به کمک قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه بیایند لذا اکنون با 26 سازمان، وزارتخانه و نهاد،

 
تفاهمنامه همکاري امضا کردیم به طور مثال اکنون سازمان فنی و حرفه اي و وزارت جهاد کشاورزي سربازان ما را در مباحث تخصصی، آموزش می دهند. 

ما در این رابطه نقشه راهی طراحی کردیم، این نقشه راه 15 لایه، 54 شاخص و حدود 200 برنامه دارد، در این لایه ها تبیین شده است که به طور مثال باید براي نشاط، جذابیت، آموزش تخصصی چه
کنیم و چه ارگانهایی همکاران ما هستند؛ در این نقشه راه ذکر کردیم که باید در پایان سال 1401 به نقطه اي برسیم که هر سربازي که وارد نیروهاي مسلح می شود، حداقل یک مهارت تخصصی و

 
چند مهارت عمومی را آموزش دیده باشد. 

پنج مهارت کسب وکار، سبک زندگی، امداد و نجات، حقوقی و استفاده از فضاي مجازي جزو مهارتهاي عمومی در این برنامه هستند که سرباز باید آنها را فرا بگیرد، به طور مثال در موضوع امداد و
نجات به سراغ سازمان هلال احمر رفته با این سازمان تفاهم نامه امضا کردیم یا در بحث سبک زندگی و کسب وکار سراغ بخش جوانان وزارت ورزش و جوانان رفته تفاهم نامه اي را در این رابطه امضا

 
کردیم. 

ما در قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه گام به گام جلو رفتیم و هرکدام از ارگانهاي مذکور نیز در قرارگاه میزي دارند همچنین اقدامات خود را در فضاي مجازي نیز به اطلاع عموم می رسانیم و در

 
این رابطه نیز فعال هستیم اما احساسمان بر این است که در رابطه با حوزه فرهنگی و فرهنگ سازي موفق نبوده ضعیف عمل کردیم. 

 
تسنیم: چه تعداد سرباز از زمان اجراي طرح مهارت آموزي و تشکیل قرارگاه کارکنان وظیفه ستادکل نیروهاي مسلح، آموزشهاي عمومی و تخصصی را فرا گرفته اند؟ 
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برنامه ما این بود که در بدو شروع کار یعنی سال 96، 100هزار سرباز را تحت پوشش برنامه خود قرار دهیم که در نهایت 103هزار سرباز را تحت پوشش قرار داده به آنها آموزش دادیم، در سال دوم
براي آموزش 200هزار سرباز برنامه ریزي کردیم اما به 164هزار سرباز توانستیم گواهی دهیم البته به این خاطر در سال دوم سربازان کمتري از جامعه هدف مورد آموزش قرار گرفتند که زیرساختها در
استانها مخصوصاً شهرهاي کوچک و وضعیت سوق الجیشی و آمایش سرزمینی یگانهاي ما طوري بود که دسترسی به برخی از مناطق سخت بود و امکان فرستادن مربی به دورترین نقاط وجود نداشت. 

 
 

 
سال 1401 باید تمام سربازان آموزش و مهارت فرا بگیرند 

در سال 98، به 125هزار سرباز آموزش تخصصی و 94هزار سرباز آموزش عمومی ارائه دادیم اما براي سال 99 دیگر عدد تعیین نکردیم و درصد تعیین کردیم؛ گفتیم که در سال 99 باید 65درصد

 
سربازان را تحت پوشش قرار دهیم، در سال 1400 این رقم به 85 درصد و در نهایت در سال 1401 به 100 درصد برسد. 

این نکته را متذکر شویم، برخی افراد از روي بی انصافی، جهل و ناآگاهی می گویند "سرباز ما بیکار است"، اما باید بگویم در برخی از نقاط مرزي کشور، سرباز و نیروهاي مسلح ما در کمین نشسته اند و
سرباز ما به عنوان مدافع وطن در سخت ترین شرایط از جمله کویر یا در کوهستان با دماي 20 درجه زیر صفر، براي دفاع از این مرز و بوم تلاش می کنند اما یک نفر می گوید "سربازها بیکار هستند و

 
براي اینکه از بیکاري دربیایند شما به آنها مهارت آموزش می دهید، در حالی که این کار شما نیست." 

ورود ما به بحث مهارت آموزي سربازان به دلیل تکلیف و نه به خاطر بیکاري بوده است؛ مهارت آموزي به سرباز ما به عنوان مدافع وطن که الحق و الانصاف کسی به آن توجه نمی کند و کمتر برنامه اي
به آنها اختصاص داده می شود، نه از روي بیکاري بلکه از روي تکلیف بوده است، گفتیم براي جوانی که در بهترین زمان عمر خود براي نیروهاي مسلح و کشور خود تلاش می کند، آورده و دستاوردي

داشته باشیم.
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امضاي تفاهم نامه براي افزایش سهم بخش تعاون از صادرات غیر نفتی

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  56  |  تاریخ: 1399/08/21

به گزارش خبرگزاري فارس به نقل از مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت تعاون کار و
رفاه اجتماعی، این تفاهم نامه که به امضاي محمد کبیري، معاون امور تعاون، وزارت تعاون،
کار و رفاه اجتماعی و حمید زادبوم، معاون وزیر صمت و رئیس سازمان توسعه تجارت ایران
رسید، بر محورهاي ارتقاء مهارت هاي علمی، تخصصی و توانمندي هاي تعاونی هاي
صادراتی، شناسایی و ایجاد کنسرسیوم هاي صادارتی تعاونی هاي توانمند و همکاري و
مشارکت در توسعه بازار و صادرات تعاونی هاي داراي ظرفیت صادراتی کشورتاکید شده

است. 

از اهداف این تفاهم نامه می توان به تبادل اطلاعات در حوزه صادرات شرکت هاي تعاونی،
همکاري در ایجاد جایزه صادراتی ویژه بخش تعاون کشور، تنظیم و تصویب سند توسعه
صادرات کشور، همکاري در بهره مندي بهتر و بیشتر شرکت هاي تعاونی از حمایت هاي

صادراتی و همچنین کمک به افزایش سهم بخش تعاون از صادرات غیرنفتی و نیل به سهم 25 درصدي در اقتصاد کشور از طریق ایجاد هم افزایی در ظرفیت هاي تولیدي-تجاري تعاونی ها اشاره کرد. 

در شرایط تشدید تحریم ها خصوصا در حوزه صادرات نفتی و دشواري ورود ارز به کشور، چنین تفاهم نامه اي می تواند کمک هاي درخور توجهی به مساله صادرات غیرنفتی داشته و همچنین رقابت
براي افزایش بازار بین شرکت هاي تعاونی، ایجاد اشتغال در داخل و ارزآوري به کشور را تقویت کند. 

انتهاي پیام/ب
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ایران میزبان هفتمین دوره هفته جهانی کارآفرینی با شعار

منبع: اتاق خبرشماره خبر:  57  |  تاریخ: 1399/08/21

بزرگترین رویداد هماهنگ براي ترویج و ترفیع کارآفرینی درجهان به نام Global Entrepreneurship week (هفته جهانی آفرینی) براي هفتمین سال متوالی در ایران- تهران در بازه
زمانی 18 تا 24 نوامبربرابر با 28 آبان تا 4 آذر همزمان با 170 کشور دنیا برگزار می شود.

بزرگترین رویداد هماهنگ براي ترویج و ترفیع کارآفرینی درجهان به نام Global Entrepreneurship week (هفته جهانی آفرینی) براي هفتمین سال متوالی در ایران- تهران در بازه
زمانی 18 تا 24 نوامبربرابر با 28 آبان تا 4 آذر همزمان با 170 کشور دنیا برگزار می شود. 

Global بزرگترین رویداد هماهنگ براي ترویج و ترفیع کارآفرینی درجهان به نام
Entrepreneurship week (هفته جهانی آفرینی) براي هفتمین سال متوالی در ایران-
تهران در بازه زمانی 18 تا 24 نوامبربرابر با 28 آبان تا 4 آذر همزمان با 170 کشور دنیا برگزار می

شود. 

به گزارش اتاق خبر، این رویداد مراسمی براي ارج نهادن به نوآوران و خالقان کسب و کار است.
کسانی که ایده هاي خود را حیات بخشیدند و کسب وکاري را پایه گذاري کرده و باعث رشد
اقتصادي در کشور خود و توسعه جامعه و رفاه انسانی شده اند. این رویداد جهانی از سال 2007
تاکنون حدود 35000 فعالیت را با همکاري بیش از 20000 مشارکت کننده در بیش از 170

کشور براي بیش از 10 میلیون نفر برنامه ریزي کرده و هم اکنون در حال اجراي آنها می باشند. 

از آنجا که امسال این رویداد با پاندمی ویروس کرونا و ناچارا" تغییر عادت ها و سبک زندگی بشر همراه می باشد، انجام فعالیت ها بر بستر دیجیتال و آنلاین، بیش از پیش اهمیت یافته و بسیاري از
کسب و کارها را بر آن داشته که در این حوزه سرمایه گذاري بیشتري انجام دهند. لذا ، این شرایط می تواند به چشم سکویی براي توسعه ارتباطات و همکاري هاي تمامی نقش آفرینان عرصه

کارآفرینی در سطح جهانی مطرح و دیده شود. 

ایران نیز با برگزاري شش دوره موفقیت آمیز، 400 برنامه و 12 مشارکت کننده با حضور وزیر محترم تعاون،کار و رفاه اجتماعی در اختتامیه سال هاي 97 و 98، دانشگاه هاي مطرح کشور همچون
دانشگاه تهران، دانشگاه صنعتی اصفهان، دانشگاه صنعتی شریف، دانشگاه Essex انگلستان، معاونت علمی ریاست جمهوري، صندوق کارآفرینی امید، بانک توسعه تعاون، سازمان هاي مردم نهاد و
مؤسسات بخش خصوصی و کارآفرینان پیشکسوت و کارآفرینان موفق جوان( فرش آنلاین زودفود دیجی کالا نکست و...) در تهران و همزمان با 15 استان به این رویداد جهانی پیوست. امسال نیز

پردیس بین المللی دانشگاه تهران و کلینیک کارآفرینی ایران با شعار " یادگیري در زمان کرونا" با تمرکز بر بین المللی کردن کسب و کارها براي هفتمین سال مجري این رویداد خواهند بود. 

از جمله برنامه هاي این رویداد به شرح زیر می باشد: 

- وبینارهاي تخصصی کسب وکار و کارآفرینی 
- برگزاري مصاحبه هاي آنلاین با صاحبان تاثیرگذار کسب و کارهاي هوشمند 

- پنل هاي تخصصی با مدیران و کارآفرینان کشور و چهره هاي معروف و شاخص (اقتصاد و تحول دیجیتال، پزشکی و بیوتکنولوژي، گردشگري، مسئولیت اجتماعی، هنر، و...) 
- هم آفرینی آنلاین ( روز مشاوره ) 

- المپیاد کارآفرینی ( کارآفرینی دانش آموزي) 
- Story Talk از زندگی افراد موفق و مؤثر ایران 

- پکیج هاي آموزشی ویژه مدیران، توسعه فردي، تیم هاي استارت آپی و کسب و کارها منطبق بر آخرین محتواي علمی در سطح بین الملل با حضور اساتید مجرب و شناخته شده در فیلد مورد نظر
جهت کسب اطلاعات بیشتر به وب سایت www.gewiran.com مراجعه نمایید یا با شماره 28429783-021 تماس حاصل نمایید.
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شهرك گلخانه اي در دشت پلنگ دشتی احداث می شود

منبع: ایرناشماره خبر:  58  |  تاریخ: 1399/08/21

بوشهر- ایرنا- معاون هماهنگی امور اقتصادي استاندار بوشهر گفت: با برنامه ریزي انجام شده و برداشتن موانع موجود شهرك گلخانه اي در دشت پلنگ شهرستان دشتی این استان احداث می
شود.

بوشهر- ایرنا- معاون هماهنگی امور اقتصادي استاندار بوشهر گفت: با برنامه ریزي انجام شده
و برداشتن موانع موجود شهرك گلخانه اي در دشت پلنگ شهرستان دشتی این استان

احداث می شود. 

به گزارش ایرنا، سعید زرین فر روز چهارشنبه در نشست توسعه گلخانه هاي دشتی اظهار
داشت: با احداث سد بزرگ دشت پلنگ مشکل تامین آب کشاورزي در این منطقه برطرف و

زمینه براي توسعه کشاورزي فراهم خواهد شد. 

وي تاکید کرد: توسعه کشت گلخانه اي از مهمترین برنامه هاي دولت براي توسعه کشاورزي
، اشتغال زایی و تامین مواد غذایی مردم است که با جدیت در این استان در دست اجراست. 

زرین فر اضافه کرد: احداث شهرك گلخانه اي دشت پلنگ اشتغال زیادي در منطقه ایجاد
می کند. 

فرماندار دشتی گفت: هم اکنون 98 هکتار گلخانه فعال و 36 پروژه به مساحت 52 هکتار در
این شهرستان در دست اجراست که با تکمیل این پروژه ها سطح گلخانه هاي دشتی به 150

هکتار افزایش می یابد. 

عبداالله نادري افزود: شهرستان دشتی قطب اول کشت گلخانه هاي استان بوشهر است و با توجه به ظرفیت منطقه دشت پلنگ شهرك گلخانه اي در این منطقه ایجاد می شود. 

وي به کمبود منابع آبی و بیلان منفی بیشتر دشت هاي آبی شهرستان دشتی اشاره کرد و ادامه داد: یکی از بهترین شیوه هاي صرفه جویی در مصرف آب و افزایش تولید در واحد سطح توسعه کشت
گلخانه اي است که در اولویت اول برنامه هاي اجرایی این شهرستان قرار دارد. 

دشت پلنگ دشتی با سه هزار هکتار وسعت اراضی کشاورزي قطب اول تولید کشت گندم و مرکبات در این شهرستان در فاصله 140 کیلومتري جنوب بوشهر واقع است. 

برچسب ها 
- بوشهر 

- کشاورزي 
- شهرستان دشتی 

- فصلنامه علوم و فنون کشت هاي گلخانه اي
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کرونا نمایشگاه کتاب گیلان را لغو کرد/ پرداخت تسهیلات 16 میلیاردي

منبع: گیلانستانشماره خبر:  59  |  تاریخ: 1399/08/21

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی گیلان با اشاره به تعطیلی شانزدهمین دوره نمایشگاه کتاب گیلان به دلیل شیوع ویروس کرونا، گفت: تاکنون بیش از 16 میلیارد
ریال تسهیلات کرونایی پرداخت شده است. 

به گزارش گیلانستان، فیروز فاضلی با بیان اینکه امسال شانزدهمین دوره نمایشگاه کتاب گیلان به دلیل شیوع ویروس کرونا و به منظور جلوگیري از انتقال این
ویروس لغو شده است، گفت: نمایشگاه بزرگ کتاب گیلان در شش سال گذشته با تلاش مسئولان و معاونت فرهنگی اداره کل ارشاد به صورت مستمر و منظم برگزار شده است. 

وي با بیان اینکه این نمایشگاه به اذعان بسیاري از صاحب نظران و با توجه به میزان استقبال و فروش کتاب از نمایشگاه هاي برتر کشور محسوب می شود، افزود: برپایی نمایشگاه این امکان را فراهم
می کرد که ناشران استان علاوه بر تعامل و تبادل نظر و تجربه با ناشران سایر استان ها، آخرین آثار چاپ شده کتاب هاي خود را نیز عرضه کنند. 

مدیرکل ارشاد گیلان در ادامه با اشاره به لغو نمایشگاه کتاب تهران و سراسر کشور به واسطه شیوع ویروس کرونا و براي حفظ سلامتی مردم و جلوگیري از انتقال و انتشار بیشتر، تصریح کرد: به دلیل
ضرر و زیان فراوانی در حوزه مادي و حتی معنوي به تمام ناشران استانی و ناشرانی که در نمایشگاه هاي سایر استان ها شرکت می کردند، وارد شده است. 

وي به اقدامات انجام شده از سوي اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی گیلان براي کاهش خسارت هاي ناشران، تصریح کرد: برآوردي از ضرر و زیان هاي این فعالان این حوزه انجام و به وزارت فرهنگ و
ارشاد اسلامی ارسال شد تا تمهیدات لازم براي رفع مشکلات انجام شود. 

فاضلی با بیان اینکه علاوه بر این تفاهم نامه اي با وزارتخانه امضا و در آن خرید حمایتی کتاب نیز پیش بینی شده است، ادامه داد: تا پایان سال تلاش بر این است که از منابع امسال نیز امکان خرید
حمایتی فراهم شود تا بتوانیم قدمی هر چند کوچک در رفع معضلات ناشران برداریم. 

وي با اشاره به صدور مجوزها در حوزه کتاب و نشر، اضافه کرد: سیاست اداره کل ارشاد بر این بوده که این روند را تسهیل کند تا مانعی براي فعالیت ناشران فراهم به وجود نیاید. 

ثبت 84 فقره پرونده در حوزه نشر و کتاب در سامانه کارا 

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی گیلان با بیان اینکه با توجه به به هماهنگی هاي انجام شده میزان خسارت برآورد شده در حوزه نشر تا خرداد ماه امسال حداقل 12 میلیارد ریال است که به وزارت
فرهنگ و ارشاد اسلامی و استانداري گیلان نیز اعلام شده است. 

وي با اشاره به تسهیلات پیش بینی شده از سوي دولت در زمینه حمایت و کمک از کسب و کارهاي آسیب دیده ناشی از کرونا، گفت: در حوزه کتاب و نشر 84 فقره پرونده با اشتغال 161 نفر در
سامانه کارا براي دریافت تسهیلات کرونایی ثبت نام کرده بودند. 

فاضلی میزان تسهیلات درخواستی را 22 میلیارد و 320 میلیون ریال عنوان کرد و ادامه داد: از این میزان 16 میلیارد و 540 میلیون ریال تسهیلات از سوي بانک ها به متقاضیان پرداخت شده است. 

وي با بیان اینکه تسهیلات درخواستی و دریافتی نسبت به خسارت پیش بینی شده بیشتر است، اظهار کرد: در خسارت وارده نحوه محاسبه این بود که مثلاً حدود 80 انتشاراتی فعال داریم که هر کدام
15 میلیون تومان ضرر کرده باشند در مجموع میزان خسارت یک میلیارد و 200 میلیون تومان خواهد بوده که به همین دلیل میزان تسهیلات درخواستی و دریافتی بیشتر بوده است. 

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی گیلان ادامه داد: در بخش تسهیلات، کتابفروشی ها و مراکز وابسته به کتاب و نشر نیز علاوه بر مؤسسات انتشاراتی ثبت نام کردند. 

print انتهاي پیام/مهر
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پرداخت تسهیلات به واحدهاي تولیدي اولویت بانکهاي خراسان رضوي است

منبع: روزنامه قدسشماره خبر:  60  |  تاریخ: 1399/08/21

دبیر شوراي هماهنگی بانکهاي خراسان رضوي گفت: با هدف توسعه اشتغال پایدار اولویت نخست سیستم بانکی در این استان تأمین مالی واحدهاي تولیدي است.

دبیر شوراي هماهنگی بانکهاي خراسان رضوي گفت: با هدف توسعه اشتغال پایدار اولویت نخست
سیستم بانکی در این استان تأمین مالی واحدهاي تولیدي است. 

به گزارش قدس آنلاین، حمید صفایی نیکو در حاشیه بازدید از واحدهاي صنعتی قوچان در جمع
خبرنگاران افزود : منابع بانکی به دو قسمت تقسیم می شود که برخی از آنها براي حوزه صنعت و تولید
هزینه می شود و براي این امر نیز اولویت بندي صورت گرفته است. وي یکی دیگر از اولویت ها براي
صرف منابع بانکی را بازسازي و نوسازي واحدهاي تولیدي دانست و اضافه کرد:نوسازي دستگاه ها و
دیگر اقدامات براي بازسازي یک واحد تولیدي می تواند علاوه بر کاهش مصرف انرژي قیمت تمام شده
کالاي تولیدي را نیز پایین بیاورد و این به نفع سرمایه گذار است. دبیر شوراي هماهنگی بانکهاي
خراسان رضوي گفت : بخش دیگري از این منابع مالی نیز براي طرح هایی هزینه می شود که بالاي 80
درصد پیشرفت فیزیکی دارد تا این واحدها با حمایت بانک ها مولد شده و به تولید برسند. صفایی نیکو
با تاکید بر این که سیستم بانکی عزم دارد تا بخشی از مشکلات حوزه صنعت و تولید را برطرف کند

ادامه داد:با توجه به شرایط اقتصادي موجود گردش نقدینگی و هدایت به سمت صنایع یکی از وظایف و تعهدات سیستم بانکی است. دبیر شوراي هماهنگی بانکهاي خراسان رضوي با اشاره به برگزاري
نشستی با صنایع و واحدهاي تولیدي در قوچان افزود: راهکارهاي قانونی همچون استفاده از ظرفیت کمیته تامین مالی کشوري یا استانی، دبیرخانه کمیسیون هماهنگی استان، ستاد تسهیل و ستاد
تدبیر مورد بررسی قرار گرفت تا به واحدهاي نیازمند به سرمایه کمک شود علی آذري نماینده مردم قوچان و فاروج در مجلس شوراي اسلامی هم در این بازدید به خبرنگاران گفت : شناسایی و عارضه

یابی و آنچه مانع تولید بر سر راه واحدهاي صنعتی شده در حال انجام است تا برگشت کارخانه ها به مسیر تولید صورت بگیرد. منبع: صداوسیما انتهاي پیام/
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تا پایان برنامه ششم 800 هزار شغل ایجاد می کنیم

منبع: مشرقشماره خبر:  61  |  تاریخ: 1399/08/21

- اقتصاد 

بختیاري: تا پایان برنامه ششم 800 هزار شغل ایجاد می کنیم 

رئیس کمیته امداد گفت: تعهد کمیته امداد در برنامه ششم توسعه کشور ایجاد 350 هزار شغل است اما این نهاد تا پایان برنامه، 800 هزار
فرصت شغلی راه اندازي خواهد کرد. 

به گزارش مشرق، سیدمرتضی بختیاري، رئیس کمیته امداد در دیدار با عباس رضایی، استاندار اصفهان، اشتغال را مهمترین راهبرد کمیته
امداد در توانمندسازي مددجویان عنوان کرد و افزود: بر اساس برنامه ششم توسعه کشور، کمیته امداد مکلف است سالانه 70 هزار و در مجموع

دوره پنج ساله 350 هزار شغل در سطح کشور ایجاد کند. 

وي با تشریح عملکرد کمیته امداد در حوزه اشتغال ادامه داد: تاکنون که چهار سال از برنامه ششم می گذرد، کمیته امداد موفق به ایجاد 550 هزار فرصت شغلی شده است و پیش بینی می کنیم تا
پایان سال 1400 که سال آخر برنامه ششم است، این تعداد به 800 هزار اشتغال برسد. 

رئیس کمیته امداد با تقدیر از مدیران امور شعب بانک هاي عامل به خاطر همکاري گسترده با این نهاد در پرداخت تسهیلات قرض الحسنه اشتغال به مددجویان، تاکید کرد: سال گذشته با پرداخت
232 میلیارد تومان تسهیلات قرض الحسنه به مددجویان اصفهانی بیش از 9400 شغل در استان ایجاد شد و برنامه براي سال 99 کمیته امداد اصفهان ایجاد 10 هزار و 455 فرصت شغلی است. 

بختیاري در ادامه به ارائه گزارشی از اجراي پویش ایران همدل پرداخت و گفت: در اجراي دو مرحله این پویش، در مجموع 27 میلیون وعده غذاي گرم و چهار میلیون بسته حمایتی معیشتی در ماه
مبارك رمضان و ماه هاي محرم و صفر با ارزشی بیشتر از 1,178 میلیارد تومان کمک نقدي و کالایی، به نیازمندان ارائه شد. 

در این دیدار همچنین عباس رضایی، استاندار اصفهان در سخنانی با اشاره به جوشش همدلی و مواسات در میان مردم نیکوکار استان اصفهان در برگزاري پویش ایران همدل، گفت: بی شک آمار مربوط
به کمک هاي مردمی بیش از آن چیزي است که ثبت و ضبط شده است و این به خاطر روح مردمی و نفس پاك مقام معظم رهبري در این پویش است. 

وي افزود: دولت یازدهم و دوازدهم در این زمینه با توجه به شرایط خاص کشور و شیوع ویروس کرونا، تاکنون عملکرد قابل قبولی داشته است. 

شایان ذکر است در پایان این نشست از مدیران امور شعب بانک هاي ملی، کشاورزي و توسعه تعاون استان به دلیل همراهی و همکاري مناسب در ارائه تسهیلات اشتغال به مددجویان امداد، تقدیر به
عمل آمد. 

منبع: مهر
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انتظار براي انتخابات کشوري که با ما دشمنی آشکار دارد، علاج کار نیست

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  62  |  تاریخ: 1399/08/21

به گزارش خبرگزاري فارس از گلپایگان، سید مسعود خاتمی عصر امروز در حاشیه بازدید از
واحدهاي صنعتی گلپایگان با بیان اینکه شرکت هاي صنعتی شهرستان علی رغم مشکلات و
سختی ها به تولید مشغول هستند، اظهار کرد: برخی مشکلات شهرك هاي صنعتی در

شهرستان قابل حل است. 

نماینده مردم گلپایگان و خوانسار در مجلس شوراي اسلامی گفت: اشکال بهداشتی از مراکز
لبنی گرفتند که موجب ایجاد مشکل در پروسه هاي تولید شده است در صورتی که قابل
اصلاح و نیاز به تعطیلی کارخانه نیست، برخی مسؤولان که عمق جریان کار و تولید را لمس
نمی کنند و در جهت تولید قدم برنمی دارند با این اقدامات به چرخه تولید لطمه وارد می

سازند. 

وي، مشکل عمده واحدهاي صنعتی شهرستان را بدهی معوقه به سیستم بانکی و تأمین اجتماعی و دریافت تسهیلات و زمین شهري اعلام و قابل حل دانست و تصریح کرد: اگر جهش تولید را مدنظر
قرار دهیم باید به این واحدها براي ایجاد اشتغال کمک شود. 

خاتمی با بیان اینکه سیستم اداري و بانکی کشور باید در خدمت تولیدکنندگان  قرار گیرد در غیر این صورت سیستم نظارتی کشور باید برخورد قاطعی انجام دهد، تصریح کرد: اخیراً کارخانه بزرگی که
در یکی از شهرستان هاي آذربایجان از سوي سیستم اداري به غلط تعطیل شده بود، با همت قوه قضائیه رفع پلمب و مشغول به کار شد. 

رئیس مجمع نمایندگان استان اصفهان تأکید کرد: شرط قطع وابستگی به خارج به کارگیري توانمندي هاي داخلی کشور است که با استفاده از ظرفیت و توانمندي هاي داخلی کشور در مقابل تحریم
هاي اقتصادي پیروز خواهیم شد. 

وي گفت: به صلاح کشور نیست که اقتصاد آن وابسته به دلار یا منتظر انتخاب رئیس جمهور کشوري باشد که از ابتداي انقلاب تاکنون دشمنی آشکاري داشته است و این دیدگاه درونی نشان می دهد 
افراد ناآگاهی در سیستم اداري کشور مشغول هستند که باید تغییر داده شوند تا کشور از توان داخلی استفاده کند. 

به گزارش فارس، نماینده شهرستان گلپایگان و خوانسار در مجلس شوراي اسلامی از شرکت هاي اصیل، روال محور سامان، تلاشگران، فناوري ذوب، سرساز خودرو، روان فناور و صنعت پژوهان کیا
بازدید و از نزدیک در جریان روند کار و مشکلات پیش روي تولید در این شرکت ها قرار گرفتند. 

 انتهاي پیام/63071/ق
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ایجاد 800 هزار فرصت شغلی براي مددجویان تا پایان برنامه ششم توسعه

منبع: خبرگزاري مهرشماره خبر:  63  |  تاریخ: 1399/08/21

رئیس کمیته امداد گفت: تعهد کمیته امداد در برنامه ششم توسعه کشور ایجاد 350 هزار شغل است اما این نهاد تا پایان برنامه، 800 هزار فرصت شغلی راه اندازي خواهد کرد.

رئیس کمیته امداد گفت: تعهد کمیته امداد در برنامه ششم توسعه کشور ایجاد 350 هزار
شغل است اما این نهاد تا پایان برنامه، 800 هزار فرصت شغلی راه اندازي خواهد کرد. 

به گزارش خبرگزاري مهر، سیدمرتضی بختیاري، رئیس کمیته امداد در دیدار با عباس
رضایی، استاندار اصفهان، اشتغال را مهمترین راهبرد کمیته امداد در توانمندسازي
مددجویان عنوان کرد و افزود: بر اساس برنامه ششم توسعه کشور، کمیته امداد مکلف است

سالانه 70 هزار و در مجموع دوره پنج ساله 350 هزار شغل در سطح کشور ایجاد کند. 

وي با تشریح عملکرد کمیته امداد در حوزه اشتغال ادامه داد: تاکنون که چهار سال از برنامه
ششم می گذرد، کمیته امداد موفق به ایجاد 550 هزار فرصت شغلی شده است و پیش بینی
می کنیم تا پایان سال 1400 که سال آخر برنامه ششم است، این تعداد به 800 هزار

اشتغال برسد. 

رئیس کمیته امداد با تقدیر از مدیران امور شعب بانک هاي عامل به خاطر همکاري گسترده
با این نهاد در پرداخت تسهیلات قرض الحسنه اشتغال به مددجویان، تاکید کرد: سال گذشته با پرداخت 232 میلیارد تومان تسهیلات قرض الحسنه به مددجویان اصفهانی بیش از 9400 شغل در

استان ایجاد شد و برنامه براي سال 99 کمیته امداد اصفهان ایجاد 10 هزار و 455 فرصت شغلی است. 

بختیاري در ادامه به ارائه گزارشی از اجراي پویش ایران همدل پرداخت و گفت: در اجراي دو مرحله این پویش، در مجموع 27 میلیون وعده غذاي گرم و چهار میلیون بسته حمایتی معیشتی در ماه
مبارك رمضان و ماه هاي محرم و صفر با ارزشی بیشتر از 1,178 میلیارد تومان کمک نقدي و کالایی، به نیازمندان ارائه شد. 

در این دیدار همچنین عباس رضایی، استاندار اصفهان در سخنانی با اشاره به جوشش همدلی و مواسات در میان مردم نیکوکار استان اصفهان در برگزاري پویش ایران همدل، گفت: بی شک آمار مربوط
به کمک هاي مردمی بیش از آن چیزي است که ثبت و ضبط شده است و این به خاطر روح مردمی و نفس پاك مقام معظم رهبري در این پویش است. 

وي افزود: دولت یازدهم و دوازدهم در این زمینه با توجه به شرایط خاص کشور و شیوع ویروس کرونا، تاکنون عملکرد قابل قبولی داشته است. 

شایان ذکر است در پایان این نشست از مدیران امور شعب بانک هاي ملی، کشاورزي و توسعه تعاون استان به دلیل همراهی و همکاري مناسب در ارائه تسهیلات اشتغال به مددجویان امداد، تقدیر به
عمل آمد.
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افزایش جذب سرمایه گذار در شهرك هاي صنعتی استان تهران

منبع: فلزات آنلاینشماره خبر:  64  |  تاریخ: 1399/08/21

مدیرعامل شرکت شهرك هاي صنعتی استان تهران از رشد پنج برابري جذب سرمایه گذار در 6 ماه نخست امسال در شهرك هاي صنعتی این استان خبر داد.

به گزارش پایگاه خبري و تحلیلی «فلزات آنلاین» و به نقل از شاتا، صابر پرنیان اظهار داشت: با تلاش هاي انجام شده مجوز احداث دو پست برق 63 به 20 کیلوولت به ارزش 200 میلیارد تومان
براي شهرك هاي صنعتی دماوند و فیروزکوه اخذ شده که این موضوع در کشور بی نظیر است. 

وي با بیان اینکه در کشور هیچ شهرك صنعتی نداریم که در طول یک سال دو پست شبکه توزیع برق احداث کند، افزود: شهرك صنعتی علی دره فیروزکوه دو زیرساخت عمده آب و برق را دارد؛ امسال
توانستیم موضوع تخصیص آب به شهرك صنعتی فیروزکوه را بعد از 12 سال به سرانجام برسانیم که خیلی از شهرك ها از این نعمت و ظرفیت محروم هستند. 

مدیرعامل شرکت شهرك هاي صنعتی استان تهران تصریح کرد: به زودي قرارداد اجراي طرح خط انتقال آب بسته می شود و خیال سرمایه گذاران در سال هاي آتی در زمینه آب و برق راحت باشد. 

پرنیان با تاکید بر اینکه شهرستان فیروزکوه در حوزه صنعت و اشتغال نیاز به توجه ویژه دارد، ادامه داد: 52 طرح راکد در شهرك صنعتی فیروزکوه وجود دارد که امیدوار هستیم بتوانیم تا پایان سال
فعال سازي شود و این شهرك چهره شادابی به خود گیرد. 

وي اضافه کرد: در 6 ماهه امسال، پنج برابر به نسبت سال 1398 و دو برابر نسبت به سال 1397 در شهرك هاي صنعتی استان تهران جذب سرمایه گذار داشتیم؛ جداي از اختصاص اعتبار براي احداث
پست برق، امسال اعتبارات شهرك صنعتی در فیروزکوه چهار برابر و در دماوند پنج برابر افزایش داشته است. 

انتهاي پیام//
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(PM 6:16 21آبان 1399 ساعت ) مدیران براي سرمایه گذاران وقت بگذارند

منبع: گیلان 24شماره خبر:  65  |  تاریخ: 1399/08/21

استاندار گیلان گفت: انتظار دارم مدیران براي سرمایه گذاران، وقت بگذارند و کارگروه سرمایه گذاري و توسعه فضاي کسب وکار، فعال تر
شود. 

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی استانداري گیلان؛ دکتر ارسلان زارع پیش ازظهر امروز (چهارشنبه) در جلسه ستاد استانی حمایت از سرمایه
گذاري داخلی و خارجی استان با اشاره به سیاست هاي کلی اصل 44 قانون اساسی اظهار داشت: شتاب بخشیدن به رشد اقتصاد ملی، افزایش
رقابت پذیري در اقتصاد ملی، آماده سازي بنگاه هاي داخلی جهت مواجهه هوشمندانه با قواعد تجارت جهانی، توسعه سرمایه انسانی و

متخصص و توسعه و ارتقاء استانداردهاي ملی بخشی از اهداف قانون اجراي سیاست هاي کلی این اصل است. 

وي با تاکید بر لزوم اجراي اقدامات اثربخش در حوزه سرمایه گذاري داخلی و خارجی تصریح کرد: با وجود چالش هاي موجود در این بخش، لازم است به پتانسیل هاي هرنقطه از کشور و استان و
راهکارهاي بهره وري از آن در مسیر توسعه توجهی جدي شود. 

دکتر زارع با اشاره به توانمندي هاي گیلان در حوزه هاي کشاورزي، صنعت و گردشگري یادآور شد: علاوه بر اینها، استان از نیروي انسانی ماهر و متخصص برخوردار است و باید توجه به تمامی این
ارکان براي تحقق توسعه صورت گیرد. 

استاندار گیلان ایران را در مقایسه با بسیاري از کشورها داراي ظرفیت بالایی خواند و گفت: در مسیر تحقق پویایی اقتصادي باید به محدودیت و استعدادها در کنار هم توجه شود و براي اتخاذ سیاست
ها و راهبردهاي اجرایی در این راه ، شناخت دقیقی از هر دو مولفه داشت. 

وي با یادآوري تأکیدات رهبر معظم انقلاب مبنی بر توجه به رونق و جهش تولید، سرمایه گذاري و تحقق اقتصاد مقاومتی گفت: دولت نیز اهتمام ویژه اي دارد تا با استفاده از ظرفیت هاي موجود ،
توسعه اقتصادي را محقق کند. 

نماینده عالی دولت در استان به طول انجامیدن صدور موافقت نامه ها و مجوز از سوي دستگاه هاي اجرایی را از مشکلاتی خواند که تاخیر در اجراي پروژه ها را به دنبال دارد و بیان داشت: تشکیل ستاد
حمایت از سرمایه گذاري داخلی و خارجی، گامی در جهت تسریع و تسهیل سرمایه گذاري است. 

وي با تاکید بر اینکه براي بهبود فضاي کسب و کار ، توسعه اشتغال و افزایش سرمایه گذاري باید بانک اطلاعاتی دقیقی از فرصت هاي سرمایه گذاري و نیز ظرفیت هاي استان ایجاد شود ، اظهار داشت:
در این خصوص لازم است فاز اول اطلس سرمایه گذاري گیلان حداکثر تا پایان سال جاري تکمیل شود. 

دکتر زارع همچنین بر ضرورت تهیه بانک اطلاعاتی دقیق از فرصت هاي سرمایه گذاري در استان براي دراختیار گذاشتن آن نزد سرمایه گذاران از سوي دستگاه هاي مرتبط تأکید کرد. 

وي فعال تر شدن کارگروه سرمایه گذاري و توسعه فضاي کسب و کار را مورد تأکید قرار داد و گفت: دستگاه ها مکلفند حداکثر ظرف 30 روز پاسخ قطعی، شفاف و مستدل خود را به کارگروه ارائه کنند
و عدم ارائه پاسخ می تواند جواب مثبت تلقی شود. 

استاندار گیلان افزود: انتظار دارم مدیران دستگاه هاي اجرایی با سرمایه گذاران با احترام برخورد نموده و شخصا براي آنان وقت بگذارند. 

وي بهره گیري از ظرفیت گیلانیان مقیم خارج از کشور براي توسعه استان و سرمایه گذاري را از دیگر مواردي دانست که باید براي آن برنامه ریزي شود 

در آخرین بررسی ها و آمارها بر ر وي نمودارها دو استان تهران و گیلان بدترین شرایط سرمایه گذاري دارند و نقشه این دو استان در این حوزه بعکس استان هاي دیگر قرمز است 
در این راستا شایسته است تا مسئولان حوزه سرمایه گذاري گیلان ، نماینده مردم در مجلس ، سازمان صنعت و معدن و ....با برنامه و همت بیشتر شتاب کنند و از عقب ماندگی شدید گیلان جلوگیري

شود. 
انتظار استاندار گیلان از مسئولان این بخش انتظار درستی است و باید مدیران که توان و شایستگی این حوزه را ندارند جایگزین شوند.
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نظام سلطه واقعیت اصلی مجموعه هاي ارزشی و فرهنگی را تغییر داده است

منبع: موجشماره خبر:  66  |  تاریخ: 1399/08/21

 
 

 
مسئول آستان قدس استان اصفهان گفت: نظام سلطه واقعیت اصلی مجموعه هاي ارزشی را تغییر داده و باعث تغییر سبک زندگی مردم شدند. 

به گزارش خبرنگار خبرگزاري موج اصفهان، مصطفی حجه فروش در بازدید از بزرگترین مجموعه قرآنی دارالقرآن اهلبیت (ع)خمینی شهر بیان کرد: مجموعه هاي قرآنی احیاگر سبک زندگی اسلامی

 
هستند و فرزندانی که در مکتب انبیا و اولیاء درس می آموزند براي آینده مثمر ثمر خواهند بود. 

وي با بیان این مطلب که ماهیت باطنی این مجموعه قرآنی از اهمیت فراوانی برخوردار است، افزود: وسایل ظاهري در هر زمان و مکانی وجود دارد و نظام سلطه واقعیت اصلی مجموعه هاي ارزشی را

 
تغییر داده و باعث تغییر سبک زندگی مردم شدند. 

 
مسئول آستان قدس استان اصفهان تاکید کرد: مجموعه هاي قرآنی می توانند احیاگرسبک زندگی اسلامی و قرآنی باشد. 

درادامه مسئول کانون خادمیاران آستان قدس رضوي شهرستان خمینی شهرگفت: دارالقرآن اهلبیت (ع) مکانی است براي پرورش کودکانی که در آینده پدران و مادران این سرزمین می شوند و

 
رسیدگی به این امر و تربیت نسل نوجوان حساسیت زیادي را می طلبد. 

سید محمد باقر محمدي در بحث خادمیاري،خادمیاران آستان قدس شهرستان ها افزود: هماهنگی بین خادمیاران و مسئول کانون آستان همت بیشتري می طلبد تا اهدافی که در راستاي برنامه هاي

 
آستان قدس مد نظر است روند بهتري را طی کند 

به گزارش موج؛ مسئول آستان قدس استان اصفهان در ادامه با ورود به محله هرستان شهرخمینی شهر با حضور در گلزار شهداي محله هرستان به مقام والاي شهیدان اداي احترام نمود و از

 
فرهنگسراي علی ابن موسی الرضاي محله هرستان بازدید کرد. 

وي همچنین از مدرسه خیرساز شهید سید حسین مهدوي با زیر بنایی به مساحت هزار متر و کارگاه و مجموعه فرهنگی، قرآنی رهپویان عشق که مکان آن توسط خیرین محل جهت اشتغال در اختیار

 
جوانان قرار داده شده دیدن کرد. 

آخرین مکانی که مسئول آستان قدس رضوي استان اصفهان از آن بازدید کرد ومورد استقبال و توجه قرار گرفت مجموعه فرهنگی هنري آبشار ویژه بانوان بود که در این مجموعه بانوان جوان هنرمند

 
مشغول فعالیتهاي هنري مانند فیروزه کوبی، میناکاري و ....هنرهاي دیگري هستند. 

 
در این مجموعه فرهنگی که مختص بانوان است فعالیت هاي فرهنگی مانند مطالعه کتاب ، اجراي برنامه هاي فرهنگی مراسم شب یلدا نیز برگزار می گردد. 

 
در پایان مصطفی حجه فروش مکانی که از طرف آقاي عموسلطانی از کسبه بازار در اختیار کانون خادمیاران آستان قدس شهرستان قرار داده است را افتتاح کرد . 

 
گفتنی است؛ این مرکز اشتغالزایی بانوان سرپرست خانوار را در راس امور قرار داده است. 
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رفع مشکلات محرومان دغدغه اصلی مسئولان است

منبع: سپاهان نیوزشماره خبر:  67  |  تاریخ: 1399/08/21

پیام سپاهان - (درخواست حذف این خبر) به گزارش گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران جوان از اصفهان، عباس رضایی استاندار اصفهان امروز در دیدار سیدمرتضی بختیاري رییس کمیته
امداد امام ...

پیام سپاهان - به گزارش گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران جوان از اصفهان، عباس رضایی
استاندار اصفهان امروز در دیدار سیدمرتضی بختیاري رییس کمیته امداد امام خمینی (ره)
در دفتر کارش افزود: وظیفه ما هماهنگی، نظارت و پیگیري مصوبات و سیاست هایی است

که از مرکز براي رفع محرومیت محرومان ابلاغ می شود تا در استان اجرایی کنیم. 
او تصریح کرد: مشکلاتی که در راستاي اشتغال در دستگاه هاي مختلف وجود دارد در ستاد

ویژه اي که روز هاي پنجشنبه تشکیل می شود به طور قطع برطرف می کنیم. 
استاندار اصفهان با اشاره به مسکن محرومان یادآور شد: در سفر اخیر رییس کمیته امداد و
رییس سازمان برنامه و بودجه به اصفهان ساخت هزار و 150 واحد مسکن براي محرومان

کلید خورد. 
او ادامه داد: کار هاي اداري ساخت مسکن محرومان از جمله زیرساخت ها، آب، برق، گاز،
جایابی مناسب و پروانه آن انجام شده و امیدواریم با عنایت مسئولان هرچه سریع تر کار

هاي اجرایی به اتمام برسد. 
استاندار اصفهان تصریح کرد: برغم تمام تنگنا ها و محدودیت ها، دولت مستمري بهزیستی و

کمیته امداد امام خمینی (ره) را افزایش داد. 
به گفته رضایی با توجه به شرایط موجود اقدامات دولت نسبت به دولت هاي قبل بسیار مناسب بوده است. 

او تاکید کرد: باید به سمت خودکفایی در تامین مواد غذایی حرکت کنیم و در آموزش به درستی گام برداریم. 
استاندار اصفهان با بیان اینکه با دید دیگري باید به اشتغال نگاه کرد، اظهارداشت: اشتغال مساله مهمی است که باید با دید علمی و کارشناسی به آن نگاه کرد. 

او به واگذاري مسکن محرومان اشاره و اضافه کرد: می خواهیم مسکن محرومان اصفهان به صورت جدي و در اولویت نخست قرار بگیرد. 
رضایی با بیان اینکه بسیاري از مسائل با نگرش حل و فصل می شود، افزود: نگرش رفع محرومیت باید در فکر همه باشد وگرنه با بخش نامه و دستورالعمل کاري به پیش نمی رود. 

به گفته او در تمامی امور استمرار، حرکت بخشی و تلاش بیشتر در نگرش رفع محرومیت باید صورت بگیرد. 
انتهاي پیام/م 

منبع: باشگاه خبرنگاران
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اختصاص 30 هزار میلیارد ریال براي اشتغالزایی در خراسان رضوي

منبع: ایرناشماره خبر:  68  |  تاریخ: 1399/08/21

مشهد-ایرنا- معاون هماهنگی امور اقتصادي استانداري خراسان رضوي گفت: سهم این استان از تسهیلات بند الف تبصره 18 قانون بودجه سال 1399، 30 هزار و 45 میلیارد ریال معادل 6.3
درصد از کل این تسهیلات در کشور است که براي ایجاد 48 هزار و 600 فرصت شغلی در استان اختصاص یافته است.

مشهد-ایرنا- معاون هماهنگی امور اقتصادي استانداري خراسان رضوي گفت: سهم این
استان از تسهیلات بند الف تبصره 18 قانون بودجه سال 1399، 30 هزار و 45 میلیارد ریال
معادل 6.3 درصد از کل این تسهیلات در کشور است که براي ایجاد 48 هزار و 600 فرصت

شغلی در استان اختصاص یافته است. 

علی رسولیان روز چهارشنبه در حاشیه کارگروه اشتغال و سرمایه گذاري استان در گفت و
گو با خبرنگار ایرنا افزود: کل تسهیلات بانکی که امسال از محل تبصره 18 قانون بودجه به

برنامه هاي اشتغال استانها اختصاص یافته، 476 هزار و 610 میلیارد ریال است. 

وي ادامه داد: این تسهیلات بانکی باید توسط دستگاه هاي اجرایی از جمله سازمان صنعت
معدن و تجارت، سازمان جهاد کشاورزي، سازمان میراث فرهنگی، پارك علمی و فناوري،
اداره کل تعاون کار و رفاه اجتماعی، اداره کل راه و شهرسازي، اداره کل فرهنگ و ارشاد

اسلامی، نهادهاي مرتبط با بهره وري انرژي و آب جذب و منجر به اشتغال شود. 

معاون هماهنگی امور اقتصادي استانداري خراسان رضوي گفت: از مجموع تسهیلات مزبور استان، 11 هزار و 87 میلیارد ریال سهم سازمان صنعت خراسان رضوي براي تکمیل و راه اندازي طرحهاي
نیمه تمام، بازسازي و نوسازي خط تولید، سرمایه در گردش واحدهاي تولیدي، توسعه خوشه هاي صنعتی و خدمات کلینیکی است. 

رسولیان افزود: همچنین سهم سازمان جهاد کشاورزي خراسان رضوي از تسهیلات مزبور 6 هزار و 164 میلیارد ریال براي اتمام فعالیتهاي اولویت دار بخش کشاورزي، بازسازي و نوسازي خط تولید،
تامین سرمایه در گردش واحدهاي تولیدي و ارتقاي معیشت مناطق مرزي از طریق توسعه باغات است. 

وي اظهار داشت: سهم اداره کل میراث فرهنگی خراسان رضوي از تسهیلات بند الف تبصره 18 قانون بودجه امسال پنج هزار و 196 میلیارد ریال، سهم پارك علم و فناوري استان 991 میلیارد ریال،
سهم اداره کل تعاون هزار و 998 میلیارد ریال، سهم اداره کل راه و شهرسازي 951 میلیارد ریال، سهم اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 2 هزار و 272 میلیارد ریال و سهم دستگاه هاي مرتبط با حوزه

انرژي و منابع آبی نیز هزار و 386 میلیارد ریال است. 

او ادامه داد: با توجه به مهلت باقیمانده تا پایان سال و تاکید استاندار، دستگاه هاي اجرایی مزبور موظف به تخصیص سهم اعتباري خود از بودجه ملی و تحقق اشتغال ایجادي از محل تسهیلات بند الف
تبصره 18 قانون بودجه امسال هستند و باید هر چه سریعتر نسبت به جذب آن اقدام کنند. 

بر اساس تبصره 18 قانون بودجه کشور با هدف اجراي برنامه اشتغال گسترده و مولد با تأکید بر اشتغال جوانان، دانش آموختگان دانشگاهی، زنان و اشتغال حمایتی به دولت اجازه داده می شود 100
درصد منابع حاصله از مابه التفاوت قیمت حامل هاي انرژي را به حساب خاصی نزد خزانه داري کل کشور واریز و منابع حاصله را به شکل وجوه اداره شده و یارانه سود و ترکیب با منابع صندوق توسعه

ملی و تسهیلات بانکی در جهت حمایت از طرح هاي تولید، اشتغال و آموزش و کمک به کارورزي جوانان دانش آموخته دانشگاهی پرداخت کند. 

معاون هماهنگی امور اقتصادي استانداري خراسان رضوي گفت: براساس قانون توسعه اشتغال پایدار در مناطق روستایی و عشایري خراسان رضوي 6 هزار و 493 میلیارد ریال به استان اختصاص یافته
که تاکنون پنج هزار و 667 میلیارد و 200 میلیون ریال معادل 78 درصد از کل این اعتبار به طرحهاي اشتغالزا در این بخش پرداخت شده است. 

رسولیان افزود: از محل اعتبارات تبصره 19 قانون بودجه امسال نیز 650 هزار و 819 میلیارد ریال به خراسان رضوي براي اشتغالزایی اختصاص یافته است. 

تبصره 19 قانون بودجه راهکاري براي استفاده از ظرفیت بخش خصوصی در عمران کشور است تا زمینه استفاده از توان بخش خصوصی و تعاونی براي تکمیل طرح هاي عمرانی فراهم شود. 

معاون استاندار خراسان رضوي همچنین با اشاره به اعتبارات تبصره 16 قانون بودجه امسال گفت: از این محل چهار هزار و 403 میلیارد ریال به استان اختصاص یافته که صرف اجراي طرحهاي اشتغالزا
براي مددجویان بهزیستی و کمیته امداد امام خمینی (ره) خواهد شد. 

برچسب ها 
- تسهیلات بانکی 

- سازمان برنامه و بودجه 
- استانداري خراسان رضوي 

- اختصاصی ایرنا 
- اشتغال زایی 
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- کمیته امداد امام خمینی 
- علی رسولیان
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انتخابات آمریکا | تفاوت راي بایدن با ترامپ بالاست

منبع: 55 آنلاینشماره خبر:  69  |  تاریخ: 1399/08/21

فریدون مجلسی به روزنامه آرمان ملی می گوید: به نظر می رسد تفاوت آراي ترامپ و بایدن برخلاف دوره گذشته که دو میلیون و 800 هزار رأي بوده این بار حدود 10 میلیون رأي خواهد بود.

فریدون مجلسی به روزنامه آرمان ملی می گوید: به نظر می رسد تفاوت آراي ترامپ و بایدن برخلاف دوره گذشته که دو میلیون و 800 هزار رأي بوده این بار حدود 10 میلیون رأي خواهد بود. 

روزنامه آرمان ملی 14 آبان در گفت وگو با فریدون مجلسی تحلیلگر روابط بین الملل می آورد:
انتخابات ریاست جمهوري آمریکا در حالی به پایان رسید که مناقشه درباره آراي پست شده
همچنان در این کشور ادامه دارد و ترامپ در صورت شکست در انتخابات آن را بهانه خواهد کرد.
گزارش ها از انتخابات آمریکا حکایت از تفاوت زیاد جو بایدن از دونالد ترامپ دارد که در چنین
شرایطی آراي الکترال نیز نمی تواند به کمک ترامپ بیاید و باید وي را پس از نیکسون، کارتر و
جورج بوش پدر به عنوان چهارمین رئیس جمهور چهار ساله ایالات متحده آمریکال لقب داد.
رقابت ترامپ در ایالت هاي کلیدي مانند پنسیلوانیا و فلوریدا بسیار نزدیک اما به سود بایدن پیش
رفت؛ اتفاقی که می تواند شانس پیروزي بایدن را در انتخابات افزایش بدهد. در انتخابات اخیر
آمریکا باراك اوباما در اقدامی غیرمنتظره در جهت حمایت از بایدن سخنرانی کرد و خود را وارد
کارزار انتخاباتی کرد. به همین دلیل و براي تحلیل و بررسی نتایج انتخابات ریاست جمهوري

آمریکا «آرمان ملی» با فریدون مجلسی تحلیلگر روابط بین الملل گفت وگو کرده است. 

مجلسی معتقد است: «در انتخابات گذشته آراي خانم کلینتون حدود دو میلیون و 800 هزار رأي بیشتر از ترامپ بود. آراي الکترال براي این است که از یک دیکتاتوري حداکثري جلوگیري شود و 50
ایالتی که در آمریکا وجود دارد احساس استقلال ایالتی و وزنه جمعیتی کنند. این وضعیت درباره پارلمان نیز وجود دارد. همه ایالت ها بدون توجه به بزرگی و کوچکی دو سناتور دارند. این در حالی
است که در مجلس نمایندگان بستگی به جمعیت هر ایالت نماینده وجود دارد که تا حدودي تناسب را به هم می زند. به نظر می رسد تفاوت آراي ترامپ و بایدن برخلاف دوره گذشته که دو میلیون
و800 هزار رأي بود این بار حدود 10میلیون رأي خواهد بود. این فاصله شرایطی را فراهم می کند که آراي الکترال در انتخابات تأثیري نخواهد داشت و در چنین شرایطی آراي الکترال نمی تواند نتیجه

انتخابات را تغییر بدهد». در ادامه ماحصل این گفت وگو را می خوانید. 

تــحولات انتخابات ریاست جمهوري آمریکا در روزهاي پایانی به چه شکلی رقم خورد؟ ارزیابی شما از وضعیت انتخابات آمریکا چیست؟ 

انتخابات ریاست جمهوري آمریکا مدتی است که از حالت پیشگویی و پیش بینی خارج شده است. ترامپ بی لیاقتی خود را براي حضور در سمت مهمی چون ریاست جمهوري به مردم آمریکا و جهان
نشان داده است. واقعیت این است که ترامپ از بسیاري جهات مورد مضحکه مردم قرار گرفته است. در گذشته در مقام ریاست جمهوري آمریکا سخنوران و ادبایی وجود داشته اند که نمونه هاي
سخنرانی هاي آنها به عنوان درس در کتاب هاي ادبیات آمریکا به دانشجویان تدریس می شود. از جمله این موارد می توان به سخرانی هاي جفرسون و نطق سه دقیقه اي لینکلن یا سخنرانی کندي به
مناسبت آغاز ریاست جمهوري یا سخنرانی هاي اوباما اشاره کرد که نمونه هایی از سخنوري فاخر در تاریخ سیاسی آمریکا قلمداد می شوند. این در حالی است که از سخنرانی هاي ترامپ به صورت
ابتدایی و عامیانه همراه با الفاظ رکیک عنوان می شود. مردم آمریکا گزارشی که اوباما درباره کشته شدن بن لادن ارائه کرده بود را در مقابل گزارش ترامپ درباره کشته شدن ابوبکر بغدادي قرار داده اند

و با هم مقایسه کرده اند. 

آنان گزارش ترامپ را به عنوان یک نمایش کمدي تلقی کرده و به آن می خندند. در نتیجه ترامپ در جایگاهی قرار گرفته که مورد مضحکه مردم آمریکا قرار می گیرد. ترامپ فرد ثروتمندي است که با
بدهی هاي زیادي نیز مواجه است. افرادي در آمریکا هستند که مانند ترامپ به عوام متصلند یا قصد دارند به وسیله ترامپ کینه هاي خود را خالی کنند. این افراد از وي حمایت می کنند. این روزها
طرفداران ترامپ با موتور و کاپشن هاي چرمی و بازوهاي خالکوبی شده با پرچم هایی که در دست دارند در خیابان هاي آمریکا در حال رفت و آمد هستند و گاهی نیز طرفداران بایدن را کتک می زنند.
این افراد داراي دایره نامحدودي نیستند و معمولا در هیچ انتخاباتی شرکت نمی کردند. اغلب این افراد جزو اراذل و اوباش آمریکا به شمار می روند و همواره به بزهکاري خود مشغولند. با این وجود

ترامپ در انتخابات اخیر این افراد را تحریک کرده و به کارزار انتخاباتی کشیده است. 

این در حالی است که در انتخابات گذشته عده زیادي را با وعده هاي اقتصادي و اشتغال و با شعارهاي پوپولیستی و عوام فریبانه به میدان کشیده شدند و در نتیجه ترامپ موفق شد به ریاست جمهوري
دست پیدا کند. این در حالی بود که گروه هاي چپی که از خانم کلینتون رنجیده بودند، قهر کردند و در انتخابات شرکت نکردند؛ اتفاقی که زمینه را براي پیروزي یک شومن تلویزیونی به نام ترامپ در
انتخابات فراهم کرد. این در حالی است امروز دست ترامپ براي مردم آمریکا رو شده است. اظهارات عوامانه و بی ادبانه ترامپ در محافل مختلف سبب شده جایگاه وي در بین مردم آمریکا روزبه روز

کاهش پیدا کند و مردم با چهره واقعی وي آشنا شوند. این مسأله باعث شده شکست ترامپ نزد رأي دهندگانی که می دانند چه کسی را به عنوان رئیس جمهور انتخاب خواهند کرد مسجل شود. 

تحلیل شما از وضعیت آراي ایالت هایی که به میدان نبرد موسوم شده اند چیست؟ 

طرفداران ترامپ به شکلی وضعیت انتخابات را تحلیل می کنند که آراي ایالت هاي موسوم به میدان نبرد به سود ترامپ خواهد بود. این در حالی است که وضعیت آراي اکثریت ایالت ها نشان می دهد
وضعیت بایدن نسبت به ترامپ بهتر است. وضعیت ایالت هاي مهمی چون پنسیلوانیا به شکلی بوده که آراي بایدن از ترامپ بیشتر بوده است. این در حالی است که در این ایالت سابقه درگیري با گروه
هاي تندرو قدیمی است و در گذشته نیز وجود داشته است. به همین دلیل وضعیت به شکلی نیست که آراي الکترال چنین ایالت هاي مهمی به سود ترامپ تمام شود. این در حالی است که ایالت هایی
مانند پنسیلوانیا حدود 20 رأي الکترال دارد. ایالت هایی مانند فلوریدا که همواره پایگاه جمهوریخواهان بوده در شرایط کنونی به سود بایدن است. در نتیجه پیروزي ترامپ در ایالت هایی مانند

پنسیلوانیا نمی تواند در نتیجه نهایی انتخابات تأثیر زیادي داشته باشد. 
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ایــن احـــتمال وجود دارد که اتفاقات انتخابات ریاست جمهوري گذشته تکرار شود و دوباره آراي الکترال رئیس جمهور آمریکا را انتخاب کند؟ 

در انتخابات گذشته آراي خانم کلینتون حدود دو میلیون و 800 هزار رأي بیشتر از ترامپ بود. آراي الکترال براي این است که از یک دیکتاتوري حداکثري جلوگیري شود و 50 ایالتی که در آمریکا
وجود دارد احساس استقلال ایالتی و وزنه جمعیتی کنند. این وضعیت درباره پارلمان نیز وجود دارد. همه ایالت ها بدون توجه به بزرگی و کوچکی دو سناتور دارند. این در حالی است که در مجلس
نمایندگان بستگی به جمعیت هر ایالت نماینده وجود دارد که تا حدودي تناسب را به هم می زند. به نظر می رسد تفاوت آراي ترامپ و بایدن برخلاف دوره گذشته که دو میلیون و 800 هزار رأي بوده
این بار حدود 10 میلیون رأي خواهد بود. این فاصله شرایطی را فراهم می کند که آراي الکترال در انتخابات تأثیري نخواهد داشت و در چنین شرایطی آراي الکترال نمی تواند نتیجه انتخابات را تغییر
بدهد. در شرایط کنونی پایگاه اجتماعی ترامپ ریزش زیادي کرده است. در انتخابات گذشته کسانی که امیدوار بوده اند وضعیت اقتصادي بهتري پیدا کنند یا شغل مناسبی پیدا کنند به ترامپ رأي داده
اند. این در حالی است که در طول چهار سال گذشته اتفاق خاصی براي این افراد رخ نداده است. از سوي دیگر بسیاري از مردم آمریکا به ترامپ و دولتش براي مدیریت ناکارآمد بحران کرونا انتقادات

جدي دارند. 

ترامپ عنوان می کــند در صــورت پیشتازي او در شمارش نتایج انتخابات، وي خود را پیروز انتخابات معرفی خواهد کرد. چرا وي به دنبال انجام دادن چنین اقدامی است؟ 

ترامپ جایی براي دبه کردن براي خود باقی گذاشته که اگر در جایی فاصله آرا با هم کم بود بتواند به دادگاه شکایت کند. این سخنان نشان دهنده باخت ترامپ است. امکان ندارد آراي 98 میلیون
آمریکایی را نادیده گرفت و باطل اعلام کرد. ترامپ به این نتیجه رسیده که در انتخابات بازنده است. به همین دلیل نیز از هم اکنون به دنبال دلایلی براي توجیه شکست خود در انتخابات است. این در
حالی است که قانون چنین اجازه اي به ترامپ نخواهد داد. ترامپ از شکست در انتخابات هراس دارد و خود را بازنده می داند. به همین دلیل نیز تلاش می کند با طرح مسائلی این چنینی یا تقلب از

شکست خود جلوگیري یا آن را توجیه کند. این ادعاي ترامپ در حالی مطرح می شود که وي رئیس جمهور مستقر است و سیستم انتخاباتی همه در اختیار وي است. 

سوال اینجاست که هنگامی که سیستم انتخاباتی در اختیار اوست چگونه قرار است تقلب صورت بگیرد؟ در آمریکا دولت سایه وجود ندارد که اختیارات اصلی را در اختیار داشته باشد و به هر شکلی که
تمایل دارد رفتار کند. امروز پول و قدرت در اختیار جمهوریخواهان و ترامپ است. این یک واقعیت است که همواره جمهوریخواهان ثروتمندتر از دموکرات ها بوده اند. این اتفاقات در گذشته نیز رخ داده
و جمهوریخواهان در حالی که الگور از وضعیت بهتري در انتخابات برخوردار بود، در نهایت اجازه ندادند به ریاست جمهوري برسد و جورج بوش پسر که مورد حمایت جمهوریخواهان بود دوباره به

ریاست جمهوري رسید. در چنین شرایطی الگور می توانست سیستم دموکراسی آمریکا را به هم بزند اما چنین کاري نکرد. 

برخی از جمهوریخواهان از حمایت از ترامپ دست کشیده اند. این مسأله به چه میزان می تواند در پیروزي بایدن در انتخابات تأثیر داشته باشد؟ 

حزب جمهوریخواه در آمریکا یک گروه بزرگ است که صمیمانه به ارزش هاي لیبرال دموکراسی اعتقاد دارد. بسیاري از افراد این حزب تحصیلکرده، بافرهنگ و خیر هستند، به همین دلیل نیز چنین
افرادي و هر آمریکایی فکوري وجود فردي مانند ترامپ را برخلاف منافع و حیثیت آمریکا قلمداد می کند و به همین خاطر ترجیح می دهند یک دموکرات عاقل رئیس جمهور کشور باشد تا یک
جمهوریخواه عوام فریب و پوپولیست. به همین دلیل بسیاري از جمهوریخواهان یا در انتخابات شرکت نخواهند کرد یا ترجیح می دهند به بایدن رأي بدهند. جمهوریخواهان نیز به دنبال این هستند که

به مردم آمریکا کمک کنند تا چنین فردي که لیاقت ریاست جمهوري آمریکا را ندارد دیگر در قدرت حضور نداشته باشد. 

در انتخابات اخیر برخلاف انتخابات گذشته که برخی از مخالفان ترامپ به دلیل دل آزردگی از خانم کلینتون در انتخابات شرکت نکردند در انتخابات به صحنه آمدند و از رقیب ترامپ حمایت کردند.
همه این عوامل شانس بایدن را در انتخابات آینده افزایش می دهد و در مقابل مسیر سختی را در مقابل دونالد ترامپ قرار می دهد. برخی تحلیل ها که بیشتر مبتنی بر شرایط اقتصاد بود، ممکن است
شانس ترامپ را براي پیروزي در انتخابات بالا بدانند اما شیوع ویروس کرونا در آمریکا بسیاري از معادلات اقتصادي را در این کشور به هم زده است. به همین دلیل با توجه به مجموع دلایل کار دونالد

ترامپ براي پیروزي در انتخابات بسیار سخت است. 

اگر بایدن براي ریاست جمهوري آمریکا برگزیده شود جهان فرداي بایدن چه جهانی خواهد بود؟ 

اگر مسأله ایران را کنار بگذاریم در صورت پیروزي بایدن در انتخابات، آمریکا به سطح بالایی از دیپلماسی بین المللی باز خواهد گشت. در چنین شرایطی آمریکا دوباره به سازمان بهداشت جهانی، که
امروز بیش از همیشه به بودجه آمریکا نیاز دارد، بازخواهد گشت. همچنین آمریکا به کنوانسیون پاریس باز خواهد گشت و تعهدات خود را نسبت به اروپا، کانادا و مکزیک انجام خواهد داشت. از سوي
دیگر بایدن دوباره به برجام بازخواهد گشت. اینکه در این زمینه با ایران چه برخوردي خواهد کرد به سیاست هاي جمهوري اسلامی بستگی دارد که به چه میزان از همکاري هاي بین المللی استقبال
کنند. ترامپ سرمایه مادي و معنوي زیادي براي مقابله با ایران هزینه کرده است. به همین دلیل نیز تلاش زیادي کرده که در کارزار انتخابات اقدامات خود علیه ایران را با تب و تاب زیادي مطرح کرده

و از آن دفاع کند. ایران هراسی به همان میزان که در دوران ترامپ در خاك آمریکا وجود داشته در داخل ایران نیز وجود داشته است. 

بسیاري از اظهارات رادیکال و تندي که از تریبون هاي رسمی ایران علیه آمریکا و متحدانش مطرح می شود به موضوع ایران هراسی در جهان دامن می زند و آن را تقویت می کند. ایران هراسی در
خاك آمریکا عمقی بسیار دارد. این در حالی است که ترامپ تلاش می کند از این عمق بهره برداري سیاسی کند و از آن به سود خود بهره ببرد. در چنین شرایطی بایدن عنوان می کند اگر به عنوان
رئیس جمهور انتخاب شود به برجام بازخواهم گشت. هنگامی که وي چنین دیدگاهی را مطرح می کند به معناي این است که وي بیش از اینکه به دنبال تنش و جنگ افروزي باشد به دنبال مذاکره و

رویکردهاي مسالمت آمیز است. 

اگر ایران مراودات بین المللی بانکی خود را با کشورهاي دیگر در وضعیت عادي قرار بدهد، وضعیت صادرات و وارداتش مانند قبل از تحریم ها شود و روابط دیپلماتیکش با کشورهاي جهان مانند گذشته
شود و رفت وآمدها بیشتر شود، در چنین شرایطی خطر جنگ کاهش پیدا خواهد کرد و وضعیت اقتصادي ایران بهتر خواهد شد. در شرایط کنونی بسیاري از نابسامانی هاي جامعه ایران از تحریم هاي
بین المللی و مناقشه بین ایران و آمریکا نشأت می گیرد. به همین دلیل اگر این مناقشه ها پایان بپذیرد یا شکل ملایم تري به خود بگیرد و تحریم ها برداشته شود وضعیت مردم ایران بهتر از گذشته

خواهد شد.
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توزیع عادلانه امکانات و اعتبارات ورزشی درشهرستان هاي استان همدان

منبع: خبرگزاري مهرشماره خبر:  70  |  تاریخ: 1399/08/21

همدان - نماینده مردم رزن در مجلس شوراي اسلامی گفت: توزیع امکانات و اعتبارات ورزشی در شهرستان هاي استان همدان عادلانه باشد.

همدان - نماینده مردم رزن در مجلس شوراي اسلامی گفت: توزیع امکانات و اعتبارات
ورزشی در شهرستان هاي استان همدان عادلانه باشد. 

به گزارش خبرنگار مهر، حسن لطفی ظهر چهارشنبه در جلسه بررسی موانع و برنامه هاي
پیش روي ورزش و جوانان شهرستان رزن که با حضور فرماندار شهرستان و مدیرکل ورزش
و جوانان استان همدان برگزار شد، اظهار کرد: یکی از مهم ترین مباحث پیرامون ورزش و
جوانان توزیع عادلانه اعتبارات و امکانات ورزشی در شهرستان ها است که انتظار داریم این

مهم در استان همدان در دستور کار قرار گیرد. 

وي گفت: متأسفانه در حال حاضر شهر قروه رزن با 40 هزار نفر جمعیت فاقد استخر است و
استخر بانوان رزن نیز پس از گذشت یک دهه از عملیات ساخت همچنان نیمه کار است. 

نماینده مردم رزن در مجلس شوراي اسلامی عنوان کرد: حمایت از هیئت هاي ورزشی
شهرستان ها یکی دیگر از مسائلی است که باید بیش ازپیش به آن توجه شود چراکه

درگذشته به صورت عادلانه توزیع اعتبارات انجام نمی شد. 

ضرورت توسعه زیرساخت هاي ورزشی رزن 

فرماندار رزن نیز بر ضرورت توسعه زیرساخت هاي ورزشی این شهرستان با حمایت هاي مدیرکل ورزش و جوانان استان همدان تأکید کرد. 

سید رضا سلامتی گفت: شهرستان رزن یکی از شهرستان هاي موفق استان همدان است که با وفاق و همدلی مسئولین شهرستان و همچنین بهره گیري از توصیه هاي استاندار همدان اقدامات خوبی
در حوزه هاي مختلف در حال اجرا دارد. 

فرماندار رزن بابیان اینکه رزن داراي ورزشکاران و قهرمان خوب است، گفت: یکی از مشکلات ورزش و جوانان در این شهرستان ضعف زیرساختی است چراکه متأسفانه در دوره هاي قبل توجهی به آن
نشده لذا امیدواریم با توجه مدیرکل ورزش و جوانان و همچنین حمایت ها و هدایت هاي استاندار زمینه توسعه زیرساخت هاي ورزش شهرستان رزن فراهم شود. 

وي در ادامه با تأکید بر اینکه بهره برداري از سالن هاي ورزشی براي کسب درآمد باید در اختیار هیئت هاي ورزشی و افراد ورزشکار قرار گیرد، گفت: امیدواریم در حوزه اعتبارات ورزشی به شهرستان
رزن بیش ازپیش توجه شود. 

مدیرکل ورزش و جوانان استان همدان نیز با تاکید بر اینکه امروز باید بیش از هر زمانی خدمتگزار مردم باشیم، گفت: یکی اقداماتی که در حوزه ورزش در راستاي توجه به معیشت جامعه ورزشی می
توان انجام داد سپردن اماکن ورزشی به دست هیئت هاي ورزشی، قهرمانان و ورزشکاران است. 

باید زمینه پویایی و نشاط در جامعه و جوانان را ایجاد کنیم 

وحید سیفی با بیان اینکه در حوزه ظرفیت هاي ورزشی استان همدان داراي پتانسیل هاي فراوان براي کسب در آمد، است: امروز ما باید زمینه پویایی و نشاط در جامعه و جوانان را ایجاد کنیم. 

وي ادامه داد: آنچه جوانان در این حوزه مطالبگر آن هستند بحث اشتغال، ازدواج و مسکن است که امیدواریم با برنامه ریزي هایی که صورت خواهد گرفت و یا بخشی از آن در حال انجام است بتوانیم
بخشی از این مشکل را مرتفع کنیم. 

سیفی گفت: استان همدان ظرفیت برگزاري کمپ هاي مسابقات ملی و اردوهاي ورزشی را با توجه به ارتفاع از سطح دریا و شرایط آب و هوایی دارد. 

وي گفت: توسعه این مهم می تواند رونق اقتصادي و اشتغال در دستگاه ورزش و جوانان فراهم کند. 

مدیرکل ورزش و جوانان استان همدان در ادامه از پروژه زمین چمن شهداي رزن بازدید کرد و گفت: این پروژه با اعتبار هشت میلیارد و 800 میلیون ریال و 40 درصد پیشرفت فیزیکی براي تکمیل و
بهره برداري نیازمند سه میلیارد ریال اعتبار است که امیدواریم هرچه سریع تر به بهره برداري برسد.
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با همه ظرفیت هاي موجود پیگیر رفع مشکلات مرغداران و دامداران هستیم

منبع: ایسناشماره خبر:  71  |  تاریخ: 1399/08/21

رئیس سازمان جهاد کشاورزي لرستان گفت: با وجود تحریم هاي ظالمانه و مشکلاتی که در تأمین نهاده هاي دام و طیور وجود دارد با تمام توان و همه ظرفیت هاي موجود پیگیر رفع مشکلات
مرغداران و دامداران هستیم.

اسفندیار حسنی مقدم که امروز 21 آبان ماه به منظور بررسی مسائل و مشکلات واحد
پرورش شترمرغ 1000 قطعه اي بخش ویسیان حوزه عمل جهاد کشاورزي چگنی به این
شهرستان سفر کرده بود بر لزوم تشکیل تعاونی پرورش دهندگان شترمرغ در استان به

منظور رفع مشکلات این قشر از تولیدکنندگان تأکید کرد. 

وي با بیان اینکه در حال حاضر 12 واحد پرورش شترمرغ با ظرفیت 4100 قطعه در استان
فعالیت دارند مزیت عمده واحدهاي پرورش شترمرغ را تنوع تولید، سرمایه گذاري و ایجاد
اشتغال جدید، کیفیت مطلوب گوشت تولیدي و مقاوم بودن این نوع پرنده و سازگاري آن با

اقلیم هاي مختلف برشمرد. 

فرماندار شهرستان چگنی نیز به بیان ظرفیت ها و توانمندي هاي شهرستان اشاره و بر
اجراي مصوبات شوراي کشاورزي شهرستان چگنی تأکید کرد. 

گفتنی است، حسنی مقدم و هیئت همراه از پل در حال احداث مربوط به جاده بین مزارع
دوگر ویسیان بازدید کردند. 

انتهاي پیام
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در مسیر بالندگی

منبع: شبکه ایرانشماره خبر:  72  |  تاریخ: 1399/08/21

جزیره کیش به عنوان یکی از مناطق آزاد تجاري- صنعتی کشور طی چند دهه گذشته دستخوش تغییرات و نوسانات متعددي بوده است. در این راستا،برنامه هاي معاونت فرهنگی، اجتماعی
سازمان با تمرکز بر هدف سوم نقشه راه کلان مناطق آزاد تجاري- صنعتی کشور در افق 1404 یعنی ''کمک به توانمند سازي فرهنگی اجتماعی و اقتصادي ...

سعید پورعلی معاون اجتماعی و فرهنگی سازمان منطقه آزاد کیش 
جزیره کیش به عنوان یکی از مناطق آزاد تجاري- صنعتی کشور طی چند دهه گذشته دستخوش
تغییرات و نوسانات متعددي بوده است. در این راستا،برنامه هاي معاونت فرهنگی، اجتماعی سازمان با
تمرکز بر هدف سوم نقشه راه کلان مناطق آزاد تجاري- صنعتی کشور در افق 1404 یعنی ""کمک
به توانمند سازي فرهنگی اجتماعی و اقتصادي جوامع محلی"" ، اهداف پیش بینی شده در منشور
راهبردي امور فرهنگی، اجتماعی و هدف هشتم برنامه راهبردي سه ساله منطقه (1398-1400)

تدوین و اجرا می شود. 

مهم ترین اهداف مدنظر در این اسناد احیاي هنر ، ارتقاء کیفیت زندگی شهروندي، بهبود بهداشت
روحی و روانی، افزایش شاخص هاي امنیت محیطی، کاهش آسیب هاي اجتماعی با بهره مندي از
ابزار فرهنگ و هنر، اصلاح و استقرار نهادهاي آموزشی و پژوهشی، فعال سازي اقتصاد فرهنگ و هنر،
افزایش هم گرایی منطقه اي، ملی و اسلامی، پاسداشت ارزش هاي مشترك قومی، منطقه اي، ملی و
دینی، ترویج فرهنگ توسعه دریاپایه با تقویت امنیت اجتماعی و ایجاد نظامات ساحلی نشینی با بهره

مندي از برنامه هاي فرهنگی و اجتماعی است . 

جزیره کیش در سطح ""ملی و بین المللی"" به منطقه اي براي انتقال فناوري هاي پیشرفته و انتقال آخرین دستاوردها، توسعه کسب و کارهاي نو و استقرار استارتاپ ها و شرکت هاي دانش بنیان،
تبدیل شده است. در عین حال باید گفت شرایط و وضعیت این جزیره در حوزه هاي اقتصادي، اجتماعی، فرهنگی و امنیتی الگویی براي مناطق است. 

بر اساس ابلاغ سیاست هاي جمعیتی در چارچوب توسعه پایدار، مناطق آزاد به ویژه کیش مکان مناسبی براي زیست و سکونت مردم است. جمعیت کیش با مساحت 5/91 کیلومتري جزیره در اواخر
دهه 50، حدود 5 هزار نفر بود و اکنون به میزان 44 هزار نفر افزایش یافته است. بومی ها 15 درصد جمعیت کیش را شامل می شوند. در حال حاضر، نرخ اشتغال در جزیره کیش بیش از 96 درصد

است و از این نظر در حوزه اشتغال زایی در سطح کشور پیشگام است. 

همچنین 41 مدرسه در جزیره کیش فعال هستند که همگی با بودجه اي که سازمان اختصاص داده است، ساخته و در اختیار آموزش و پرورش قرار داده شده است. همچنین با استقرار 7 دانشگاه در
جزیره کیش؛ نزدیک به 80درصد آنان در ساختمان هایی که سازمان منطقه آزاد کیش در نظر گرفته است مستقر هستند. با رویکرد و تأکیدات مدیرعامل محترم، با سایر دانشگاه هاي اصلی و مادر و

اصلی توافق همکاري براي اجراي طرح هاي تازه صورت گرفته و این مجموعه ها نیز در کیش حضور خواهند یافت تا این منطقه به یکی از قطب هاي علمی منطقه و خاورمیانه تبدیل شود. 

پیش بینی می شود جمعیت کیش به عنوان یک منطقه گردشگر پذیر و جزیره اي که در قالب منطقه آزاد فعالیت می کند بر اساس طرح جامع در 5 سال آینده به 85 هزار نفر بالغ شود. 

براي تحقق نقشه راه کلان مناطق آزاد، منشور راهبردي امور فرهنگی - اجتماعی و برنامه راهبردي سه ساله (1400-1398) طی چند سال اخیر راهبردهاي ذیل را دنبال کرده است: 

ایجاد نشاط فرهنگی و اجتماعی در جزیره، توانمندسازي مؤسسات خصوصی اهالی فرهنگ و هنرمندان براي مشارکت در فعالیت هاي فرهنگی و اجتماعی در قالب برون سپاري، ایجاد بستر فعالیت
انجمن ها و گروه هاي مدنی، برگزاري رویدادهاي منطقه اي و ملی با هدف تثبیت جایگاه کیش به عنوان پیشانی مناطق آزاد بر مبناي تقویم رویدادهاي هفتگی، ماهیانه، فصلی و سالیانه، توسعه
رواداري اجتماعی و ایجاد نزدیکی میان بدنه بومی و خرده فرهنگ هاي متنوع جزیره، احیا و حفظ فرهنگ بومی جزیره با تمرکز بر تاریخ و هویت کیش، توسعه زیرساخت هاي فرهنگی، اجتماعی و

آموزشی و مهارت هاي فردي و اجتماعی بخشی از عناوین راهبردهاي درنظرگرفته شده است. 

افزایش سرمایه هاي اجتماعی از طریق الگوسازي آموزش توسعه مشارکت بین فعالان فرهنگی و اجتماعی، ارتقاء فرهنگ عمومی و غرور جامعه محلی، توجه به سنت ها و ارزش هاي بومی، قومی و
محلی، بهره مندي از ظرفیت مدارس، دانشگاه ها و جامعه سازمان یافته(NGO)، ایجاد زمینه حضور نخبگان اجتماعی، فرهنگی و فرهیختگان مولد علم و هنر در منطقه، رشد صنایع خلاق فرهنگی و

دانش بنیان فرهنگی و تعامل و ارتباط سازنده با مؤسسات و نهادهاي ملی و بین المللی فرهنگی- اجتماعی از دیگر راهبردهاي مد نظر است که با اقدامات متعدد در مسیر تحقق قرار دارد. 

در این دوره، یعنی از سال 1397 تا کنون، محورهاي مهم توسعه فرهنگی - اجتماعی در دو بخش اجرایی فرهنگی،آموزشی،هنري و بخش اجرایی اجتماعی با عناوین و سرفصل هاي متنوع و فراگیري
پیگیري شده است. 

در بخش نخست که شامل امور فرهنگی، آموزشی و هنري می گردد، تشکیل خانه مطبوعات، توسعه فعالیت هاي رسانه اي مطبوعاتی، برگزاري دوره هاي آموزشی براي اصحاب رسانه با حضور شخصیت
هاي نام آشناي دانشگاهی و رسانه اي کشور، افزایش مؤسسات فرهنگی، مطبوعاتی و هنري، توسعه فعالیت دانشگاه ها و پردیس دانشگاه هاي سطح الف کشور، توسعه روابط بین نهادهاي فرهنگی -
هنري ملی و بین المللی از طریق تأسیس دفتر همکاري با اکو، تولید مستمر پادکست با محتواي فرهنگی، هنري و اجتماعی، شکل گیري انجمن هاي فرهنگی و هنري، برون سپاري رویدادهاي هنري و
فرهنگی به بخش خصوصی با هدف پایداري مؤسسات ثبت شده در جزیره، تدوین شیوه نامه تأسیس انجمن هاي هنري، برگزاري رویدادهاي نمایشگاهی فاخر مانند نمایشگاه بزرگ کتاب، برگزاري

جشنواره هاي متعدد در حوزه فیلم ،تئاتر، داستان ،موسیقی، قرآن وعکس، برگزاري کارگاه هاي فرهنگی- هنري با هدف کشف استعدادها تحقق یافته است. 

علاوه بر موارد ذکر شده، ارتقاي سطح خدمات آموزشی و هنري در فرهنگ سراها ، حمایت از تشکیل سازمان هاي مردم نهاد در حوزه هاي فرهنگی ،آموزشی و هنري، افزایش زیرساخت ها و فضاي
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آموزشی، حمایت از حوزه آموزش و پرورش با هدف ارتقاي کیفی که مورد اهتمام سازمان است، حمایت از صنایع فرهنگی و خلاق و شرکت هاي دانش بنیان فرهنگی، تقویت بین المللی سازي آموزش
عالی، فراهم نمودن تسهیلات لازم براي حضور و فعالیت برند هاي آموزشی ملی و بین المللی و مدارس دو زبانه، تقویت ساختار هاي پژوهشی و مطالعاتی حوزه فرهنگی و اجتماعی با همکاري دانشگاه
ها و مؤسسه علوم و فنون، تقویت فرهنگ بومی جزیره کیش با برگزاري رویدادهاي کیش پژوهی و همکاري با موزه مردم شناسی، خانه بومیان کیش و حمایت از موسیقی بومیان نیز به عنوان سرفصل

فعالیت ها به طورجدي دنبال شده و این روند همچنان ادامه دارد. 

انجام پژوهش هاي اجتماعی و فرهنگی در چارچوب همکاري با دفتر طرح هاي ملی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی و پژوهشگاه فرهنگ و هنر و ارتباطات، مرکز افکارسنجی دانشجویان و دانشگاه هاي
سطح الف کشور نیز اقدام مهم دیگري است که در دستور کار معاونت قرار دارد. 

در بخش اجرایی اجتماعی نیز اقدامات وبرنامه هاي بسیار زیادي را براي تقویت این بعد مهم به انجام رسانده ایم که برخی از آنها شامل تدوین شیوه نامه و تأسیس پارلمان زنان براي جلب مشارکت
هاي سازمان یافته زنان و ارتقاي کیفی، تدوین شیوه نامه وتشکیل شوراي پدافند غیرعامل، تدوین شیوه نامه و تشکیل شوراي اجتماعی براي ایجاد هماهنگی بین نهادهاي امدادي و حمایتی در راستاي

کاهش آسیب هاي اجتماعی، تدوین شیوه نامه و تشکیل شوراي فضاي مجازي، تدوین شیوه نامه هاي تأسیس سازمان هاي مردم نهاد و تأسیس شوراي صدور مجوز است. 

حمایت مالی از بهزیستی، کمیته امداد، هلال احمر، نیروي انتظامی، هیأت مذهبی و نهادهاي دینی، آموزش هاي مجازي و غیر حضوري، حمایت از مراکز مشاوره و توسعه فعالیت هاي آنان، حمایت از
ساخت برنامه هاي تلویزیونی با محوریت سلامت و آگاهی عمومی، برگزاري دوره هاي آموزشی براي ثبت تشکل هاي مردم نهاد، برگزاري کارگاه هاي سلامت روان، برگزاري دوره هاي آموزشی فنی-

حرفه اي و دوره هاي آموزش مرتبط با رفتارهاي پرخطر و آسیب هاي اجتماعی و اجراي کارگاه هاي کارآفرینی نیز از دیگر اقدامات صورت گرفته با هدف اعتلاي کیش است. 

اجراي دوره هاي کوتاه مدت پدافند غیرعامل در قالب ضمن خدمت کارکنان دستگاه اجرایی و مدیریت، ارتقاي شاخص هاي امنیت اجتماعی و محیطی، استفاده از توان و ظرفیت هاي مردمی براي
پاسخ گویی سریع و به موقع به حوادث و سوانح منطقه، صدور مجوزفعالیت براي 6 سازمان مردم نهاد، توزیع بسته هاي حمایتی براي اقشار آسیب پذیر ناشی از کرونا، تجلیل از بانوان کارآفرین جزیره و

توسعه و افزایش مدارس مروج سلامت نیز از دیگربرنامه ها و تلاش هاي صورت گرفته است.
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پشت دریاها شهري است
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شهرهاي آینده، کلید واژه اي است که این روزها میان صاحب نظران، مدیران ارشد و برنامه ریزان اجرایی بیش از گذشته شنیده می شود. اما این موضوع تا چه حد مهم بوده و ناظر به چه
ویژگی هایی است؟ شهرهاي آینده چه تفاوتی با شهرهاي کنونی دارند و انسان در آنها ازچه ظرفیت ها و قابلیت هایی برخوردار خواهد بود؟

غلامحسین مظفري رئیس هیأت مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش 
شهرهاي آینده، کلید واژه اي است که این روزها میان صاحب نظران، مدیران ارشد و برنامه ریزان
اجرایی بیش از گذشته شنیده می شود. اما این موضوع تا چه حد مهم بوده و ناظر به چه ویژگی
هایی است؟ شهرهاي آینده چه تفاوتی با شهرهاي کنونی دارند و انسان در آنها ازچه ظرفیت ها و

قابلیت هایی برخوردار خواهد بود؟ 

در این رابطه گفته می شود که اگر قرن بیستم، قرن کشورها بود، قرن بیست و یکم، قرن شهرهاست.
شهر آینده، مضمونی است که با شهرهوشمند قرابت داشته و بدون ایجاد الزامات هوشمندسازي،
دست یافتنی نخواهد بود. از این رو درسال هاي اخیر، مسابقه اي میان کشورها براي ایجاد شهرهاي
توسعه یافته، پایدار و در عین حال کاربردي در گرفته است که نمونه آن در کشورهایی چون آمریکا،

چین، ژاپن، کره جنوبی، سنگاپور، امارات متحده عربی و چند کشور دیگردیده می شود. 

واقعیت آن است که بسیاري از شهرهاي کنونی در سراسر جهان، به دلیل مواجهه با موضوع رشد
جمعیت، جابه جایی جمعیت ومهاجرت، تولید و مصرف انبوه کالا، با رشد نامتقارن روبه رو شده اند و این وضعیت، عوارض زیادي را دامن زده است؛ گرمایش زمین، تخریب محیط زیست، اتکاء به منابع
تجدید ناپذیر انرژي، آلودگی هوا و آب و خاك، ترافیک، ضعف در ارائه خدمات و شکل گیري پدیده حاشیه نشینی و رشد فقر از جمله عارضه هایی است که باید براي آنها تدبیري اندیشید. بنابراین چاره
اي جز طراحی رویکردهاي نو براي دستیابی به شهرهاي عاري از بحران هاي عدیده، نیست. این موضوع تحت عنوان پارادایم شیفت یا جابه جایی پارادایم ها، بیش از گذشته در کانون توجهات و مباحث

قرار گرفته است. 
جمعی ازنخبگان دنیا براین اعتقادند که براي تحقق فردایی بهتر، توجه به عنصر دانایی به عنوان ثروت پایان ناپذیر، اولویت دادن به بهره گیري از استعدادها، ذهن هاي خلاق و مبتکر و نیز استفاده
روشمند و هم افزا از ظرفیت هاي علمی و پژوهشی، اجراي طرح هاي متنوع زیربنایی و روبنایی و البته فرهنگ سازي همگانی براي کاربرد بهینه آنها، نقشه راه پیاده سازي شهرهاي هوشمند در تمام
دنیاست. از همین رو آمریکا در دستینی فلوریدا، چین در شنزن، کره جنوبی در سانگدو، امارات در شهردوبی و مصدر ابوظبی و همچنین ژاپن و سنگاپور در مناطقی از کشورهایشان در حال تحقق

شهرهاي پاك وهوشمند هستند و در این رابطه برخی از پیشرفتها را رسانه اي و برخی را در خفا به پیش می برند. 
ایران عزیز ما نیز به هزارو یک دلیل می تواند و باید در شمار پیشگامان ایجاد شهرهاي آینده با لحاظ ویژگی ها و مختصات فرهنگی و هویتی خویش باشد تا در دهه هاي آینده، به جاي تأثیرپذیري در
شمار تأثیرگذاران قرار گیرد. این اتفاق به مدد تیزبینی موجود و رشد علمی غیرقابل انکار در کشور آغاز شده و نگارش این سطور در تأکید براي تسریع این روند و همگرایی همه عناصر تأثیرگذار در این

زیست بوم صورت گرفته است. 
حالا این سؤال پیش می آید که از کجا باید آغاز کرد؟ کدام منطقه بیش از سایر مناطق براي پیشگامی این ابرپروژه، استعداد دارد؟ نقطه عزیمت و خاستگاه پیش رو چیست؟ پرسش هایی از این دست

براي آن است تا این خبر خوش به گوش مردم خوبمان برسد که کیش، نقطه اجماع ملی براي تحقق صورت بندي شهر ایرانی در دهه هاي پیش رو شده است. 
عزم راسخ، وحدت مدیریتی، بخش خصوصی توانمند، وفور سخاوتمندانه انرژي هاي پاك و تجدید پذیر نظیر خورشید و دریا، موقعیت سوق الجیشی، محیط زیست کمیاب و در نهایت ایجاد تمام
زیرساخت هاي مورد نیاز به همراه تعبیه شبکه هاي فیبر نوري براي فعال شدن شبکه نسل پنجم موسوم به 5G که شرط پایه اي براي تحقق شهرهاي هوشمند است، کیش را بیش از بقیه مناطق

کشور، آینده گرا ومستعد اجراي طرح هاي بلندپروازانه کرده است. 
شهرهاي دیجیتال بیش از شهرهاي بزرگ کنونی، دوستدار محیط زیست هستند. در پیوند با این موضوع لازم به اشاره است که درحال حاضر بیشترین میزان استفاده از دوچرخه به نسبت جمعیت در

کشور به کیش تعلق دارد و این جزیره، عابردوست ترین نقطه ایران است. 
هم آمیزي فن آوري هاي نو نظیر هوش مصنوعی و اینترنت اشیاء در بستر شبکه نسل جدید موسوم به فایوجی، می توانند هزاران دستاورد تازه را به ارمغان آورند که یکی از آنها حمل و نقل هوشمند

است. 
مایه خرسندي است که بگویم این رهیافت نو با انعقاد تفاهم نامه اي که با معاونت علمی و فن آوري ریاست جمهوري، وزارت ارتباطات، ستاد فن آوري هاي فضایی و حمل و نقل هوشمند و سازمان

منطقه آزاد کیش به امضاء رسید، براي نخستین بار در کیش به کار گرفته خواهد شد. 
جالب است بدانید نتیجه تحقیقی که در دانشگاه هاروارد در رابطه با عوامل مؤثر بر خروج از فقر انجام شد، نشان داد که زمان صرف شده براي جابه جایی بیش ازهر عامل دیگر نظیر نرخ جرم و جنایت
یا دسترسی به مدارس خوب بر خارج شدن افراد از فقر مؤثر است. این تحقیق می گوید، درجاهایی که پیاده روي یا استفاده از حمل ونقل عمومی، سریع ترین راه ها محسوب می شوند، هیچ شهروندي

به دلیل نداشتن خودرو احساس فقیر بودن نخواهد کرد. 
کیش بیش از همیشه و همه جا براي نوآوري و کارآفرینی، شأن و قدر قائل است و ایجاد مرکز بزرگ نوآوري براي حمایت از دانش بنیان ها یکی از این اقدامات است که برکات خود را درسال هاي بعد
نشان خواهد داد. در ادامه این روند، طرح راه اندازي شهرك فن آوري هاي نو براي سایر شتاب دهنده ها و شرکت هاي فناور و کارآفرین، در دستور کار است تا هاب نوگرایی و نوآفرینی منطقه در این

خطه طلایی شمال آب هاي خلیج همیشه فارس شکل گیرد و به محلی براي زیست سعادتمندانه انسان ها و سکویی براي صادرات خدمات کالا و محصولات دانش بنیان تبدیل گردد. 
ادبیات ما هم پشتیبان و الهام بخش همیشه ما در این مسیر است. آن چنان که سهراب عزیز این گونه آرزو داشت: 

قایقی خواهم ساخت 
خواهم انداخت به آب 

پشت دریاها شهري است 
که در آن پنجره ها رو به تجلی باز است.
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فصل نو
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منطقه آزاد تجاري - صنعتی کیش یکی از مناطق هفتگانه آزاد ایران است که در استان هرمزگان قرار دارد. منطقه آزاد کیش شامل جزایر کیش، هندورابی، فارور بزرگ و فارور کوچک است و
اداره امور آن برعهده سازمانی است که مسئولیت هایش از سوي شوراي عالی مناطق آزاد تجاري - صنعتی کشور تهیه و تصویب شده است.

سید محمدرضا مداح مشاور و مدیرکل حوزه ریاست سازمان منطقه آزاد کیش 
منطقه آزاد تجاري - صنعتی کیش یکی از مناطق هفتگانه آزاد ایران است که در استان هرمزگان قرار
دارد. منطقه آزاد کیش شامل جزایر کیش، هندورابی، فارور بزرگ و فارور کوچک است و اداره امور
آن برعهده سازمانی است که مسئولیت هایش از سوي شوراي عالی مناطق آزاد تجاري - صنعتی

کشور تهیه و تصویب شده است. 

کیش، اولین منطقه آزاد ایران و شهرت اصلی اش براي تفریحی بودن آن است. این جزیره، که یکی از
مقاصد اصلی گردشگران ایرانی است، به شکل بیضی با طول 15 کیلومتر و عرض 7 کیلومتر و با
مساحتی حدود 91 کیلومتر مربع از لحاظ وسعت، دومین جزیره بزرگ خلیج فارس پس از قشم است.

سازمان منطقه آزاد کیش نیز نهاد حاکمیتی و پیشران توسعه و پیشرفت جزیره کیش به عنوان
نخستین منطقه آزاد کشور است. 

این خطه کوچک و پرجاذبه ایران عزیز در همه سال هایی که از تشکیل سازمان از سال 1372 یعنی 27 سال پیش می گذرد، در مسیر توسعه و بهبود مستمر و تدریجی بوده است و بر مبناي اطلاعات
موجود، 10 مدیر عامل با نگرش ها و گرایش هاي مختلف براي بهبود این منطقه کوشیده اند. 

با این همه و علیرغم اذعان به زحمات طاقت فرساي طی شده در همه سال هاي گذشته، از منظر آسیب شناسی باید گفت که جزیره کیش در نیل به اهداف عالیه خود براي تبدیل شدن به جایگاهی
درخور در تراز جهانی به توفیق کامل نرسیده است. بسنده کردن به موضوع گردشگري که البته از ارکان مهم هویتی کیش است و اکتفا به دروازه ورود کالاهاي خارجی، همه آن چیزي نبوده است که

قانونگذاران به آن می اندیشیده اند. 

در چنین وضعیتی، بازنگري در مسیر پیموده شده و تقویت دستاوردهاي مثبت و نیز پرهیز از تجربیات ناموفق، بسیار مهم و ضروري است. 

این اتفاق در دوره کنونی مدیریت سازمان منطقه آزاد کیش رخ داده و فصل تازه اي در ترسیم و تصویرسازي از کیش آغاز شد. بر این مبنا، تبدیل کیش به دروازه اي براي صادرات کالا و خدمات دانش
بنیان و تغییر کارکرد از واردات به صادرات مورد توجه قرار گرفته است. 

در رهیافت جدید، این نکته آشکار است که باید از اقتصاد منبع محور به سوي اقتصاد نوآوري محور حرکت کنیم که تحقق آن کاري است زمان بر. در این مسیر بسیاري از روندها و فعالیت ها اعم از
فرهنگی، جهت گیري، سرمایه گذاري و امکانات باید تغییر کند و به مفاهیم و موضوعاتی توجه شود که مقوم کارآفرینی و اقتصاد دانش بنیان است. براي انجام این کارها، نیاز به ایجاد زیست بوم یا
اکوسیستم کارآفرینی است که برخی از لوازم آن موجود است و برخی را باید به وجود آورد. البته این موضوع بدیهی است که نباید اقتصاد مبتنی بر ساخت وساز را هم نادیده گرفت و براي آینده، از هر

دو روش به طور ترکیبی بهره برد. 

مأموریت تعریف شده براي منطقه آزاد کیش، توریسم و گردشگري، تمرکز خدمات فرهنگی رفاهی، صنایع پیشرفته، فن آوري اطلاعات، ایجاد بورس، خدمات تجاري نفت و کالاهاي نفتی و مرکزیت
یافتن در زمینه نمایشگاه ها و همایش هاي بین المللی و منطقه اي است و خوشحالیم که بگوییم کیش در دو سال اخیر در پیوند با بازار سرمایه به استفاده از ظرفیتی تازه دست یافته است. توسعه
واحدهاي تولیدي دانش پایه با فعالیت منطبق با اقلیم و محیط زیست، همکاري با تمامی دانشگاه ها براي تبدیل جزیره به قطب علمی هم از دیگر تلاش هاي ارزشمندي است که صورت گرفته و با

قدرت و جدیت تمام ادامه دارد. 

موضوع دیگري که سازمان منطقه آزاد کیش در این دوره بر آن تأکید داشته، خروج از انفعال بوده است. سازمان همچنین در پذیرش پیشنهادات سرمایه گذاري شماري از علاقه مندان به سرمایه
گذاري، منفعل نبوده و به ترویج معیارهاي مورد نظر و نیاز پرداخته شده است. 

اصلاح فرآیندها، روان سازي و اصلاح و ارتقاي مقررات، رویه ها و فرآیندها نیز در سطح سازمان دنبال شده و ما اکنون شاهد سازمانی چابک و همدل براي انجام وظایف و مأموریت هاي طراحی شده
هستیم. 

راهبرد کیش، ایجاد منطقه اي توسعه یافته است که بتواند الگویی براي دیگر مناطق کشور باشد؛ شهري پاك، هوشمند و خلاق. همه باید دست در دست هم دهیم تا کیش بتواند به مرکز انطباق یا
همترازسازي اقتصاد ایران با اقتصاد جهان تبدیل شود؛ مرکزي براي یادگیري فرآیندهاي روز و مطرح جهان.
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جبران کمبود نیروي ماهر توسط تاسیس هنرستان آي تی

منبع: شعار سالشماره خبر:  75  |  تاریخ: 1399/08/21

شعار سال: سازمان فناوري اطلاعات نه تنها دوسالی است که در راستاي مهارت آموزي و تربیت نیروي انسانی در حوزه آي سی تی و حتی تربیت مربی، گام برداشته است بلکه با همکاري
وزارت آموزش و پرورش، هنرستان تخصصی IT راه اندازي می کند تا کمبود نیروي ماهر را در آینده جبران کند.» این بخشی از صحبت هاي «مشکات ...

شعار سال: سازمان فناوري اطلاعات نه تنها دوسالی است که در راستاي مهارت آموزي و تربیت نیروي انسانی در حوزه آي سی تی و حتی تربیت مربی، گام برداشته است بلکه با همکاري وزارت
آموزش و پرورش، هنرستان تخصصی IT راه اندازي می کند تا کمبود نیروي ماهر را در آینده جبران کند.» این بخشی از صحبت هاي «مشکات اسدي» معاون زنان و توانمندسازي سازمان فناوري

اطلاعات است. گفت و گوي ما را با وي می خوانید. 
نظر به اینکه دانشجویان زیادي در حوزه IT (فناوري اطلاعات) جذب دانشگاه ها شده و فارغ التحصیل می شوند 

چرا کشور باز هم در این زمینه با کمبود نیروي ماهر مواجه است؟ 

بله درست است. وقتی به سراغ آمار فارغ التحصیلان دانشگاه ها و دانش آموزان هنرستان ها می رویم، می بینیم با اینکه تعداد آن ها زیاد است حتی بعضی ها تا مقطع تحصیلی دکترا را هم پیش رفته
اند و مدارك تحصیلی تکمیلی هم دارند، ولی نمی توانند جذب بازار کار در این حوزه شوند. حقیقت این است که مهارت هایی که در دانشگاه ها به دانشجویان و دانش آموزان داده می شود، متناسب با

نیاز حوزه بازار و کسب و کار ها نیست از این رو یکی از بزرگترین معضلات اکوسیستم فناوري اطلاعات بخصوص در حوزه استارتاپ ها، نبود نیروي انسانی ماهر است. 

اگر دانشگاه ها در حوزه فناوري اطلاعات به دانشجویان مهارت آموزش نمی دهند، چگونه است که فارغ التحصیلان از کشور مهاجرت می کنند؟ 

معمولاً استارتاپ ها نیرو هایی را به عنوان کارآموز جذب کرده و هزینه هاي فراوانی براي تربیت این نیرو ها صرف می کنند، ولی متأسفانه وقتی صاحب مهارت و رزومه خوبی شدند، مهاجرت کرده و به
عنوان نیروي انسانی ماهر جذب دیگر کشور ها شده و مشغول به کار می شوند از این رو اکوسیستم فناوري اطلاعات با کمبود نیروي انسانی ماهر روبه رو می شود. 

براي رفع این معضل سازمان فناوري اطلاعات چه رویکردي را در تربیت نیروي ماهر در پیش گرفته است؟ 
اول باید گفت وزارت ارتباطات و سازمان فناوري اطلاعات متولی آموزش نیست و اگر در این حوزه ورود کرده از حیث تخصصی است که در حوزه فناوري اطلاعات دارد؛ بنابراین در حقیقت وارد کمک به
آموزش نیروي ماهر شده است. هدف اصلی هم این است که فرآیندي را در این حوزه ریل گذاري کنیم تا نهاد هاي آموزشی براساس این ریل گذاري تخصصی در فناوري اطلاعات، فرآیند آموزش را به
گونه اي مهارت محور کنند تا ضمن بالا رفتن توانمندسازي اجتماعی، متناسب با نیاز بازار باشد و کمبود ها رفع شود. در همین راستا سازمان فناوري اطلاعات تلاش کرده با رویکرد توانمندسازي تا به
موضوع آموزش نگاه دوباره اي داشته باشد بدین ترتیب نیز دو نگاه و رویکرد را پیش روي خود قرار داده که یکی آموزش ICT و دیگري ICT ابزاري براي آموزش است. در رویکرد اول تلاش کردیم دو
رویداد و محور آموزشی یعنی کارآفرینی بر بستر فناوري اطلاعات و دیگر آموزش برنامه نویسی در چند رده سنی کودکان و نوجوانان و تربیت مربی را پیش ببریم. در رویکرد دوم هم تلاش کردیم از

ابزار هاي ICT براي آموزش هاي الکترونیکی در کشور استفاده کنیم. 

تاکنون چه تعدادي در حوزه فناوري اطلاعات آموزش دیده اند؟ 

با برگزاري 25 دوره کارآفرینی بر بستر فناوري اطلاعات و 20 کمپ برنامه نویسی براي کودکان و نوجوانان در دو سال گذشته، حدود 3 هزار دانش آموزو کودك را در سراسر کشور آموزش دادیم. 

چرا سازمان فناوري اطلاعات در حوزه تربیت مربی IT نیز ورود کرده است؟ 

واقعیت این است آموزش 3 هزار دانش آموز در برابر وجود 13 میلیون دانش آموز در کشور رقمی بسیار ناچیز است از آنجایی که قصد داشتیم تعداد زیادي از دانش آموزان را آموزش دهیم بنابراین
امسال به تربیت مربی روي آوردیم تا بتوانیم در کل کشور تعداد بیشتري از کودکان و دانش آموزان را از طریق مربیان تربیت شده، آموزش دهیم تا این آموزش ها به صورت پایدار ادامه یابد. تاکنون هم

دو پایلوت تربیت مربی در شهرستان هاي استان تهران و ایلام برگزار کرده ایم. 

هدفگذاري بعدي شما براي آموزش تربیت مربی در سال جاري چیست؟ 

بعد از برگزاري دو پایلوت، قرار است در چند ماه باقیمانده از دولت، 31 رویداد و دوره آموزش تربیت مربی به صورت سراسري در کشور برپا کنیم. بعد در این رویداد، ایده هاي برتر با هم رقابت خواهند
کرد و هر کسی به رویداد نهایی راه یابد، می تواند در آموزش تکمیلی سازمان فناوري اطلاعات شرکت کند. 

فکر می کنید با اجراي این دو رویکرد بتوانید آموزش ها را پایدار کرده و کمبود نیروي ماهر در این حوزه را در آینده جبران کنید؟ 

رویکرد دیگري که سازمان فناوري اطلاعات در پیش گرفته است، تأسیس و راه اندازي هنرستان تخصصی IT است تا بتواند تربیت نیروي ماهر را در آینده جبران کند. در این راستا تفاهمی را با بخش
متوسطه وزارت آموزش و پرورش امضا کردیم و قرار شد تا هنرستان هاي تخصصی فناوري اطلاعات مشخصاً براي تربیت دانش آموزان در حوزه تخصصی فناوري اطلاعات راه اندازي شود. این نیز یکی از

اقدام هایی است که می تواند تربیت نیروي ماهر در کشور را پایدار سازد. 

در مسیري که سازمان فناوري اطلاعات براي آموزش نیروي ماهر پیش روي خود دارد، از چه نهاد هایی کمک گرفته است؟ 

همانطور که گفتم سازمان فناوري اطلاعات، متولی آموزش نیست تنها هدفش کمک به متولیان آموزش در کشور براي آموزش تخصصی و بهینه سازي آن براي تربیت نیروي ماهر در آینده است تا با
خروجی خوب به بازار هدف کمک کند در همین راستا با دو وزارتخانه آموزش و پرورش و وزارت کار و رفاه اجتماعی همکاري داریم. وزارت آموزش و پرورش به تمام مراحل آموزش و تربیت مربی
نظارت دارد و با راهبري و پروتکل هاي آن ها برگزار می شود. مربیانی هم که در دوره هاي کارآفرینی و برنامه نویسی سازمان فناوري اطلاعات شرکت می کنند همه از مربیان آموزش و پرورش هستند
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و گذراندن این دوره ها، جزو دوره هاي ضمن خدمت آن ها محسوب می شود. بخش فنی و حرفه اي وزارت کار هم با سازمان فناوري اطلاعات در دو حوزه اعطاي گواهینامه فنی و حرفه اي به مربیان و
دانش آموزان و برگزاري مسابقه هاي مهارت ملی در 6 حوزه اي تی و معرفی به رقابت هاي جهانی نقش محوري دارد. 

کلاس هاي آموزشی فناوري اطلاعات در چه مناطقی از کشور برگزار می شود؟ 

آز آنجایی که تمام دوره هاي ما در راستاي عدالت اجتماعی رایگان است، به همین دلیل بالاي 80 درصد دوره ها در مناطق روستایی وکم برخوردار و حاشیه شهر ها برگزار می شود و جزو اولویت هاي
سازمان فناوري اطلاعات است. به عنوان مثال یکی از پایلوت ها را منتور هاي ما که همه از اکوسیستم استارتاپی کشور هستند، در روستا هاي سیستان و بلوچستان برگزار کردند و گاهی براي آموزش

هر مفاهیم 8 ساعت وقت گذاشته اند تا خروجی مناسبی داشته باشد. 

آیا در حوزه آموزش فناوري اطلاعات بخش خصوصی هم نقش دارد؟ 

تمام آموزش هاي لازم را آموزشگاه هاي حوزه IT بخش خصوصی انجام داده اند در حقیقت آن ها به عنوان بازو هاي کمکی سازمان فناوري اطلاعات به میدان آمدند و سازمان فناوري اطلاعات تنها
روي محتوا نظارت دارد. 

در صحبت هاي خود به رویکرد دوم سازمان فناوري اطلاعات در آموزش که همانا ICT به عنوان ابزاري براي آموزش است، اشاره کردید در این زمینه توضیح می دهید؟ 

تمام تلاش سازمان فناوري اطلاعات حمایت از آموزش با استفاده از ابزار هاي ICT و پتانسیل هاي آموزش هاي الکترونیکی کشور است. بخصوص که با شیوع ویروس کرونا و تعطیلی مدارس این روز ها
استفاده از ابزار هاي آموزشی ICT اهمیت بسیاري دارد. یکی از این ابزارها، شبکه هوشمند «دانا» است که بحث مفصلی می طلبد. 

آیا براي دانشگاه ها هم بحث مهارت آموزي را در دستور کار دارید؟ 

واقعیت این است که در این زمینه کار جدي انجام نداده ایم و تمرکز خود را روي آموزش کودکان و تربیت مربی گذاشته ایم و فکر نمی کنم بتوانیم در مدت باقیمانده از دولت کار جدي در این زمینه
انجام دهیم. 

www.irannewspaper.ir،559886:شعار سال با اندکی تلخیص و اضافات برگرفته از ایران،تاریخ انتشار:21آبان1399،کدخبر
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غریب پور: تسریع در توسعه صنعت گوهرسنگ در قالب تدوین تفاهم نامه با 4 استانداري

منبع: شما نیوزشماره خبر:  76  |  تاریخ: 1399/08/21

رئیس هیات عامل ایمیدرو اعلام کرد: اجراي برنامه هاي این سازمان در توسعه صنعت گوهرسنگ استان هاي خراسان رضوي، قم، کرمان، اصفهان در قالب تفاهم نامه با استانداري ها سرعت
می گیرد. وي افزود: ایمیدرو آمادگی دارد تا تامین مالی واحدهاي فرآوري گوهرسنگ ها در استان ها را از محل منابع صندوق سرمایه گذاري ...

رئیس هیات عامل ایمیدرو اعلام کرد: اجراي برنامه هاي این سازمان در توسعه صنعت گوهرسنگ استان هاي خراسان رضوي، قم، کرمان، اصفهان در قالب تفاهم نامه با استانداري ها سرعت می
گیرد. وي افزود: ایمیدرو آمادگی دارد تا تامین مالی واحدهاي فرآوري گوهرسنگ ها در استان ها را از محل منابع صندوق سرمایه گذاري فعالیت هاي معدنی به عهده گیرد. 

به گزارش شمانیوز به نقل از روابط عمومی ایمیدرو، خداداد غریب پور در جلسه پایش استانی
اقدامات ایمیدرو در حوزه گوهرسنگ ها که با حضور استانداران کرمان و قم برگزار شد، افزود:
انعقاد تفاهم نامه همکاري بین ایمیدرو و استانداري ها در بخش گوهرسنگ ها، به تعیین تعهدات

بین دو طرف منجر و سبب تسریع در اجراي این مهم می شود. 

وي گفت: در این تفاهم نامه ها توسعه اکتشاف، استخراج، احیاء معادن کوچک، تامین مالی براي
احداث واحدهاي فرآوري، بازار و اشتغالزایی با محوریت رونق مشاغل خانگی مورد توجه است. 

آموزش 

معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت در بخش دیگري از سخنانش با اشاره به برنامه هاي آموزشی
در بخش سنگ هاي قیمتی و نیمه قیمتی، گفت: در راستاي برنامه هاي عملیاتی حاصل از سند توسعه صنعت گوهرسنگ کشور، مقرر شد در پنج استان داراي گمرك تخصصی (تهران، خراسان رضوي،

آذربایجان شرقی، یزد و اصفهان) تجهیز مراکز و برگزاري دوره هاي آموزشی صورت بگیرد. 

وي افزود: این آموزش در راستاي گوهرشناسی (سنگ هاي رنگین و الماس) و اصالت سنجی و ارزش گذاري گوهرسنگ ها، به مدت 150 ساعت در استان هاي فوق برگزار می شود. 

رئیس هیات عامل ایمیدرو افزود: تاکنون 10 عنوان پژوهشی در حوزه گوهرسنگ ها تدوین شده است. از این تعداد، سه طرح پژوهشی برجسته در بخش "" اکتشاف یاقوت سرخ در مرمریت هاي
خاش""، ""بهسازي پلیمري فیروزه هاي نیشابور"" و ""اکتشاف و بررسی گوهرسنگ هاي پگماتیت هاي محور قروه - گلپایگان"" مورد توجه است. 

کرمان 

رئیس هیات عامل ایمیدرو در خصوص اقدامات و برنامه هاي این سازمان در استان کرمان گفت: ایمیدرو تامین مالی واحدهاي فراوري معرفی شده از سوي استانداري کرمان را بر عهده خواهد گرفت. 

حمایت از سوي صندوق بیمه 

وي با بیان اینکه تامین مالی از محل اعتبارات صندوق بیمه سرمایه گذاري فعالیت هاي معدنی انجام می شود، افزود: کارگروهی از سوي ایمیدرو با هدف برنامه هایی براي توسعه صنعت گوهرسنگ ها
در کرمان شامل بخش هاي اکتشاف، استخراج، فراوري و بازار به این استان اعزام خواهند شد. 

در ادامه این جلسه محمدجواد فدایی استاندار کرمان طی سخنانی گفت: این استان ظرفیت هاي قابل توجهی به ویژه در حوزه هاي گارنت، فیروزه و عقیق دارد. 

فدایی افزود: استان کرمان سالانه 5500 تن استخراج سنگ هاي قیمتی و نیمه قیمتی دارد و با توجه به اهتمام به توسعه این صنعت، به طور حتم شکوفا شدن این ظرفیت، به ایجاد اشتغال فراگیر
منجر می شود. 

وي گفت: استانداري حمایت لازم براي اجراي برنامه هاي ایمیدرو در توسعه صنعت گوهرسنگ ها را خواهد داشت. 

قم 

غریب پور در خصوص برنامه هاي توسعه اي ایمیدرو در استان قم، گفت: اجراي برنامه هاي آموزشی، سازماندهی معادن، اکتشاف و توسعه زیربناها در استان قم توسط ایمیدرو انجام خواهد شد. 

وي افزود: ""تامین مالی"" مهم ترین رویکرد این سازمان در توسعه بخش معدن در استان قم است. 

در ادامه بهرام سرمست استاندار قم با بیان اینکه کمیته گوهرسنگ ها در این استانداري تشکیل شده است، گفت: بازار ""شمسه قم"" محلی است که براي تولید و توزیع گوهرسنگ ها تعیین شده
است. 

سرمست با بیان اینکه این مجموعه داراي 40 واحد صنفی است، عنوان کرد: از سوي دیگر احداث شهرك عقیق در مساحتی بالغ بر پنج هکتار توسط استانداري پیگیري می شود. 
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در این جلسه که به صورت ویدیو کنفرانس برگزار شد، نمایندگان استانداري اصفهان، خراسان رضوي، گمرك، ستاد مبارزه با قاچاق کالا و اداره کل استاندارد استان اصفهان حضور داشتند.
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نشست تخصصی کارگروه مشترك همکاري هاي وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی ایران و مکزیک برگزار شد

منبع: خبر داغشماره خبر:  77  |  تاریخ: 1399/08/21

نخستین نشست تخصصی کارگروه مشترك همکاري هاي وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی جمهوري اسلامی ایران و مکزیک به صورت ویدئو کنفرانس برگزار شد .

به گزارش خبرداغ به تقل از مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی، در این نشست که به صورت مجازي برگزار شد، «علی حسین شهریور» مدیر کل امور بین الملل وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی
گفت: با توجه به جایگاه مهم دو کشور و روابط دیرینه اي که دارند در بسیاري از زمینه ها می توانند کارهاي مشترك انجام دهند و از ظرفیت هاي موجود براي ارتقاي سطح تعاملات و روابط دو جانبه

بهره گیرند. 
وي در ادامه با اشاره به سفر وزیر وقت کار و رفاه اجتماعی مکزیک در سال 2015 به ایران به دستاوردها و نتایج این سفر اشاره کرد وگفت: در این سفر یادداشت تفاهم همکاري بین دو کشور منعقد

شد و در سفر وزیر وقت تعاون، کار و رفاه اجتماعی به مکزیک نیز برنامه اقدام مشترك همکاري ها میان دو وزارتخانه به امضا رسید . 
شهریور، همچنین به دیدار هیات جمهوري اسلامی ایران از وزارت کار و رفاه اجتماعی مکزیک و آشنایی با اقدامات آن در موضوعات مختلف به ویژه شیوه هاي مقابله و مبارزه با فقر چند بعدي پرداخت

و گفت : تبادل هیات و امضاي اسناد همکاري، نشان دهنده وجود اراده مقامات عالی دو کشور براي ارتقاي همکاري هاي مشترك و دوجانبه است. 
وي افزود: ما از اقدامات عملی براي اجرایی کردن اسنادي که بین دو وزارتخانه امضا شده استقبال می کنیم و اطمینان داریم همکاري در حوزه کار و رفاه اجتماعی موجب توسعه و تعمیق بیش از پیش

روابط بین دو کشور خواهد شد. 

شهریور در ادامه بر تبادل تجربیات،اطلاعات و دانش فنی در حوزه هاي کار و اشتغال، حمایت هاي اجتماعی، رفاه اجتماعی، بیمه ها و صندوق هاي بازنشستگی، آموزش هاي فنی و حرفه اي ،
توانمندسازي زنان ، سالمندان و کودکان تاکید کرد. 

در ادامه نشست ،خانم «اینگرید آمالیاسبالوس کایستاردو»، مدیر کل روابط میان سازمانی و امور بین الملل وزارت کار و رفاه اجتماعی مکزیک هم با ابراز خرسندي از روابط میان دو کشور گفت: ابتکار
عمل براي از سرگیري روابط و ارتقاي سطح همکاري ها میان دو وزارتخانه در چارچوب یادداشت تفاهمی که در سال 2015 و 2016 به امضا رسیده را به فال نیک می گیریم . 

وي هدف از سازوکارهاي همکاري مشترك را پیشبرد فعالیت هاي دو جانبه و بهبود وضعیت کاري شهروندان عنوان کرد و گفت: با توجه به برنامه اقدام مشترك و نیز یادداشت تفاهم همکاري که قبلا
به امضا رسیده به دنبال برنامه ریزي براي تبادل اطلاعات و نیز اقدامات مشترك مناسب و تمرکز ویژه بر روي سلامت و بهداشت کاري در راستاي منافع عمومی هستیم. 

وي موضوعاتی مثل مراقبت اجتماعی، کار شایسته و نیز گروه هاي آسیب پذیر را از دیگر محورهایی عنوان کرد که دو طرف می توانند همکاري داشته باشند . 
در ادامه نشست «عمر نسیب استیفان» مدیر کل رفاه اجتماعی ، «کوینتا لاکونزکروز» مدیر ایمنی و بهداشت شغلی ، « مارتا ایزابل لوپز اسکوبار» مدیر سیاست هاي کار و کار شایسته مکزیک گزارش

کاملی از وضعیت تامین اجتماعی و سایر اقدامات انجام شده در این حوزه ارائه کردند . 
علیرضا قزیلی، سفیر جمهوري اسلامی ایران در مکزیک نیز با ابراز خرسندي از برگزاري کارگروه مشترك همکاري هاي دو وزارتخانه آمادگی خود را براي تحکیم مناسبات و توسعه روابط میان دو

وزارتخانه تعاون، کار و رفاه اجتماعی ایران و ایالات متحده مکزیک اعلام کرد . 
همچنین علی مظفري مدیر کل بازرسی کار ، مریم میرمالک مدیر کل دفتر امور حمایتی و توانمند سازي ، محمد محمدي مدیر کل ثبت بیمه شدگان تامین اجتماعی و رضا شریعت مدیر آموزش

موسسه کار و تامین اجتماعی جمهوري اسلامی ایران نیز گزارش کاملی را از وظایف و اقدامات مجموعه هاي یاد شده به طرف مکزیکی ارائه و بر ارتقاي سطح همکاري ها تاکید کردند . 
تاکید بر وجود اراده عملی براي ارتقاي همکاري ها در زمینه کارشایسته و رفاه اجتماعی ، اجرایی شدن برنامه اقدام مشترك در چارچوب یادداشت تفاهم همکاري و نیز تدوام و برگزاري سه نشست
مجازي در ماه هاي پیش رو با موضوع "تامین اجتماعی" ( قوانین و مقررات بازنشستگی و بازنشستگی پیش از موعد ، نحوه پوشش بیمه اجباري و اختیاري) ، "سیاستهاي اشتغال و واکنش ها به کووید
19 " ، تبادل تجربه در زمینه "سنجش فقر چند بعدي" با مشارکت سازمان کونوال و همچنین همکاري در سازمان بین المللی کار از جمله محورها و موضوعاتی بود که طرف ایرانی براي تداوم همکاري

ها پیشنهاد داد. 
طرف مکزیکی با استقبال از پیشنهادات طرف ایرانی محورهایی مثل "خود بازرسی ها " در زمینه ایمنی و بهداشت کار و نیز مبحث اشتغال جوانان را از دیگر موضوعاتی دانست که می تواند محور

همکاري هاي دو طرف قرار گیرد . 
در ادامه مقرر شد پیشنهادات و محورهاي مطرح شده در این نشست تدوین و از مجاري دیپلماتیک به امضاي دو طرف برسد .
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امضاي تفاهم نامه براي افزایش سهم بخش تعاون از صادرات غیر نفتی

منبع: خبر داغشماره خبر:  78  |  تاریخ: 1399/08/21

در راستاي اهداف و وظایف معاونت امور تعاون وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی در حوزه توسعه بازار و صادرات شرکت ها و اتحادیه هاي تعاونی و همچنین ماموریت سازمان توسعه تجارت
ایران در توسعه و حمایت از بنگاه هاي صادراتی تفاهم نامه اي میان این دو بخش تنظیم و امضا شد.

به گزارش خبرداغ به نقل از مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت تعاون کار و رفاه اجتماعی ، این تفاهم نامه که
به امضاي "محمد کبیري "، معاون امور تعاون، وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی و" حمید زادبوم "، معاون وزیر
صمت و رئیس سازمان توسعه تجارت ایران رسید بر محورهاي ارتقاء مهارت هاي علمی، تخصصی و توانمندي هاي
تعاونی هاي صادراتی، شناسایی و ایجاد کنسرسیوم هاي صادارتی تعاونی هاي توانمند و همکاري و مشارکت در توسعه

بازار و صادرات تعاونی هاي داراي ظرفیت صادراتی کشورتاکید شده است. 

ازاهداف این تفاهم نامه می توان به تبادل اطلاعات در حوزه صادرات شرکت هاي تعاونی، همکاري در ایجاد جایزه
صادراتی ویژه بخش تعاون کشور، تنظیم و تصویب سند توسعه صادرات کشور، همکاري در بهره مندي بهتر و بیشتر
شرکت هاي تعاونی از حمایت هاي صادراتی و همچنین کمک به افزایش سهم بخش تعاون از صادرات غیرنفتی و نیل
به سهم 25 درصدي در اقتصاد کشور از طریق ایجاد هم افزایی در ظرفیت هاي تولیدي-تجاري تعاونی ها اشاره کرد. 

در شرایط تشدید تحریم ها خصوصا در حوزه صادرات نفتی و دشواري ورود ارز به کشور، چنین تفاهم نامه اي می تواند کمک هاي درخور توجهی به مساله صادرات غیرنفتی داشته و همچنین رقابت
براي افزایش بازار بین شرکت هاي تعاونی، ایجاد اشتغال در داخل و ارزآوري به کشور را تقویت کند
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فیلم| ایجاد اشتغال پایدار با هدف تولیدات داخلی در قشم

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  79  |  تاریخ: 1399/08/21
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واکنش بازارها به بازار سیاست و انتخابات

منبع: اقتصادگردانشماره خبر:  80  |  تاریخ: 1399/08/21

روز چهارشنبه بهبود شاخص بورس در بسیاري از کشورها، کاهش قیمت طلا، تقویت ارزش دلار، کاهش ارزش پول هایی مانند یوان چین عده اي را با تعجب مواجه کرد و سوال می کردند که
دلیل آن چیست و وقتی با این پاسخ مواجه می شدند که به خاطر انتخابات آمریکاست، این نکته را مطرح می کردند که بایدن و ترامپ از آمریکا ...

خبراقتصادي - واقعیت این است که سرمایه ها ترسو هستند و بلافاصله به هر خبري واکنش نشان می دهند و بازارها به همین خاطر با پیش خور کردن رشد
قیمت ها یا کاهش قیمت ها مواجه می شوند و با حباب منفی یا مثبت همراه هستند. زیرا انتظار تغییراتی را با پیروزي سیاست مداران دارند که با انتخاب آنها،
این سیاست ها منافعی را براي عده اي ایجاد کرده و براي عده اي دیگر در مقابل هزینه هایی ایجاد می کند و هر سیاستی منافع و هزینه هایی به همراه دارد. 
به عبارت دیگر، بازارهاي اقتصاد، از سهام و دارایی هایی مانند طلا و ارز گرفته تا صنعت و تجارت و ارزش پول کشورهاي مختلف، آنچنان به بازار سیاست،
انتخابات، احزاب و سیاست دولت ها و حاکمان و پیمان هاي منطقه اي، تغییر دولت ها و همکاري هاي بین المللی پیوند خورده اند، که با انتشار هر خبري،
بازارها و نرخ ها بلافاصله واکنش نشان می دهند و حتی در طول شمارش آراي یک انتخابات در یک روز، نرخ ها بارها بالا و پایین می رود و هر رقیب سیاسی

که عقب می افتد یا پیش می افتد، روي شاخص هاي مختلف اثر خاص خود را می گذارد. 
در جریان انتخابات 2020 آمریکا که دو رقیب سنتی با سیاست هاي تقریبا شناخته شده جمهوري خواه و دموکرات، رقابت کرده اند نیز بازارها در هر ساعتی و

متناسب با هر خبري واکنش نشان داده اند و سرعت این نوسان نرخ ها در هیچ دوره اي به این اندازه عکس العمل نداشته است. 
بخشی از نوسان شاخص بورس، قیمت طلا و ارز و... در روز چهارشنبه 14 آبان 99 و یک روز بعد از انتخابات ریاست جمهوري آمریکا که به تدریج نتایج این
انتخابات اعلام شده، حاصل قوي تر شدن احتمال انتخاب ترامپ جمهوري خواه یا بایدن دموکرات بوده است که سیاست هاي آنها حداقل در 12 سال اخیر در

دوره اوباما و ترامپ در قبال صنعت نفت، محیط زیست، پیمان هاي بین المللی و منطقه اي، تجارت با چین و... مشخص بوده است و در نتیجه با اعلام راي بیشتر براي بایدن، امید شرکت هاي بین
المللی و کشورها به تجارت ساده تر ومقررات، تعرفه ها و کاهش سخت گیري هاي آمریکا بیشتر می شد. 

اما وقتی آراي ترامپ در برخی ایالت ها اعلام شد که برخلاف نظر سنجی ها و پیش بینی ها بود و حضور بایدن را آن طور که پیش بینی می کرد نشان نمی داد، در نتیجه بازارها بلافاصله واکنش نشان
دادند، ارزش یوان چین در برابر ارزها کاهش یافت، ارزش دلار تقویت شد و ارزش طلا کاهش یافت و قیمت سهام نیز با رونق بهتر مواجه شد. زیرا سیاست هاي ترامپ به دنبال بازگشت سرمایه ها و

حمایت ها به داخل اقتصاد آمریکا بوده و لذا شاخص سهام افزایش یافت و ارزش طلا به عنوان یک دارایی سنتی کاهش یافت. 
نظر سنجی ها و پیش بینی صاحب نظران سیاسی حکایت از رقابت سخت بین دو نامزد داشت و حضور بایدن را قدرتمند و با پیروزي و راي بالا پیش بینی می کرد اما در عمل چیز دیگري اتفاق افتاد و

رقابت شانه به شانه بیشتر شد و در نتیجه در هر ساعتی از روز شمارش آرا، یکی از رقبا با سناریوها و احتمال پیروزي مختلفی مواجه می شد. 
این موضوع تنها به بازار آمریکا محدود نشد و حتی بازارهاي اروپا، بورس هاي جهان و حتی بازار طلا و ارز ایران نیز تحت تاثیر قرار داشته است. در ساعات صبح که احتمال پیروزي ترامپ مطرح شده و
اختلاف ترامپ با بایدن بیشتر شد، شاخص هاي اقتصادي به سمت پیروزي ترامپ، تقویت شاخص هاي بورس، کاهش ارزش طلا، افزایش ارزش دلار حرکت کرد. اما وقتی اعلام شد که هنوز نتایج آراي
پستی و غیر حضوري شمارش نشده و احتمالا بایدن می تواند در این نوع آرا شانس بیشتري داشته باشد، در نتیجه شاخص ها دوباره به حالت روزهاي قبل خود برگشتند و طلا با کاهش ارزش مواجه

شد. 
البته در مجموع باید توجه داشت که روز چهارشنبه، هر چند که نوسان ابتدا زیاد بود و بعد کمتر شد، اما در مجموع روز کاهش ارزش پول هاي خارجی، کاهش ارزش طلا، افزایش نرخ دلار و بهبود

شاخص هاي بورس بوده است. 
این حقایق آماري و نوسان شاخص ها نشان می دهد که با رشد تجارت جهانی، افزایش سرمایه گذاري هاي خارجی، افزایش واردات و صادرات مواد اولیه، کالاهاي ساخته شده و انتقال فناوري ها،

پیوستگی اقتصاد و سیاست بیشتر شده و انتخاب و تغییر هر دولت و رئیس جمهوري می تواند روي کل اقتصاد جهان اثرگذار باشد. 
هر چند که بخشی از سرعت نوسان شاخص ها و قیمت ها به خاطر رشد سریع و شدید شبکه هاي اجتماعی و وسایل ارتباط جمعی بوده است که به صورت لحظه اي بازارها را تحت تاثیر قرار می دهد،
اما واقعیت این است که متاثر از مزیت نسبی مواد اولیه و خام و انرژي ارزان، کارگر ارزان، فناوري کشورهاي صنعتی، کاهش هزینه حمل و نقل دریایی، رشد صنعت بیمه و بانکداري و... اقتصاد کشورها
به هم تنیده شده است و کشورهاي جهان در این شرایط نمی توانند منزوي و جدا از تحولات جهانی باشند زیرا بهره بردن از مزیت تجارت جهانی و کاهش هزینه ها و رشد بهره وري و فروش مزیت
هاي نسبی کشورها، ایجاب می کند که در این بازار جهانی حضور داشته باشند و در نتیجه به مقررات بین المللی و تجارت نیز احترام بگذارند. از جمله کشوري مانند ایران که داراي منابع نفت وگاز،

معادن، قرار گرفتن در خاورمیانه، مزیت هاي نیروي انسانی، بازار، تزانزیت، گردشگري و... است نمی تواند از تحولات جهانی، اثر سیاست هاي دولت ها و نهادهاي بین المللی دور بماند. 
امروز علاوه بر سیاست کشورها در ارتباط بین المللی، تعرفه هاي تجاري، سیاست منطقه اي، ارتباط هاي بانکی، استانداردها ومقررات بین المللی مانند fatf و ... نیز موثر هستند و هر کشوري که می

خواهد از مزیت هاي تجارت بین المللی بهره ببرد باید به این نوع مقررات توجه داشته باشد تا با کاهش تنش و مشکلات کمتري به پیش برود و منافع خود را بیشتر کند. 
در شرایطی که برخی کشورها تجارت منطقه اي را دنبال می کنند و مانند چین و آلمان، کره، و برخی کشورهاي اروپایی به دنبال افزایش ارتباط هستند تا مزیت هاي خود را به دنیا صادر کنند، برخی
کشورها از جمله بریتانیا به دنبال خروج از اتحادیه اروپا هستند و در آمریکا که اقتصاد اول جهان است توجه به منافع اقتصاد داخل کشور، رشد صنعت نفت و گاز، و تنظیم تعرفه علیه چین مطرح است
و ترامپ آن را دنبال می کند که رشد داخل آمریکاو اشتغال آن بیشتر شود اما حزب دموکرات نگاه جهانی و ارتباط بیشتر با شرکت هاي چند ملیتی را در نظر دارد و براي رعایت محیط زیست به دنبال

برخی ملاحظات در صنعت نفت وگاز است و همین موضوع هم راي دهندگان آمریکا و هم بازارهاي جهان را به واکنش وا داشته است.
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حجت الاسلام مهدي صادقی دار فانی را وداع گفت

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  81  |  تاریخ: 1399/08/21

به گزارش خبرگزاري فارس از مشهد به نقل از روابط عمومی حوزه علمیه خراسان، حجت
الاسلام مهدي صادقی از اساتید حوزه علمیه مشهد و از جانبازان دوران دفاع مقدس صبح

امروز در سن 60 سالگی دارفانی را وداع گفت. 

پیکر این استاد گرانقدر که از مفسران نهج البلاغه و از مدرسان علم نجوم بود، عصر امروز در
بهشت رضاي مشهد به خاك سپرده شد. 

آن مرحوم در طول عمر با برکت خویش، شاگردان زیادي را تربیت کرد که برخی از آنان
امروز به تدریس در سطوح مختلف آموزشی حوزه اشتغال دارند. 

انتهاي پیام/
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کلنگ احداث مجتمع گردشگري شش هکتاري در لارستان به زمین زده شد

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  82  |  تاریخ: 1399/08/21

به گزارش خبرگزاري فارس از لارستان، عنایت االله رحیمی در سفري یک روزه به شهرستان
هاي اوز و لارستان در برنامه هاي مختلفی شرکت کرد. 

استاندار فارس پس از شرکت در نشست با فرمانداران، شهرداران، بخشداران و رؤساي
شوراهاي اسلامی شهرستان هاي لارستان و اوز، چندین طرح عمرانی بزرگ در حوزه هاي
گردشگري، ورزشی، بهداشتی و راه سازي را کلنگ زنی یا افتتاح کرد. در نخستین طرح،
استاندار فارس کلنگ احداث زورخانه قمر بنی هاشم(ع) شهر لار به عنوان بزرگ ترین

زورخانه استان فارس را به زمین زد. 

این زورخانه در زمینی به مساحت 610 مترمربع در یک طبقه توسط بنیاد نیک اندیشان
هاشمی، با همکاري شهرداري لار و با اعتباري بالغ بر 6 میلیارد تومان به همت خیر نیک

اندیش لارستانی ظرف مدت 10 ماه در جوار بوستان محمدي ساخته می شود. افتتاح ساختمان 18 واحدي پانسیون پزشکان متخصص در سایت دانشکده علوم پزشکی لارستان بااعتباري افزون بر 900
میلیارد ریال با زیربناي 2 هزار و 300 مترمربع با مشارکت خیرین و اعتبارات دولتی دانشکده علوم پزشی لارستان ساخته شده است که توسط استاندار فارس مورد بهره برداري قرار گرفت. 

مهم ترین پروژه اي که استاندار فارس در این سفر کلنگ آغاز ساخت آن را به زمین زد، عملیات اجرایی طرح مجتمع گردشگري «بگال» لارستان در زمینی به مساحت 64 هزار مترمربع و زیربناي یک
هزار مترمربع با سرمایه گذاري افزون بر یک هزار میلیارد ریال است. این طرح قرار است با سرمایه گذاري بخش خصوصی و مشارکت و همکاري دولت براي ایجاد زیرساخت هاي لازم اجرایی شود. 

با بهره برداري از این طرح بزرگ گردشگري، زمینه اشتغال 100 نفر فراهم می شود. این مجتمع گردشگري شامل سالن هاي فرهنگی، هنري و ورزشی، هتل سنتی و رستوران ها، کافی شاپ، پیست
دوچرخه سواري، سالن هاي چندمنظوره براي نشست هاي تخصصی سمن ها، شرکت هاي دانش بنیان ، پارك تخصصی کودکان و بانوان و بازارچه صنایع دستی است. 

در ادامه سفر یک روزه استاندار فارس به لارستان از سالن ورزشی خیر ساز کاریان نیز بهره برداري شد. این سالن ورزشی با هزینه اي بالغ بر 50 میلیارد ریال توسط حاج عسکر هرمی احداث شده است.

همچنین سالن چندمنظوره خیریه خاور دانشی در روستاي کاریان از توابع بخش جویم لارستان با حضور مسوولان افتتاح شد. براي ساخت این پروژه بالغ بر 42 میلیارد ریال هزینه شده است. 

در این روز همچنین کلنگ آغاز عملیات اجرایی احداث راه روستایی کاریان جهت اتصال به راه اصلی «دیگ اشکن» به طول 4 و نیم کیلومتر و با هزینه اي بالغ بر 70 میلیارد ریال به زمین زده شد. 

  بهره برداري از محور احمدمحمودي بخش جویم لارستان به طول 11 کیلومتر با اعتباري بالغ بر 45 میلیارد ریال از دیگر پروژه در حوزه راه سازي بود که با حضور استاندار فارس به ثمر نشست. 

مراسم کلنگ زنی احداث و بهسازي 45 کیلومتر از مسیر اوز به هیرم نیز با هزینه اي بالغ بر 850 میلیارد ریال انجام شد. این طرح که با مشارکت خیرین و دولت در حال اجراست 40 درصد پیشرفت
فیزیکی دارد. 

بازدید از مسجد علی بن ابی طالب(ع) روستاي هرم که توسط حاج صادق سلجوقی با هزینه اي بالغ بر 10 میلیارد تومان در حال احداث است، دیگر برنامه استاندار فارس در این سفر بود. 

گفتنی است؛ استاندار فارس پیش از اجراي برنامه ها با حضور در گلزار شهدا مرکزي شهر لار به قبور شهدا اداي احترام کرد و سپس از مسیر راه آهن بندرعباس-لار-جهرم-شیراز بازدید کرد. به گزارش
فارس، استاندار فارس با همراهی، امام جمعه لارستان، فرماندار ویژه لارستان، نماینده مردم شهرستان هاي لارستان، خنج، گراش و اوز، مدیرکل راه و شهرسازي لارستان، فرماندار اوز در این برنامه ها

حضور یافت. 

انتهاي پیام/ ن
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اشتغال مهمترین رویکرد صندوق قرض الحسنه بسیج است

منبع: ایرناشماره خبر:  83  |  تاریخ: 1399/08/21

خرم آباد - ایرنا - مدیر طرح صندوق هاي قرض الحسنه روستایی سازمان بسیج سازندگی کشور گفت: ایجاد اشتغال با هدف تحقق جهش تولید و کمک به بهبود معیشت مردم از اهداف مهم
این صندوق است.

خرم آباد - ایرنا - مدیر طرح صندوق هاي قرض الحسنه روستایی سازمان بسیج سازندگی
کشور گفت: ایجاد اشتغال با هدف تحقق جهش تولید و کمک به بهبود معیشت مردم از

اهداف مهم این صندوق است. 

به گزارش ایرنا احسان فرهی روز چهارشنبه در جلسه هم اندیشی تسهیل گران صندوق هاي
قرض الحسنه و مجمع جهادگران بسیج سازندگی لرستان اظهار داشت: هدف از تشکیل
صندوق هاي قرض الحسنه ایجاد اشتغال روستایی در قالب تعاونی ها بوده است و قرار نیست

این صندوق ها به بانک تبدیل شوند. 

وي بیان کرد: گروه هاي جهادي باید براي رفع مشکلات مردم تلاش کنند که در این راستا
یکهزار و 300 نفر تسهیلگر جهت راه اندازي صندوق ها و کمک به افراد عضو آموزش دیده

اند. 

وي اظهار داشت: همراهی و تعامل بیشتر بانک هاي عامل با صندوق هاي قرض الحسنه در راستاي اشتغال و ارتقاي سطح اقتصادي مردم ضروري است. 

فرهی با بیان اینکه تسهیلات صندوق ها به میزان آورده اعضا پرداخت می شود گفت: در بعضی از نقاط حق عضویت اعضا 100 هزار تومان و در مناطقی با امکانات کمتر20 هزار تومان است. 

برچسب ها 
- سپاه پاسداران انقلاب اسلامی ایران 

- تسهیلات بانکی 
- سازمان بسیج سازندگی 

- اشتغال فراگیر 
- لرستان
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ایجاد یک زیست بوم مساعد براي فعالیت نوآورانه بانوان در اولویت قرار گفته است

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  84  |  تاریخ: 1399/08/21

معاون علمی و فناوري رئیس جمهوري گفت: ایجاد یک زیست بوم مساعد براي فعالیت نوآورانه بانوان در اولویت کاري ما قرار گرفته است.

به گزارش حوزه فناوري گروه علمی پزشکی باشگاه خبرنگاران جوان، سورنا ستاري، معاون
علمی و فناوري رئیس جمهوري در مراسم تقدیر از از زنان کارآفرین با بیان این که ایجاد
یک زیست بوم مساعد براي فعالیت نوآورانه بانوان و هموار کردن مسیر آنان، اولویت معاونت
علمی و فناوري قرار گرفته است، اظهار کرد: در روز هاي نخست حرکت زیست بوم دانش
بنیان، مطالعه اي توسط پژوهشگران و اساتید برجسته تهیه و در قالب کتاب «شناخت دره
سیلیکون» منتشر شد. این کتاب در خصوص منحصر به فرد بودن این منطقه پرداخت و بر

وجود یک زیست بوم مساعد فعالیت هاي نوآورانه و وجود فرهنگ آن تاکید داشت. 

ستاري با تاکید بر این که رویکرد، فرهنگ و نیروي خلاق باعث ایجاد این زیست بوم می
شود، ادامه داد: باید در جامعه، مسیر براي سرمایه گذاري خطر پذیر، حضور صندوق هاي

جسورانه و وقف علمی فراهم شود. 

رئیس بنیاد ملی نخبگان با بیان این که بستري مساعد براي خلق نوآوري بانوان، لازمه اي است که کسب و کار هاي آنان را بالغ و نوآوري را محقق می کند، افرود: در حوزه کسب وکار هاي دانش بنیان
بانوان هم این گونه است. اگر زیست بومی براي فعالیت آنان شکل بگیرد، قطعا شاهد نقش تحول آفرین و تاثیرگذارتر بانوان در این عرصه خواهیم بود. 

او با بیان این که فرهنگ وارادتچی و اقتصاد نفت محور مانعی جدي فراروي توسعه اقتصاد دانش بنیان است، بیان کرد: فرهنگ عمومی کشور که ریشه اي هزاران ساله و مبتنی به نوآوري و کارآفرینی
داشته، دستخوش این فرهنگ نادرست قرار گرفته است و ساختار کشور را از برون گرایی و صادرات محوري به سوي خام فروشی و وارادت برد. 

ستاري گفت: در این فرهنگ مجالی براي تحول آفرینی بانوان نبود، اما اکنون با رونق شرکت هاي دانش بنیان نهال هاي تازه اي رشد کرده اند، اما تحکم و ترویج این فرهنگ نیازمند کاري طولانی
مدت و مبارزه اي همه جانبه و تمام عیار توسط بخش هاي گوناگون جامعه است. 

معاون علمی و فناوري رییس جمهوري با اشاره به این که نقش بانوان در این زیست بوم جدید به خوبی نمایان شده است، گفت: این مبارزه میان زیست بوم دانش بنیان و اقتصاد سنتی و قدیمی شکل
گرفته است و اکنون که در آغاز راه قرار داریم بهترین مجال و فرصت براي تثبیت نقش بانوان در تحول آفرینی است. 

ستاري، کسب وکار هاي فضاي مجازي را بستر بسبار خوبی براي نقش آفرینی بانوان در زیست بوم نوآوري دانست و بیان کرد: تمام دغدغه ام این است که زیست بومی ایجاد کنیم که به صورت
خودجوش زایش و نوآوري داشته باشد. 

نقش اثربخش بانوان در پیشرفت علمی 

در ادامه معصومه ابتکار، معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهوري نیز در این نشست با اشاره به این که همواره پژوهش هاي ارزشمندي در سطح دانشگاهی وجود داشته است، گفت: ایران ما جزء
کشور هاي پرشتاب در حوزه علمی به شمار می رود، اما کاهش فاصله میان ایده هاي خلاقانه، پژوهش هاي کاربردي و نیاز بازار یک اولویت مهم است که باید مورد توجه قرار بگیرد. 

ابتکار با بیان این که بانوان در این مسیر به خوبی حرکت کرده اند و در گسترش لبه هاي دانش و فناوري دستاورد هاي خوبی داشته اند، بیان کرد: بیش از 50 درصد اعضاي هیات علمی و بیش از 52
درصد دانشجویان کشور بانوان هستند که نشان دهنده نقش اثربخش بانوان براي حرکت در مسیر پیشرفت علمی است. 

حمایت ها براي توسعه نقش بانوان در زیست بوم نوآوري 

در ادامه سیده فاطمه حسینی، مشاور امور بانوان معاون علمی و فناوري رئیس جمهوري در این نشست از حمایت ها براي توسعه نقش بانوان در زیست بوم نوآوري تاکید کرد و گفت: با حمایت هاي
صورت گرفته توسط معاونت علمی و فناوري ریاست جمهوري و تلاش ارزشمندي که بانوان در این مسیر انجام داد ند، مرز و محدودیتی براي توسعه فناوري و فعالیت هاي نوآورانه توسط بانوان وجود

ندارد. 

حسینی، با اشاره به استقبال این معاونت از کسانی که قصد دارند ایده هاي نوآورانه خود را به کسب وکار بدل کنند و در مسیر فناوري قدم بگذارند، افزود: حمایت هاي مالی معنوي از جمله تسهیلات،
معطوف بر این است که این رشد و توسعه زیست بوم کارآفرینی صورت بگیرد. 

او با بیان این که امروز بانوان بخش قابل توجهی از زیست بوم نوآوري هستند، ادامه داد: با توجه به شرایط به وجود آمده در دوران کرونا، می توان به فرصت هاي موجود در این دوره با نگاهی دقیق تر
پرداخت. بانوان همچون گذشته در استفاده مطلوب از این فرصت ها، همان گونه که در شرکت هاي دانش بنیان، استارتاپ ها و شرکت هاي خلاق نشان دادند، نقشی اثربخش ایفا می کنند. 
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استقبال گرم معاونت علمی از بانوان فناور و کارآفرین 

مشاور امور بانوان معاون علمی و فناوري رئیس جمهوري، با اشاره به حضور پررنگ زنان در کسب وکار هاي مبتنی بر بستر فناوري اطلاعات و ارتباطات، گفت: در حوزه کسب وکار هاي تجارت
الکترونیک، مشاغل خانگی و خلاق نیز توسط بانوان کار هاي بسیار خوبی صورت گرفته است. 

حسینی با بیان این که نوآوري هاي بانوان ایرانی به بازار هاي بین المللی راه یافته و معاونت علمی در این مسیر حامی آنان است، ادامه داد: براي بانوانی که خود را به کار کارمندي وابسته نکردند و
ضمن ایجاد اشتغال و ارزش افزوده، گامی مهم در پیشرفت کشورشان برداشتند، این ظرفیت وجود دارد که بتوانند توانمندي هایشان را به فراتر از مرز هاي کشور ببرند. 

او با اشاره به تلاش معاونت علمی و فناوري ریاست جمهوري براي ایجاد فرصت هاي عادلانه کسب وکار هاي نوآورانه بانوان بیان کرد: امروز بیش از 16 درصد کسب و کار هاي دانش بنیان متعلق به
بانوان است. همچنین 11 درصد حضور زنان در کسب و کار ها و بیش از 22 درصد هیئت مدیره این شرکت ها با حضور بانوان شکل گرفته است. 

حسینی، حوزه علوم و فناوري پیشرفته را یکی از بهترین عرصه ها براي نمایش توانمندي بانوان دانست و گفت: زنان کشورمان در این حوزه نیز دستاورد هاي قابل توجهی داشته اند. 

تقدیر از برترین بانوان کارآفرین 

در این نشست بانوانی که در عرصه کارآفرینی نقش آفرین بودند به صورت حضوري و مجازي لوح تقدیر خود را از معاون علمی و فناوري و معاون امور زنان و خانواده رییس جمهوري دریافت کردند. در
6 دوره پیشین مراسم تقدیر از بانوان کارآفرین برتر، از 120 کارآفرین روستایی و شهري تقدیر شده است. هدف از این رویداد، حمایت از بانوانی است که در شرایط دشوار با سربلندي مسیر پیشرفت و

تعالی را طی می کنند. 

در حاشیه این مراسم توافق نامه همکاري میان معاونت علمی و فناوري ریاست جمهوري و معاونت امور زنان و خانواده ریاست جمهوري به امضا رسید. 

ارتقا مهارت هاي زنان کارآفرین در زمینه فناوري اطلاعات، دسترسی به فضاي مجازي و ارائه محصولات بر اساس نیاز بازار هاي داخلی و بازار هاي بین المللی، تسهیل روند تولید و توزیع محصولات
تولیدي زنان کارآفرین در حوزه شهري و روستایی با توجه به شرایط پاندمی کرونا و فعالیت و موثر آنان در بازار فروش مجازي و همچنین تبیین راهکار هاي همکاري از طریق مداخلات هدفمند اجتماع

محور ویژه کارآفرینان زن و هدایت مشاغل به سوي اشتغال شبکه اي از اهداف عمده این توافق نامه است. 

بیشتربخوانید 

- افزایش اشتغال جوانان در گرو حذف بروکراسی اداري/ ایجاد اکوسیستم فناوري در کشور با فعالیت شرکت هاي دانش بنیان/ استارت آپ ها حاصل زحمات نسل جدید و کار آفرین هستند
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رکورد تولید کنسانتره در گهرزمین سیرجان شکست

منبع: ایرناشماره خبر:  85  |  تاریخ: 1399/08/21

کرمان - ایرنا - مدیرعامل شرکت گهر زمین سیرجان گفت: طبق برنامه زمان بندي قرار بود تا 40 روز آینده، شرکت سنگ آهن گهرزمین، به تولید چهار میلیون تن کنسانتره دست یابد، ولی با
تلاش جهادي کارکنان امروز(چهارشنبه ) این رکورد شکسته شد.

 کرمان - ایرنا - مدیرعامل شرکت گهر زمین سیرجان گفت: طبق برنامه زمان بندي قرار بود

 
تا 40 روز آینده، شرکت سنگ آهن گهرزمین، به تولید چهار میلیون تن کنسانتره دست یابد، ولی با تلاش جهادي کارکنان امروز(چهارشنبه ) این رکورد شکسته شد. 

به گزارش ایرنا ، علی اکبر پوریانی با اعلام این مطلب افزود: مهم تر این هست که بدانیم این رکوردشکنی در شرایطی رخ داده که تحریم ها و کرونا، بسیاري از فعالیت هاي اقتصادي را در کشور با

 
محدودیت هاي گسترده مواجه کرده است اما با وجود همه تنگناها، با تلاش شبانه روزي موفق به دستیابی به این رکورد جدید شدیم. 

"اگر کارخانجات کنسانتره با حداکثر ظرفیت کار کنند و قطعی برق نباشد، مشکلات کارگري نباشد، عملیات استخراج سنگ آهن به خوبی و طبق برنامه انجام شود، سیستم هاي خردایش و آسیابها به
خوبی کار کنند باید در طی یکسال حداکثر چهار میلیون تن تولید می شده است ولی حالا 40 روز مانده به سال مالی تولید کنسانتره در این شرکت از حداکثر ظرفیت اسمی گذشته که در شرایط

 
تحریم و کرونا رسیدن به حداکثر ظرفیت اسمی یک شاهکار است چون بسیاري از مراکز تولیدي 50 درصد و 60 درصد ظرفیت کار می کنند، چه برسد به شکستن رکورد." 

 
 

مدیرعامل گهرزمین، با تبریک این موفقیت مهم به همکاران جهادگر خود که در جنگ اقتصادي، رونق تولید را رقم زدند؛ از آنان خواست تا اقدامات باقی مانده براي اجراي خط سوم دو میلیون تنی

 
کنسانتره و خط پنج میلیون تنی گندله را نیز با سرعت به اتمام برسانند و زنجیره خدمات خود را تکمیل کنند. 

براساس این گزارش گهرزمین داراي دو خط دو میلیون تنی کنسانتره است که در صورت برقرار بودن زنجیره استخراج سنگ آهن و خردایش نداشتن قطعی برق و وجود سایر الزامات، در بالاترین میزان

 
ظرفیت خود باید چهار میلیون تن کنسانتره تولید کند. 

 
به گفته یکی از مدیران این مجموعه در گزارشی که مدیر مجتمع گهرزمین امروز به مدیرعامل ارائه داد، اعلام شد که تناژ تولیدي کنسانتره از چهار میلیون تن عبور کرده است. 

مدیرعامل گهرزمین از ابتداي حضور در این مسئولیت، مدیریت جهادي را الگوي خود قرار داده و اکنون، با موفقیت هاي متعددي که در زمینه تولید و مسئولیت هاي اجتماعی در این شرکت حاصل
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شده است، ثابت شد که مدیریت جهادي می تواند از دل تحریم هاي دشمنان و بحران سازي هاي هدفمند رقبا، فرصت بسازد و گاهی در جهت تحقق فرمایشات مقام معظم رهبري براي جهش تولید
بردارد. 

تولید کنسانتره یعنی تامین خوراك اصلی کارخانجات فولاد، یعنی آهن آلات ساختمانی و رونق مسکن و پل سازي، یعنی مواد اولیه کارخانجات خودروسازي، یعنی فراهم شدن امکان فعالیت صدها
کارخانه ي کوچک و بزرگ تولید لوازم خانگی، یعنی گردش چرخ اقتصادي در کشو و نظامی که می خواستند با تحریم، چهل سالگی تاسیس خود را نبیند و اینک، با اقتدار و استقامت و تدبیر، در مسیر

شکوفایی پیش می رود. 

گهرزمین بزرگترین معدن سنگ اهن روباز در کشور و خاورمیبانه می باشد که ذخایر شناخته شده این معدن عظیم بیش از 643میلیون تن براورد شده است . 

این معدن که در منطقه گلگهر سیرجان استان کرمان قرار دارد با 50نفر کارگر کار خودش را آغاز کرده و هم اکنون و طی هفت سال گذشته با تلاش جهادگونه مجموعه کارکنان میزان اشتغال آن به
بالاي هفت هزار نفر رسیده و مهم تر اینکه به عنوان معین (یاور ) اقتصادي توانسته در قالب مسئولیت اجتماعی خدمات زیرساختی در راستاي تولید و اشتغال پایدار را در برخی شهرستان هاي دور

افتاده و کمتر توسعه یافته استان کرمان از جمله منوجان ایجاد کند. 

برچسب ها 
- خبرگزاري جمهوري اسلامی 

- کرمان 
- جهش تولید 

- معاونت امور معادن و صنایع معدنی وزارت صنعت معدن و تجارت
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حمایت 40 میلیاردي از راه اندازي بزرگترین طرح پرواربندي گوساله

حمایت 40 میلیاردي از راه اندازي بزرگترین طرح پرواربندي گوساله

منبع: شبکه بانک و بیمهشماره خبر:  86  |  تاریخ: 1399/08/21

به گزارش شبکه خبري بانک و بیمه "بینا" به نقل از شبکه خبري اقتصاد و بانک ایران  به نقل از روابط عمومی بانک کشاورزي، نخلستان و کلوت ها را که پشت سر می گذاریم، نرسیده به آب
هاي نیلگون خلیج فارس، در دشتستان بوشهر و حوالی برازجان به روستاي بنداروز می رسیم. روستاي ...

بزرگترین طرح پرواربندي گوساله در استان بوشهر که براي 130 نفر از جمله جوانان این روستا ایجاد اشتغال کرده، با حمایت بانک کشاورزي در سال 1397 در بنداروز احداث شده است. 

به گزارش شبکه خبري بانک و بیمه "بینا" به نقل از شبکه خبري اقتصاد و بانک ایران 

به نقل از روابط عمومی بانک کشاورزي، نخلستان و کلوت ها را که پشت سر می گذاریم، نرسیده به آب هاي نیلگون خلیج فارس، در دشتستان بوشهر و حوالی برازجان به روستاي بنداروز می رسیم.
روستاي کوچکی با 535 خانوار که بیشتر به کشاورزي و دامداري و تولید صیفی جات اشتغال دارند. بنداروز یکی از هزاران روستایی است که با حمایت بانک کشاورزي، میزبان یکی از بزرگترین طرح
هاي تولیدي کشور شده است. بزرگترین طرح پرواربندي گوساله در استان بوشهر که براي 130 نفر از جمله جوانان این روستا ایجاد اشتغال کرده ، با حمایت بانک کشاورزي در سال 1397 در بنداروز

احداث شده است. 

به گزارش روابط عمومی و همکاري هاي بین الملل بانک کشاورزي، این مجتمع بزرگ تولیدي شامل دو واحد پروار بندي به ظرفیت 1000 و3000 راس است. واحد 3000 راسی در زمینی به مساحت
50000 متر مربع و به تعداد 30 آغل با سرمایه گذاري 150 میلیارد ریال احداث شده که 40 میلیارد ریال آن توسط بانک کشاورزي از محل اعتبار اشتغال پایدار روستایی سال 97 تامین و سرمایه

گذاري شده است. 

خدامراد گرمسیري یکی از دامداران فعال و علاقمند به دامداري در این روستا است که با حمایت بانک کشاورزي نسبت به احداث این طرح اقدام کرده است. وي می گوید: تولیدات هر دو واحد در سال
بالغ بر 1500 تن گوشت قرمز است که علاوه بر تامین نیاز مصرف داخلی کشور، در مواقع مازاد بر نیاز داخل، به بازار هاي کشور هاي حوزه خلیج فاس صادر و ارز حاصل به داخل کشور بر می گردد. 

طرح پرورش گاو گوشتی 3000 راسی خدامراد گرمسیري ،بزرگترین طرح پرواربندي در استان بوشهر است که باعث ایجاد اشتغال مستقیم به تعداد 30 نفر وغیر مستقیم 100 نفراز جوانان همین
روستا شده است . 

گوساله مورد نیاز براي پروار از نژادهاي آمیخته دو رگ بومی وخارجی هلشتاین وسیمینتال از استان هاي همجوار تامین وبخشی از علوفه مورد نیاز شامل یونجه وذرت و جو توسط مجري طرح در
مزرعه شخصی او که بالغ بر 100 هکتار است کشت و برداشت می شود و بخش دیگر نیز از سایر استان هاي داخل کشور خریداري و تامین می شود. 

این پروژه برگ افتخار دیگري از عملکرد بانک کشاورزي در حمایت از کارآفرینی و تولید مواد پروتئینی مورد نیاز کشور و ایجاد اشتغال به ویژه در مناطق محروم و دورافتاده کشور است.
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حمایت 40 میلیاردي از راه اندازي بزرگترین طرح پرواربندي گوساله توسط بانک کشاورزي

منبع: خبر ایرانشماره خبر:  87  |  تاریخ: 1399/08/21

خبرایران : بزرگترین طرح پرواربندي گوساله در استان بوشهر که براي 130 نفر از جمله جوانان این روستا ایجاد اشتغال کرده، با حمایت بانک کشاورزي در سال 1397 در بنداروز احداث شده
است.

خبرایران : بزرگترین طرح پرواربندي گوساله در استان بوشهر که براي 130 نفر از جمله جوانان این روستا ایجاد اشتغال کرده، با حمایت بانک کشاورزي در سال 1397 در بنداروز احداث شده
است. 

به گزارش خبرایران به نقل از روابط عمومی بانک کشاورزي، نخلستان و کلوت ها را که پشت سر می گذاریم، نرسیده به آب
هاي نیلگون خلیج فارس، در دشتستان بوشهر و حوالی برازجان به روستاي بنداروز می رسیم. روستاي کوچکی با 535
خانوار که بیشتر به کشاورزي و دامداري و تولید صیفی جات اشتغال دارند. بنداروز یکی از هزاران روستایی است که با
حمایت بانک کشاورزي، میزبان یکی از بزرگترین طرح هاي تولیدي کشور شده است. بزرگترین طرح پرواربندي گوساله در
استان بوشهر که براي 130 نفر از جمله جوانان این روستا ایجاد اشتغال کرده ، با حمایت بانک کشاورزي در سال 1397 در

بنداروز احداث شده است. 
به گزارش روابط عمومی و همکاري هاي بین الملل بانک کشاورزي، این مجتمع بزرگ تولیدي شامل دو واحد پروار بندي
به ظرفیت 1000 و3000 راس است. واحد 3000 راسی در زمینی به مساحت 50000 متر مربع و به تعداد 30 آغل با
سرمایه گذاري 150 میلیارد ریال احداث شده که 40 میلیارد ریال آن توسط بانک کشاورزي از محل اعتبار اشتغال پایدار

روستایی سال 97 تامین و سرمایه گذاري شده است. 

خدامراد گرمسیري یکی از دامداران فعال و علاقمند به دامداري در این روستا است که با حمایت بانک کشاورزي نسبت به احداث این طرح اقدام کرده است. وي می گوید: تولیدات هر دو واحد در سال
بالغ بر 1500 تن گوشت قرمز است که علاوه بر تامین نیاز مصرف داخلی کشور، در مواقع مازاد بر نیاز داخل، به بازار هاي کشور هاي حوزه خلیج فاس صادر و ارز حاصل به داخل کشور بر می گردد. 

طرح پرورش گاو گوشتی 3000 راسی خدامراد گرمسیري ،بزرگترین طرح پرواربندي در استان بوشهر است که باعث ایجاد اشتغال مستقیم به تعداد 30 نفر وغیر مستقیم 100 نفراز جوانان همین
روستا شده است . 

گوساله مورد نیاز براي پروار از نژادهاي آمیخته دو رگ بومی وخارجی هلشتاین وسیمینتال از استان هاي همجوار تامین وبخشی از علوفه مورد نیاز شامل یونجه وذرت و جو توسط مجري طرح در
مزرعه شخصی او که بالغ بر 100 هکتار است کشت و برداشت می شود و بخش دیگر نیز از سایر استان هاي داخل کشور خریداري و تامین می شود. 

این پروژه برگ افتخار دیگري از عملکرد بانک کشاورزي در حمایت از کارآفرینی و تولید مواد پروتئینی مورد نیاز کشور و ایجاد اشتغال به ویژه در مناطق محروم و دورافتاده کشور است.



11/11/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 126/282

بانک کشاورزي، حامی تولید و کارآفرینان، حمایت 40 میلیاردي بانک کشاورزي از راه اندازي بزرگترین طرح پرواربندي گوساله

در استان بوشهر

منبع: خبر اقتصاديشماره خبر:  88  |  تاریخ: 1399/08/21

نخلستان و کلوت ها را که پشت سر می گذاریم، نرسیده به آب هاي نیلگون خلیج فارس، در دشتستان بوشهر و حوالی برازجان به روستاي بنداروز می رسیم. روستاي کوچکی با 535 خانوار که
بیشتر به کشاورزي و دامداري و تولید صیفی جات اشتغال دارند. بنداروز یکی از هزاران روستایی است که با حمایت بانک کشاورزي، میزبان یکی ...

اقتصادگردان- به گزارش روابط عمومی و همکاري هاي بین الملل بانک کشاورزي، این مجتمع بزرگ تولیدي شامل دو واحد پروار بندي به ظرفیت 1000 و3000 راس است. واحد 3000 راسی
در زمینی به مساحت 50000 متر مربع و به تعداد 30 آغل با سرمایه گذاري 150 میلیارد ریال احداث شده که 40 میلیارد ریال آن توسط بانک کشاورزي از محل اعتبار اشتغال پایدار روستایی سال

97 تامین و سرمایه گذاري شده است. 

خدامراد گرمسیري یکی از دامداران فعال و علاقمند به دامداري در این روستا است که با حمایت بانک کشاورزي نسبت به احداث این طرح اقدام کرده است. وي می گوید: تولیدات هر دو واحد در سال
بالغ بر 1500 تن گوشت قرمز است که علاوه بر تامین نیاز مصرف داخلی کشور، در مواقع مازاد بر نیاز داخل، به بازار هاي کشور هاي حوزه خلیج فاس صادر و ارز حاصل به داخل کشور بر می گردد. 

طرح پرورش گاو گوشتی 3000 راسی خدامراد گرمسیري ،بزرگترین طرح پرواربندي در استان بوشهر است که باعث ایجاد اشتغال مستقیم به تعداد 30 نفر وغیر مستقیم 100 نفراز جوانان همین
روستا شده است . 

گوساله مورد نیاز براي پروار از نژادهاي آمیخته دو رگ بومی وخارجی هلشتاین وسیمینتال از استان هاي همجوار تامین وبخشی از علوفه مورد نیاز شامل یونجه وذرت و جو توسط مجري طرح در
مزرعه شخصی او که بالغ بر 100 هکتار است کشت و برداشت می شود و بخش دیگر نیز از سایر استان هاي داخل کشور خریداري و تامین می شود. 

این پروژه برگ افتخار دیگري از عملکرد بانک کشاورزي در حمایت از کارآفرینی و تولید مواد پروتئینی مورد نیاز کشور و ایجاد اشتغال به ویژه در مناطق محروم و دورافتاده کشور است.
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کمیته امداد سالجاري براي 200 هزار شغل برنامه ریزي کرد

منبع: ایرناشماره خبر:  89  |  تاریخ: 1399/08/21

اصفهان- ایرنا- رییس کمیته امداد امام خمینی(ره) گفت: این نهاد سال جاري براي 200 هزار اشتغال و با ارایه 6 هزار و 200 میلیارد تومان تسهیلات قرض الحسنه برنامه ریزي کرده است.

اصفهان- ایرنا- رییس کمیته امداد امام خمینی(ره) گفت: این نهاد سال جاري براي 200
هزار اشتغال و با ارایه 6 هزار و 200 میلیارد تومان تسهیلات قرض الحسنه برنامه ریزي کرده

است. 

مرتضی بختیاري روز چهارشنبه در حاشیه دیدار با عباس رضایی استاندار اصفهان گفت و گو
با ایرنا افزود: از مبلغی که براي تسهیلات اشتغال کشور در نظر گرفته شد چهار هزار و 900
میلیارد تومان از بند ب تبصره 16، 600 میلیارد تومان از محل اشتغال روستایی و 700

میلیارد تومان از محل صندوق قرض الحسنه امداد ولایت است. 

وي با بیان اینکه براي هر فرد 50 میلیون تومان تسهیلات در نظر گرفته شد، اظهارداشت: با
بانک مرکزي مکاتبه کردیم که در شرایط کنونی با این مبلغ نمی توان اقدام شایسته اي

انجام داد. 

به گفته وي از بانک مرکزي تقاضاي افزایش تسهیلات به حداقل 100 میلیون تومان را داشتیم که طی نامه اي به معاون اول رییس جمهوري نظر موافق و مثبت خود را اعلام کردند. 

رییس کمیته امداد امام خمینی(ره) خاطرنشان کرد: با اخذ مجوز از بانک مرکزي، هر کارآفرینی که براي چهل نفر از مددجویان کمیته امداد اشتغال ایجاد کند 2 میلیارد تومان وام قرض الحسنه در
نظر گرفته می شود. 

وي با اشاره به عملکرد این نهاد در استان اصفهان اضافه کرد: با حمایت و همدلی مسئولان و بانک هاي عامل کمیته امداد اصفهان سال گذشته رتبه سوم اشتغال را در کشور کسب کرد. 

بختیاري با بیان اینکه سال گذشته 9 هزار و 400 اشتغال توسط کمیته امداد این استان ایجاد شد، تصریح کرد: سهمیه امسال کمیته امداد اصفهان به لحاظ اشتغال 10 هزار و 455 اشتغال و 290
میلیارد تومان تسهیلات قرض الحسنه است. 

مرتضی بختیاري رییس کمیته امداد امام خمینی(ره) در سفري 2 روزه به استان اصفهان مسائل و مشکلات این حوزه را از نزدیک بررسی خواهد کرد. 

برچسب ها 
- اختصاصی ایرنا 

- اشتغال زایی 
- کمیته امداد امام خمینی 

- اصفهان
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عرضه یک میلیون بشکه اي میعانات گازي

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  90  |  تاریخ: 1399/08/21

مدیر عامل بورس انرژي ایران، از فروش یک میلیون بشکه میعانات گازي پارس جنوبی رینگ داخلی این بازار خبر داد.

آقاي سید علی حسینی در گفتگو با خبرنگار گروه اقتصادي خبرگزاري صدا و سیما ضمن
اعلام خبر فروش یک میلیون بشکه میعانات گازي پارس جنوبی رینگ داخلی این بازار،
گفت: عرضه چنین فرآورده هایی در راستاي حمایت از تامین خوراك پالایشگاه هاي داخلی
و با هدف حمایت از افزایش سطح اشتغال، حمایت از تولید ملی و تقویت صنایع پایین

دستی است. 

وي افزود: رینگ داخلی بازار فیزیکی بورس انرژي ایران امروز (21 ابان ماه) در معاملات
مهمی؛ میزبان عرضه و معامله یک میلیون بشکه میعانات گازي مجتمع گازي پارس جنوبی

به ارزش بیش از 5، 230 میلیارد ریال بود. 

حسینی اضافه کرد: این عرضه در چهارچوب قرارداد کشف پریمیوم و توسط شرکت ملی
پخش فرآورده هاي نفتی ایران در قالب محموله هاي 20 هزار بشکه اي صورت پذیرفت. 

مدیر عامل بورس انرژي ایران با اشاره به اهمیت این معامله در روز جاري گفت: یکی از نکات
حائز اهمیت در عرضه فرآورده هایی همچون میعانات گازي، حمایت از تامین خوراك

پالایشگاه هاي داخلی و صنایع پایین دستی است که تاثیر بسزایی در حمایت از افزایش سطح اشتغال، حمایت از تولید ملی و تقویت صنایع پایین دستی ایفا می کند. 

وي افزود: بر این اساس ضروري است توجه خاصی بر فعالیت این بخش از صنعت ملی معطوف شود چراکه تامین خوراك داخلی علاوه بر کمک به رونق گرفتن چرخ اقتصاد ملی و مشارکت فعال در
پشتیبانی از تولید داخلی، می تواند پیامد هاي مثبتی در صادرات مشتقات نفتی داشته باشد. 

حسینی گفت: شرکت هاي خریدار پس از فرآوري محموله هاي خریداري شده، می توانند مشتقات نفتی تولیدي خود را با ارزش افزوده اقتصادي بیشتري به کشور هاي مصرف کننده صادر کنند همین
موضوع موجب تقویت بیش از پیش صادرات فرآورده هاي هیدروکربوري و افزایش توان ارزآوري صادرکنندگان می شود. 

وي یاد آور شد: استمرار عرضه خوراك داخلی در بورس انرژي ایران می تواند بستر لازم جهت تکمیل زنجیره تولید و فروش انواع فرآورده هاي نفتی را فراهم آورد. بدین منظور می توان گامی اساسی در
راستاي تحقق اهداف اقتصاد مقاومتی برداشته و دستیابی به جهش تولید را در سالی که بدین نام آراسته شده است، میسر دانست. 

مدیر عامل بورس انرژي ایران با بیان اینکه از ابتداي سال جاري تاکنون بیش از 377 هزار تن میعانات گازي به ارزش بیش از 11، 968 میلیارد ریال در بازار فیزیکی بورس انرژي ایران مورد معامله قرار
گرفته است تصریح کرد:در حال حاضر میعانات گازي پالایش گاز ایلام، میعانات گازي پالایش گاز خانگیران، میعانات گازي مجتمع گازي پارس جنوبی و میعانات گازي سراجه قم در رینگ داخلی بورس

انرژي ایران به طور مستمر عرضه می شوند.
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رنجنامه بازنشستگان، مستمري بگیران و ازکارافتادگان صندوق تامین اجتماعی

منبع: کارگر آنلاینشماره خبر:  91  |  تاریخ: 1399/08/21

رنجنامه بازنشستگان، مستمري بگیران و ازکارافتادگان صندوق تامین اجتماعی 

بازنشستگان، مستمري بگیران و از کار افتادگان صندوق تامین اجتماعی با انتشار رنجنامه اي، درد و دل خود را با «مسئولان» در میان گذاشتند. 

کارگر آنلاین | در رنجنامه ي بازنشستگان، مستمري بگیران و از کار افتادگان صندوق تامین اجتماعی آمده است: 

همه ساله قبل از آغاز سال جدید بزرگترین دغدغه بازنشستگان و مستمري بگیران تامین اجتماعی میزان درصد افزایش سالانه بوده است؛ افزایشی که براي بازنشستگان کشوري و لشکري کاملا شفاف و
با اطلاع رسانی به موقع نیز صورت می گیرد ولی در مورد بازنشستگان تامین اجتماعی همیشه با اما و اگرهاي بسیاري روبرو بوده است. شاید یکی از پر سر وصداترین سالهاي تعیین میزان افزایش
مستمري سازمان تامین اجتماعی، سال 99 بوده است. هرچند که قانون به صراحت میزان افزایش مستمري را وفق ماده 96، افزایش بر اساس درصد نرخ تورم اعلامی از سوي بانک مرکزي تاکید دارد و

ماده 111 نیز بیان می کند که حداقل حقوق مستمري بگیران نباید کمتر از حداقل دستمزد کارگران باشد. 

همچنین به منظور رعایت عدالت که در مواد 76 و 77 و تبصره ذیل آن برقراري مستمري را بر اساس میانگین دو سال آخر بیمه پردازي تعیین و ملاك برقراري و مبلغ آن را بیمه پردازي قرار داده، می
بایست در برقراري متناسب سازي هرگونه افزایش، براي مستمري بگیران بر اساس بیمه پردازي صورت پذیرد و نه بر اساس فرمول بی پایه و اساس که ملاك آن متعادل سازي است و براي ساکت نگه
داشتن بازنشستگان حداقل بگیر، انجام شود و عدالت مورد نظر قانونگذار (رعایت نسبت اولین مستمري به حداقل مستمري درزمان برقراري به همه سال ها) رعایت نشود و افرادي که در زمان اشتغال

حداکثر بیمه پردازي را داشته اند از حداقل افزایش برخوردار شوند! 

در سال جاري با کش و قوس هاي فراوان پس از گذشت سه ماه از ابتداي سال، حداقل مستمري تعیین و در مورد سایر سطوح نیز درصدي به علاوه رقم ثابت تعیین گردید به گونه اي که کاملاً با ماده
96 مغایرت و بسیار کمتر از نرخ تورم (41/2٪) تعیین شد. پس از آن بدلیل عدم اجراي صحیح وکامل ماده 96 و ایجاد شکاف شدید حقوق ها با تورم لجام گسیخته، براساس بند (ب) ماده 12 قانون
برنامه ششم توسعه، سازمان تامین اجتماعی مکلف شد نسبت به متناسب سازي (همسان سازي) حقوق بازنشستگان و مستمري بگیران اقدام نماید ولی متاسفانه سازمان با شیوه هاي اجرائی عجیب و
غریب و غیربیمه اي و فقط به منظور رفع تکلیف آنهم با تایید کانون عالی بازنشستگان تامین اجتماعی، نه تنها انتظارت جامعه هدف را برآورده نکرد؛ بلکه علیرغم افزایشی ناچیز، موجبات نارضایتی و

اعتراضات بازنشستگان را نیز فراهم نمود. 

همسان سازي بازنشستگان کشوري و لشکري بسیار ساده و معقول بود. 90 درصد حقوق شاغلان هم رده به همین راحتی! 

ولی سازمان تامین اجتماعی با وجود دریافت مبلغ 32 هزار میلیارد تومان بابت بخشی از طلب خود از دولت، در نحوه اجراي همسان سازي درمانده به نظر رسید و درنهایت مبلغ 17/5 هزار میلیارد
تومان به این امر اختصاص داد. از آنجا که با این رقم براي3/5 میلیون بازنشسته امکان همسان سازي وجود نداشت؛ کلمه همسان سازي تبدیل شد به متناسب سازي و اجرا گردید. و عجیب تر اینکه

مبالغ ناچیز متناسب سازيِ شده به پایه مستمري اضافه نشد که بازهم نارضایتی جامعه هدف را تشدید نمود. 

درنهایت افزایش مستمري سال 99 به گونه اي طراحی شد تا حداقل بگیران مشمول افزایش بالاتر و سایر سطوح شاهد افزایش کمتري باشند و به عبارتی افزایش معکوس شکل گرفت تا متوسط بگیران
به حداقل بگیران نزدیک تر شوند. سازمان تامین اجتماعی که می بایست مطابق با ماده 96 درصد افزایش ها را براساس نرخ تورم 41/2٪ تعیین کند و به دنبال آن همسان سازي حقوق را که سال ها
مسکوت باقی مانده بود به منظور کم نمودن فاصله حقوق ها نسبت به تورم انجام دهد، متناسب سازي ناقص را انجام ولی متاسفانه با این اقدام هم حقوق بازنشستگان تامین اجتماعی به مراتب پایین تر

از کشوري ها و لشگري ها شد. 

منبع : ایلنا
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پیگیري مسائل رفسنجان و انار در سفر یک روزه نماینده به مرکز استان

منبع: خانه خشتیشماره خبر:  92  |  تاریخ: 1399/08/21

حجت الاسلام جلالی نماینده مردم رفسنجان و انار در مجلس شوراي اسلامی در سفر یک روزه خود به مرکز استان با جمعی از مدیران کل و مسئولان استان دیدار و مسائل مربوط به حوزه
انتخابیه را مطرح و پیگیري کرد. نوشته پیگیري مسائل رفسنجان و انار در سفر یک روزه نماینده به مرکز استان اولین بار در پایگاه اطلاع ...

 حجت الاسلام جلالی نماینده مردم رفسنجان و انار در مجلس شوراي اسلامی در سفر یک
روزه خود به مرکز استان با جمعی از مدیران کل و مسئولان استان دیدار و مسائل مربوط به حوزه انتخابیه را مطرح و پیگیري کرد. 

 
خانه » رفسنجان » پیگیري مسائل رفسنجان و انار در سفر یک روزه نماینده به مرکز استان 

به گزارش خانه خشتی؛ حجت الاسلام حسین جلالی روز سه شنبه بیستم آبان 99 در سفر به مرکز استان با مهندس جهانگیري مدیرکل فنی و حرفه اي استان کرمان دیدار کرد، وي در این دیدار

 
ضمن تأکید بر لزوم مهارت آموزي توسط اداره کل فنی و حرفه اي در ایام کرونایی تصریح کرد: به هیچ وجه نباید آموزش مهارت متوقف شود. 

 
 

جهانگیري مدیرکل فنی و حرفه اي استان کرمان نسبت به استفاده از پتانسیل و ظرفیت نمایندگان در جهت آزادسازي ظرفیت ها براي اشتغال تأکید کرد و عنوان داشت: 200هزارمیلیار تومان در نظام

 
آموزش کشور هزینه شده اما بازده آن زیر 10درصد است، چون نظام آموزشی ماهدف گذاري دقیقی در حوزه اشتغال نداشته و هیچ تناسبی بین بازار کار و نظام آموزشی وجود ندارد. 

 
وي ادامه داد: باید باور خانواده ها و مسئولان به این نکته باشد که پیشرفت کشور دست افراد داراي مهارت است چون فنی و حرفه اي براساس نیاز مهارتی جامعه برنامه ریزي آموزشی دارد. 

 
نیازهاي مهارتی حوزه صنعتی رفسنجان و انار را برطرف می کنیم 

جهانگیري با ذکر این مطلب که اعلام آمادگی داریم همه نیازهاي مهارت هاي تخصصی حوزه صنعتی شهرستان رفسنجان و انار را برطرف کنیم، افزود: گواهینامه صادره از فنی و حرفه اي سازمان

 
جهانی کار(ilo) اعتبار جهانی دارد. 
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در ادامه بازدیدهاي استانی، حجت الاسلام دکتر جلالی با مهندس رشیدي مدیرعامل آب منطقه اي استان کرمان دیدار کرد، رشیدي در این دیدار با قدردانی از پیگیري هاي دلسوزانه حجت الاسلام

 
جلالی پیرامون مشکلات حوزه انتخابیه اظهار داشت: مشکل بزرگ استان کرمان آب است و باید با همت نمایندگان دراین راستا اقدام موثري صورت گیرد. 

 
تخصیص 700 میلیون اعتبار به محور رفسنجان- زرند/کمربند شرقی رفسنجان تأمین اعتبار می شود 

 
 

دیدار با  رودري رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزي استان کرمان بخش دیگري از سفر حجت الاسلام جلالی به کرمان بود که در این دیدار در خصوص تامین اعتبارات کمربند شرقی، راه آهن و

 
بیمارستان انار مباحثی مطرح شد. 

 
رودري اظهار کرد: اعتبار بیمارستان انار از جدول بیست است و باید وارد پیوست قانون و در ردیف بودجه تعریف شود که از استان مکاتبات لازم صورت گرفته است. 

وي ادامه داد: جلسه اي را باید با مدیران راه آهن کشور براي تعیین ردیف بودجه داشته باشیم همچنین براي محور رفسنجان- زرند علی الحساب 700 میلیون تومان تخصیص داده شده است و

 
کمربندشرقی از محل تبصره 19تامین اعتبار خواهد شد. 

 
دیدار با دکترصادقی مدیرکل کمیته امداد امام خمینی(ره)استان کرمان دیگر برنامه سفر نماینده مردم رفسنجان و انار در مجلس شوراي اسلامی به مرکز استان بود. 

 
درآمدهاي املاك شرکت بهار کمیته امداد شفاف سازي شود 

جلالی در این دیدار خواستار پیگیري لازم در جهت اشتغال مددجویان و شفاف سازي در خصوص درآمد ناشی از املاك شرکت بهار وابسته به کمیته امداد و کمک در راستاي اشتغال زایی شد و بر

 
تکریم مددجویان تأکید کرد. 



11/11/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 132/282

 
 

صادقی ضمن ارائه گزارشی از قدامات کمیته امداد در راستاي توانمندسازي مددجویان از واگذاري تراکتور، وانت و پنل خورشیدي به مددجویان خبر داد و گفت: بیمه خویش فرما را براي مددجویان

 
رفسنجان در نظر گرفتیم که درحال اجراست. 

 
نماینده مردم رفسنجان و انار در مجلس سپس با حجت الاسلام علیدادي سلیمانی نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه کرمان دیدار کرد. 

دیدار با دکتر موسوي آیت اللهی معاون عمرانی استاندار کرمان هم در ادامه انجام شد و دکتر موسوي اظهار داشت: موضوع هاي مرتبط با کمربند شرقی، راه آهن و جاده نوق را در دستور کار پیگیري

 
قرار می دهم. 

در ادامه دیدارهاي استانی پیرامون رفع مشکلات حوزه انتخابیه، حجت الاسلام دکتر جلالی با مهندس مهدوي مدیرعامل شرکت توزیع نیروي برق شمال استان کرمان دیدار کرد و سپس با مهندس

 
طاهري مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان کرمان دیدار داشت. 

 
مجتمع هاي فرهنگی هرچه سریع تر تکمیل شود 

نماینده مردم رفسنجان و انار و دبیر کمیسیون فرهنگی مجلس شوراي اسلامی با محمدرضا علیزاده مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان دیدار کرد، در این دیدار با ذکر این مطلب که کارهاي

 
فرهنگی نتیجه اش دیر بازده است، بر توانمند سازي، نیروسازي و کادرسازي در حوزه فرهنگی تأکید کرد و گفت: مجتمع هاي فرهنگی شهرستان باید هرچه سریع تر تکمیل شوند. 

نماینده مردم رفسنجان و انار در مجلس در پایان دیدار با مجموعه مدیران کل استان و دیدار با مسئولان استانی با حجت الاسلام گرجی مدیر و دیگر اعضاي ستاد کانون هاي فرهنگی هنري مساجد

 
استان دیدار کرد. 

 
 



11/11/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 133/282

 

انتهاي پیام/
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امضاي توافق نامه همکاري مشترك میان اداره کل آموزش و پرورش و آموزش فنی و حرفه اي استان گیلان

منبع: پاناشماره خبر:  93  |  تاریخ: 1399/08/21

رشت ( پانا) - مدیرکل آموزش و پرورش استان گیلان گفت: در این توافق نامه از ظرفیت هاي دو سازمان در راستاي اجراي برنامه هاي آموزشی _ مهارتی سوادآموزان گروه سنی 10 تا 49
سال استفاده می شود

رشت ( پانا) - مدیرکل آموزش و پرورش استان گیلان گفت: در این توافق نامه از ظرفیت
هاي دو سازمان در راستاي اجراي برنامه هاي آموزشی _ مهارتی سوادآموزان گروه سنی 10

تا 49 سال استفاده می شود 

به گزارش اداره اطلاع رسانی و روابط عمومی اداره کل آموزش و پرورش استان گیلان،
محمد رحمتی با اشاره به همکاري هاي گسترده آموزش و پرورش استان با دستگاههاي
اجرایی در قالب امضاي تفاهمنامه هاي همکاري اظهار کرد: توافق نامه همکاري مشترك با
اداره کل فنی و حرفه اي به منظور ترویج و سازمان دهی آموزش هاي کاربردي و مهارتی
مورد نیاز جامعه با تکیه بر ماده 21 و بند 6 ماده 19 قانون برنامه پنجم توسعه و به استناد
مصوبه 595 شوراي عالی انقلاب فرهنگی و همچنین بند 6 مصوبه سال 90 هیأت وزیران

منعقد شده است. 

وي با تأکید بر اجراي این توافق نامه در گروه سنی سوادآموزان 10 تا 49 سال خاطرنشان کرد: توسعه و ارتقاي مهارت، ترویج فرهنگ مهارت آموزي، الگو سازي آموزش هاي کاربردي و شتاب بخشیدن
به پایان بی سوادي و توانمندسازي سوادآموزان با مهارت آموزي از اهداف این توافق نامه همکاري مشترك است. 

مدیرکل آموزش و پرورش استان گیلان با تأکید بر ضرورت اجراي توافق نامه مشترك بین آموزش و پرورش و اداره کل آموزش فنی و حرفه اي اظهار کرد: تأمین اعتبارات مورد نیاز متناسب با دوره
هاي آموزشی، تأمین مربیان کارآمد جهت برگزاري دوره ها، نظارت بر اجراي دوره هاي آموزشی و تدوین طرح نیازسنجی آموزشی و مهارتی مخاطبان از تعهدات مشترك دو سازمان است. 

رحمتی با اشاره به همکاري هاي خوب و گسترده با سازمان فنی و حرفه اي در سال هاي اخیر خاطرنشان کرد: برون سپاري برخی از فعالیت هاي آموزشی هنرستان ها یکی از مهم ترین محورهاي این
همکاري هاست که یقیناً براي هر دو دستگاه سودمند است. 

سید محمد حسینی مدیرکل آموزش فنی و حرفه اي استان گیلان نیز در این آیین اظهار کرد: کیفیت و هدفمندي آموزش ها در سازمان فنی و حرفه اي بسیار مهم است و ضروري است که آموزش
هاي مهارتی در هر گروه هدف به نتیجه قابل قبول منتهی شود. 

وي با اشاره به لزوم تربیت نیروي انسانی ماهر و کارآمد خاطرنشان کرد: در گروههاي سنی دانش آموزي و آزاد با برنامه ریزي دقیق می توانیم با تربیت نیروي کار متخصص، نیاز به اشتغال واقعی را
برطرف کنیم که این مهم نیازمند همگرایی بیشتر دستگاههاست. 

گفتنی است مدت اعتبار این توافق نامه 3 سال است که در صورت توافق دو طرف قابل تمدید است. 

اداره کل آموزش و پرورش آموزش فنی و حرفه اي محمد رحمتی همکاري مشترك سواد آموزان دوره هاي آموزشی ترویج فرهنگ مهارت آموزي الگو سازي اموزش هاي کاربردي شتاب بخشیدن به
پایان بی سوادي گیلان
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برداشت آب از رودخانه دز براي 7 شهر خوزستان تا سال آینده

منبع: ایسناشماره خبر:  94  |  تاریخ: 1399/08/21

استاندار خوزستان با بیان اینکه مقرر شده است با اجراي یک طرح کوتاه مدت در یک سال آینده مردم شهرهاي اهواز، شادگان، دشت آزادگان، هویزه، خرمشهر، آبادان و کارون که از آب طرح
آبرسانی غدیر استفاده می کنند، از آب دز استفاده کنند، گفت: دولت، اعتبار را در اختیار سازمان آب و برق خوزستان قرار داده است و ...

غلامرضا شریعتی در آیین آغاز عملیات اجرایی طرح جامع فاضلاب اهواز و کارون که امروز
(21 آبان ماه) برگزار شد، اظهار کرد: با وجود قابلیت ها و پتانسیل هاي خوزستان در ادوار
مختلف، این استان مسائل و مشکلاتی را متحمل شده است البته این وضعیت به معنی عدم
انجام کار نیست بلکه اقداماتی انجام شده که بعضا کندتر پیش رفته است و بحث هاي زیست

محیطی و اقلیمی هم مضاف بر مسأله شده است. 

به گزارش ایسنا، وي با اشاره به سرمایه گذاري پس از انقلاب براي ساخت سدها به منظور
ذخیره سازي آب، افزود: اجراي این پروژه ها معادل با کل کشور است و این کار، زیرساخت
اصلی براي فرمایش مقام معظم رهبري در زمینه زیر کشت رفتن 550 هزار هکتار زمین
است. اگر کارهاي زیرساختی براي ذخیره سازي آب، رساندن آب به زمین هاي زراعی و
انجام فعالیت هایی مانند ایجاد زهکش انجام نشود، این امر هم محقق نمی شود و مقدار

زیادي از آب، هدر می رود. 

شریعتی گفت: هر چه هم هزینه شود، اگر توانمندسازي و معیشت مردم را در نظر نداشته
باشیم راه به جایی نمی بریم. طرح 550 هزار هکتاري و کارهاي قبل از آن یعنی ساخت سدها و ایجاد ذخایر آبی براي این طرح، جزو کارهاي زیرساختی و اساسی براي توسعه کشور و استان خوزستان

است؛ این کار انجام شده تا سال ها معیشت مردم تأمین شود. اگر مدیریت و برنامه ریزي ها به گونه اي انجام شود که قدرت خرید مردم بالا برود، توسعه ایجاد می شود. 

وي بیان کرد: در دوران پس از انقلاب کارهاي ارزشمندي در زمینه معیشت، بالا رفتن قدرت خرید و اشتغال پایدار ایجاد شد که طرح 550 هزار هکتاري در آخرین حلقه این زنجیره، خود را بروز می
دهد. کشاورزانی داشتیم که تا قبل از انجام این پروژه ها، محصول کمی برداشت می کردند اما اکنون محصول بسیار بیشتري برداشت می کنند و در طول سال، دو سه بار کشت می کنند. 

استاندار خوزستان با اشاره به توسعه بنادر و زیرساخت هاي پتروشیمی، بیان کرد: کارهایی که انجام شده موجب شد که همچنان مقاوم باشیم و تحت تحریم هاي خردکننده، ایستاده ایم. سختی ها
ایجاد شد و مردم صبوري کردند، دشمنان فکر کردند کمرمان را می شکنند اما کور خواندند و دیدند که زیرساخت ها به گونه اي است که امکان مقاومت داریم. 

وي با تأکید بر لزوم ادامه انجام اقدامات زیرساختی در راستاي افزایش مقاومت، رفاه و خودکفایی مردم، گفت: در برخی نقاط خوزستان، امکانات در بخش خدمات از جمله فاضلاب از متوسط کشوري
پایین تر است. وضعیت فاضلاب در اهواز، کارون و شهرهاي اطراف اهواز مناسب نیست. 

شریعتی افزود: در گذشته حجم آب زیاد بود و ذخیره سازي آب انجام نمی شد و حجم فاضلابی که به کارون ریخته می شد نسبت به میزان آب کارون بسیار کم بود و در نتیجه کسی به فکر چاره
اندیشی نمی افتاد. با ذخیره سازي آب و توسعه کشاورزي، عملا آبی که از رودخانه کارون عبور می کند کاهش و حجم فاضلاب افزایش یافت و این مسأله، بیشتر خود را نشان داد و اکنون باید دفع

فاضلاب به صورت بهداشتی و استاندارد انجام شود. 

وي تصریح کرد: همچنین در گذشته با زیاد بودن حجم آب، آب با کیفیت خوب از رودخانه ها برداشت می شد اما با مدیریت آب و کاهش حجم آب جریانی، کیفیت آب هم کاهش یافت و مردم، بحق
نسبت به کیفیت آب معترض و نگران شدند. 

استاندار خوزستان گفت: با این وضعیت، همه به این فکر افتادند که باید مشکلات آب و فاضلاب اهواز به صورت اساسی حل شود و در غیر این صورت، امکان ادامه توسعه و فراهم کردن شرایط توسعه
پایدار و معیشت براي جامعه وجود ندارد. 

وي افزود: بنابراین از پشت سدهاي خوزستان سه طرح بزرگ آبرسانی براي خوزستان طراحی شد؛ طرح آبرسانی غدیر اکنون بیش از 50 درصد پیشرفت فیزیکی دارد و کیفیت آب نسبت به قبل بهتر
شده است اگرچه تا نقطه مطلوب فاصله داریم. طرح آب جنوب شرق نیز شروع شده که پیشرفت فیزیکی آن از طرح غدیر کم تر است. 

شریعتی گفت: طرح آبرسانی شمال شرق نیز که یکی از گلوگاه هاي ما است، پیشرفت کمی داشته و اجراي آن ضروري است زیرا تامین آب شرب و کشاورزي به اجراي این طرح وابسته است. در صورت
عدم اجراي این طرح، به ویژه در باغملک با بن بست مواجه می شویم که امیدواریم در این آینده نزدیک این پروژه انجام شود. 

وي افزود: در سال 98 برآورد شده بود که براي حل مشکل فاضلاب اهواز 4 هزار میلیارد تومان اعتبار نیاز است که این عدد بسیار بزرگ است و امکان انجام آن در کوتاه مدت سخت است بنابراین مقام
معظم رهبري با برداشت 100 میلیون یورو از صندوق توسعه موافقت کردند که امسال 50 میلیون یورو از این میزان اختصاص می یابد و مابقی نیز در سال آینده اختصاص می یابد. 

استاندار خوزستان با بیان اینکه مراحل نهایی فاینانس تصفیه خانه غرب اهواز در حال انجام است، تصریح کرد: 165 میلیون یورو براي فاضلاب اهواز هزینه می شود که حدود 56 درصد نیاز فاضلاب
اهواز است اما با کار کارشناسی انجام شده، جاهاي اساسی و حیاتی در دستور کار قرار گرفته و مقرر شده که با هزینه 50 درصدي، حداقل 60 تا 70 درصد مشکلات فاضلاب اهواز و کارون را حل کنیم

و میزان بهره مندي مردم اهواز و کارون از دفع بهداشتی فاضلاب شاید کمی از متوسط کشوري بالاتر برود؛ این کار زمانی محقق می شود که همه به وعده خود عمل کنیم. 
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وي با اشاره به فعالیت قرارگاه خاتم در طرح هاي آبرسانی خوزستان گفت: قرارگاه سازندگی خاتم الانبیاء باید دو سه پروژه را به صورت اساسی در دستور کار قرار دهد. اجراي کامل طرح آبرسانی غدیر
و برداشت آب از دز شاید در پنج شش سال آینده به نتیجه برسد بنابراین مقرر شده است با اجراي یک طرح کوتاه مدت در یک سال آینده با اعتبار 200 میلیارد تومان مردم شهرهاي اهواز، شادگان،

دشت آزادگان، هویزه، خرمشهر، آبادان و کارون که از آب طرح آبرسانی غدیر استفاده می کنند، از آب دز استفاده کنند. 

شریعتی افزود: دولت، اعتبار را در اختیار سازمان آب و برق خوزستان قرار داده است و قرارگاه سازندگی خاتم الانبیاء نیز متعهد شده است که تا قبل از مردادماه سال آینده این طرح را انجام دهد. با
اجراي این طرح میان مدت، ممکن است در تابستان که مصرف آب بیشتر است نیاز باشد کمی از آب کرخه برداشت کنیم اما دیگر در طرح غدیر استفاده نمی کنیم. اجراي این طرح، آثار اجتماعی

خوبی دارد؛ این طرح را معرفی کرده ایم که تا قبل از پایان دولت به اتمام برسد. 

استاندار خوزستان بیان کرد: همچنین طرح دیگري آغاز شده که امیدواریم زودتر به پایان برسد؛ مقرر شده از کانال چمران، آب را به سمت تصفیه خانه بیاوریم که با انجام این دو طرح، نیاز اهواز در
تابستان و گرما به برداشت از آب کارون به صفر می رسد. مقداري در توزیع آب مشکل وجود دارد اما آب اهواز و کارون از دز و در صورت نیاز کرخه تأمین می شود. 

انتهاي پیام
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ماده 100 اصلاح شود

منبع: شهریارشماره خبر:  95  |  تاریخ: 1399/08/21

شهردار تبریز با اشاره به جلسه مشترك اعضاي شوراي شهر و نمایندگان مجلس شوراي اسلامی، اصلاح ماده 100 را به عنوان یک درخواست از نمایندگان مطرح کرد.

درخواست شهردار تبریز از نمایندگان مجلس شوراي اسلامی: 
ماده 100 اصلاح شود 

شهردار تبریز با اشاره به جلسه مشترك اعضاي شوراي شهر و نمایندگان مجلس شوراي اسلامی،
اصلاح ماده 100 را به عنوان یک درخواست از نمایندگان مطرح کرد. 

به گزارش شهریار، ایرج شهین باهر گفت: یکی از مشکلاتی که شهرداري و شهروندان با آن مواجه
هستند، گسترش ساخت و ساز غیر مجاز و خلاء قانونی در کنترل این ساخت و سازها و عدم امکان
پیگیري در مراجع ذیصلاح است که با طرح موضوع در مجلس شوراي اسلامی جهت اصلاح ماده
100 قانون شهرداري ها مصوب سال 1345 و اصلاحات بعدي آن، می توان راهکاري براي مقابله با

این مشکل پیدا کرد. 

او افزود: عمل نکردن به تکالیف قانونی دستگاه هاي ذي ربط با وجود اعمال تخفیف تا 100
درصدي در جهت نوسازي بافت هاي فرسوده شهري و بازآفرینی شهري از جمله مشکلاتی است
که با پرداخت کامل تخفیف هاي اعمال شده به شهرداري ها توسط دولت، قابل پیگیري و برطرف

شدن است. 

شهردار تبریز با اشاره به عدم تهعد دولت در کمک به شهرداري ها، عنوان کرد: در پروژه هاي
کلان عمرانی شهري، 50 درصد سهم از هزینه هاي مرتبط، متعلق به دولت است که عملا محقق

نمی شود. در این راستا مواردي همچون عدم تخصیص منابع دولتی (یارانه بلت و یارانه نوسازي اتوبوس) به شرکت واحد و جلوگیري از واردات اتوبوس، عدم تخصیص منابع حاصل از جرائم راهنمایی و
رانندگی در قالب ماده 23، عدم تخصیص وام کم بهره به رانندگان تاکسی جهت نوسازي تاکسی ها و عدم تخصیص مناسب منابع دولتی مترو و افزایش هزینه هاي احداث آن و در نتیجه تاخیر در بهره

برداري آن مشهود است. 

او تخصیص منابع از طرف دولت را براي رفع مشکلات شهرداري، راهکاري مناسب دانست و افزود: در راستاي موضوع آلایندگی محیط زیستی، دولت باید عوارض آلایندگی هاي شهري را در اختیار
شهرداري قرار دهد. در تبریز این مورد در پتروشیمی صدق می کند و دولت باید مطالبات از پتروشیمی را به شهرداري بدهد. 

ایرج شهین باهر تصویب لایحه استخدامی شهرداري ها را راهکاري براي حل مشکلات منابع انسانی شهرداري تبریز خواند و با اشاره به راهکاري برطرف شدن مشکلات مالی و درآمدي شهرداري گفت:
تعیین تکلیف لایحه ارزش افزوده، تعیین تکلیف لایحه درآمد پایدار و کمک بابت شرایط کرونا به شهرداري که در این دوران شهرداري متحمل هزینه هاي زیاد و خسارت هاي مالی و معنوي شده است،

می تواند مشکلات مالی شهرداري را تا حدود زیادي برطرف کند. 

او اظهار کرد: قسمت عمده ساخت و سازهاي غیرمجاز در اراضی ملی و دولتی در اختیار ادارات کل منابع طبیعی و جهاد کشاورزي که به عنوان اراضی رها شده تلقی می شود، صورت می گیرد. براي
حل این مشکل، تدوین، تبیین و ابلاغ راهکارهاي قانونی لازم جهت استفاده بهینه در تکمیل زیرساخت هاي شهري و اشتغال زایی می تواند راهکار مناسبی باشد.
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مشکل فولاد حل شود تولید لوازم خانگی 50 درصد افزایش می یابد

منبع: ارك خبرشماره خبر:  96  |  تاریخ: 1399/08/21

به گزارش ارك خبر به نقل از مهر،خروج برندهاي کره اي لوازم خانگی از بازار ایران بالاخره فضایی ایجاد کرد تا...

به گزارش ارك خبر به نقل از مهر،خروج برندهاي کره اي لوازم خانگی از بازار ایران بالاخره فضایی ایجاد کرد تا تولیدکنندگان داخلی لوازم خانگی بتوانند نفسی تازه کنند و خون در رگ هاي
کارخانجات داخلی به جریان بیفتد. فرصتی که هم می تواند باعث اشتغال زایی و رشد اقتصادي در کشور شود، هم از خروج سالانه میلیاردها دلار ارز بابت واردات قطعات منفصله جلوگیري کند. 

اما از آنجا که عرضه فولاد در بورس کالا با سیاست مخرب تعیین سقف قیمتی براي این کالاي مهم همراه بود، عملاً موجبات ظهور دلالان را در بورس کالا فراهم کرد تا با خرید محصولات زنجیره فولاد
به قیمت هاي کمتر در بورس کالا و فروش آن به قیمت هاي بالاتر در بازار آزاد، از رانت عظیم موجود در این اختلاف قیمتی بهره مند شوند و عملاً سودي که باید به جیب تولیدکننده برود، به حساب

دلال واریز شد. 

این سیاست مخرب علاوه بر اینکه انگیزه هاي تولیدکننده را براي عرضه بیشتر کاهش می داد، موجب شد تا مصرف کنندگان نهایی محصولات فولادي از جمله تولیدکنندگان لوازم خانگی براي تهیه
مواد اولیه تولیدات خود از بورس کالا دست شأن کوتاه شده و ناچار شوند با قیمت هایی که دلالان تعیین می کنند، از بازار آزاد مواد اولیه خود را تأمین کنند. 

هرچند با تصمیم گیري مجلس مقرر شد این سیاست رانت زا لغو شود و کل زنجیره محصولات فولادي در بورس کالا با مکانیسم عرضه و تقاضا تعیین قیمت و عرضه شود، اما اگر دولت و مجموعه
وزارت صمت از ابتدا با حذف این سیاست مخرب موافقت می کردند، و به جاي تعیین سقف قیمت براي تولید کننده، سیاست تعیین کف عرضه براي تولیدکنندگان فولادي تعیین می کرد، صنایع

داخلی از جمله لوازم خانگی قدرت رقابت بیشتري با افزایش تولید خود، کسب می کردند و همین افزایش تولید قیمتها را هم تعدیل می کرد. 

تولیدکنندگان معتقدند که اگر دستیابی به مواد اولیه تسهیل شود و نظارتی بر نرخ این مواد باشد، نه تنها میزان تولید افزایش می یابد بلکه قیمت ها نیز مطابق با انتظار مردم کاهش می یابد، اما در
حال حاضر به دلیل بالا بودن هزینه هاي تولید و عدم نظارت بر این بخش، این امر امکان پذیر نیست. 

توان افزایش 50 درصدي تولید را داریم 

در این ارتباط حمیدرضا غزنوي، سخنگوي انجمن صنفی تولیدکنندگان لوازم خانگی در گفت و گو با خبرنگار مهر گفت: اگر مشکلات مربوط به مواد اولیه سر راه تولید نبود، حداقل 50 درصد افزایش
تولید داشتیم و می توانستیم قیمت را متعادل کنیم. البته مشکلات مربوط به مواد اولیه فقط به دلیل عملکرد فولادسازان نیست بلکه مشکل فرایند است، به گونه اي که می توان گفت بازار لوازم خانگی

در کشور تنظیم نیست. 

غزنوي افزود: البته قبلاً صدها مشکل در مسیر تولید وجود داشت اما هم اکنون مشکلاتمان به تهیه مواد اولیه مربوط می شود. تولیدکنندگان مجبور به پرداخت پول زیاد براي خرید مواد اولیه هستند و
همین امر هزینه ها را بسیار بالا برده است. 

وي در خصوص وضعیت بازار هم گفت: در این چند روز اخیر به دلیل نوسانات نرخ ارز و مبهم بودن وضعیت قیمت، رکود در بازار لوازم خانگی رخ داده است. 

نمی توانیم از بورس فولاد تهیه کنیم 

غزنوي ادامه داد: طی ماه هاي اخیر هزینه هاي تولید براي تولیدکنندگان لوازم خانگی به شدت افزایش یافته است. حتی ما چندي پیش درخواست افزایش قیمت دادیم اما هنوز چیزي در این خصوص
نهایی نشده است و هیچ چیز مشخص نیست. 

سخنگوي انجمن صنفی تولیدکنندگان لوازم خانگی افزود: در حال حاضر نرخ ارز ثبات ندارد و قیمت نهاده هاي تولید همچون ورق فولاد بسیار گران شده است؛ از سوي دیگر نیز این محصولات از
بورس به دست تولیدکننده نمی رسد و تولیدکننده مجبور می شود از بازار آزاد تهیه کند که باید قیمت بالایی را بپردازد. 

گرانی مواد اولیه منجر به گرانی در بازار شده است 

چندي پیش اکبر پازوکی، رئیس اتحادیه فروشندگان لوازم خانگی در گفت و گو با خبرنگار مهر، گفته بود: در حال حاضر به دلیل مسائلی همچون افزایش بی رویه قیمت ها و کاهش قدرت خرید مردم،
فروش لوازم خانگی افت کرده و بازار تقریباً راکد شده است. 

وي با بیان اینکه گرانی مواد اولیه منجر به افزایش قیمت نهایی محصول شده است، تاکید کرده بود: اصناف کالا را با قیمت مشخصی از تولیدکننده می خرند و سپس با یک سود متعارف به فروش می
رسانند. 

پازوکی گفته بود: با توجه به وضعیت قدرت خرید مردم و رکود بازار، حتی در برخی موارد فروشنده براي اینکه بتواند امورات خود را بگذراند، فقط با یک سود 200 یا 500 هزار تومانی کالا را می
فروشد. بنابراین نمی توان گفت که در بازار لوازم خانگی گرانفروشی داریم بلکه به دلیل افزایش نرخ مواد اولیه و بالا رفتن قیمت تمام شده، شاهد «گرانی» کالاها هستیم.
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غریب پور: تسریع در توسعه صنعت گوهرسنگ در قالب تدوین تفاهم نامه با 4 استانداري

منبع: آریا نیوزشماره خبر:  97  |  تاریخ: 1399/08/21

خبرگزاري آریا - رئیس هیات عامل ایمیدرو اعلام کرد: اجراي برنامه هاي این سازمان در
توسعه صنعت گوهرسنگ استان هاي خراسان رضوي، قم، کرمان، اصفهان در قالب تفاهم
نامه با استانداري ها سرعت می گیرد. وي افزود: ایمیدرو آمادگی دارد تا تامین مالی
واحدهاي فرآوري گوهرسنگ ها در استان ها را از محل منابع صندوق سرمایه گذاري فعالیت

هاي معدنی به عهده گیرد. 
به گزارش خبرگزاري آریا به نقل از روابط عمومی ایمیدرو، خداداد غریب پور در جلسه پایش
استانی اقدامات ایمیدرو در حوزه گوهرسنگ ها که با حضور استانداران کرمان و قم برگزار
شد، افزود: انعقاد تفاهم نامه همکاري بین ایمیدرو و استانداري ها در بخش گوهرسنگ ها،

به تعیین تعهدات بین دو طرف منجر و سبب تسریع در اجراي این مهم می شود. 
وي گفت: در این تفاهم نامه ها توسعه اکتشاف، استخراج، احیاء معادن کوچک، تامین مالی
براي احداث واحدهاي فرآوري، بازار و اشتغالزایی با محوریت رونق مشاغل خانگی مورد توجه

است. 
آموزش 

معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت در بخش دیگري از سخنانش با اشاره به برنامه هاي آموزشی در بخش سنگ هاي قیمتی و نیمه قیمتی، گفت: در راستاي برنامه هاي عملیاتی حاصل از سند توسعه
صنعت گوهرسنگ کشور، مقرر شد در پنج استان داراي گمرك تخصصی (تهران، خراسان رضوي، آذربایجان شرقی، یزد و اصفهان) تجهیز مراکز و برگزاري دوره هاي آموزشی صورت بگیرد. 

وي افزود: این آموزش در راستاي گوهرشناسی (سنگ هاي رنگین و الماس) و اصالت سنجی و ارزش گذاري گوهرسنگ ها، به مدت 150 ساعت در استان هاي فوق برگزار می شود. 
رئیس هیات عامل ایمیدرو افزود: تاکنون 10 عنوان پژوهشی در حوزه گوهرسنگ ها تدوین شده است. از این تعداد، سه طرح پژوهشی برجسته در بخش "" اکتشاف یاقوت سرخ در مرمریت هاي

خاش""، ""بهسازي پلیمري فیروزه هاي نیشابور"" و ""اکتشاف و بررسی گوهرسنگ هاي پگماتیت هاي محور قروه - گلپایگان"" مورد توجه است. 
کرمان 

رئیس هیات عامل ایمیدرو در خصوص اقدامات و برنامه هاي این سازمان در استان کرمان گفت: ایمیدرو تامین مالی واحدهاي فراوري معرفی شده از سوي استانداري کرمان را بر عهده خواهد گرفت. 
حمایت از سوي صندوق بیمه 

وي با بیان اینکه تامین مالی از محل اعتبارات صندوق بیمه سرمایه گذاري فعالیت هاي معدنی انجام می شود، افزود: کارگروهی از سوي ایمیدرو با هدف برنامه هایی براي توسعه صنعت گوهرسنگ ها
در کرمان شامل بخش هاي اکتشاف، استخراج، فراوري و بازار به این استان اعزام خواهند شد. 

در ادامه این جلسه محمدجواد فدایی استاندار کرمان طی سخنانی گفت: این استان ظرفیت هاي قابل توجهی به ویژه در حوزه هاي گارنت، فیروزه و عقیق دارد. 
فدایی افزود: استان کرمان سالانه 5500 تن استخراج سنگ هاي قیمتی و نیمه قیمتی دارد و با توجه به اهتمام به توسعه این صنعت، به طور حتم شکوفا شدن این ظرفیت، به ایجاد اشتغال فراگیر

منجر می شود. 
وي گفت: استانداري حمایت لازم براي اجراي برنامه هاي ایمیدرو در توسعه صنعت گوهرسنگ ها را خواهد داشت. 

قم 
غریب پور در خصوص برنامه هاي توسعه اي ایمیدرو در استان قم، گفت: اجراي برنامه هاي آموزشی، سازماندهی معادن، اکتشاف و توسعه زیربناها در استان قم توسط ایمیدرو انجام خواهد شد. 

وي افزود: ""تامین مالی"" مهم ترین رویکرد این سازمان در توسعه بخش معدن در استان قم است. 
در ادامه بهرام سرمست استاندار قم با بیان اینکه کمیته گوهرسنگ ها در این استانداري تشکیل شده است، گفت: بازار ""شمسه قم"" محلی است که براي تولید و توزیع گوهرسنگ ها تعیین شده

است. 
سرمست با بیان اینکه این مجموعه داراي 40 واحد صنفی است، عنوان کرد: از سوي دیگر احداث شهرك عقیق در مساحتی بالغ بر پنج هکتار توسط استانداري پیگیري می شود. 

در این جلسه که به صورت ویدیو کنفرانس برگزار شد، نمایندگان استانداري اصفهان، خراسان رضوي، گمرك، ستاد مبارزه با قاچاق کالا و اداره کل استاندارد استان اصفهان حضور داشتند.
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پرداخت تسهیلات به واحدهاي تولیدي اولویت بانکهاي خراسان رضوي است

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  98  |  تاریخ: 1399/08/21

دبیر شوراي هماهنگی بانکهاي خراسان رضوي گفت:با هدف توسعه اشتغال پایدار اولویت نخست سیستم بانکی در این استان تأمین مالی واحدهاي تولیدي است.

به گزارش خبرگزاري صدا و سیما،مرکز خراسان رضوي،حمید صفایی نیکو در حاشیه بازدید از واحدهاي صنعتی قوچان در جمع خبرنگاران افزود:منابع بانکی به دو قسمت تقسیم می شود که
برخی از آنها براي حوزه صنعت و تولید هزینه می شود و براي این امر نیز اولویت بندي صورت

گرفته است. 

وي یکی دیگر از اولویت ها براي صرف منابع بانکی را بازسازي و نوسازي واحدهاي تولیدي دانست
و اضافه کرد:نوسازي دستگاه ها و دیگر اقدامات براي بازسازي یک واحد تولیدي می تواند علاوه بر
کاهش مصرف انرژي قیمت تمام شده کالاي تولیدي را نیز پایین بیاورد و این به نفع سرمایه گذار

است. 

دبیر شوراي هماهنگی بانکهاي خراسان رضوي گفت:بخش دیگري از این منابع مالی نیز براي طرح
هایی هزینه می شود که بالاي 80 درصد پیشرفت فیزیکی دارد تا این واحدها با حمایت بانک ها

مولد شده و به تولید برسند. 

صفایی نیکو با تاکید بر این که سیستم بانکی عزم دارد تا بخشی از مشکلات حوزه صنعت و تولید
را برطرف کند ادامه داد:با توجه به شرایط اقتصادي موجود گردش نقدینگی و هدایت به سمت

صنایع یکی از وظایف و تعهدات سیستم بانکی است. 

دبیر شوراي هماهنگی بانکهاي خراسان رضوي با اشاره به برگزاري نشستی با صنایع و واحدهاي تولیدي در قوچان افزود: راهکارهاي قانونی همچون استفاده از ظرفیت کمیته تامین مالی کشوري یا
استانی، دبیرخانه کمیسیون هماهنگی استان، ستاد تسهیل و ستاد تدبیر مورد بررسی قرار گرفت تا به واحدهاي نیازمند به سرمایه کمک شود 

علی آذري نماینده مردم قوچان و فاروج در مجلس شوراي اسلامی هم در این بازدید به خبرنگاران گفت: شناسایی و عارضه یابی و آنچه مانع تولید بر سر راه واحدهاي صنعتی شده در حال انجام است
تا برگشت کارخانه ها به مسیر تولید صورت بگیرد.
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23 هزار تن میگو از مزارع پرورش میگو در هرمزگان تولید خواهد شد

منبع: روزنامه صبح ساحلشماره خبر:  99  |  تاریخ: 1399/08/21

رئیس سازمان جهاد کشاورزي هرمزگان گفت: در سال جاري 23 هزارتن میگوي پرورشی در
21 سایت با 5 هزار و 583 هکتار سطح زیرکشت در استان تولید خواهد شد. 

به گزارش صبح ساحل، علی باقرزاده همائی در جلسه مشترك با نماینده مردم شرق
هرمزگان و مدیرکل شیلات استان با بیان اینکه 19 مرکز تکثیر میگو با ظرفیت تولید بیش
از 3 هزار و 400 میلیون قطعه در حال بهره وري است، اظهار داشت: در حال حاضر در حال

احداث پانزده مرکز دیگر نیز با ظرفیت بیش از چهار هزار و 300 میلیون قطعه هستیم. 

رئیس سازمان جهاد کشاورزي هرمزگان ادامه داد: همچنین پیگیري ها جهت صدور مجوز
29 مرکز با ظرفیت عملیاتی تولید شش هزار و 400 میلیون قطعه ادامه دارد. 

باقرزاده با بهره برداري از 8 هزار و هشتصد هکتار از اراضی پرورش میگو، گفت: ده هزار و
761 هکتار در حال احداث و براي 2 هزار و 697 هکتار مجوز صادر شده همچنین استعلام

7 هزار و 973 هکتار در حال پیگیري و 13 هزار واگذار شده و 2 هزار هکتار نیر در حال احداث است. 

وي افزود: 19 هزار و 561 هکتار از اراضی پرورش میگو واگذار و براي 10 هزار و 670 هکتار نیز مجوز صادر شده همچنین 13 هزار از اراضی در اختیار شرکت شهرك ها است. 

رئیس سازمان جهاد کشاورزي هرمزگان تصریح کرد: در سال جاري 23 هزارتن میگوي پرورشی در 21 سایت با 5 هزار و 583 هکتار سطح زیرکشت و 428 مزرعه، 5 هزار و 467 استخر در استان
هرمزگان تولید خواهد شد. 

باقرزاده افزود: با تاکید بر اولویت واگذاري اراضی به مردم بومی منطقه، گفت: اولویت واگذاري اراضی پرورش میگو با فراخوان جذب سرمایه گذار قطعا مردم بومی منطقه هستند. 

وي با اشاره به اینکه صنعت آبزي پروري می تواند در اشتغال زایی موثر باشد، خاطرنشان کرد: باتوجه به اینکه در این صنعت تامین زیرساخت برق به عنوان اساسی ترین ارکان بسیار حائز اهمیت است
به طوري که اگر برق در مزارع پرورش میگوي وجود داشته باشد، تولید 2 برابر می شود. 

منبع:تسنیم 

نظر کاربران ثبت نظر شما 
براي این مطلب تا کنون نظري ثبت نشده است. 

 200 / 0

ثبت نظر 

- نظر شما پس از بررسی و تایید منتشر خواهد شد. 
- لطفا از بکاربردن الفاظ رکیک، توهین و تهمت به اشخاص حقیقی و حقوقی خودداري کنید.



11/11/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 142/282

تولیدکننده ایرانی مجبور است با بِرند خارجی کالایش را عرضه کند

منبع: داناشماره خبر:  100  |  تاریخ: 1399/08/21

ابراهیم مظفري، تولیدکننده قزوینی گفت: حدود 18 نفر به طور مستقیم و 50 نفر به طور غیرمستقیم در کارخانه ام مشغول به فعالیت هستند که این حس بسیار خوشایندي براي من است.

ابراهیم مظفري، تولیدکننده قزوینی گفت: حدود 18 نفر به طور مستقیم و 50 نفر به طور
غیرمستقیم در کارخانه ام مشغول به فعالیت هستند که این حس بسیار خوشایندي براي من

است. 
به گزارش شبکه اطلاع رسانی راه دانا؛ به نقل از صبح قزوین؛ در حوزه اقتصاد بخصوص
اقتصاد مقاومتی باید درك صحیح از اقتصاد ملی و فضاي اقتصاد جهانی داشت؛ تولید داخلی،
اقتصاد مقاومتی، کاهش وابستگی ها و تاکید بر مزیت هاي تولید داخل راه حل نهایی
استقلال اقتصادي است. درحقیقت تولید داخلی احیاگر اقتصاد ملی است و کارآفرین به
عنوان یک کارگشا و ارائه دهنده راهکار، نقش مهمی در توسعه و رشد اقتصادي کشور دارد. 

کارآفرین به عنوان نیرو محرکه اصلی توسعه جوامع است و رهبر معظم انقلاب بارها به نقش
کارآفرینان به عنوان موتورمحرك تولید داخلی براي اقتصاد کشور اشاره داشته اند و تنها راه
نجات کشور را در تولید داخل می دانند و با توجه به اهمیت موضوع؛ هرسال را با عنوان
تولید نامگذاري می کنند که امسال نیز به سال جهش تولید نامیده شد چراکه تولید نقش
حیاتی در اعتماد به نفس سیاسی و عمومی کشور دارد اما با توجه به اهمیت موضوع تولید؛

در سال جهش تولید نیز تولید کننده ها نیازمند حمایت بیشتر مسئولان هستند. 

ابراهیم مظفري از تولیدکنندگان استان قزوین و مدیرعامل شرکت فن آوران ابزارساز آریا است که در حوزه ابزارهاي مدرن برشی و سرومکانیک فعالیت دارد و از سال 97 وارد عرصه تولید و کارآفرینی
شده است. 

ارزش سرمایه 30 میلیونی شرکت تولیدي ام امروز به 10 میلیارد رسیده است 

وي در گفت وگو با خبرنگار اقتصادي صبح قزوین اظهار کرد: با 30 میلیون تومان سرمایه و با علاقه شخصی از یک کارگاه کوچک شروع به کار کردم که بعد از دو سال فعالیت نیز اکنون خوشبختانه
ارزش آن به 10 میلیارد تومان می رسد و حدود 18 نفر به طور مستقیم و 50 نفر به طور غیرمستقیم در کارخانه ام مشغول به فعالیت هستند که این حس بسیار خوشایندي براي من است. 

این تولیدکننده قزوینی به نوع محصولات تولیدي خود اشاره کرد و افزود: سرومکانیزم تجهیزات پیشرفته اي است و در سیستم هاي هیدرولیک در سامانه هاي پرواز هواپیمایی به کار برده می شود؛ ما
تنها تولیدکننده این محصول در کشور هستیم و علاوه بر آن در انواع نیروگاه ها، تولید فولاد، صنایع قطعه ساز خودرو، ابزارهاي نظامی، صنعت نفت، صنایع تولید سیمان از ابزارهاي تولیدي شرکت ما

استفاده می شود. 

مظفري ظرفیت تولید کارخانه را 20 هزار عدد ابزار برش و هزار مجموعه سرومکانیک اعلام کرد و گفت: فعلا صادرات نداریم چون زمان زیادي از کار تولید نگذشته است اما امیدواریم که در آینده
صادرات هم داشته باشیم؛ شرکت ما داراي گریدA میان شرکت هاي دانش بنیان است و تاکنون چهار محصول تایید شده از معاونت فن آوري ریاست جمهوري داریم که یک ریال هم کمک دریافت

نکرده ایم. 

مدیرعامل شرکت فن آوران ابزارساز آریا با اشاره به بی علاق بودن جوانان دهه 70 و 80 به کار تولیدي، تصریح کرد: اکنون باتوجه به فراوانی افراد داراي مدارك تحصیلی بالا در حد دکتري اما نیروي
ماهر و کاربلد پیدا نمی شود و به همین دلیل طی سال هاي گذشته روند تولید در کشور کُند بوده و رویکرد صنعتی در کشور وجود ندارد به طوري که بیشتر رویکرد وارداتی بر کشور حاکم است. 

وي با بیان اینکه داراي مدرك دکتري مکانیک است، تاکید کرد: من هم همزمان با کارگران خود و در کنار آن ها مشغول به کار هستم، اما متاسفانه نسل جدید تمایل به کار در کارخانه را ندارند و به
دنبال کار اداري و پشت میزنشینی هستند که این مسئله آسیب جدي براي تولید کشور است.پ 

حمایت از تولید داخلی دربین مسئولین فقط در حد شعار است 

مظفري در ادامه با تصریح براینکه بخشی از این بی میلی براي ورود به کار تولیدي نیز به بروکراسی هاي سخت و دست وپاگیر اداري برمی گردد، ابراز کرد: عدم حمایت دولتی در پرداخت تسهیلات
بانکی و لزوم گروگذاشتن سند ملکی براي بانک و مشکلات اداري از مرحله ساخت تا گرفتن انشعابات موجب خستگی بسیاري از تولیدکننده ها شده است که از ادامه کار منصرف می شوند. 

این تولیدکننده قزوینی عنوان کرد: درحالی که در همه جاي دنیا از تولیدکننده حمایت می شود؛ اما در کشور ما کسانی که پاي کار تولید می ایستند و کارگاه تولیدي یا کارخانه را به بهره برداري می
رسانند وقتی زمان فروش کالا می رسد متاسفانه به خاطر جا افتادن فرهنگ غلط کیفیت پایین کالاي ایرانی نیز در مرحله فروش با مشکل روبه رومی شوند و تولیدکننده مجبور است با برندهاي

خارجی از جمله ترکی کالاي خود را عرضه کند؛ لذا متاسفانه جهش تولید و حمایت از تولید داخلی فقط در حد شعار باقی مانده است. 

انتهاي پیام/
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اعطاي تسهیلات ویژه به کسب و کارهاي آسیب دیده قرآنی در فارس

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  101  |  تاریخ: 1399/08/21

معاون هنري و سینمایی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان فارس، گفت: به کسب و کارهاي آسیب دیده قرآنی، فرهنگی و هنري تسهیلات ویژه با کارمزد 4 درصد اعطا می شود.

به گزارش گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران جوان از شیراز، بهروز مرامی جدیدي معاون
هنري و سینمایی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان فارس، بیان کرد: با گسترش
بیماري کرونا در 9 ماه گذشته، بیشترین آسیب را به کسب و کارهاي فرهنگی و هنري وارد

کرده است. 

او، تصریح کرد: وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در راستاي جبران این خسارت ها، براي
دومین بار امسال تسهیلات کمکی خود را به فعالان فرهنگ و هنر با کارمزد 4 درصد اعطا

می کند. 

مرامی، ادامه داد: فعالان قرآنی، هنرمندان و فرهنگ ورانی که می خواهند از این تسهیلات
استفاده کنند باید با مراجعه به سامانه تحفه، درخواست خود را ثبت کنند. 

معاون هنري و سینمایی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان فارس، افزود: فراخوان این تسهیلات چندي پیش اعلام شده بود که تا کنون 49 پرونده از صاحبان مشاغل و کسب و کارهاي فرهنگی و
هنري داراي مجوز از فرهنگ و ارشاد اسلامی در استان فارس درخواست خود را در سامانه مربوطه ثبت کرده اند که تنها 20 درصد سهمیه استان فارس است. 

او، اضافه کرد: همه اشخاص حقیقی و حقوقی بخش هاي خصوصی و تعاونی فعال در زمینه هاي قرآنی، فرهنگی و هنري داراي مجوز رسمی از وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی از جمله نمایش، آموزش،
موسیقی، تجسمی، مد و لباس، فرهنگی، رسانه و قرآنی می توانند از این تسهیلات استفاده کنند. 

مرامی، اظهار کرد: فعالان فرهنگی، هنري، قرآنی و رسانه خواهان استفاده از این تسهیلات باید به سامانه tohfeh.farhang.gov.ir مراجعه و پس از خوانش شرایط پرداخت تسهیلات با کارمزد 4
درصد از سوي صندوق کارآفرین امید نسبت به ثبت درخواست خود اقدام کنند. 

سامانه الکترونیکی برخط مستقر در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی به آدرسwww.tohfeh.farhang.gov.ir براي اجرا و نظارت بر حسن اجراي برنامه هاي موضوع این تفاهم نامه مورد استفاده
قرار می گیرد و در آن، تمام اطلاعات مربوط به مراحل پذیرش، بررسی و پرداخت تسهیلات به طرح هاي موضوع این شیوه نامه ثبت شده است. 

تسهیلات حمایتی به کسب کارهاي فرهنگی، هنري و رسانه اي طبق برش استانی اختصاص داده شده است. 

چگونگی این تخصیص در شیوه نامه ها و کاربرگ هاي معاونت ها، سازمان سینمایی و مرکز رسانه هاي دیجیتال آمده و بر روي سامانه تحفه بارگذاري و در جذب به هنگام این تسهیلات امکان تجدید
دریافت تسهیلاتی دیگر را فراهم می کند و با رعایت مفاد شیوه نامه ابلاغی صندوق کارآفرینی امید که در پی ارسال می شود، ضروري است. 

منبع: مهر
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فرصت استثنایی تسهیلات 8.000.000.000 ریالی براي راه اندازي کسب و کار فروشگاهی

منبع: عصر ایرانشماره خبر:  102  |  تاریخ: 1399/08/21

براي اولین بار متقاضیان اخذ نمایندگی افق کوروش می توانند از تسهیلات هشت میلیارد ریالی بدون بهره با بازپرداخت پنج ساله جهت راه اندازي شعبه بهره مند شوند! این فرصت به مناسبت
بزرگداشت آغاز هشتمین سال خدمت رسانی مجموعه افق کوروش به هموطنان عزیز، به مدت محدود فراهم خواهد بود.

براي اولین بار متقاضیان اخذ نمایندگی افق کوروش می توانند از تسهیلات هشت میلیارد ریالی بدون بهره با بازپرداخت پنج ساله جهت راه اندازي شعبه بهره مند شوند! این فرصت به مناسبت
بزرگداشت آغاز هشتمین سال خدمت رسانی مجموعه افق کوروش به هموطنان عزیز، به مدت محدود فراهم خواهد بود. 

شرکت فروشگاه هاي زنجیره اي افق کوروش با بیش از 2200 فروشگاه در سراسر کشور، براي اولین بار بصورت گسترده اقدام به اعلام فراخوان اعطاي نمایندگی به متقاضیان واجد شرایط نموده است.
این فراخوان بمناسبت آغاز هشتمین سال فعالیت این شرکت و به منظور کارآفرینی و افزایش دامنه خدمت رسانی به هموطنان عزیز انجام می شود. 

شایان ذکر است با گذشت حدود سه سال از آغاز به کار اولین نمایندگی افق کوروش، هم اکنون بیش از 1000 شعبه نمایندگی در 31 استان کشور مشغول به فعالیت هستند. 

) http://okcs.ir/fch علاقه مندان می توانند با مراجعه به سایت افق کوروش به آدرس اینترنتی
یا اینجا کلیک کنید)، از جزئیات شرایط اخذ نمایندگی اطلاع حاصل و در صورت تمایل درخواست
خود را ثبت نمایند. همچنین در صورت ثبت شماره موبایل، کارشناسان شرکت به منظور راهنمایی

در اسرع وقت با شما تماس خواهند گرفت. 

شرایط حداقلی ملک فروشگاه عبارت است از: 1- کاربري تجاري؛ 2- یکصد متر مربع سطح مفید
فروش؛ 3- بیست متر مربع انباري. 

جهت درخواست اخذ نمایندگی شعب فروشگاه هاي افق کوروش اینجا کلیک کنید. 

asriran.com/003AZo :لینک کوتاه
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حمایت 40 میلیاردي بانک کشاورزي از راه اندازي بزرگترین طرح پرواربندي گوساله در استان بوشهر

منبع: نبض نفتشماره خبر:  103  |  تاریخ: 1399/08/21

نخلستان و کلوت ها را که پشت سر می گذاریم، نرسیده به آب هاي نیلگون خلیج فارس، در دشتستان بوشهر و حوالی برازجان به روستاي بنداروز می رسیم. روستاي کوچکی با 535 خانوار که
بیشتر به کشاورزي و دامداري و تولید صیفی جات اشتغال دارند. بنداروز یکی از هزاران روستایی است که با حمایت بانک کشاورزي، میزبان یکی ...

نخلستان و کلوت ها را که پشت سر می گذاریم، نرسیده به آب هاي نیلگون خلیج فارس، در دشتستان بوشهر و حوالی برازجان به روستاي بنداروز می رسیم. روستاي کوچکی با 535 خانوار که
بیشتر به کشاورزي و دامداري و تولید صیفی جات اشتغال دارند. بنداروز یکی از هزاران روستایی است که با حمایت بانک کشاورزي، میزبان یکی از بزرگترین طرح هاي تولیدي کشور شده است.

بزرگترین طرح پرواربندي گوساله در استان بوشهر که براي 130 نفر از جمله جوانان این روستا ایجاد اشتغال کرده ، با حمایت بانک کشاورزي در سال 1397 در بنداروز احداث شده است. 

به گزارش نبض نفت به نقل از روابط عمومی و همکاري هاي بین الملل بانک کشاورزي، این
مجتمع بزرگ تولیدي شامل دو واحد پروار بندي به ظرفیت 1000 و3000 راس است. واحد
3000 راسی در زمینی به مساحت 50000 متر مربع و به تعداد 30 آغل با سرمایه گذاري 150
میلیارد ریال احداث شده که 40 میلیارد ریال آن توسط بانک کشاورزي از محل اعتبار اشتغال

پایدار روستایی سال 97 تامین و سرمایه گذاري شده است. 
خدامراد گرمسیري یکی از دامداران فعال و علاقمند به دامداري در این روستا است که با حمایت
بانک کشاورزي نسبت به احداث این طرح اقدام کرده است. وي می گوید: تولیدات هر دو واحد در
سال بالغ بر 1500 تن گوشت قرمز است که علاوه بر تامین نیاز مصرف داخلی کشور، در مواقع
مازاد بر نیاز داخل، به بازار هاي کشور هاي حوزه خلیج فاس صادر و ارز حاصل به داخل کشور بر

می گردد. 

طرح پرورش گاو گوشتی 3000 راسی خدامراد گرمسیري ،بزرگترین طرح پرواربندي در استان
بوشهر است که باعث ایجاد اشتغال مستقیم به تعداد 30 نفر وغیر مستقیم 100 نفراز جوانان همین روستا شده است . 

گوساله مورد نیاز براي پروار از نژادهاي آمیخته دو رگ بومی وخارجی هلشتاین وسیمینتال از استان هاي همجوار تامین وبخشی از علوفه مورد نیاز شامل یونجه وذرت و جو توسط مجري طرح در
مزرعه شخصی او که بالغ بر 100 هکتار است کشت و برداشت می شود و بخش دیگر نیز از سایر استان هاي داخل کشور خریداري و تامین می شود. 

این پروژه برگ افتخار دیگري از عملکرد بانک کشاورزي در حمایت از کارآفرینی و تولید مواد پروتئینی مورد نیاز کشور و ایجاد اشتغال به ویژه در مناطق محروم و دورافتاده کشور است. 

برچسب ها: نبض نفت ، بانک کشاورزي
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نقش گروه هاي تروریستی در کولبر شدن جوانان/هرکس لباس کردي پوشید ''کولبر''نیست

منبع: روزنامه وقایع اتفاقیهشماره خبر:  104  |  تاریخ: 1399/08/21

حتما نیروهاي مرزي ممکن است به اشتباه کولبري را هدف قرار دهند؛ اما هرکس که کوله اي و باري بر دوش داشت و لباس کردي پوشیده بود و مورد اصابت گلوله قرار گرفت، کولبر نیست! 

به گزارش باشگاه خبرنگاران دانشجویی(ایسکانیوز)، مساله تلخ کولبري و سوخت بري و انواع ترددهاي مرزي در ایران که نشان از متوازن نبودن فرایند توسعه و نوعی مرکز محوري در تقسیم ثروت
کشورهاي دارد، همواره در دستور کار نهادهاي دولتی، حقوق بشري و رسانه ها و نخبگان بوده است. 

هر بار با مرگ تلخ یکی از کولبران در مناطق مرزي کردنشین غرب و شمالغرب ایران، رسانه ها و مقامات مسئول در کشور در سطوح و ابعاد مختلف، اظهار تاسف می کنند، رسانه ها به سراغ دلایل این
پدیده تلخ می روند و مدتی خبر مرگ کولبران و قول مقامات براي حل این مساله، افکار عمومی را درگیرخود کرده و سپس فراموش می شود تا فاجعه بعدي رخ دهد و این چرخه باطل، هنوز به حل

مساله به طور ریشه اي منجر نشده است. 

به عنوان مثال رسانه ها، افکار عمومی و مقامات دیگر در مورد فرهاد و آزاد خسروي، اظهار نظر و گزارش منتشر نمی کنند؛ کولبرانی که در سرما یخ زدند و قربانی شدند. 

اکنون نیز در دوران همه گیري کرونا و بسته بودن مرزها، وضعیت مالی کولبران، بدتر از گذشته شده و آنها به سختی امرار معاش می کنند. حکومت جمهوري اسلامی نیز سعی کرده با توزیع کارت
هدیه و سایر اقدامات حمایتی، از آنها حمایت کند که البته مانند سایر اقشار مردم، این کمک ها حداقلی بوده و مساله اصلی فقر در مناطق مرزي را حل نخواهد کرد. 

دیدبان حقوق بشر کردستان ایران به عنوان نهادي حقوقی و تخصصی در مورد مسائل حقوق بشري در کردستان و مناطق کردنشین ایران و کشورهاي خاورمیانه، به طور جدي پیگیر حل مسائل
کولبران است. ما در دیدبان، بارها گزارش هاي مختلفی از نقض حقوق کولبران، ریشه هاي این پدیده تلخ و اثرات آن در نقض حقوق بشر (مانند حق بر اشتغال) منتشر کردیم و اعتقاد داریم مسئول

اصلی حل این پدیده، دولت و نهادهاي حاکمیتی در ایران هستند. 

حکومت وظیفه دارد به همان اندازه که به مرکز و پایتخت رسیدگی می کند، امکانات توسعه اي و تولیدي و کارگاه هاي صنعتی را در مناطق مرزي نیز مستقر کرده و از طریق ایجاد بازارچه هاي مرزي،
توزیع عادلانه ثروت را دستور کار قرار دهد. ما اعتقاد داریم کولبري، شغل نیست و حق بر اشتغال مناسب و درآمد کافی کولبران نقض شده و می شود. 

حل این مساله نیز با نظارت حکومت و ورود جدي نهادهاي مختلف دولتی ممکن است. اما آیا تنها دلیل پدیده تلخ کولبري، رفتار و ترك فعل دولت است؟ آیا برخی اقدامات مسلحانه توسط گروه هاي
مسلح و عمدتا تروریستی، در فرار سرمایه و بیکاري جوانان و سوق دادن آنها به کولبران، نقش نداشته اند؟ 

سایت «فکت نامه» اخیرا در مقاله اي به صحت سنجی اظهارات و ادعاهاي یکی از مقامات نیروي انتظامی پرداخته که مدعی شده است «کولبران توسط اشرار مسلح مورد اصابت گلوله قرار می گیرند نه
مرزبانی». این سخنان را فرمانده مرزبانی ناجا، سردار احمد علی گودرزي، گفته است. 

این سایت، در انتهاي مقاله خود نوشته است «فکت نامه به این گفته احمدعلی گودرزي فرمانده مرزبانی ناجا که «کولبران توسط اشرار مسلح مورد اصابت گلوله قرار می گیرند نه مرزبانی» نشان
«نادرست» می دهد. چراکه گفته او ادعایی بدون سند است که براي اولین بار از سوي کسی مطرح شده که خود یک سر ماجرا است و سازمان و نیروهاي تحت امرش رسما سابقه تیراندازي به سوي

کولبران را دارند». 

فکت نامه در رد اظهارات این مقام ارشد پلیس ایران نوشته است: «تا آنجا که ما گشتیم هیچ گزارش رسمی یا نیمه رسمی پیدا نکردیم که در آن از درگیري میان «اشرار» و کولبران صحبت شده باشد.
ادعاي «سوءاستفاده اشرار از کولبران» تا الان زیاد در رسانه هاي رسمی داخل ایران مطرح شده است. 

منابع رسمی خبرهاي زیادي از درگیري میان نیروهاي سپاه و ماموران انتظامی با آنچه «اشرار» و «قاچاقچیان اسلحه، مواد مخدر و مشروبات الکلی» می خوانند، منتشر کرده اند، اما تاکنون صحبتی از
درگیري میان کولبران با قاچاقچیان یا «اشرار» یا هر گروه دیگري به جز نیروهاي نظامی و انتظامی، مطرح نبوده است». 

در مورد نتیجه گیري و دلایل فکت نامه براي ارائه نشان نادرست به این ادعاي سردار گودرزي (فارغ از اظهارات مقام ارشد انتظامی ایران) دیدبان اعتقاد دارد که باید به موارد زیر توجه کرد و به همین
دلایل، منابع فکت نامه نه تنها کامل نیستند، بلکه غلط هستند و اتفاقا یکی از دلایل مرگ کولبران، اشرار و گروه هاي تروریستی مسلح هستند. 

لازم به ذکر است دیدبان اعتقاد دارد اظهارات فرمانده مرزبانی ناجا فقط تا حدي صحیح است و متاسفانه بعضا کولبران توسط نیروهاي ایرانی، مورد هدف قرار می گیرند و کشته می شوند (که قطعا باید
بررسی و با خاطیان برخورد قاطع صورت بگیرد)؛ اما این، همه حقیقت نیست: 

_ اگر نویسنده مقاله فکت نامه، به دقت به سراغ جغرافیا و تاریخ منطقه طی حدود 40 سال اخیر می رفت و تاریخ درگیري گروه هاي مسلح کُرد با دولت هاي ایران و ترکیه را مطالعه می کرد، متوجه
می شد که یکی از منابع تامین مالی گروه هاي تررویستی کُرد مانند پ.ك.ك و پژاك، اخاذي از کولبران، گرفتن حق گمرکی از آنها تحت عنوان «مالیات انقلابی» و استفاده از آنها براي قاچاق سلاح

است. این استفاده عموما به اجبار و با ابزار تهدید صورت گرفته است. 

دیدبان بارها در گزارش هاي مستند خود به این موارد اشاره کرده است. در واقع، کولبران، قربانی اخاذي گروه هاي مسلح و تروریستی مانند پژاك و پ.ك.ك و… هم هستند. اگر با آنها همکاري صورت
نکنند، کشته می شوند، بارشان نیز مصادره انقلابی می شود! 

لذا باید گفت استفاده اشرار، گروه هاي تروریستی و … از کولبران براي حمل سلاح و مواد ممنوعه (با تطمیع و یا تهدید)، امر ممکن و بدیهی است؛ زیرا احتمالاً کسی به به کولبران شک نمی کند و
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ممکن است براي آنها بازرسی بدنی در نقاط صعب العبور و کوهستانیِ مرزي، وجود نداشته باشد. 

حتی احتمال دارد کولبري، پوششی براي ورود تروریست هاي مسلح کُرد و غیرکُرد به ایران و ترکیه باشد. این امر با سابقه گروه هایی مانند پژاك، حدك و حدکا همخوانی دارد. 

بهتر است نویسنده مقاله فرصت بگذارد و اقدامات تروریستی این گروه ها در مناطق کردنشین ایران و ترور افراد بی گناه را مرور کند. این سلاح ها و مواد منفجره از کجا وارد ایران شده است؟ آیا
استفاده از پوشش کولبري، یکی از معابر ورود سلاح و مواد منفجره به کشور نیست؟ 

آیا ممکن نیست یک کولبر به دلیل عدم همکاري با پژاك و غیره به دست آنها به قتل برسد؟ حتما نباید این موارد رسانه اي شود تا نویسنده مقاله فکت نامه به آنها رجوع کند. زیرا منطقه مرزي و مردم
آن، اصولا در رسانه هاي مرکز محور ایران، جایی ندارند. 

ضمنا استفاده از ظرفیت کردستانات ایران براي تغییر نظام سیاسی کشور، در سخنان جان بولتون نیز مشهود است. چرا فکر نکنیم سلاح لازم براي درگیري و جنگ با جمهوري اسلامی، از طریق
کولبري وارد کشور می شود؟ 

_ اخاذي همان گروه ها از مناطق روستایی، کارخانه هاي کوچک و متوسط تولیدي در مناطق مرزي ایران و اقدامات مشابه، باعث فرار سرمایه و بیکاري جوانان و روي آوردن آنها به کولبري شده است.
این مساله، ارتباطی به مقاله فکت نامه ندارد؛ اما باید به ریشه هاي کولبري توجه کرد 

در واقع این گروه ها مایل هستند که کردستانات ایران، عقب افتاده و توسعه نیافته باقی بماند، تا زمینه طرح شعارهایی قومی و جدایی طلبانه و البته جذب اعضا بهتر فراهم شود. 

_ بهترین و عینی ترین نمونه براي رد ادعاي فکت نامه و نشان اعطایی در آن مقاله، ماجراي «سوران اختر شمر» است. این کولبر، توسط پژاك کشته شده و ماجراي تلخ او را رسانه هاي زیادي منتشر
کردند. 

درست است که او در هنگام کولبري کشته نشده است، اما نباید فراموش کرد که کولبران زیادي توسط گروه هاي تروریستی مورد اخاذي و ضرب و جرح قرار می گیرند و اگر هم کشته شوند، رسانه
هاي ایرانی که اخبار سلبریتی ها و مناطق مرکزي کشور برایشان اهمیت بیشتري دارد، به آن توجه نخواهند کرد. بله! حتما نیروهاي مرزي ممکن است به اشتباه کولبري را هدف قرار دهند؛ اما هرکس

که کوله اي و باري بر دوش داشت و لباس کردي پوشیده بود و مورد اصابت گلوله قرار گرفت، کولبر نیست! 

_ به نظر می رسد ضمن احترام به دغدغه و تلاش نویسنده، میزان تصحیح اطلاعات منتشر شده، مهم و چشم گیر است و حداقل باید منجر به اصلاح قابل توجه متن مقاله شود. 

_ معتقد هستیم که مهمترین طرف این ماجرا براي حل دائمی آن، دولت ایران است. دولت باید زمینه اشتغال کردها را فراهم کند و همزمان مانع از اخاذي و قتل کولبران توسط گروه هاي مسلح و
تروریستی شود. ضمن آنکه آموزش نیروي نظامی و مرزي و برخورد قاطع با خاطیان، وظیفه حتمی دولت ایران است.
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500 میلیارد ریال تسهیلات به نیازمندان خوزستانی پرداخت شد

منبع: خوز 24شماره خبر:  105  |  تاریخ: 1399/08/21

 مدیر امور شعب صندوق قرض الحسنه امداد ولایت خوزستان گفت: 500 میلیارد ریال از
سوي این صندوق، به هشت هزار نیازمند و مددجوي خوزستانی در قالب تسهیلات قرض

الحسنه پرداخت شد. 

به گزارش خوز 24 ازخوزستان جمشید هاشمی فرد  چهارشنبه 21 آبان ماه بیان کرد: این
تسهیلات به منظور توانمندسازي نیازمندان و مددجویان خوزستانی از ابتداي امسال تاکنون

در قالب وام قرض الحسنه پرداخت شده است. 

وي افزود: اجراي طرح هاي اشتغال و خودکفایی، کارگشایی و ودیعه مسکن مددجویان
زیرحمایت کمیته امداد از اولویت ها براي پرداخت این تسهیلات بوده است. 

وي به همکاري کمیته امداد امام خمینی(ره) خوزستان با این صندوق و تعامل با سایر
سازمان ها و نهادها، اشاره کرد و گفت: تمامی تسهیلات  این صندوق قرض الحسنه و در

راستاي توانمندسازي مددجویان و نیازمندان پرداخت می شود. 

هاشمی فرد، بر ضرورت جذب سپرده هاي مردمی براي ارایه وام قرض الحسنه به نیازمندان تاکید کرد و افزود: با توجه به وجود ظرفیت بسیار بالا در حوزه مشارکت  مردمی، با جذب مشارکت خیران،
سپرده گذاري در صندوق امداد ولایت و همچنین افزایش سپرده گذاري، می توانیم به متقاضیان بیشتري تسهیلات قرض الحسنه، پرداخت کنیم. 

وي بیان کرد: تسهیلات کارگشایی به صورت قرض الحسنه و با اقساط بلندمدت و بدون کارمزد در اختیار مددجویان قرار می گیرد تا آنهاا بتوانند با دغدغه کمتري به رفع مشکلات خود بپردازند. 

مدیرعامل صندوق امداد ولایت خوزستان از نیکوکاران خواست تا با افتتاح حساب و سپرده گذاري در این صندوق ضمن ترویج سنت قرض الحسنه، به نیازمندان و محرومان جامعه کمک و آنها را در
برطرف کردن نیازهایشان یاري کنند.
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تعیین بهینه نرخ سود بدون ریسک

منبع: صداي بورسشماره خبر:  106  |  تاریخ: 1399/08/21

یکی از مهم ترین متغیرهاي تأثیرگذار بر بازار سرمایه نرخ سود بدون ریسک است که کنترل آن به عهده نهاد ناظر بازار پول است. تحلیلگران و فعالان بازار مالی کشور نیز متناسب با تغییرات
این متغیر مهم، دارایی  هاي مالی را قیمت  گذاري می  کنند.

یکی از مهم ترین متغیرهاي تأثیرگذار بر بازار سرمایه نرخ سود بدون ریسک است که کنترل
آن به عهده نهاد ناظر بازار پول است. تحلیلگران و فعالان بازار مالی کشور نیز متناسب با

تغییرات این متغیر مهم، دارایی  هاي مالی را قیمت  گذاري می  کنند. 

به گزارش صداي بورس، رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار، با بیان این مطلب اظهار داشت:
یافته هاي معتبر علمی نشان می دهد متغیر نرخ بهره اسمی و حقیقی، مهم ترین عامل
نوسانات قیمت در بازارهاي دارایی بوده و به طور مشخص یکی از اصلی ترین عوامل بنیادي
بازار سهام نیز محسوب می شود. در نتیجه تعیین غیربهینه آن در دوره هاي زمانی مختلف

تعادل سایر بازارها را بر هم می زند و آسیب هایی به بازار سرمایه کشور وارد خواهد کرد. 

دکتر حسن قالیباف اصل افزود: به عنوان یک عضو کوچک دانشگاهی عرض می کنم نرخ
سود بانکی هر چقدر بالاتر و غیربهینه تر باشد، تأثیر منفی بیشتري بر فعالیت هاي سرمایه

گذاري کشور خواهد داشت و تسهیلات و تأمین مالی را براي تولید گران می کند. بخش هاي تولیدي که عمدتا حاشیه سود پایین دارند، فعالیت هاي اقتصادي خود را کاهش و سرمایه خود را در بازار
پول پارك می کنند. 

وي ادامه داد: به این ترتیب، اشتغال کشور آسیب خواهد دید و در نتیجه خلق اعتبار، رشد نقدینگی و انتظارات تورمی ناشی از آن، مواجهه با چالش هاي اقتصادي دیگر از جمله تشدید رکود تورمی دور
از انتظار نخواهد بود. 

رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار خاطرنشان کرد: به عنوان مسئول نهاد ناظر بازار سرمایه عرض می کنم این نرخ، ارتباط مستقیمی با نسبت قیمت به درآمد یا P/E دارد و در سایر روش هاي قیمت
گذاري و ارزش گذاري نیز متغیري اثرگذار است. 

دکتر قالیباف اصل تصریح کرد: معقولانه آن است که در تعیین بهینه نرخ سود بدون ریسک در کشور تعامل موثري صورت پذیرد و این نرخ متناسب با مختصات اقتصادي کشور باشد تا تعادل بازار
سرمایه را بر هم نزند. 

رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار در پایان تاکید کرد: لازم است رویکردها در خصوص جایگاه بازار سرمایه در کشور اصلاح شود، تجربیات گذشته کشور بازخوانی شود و تقویت تأمین مالی از طریق
بازار سرمایه و توسعه ابعاد مختلف این بازار در اولویت برنامه ها قرار گیرد. 

منبع: سنا
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رانده شدن طبقه متوسط از مرکز به حاشیه

منبع: بهار نیوزشماره خبر:  107  |  تاریخ: 1399/08/21

گروه اقتصادي: همین سه سال پیش اولویت پنج گانه ایران در حوزه مدیریت آسیب هاي
اجتماعی مشخص شد؛ اعتیاد، حاشیه نشینی، طلاق، مفاسد اخلاقی و احصاي مناطق بحران
خیز در کشور. این اولویت ها البته به تأیید بسیاري از دستگاه هاي متولی در ایران و دفتر
رهبر انقلاب هم رسید و قرار رشد راهکار هایی علمی براي مقابله با این معضلات اندیشیده و
عملی شود. نمایندگان معاونت رفاه اجتماعی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی در مهرماه در
نشستی شرکت کردند که در آن موضوع حاشیه نشینی و فقر شهري در کشور هاي عضو
سازمان همکاري هاي اسلامی مورد بررسی قرار گرفت. در این رویداد که پانزدهمین نشست
کارگروه مبارزه با فقرِ «کومسک»، کمیته دائمی همکاري هاي اقتصادي و بازرگانی سازمان
همکاري اسلامی بود و به دلیل همه گیري جهانی کرونا به صورت مجازي برگزار شد، علاوه
بر نمایندگان کومسک و تعدادي از کشور هاي عضو، برخی از متخصصان دانشگاهی حوزه
فقر شهري و نمایندگان بانک جهانی نیز حضور داشتند.این گزارش، به بهانه برگزاري این

نشست و با استفاده از محتواي ارائه شده در آن، در کنار نتایج سایر تحقیقات ارائه شده درخصوص حاشیه نشینی در ایران و جهان، به بررسی ابعاد مسئله افزایش فقر شهري و حاشیه نشینی می پردازد.
تجمیع گزارش هاي رسمی منتشرشده در ایران نشان می دهد که امروز 29 تا 35 درصد شهرنشینان (معادل 18 تا 22 میلیون نفر) در حدود سه هزار سکونت گاه حاشیه اي زندگی می کنند. حاشیه
نشینی در ایران، در ابتداي شکل گیري خود بیش از هر چیز حاصل مهاجرت روستاییان یا ساکنان شهر هاي کوچک و میانی به شهر هاي بزرگ بود. در این دوران، صد ها هزار خانوار فقیر راهی شهر ها

شدند و در زمین هاي بدون استفاده شهري حوالی شهر ها ساکن شدند. 

حدود دو دهه بعد، بلافاصله پس از انقلاب، بخشی از این خانوار ها در میانه اغتشاشات و بعضا به تشویق نیرو هاي انقلابی، در خانه ها و آپارتمان هاي نیمه کاره ساکن شدند. این تصرف کنندگان پس از
رد تقاضایشان در ارائه خدمات رفاهی به شیوه هاي غیرقانونی متوسل شدند و شیوه اي نوین و غیررسمی از زندگی در شهر ها ایجاد کردند؛ آن ها براي خود جاده، مغازه، درمانگاه، مسجد و کتابخانه
ساختند، انجمن ها و شبکه هاي محلی به وجود آوردند و در تعاونی هاي مصرف محلی عضو شدند.امروز، پدیده حاشیه نشینی دیگر تنها مختص تهران و چند شهر بزرگ کشور نیست، بلکه به تمامی
نقاط کشور تسري یافته و همه استان ها داراي مناطق حاشیه نشین هستند. از دهه 1370 به این سو، روند حاشیه نشینی خصلت هاي جدیدتري در ایران یافت. در این دوره جدید اگرچه مهاجرت به
شهر ها همچنان تداوم داشت، اما رانده شدن جمعیت از مراکز شهري به حاشیه ها نیز بر تعداد حاشیه نشینان افزود.در این دوره، به نحو فزاینده اي بخشی از طبقه متوسط شهري به صف فقیران
شهري پیوستند که از جمله دلایل آن گسترش بازار آموزش، انقباض بازار کار، مقررات زدایی در تجارت خارجی، منعطف کردن قوانین کار، بی ثباتی و ناامنی شغلی، شوك هاي اقتصادي به ویژه در
حوزه مسکن، ثابت ماندن سطح دستمزدها، عوامل زیست محیطی نظیر خشک سالی و ریزگرد ها و خصوصی سازي بنگاه هاي دولتی بوده است. داده هاي گزارشی با عنوان «مدیریت یکپارچه و حل
مسئله اسکان غیررسمی» که به سفارش وزارت مسکن انجام شده است، نشان می دهد که طی سال هاي 1355 - 1375 حدود 40 درصد از جمعیت پنج میلیونی اضافه شده به استان تهران، در ابتدا

در سکونت گاه هاي غیررسمی اسکان یافتند. 

سیاست هاي کلان حوزه مسکن در ایران 
مسئله سکونت گاه هاي حاشیه اي پیوند تنگانگی با قوانین و سیاست هاي مربوط به مالکیت رسمی زمین و مسکن دارد. سیاست گذاري هاي کلان در حوزه برنامه ریزي شهري و مسکن در ایران از
نیمه دهه 40 هجري شمسی آغاز شده و شامل گستره وسیعی از اقدامات می شود.ارزیابی هاي برخی پژوهشگران این حوزه، مانند کمال اطهاري و اعظم خاتم، نشان می دهد که در نگاهی کلان این
سیاست ها پاسخ گوي نیاز طبقات متوسط و بالاتر بوده تا اقشار فقیر و آسیب پذیر؛ در واقع سیاست هاي حوزه مسکن به خانه دارشدن طبقات متوسط شهري منجر شده، اما در نهایت نتوانسته است
مانع از رشد حاشیه نشینی شود؛ براي مثال، در دهه اول بعد از انقلاب با تصویب قانون زمین شهري و سیاست هاي دولت براي پرداخت وام ارزان قیمت و مصالح ارزان، ساخت و ساز رونق گرفت.در این
دوره خبري از انبوه سازي نبود و تولید مسکن توسط مصرف کننده نهایی آن انجام می شد و یارانه هاي مسکن نیز به مصرف کنندهِ نهایی پرداخت می شد. در سال هاي دهه 70 عرضه زمین از طریق
تعاونی ها ادامه پیدا کرد، اما سیاست هاي مسکن به مرور بازاري تر شد و بهاي آن افزایش یافت. امروز، در شهر هاي بزرگ، قیمت مسکن به بیش از 10 برابر (و در تهران به ده ها برابر) متوسط درآمد

سالانه خانوار رسیده و حاشیه نشینی نیز با مهاجرت و طبقات متوسطِ شهري به حاشیه کشانده شده همچنان در حال رشد است. 

برنامه هایی براي کاهش حاشیه نشینی 
جدا از پاکسازي و امحا (در موارد متعددي مانند خاك سفیدِ تهران، زورآبادِ کرج و کوي طلابِ مشهد)، سه مورد از مهم ترین رویکرد هایی که بعد از جنگ حاشیه نشینی را هدف قرار داده اند، شامل
مسکن عمومی، ایجاد شهر هاي جدید و توانمندسازي سکونت گاه هاي غیررسمی می شود. پیشینه نسبتا ناموفق طرح ساخت مسکن عمومی را می توان در دوره پیش از انقلاب جست.براي نمونه،
بررسی هاي انجام شده درباره کوي 13 آبان تهران نشان می دهد که به دلیل هزینه هاي بالاي زندگی در این محل و همین طور فاصله زیاد آن با محل کار سکنه، در کمتر از 10 سال، 70 درصد از
ساکنان فقیر مسکن خود را واگذار کرده و گروه جدیدي که داراي درآمد بالاتري بودند، جایگزین آنان شدند. البته تجربه ساخت مسکن براي گروه هاي کم درآمد در اواخر دهه هاي 40 و 50 در سایر
شهر ها موفق تر ارزیابی شده است.در دوره پس از انقلاب نیز نزدیک ترین تلاش کلان مقیاس براي ساخت آنچه در ادبیات رفاهی، مسکن عمومی خوانده می شود، پروژه مسکن مهر بود. صرف نظر از
انتقاداتی که به ابعاد مختلف این پروژه، مانند استحکام و مکان گزینی وارد است، طرح مسکن مهر توانست بخشی از جمعیت کم درآمدتر را در خانه هاي ساخته شده اسکان دهد، اما ارزیابی ها نشان
می دهد که پایین ترین دهک هاي درآمدي نصیبی از این طرح نبردند و در درازمدت نیز این طرح نتوانست جلوي افزایش قیمت مسکن را بگیرد.لازم به ذکر است دولت کنونی، علاوه بر تکمیل پروژه
مسکن مهر، طرح اقدام ملی مسکن را نیز در دستور کار خود قرار داده است. از دیگر طرح هاي کلان در راستاي ساماندهی حاشیه نشینی، طرح احداث شهر هاي جدید است که در سال 1368 به یکی

از شرکت هاي تابعه وزارت راه و شهرسازي واگذار شد. هدف عمده ذکر شده براي احداث این شهر ها «تمرکززدایی و اسکان پایدار سرریز جمعیت شهر هاي مادر» ذکر شد. 

این شهر ها اگرچه امروزه جمعیت زیادي را به خود جلب کرده اند، اما به دلایل مختلفی، چون دور بودن از محیط هاي کاري، نگرش عمدتا کالبدي به حل مسئله اسکان غیررسمی و عدم توجه به
خواست ها و نیاز هاي ساکنان در حل مسئله حاشیه نشینی چندان موفق عمل نکرده اند. از طرح هاي انجام شده در راستاي توانمندسازي نیز می توان به «طرح ساماندهی به اسکان غیررسمی» که در
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سال 1370 توسط هیئت دولت و با همکاري بانک جهانی تصویب شد، اشاره کرد.بر پایه این سند، در دهه 80 موج تازه اي از طرح هاي شهري در حدود 20 شهر کشور با محوریت تأمین نیاز اقشار
تهیدست شهري تهیه شد و در شهر هایی مثل بندرعباس و زاهدان که از وام بانک جهانی و منابع ویژه داخلی برخوردار شدند، اقداماتی در توسعه فعالیت هاي محلی، تأمین زیرساخت ها و بهسازي
شهري انجام شد.در حال حاضر، مهم ترین سند در این حوزه سند ملی احیا، بهسازي و نوسازي و توانمندسازي بافت هاي فرسوده و ناکارآمد شهري است که افق آن سال 1404 است. از دیگر طرح ها
در راستاي بهسازي و توانمندسازي می توان به دفاتر تسهیلگري توسعه محلی در صد ها سکونت گاه حاشیه اي در سرتاسر کشور اشاره کرد.متأسفانه گزارشی از ارزیابی عملکرد طرح هاي اجرا شده یا
در حال اجرا با رویکرد توانمندسازي منتشر نشده یا در اختیار عموم قرار نگرفته است. در نهایت می توان به دفاتر توسعه محلی (دفاتر خدمات نوسازي پیشین) اشاره کرد که توسط سازمان نوسازي
کشور و زیر نظر شهرداري، از سال 1384 در محلات مختلف تأسیس شدند و امروزه به فعالیت هایی مانند تجمیع و نوسازي کالبدي، تأمین خدمات، بازگشایی معابر، تدقیق بافت فرسوده، پروژه هاي

توسعه اقتصادي و اجتماعی، بهسازي محیطی و ثبت نام تسهیلات بافت فرسوده می پردازند. 

حاشیه نشینی: یکی از 5 اولویت آسیب هاي اجتماعی 
بررسی جغرافیاي فقر نشان می دهد که در بسیاري از نقاط جهان در سال هاي اخیر فقر شهري به مسئله اي چالش برانگیزتر از فقر روستایی تبدیل شده و مرز هاي فقر هرچه بیشتر به سمت حاشیه
شهر ها گسترش یافته است. اگرچه در بسیاري از کشور ها میانگین درآمد در روستا ها همچنان پایین تر است، ولی درصد جمعیت زیر خط فقر در شهر ها نسبت به روستا ها بالاتر بوده و به نحو
فزاینده اي رو به افزایش است.جمعیت حاشیه نشین در جهان که در دهه 1990، حدود 689 میلیون نفر بوده، تا سال 2014، به 880 میلیون نفر رسید. تحلیل ها همچنین نشان می دهد که اگرچه

رشد اقتصادي فقر مطلق را در کشور ها کاهش می دهد، اما نه تن ها باعث کاهش فقر شهري نشده بلکه در برخی کشور ها با رشد حاشیه نشینی همراه بوده است. 

همبستگی نزدیک اشتغال کودکان با حاشیه نشینی 
نرخ شهرنشینی که دهه هاست با سرعت در حال افزایش بوده است، در دهه جاري براي اولین بار به بالاي 50 درصد رسید. اما بخش زیادي از جمعیت افزوده شده به شهرها، به خصوص در دو دهه
اخیر و در کشور هاي در حال توسعه، به حاشیه کشانده شده اند و امروز بیش از یک میلیارد نفر در حاشیه شهر ها و به ویژه در مناطق کلان شهري آسیا، آفریقا و آمریکاي لاتین، زندگی می کنند.
افزایش فقر شهري تا حدي بوده است که اگرچه در بسیاري از کشور ها میانگین درآمد در روستا ها همچنان پایین تر است؛ ولی مسئله فقر و حاشیه نشینی در شهر ها بسیار چالش برانگیزتر شده و
درصد جمعیت زیر خط فقر در شهر ها در مقایسه با روستا ها بالاتر و رو به افزایش است. پژوهشگران، در جست وجو براي یافتن شاخص هایی که به توضیح افزایش حاشیه نشینی و توزیع آن در شهر
ها و کشور ها کمک می کند، در اولین قدم نقش شاخص هاي کلان اقتصادي را بررسی کرده اند. نتایج تحقیقات نشان داده است که فقر شهري را نمی توان تنها با معیار پولی سنجید.حاشیه نشینی
لزوما با رشد اقتصادي رابطه منفی ندارد و رشد اقتصادي، اغلب حتی با افزایش فقر شهري نیز همراه بوده است. در واقع، تحلیل هاي گزارش کومسک نشان می دهند که دو شاخص «اشتغال
غیررسمی» و «کار کودك» بهتر از سایر شاخص ها (حتی شاخص هاي مربوط به رشد اقتصادي) توزیع حاشیه نشینی در کشور ها را توضیح می دهند.از آنجایی که اشتغال غیررسمی و اشتغال کودکان
از مهم ترین متغیر هاي توضیح دهنده رشد حاشیه نشینی هستند، گزارش کومسک در ادامه به طور مفصل به آسیب هاي بازار کار در کشور هاي عضو سازمان همکاري هاي اسلامی پرداخته و نشان
می دهد که به طور متوسط 35 درصد از شاغلان این کشور ها در اقتصاد غیررسمی مشغول به کارند.این نرخ براي کشور هاي آفریقایی عضو این سازمان 42 درصد، کشور هاي آسیایی 34 درصد و
کشور هاي عربی 25 درصد است؛ همچنین، درصد اشتغال غیررسمی در نیجریه 63 درصد، آذربایجان 53 درصد و در اردن، عمان و قطر زیر 20 درصد است. در گزارشی از این مجموعه هم آمده است
که حدود هفت میلیون نفر (حدود 30 درصد) از شاغلان ایرانی در بخش غیررسمی مشغول به کارند.نتایج تحقیقات همچنین نشان می دهد که زنان، روستاییان، کسانی که تحصیلات دانشگاهی ندارند
و ساکنان مناطق محروم سهم بزرگ تري از اشتغال غیررسمی دارند. روستاییان کشور که در نبود یا بی کفایتی بیمه هاي اجتماعی به شهر ها مهاجرت می کنند، در کنار فقراي شهري که مشاغل

غیررسمی و دستمزد هاي پایین تر از معیشت دارند، به طور معمول قادر به تقبل هزینه هاي زندگی و استفاده از امکانات رفاهی شهر ها نیستند و به حاشیه ها رانده می شوند. 

از نادیده گرفتن حاشیه نشینی و تخریب تابهسازي 
دولت ها رویکرد هاي مختلفی را در برابر مسئله حاشیه نشینی در دستور کار قرار داده اند؛ اما رویه ها هرگز یکنواخت و منسجم نبوده و بسته به شرایط، یک یا چند رویکرد به طور هم زمان اتخاذ شده

است. نادیده گرفتن مسئله مسکن اقشار فقیر و آسیب پذیر تا ابتداي دهه 70 میلادي نگرش رایج دولتی به مسئله حاشیه نشینی بوده است. 
بر اثر نادیده گرفتن، سکونت گاه هاي حاشیه اي به مرور به ویژگی اصلی کلان شهر هاي کشور هاي در حال توسعه بدل شد و به ترویج تصرف غیرقانونی زمین و الگو هاي سکونت غیررسمی انجامید. با

دوام و گسترش سکونت گاه هاي غیررسمی، دولت ها، به ویژه در دهه هاي 70 و 80 میلادي، به حذف و تخلیه اجباري سکونت گاه ها روي آوردند. 
تحت لواي دلایلی مانند زیباسازي، مشکلات اجتماعی و جرم خیزي، تخلیه اجباري فضا را براي ساخت وساز در زمین هایی که در گذر زمان ارزش تجاري چشمگیري پیدا کرده اند، باز می کند. ساخت
مسکن هاي عمومی رویکرد مسلط دهه هاي 50 و 60 میلادي براي حل مسئله مسکن فقراي شهري و حاشیه نشینان بود.عواملی مانند نا توانی دولت ها در تأمین اعتبارات، همخوانی نداشتن طراحی
واحد ها با سبک زندگی خانوار ها و سازوکار اجتماعات محلی، ناتوانی پرداخت اقساط از سوي مالکان، مکان یابی نامطلوب و هدف گذاري ناموفق ضعیف ترین اقشار از جمله عوامل تأثیرگذار در شکست
نسبی این پروژه ها است. سیاست هاي مربوط به زمین و خدمات در دهه هاي 70 و 80 و عمدتا پس از نارضایتی گسترده از تخریب سکونت گاه ها در بیش از صد کشور اجرا شد. در این روش، زمین
هاي ارزان (عمدتا در حاشیه شهرها) به قطعات مسکونی تقسیم می شود و همراه با ایجاد زیرساخت هاي اساسی نظیر آب، انرژي، راه و تسهیلات بهداشتی به افراد مشمول تعلق می گیرد.این طرح ها
در صورتی موفق هستند که مکان یابی به درستی انجام شده باشد و از محل کار عمده ساکنان دور نباشد، کسري منابع مانع اتمام ساخت زیرساخت ها یا تأخیر زیاد در ایجاد آن ها نشود، متراژ بالاي
زمین ها، آن ها را بیش از حد گران نکند و فرایند انتخاب خانواده هاي مشمول شفاف باشد. اما سیاستی که امروزه بیشتر مورد توجه کشورهاست، ادغام روش هاي خودیاري حمایت شده، بهسازي و

توانمندسازي است. 

این سه روش، در ادغام با یکدیگر تفاوت هاي محلی را به رسمیت می شناسند، رویکردي تمرکززدا به حل چالش حاشیه نشینی دارند و ساختار اجتماعی و نظام اقتصادي حاشیه ها را تا حد ممکن
حفظ می کنند. گرچه طرح هاي بهسازي تفاوت هاي زیادي با هم دارند؛ اما عناصر اصلی آن ها شامل تأمین خدمات پایه (مانند دفع آب سطحی، آب آشامیدنی، جمع آوري زباله و ایجاد مراکز آموزشی
و فرهنگی)، ساماندهی کالبدي معابر و بلوك بندي مجدد و تأمین امنیت در مالکیت (اعطاي قانونی مالکیت یا اجاره بلندمدت) می شود.از طرف دیگر، دولت می تواند با حمایت از اقدامات خودیاري
ساکنان مانند افزایش پایداري ساختمان ها و شورا هاي غیررسمی ایجاد شده براي مدیریت محلی، این اقدامات را تسهیل و بهینه کند. در راستاي توانمندسازي ساکنان محلات حاشیه اي نیز دولت ها
و سازمان هاي مردم نهاد به اقداماتی مانند سازماندهی اجتماعات محلی، به کارگیري توان ساکنان در راستاي توسعه اقتصاد محلی، افزایش انسجام اجتماعی با برقراري پیوند هایی بر اساس قومیت،

مذهب، همشهري بودن و خویشاوندي، افزایش مهارت ها و امکانات این اقشار براي مشارکت و مذاکره در تصمیم گیري هاي شهري و ایجاد پیوند هایی با دستگاه هاي مسئول می پردازند. 

مرجع : روزنامه شرق
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از تدوین سیاست پساترامپی تا چراغ سبز مذاکره مجدد

منبع: رساشماره خبر:  108  |  تاریخ: 1399/08/21

هنوز مُهري بر حکم ریاست جمهوري جوزف بایدن زده نشده، اینجا اصلاح طلبان و دولت رسما به کاخ سفید خالی از رئیس جمهور پیام فرستادند که تهران آماده مذاکره است.

 هنوز مُهري بر حکم ریاست جمهوري جوزف بایدن زده نشده، اینجا اصلاح طلبان و دولت رسما به کاخ سفید خالی از رئیس جمهور پیام
فرستادند که تهران آماده مذاکره است. 

به گزارش سرویس سیاسی خبرگزاري رسا، می گویند افراط در تراژدي به کمدي منجر می شود و شاید به همین خاطر باشد که باید روح پرداخت این روزهاي اصلاح طلبان و دولت به انتخابات آمریکا
را واقعیت تلخ و گاها خنده داري دانست که شوربختانه فضاي سیاسی ایران بدان مبتلاست. 

در حالی که هنوز یکی دو روز از اعلام رسمی نتیجه انتخابات آمریکا و پیروزي بایدن که با حرف و حدیث هایی هم از سوي ترامپ همراه است نگذشته، و هنوز مُهري بر حکم ریاست جمهوري جوزف
بایدن زده نشده، اینجا اصلاح طلبان و دولت رسما به کاخ سفید خالی از رییس جمهور پیام فرستادند که تهران آماده مذاکره است. 

 
 

در حالی که معمولا روزنامه هایی چون شرق و اعتماد به چنین مواضعی می پردازند، صبح دوشنبه(19 آبان ماه) روزنامه همشهري وابسته به شهرداري تهران در مصاحبه اي که با محمد صدر عضو

 
اصلاح طلب مجمع تشخیص مصلحت نظام انجام داده، رسما خبر از آمادگی ایران براي مذاکره با آمریکا و توافق در چارچوب برجام داد. 

اگر از این مقوله فاکتور بگیریم که چرا باید موضعی به این مهمی از سوي یک رسانه وابسته به شهرداري تهران( و نه تریبونی چون وزارت امور خارجه، دولت یا شوراي عالی امنیت ملی و ...) منعکس
شود و چرا باید یک شخصیت سیاسی رده چندم چنین موضعی را مطرح کند، سرعت پهن کردن فرش قرمز اصلاح طلبان براي بایدن در مقام خود حائز سریع ترین مواضع در تاریخ ایران است و سوال

 
این که دقیقا چرا؟! 

 
بی جهت هم نبود که بلافاصله بیشتر رسانه هاي معاند آن ور آبی این مصاحبه را منعکس کرده و پرطمطراق به آن پرداختند. 
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صدر در این مصاحبه با بیان اینکه اگر آن ها (آمریکایی ها) صداقت داشته باشند دلیلی بر عدم توافق وجود ندارد، گفته که «به نظر نمی رسد مانعی در مسیر مذاکرات مجدد میان این دولت با دولت
آقاي بایدن در آمریکا وجود داشته باشد.» 

اما صدر تنها نیست و براي مثال احسان شریعتی دیگر صاحب نظر اصلاح طلب هم در گفت و گویی گفته که «طبیعی است که معاون رییس جمهور دموکرات پیشین بکوشد مذاکره را از سرگیرد و از
یک منظر این موضوع به نفع ایران خواهد بود و دشمنان منطقه اي مانند اسرائیل را نگران می کند». 

 
 

حسین موسویان دیپلمات مشهور اصلاح طلب هم در توییتی نوشته که: «درباره عبور از شرایط کنونی، دوره 20  ژانویه تا انتخابات ریاست جمهوري ایران تعیین کننده است، نباید کاري کنیم بایدن هو

 
شود و به برجام نگردد، فکر مذاکره با آمریکا نباشیم، بلکه بازگشت امریکا به برجام را تسهیل کنیم؛ همین کافی است». 

 
و اما فرش قرمز دولت . . . 

 
دولت هم در این مراسم استقبال از رییس جمهور منتخب آمریکا بیکار ننشسته و تمهیدات سیاسی و میدانی مذاکره با بایدن را مقدمه چینی و حتی سیاستگزاري می کند. 

 
صبح روز اعلام نتیجه انتخابات، به یکباره خبر آزادسازي میلیون ها تن کالاي دپو شده در گمرکات کشور منتشر شد. به طوري که این اقدام دستمایه طنز کاربران مجازي شد. 

 
 

حسین راغفر کارشناس اقتصادي نزدیک به اصلاح طلبان هم سیاست هاي اقتصادي چند روز اخیر دولت را به باد نقد گرفته و گفت: « نرخ دلار می تواند بسیار کاهشی تر شود اما سه هفته آینده در
حد 22 هزار تومان می ماند و بعد دوباره دولت آن را افزایش می دهد؛ این کاهش و افزایش نرخ دلار هم نود درصد مربوط به دولت می شود که می خواهد نشان دهد عوامل خارجی تاثیر زیادي بر
اقتصاد ایران دارند و بعد از یک نطق بایدن و موضع گیري او علیه ایران دوباره دلار را به نرخ 25 الی 28 تومان می رسانند؛ همه این نوسانات را به وجود می آورند تا اثبات کنند اقتصاد دست آنها نیست

 
و خودشان را توجیه کنند. 

راغفر تاکید کرده که «به طور کلی اتفاقات جهانی تا ده درصد می تواند بر اقتصاد ما تاثیرگذار باشد که با اتخاذ تدابیر صحیح می توان همین ده درصد را نیز کاهش داد. علت اصرار دولت بر بالا نگه

 
داشتن نرخ دلار نیز کسري بودجه اي است که می خواهند با کم ارزش کردن پول ملی آن را برطرف کنند». 

 
اما فراتر از همه اینها خروجی جلسه یکشنبه شب هیات دولت بود. 
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رییس جمهور در جلسه اخیر هیات دولت، دولت را ملزم کرده برنامه جامع اقتصادي، سیاسی، اجتماعی و خارجی متناسب با تحولات جدید بین المللی را سریعاً تدوین و به هیات وزیران ارایه دهد. 

روحانی براي اینکه دقیقا مشخص کند منظورش از « تحولات جدید بین المللی» چیست، ضمن تکرار وعده هاي قدیمی چون آسان کردن معیشت مردم، حفظ ارزش پول ملی، کاهش قیمت ها، افزایش
اشتغال، رشد و جهش تولید ملی و تعامل سازنده با اقتصاد جهانی، گفته است که «متأسفانه سیاست هاي غلط چهار سال گذشته آمریکا خسارات زیادي به اقتصاد، امنیت و صلح جهانی وارد کرد و
برخلاف تعهد بین المللی کشورها به گسترش صلح و امنیت جهانی، موجب نفرت پراکنی بیشتر، رواج دشمنی و کینه توزي بین دولت ها شد اما جمهوري اسلامی ایران نه تنها گرفتار این دام شیطانی و

 
غیرانسانی نشد، بلکه همواره دولت ها بویژه همسایگان خود را به صلح و دوستی و حُسن همجواري دعوت کرد. 

روحانی گفته که «ایران شرایط جدید بین المللی را فرصت تازه اي براي تفاهم، همکاري و تعامل بیشتر با همسایگان در جهت ثبات، امنیت، توسعه، تعمیق روابط حسنه و دوستی بین دولت ها و ملت

 
هاي منطقه می داند». 

اما معاون اول روحانی هم بلافاصله گفت: «تغییر رییس جمهور آمریکا به معناي تغییر سیاست هاي کلان آن ها در قبال ایران نیست اما دشمنی ترامپ بی سابقه بود تا جایی که جنگ اقتصادي راه

 
انداختند». 

 
 

جهانگیري افزود: «درمقابل، ملت ایران با صبوري و بزرگواري فشارهاي اقتصادي را در سال هاي اخیر تحمل کرد. حالا ما براي رسیدن به پیشرفت نیازمند داد و ستد با دنیا هستیم. باید بسترهاي لازم

 
فراهم شود تا ملت ایران طعم شیرین مقاومت و تاب آوري خود را بچشد». 

تا اینجاي ماجرا سناریو تقریبا مشخص است. دولت در ماه هاي آتی و تا انتخابات 1400 می خواهد همان شعار قدیمی خود یعنی «هر توافقی بهتر از توافق نکردن است» را عملی کند و در این راستا

 
قوه عاقله اصلاح طلبان هم بصورت کاملا اورژانسی و مشخص به پشتیبانی دولت آمده است. 

بی بی سی فارسی در ابتداي یکی از گزارش هاي خود در این باره نوشته است: «وقتی دولت جدید آمریکا کارش را شروع کند، دولت حسن روحانی در ایران کم کم کارش به پایان می رسد. شاید این

 
فرصت چند ماهه کافی باشد که دو طرف به شرایط پیش از خروج آمریکا از برجام و لغو تحریم ها بازگردند. شاید هم این فرصت کافی نباشد». 

این چند جمله بهترین بیان کننده تصورات سیاسی جریان لیبرال داخلی و اپوزیسیون خارجی است و بی پرده روشن است که همه، از اصلاح طلبان گرفته تا منتهی الیه اپوزیسیون خود را در تورنومنت
نفس گیري براي توافقی می بینند که اولین نتیجه آن تداوم حاکمیت نگاه غرب گرا در پاستور و ادامه آن نرمالیزاسیونی باشد که حجاریان ها علیرغم تلاش وافر در این قریب به هشت سال بدان دست

نیافته اند./841/د102/ب1
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تاثیر منفی افزایش نرخ سود بانکی بر فعالیت هاي سرمایه گذاري کشور

منبع: پاناشماره خبر:  109  |  تاریخ: 1399/08/21

تهران(پانا) - رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار اعلام کرد نرخ سود بانکی هر چقدر بالاتر و غیربهینه تر باشد، تأثیر منفی بیشتري بر فعالیت هاي سرمایه گذاري کشور خواهد داشت و
تسهیلات و تأمین مالی را براي تولید، گران می کند.

تهران(پانا) - رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار اعلام کرد نرخ سود بانکی هر چقدر بالاتر و
غیربهینه تر باشد، تأثیر منفی بیشتري بر فعالیت هاي سرمایه گذاري کشور خواهد داشت و

تسهیلات و تأمین مالی را براي تولید، گران می کند. 

به گزارش پایگاه خبري بازار سرمایه ایران، «حسن قالیباف» اظهار کرد: یافته هاي معتبر
علمی نشان می دهد متغیر نرخ بهره اسمی و حقیقی، مهم ترین عامل نوسانات قیمت در
بازارهاي دارایی بوده و به طور مشخص یکی از اصلی ترین عوامل بنیادي بازار سهام نیز
محسوب می شود، در نتیجه تعیین غیربهینه آن در دوره هاي زمانی مختلف تعادل سایر

بازارها را بر هم می زند و آسیب هایی به بازار سرمایه کشور وارد خواهد کرد. 

وي افزود: نرخ سود بانکی هر چقدر بالاتر و غیربهینه تر باشد، تأثیر منفی بیشتري بر فعالیت
هاي سرمایه گذاري کشور خواهد داشت و تسهیلات و تأمین مالی را براي تولید گران می کند. بخش هاي تولیدي که حاشیه سود پایین دارند، فعالیت هاي اقتصادي خود را کاهش و سرمایه خود را در

بازار پول پارك می کنند. 

قالیباف اصل ادامه داد: به این ترتیب، اشتغال کشور آسیب خواهد دید و در نتیجه خلق اعتبار، رشد نقدینگی و انتظارات تورمی ناشی از آن، مواجهه با چالش هاي اقتصادي دیگر از جمله تشدید رکود
تورمی دور از انتظار نخواهد بود. 

رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار خاطرنشان کرد: این نرخ ارتباط مستقیمی با نسبت قیمت به درآمد یا P/E دارد و در سایر روش هاي قیمت گذاري و ارزش گذاري نیز متغیري اثرگذار است. 

قالیباف اصل تصریح کرد: معقولانه آن است که در تعیین بهینه نرخ سود بدون ریسک در کشور تعامل موثري صورت پذیرد و این نرخ متناسب با مختصات اقتصادي کشور باشد تا تعادل بازار سرمایه را
بر هم نزند. 

رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار در پایان تاکید کرد: لازم است رویکردها در خصوص جایگاه بازار سرمایه در کشور اصلاح شود، تجربیات گذشته کشور بازخوانی شود و تقویت تأمین مالی از طریق
بازار سرمایه و توسعه ابعاد مختلف این بازار در اولویت برنامه ها قرار گیرد. 

افزایش نرخ سود بانکی سرمایه گذاري رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار تسهیلات تامین مالی تولید گران رکود تورمی آسیب به اشتغال
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بانک ملی ایران، در کنار محرومان

منبع: میهن صنعتشماره خبر:  110  |  تاریخ: 1399/08/21

کارکنان بانک ملی ایران در دوران شیوع کرونا و تشدید تحریم هاي اقتصادي، تا حد ممکن دین خود را به جامعه محروم کشور ادا کرده اند.

به گزارش پایگاه خبري تحلیلی «میهن صنعت»، همزمان با برپایی پویش کمک مومنانه، کارکنان این بانک نیز همپاي سایر نیک اندیشان تلاش کرده اند کمک هاي نقدي و غیرنقدي خود را
میان اقشار نیازمند توزیع کنند. 

تهیه و توزیع کالاهاي مصرفی خانوار، تهیه اقلام بهداشتی و نیز تامین لوازم التحریر میان کودکان در حال تحصیل مناطق محروم تنها بخشی از این اقدامات است. 
همچنین تعداد قابل توجهی از کارکنان بانک به صورت خودجوش بخشی از حقوق خود را براي تخصیص به نیازمندان اهدا کرده اند. 

در تازه ترین مورد، مجتمع خدمات بهزیستی و شیرخوارگاه حضرت رقیه (س) از کارکنان جناح ارزي بانک ملی ایران به سبب حمایت هایشان از فرزندان تحت پوشش این نهاد خیریه تقدیر کرده است.
بانک ملی ایران همچنین به صورت مستمر و فراگیر، از دیرباز بخشی از منابع خود را در اختیار نهادهاي خیریه قرار داده است و از این رو به عنوان یک نهاد نیکوکار شناخته می شود. 

آزادسازي زندانیان جرائم غیر عمد، کمک به کمیته امداد امام خمینی (ره) و تسهیل اشتغال نیازمندان تنها گوشه اي از اقدامات حمایتی بانک از طبقه محروم جامعه است. 

انتهاي پیام/
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از شرایط براي لغو تحریم ها استفاده می کنیم

منبع: میهن صنعتشماره خبر:  111  |  تاریخ: 1399/08/21

رئیس جمهور گفت: هر کجا ببینیم شرایط براي لغو تحریم آماده است استفاده می کنیم؛ هیچ کس حق فرصت سوزي ندارد.

به گزارش پایگاه خبري تحلیلی «میهن صنعت»، حجت الاسلام ولمسلمین حسن روحانی رئیس جمهور در جلسه هیئت دولت اظهار کرد: ما حس می کنیم که فضا براي روابط نزدیکتر و تعامل
بهتر با همه کشورهاي دوستمان آماده تر شده است. اشکال رژیم رو به پایان و دولت این رژیم که در ماه هاي پایانی عمر خودش هست، این بود که خودشان خیلی آشنا به سیاست بین الملل نبودند و

تقریباً مجري دیدگاه هاي تندروهاي داخلی و رژیم صهیونیستی بودند. 

روحانی گفت: شما به نطق هاي این آدم نگاه کنید در مجامع بین المللی نسبت به ایران ایراد می کرد همان جملات تعبیرات و لغاتی را به کار می گفت که رژیم صهیونیستی به کار می برد. کاملاً آدم
وقتی این نطق را می دید می فهمید چه کسی برایش نوشته است وهمه مشکلاتش هم از اینجا نشأت گرفت که امکان نتوانستند بر مبناي مصالح و منافع مردم آمریکا و بر مبناي مصالح و منافع جهان

تصمیم گیري کنند. 

وي خاطرنشان کرد: علت اینکه در انتخابات آنها عقب افتادند و رقیب آنها جلو افتاد؛ دو عامل مهم بود یکی ناتوانی آنها در موضوع کرونا و کووید 19 بود به طوري که مردم کشور خودشان را نابود کردند
و به جاي اینکه برنامه ریزي کنند براي مبارزه با این ویروس، شروع کردند دست انداختن مردم که اصلاً خبر و مسئله اي نیست و این همه کشتار در مردم آمریکا ایجاد کردند. 

رئیس جمهور اضافه کرد: مسئله دوم به هم ریختن مناسبات و روابط با جهان بود. صرفاً بحث ایران نبود، روابط با همکاران دوست و سنتی شان در اروپا هم به هم ریخت و با چین هم به هم ریخته بود.
مردم هر روز صبح بیدار می شدند می دیدند یک گوشه از روابطشان با دنیا به هم ریخته که می توانست براي مردم آزار دهنده باشد. 

رئیس دولت تدبیر و امید مسئله سوم را تحقیر آمریکا در سیاست خارجی عنوان کرد و گفت: آمریکایی ها هیچ وقت در تاریخ روابط بین الملل این چنین در سازمان ملل و در شوراي امنیت سازمان
ملل مختلف مفتضح نشده بودند. اینکه در سازمان ملل آن طرحی را ارائه کنند و فقط خودشان و یک جزیره کوچک با آنها راي بدهند در تاریخ آمریکا سابقه نداشته است. یا طرحی را شوراي امنیت

مطرح کنند و هیچ کشوري اعتناد نکند، تحقیر بزرگی بود براي مردم آمریکا و به این دلیل مردم تصمیم به تغییر گرفتند. 

وي اظهار کرد: سیاست جمهوري اسلامی ایران یک سیاست بسیار روشنی هست. سیاست ما بر مبناي صلح و ثبات در منطقه و احترام به حقوق ملت هاست. سیاست ما بر مبناي عدم تجاوز و عدم
مداخله در امور داخلی کشورهاست. سیاست ما مقابله و مبارزه با تروریسم است. 

روحانی اضافه کرد: سیاست ما پایان یک جانبه گرایی است؛ سیاست امام پایبندي به معاهدات بود و سیاست ما روشن است. سیاست ما تغییر نمی کند باز هم همین سیاست ها را داریم. باز هم با
تروریسم مخالفیم. هر دولتی در آمریکا سر کار بیاید باز هم با شکستن بدون دلیل و معاهدات مخالفیم هر دولتی در آمریکا سر کار باشد. 

رئیس جمهور افزود: ایران با مداخله و تحقیر ملت ها مخالفت می کند سیاست ما تغییر نمی کند. همان سیاستی که جمهوري اسلامی ایران دیروز داشته امروز هم خواهد داشت و فردا هم خواهد
داشت این وابسته به دولت آمریکاست که به این سیاست ها نزدیک شود یا از آن فاصله بگیرد. 

وي گفت: دولتی که در آمریکا عمرش رو به پایان است در همه این سیاست ها با ما فاصله گرفت و خودش کنار رفت. ما می خواستیم با تروریسم بجنگیم آن ها می خواستند از تروریسم حمایت کنند.
ما می خواستیم کشور هاي منطقه آزاد باشند آن ها می خواستند در کار آنان مداخله کنند، ما به دنبال صلح و ثبات در منطقه و آن ها به دنبال فروش اسلحه بودند. 

اساس سیاست ما تعامل سازنده با جهان است روحانی با بیان اینکه سیاست اصولی ما که مشابه سیاست اکثر کشور هاي مستقل جهان است. آن ها هم با یکجانبه گرایی مخالف هستند خیلی از کشور
هاي دنیا هم با تروریسم مخالفند. اگر آمریکا به سیاست ما نزدیک شد، شرایط جدیدي پیش می آید. اگر هم فاصله بیشتر گرفت که فاصله بیشتر گرفت. 

رئیس دولت تدبیر و امید تصریح کرد: اساس سیاست ما تعامل سازنده با جهان است یا به تعبیر مقام معظم رهبري تعامل گسترده جهان است آن هایی که تخاصم با ما را شروع کردند خودشان باید
تخاصم را کنار بگذارند بعد از انقلاب ماآغازگر تخاصم نبودیم. بعد از انقلاب با آمریکا قطع ارتباط نبودیم و ما تخاصم را آغاز نکردیم. آن ها مداخلات را شروع کردند حتی ما قطع رابطه با آمریکا نکردیم. 

وي ادامه داد: بعضی از جوانان ما فکر می کنند ما با آمریکا قطع رابطه کردیم. آن ها خودشان با ایران قطع رابطه کردند. ما به خاك آمریکا تجاوز نکردیم. هواپیما هاي و هلی کوپتر داخل خاك آمریکا
نفرستادیم آن ها وارد خاك ما شدند. ما اگر کشوري با آمریکا می جنگید به متجاوز به خاك آمریکا کمک نکردیم، اما آن ها به متجاوز به خاك ما کمک کردند. صدام متجاوز بود آن ها کمک کردند آن

ها آغازگر بودند و تخاصم کردند. 

روحانی تصریح کرد: هر وقت آن ها از این سیاست ها دست بردارند شرایط متفاوت خواهد بود. همان تعبیري که امام سال ها پیش بیان فرمود که با همه کشور ها می خواهیم ارتباط داشته باشیم و اگر
آمریکا آدم شود می خواهیم این تعبیر را اگر بخواهیم تفسیر کنیم همین سیاست هاي اصولی است که مورد توجه جهان است. 

رئیس جمهور در بخش دیگري از سخنانش گفت: آن آدمی که دورانش رو به پایان هست از ابتدا آمد گفت که بر جام بدترین قرارداد هاي تاریخ آمریکا بود شعار داد و تحریک کردند و از برجام خارج
شد. تصورش هم این بود که دو سه ماه این کار را می کنند و نظام ایران را سرنگون می کنند تصورات کودکانه و توهم آمیزي که در سر آن ها بود. 

وي افزود: آقایی که جدید آمده و از ابتدا گفته می خواهد به برجام برگردد در تبلیغات انتخاباتی اش گفته است ما در داخل برجام بودیم و از آن خارج نشدیم. چهار به علاوه یک هم داخل برجام بوده
است. البته در تعهدات خودشان سستی کردند ما هم تعهدات خودمان را متقابلاً کاهش دادیم، ولی همه ما داخل برجام بودیم. 

روحانی اضافه کرد: این به عهده آنهاست و اگر به وظیفه شان عمل کردند می توانند راه جدیدي را انتخاب کنند و اگر نخواستند انتخاب نکنند. ما برنامه مان را در کشور به اراده آن ها پیوند نمی زنیم
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بلکه برنامه ما بر اصول ما پیوند خورده است. اگر به سمت اصول ما حرکت کردند راه باز است. 

رئیس دولت تدبیر و امید خاطرنشان کرد: در همین هفته هاي اخیر برنامه 9 ماهه دولت را بر این مبنا تدوین کردیم که همین حاکم فعلی آمریکا در انتخابات پیروز شود. بر این مبنا تنظیم نکردیم که
شرایط آمریکا تغییر کند به هر حال به نفع ملت ها و به نفع ملت آمریکا تغییر کرد، اما اصول ما همان اصولی در داخل هست. 

رئیس جمهور گفت: بناي ما بر افزایش صادرات، بازگشت ارز صادراتی به داخل کشور، وفور کالا در داخل است که همین اصل را دنبال می کنیم و ادامه می دهیم. 

روحانی افزود: امروز گزارشی که وزیر راه و مسکن و شهرسازي به من داد این بود که در دولت دوازدهم 250 هزار دستگاه واگن و لوکوموتیو به ناوگان حمل و نقل ریلی اضافه شده است. از طرف دیگر
در 7 ماهه امسال علیرغم مشکلات و کرونا، جابجایی کالا 6درصد نسبت به 7 ماهه سال گذشته اضافه شده است و جابجایی کالا در این 7 ماهه، 285 میلیون تن بوده است. 

وي عنوان کرد: آن هایی که فکر می کنند دولت دست روي دست گذاشته و منتظر است ببیند در دنیا چه اتفاقی می افتد، دولت برنامه ریزي خودش را می کند و کار خودش را انجام می دهد. 

رئیس جمهور با بیان اینکه امسال حمل و نقل 6 درصد بیش از سال گذشته است، اظهار کرد: ورود و حمل و نقل کالاي اساسی در کشور 11.7 درصد بیشتر از 7ماهه سال گذشته است. 60 میلیون تن
کالاي اساسی در این 7 ماه جابجا شده است پس ما برنامه هایمان را طبق همان روالی که تنظیم و تعیین کردیم، ادامه می دهیم. 

روحانی تاکید کرد: خواهشی از برخی از دوستان دارم اینکه به شایعات و القائات نادرست در داخل کشور ادامه ندهند و بگذارند فضایی که امروز در ذهن مردم به وجود آمده، فضاي بهتر براي ماه هاي
آینده باشد. باید تلاش ما این باشد که فضاي آینده ما بهتر از امروز باشد و تلاش دولت و مردم هم همین است. 

وي با بیان اینکه موضوعات منافع ملی کشور را به انتخابات گره نزنیم، تصریح کرد: همانطور که نباید زندگی، تولید، فعالیت، رشد و اقتصادمان را نباید به تحولات دیگر کشور ها گره بزنیم، از این طرف
هم نباید موضع گیري و حرکات هایمان را به انتخابات 1400 گره بزنیم. انتخابات در جاي خود انجام می گیرد. هر کسی دلش بخواهد، می آید، و ان شاءاالله انتخابات در یک فضاي بسیار خوب و پرشور

برگزار می شود و هر کسی که مردم به وي راي بدهند انتخاب می شود و بر سر کار می آید. 

روحانی افزود: اشکالی ندارد که از امروز براي انتخابات تبلیغ کنیم و کار کنیم، اما منافع ملی را فداي انتخابات نکنیم. ما مسئول منافع ملی هستیم و می خواهیم مردم ما احساس راحتی کنند. شرایط
بهتري را پیش روي خودشان ببیند این براي ما مهم است. ما مسئول منافع ملی کشور هستیم و می خواهیم مردم احساس راحتی کنند. 

وي ادامه داد: آمریکایی ها قصد داشتند جمهوري اسلامی ایران را تسلیم کنند، ولی فهمیدند که ایران تسلیم نمی شود و نخواهد شد. آن ها تحریم را به یک جنگ تروریستی تبدیل کردند و اقدامات
تحریک آمیز تا مرز جنگ انجام دادند، اما تدبیر و مدیریت نظام و تصمیم درست دولت باعث شد که نگذاریم در هیچ جا از فضا استفاده کنند. آن ها تا مرز جنگ آمدند و از خط قرمز ما عبور کردند. آن

ها بزرگترین سردار ما را ناجوانمردانه ترور کردند که البته تودهنی آن را هم خوردند. 

رئیس جمهور در بخش دیگري از صحبت هاي خود با اشاره به این که بناي دولت تولید به عنوان یک اصل مهم است، اظهار کرد: بناي ما تولید، افزایش صادرات، بازگشت ارز صادراتی به داخل و وفور
کالا به خصوص کالا هاي اساسی در داخل کشور است. 

وي با اشاره به گزارش اخیر وزیر راه و شهرسازي یادآور شد: در دولت دوازدهم 250 هزار واگن و لوکوموتیو به وسائل حمل و نقل ما اضافه شدند و امسال با وجود کرونا جابه جایی کالا شش درصد
نسبت به هفت ماهه ابتدایی پارسال بیشتر شده و 285 میلیون تن بوده است. 

رئیس جمهور در ادامه گفت: آن ها که فکر می کنند دولت دست روي دست گذاشته و به این چشم دوخته که در عالم چه خبر است باید بدانند که دولت برنامه ریزي خود را می کند و این آمار ها
نشان دهنده این برنامه ریزي است. حمل و نقل و ورود کالا هاي اساسی ادامه خواهد داشت و طبق آمار ورود کالا هاي اساسی امسال 11.7 درصد بیشتر از هفت ماهه ابتدایی پارسال بوده است و 60

میلیون تن کالاي اساسی جابه جا شده است. 

روحانی همچنین خاطر نشان کرد: در این هفت سال و در دوره اي دولت با استفاده از برجام اقداماتی را انجام داد که ثمره آن را در سال هاي 1395 و 1396 دیدیم. در آن دوره شرایط بر مبناي
شاخص ها جزو بهترین شرایط در 40 ساله بعد از انقلاب بود. براساس آمار در آن دوره تورم یک رقمی بود و در سال 1395 رشد اقتصادي بالاترین رشد در جهان بود و اشتغال، رشد اقتصادي و مبناي

پایه پولی در متوسط دوره هاي قبلی بهتر بود ما در تمام شاخص ها بر مبناي سیاست هاي نظام با وحدت و با هدایت هاي رهبري پیش رفتیم. 

وي اظهار کرد: در سه سال گذشته هم سیاست ما مقاومت، ایستادگی، تکیه بر حضور مردم و گسترش صادرات و تولید بوده است. البته جاي تردید نیست که مردم ما در این مدت سختی دیده اند و در
این هشت ماه کرونا هم اضافه شده و فشار را زیاد کرده است، اما دولت تسلیم این فشار نشد و اقدامات خود را ادامه داد. 

رئیس جمهور یادآور شد: ما به خاطر کرونا 100 هزار میلیارد تومان به صورت پرداختی یا با تسهیلات در اختیار مردم گذاشتیم تا کسب و کارها، مستاجرین و افرادي که در شرایط سخت بودند به
مشکل نخورند. از آبان ماه 1398 تا به امروز بسته حمایتی ماهانه از 55 تا 205 هزار تومان به مردم داده ایم و الان هم این کار را ادامه می دهیم. 

روحانی با بیان این که در این ایام فشار اقتصادي دولت حقوق ها را افزایش و همسان سازي حقوق بازنشستگان با شاغلین را انجام داد، خاطرنشان کرد: ما 18 هزار میلیارد تومان براي این همسان
سازي پرداخت کردیم و در عین حال دنبال توسعه کشور هم بودیم. در این هشت ماه 57 هزار میلیارد تومان تخصیص براي طرح هاي عمرانی داشتیم و می بینید که به صورت منظم در حال افتتاح

شدن هم هستند. 

وي همچنین تاکید کرد: مسیر ما استفاده از شرایط براي بهتر شدن زندگی مردم و کاهش فشار از روي مردم بوده و هست و از هر فرصتی که به منافع ملی، مردم مان و رفع تحریم ها باشد حتما
استفاده می کنیم. این مسائل حزبی و جناحی نیست و مربوط به کل ملت است. البته هر گامی که بخواهیم برداریم حتما از رهنمود هاي مقام معظم رهبري استفاده می کنیم. ما می توانیم راه و مسیر

درست را براي گشایش زندگی مردم انتخاب کنیم. 

رئیس دولت هاي یازدهم و دوازدهم در بخش دیگري از صحبت هاي خود به بخشی از گام هاي اساسی دولت در هفت سال گذشته اشاره کرد و یادآور شد: یکی از این اقدامات درباره بانک ها بوده است
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که دو بخش داشته بخش اول آن مربوط به موسسات اعتباري غیرمجاز بود که دولت به آن ها که ظلم می کردند، اموال مردم را غارت می کردند و مشکلاتی ایجاد کرده بودند، پایان داد. موضوع دیگر
ادغام بانک هاي نیرو هاي مسلح است که امیدواریم تا پایان آذرماه این پروسه انجام شود. 

وي با بیان این که در بخش راه آهن هم کار هاي زیرساختی مهمی در این دولت صورت گرفته است، اظهار کرد: در این مدت استان هاي مختلفی به راه آهن وصل شدند و راه آهن به کرمانشاه، ارومیه
و رشت وصل شد و بسیاري از طرح ها هم مثل وصل شدن راه آهن به تبریز از طریق میانه در ماه هاي آینده انجام می شود. 

روحانی اضافه کرد: در بخش راه آهن سه کار مهم دیگر پیش رو داریم اولی اتصال خلیج فارس به دریاي خزر است که تا پایان سال یا ابتداي سال آینده آن را متصل خواهیم کرد و پروژه رشت به
آستارا را هم ادامه خواهیم داد که خلیج فارس و دریاي عمان را به روسیه و اروپا وصل می کند. 

رئیس جمهور ادامه داد: طرح دوم وصل شدن راه آهن ایران به افغانستان است که ظرف یک ماه آینده افتتاح خواهد شد و خارك را به هرات و از آنجا به مزار شریف و آسیاي مرکزي متصل می کند.
طرح سوم و بسیار مهم دیگر هم راه آهن چابهار به زاهدان است که 700 کیلومتر است و دو بخش اساسی آن را تا پایان دولت افتتاح می کنیم و مسیر بعدي در دولت بعد افتتاح خواهد شد. این زیربنا

ها می تواند تحول بزرگی را براي کشور ایجاد کند. 

رئیس جمهور در پایان خطاب به ملت ایران اظهار کرد: به مردم عزیز اطمینان می دهم که دولت با همه توان به دنبال متعادل کردن نرخ ارز و متعادل کردن قیمت کالا هاي اساسی است که براي مردم
اهمیت دارد و دولت به طور منظم آن را دنبال می کند. در این زمینه بانک مرکزي، وزارت صنعت، معدن و تجارت و همه تلاش می کنند ضمن این که باید از وزراي اقتصادي دولت که در این دوران
جنگ و تروریسم اقتصادي کمک کردند تشکر کنم. از وزارت نفت، صمت، راه، اقتصاد تا بانک مرکزي کار هاي بزرگی انجام دادند و ان شااالله با امید و تلاش بیشتر شاهد فعالیت هاي بیشتري هم

خواهیم بود./باشگاه خبرنگاران جوان 

انتهاي پیام/
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قیمت خانه با مسکن ملی پایین می آید

منبع: میهن صنعتشماره خبر:  112  |  تاریخ: 1399/08/21

به اعتقاد یک کارشناس با ساخت و تحویل واحدهاي مسکن ملی، قیمت مسکن و اجاره بها کاهش یافته و ثبات و آرامش به بازار مسکن باز می گردد.

به گزارش پایگاه خبري تحلیلی «میهن صنعت»، حمید نجف، اظهار کرد: با توجه به نابسامانی بازار مسکن و سردرگمی متقاضیان در صورتی که ساخت و تحویل واحدهاي مسکن ملی با سرعت
بیشتري دنبال شود گام بزرگی در کاهش قیمت مسکن خواهد بود. 

وي گفت: دولت در تلاش است تا در راستاي سیاست تامین مسکن اقشار ضعیف و کم درآمد، طرح مسکن ملی را در سریع ترین زمان ممکن پیش ببرد. بر همین اساس افتتاح اولین واحدهاي مسکن
ملی را در دستور کار قرار داده که پیش بینی می شود با ساخت و تحویل آن بخش اعظمی از متقاضیان خرید و اجاره مسکن ساماندهی شوند و از این طریق ثبات و آرامش به بازار مسکن بازگشته و

کاهش نرخ اجاره بها و مسکن اتفاق بیفتد. 

ثبات اجاره بها و قیمت خانه با تحویل واحدهاي مسکن ملی 

این کارشناس حوزه کار تصریح کرد: همچنان که مسکن مهر باعث شد تا چندین سال قیمت اجاره بها و مسکن ثابت بماند، مسکن ملی هم می تواند ادامه دهنده این راه باشد و با توجه به اشتغال بالاي
صنعت ساختمان، چشم انداز روشنی از اشتغالزایی بخش مسکن ترسیم کند. 

نجف در ادامه درباره ورود کارگران به عرصه ساخت مسکن، اظهار کرد: معتقدم قبل از حوزه مسکن باید به حوزه زمین وارد شویم چون زمین متعلق به دولت است و به نمایندگی از مردم وظیفه دارد به
ساخت مسکن یا احداث شهرهاي جدید اقدام کند بنابر این براي ساخت مسکن توسط گروههاي کارگري بهترین راه این است که کارخانه هاي دولتی و خصوصی یا شهرکهاي صنعتی با وزارت راه و

شهرسازي وارد مذاکره شوند و از طریق وزارت راه و شهرسازي زمین رایگان در اختیار بگیرند و با تشکیل تعاونی هاي مسکن به نسبت تعداد کارگران و کارکنان خود ساخت مسکن را آغاز کنند. 

وي افزود: در جریان ساخت و ساز، نظام بانکی هم می تواند وام ساخت و تعمیرات بدهد تا هم کمک هزینه اي براي خرید مسکن کارگران باشد و هم به اشتغالزایی در بازار مسکن کمک کند اما دولت
باید نظارت خود را تا پایان کار اعمال کند و این نظارت از طرف وزارت راه و شهرسازي و شهرداري ها که زیرمجموعه هاي دولت به شمار می روند، تداوم یابد. 

واگذاري زمین رایگان و ساخت مسکن ارزان براي کارگران 

نجف تصریح کرد: اگر زمین به طور رایگان یا با قیمت بسیار پایین به کارگران واگذار شود، آورده آنها هزینه مصالح و ساخت و ساز می شود و با مشارکت تعاونی هاي مسکن کار سرعت می گیرد در غیر
این صورت اگر زمین در اختیار انبوه ساز و بساز بفروش گذاشته شود، قیمت تمام شده مسکن براي کارگران بیشتر شده و مسکن رشد سرسام آوري پیدا می کند. 

به گفته این کارشناس حوزه کار، تجربه واگذاري بافتهاي فرسوده به مردم نشان داده به دلیل عدم نظارت بر روند ساخت و ساز بخشی از ساختمانها با کیفیت پایین و مصالح ساختمانی نامرغوب ساخته
و این امر باعث شده تا پرونده هاي حقوقی متعددي در قوه قضاییه تشکیل شود./ایسنا 

انتهاي پیام/
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توسعه نامتوازن صنایع در یزد بلاي جان اقتصاد و محیط زیست

منبع: خبرگزاري مهرشماره خبر:  113  |  تاریخ: 1399/08/21

یزدـ دبیر کانون تفکر اقتصاد دانشگاه یزد، توسعه نامتوازن صنایع در یزد را بلاي جان اقتصاد و محیط زیست دانست و گفت: صنایع حتی در ایجاد شغل نیز توازن ایجاد نکرده اند.

یزدـ دبیر کانون تفکر اقتصاد دانشگاه یزد، توسعه نامتوازن صنایع در یزد را بلاي جان اقتصاد
و محیط زیست دانست و گفت: صنایع حتی در ایجاد شغل نیز توازن ایجاد نکرده اند. 

به گزارش خبرنگار مهر، حبیب انصاري، صبح امروز در نشست کانون تفکر اقتصاد دانشگاه
یزد با اشاره به یکی از مهمترین بیانیه هاي کانون تفکر اقتصاد دانشگاه یزد در مورد توسعه
نامتوازن استان اظهار داشت: توسعه نامتوازن صنایع در استان یزد به نحوي است که عمده
این صنایع سرمایه بر و آلاینده هستند همچنین نیروهاي به کار گرفته شده توسط آنها،

تناسبی با سرمایه گذاري انجام شده ندارد. 

وي افزود: این صنایع اغلب اشتغال نیروهاي بومی را رقم می زنند و بخش زیادي از اعتبارات،
وام ها و یارانه ها را جذب می کنند. 

انصاري ادامه داد: این صنایع با وجود گردش مالی زیاد، حساب هایشان در استان نیست و
این امر استان را متضرر می کند. 

وي با بیان اینکه آسیب هاي این صنایع به محیط زیست غیرقابل انکار است، تصریح کرد: توسعه نامتوازن صنایع در یزد، بلاي جان اقتصاد و محیط زیست شده است 

انصاري همچنین با اشاره به عدم توازن در بیکاري استان یزد افزود: در یزد بیکاري تحصیل کرده ها نسبت به افراد با تحصیلات پایین، عدم توازن نسبت به بیکاري زنان چشمگیر است.
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انتصاب استاندار جدید کرمان/ تصویب تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین

منبع: ایران خبرشماره خبر:  114  |  تاریخ: 1399/08/21

جلسه هیئت دولت امروز(چهارشنبه) به ریاست حجت الاسلام روحانی تشکیل و علی زینی وند به عنوان استاندار جدید کرمان انتخاب شد.

جلسه هیئت دولت امروز(چهارشنبه) به ریاست حجت الاسلام روحانی تشکیل و علی زینی وند به عنوان استاندار جدید کرمان انتخاب شد. 

به گزارش ایران خبر، به نقل از پایگاه اطلاع رسانی ریاست جمهوري، جلسه هیئت دولت روز چهارشنبه به ریاست حجت الاسلام حسن
روحانی رئیس جمهوري برگزار شد و در این جلسه علی زینی وند با تصویب هیات وزیران، به عنوان استاندار جدید کرمان منصوب شد. 

رئیس جمهور در این جلسه از مردم کرمان به عنوان مردمانی مؤمن، انقلابی، متدین، دانش دوست و عالمِ پرور یاد کرد و گفت: این استان
شهیدان والا مقامی تقدیم انقلاب و ایران کرده است و چه افتخاري بالاتر از اینکه شهید حاج قاسم سلیمانی با آن همه نقش ارزنده در

دوران دفاع مقدس و مبارزه با تروریسم، از اهالی این دیار است. 

روحانی خاطرنشان کرد: امنیت ایران و حتی امنیت منطقه و کشورهاي همسایه وام دار رشادت ها و دلاوري هاي حاج قاسم سلیمانی است. 

وي در ادامه، از استاندار منتخب خواست که از همه اقشار بویژه از جوانان، بانوان، اقوام و مذاهب مختلف در اداره بهینه استان استفاده کند و رعایت اعتدال و اجتناب از افراط و تندروي را سرلوحه
تصمیمات و اقدامات خود قرار دهد. رئیس جمهور همچنین از زحمات آقاي فدایی، استاندار پیشین تقدیر کرد. 

بررسی گزارش سازمان برنامه و بودجه کشور درخصوص «آمایش سرزمین» 

در ادامه جلسه، اعضاي دولت به بحث و بررسی پیرامون گزارش سازمان برنامه و بودجه کشور درخصوص «آمایش سرزمین» پرداختند و ادامه بررسی آن به جلسه آتی دولت موکول شد. 

هیات وزیران همچنین با هدف یکپارچگی بخشی، سرزمینی و سازمانی و به منظور تمرکززدایی و تفویض اختیار مربوط به سطوح منطقه اي، آیین نامه اجرایی بند «الف» ماده (32) قانون احکام دایمی
برنامه هاي توسعه کشور – مصوب 1395 – موضوع تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین را به تصویب رساند. 

تعیین ارکان شوراي عالی، وظایف، تعیین اسناد توسعه سرزمینی که ملزم به تصویب نهایی شورایعالی هستند، تشکیل کمیسیون و تعیین اعضاي آن، تعیین دبیرخانه و وظایف آن، تشکیل کارگروه هاي
موضوعی و یا موضعی و کمیته هاي فنی مربوطه، تشکیل شوراي هماهنگی منطقه اي با هدف هماهنگی، سیاستگذاري، پیگیري و پیشبرد سریع تر امور توسعه و پیشرفت مناطق مختلف کشور، ایجاد
تعادل و توازن در استان ها و مناطق و دسترسی آنها به سرمایه و امکانات لازم به فراخور نیازها و استعدادهاي رشد و تعیین وظایف، اختیارات و اعضاي آن، از جمله موارد مندرج در آیین نامه مذکور

است. 

صدور مجوز ایجاد پست هاي سازمانی جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 

دولت با توجه به ضرورت ایجاد تحول ساختاري به منظور مواجهه فعالانه با تحولات فضاي مجازي و همچنین الزام وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی به تدوین سند تحول سازمانی حوزه فرهنگ با هدف
بررسی و رصد محتواي فرهنگی و هنري در فضاي مجازي، فرهنگ سازي و ارتقاي سواد رسانه اي و نیز کارآفرینی و توسعه کسب و کارهاي فرهنگی و هنري دیجیتال، با ایجاد 186 پست سازمانی

جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی موافقت کرد.
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حمایت 40 میلیاردي بانک کشاورزي از راه اندازي بزرگترین طرح پرواربندي گوساله در استان بوشهر

منبع: فکر اقتصاديشماره خبر:  115  |  تاریخ: 1399/08/21

پایگاه خبري فکر اقتصادي :نخلستان و کلوت ها را که پشت سر می گذاریم، نرسیده به آب هاي نیلگون خلیج فارس، در دشتستان بوشهر و حوالی برازجان به روستاي بنداروز می رسیم.
روستاي کوچکی با 535 خانوار که بیشتر به کشاورزي و دامداري و تولید صیفی جات اشتغال دارند. بنداروز یکی از هزاران روستایی است (...) نوشته ...

پایگاه خبري فکر اقتصادي :نخلستان و کلوت ها را که پشت سر می گذاریم، نرسیده به آب هاي نیلگون خلیج فارس، در دشتستان بوشهر و حوالی برازجان به روستاي بنداروز می رسیم. روستاي
کوچکی با 535 خانوار که بیشتر به کشاورزي و دامداري و تولید صیفی جات اشتغال دارند. بنداروز یکی از هزاران روستایی است که با حمایت بانک کشاورزي، میزبان یکی از بزرگترین طرح هاي
تولیدي کشور شده است. بزرگترین طرح پرواربندي گوساله در استان بوشهر که براي 130 نفر از جمله جوانان این روستا ایجاد اشتغال کرده ، با حمایت بانک کشاورزي در سال 1397 در بنداروز

احداث شده است. 

به گزارش  روابط عمومی و همکاري هاي بین الملل بانک کشاورزي، این مجتمع بزرگ تولیدي
شامل دو واحد پروار بندي به ظرفیت 1000 و3000 راس است. واحد 3000 راسی در زمینی به
مساحت 50000 متر مربع  و به تعداد 30 آغل با سرمایه گذاري  150 میلیارد ریال احداث شده 
که 40 میلیارد ریال آن توسط بانک کشاورزي از محل اعتبار اشتغال پایدار روستایی سال 97

تامین و سرمایه گذاري شده است. 

خدامراد گرمسیري یکی از دامداران فعال  و علاقمند به دامداري در این روستا است که با حمایت
بانک کشاورزي نسبت به احداث این طرح اقدام کرده است. وي می گوید: تولیدات هر دو واحد در
سال بالغ بر 1500 تن گوشت قرمز است که علاوه بر تامین نیاز مصرف داخلی کشور، در مواقع
مازاد بر نیاز داخل، به بازار هاي کشور هاي حوزه خلیج فاس صادر و ارز حاصل به داخل کشور بر

می گردد. 

طرح پرورش گاو گوشتی 3000 راسی خدامراد گرمسیري ،بزرگترین طرح پرواربندي در استان بوشهر است که باعث ایجاد اشتغال مستقیم به تعداد 30 نفر  وغیر مستقیم 100 نفراز جوانان همین
روستا  شده است . 

گوساله مورد نیاز براي پروار از نژادهاي آمیخته دو رگ بومی وخارجی هلشتاین وسیمینتال از استان هاي همجوار تامین وبخشی از علوفه مورد نیاز شامل یونجه وذرت و جو توسط مجري طرح در
مزرعه شخصی او که بالغ بر 100 هکتار است کشت و برداشت می شود و بخش دیگر نیز از سایر  استان هاي داخل کشور خریداري و تامین می شود. 

این پروژه برگ افتخار دیگري از عملکرد بانک کشاورزي در حمایت از کارآفرینی و تولید مواد پروتئینی مورد نیاز کشور و ایجاد اشتغال به ویژه در مناطق محروم و دورافتاده کشور است
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تحقق بودجه 99 منطقه 9 / محرومیت زدایی منطقه در گرو توسعه شبکه معابر

منبع: تیتر برترشماره خبر:  116  |  تاریخ: 1399/08/21

به گزارش تیتربرتر به نقل از اداره ارتباطات رسانه اي شهرداري اصفهان، علیرضا رفیعی در شصت و هفتمین نشست خبري از سلسله نشست هاي خبري «سه شنبه ها با رسانه» که به صورت
مجازي با مشارکت اصحاب رسانه برگزار شد، با اشاره به اینکه از چند ماه پیش دستور کار ویژه براي منطقه 9 تدوین شده است، اظهار کرد:...

به گزارش تیتربرتر به نقل از اداره ارتباطات رسانه اي شهرداري اصفهان، علیرضا رفیعی در شصت و هفتمین نشست خبري از سلسله نشست هاي خبري «سه شنبه ها با رسانه» که به صورت
مجازي با مشارکت اصحاب رسانه برگزار شد، با اشاره به اینکه از چند ماه پیش دستور کار ویژه براي منطقه 9 تدوین شده است، اظهار کرد: بخشی از انعکاس این کار ناشی از مراجعه معتمدان به
شهرداري است.     وي ادامه داد: مدیریت سابق منطقه براي احداث خیابان بهشت تلاش بسیار کرد اما شاهد اتفاقات جدي که سبب گشایش بخش هایی از این خیابان براي کاهش تلفات و آسیب ها

باشد، نبودیم.    

مدیر منطقه 9 شهر اصفهان تصریح کرد: در این مدت به صورت جدي به پروژه بهشت نگاه عمیق و دقیق داشتیم که در این زمینه تیم شهرداري منطقه 9 اقدامات خاص و ویژه اي در طی هشت ماهه
امسال انجام داده و دستور کار اول ما رفع موانع و مشکلات پروژه هاي عمرانی بود.   

وي با بیان اینکه توجه ویژه به مطالبات مردم در زمینه هاي مختلف هم دیگر اقدام در منطقه بود، گفت: روش هاي مختلفی براي این کار وجود دارد که ملاقات هاي مردمی یکی از رویه هاي رایج در
این خصوص بود.   

رفیعی با اشاره به اینکه سرفاصله اتوبوس ها در خیابان میرزاطاهر 20 دقیقه و بعضا بیشتر بود، افزود: با پیگیري منطقه و هماهنگی با اتوبوسرانی این مشکل با افزایش تعداد اتوبوس ها به 14دقیقه
رسید و در برخی موارد به هشت دقیقه هم کاهش یافت.    

وي با اشاره به اینکه یکی دیگر از شیوه هاي ما براي پرداختن به خواست مردم این بود که اتفاقات رخ داده را رصد، تحلیل، بررسی و به شکل جدید و متمایز از سابق طراحی کنیم، اظهار کرد: در
بازدیدهاي محلی متوجه شدیم سالمندان منطقه در نقاطی تجمع دارند که مناسب سازي نشده، بنابراین به صورت جدي به محل هاي تجمعی سالمندان توجه کردیم. حوزه زیباسازي و اجرایی، طراحی

هاي جدیدي براي این نقاط داشت تا محلی براي تبادل تجربه شکل گیرد که در این راستا، پاتوق تجربه ایجاد و الگویی براي مناطق 15 گانه شد.     

مدیر منطقه 9 شهرداري اصفهان تصریح کرد: یکی دیگر از دستورکارهاي ما در منطقه، پرداختن به ویژگی ها و مختصات فراموش شده منطقه است؛ در میان مناطق 15 گانه منطقه 9 ویژگی منحصر
به فرد آب و هوایی و فضاي سبز دارد که بر همین اساس می توانیم چشم اندازها و افق هاي خاصی براي منطقه ترسیم کنیم.  

وي افزود: هر شهرداري در هر منطقه باید در بازه هاي کوتاه، میان و بلندمدت افق هایی را تعریف کند چراکه شهردار بدون افق در منطقه شهردار بدون فروغ است.  

رفیعی با اشاره به اینکه براي منطقه 9 شهر اصفهان ایده "ماربین شهر" را تدوین کردیم، گفت: نزدیک 17 روستا جزو محدوده خوش و آب و هواي ماربین سابق (منطقه 9) است؛ ویژگی این منطقه
سایه سار بودن آن و این موضوع نقطه عطف در پرداختن به منطقه 9 بوده است.   

ایجاد گذر تاریخ حدفاصل کوه آتشگاه تا منارجنبان 

مدیر منطقه 9 شهر اصفهان با اشاره به مفهومی به نام «روان جغرافیا» در توضیح این مفهوم و ارتباط آن با ویژگی هاي منطقه 9 اظهار کرد: طبق این مفهوم می توان با پرسه زدن در نقاط فراموش
شده، سعی در کسب تجربه از آن نقطه داشته باشیم چراکه ابزار روان جغرافیا پرسه زدن و کشف واقعیات، ورود به زمان و کسب تجربه و اندوخته هایی از تجربیات و انباشت هایی است که فضاي شهري

براي پروژه ها دارد.   

وي با بیان اینکه یکی از پروژه هاي منطقه، گذر تاریخ است، گفت: از سال گذشته تاکنون سعی شده حدفاصل کوه آتشگاه تا منارجنبان به محیطی براي گردشگري طبیعی تبدیل شود که این موضوع
سبب می شود ما محور گردشگري پیاده راه را به عنوان عنصر اصلی در معرفی منطقه 9 با پرداختن به نقاط فراموش شده معرفی کنیم.  

رفیعی افزود: در دل گذر تاریخ، زیرمجموعه هاي متعددي وجود دارد.   

هاب کشاورزي منطقه 9؛ مرکز تبادل تجربه   

وي با اشاره به اینکه در بخشی از منطقه 9 شاهد ایجاد هاب کشاورزي خواهیم بود، گفت: در این پروژه با استفاده از تجربه کشاورزان و با استفاده از شرایط محیطی، تجربه ها در زمینه کشاورزي به
مشارکت گذاشته می شود.   

مدیر منطقه 9 شهر اصفهان تصریح کرد: همچنین با توجه به اینکه یکی از عرفاي کشور به نام عمو عبداله کارلادانی، در منارجنبان مدفون است، باغی را به نام باغ عرفا در این نقطه طراحی خواهیم
کرد.  

9 کلنگ زنی و افتتاحیه ویژه در نهم آذرماه در منطقه 9   

وي با اشاره به اینکه پروژه دوم اصلی در منطقه 9 ایجاد لوپ گردشگري گل و گیاه است، ادامه داد: یکی از پتانسیل هاي منطقه گلخانه هاي خیابان هاي قدس، بهشت و شهید حجازي است که تبدیل
یک یا چند خیابان به میدانگاهی براي گردشگري گل و گیاه می تواند براي مردم اثربخشی داشته و شرایط تعاملی بین افراد خانواده ها را افزایش دهد.   
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رفیعی تصریح کرد: یکی دیگر از طرح هاي منطقه، ایجاد گذر ارگانیک است؛ در شهر اصفهان راسته هاي متفاوتی مثل لوازم صوتی و تصویري، خوار و بار و ..... وجود دارد اما ایجاد گذر ارگانیک با
ماهیت منطقه 9 سنخیت دارد و فعالیت هاي مختلفی در زیرمجموعه این گذر پیش بینی شده است.    

وي افزود: در روز نهم آذرماه 99 همزمان با افتتاح و کلنگ زنی 9 پروژه منطقه 9 اتفاق ویژه اي در این گذر رخ می دهد که در آینده به آن می پردازیم.  

وي ادامه داد: حدود 79 میلیارد تومان بودجه سال جاري منطقه 9 بود که این بودجه 37 میلیارد تومان هزینه هاي جاري و 42 میلیارد تومان خالص هزینه هاي عمرانی را شامل می شود؛ از همین رو
سرانه هر شهروند بابت هزینه هاي جاري 48 هزار تومان و براي سرانه عمرانی 550 هزار تومان است.   

رفیعی افزود: منطقه 9 در مهرماه توانست به تحقق 100 درصدي بودجه خود برسد و اکنون مازاد بودجه داریم که سعی داریم با برنامه ریزي آن را به بهترین نحو براي شهروندان هزینه کنیم.   

وي بیان کرد: در فرآیند اصلاح بودجه، بودجه عمرانی از 42 میلیارد تومان به 67 میلیارد تومان خواهد رسید که این تفاوت سبب می شود، سرانه هزینه شهروندان از یک میلیون و 35 هزار تومان به
یک میلیون و 300 هزار تومان برسد که گام بلند براي توسعه منطقه است.   

مدیر منطقه 9 شهرداري اصفهان با اشاره به افزایش 29 درصدي بودجه بخش عمرانی، گفت: پروژه تملک خیابان کوهانستان 400 درصد افزایش بودجه داشته است به طوریکه بودجه پیش بینی شده
براي این طرح، سه میلیارد تومان بود که در اصلاحیه به 15 میلیارد تومان افزایش یافت.   

رفیعی افزود: همچنین براي تملک خیابان بهشت 180 درصد افزایش بودجه داشیم یعنی سه میلیارد تومان را به هشت میلیارد و 400 میلیون تومان رساندیم.  

وي ادامه داد: بودجه احداث خیابان بهشت یک میلیارد تومان بود که 350 درصد افزایش بودجه براي این کار خواهیم داشت. همچنین اجراي خیابان بهستان 150 میلیون تومان مصوبه داشت که به
300 میلیون تومان افزایش یافت.   

مدیر منطقه 9 شهرداري اصفهان با اشاره به اینکه آرامش شهروندان، شهر و پرسنل از عناصر اصلی تفکر و ایده هاي مدیریت شهري در این منطقه است، گفت: شادابی می تواند کمک کند تا مردم به
زیست پذیري در منطقه 9 به صورت جدي نگاه کنند که در این راستا از اصول برنامه 1405 به گونه اي تبعیت خواهیم کرد که با ویژگی هاي منطقه 9 حضور سرمایه گذار و زیست در منطقه 9 را

مورد تشویق قرار دهیم.   

رفیعی به افتتاح و کلنگ زنی 9 پروژه در آینده اشاره و تصریح کرد: افتتاحیه خیابان بهشت، خیابان بهستان، ورودي محله کوهانستان، راه اندازي کلکتور شرقی – غربی، افتتاح بخش جدیدي از بوستان
مهر به طوریکه سطح مورد استفاده شهروندان را به 2 برابر افزایش می دهد، تبدیل سالن فرهنگی یادگار امام (ره) به سالن همایش ها، پروژه فرهنگی – تجاري منارجنبان و احداث ورزشگاه غرب از

پروژه هاي آماده بهره برداري و ساخت است.   

مراکز تولید و توزیع نهال و گل و گردشگري غذا در منطقه 9 محل ایجاد درآمدهاي پایدار   

وي ادامه داد: ما اگر بتوانیم بسترهاي کارآفرینی را در منطقه 9 بسط و توسعه دهیم درآمد پایدار نه تنها براي شهرداري منطقه 9، بلکه براي شهروندان فراهم می شود و اولین گام را با یکی از پتانسیل
هاي جدي یعنی وجود مراکز تولید و توزیع نهال و گل آغاز کردیم و امیدواریم به نتایج خوبی برسیم.   

مدیر منطقه 9 شهرداري اصفهان افزود: مسیر آتشگاه گردشگري غذایی است که این موضوع هم یکی از پتانسیل هاي موجود براي برنامه ریزي در منطقه است.  

وي با اشاره به اینکه نگاه جدي به محرومیت زدایی از طریق توسعه شبکه معابر ممکن است، اظهار کرد: منطقه 9 داراي سه خیابان اصلی شرقی غربی و چهار خیابان شمالی جنوبی است یعنی مجموع
خیابان هاي آن به هفت مورد می رسد که با این اوصاف، توسعه در منطقه معنا ندارد؛ اگر قرار است توسعه صورت گیرد باید شبکه معابر توسعه یابد و باید درصدد برنامه ریزي براي توسعه معابر باشیم

تا فقرزدایی کنیم.   

رفیعی در مورد پروژه مشارکتی منارجنبان نیز اضافه کرد: با توجه به حساسیت هایی که این بناي تاریخی دارد، باید مجوزهاي لازم از سازمان میراث فرهنگی دریافت شود که در فاز اول توانستیم
مجوزها را دریافت کنیم، به همین منظور قراردادي با شرکت نقش جهان بسته شده و به دنبال دریافت پروانه ساخت هستند که امیدواریم در افتتاحیه هاي منطقه 9 یکی از پروژه هایی که آغاز می

شود، این طرح باشد.
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حمایت 40 میلیاردي از راه اندازي بزرگترین طرح پرواربندي گوساله

منبع: فصل اقتصادشماره خبر:  117  |  تاریخ: 1399/08/21

فصل اقتصاد - بزرگترین طرح پرواربندي گوساله در استان بوشهر که براي 130 نفر از جمله جوانان این روستا ایجاد اشتغال کرده، با حمایت بانک کشاورزي در سال 1397 در بنداروز احداث
شده است.

فصل اقتصاد - بزرگترین طرح پرواربندي گوساله در استان بوشهر که براي 130 نفر از جمله جوانان این روستا ایجاد
اشتغال کرده، با حمایت بانک کشاورزي در سال 1397 در بنداروز احداث شده است. 

به گزارش فصل اقتصاد به نقل از روابط عمومی بانک کشاورزي، نخلستان و کلوت ها را که پشت سر می گذاریم،
نرسیده به آب هاي نیلگون خلیج فارس، در دشتستان بوشهر و حوالی برازجان به روستاي بنداروز می رسیم. روستاي
کوچکی با 535 خانوار که بیشتر به کشاورزي و دامداري و تولید صیفی جات اشتغال دارند. بنداروز یکی از هزاران
روستایی است که با حمایت بانک کشاورزي، میزبان یکی از بزرگترین طرح هاي تولیدي کشور شده است. بزرگترین
طرح پرواربندي گوساله در استان بوشهر که براي 130 نفر از جمله جوانان این روستا ایجاد اشتغال کرده ، با حمایت

بانک کشاورزي در سال 1397 در بنداروز احداث شده است. 
به گزارش روابط عمومی و همکاري هاي بین الملل بانک کشاورزي، این مجتمع بزرگ تولیدي شامل دو واحد پروار بندي به ظرفیت 1000 و3000 راس است. واحد 3000 راسی در زمینی به مساحت
50000 متر مربع و به تعداد 30 آغل با سرمایه گذاري 150 میلیارد ریال احداث شده که 40 میلیارد ریال آن توسط بانک کشاورزي از محل اعتبار اشتغال پایدار روستایی سال 97 تامین و سرمایه

گذاري شده است. 
خدامراد گرمسیري یکی از دامداران فعال و علاقمند به دامداري در این روستا است که با حمایت بانک کشاورزي نسبت به احداث این طرح اقدام کرده است. وي می گوید: تولیدات هر دو واحد در سال

بالغ بر 1500 تن گوشت قرمز است که علاوه بر تامین نیاز مصرف داخلی کشور، در مواقع مازاد بر نیاز داخل، به بازار هاي کشور هاي حوزه خلیج فاس صادر و ارز حاصل به داخل کشور بر می گردد . 
طرح پرورش گاو گوشتی 3000 راسی خدامراد گرمسیري ،بزرگترین طرح پرواربندي در استان بوشهر است که باعث ایجاد اشتغال مستقیم به تعداد 30 نفر وغیر مستقیم 100 نفراز جوانان همین

روستا شده است . 
گوساله مورد نیاز براي پروار از نژادهاي آمیخته دو رگ بومی وخارجی هلشتاین وسیمینتال از استان هاي همجوار تامین وبخشی از علوفه مورد نیاز شامل یونجه وذرت و جو توسط مجري طرح در

مزرعه شخصی او که بالغ بر 100 هکتار است کشت و برداشت می شود و بخش دیگر نیز از سایر استان هاي داخل کشور خریداري و تامین می شود . 
این پروژه برگ افتخار دیگري از عملکرد بانک کشاورزي در حمایت از کارآفرینی و تولید مواد پروتئینی مورد نیاز کشور و ایجاد اشتغال به ویژه در مناطق محروم و دورافتاده کشور است.
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برگزاري 40 نشست تخصصی و انتشار 4 کتاب در حوزه زنان و خانواده در یک سال

منبع: حوزه نیوزشماره خبر:  118  |  تاریخ: 1399/08/21

حوزه/ مدیر موسسه خانواده اسلامی و تربیت معنوي خاتم با اشاره به برگزاري نشست هاي علمی و تخصصی از سوي این موسسه از برگزاري 40 نشست علمی و انتشار 4 کتاب در یک سال
خبر داد.

مدیر موسسه خانواده اسلامی و تربیت معنوي خاتم خبر داد: برگزاري 40 نشست تخصصی و انتشار 4 کتاب در حوزه زنان و خانواده در یک سال 

حوزه/ مدیر موسسه خانواده اسلامی و تربیت معنوي خاتم با اشاره به برگزاري نشست هاي علمی و تخصصی
از سوي این موسسه از برگزاري 40 نشست علمی و انتشار 4 کتاب در یک سال خبر داد. 

به گزارش خبرگزاري حوزه محمدحسین چاوشیان در نشست خبري که باهدف تشریح فعالیت هاي موسسه
مردم نهاد خاتم در یک سالگی این موسسه برگزار شد اظهار داشت: موسسه خانواده اسلامی و تربیت معنوي
خاتم موسسه اي مردمی است که از سال گذشته کار خود را با فعالیت در گروه هاي علمی و اجرایی و

فرهنگی در حوزه خانواده و بانوان آغاز کرده است. 

مدیر موسسه خانواده اسلامی و تربیت معنوي خاتم از مقر اصلی این موسسه در قم خبر داد و افزود: مرکز
اصلی موسسه خاتم در قم است ولی فعالیت هاي آن فراشهري و حتی فراملی است. 

وي به مطالعات تطبیقی موسسه مردم نهاد خاتم در حوزه زنان با دانشگاه برن سوئیس هم اشاره کرد و گفت:
ارتقاي دانش خانواده در عرصه هاي مختلف اجتماعی، کنترل و کاهش آسیب هاي اجتماعی و توسعه فرهنگ

خانواده محوري در همه ابعاد ازجمله اهداف اصلی این موسسه است. 

چاوشیان با اشاره به برگزاري نشست هاي علمی تخصصی متعدد توسط موسسه از برگزاري 5 نشست علمی در حزوه اعتیاد خبر داد و اظهار داشت: در هفته حجاب هم 3 نشست علمی برگزار کردیم و
مناسبت تخصصی کمتري بوده است که در رابطه با آن نشست علمی نداشته باشیم. 

مدیر موسسه خانواده اسلامی و تربیت معنوي خاتم با اشاره به انتشار کتاب «خانواده و مسائل نوپدید» در ماه گذشته افزود: این کتاب به مباحث راهبردي پرداخته است که از میان 40 نشست علمی
برداشت شده است و به صورت یک کتاب درآمده است. 

وي با اشاره به چاپ 4 کتاب در یک سال از سوي موسسه خاتم اظهار داشت: کتاب زنان و اعتیاد کتاب دومی است که منتشرشده است که در قالب بررسی آسیب هاي اجتماعی زنان در شماره اول به
اعتیاد پرداخته است و امیدواریم که ادامه دار باشد. 

چاوشیان بابیان اینکه کتاب سوم منتشرشده از سوي موسسه خاتم «خانواده مدرنیته» نام دارد افزود: کتاب چهارم تحت عنوان «جمکران همین حوالی» هم به وضعیت شناسی جمکران و اقدامات
موسسه خاتم در آن محدوده می پردازد. 

مدیر موسسه خانواده اسلامی و تربیت معنوي خاتم با اشاره به فعالیت دفاتر استانی موسسه خاتم در سایر استان نیز اظهار داشت: 6 دفتر استانی در یکمین سالگرد موسسه خاتم فعال هستند که با
استقبال بسیاري از استان هاي دیگر مواجه شده است. 

وي افزود: در استان هاي فارس مازندران کهکیلویه و بویراحمد البرز و کرمان و اهواز مراکز استانی موسسه خاتم فعالیت خود را آغاز کرده است و در سال دوم موسسه قصد داریم که در تمام استان هاي
کشور این دفاتر را دایر بکنیم. 

چاوشیان با اشاره به بخش مشارکت هاي مردمی تأکید کرد: در این زمینه هم اقدامات خوبی را درزمینهٔ محرومیت زدایی داشتیم و با توجه به کرونا و وضعیت معیشتی مردم به ویژه در مناطق محروم
سفرهایی را به این مناطق داشتیم. 

مدیر موسسه خانواده اسلامی و تربیت معنوي خاتم با اشاره به اقدامات این موسسه در سایر استان ها افزود: یکی از بالاترین آمارهاي خودکشی را استان کهگیلویه و بویراحمد در اختیار دارد سال
گذشته 18 خودسوزي در این استان اتفاق افتاد که نیاز به کار جدي در این رابطه احساس می شود. 

وي با اشاره به تولیدات رسانه اي این مجموعه افزود: دو فیلم مستند با عنوان هاي «دختر زاگرس» که به بررسی مسائل اجتماعی می پردازد و مستند دیگري که به اعتیاد زنان می پردازد با عنوان
«زندگی بدون نفس» در همین رابطه تولیدشده است. 

وي گفت: این مجموعه داراي سه گروه تخصصی کارآفرینی، سلامت زنان و مباحث حقوقی زنان است که در هر گروه اعضاي هیئت علمی فعالیت دارند. 

چاوشیان ادامه داد: انجمن روان شناسان و مشاوران، نشریات خاتم با مجوز نشر 5 زبان، خبرگزاري پیام خانواده، گروه جهادي خاتم هم ازجمله بخش هاي این مجموعه به شمار می روند. 

وي از فعالیت گسترده و متمرکز در منطقه جمکران خبر داد واظهارکرد: امیدواریم که فعالیت هاي علمی و تخصصی که در این منطقه با حضور طلاب جهادي در حال انجام است به شرایطی برسد که
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دیگر رنگی از محرومیت را در این منطقه شاهد نباشیم. 

313/61پ
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ضرورت تکمیل فاز اول اطلس سرمایه گذاري گیلان تا پایان سال

منبع: روزنامه اعتمادشماره خبر:  119  |  تاریخ: 1399/08/21

ارسلان زارع، استاندار گیلان، تاکید کرد: 
ضرورت تکمیل فاز اول اطلس سرمایه گذاري گیلان تا پایان سال ارسلان زارع، استاندار
گیلان، ایران را در مقایسه با بسیاري از کشورها داراي ظرفیت بالایی خواند و گفت: در مسیر
تحقق پویایی اقتصادي باید به محدودیت و استعدادها در کنار هم توجه شود و براي اتخاذ

سیاست ها و راهبردهاي اجرایی در این راه، شناخت دقیقی از هر دو مولفه داشت. 

اعتمادآنلاین| استاندار گیلان بر ضرورت تکمیل فاز اول اطلس سرمایه گذاري استان تا پایان
امسال و نیز تهیه بانک اطلاعاتی دقیقی از فرصت هاي سرمایه گذاري در گیلان تأکید کرد و
گفت: انتظار دارم مدیران براي سرمایه گذاران، وقت بگذارند و کارگروه سرمایه گذاري و

توسعه فضاي کسب وکار، فعال تر شود. 

ارسلان زارع امروز در جلسه ستاد استانی حمایت از سرمایه گذاري داخلی و خارجی استان با اشاره به سیاست هاي کلی اصل 44 قانون اساسی اظهار کرد: شتاب بخشیدن به رشد اقتصاد ملی، افزایش
رقابت پذیري در اقتصاد ملی، آماده سازي بنگاه هاي داخلی جهت مواجهه هوشمندانه با قواعد تجارت جهانی، توسعه سرمایه انسانی و متخصص و توسعه و ارتقاء استانداردهاي ملی بخشی از اهداف

قانون اجراي سیاست هاي کلی این اصل است. 

وي با تاکید بر لزوم اجراي اقدامات اثربخش در حوزه سرمایه گذاري داخلی و خارجی تصریح کرد: با وجود چالش هاي موجود در این بخش، لازم است به پتانسیل هاي هرنقطه از کشور و استان و
راهکارهاي بهره وري از آن در مسیر توسعه توجهی جدي شود. 

زارع با اشاره به توانمندي هاي گیلان در حوزه هاي کشاورزي، صنعت و گردشگري یادآور شد: علاوه بر اینها، استان از نیروي انسانی ماهر و متخصص برخوردار است و باید توجه به تمامی این ارکان براي
تحقق توسعه صورت گیرد. 

استاندار گیلان، ایران را در مقایسه با بسیاري از کشورها داراي ظرفیت بالایی خواند و گفت: در مسیر تحقق پویایی اقتصادي باید به محدودیت و استعدادها در کنار هم توجه شود و براي اتخاذ سیاست 
ها و راهبردهاي اجرایی در این راه، شناخت دقیقی از هر دو مولفه داشت. 

وي با یادآوري تأکیدات رهبر معظم انقلاب مبنی بر توجه به رونق و جهش تولید، سرمایه گذاري و تحقق اقتصاد مقاومتی گفت: دولت نیز اهتمام ویژه اي دارد تا با استفاده از ظرفیت هاي موجود، توسعه
اقتصادي را محقق کند. 

نماینده عالی دولت در استان به طول انجامیدن صدور موافقت نامه ها و مجوز از سوي دستگاه هاي اجرایی را از مشکلاتی خواند که تاخیر در اجراي پروژه ها را به دنبال دارد و گفت: تشکیل ستاد حمایت
از سرمایه گذاري داخلی و خارجی، گامی در جهت تسریع و تسهیل سرمایه گذاري است. 

وي با تاکید بر اینکه براي بهبود فضاي کسب و کار، توسعه اشتغال و افزایش سرمایه گذاري باید بانک اطلاعاتی دقیقی از فرصت هاي سرمایه گذاري و نیز ظرفیت هاي استان ایجاد شود، افزود: در این
خصوص لازم است فاز اول اطلس سرمایه گذاري گیلان حداکثر تا پایان سال جاري تکمیل شود. 

زارع همچنین بر ضرورت تهیه بانک اطلاعاتی دقیق از فرصت هاي سرمایه گذاري در استان براي در اختیار گذاشتن آن نزد سرمایه گذاران از سوي دستگاه هاي مرتبط تأکید کرد. 

وي فعال تر شدن کارگروه سرمایه گذاري و توسعه فضاي کسب و کار را مورد تأکید قرار داد و گفت: دستگاه ها مکلفند حداکثر ظرف 30 روز پاسخ قطعی، شفاف و مستدل خود را به کارگروه ارائه کنند
و عدم ارائه پاسخ می تواند جواب مثبت تلقی شود. 

استاندار گیلان افزود: انتظار دارم مدیران دستگاه هاي اجرایی با سرمایه گذاران با احترام برخورد نموده و شخصا براي آنان وقت بگذارند. 

وي بهره گیري از ظرفیت گیلانیان مقیم خارج از کشور براي توسعه استان و سرمایه گذاري را از دیگر مواردي دانست که باید براي آن برنامه ریزي شود. 

زارع تسریع در ارائه خدمات مرتبط با رفع موانع تولید و تسهیل سرمایه گذاري را از انتظارات خود از بانک هاي استان عنوان و اضافه کرد: تشکیل کمیته شناسایی و رفع مقررات مخل سرمایه گذاري،
اقدامی مهم است و باید چالش ها و عوامل موثر در تاخیر اجراي سیاست هاي توسعه سرمایه گذاري استان شناسایی شود. 

در این جلسه رسیدگی به مشکلات مربوط به 11 طرح سرمایه گذاري استان که از سوي مدیرکل جذب و حمایت از سرمایه گذاري استانداري ارائه و نیز گزارشی در خصوص مرکز خدمات سرمایه
گذاري، برنامه هاي پیشنهادي و نیز اقدامات انجام شده در حوزه سرمایه گذاري خارجی توسط مدیرکل امور اقتصادي و دارایی گیلان بیان شد. 

منبع: ایسنا
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رانده شدن طبقه متوسط از مرکز به حاشیه

منبع: برترین هاشماره خبر:  120  |  تاریخ: 1399/08/21

همین سه سال پیش اولویت پنج گانه ایران در حوزه مدیریت آسیب هاي اجتماعی مشخص شد؛ اعتیاد، حاشیه نشینی، طلاق، مفاسد اخلاقی و احصاي مناطق بحران خیز در کشور. این اولویت
ها البته به تأیید بسیاري از دستگاه هاي متولی در ایران و دفتر رهبر انقلاب هم رسید و قرار رشد راهکار هایی علمی براي مقابله با این ...

روزنامه شرق: همین سه سال پیش اولویت پنج گانه ایران در حوزه مدیریت آسیب هاي اجتماعی مشخص شد؛ اعتیاد، حاشیه نشینی، طلاق، مفاسد اخلاقی و احصاي مناطق بحران خیز در کشور.
این اولویت ها البته به تأیید بسیاري از دستگاه هاي متولی در ایران و دفتر رهبر انقلاب هم رسید و قرار رشد راهکار هایی علمی براي مقابله با این معضلات اندیشیده و عملی شود. 

نمایندگان معاونت رفاه اجتماعی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی در مهرماه در نشستی شرکت کردند که در آن موضوع حاشیه نشینی و فقر شهري در کشور هاي عضو سازمان همکاري هاي اسلامی
مورد بررسی قرار گرفت. در این رویداد که پانزدهمین نشست کارگروه مبارزه با فقرِ «کومسک»، کمیته دائمی همکاري هاي اقتصادي و بازرگانی سازمان همکاري اسلامی بود و به دلیل همه گیري

جهانی کرونا به صورت مجازي برگزار شد، علاوه بر نمایندگان کومسک و تعدادي از کشور هاي عضو، برخی از متخصصان دانشگاهی حوزه فقر شهري و نمایندگان بانک جهانی نیز حضور داشتند. 

این گزارش، به بهانه برگزاري این نشست و با استفاده از محتواي ارائه شده در آن، در کنار نتایج سایر تحقیقات ارائه شده درخصوص حاشیه نشینی در ایران و جهان، به بررسی ابعاد مسئله افزایش فقر
شهري و حاشیه نشینی می پردازد. 

تجمیع گزارش هاي رسمی منتشرشده در ایران نشان می دهد که امروز 29 تا 35 درصد شهرنشینان (معادل 18 تا 22 میلیون نفر) در حدود سه هزار سکونت گاه حاشیه اي زندگی می کنند. حاشیه
نشینی در ایران، در ابتداي شکل گیري خود بیش از هر چیز حاصل مهاجرت روستاییان یا ساکنان شهر هاي کوچک و میانی به شهر هاي بزرگ بود. در این دوران، صد ها هزار خانوار فقیر راهی شهر ها

شدند و در زمین هاي بدون استفاده شهري حوالی شهر ها ساکن شدند. 

حدود دو دهه بعد، بلافاصله پس از انقلاب، بخشی از این خانوار ها در میانه اغتشاشات و بعضا به تشویق نیرو هاي انقلابی، در خانه ها و آپارتمان هاي نیمه کاره ساکن شدند. این تصرف کنندگان پس از
رد تقاضایشان در ارائه خدمات رفاهی به شیوه هاي غیرقانونی متوسل شدند و شیوه اي نوین و غیررسمی از زندگی در شهر ها ایجاد کردند؛ آن ها براي خود جاده، مغازه، درمانگاه، مسجد و کتابخانه

ساختند، انجمن ها و شبکه هاي محلی به وجود آوردند و در تعاونی هاي مصرف محلی عضو شدند. 

امروز، پدیده حاشیه نشینی دیگر تنها مختص تهران و چند شهر بزرگ کشور نیست، بلکه به تمامی نقاط کشور تسري یافته و همه استان ها داراي مناطق حاشیه نشین هستند. از دهه 1370 به این
سو، روند حاشیه نشینی خصلت هاي جدیدتري در ایران یافت. در این دوره جدید اگرچه مهاجرت به شهر ها همچنان تداوم داشت، اما رانده شدن جمعیت از مراکز شهري به حاشیه ها نیز بر تعداد

حاشیه نشینان افزود. 

در این دوره، به نحو فزاینده اي بخشی از طبقه متوسط شهري به صف فقیران شهري پیوستند که از جمله دلایل آن گسترش بازار آموزش، انقباض بازار کار، مقررات زدایی در تجارت خارجی، منعطف
کردن قوانین کار، بی ثباتی و ناامنی شغلی، شوك هاي اقتصادي به ویژه در حوزه مسکن، ثابت ماندن سطح دستمزدها، عوامل زیست محیطی نظیر خشک سالی و ریزگرد ها و خصوصی سازي بنگاه
هاي دولتی بوده است. داده هاي گزارشی با عنوان «مدیریت یکپارچه و حل مسئله اسکان غیررسمی» که به سفارش وزارت مسکن انجام شده است، نشان می دهد که طی سال هاي 1355 - 1375

حدود 40 درصد از جمعیت پنج میلیونی اضافه شده به استان تهران، در ابتدا در سکونت گاه هاي غیررسمی اسکان یافتند. 

سیاست هاي کلان حوزه مسکن در ایران 

مسئله سکونت گاه هاي حاشیه اي پیوند تنگانگی با قوانین و سیاست هاي مربوط به مالکیت رسمی زمین و مسکن دارد. سیاست گذاري هاي کلان در حوزه برنامه ریزي شهري و مسکن در ایران از
نیمه دهه 40 هجري شمسی آغاز شده و شامل گستره وسیعی از اقدامات می شود. 

ارزیابی هاي برخی پژوهشگران این حوزه، مانند کمال اطهاري و اعظم خاتم، نشان می دهد که در نگاهی کلان این سیاست ها پاسخ گوي نیاز طبقات متوسط و بالاتر بوده تا اقشار فقیر و آسیب پذیر؛
در واقع سیاست هاي حوزه مسکن به خانه دارشدن طبقات متوسط شهري منجر شده، اما در نهایت نتوانسته است مانع از رشد حاشیه نشینی شود؛ براي مثال، در دهه اول بعد از انقلاب با تصویب قانون

زمین شهري و سیاست هاي دولت براي پرداخت وام ارزان قیمت و مصالح ارزان، ساخت و ساز رونق گرفت. 

در این دوره خبري از انبوه سازي نبود و تولید مسکن توسط مصرف کننده نهایی آن انجام می شد و یارانه هاي مسکن نیز به مصرف کنندهِ نهایی پرداخت می شد. در سال هاي دهه 70 عرضه زمین از
طریق تعاونی ها ادامه پیدا کرد، اما سیاست هاي مسکن به مرور بازاري تر شد و بهاي آن افزایش یافت. امروز، در شهر هاي بزرگ، قیمت مسکن به بیش از 10 برابر (و در تهران به ده ها برابر) متوسط

درآمد سالانه خانوار رسیده و حاشیه نشینی نیز با مهاجرت و طبقات متوسطِ شهري به حاشیه کشانده شده همچنان در حال رشد است. 

برنامه هایی براي کاهش حاشیه نشینی 

جدا از پاکسازي و امحا (در موارد متعددي مانند خاك سفیدِ تهران، زورآبادِ کرج و کوي طلابِ مشهد)، سه مورد از مهم ترین رویکرد هایی که بعد از جنگ حاشیه نشینی را هدف قرار داده اند، شامل
مسکن عمومی، ایجاد شهر هاي جدید و توانمندسازي سکونت گاه هاي غیررسمی می شود. پیشینه نسبتا ناموفق طرح ساخت مسکن عمومی را می توان در دوره پیش از انقلاب جست. 

براي نمونه، بررسی هاي انجام شده درباره کوي 13 آبان تهران نشان می دهد که به دلیل هزینه هاي بالاي زندگی در این محل و همین طور فاصله زیاد آن با محل کار سکنه، در کمتر از 10 سال، 70
درصد از ساکنان فقیر مسکن خود را واگذار کرده و گروه جدیدي که داراي درآمد بالاتري بودند، جایگزین آنان شدند. البته تجربه ساخت مسکن براي گروه هاي کم درآمد در اواخر دهه هاي 40 و 50

در سایر شهر ها موفق تر ارزیابی شده است. 
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در دوره پس از انقلاب نیز نزدیک ترین تلاش کلان مقیاس براي ساخت آنچه در ادبیات رفاهی، مسکن عمومی خوانده می شود، پروژه مسکن مهر بود. صرف نظر از انتقاداتی که به ابعاد مختلف این
پروژه، مانند استحکام و مکان گزینی وارد است، طرح مسکن مهر توانست بخشی از جمعیت کم درآمدتر را در خانه هاي ساخته شده اسکان دهد، اما ارزیابی ها نشان می دهد که پایین ترین دهک هاي

درآمدي نصیبی از این طرح نبردند و در درازمدت نیز این طرح نتوانست جلوي افزایش قیمت مسکن را بگیرد. 

لازم به ذکر است دولت کنونی، علاوه بر تکمیل پروژه مسکن مهر، طرح اقدام ملی مسکن را نیز در دستور کار خود قرار داده است. از دیگر طرح هاي کلان در راستاي ساماندهی حاشیه نشینی، طرح
احداث شهر هاي جدید است که در سال 1368 به یکی از شرکت هاي تابعه وزارت راه و شهرسازي واگذار شد. هدف عمده ذکر شده براي احداث این شهر ها «تمرکززدایی و اسکان پایدار سرریز

جمعیت شهر هاي مادر» ذکر شد. 

این شهر ها اگرچه امروزه جمعیت زیادي را به خود جلب کرده اند، اما به دلایل مختلفی، چون دور بودن از محیط هاي کاري، نگرش عمدتا کالبدي به حل مسئله اسکان غیررسمی و عدم توجه به
خواست ها و نیاز هاي ساکنان در حل مسئله حاشیه نشینی چندان موفق عمل نکرده اند. از طرح هاي انجام شده در راستاي توانمندسازي نیز می توان به «طرح ساماندهی به اسکان غیررسمی» که در

سال 1370 توسط هیئت دولت و با همکاري بانک جهانی تصویب شد، اشاره کرد. 

بر پایه این سند، در دهه 80 موج تازه اي از طرح هاي شهري در حدود 20 شهر کشور با محوریت تأمین نیاز اقشار تهیدست شهري تهیه شد و در شهر هایی مثل بندرعباس و زاهدان که از وام بانک
جهانی و منابع ویژه داخلی برخوردار شدند، اقداماتی در توسعه فعالیت هاي محلی، تأمین زیرساخت ها و بهسازي شهري انجام شد. 

در حال حاضر، مهم ترین سند در این حوزه سند ملی احیا، بهسازي و نوسازي و توانمندسازي بافت هاي فرسوده و ناکارآمد شهري است که افق آن سال 1404 است. از دیگر طرح ها در راستاي
بهسازي و توانمندسازي می توان به دفاتر تسهیلگري توسعه محلی در صد ها سکونت گاه حاشیه اي در سرتاسر کشور اشاره کرد. 

متأسفانه گزارشی از ارزیابی عملکرد طرح هاي اجرا شده یا در حال اجرا با رویکرد توانمندسازي منتشر نشده یا در اختیار عموم قرار نگرفته است. در نهایت می توان به دفاتر توسعه محلی (دفاتر خدمات
نوسازي پیشین) اشاره کرد که توسط سازمان نوسازي کشور و زیر نظر شهرداري، از سال 1384 در محلات مختلف تأسیس شدند و امروزه به فعالیت هایی مانند تجمیع و نوسازي کالبدي، تأمین

خدمات، بازگشایی معابر، تدقیق بافت فرسوده، پروژه هاي توسعه اقتصادي و اجتماعی، بهسازي محیطی و ثبت نام تسهیلات بافت فرسوده می پردازند. 

حاشیه نشینی: یکی از 5 اولویت آسیب هاي اجتماعی 

بررسی جغرافیاي فقر نشان می دهد که در بسیاري از نقاط جهان در سال هاي اخیر فقر شهري به مسئله اي چالش برانگیزتر از فقر روستایی تبدیل شده و مرز هاي فقر هرچه بیشتر به سمت حاشیه
شهر ها گسترش یافته است. اگرچه در بسیاري از کشور ها میانگین درآمد در روستا ها همچنان پایین تر است، ولی درصد جمعیت زیر خط فقر در شهر ها نسبت به روستا ها بالاتر بوده و به نحو

فزاینده اي رو به افزایش است. 

جمعیت حاشیه نشین در جهان که در دهه 1990، حدود 689 میلیون نفر بوده، تا سال 2014، به 880 میلیون نفر رسید. تحلیل ها همچنین نشان می دهد که اگرچه رشد اقتصادي فقر مطلق را در
کشور ها کاهش می دهد، اما نه تن ها باعث کاهش فقر شهري نشده بلکه در برخی کشور ها با رشد حاشیه نشینی همراه بوده است. 

همبستگی نزدیک اشتغال کودکان با حاشیه نشینی 

نرخ شهرنشینی که دهه هاست با سرعت در حال افزایش بوده است، در دهه جاري براي اولین بار به بالاي 50 درصد رسید. اما بخش زیادي از جمعیت افزوده شده به شهرها، به خصوص در دو دهه
اخیر و در کشور هاي در حال توسعه، به حاشیه کشانده شده اند و امروز بیش از یک میلیارد نفر در حاشیه شهر ها و به ویژه در مناطق کلان شهري آسیا، آفریقا و آمریکاي لاتین، زندگی می کنند. 

افزایش فقر شهري تا حدي بوده است که اگرچه در بسیاري از کشور ها میانگین درآمد در روستا ها همچنان پایین تر است؛ ولی مسئله فقر و حاشیه نشینی در شهر ها بسیار چالش برانگیزتر شده و
درصد جمعیت زیر خط فقر در شهر ها در مقایسه با روستا ها بالاتر و رو به افزایش است. پژوهشگران، در جست وجو براي یافتن شاخص هایی که به توضیح افزایش حاشیه نشینی و توزیع آن در شهر

ها و کشور ها کمک می کند، در اولین قدم نقش شاخص هاي کلان اقتصادي را بررسی کرده اند. نتایج تحقیقات نشان داده است که فقر شهري را نمی توان تنها با معیار پولی سنجید. 

حاشیه نشینی لزوما با رشد اقتصادي رابطه منفی ندارد و رشد اقتصادي، اغلب حتی با افزایش فقر شهري نیز همراه بوده است. در واقع، تحلیل هاي گزارش کومسک نشان می دهند که دو شاخص
«اشتغال غیررسمی» و «کار کودك» بهتر از سایر شاخص ها (حتی شاخص هاي مربوط به رشد اقتصادي) توزیع حاشیه نشینی در کشور ها را توضیح می دهند. 

از آنجایی که اشتغال غیررسمی و اشتغال کودکان از مهم ترین متغیر هاي توضیح دهنده رشد حاشیه نشینی هستند، گزارش کومسک در ادامه به طور مفصل به آسیب هاي بازار کار در کشور هاي عضو
سازمان همکاري هاي اسلامی پرداخته و نشان می دهد که به طور متوسط 35 درصد از شاغلان این کشور ها در اقتصاد غیررسمی مشغول به کارند. 

این نرخ براي کشور هاي آفریقایی عضو این سازمان 42 درصد، کشور هاي آسیایی 34 درصد و کشور هاي عربی 25 درصد است؛ همچنین، درصد اشتغال غیررسمی در نیجریه 63 درصد، آذربایجان 53
درصد و در اردن، عمان و قطر زیر 20 درصد است. در گزارشی از این مجموعه هم آمده است که حدود هفت میلیون نفر (حدود 30 درصد) از شاغلان ایرانی در بخش غیررسمی مشغول به کارند. 

نتایج تحقیقات همچنین نشان می دهد که زنان، روستاییان، کسانی که تحصیلات دانشگاهی ندارند و ساکنان مناطق محروم سهم بزرگ تري از اشتغال غیررسمی دارند. روستاییان کشور که در نبود یا
بی کفایتی بیمه هاي اجتماعی به شهر ها مهاجرت می کنند، در کنار فقراي شهري که مشاغل غیررسمی و دستمزد هاي پایین تر از معیشت دارند، به طور معمول قادر به تقبل هزینه هاي زندگی و

استفاده از امکانات رفاهی شهر ها نیستند و به حاشیه ها رانده می شوند. 

از نادیده گرفتن حاشیه نشینی و تخریب تابهسازي 

دولت ها رویکرد هاي مختلفی را در برابر مسئله حاشیه نشینی در دستور کار قرار داده اند؛ اما رویه ها هرگز یکنواخت و منسجم نبوده و بسته به شرایط، یک یا چند رویکرد به طور هم زمان اتخاذ شده
است. نادیده گرفتن مسئله مسکن اقشار فقیر و آسیب پذیر تا ابتداي دهه 70 میلادي نگرش رایج دولتی به مسئله حاشیه نشینی بوده است. 
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بر اثر نادیده گرفتن، سکونت گاه هاي حاشیه اي به مرور به ویژگی اصلی کلان شهر هاي کشور هاي در حال توسعه بدل شد و به ترویج تصرف غیرقانونی زمین و الگو هاي سکونت غیررسمی انجامید. با
دوام و گسترش سکونت گاه هاي غیررسمی، دولت ها، به ویژه در دهه هاي 70 و 80 میلادي، به حذف و تخلیه اجباري سکونت گاه ها روي آوردند. 

تحت لواي دلایلی مانند زیباسازي، مشکلات اجتماعی و جرم خیزي، تخلیه اجباري فضا را براي ساخت وساز در زمین هایی که در گذر زمان ارزش تجاري چشمگیري پیدا کرده اند، باز می کند. ساخت
مسکن هاي عمومی رویکرد مسلط دهه هاي 50 و 60 میلادي براي حل مسئله مسکن فقراي شهري و حاشیه نشینان بود. 

عواملی مانند نا توانی دولت ها در تأمین اعتبارات، همخوانی نداشتن طراحی واحد ها با سبک زندگی خانوار ها و سازوکار اجتماعات محلی، ناتوانی پرداخت اقساط از سوي مالکان، مکان یابی نامطلوب و
هدف گذاري ناموفق ضعیف ترین اقشار از جمله عوامل تأثیرگذار در شکست نسبی این پروژه ها است. سیاست هاي مربوط به زمین و خدمات در دهه هاي 70 و 80 و عمدتا پس از نارضایتی گسترده از
تخریب سکونت گاه ها در بیش از صد کشور اجرا شد. در این روش، زمین هاي ارزان (عمدتا در حاشیه شهرها) به قطعات مسکونی تقسیم می شود و همراه با ایجاد زیرساخت هاي اساسی نظیر آب،

انرژي، راه و تسهیلات بهداشتی به افراد مشمول تعلق می گیرد. 

این طرح ها در صورتی موفق هستند که مکان یابی به درستی انجام شده باشد و از محل کار عمده ساکنان دور نباشد، کسري منابع مانع اتمام ساخت زیرساخت ها یا تأخیر زیاد در ایجاد آن ها نشود،
متراژ بالاي زمین ها، آن ها را بیش از حد گران نکند و فرایند انتخاب خانواده هاي مشمول شفاف باشد. اما سیاستی که امروزه بیشتر مورد توجه کشورهاست، ادغام روش هاي خودیاري حمایت شده،

بهسازي و توانمندسازي است. 

این سه روش، در ادغام با یکدیگر تفاوت هاي محلی را به رسمیت می شناسند، رویکردي تمرکززدا به حل چالش حاشیه نشینی دارند و ساختار اجتماعی و نظام اقتصادي حاشیه ها را تا حد ممکن
حفظ می کنند. گرچه طرح هاي بهسازي تفاوت هاي زیادي با هم دارند؛ اما عناصر اصلی آن ها شامل تأمین خدمات پایه (مانند دفع آب سطحی، آب آشامیدنی، جمع آوري زباله و ایجاد مراکز آموزشی

و فرهنگی)، ساماندهی کالبدي معابر و بلوك بندي مجدد و تأمین امنیت در مالکیت (اعطاي قانونی مالکیت یا اجاره بلندمدت) می شود. 

از طرف دیگر، دولت می تواند با حمایت از اقدامات خودیاري ساکنان مانند افزایش پایداري ساختمان ها و شورا هاي غیررسمی ایجاد شده براي مدیریت محلی، این اقدامات را تسهیل و بهینه کند. در
راستاي توانمندسازي ساکنان محلات حاشیه اي نیز دولت ها و سازمان هاي مردم نهاد به اقداماتی مانند سازماندهی اجتماعات محلی، به کارگیري توان ساکنان در راستاي توسعه اقتصاد محلی، افزایش
انسجام اجتماعی با برقراري پیوند هایی بر اساس قومیت، مذهب، همشهري بودن و خویشاوندي، افزایش مهارت ها و امکانات این اقشار براي مشارکت و مذاکره در تصمیم گیري هاي شهري و ایجاد

پیوند هایی با دستگاه هاي مسئول می پردازند.
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رونمایی از طرح هاي متفاوت و اثرگذار در روز کیش

منبع: خبر داغشماره خبر:  121  |  تاریخ: 1399/08/21

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش در آیین رسمی رونمایی از طرح هاي اجتماعی و فرهنگی کیش از تلاش مجموعه عوامل سازمان براي ارتقا ء حداکثري جایگاه کیش و توجه به طرح هاي
مردم نهاد و توانمندساز در کنار طرح ها و پروژه هاي اقتصادي در دو سال اخیر خبر داد.

به گزارش خبرداغ به نقل از روابط عمومی و امور بین الملل سازمان منطقه آزاد کیش، غلامحسین مظفري در این خصوص گفت: ما در سازمان
علاوه بر توجه به تمامی حوزه ها، تاکید همه ما بر بخش هاي معماري جزیره و هویت بصري آن جدي است که باید مورد توجه قرار گیرد و تا

کنون گام هاي خوبی نیز در این راستا برداشته شده است. 

وي با تاکید بر ایده پردازي هاي نو افزود: براي رسیدن به این هدف، معماري محور امیرکبیر در ماه هاي گذشته به معرض مسابقه گذاشته شد.
همچنین نوسازي و باز سازي مسجد ماشه در دستور کار قرار گرفت و به نتیجه رسید و اکنون ساحل ماشه به عنوان اسکله قدیمی که بلا استفاده

مانده است پس از انتخاب آثار هنرمندان تراز اول کشور در مسابقه هفت سنگ به باغ مجسمه کیش تبدیل می شود . 

رییس هیات مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش تصریح کرد: ساماندهی سواحل کیش نیز یکی دیگر از طرح هایی است که طرح آن تصویب شده و به زودي اجرا خواهد شد. در مجموع باید
تلاش کنیم فضاي معماري مناسبی براي جزیره داشته باشیم و قدم ها را استوار تر برداریم تا بر خلاف محدودیت هایی که به دلیل شیوع کرونا به وجود آمد، از فرصت ها استفاده کنیم و شروع خوبی

براي سال آینده در روز کیش داشته باشیم. 

مطفري در خصوص رونمایی از فصلنامه جدید معماري و ساختمان با محوریت موضوعی کیش گفت:این فصلنامه ضمن ارائه مقالات تحلیلی و معرفی پروژه هاي مهم و ملی ، به انتشار ارزش هاي جزیره
کیش با محورها و مباحث مختلف می پردازد و جایگاه و ارزش هاي منطقه اي در حوزه خلیج فارس، موضوع طبیعت و مردم ( ارتباط با ساحل ،معماري همساز با طبیعت، دانش بومی معماري و میراث
معماري بومی)، صنعت توریسم و گردشگري، نقش میراث معماري سنتی و مدرن در گردشگري و توسعه آن، توریسم معماري، صنعت ساختمان و تکنولوژي، اقلیم و بومگرایی در ساختار معماري قرن

21، مدیریت توسعه و نقش آن در ایجاد تعادل و توازن همچنین شناسایی و تبیین محورهاي توسعه پایدار از جمله مباحثی است که در این شماره از فصلنامه معماري به آن پرداخته شده است. 

محمدصادق بیجندي معاون آموزشی جهاد دانشگاهی نیز در خصوص طرح ملی توسعه مشاغل خانگی بانوان در جزیره کیش اظهار داشت: طرح ملی توسعه مشاغل خانگی بانوان که در دبیرخانه توسعه
و حمایت از مشاغل خانگی معاونت توسعه کارآفرینی و اشتغال وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی پس از انجام مطالعات داخلی و خارجی به تصویب رسیده، قرار است با حمایت جهاد دانشگاهی کشور و

همکاري اداره امورزنان سازمان منطقه آزاد کیش، به اجرا درآید. 

وي افزود: این طرح ابتدا در 9 استان به صورت پایلوت براي 20 هزار نفر اجرا شد و از مهر ماه گذشته براي 31 استان پیاده سازي شد. تفاوت این طرح با دیگر طرح هاي قبل، مطالعات دقیق جهاد
دانشگاهی بود که از بازار به سمت تولید حرکت میکند.در منطقه آزاد کیش نیز براي 500 نفر ظرفیت قائل شدیم که تنها مشاغل سنتی مد نظر نبوده و حوزه مشاغل نوین نیز در طرح دیده شده است. 

وي در ادامه بیان داشت: سامانه اي مجزا براي ثبت نام طرح ملی توسعه مشاغل خانگی در مناطق آزاد با آدرس IMHB.ir در نظر گرفته شده که هم اکنون در دسترس است. امیدواریم نخستین
فروشگاه برند ملی مشاغل خانگی را در جزیره کیش شاهد باشیم که اتفاق بزرگی در تجارت و حمایت از اقتصاد خانواده ها خواهد بود. 

محمد صادق بیجندي هدف از اجراي این طرح را ایجاد اشتغال پایدار، کمک به رونق اقتصادي خانوار، توسعه کسب و کارهاي خانگی زنان، تعامل با دستگاههاي اجرایی و بخش خصوصی دخیل در
اجراي طرح عنوان و گفت: اجراي طرح ملی توسعه مشاغل خانگی بانوان، ارائه خدمات آموزش و مشاوره حضوري و غیرحضوري به متقاضیان مشاغل خانگی براي اتصال به بازار و ایجاد زیرساخت هاي

بازاریابی و فروش محصولات آنها را نیزموجب می شود. 

ناصر آخوندي معاون توسعه مدیریت سازمان منطقه آزاد کیش، موضوع رشد قیمت مسکن و اجاره بها را یکی از مهمترین دغدغه هاي دکتر مظفري مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش بیان کرد و
گفت:با توجه به افزایش نرخ واحدهاي مسکونی و اجاره بها، سازمان منطقه آزاد کیش در راستاي تامین مسکن بومیان ، فعالان اقتصادي، کارکنان سازمان و شرکت ها و موسسات تابعه، تعاونی کارکنان

سازمان و سایر ارگان ها و نهادهاي مستقر در کیش، اقدام به اجراي طرح ملی مسکن کرده است. 

وي افزود:در این طرح براي کاهش قیمت تمام شده مسکن، زمین با نرخ مصوب در اختیار شرکت هاي سازنده مسکن قرار می گیرد و هزینه هاي صدور پروانه ساخت نیز به صورت اقساطی دریافت
خواهد شد؛ شرکت هاي سازنده نیز بر اساس مفاد قرارداد با سازمان منطقه آزاد کیش و ابزارهاي کنترلی این سازمان، موظف به ساخت و واگذاري مسکن با کیفیت مطلوب و با حداقل سود و قیمت

مناسب به متقاضیان هستند. 

ناصرآخوندي عنوان کرد: فاز اول طرح در زمینی به مساحت 5.000 متر مربع در منطقه سفین با اولویت تامین مسکن براي بومیان اجرا خواهد شد. خانه هاي پیش بینی شده در این طرح، تحت نظارت
معاونت عمرانی و زیربنایی سازمان، با رعایت ضوابط و استانداردهاي مربوطه و در قالب بلوك هاي تجمعی کوتاه و بلند مرتبه در متراژهاي مختلف با میانگین 75 متر مربع، در سه سطح قیمت بر اساس

نوع مصالح اعم از خارجی یا ایرانی براي اقشار مختلف ساخته خواهد شد که با هماهنگی سازمان به متقاضیان واگذار می شود. 

وي در بخش دیگر از سخنان خود از اخذ موافقت اصولی سازمان بورس و اوراق بهادار جهت تاسیس صندوق زمین و ساختمان در جزیره کیش خبر داد و افزود: این موافقت نامه براي نخستین بار در
مناطق آزاد صنعتی تجاري کشور با حجم سرمایه گذاري 2700 میلیارد ریال رخ داده است که زمینه سرمایه گذاري امن را براي کیشوندان فراهم کرده است و جزئیات آن متعاقبا اعلام خواهد شد. 

معصومه ابتکار معاون رییس جمهور در امور زنان و خانواده در پیامی به مناسبت افتتاح پارلمان زنان گفت: تلاش هاي مسئولان سازمان منطقه آزاد کیش در جهت ارتقا وضعیت زنان و خانواده با
تشکیل پارلمان مشورتی زنان در جزیره کیش اقدام بسیار ارزشمندي است که موجب بهبود شرایط زنان و خانواده هاي ساکن این جزیره زیباي مرجانی در خلیج فارس خواهد شد. 
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وي افزود: در دولت دوازدهم توجه به حوزه زنان از طریق تصویب شاخص هاي عدالت جنسیتی و خانواده در ستاد ملی این حوزه محقق و تصویب سند ارتقا وضعیت آنها برنامه ریزي شد که این سند،
ملاك عمل براي بخش هاي مختلف هر استان محسوب می شود. برنامه ریزي هاي ما براي بهبود و ارتقا شرایط زنان و خانواده در بخش هاي دولتی، غیر دولتی یا بخش هاي مدنی نیز در این سند و در

قالب برنامه هاي اجرایی پیش بینی شده است. 

معاون رییس جمهور در امور زنان و خانواده عنوان کرد: امیدوارم با تحقق این برنامه وبرداشتن گام هاي استوار براي بهبود شرایط آموزش، فرهنگ، بهداشت، اشتغال و کارآفرینی، نشاط و ورزش براي
زنان و خانواده ها در جزیره، همچنین توجه به مسائل امنیت و حقوق زنان در کیش، دستاوردهاي خوب و علمی حاصل شود تا از ابعاد مختلف توسعه انسانی و تحقق آرمان هاي والاي انقلاب اسلامی،

به اهداف و پیشرفت هاي مورد نظر دست یابیم. 

عالمه خسروي رئیس اداره امور زنان کیش نیز در تشریح افتتاح پارلمان زنان در جزیره گفت: روز کیش فرصتی است براي بیان زیبایی هاي بیکران و ویژگی هاي منحصر به فرد این جزیره مرجانی و
بیان دستاورد هاي ارزشمندي که با تلاش زنان و مردان فعال در عرصه هاي گوناگون در جزیره حاصل شده است؛ شکل گیري پارلمان زنان به عنوان یک مطالبه عمومی و با حضور فراگیر نمایندگان

اقشار مختلف جامعه زنان منطقه، یکی از اقدامات تاثیر گذار مسئولان این منطقه آزاد است که قطعا گامی ارزشمند به سوي استفاده ارزشمند از ظرفیت هاي بالقوه زنان جزیره کیش خواهد بود. 

وي حضور موثر بانوان گرانقدر جزیره کیش در عرصه هاي مختلف و تلاششان در حوزه هاي فرهنگی، اجتماعی و اقتصادي یکی از شاخصه هاي مهم و ارزشمند جزیره برشمرد و تاکید کرد: براي حفظ
این امر، ارتقا سطح مشارکت و جایگاه ویژه زنان در فعالیت هاي اجتماعی منطقه و استفاده از تجربه و علم آنان ایجاد ساختاري به منظور بهره گیري از نقش زنان در فرایند هاي تصمیم سازي لازم و

ضروري است تا این نگین خلیج همیشه فارس را در نیل به اهداف توسعه اي یاري کنند. 

مریم محمدي رپیس اداره محیط زیست سازمان منطقه آزاد کیش در این مراسم گفت: حفظ محیط زیست کیش از جمله موضوعات حساس در میان مردم، بومیان، کیشوندان و مدیران این سازمان
بوده است. 

وي از حمایت مدیران به ویژه دکتر غلامحسین مظفري براي اهتمام نظري و عملی در حفظ محیط زیست جزیره زیباي کیش قدردانی کرد.در این مراسم با قرائت سوگند نامه محیط زیستی کیش
عنوان شد که منشوري در تعظیم و تکریم محیط زیست کیش با هدف جلب مشارکت و ترغیب ساکنان و گردشگران به صیانت ازمحیط زیست و ترویج این فرهنگ درمیان جامعه، تهیه و تدوین شده

است تاکیش الگویی بی نظیر درعرصه حفاظت ازمحیط زیست باشد. 

محمدي گفت: در این سوگند نامه یاد می کنیم که از این پس به شکرانه نعمت اقامت در مروارید خلیج فارس، جزیره مرجانی کیش، که لذت آرامش، پاکی، زیبایی، شادي و سکوت را به ساکنان و
گردشگران خود ارزانی کرده است؛ دوستدار طبیعت، محیط زیست و زیست بوم جزیره زیباي کیش باشیم و کوچک ترین غفلتی در پاس داري و محافظت از آن نکنیم و همواره به ارتقاي دانش محیط

زیستی خود اهتمام ورزیم و توصیه هاي مسئولان و کارشناسان رسمی محیط زیست منطقه را به دقت پیگیري و رعایت کنیم. 

سعید پورعلی معاون فرهنگی و اجتماعی سازمان منطقه آزاد کیش دیگر سخنران این جلسه به تشریح طرح کیش در فاصله دو قرن با عنوان "اینجا فرداست" ، پرداخت. 

وي گفت: طرح جامع " اینجا فرداست " در فرصت ایام مانده تا پایان قرن چهاردهم خورشیدي و روزهاي آغازین قرن بعد، همه رفتارهاي تبلیغاتی، رسانه اي و فرهنگی کیش را به پیش خواهد برد و به
شکل ایده شتاب دهنده همه عملکردها و مناسبت ها خواهد بود. 

معاون فرهنگی و اجتماعی سازمان منطقه آزاد کیش افزود: از سوي دیگر ثبت تاریخ کیش در مجموعه اي مستند و برگزاري " اولین نوروز قرن 15 " با در نظر گرفتن مسائل ناشی از شیوع ویروس
کرونا از دیگر زیر شاخه هاي طرح مذکور خواهد بود. این طرح در مجموعه هاي تصویري و مبلمان شهري نیز بطور جدي بازنمایی خواهد شد. 

در این ایده از 100 متفکر، شاعر و دانشمند خواسته خواهد شد 100 نامه براي قرن 15 بنویسند و این نامه در کتابی خاص پیش از نوروز 1400 منتشر می شود.تولید دو مجموعه تلویزیونی و رسانه اي
و کلیپ هاي صد ثانیه اي براي سده از طرح هاي دیگر است که از روز کیش آغاز خواهد شد . 

وي همچنین از جشنواره آخرین مسافران قرن خبر داد و بیان داشت: جاده زندگی براي ثبت نام و نشان زوج ها روي کاشی هاي خاص و کاشت درخت یادبود زندگی از ایده هاي دیگر این طرح است .
جشنواره صد سال کیش و جشنواره شعرکیش و چندین جشنواره دیگر در طول یک سال برگزار خواهد شد . دعوت از متولدین 1299 که در سال 1399 صد ساله می شوند، مردمانی که به لطف عمر
طولانی قرن دیگر را نیز خواهند دید و همراهی آنها با متولدین 1399 که آخرین متولدین قرن خواهند بود در مهمانی و رویداد بزرگ کیش از دیگر رویکرد هاي این طرح می باشد. تولید مجموعه
کلیپ در پاسداشت و بزرگداشت بومیان کیش به عنوان اولین ساکنان و تاریخی ترین اقوامی که این جزیره دوست داشتنی را حفظ و آباد کردند و توجه خاص به کودکان به عنوان میراث داران قرن در

مجموعه اي عروسکی که تولید آن در جزیره کیش آغاز شده که هدف آن فرهنگ سازي و تقویت هویت کیش در ذهن و نگاه کودکان است. 

به گفته او، مجموعآً رویدادهاي کیش به گونه اي است که می تواند پس از آزموده شدن در جزیره، فرصت جلوه گري در سطح ملی را پیدا کند. کیش محل اجراي طرح هاي مربوط به آینده پیشنهادي
و خاستگاهی براي است و با این تفکر می توان گفت "اینجا فرداست" . 

شیخ یعقوب شمس امام جمعه اهل سنت کیش نیز روز کیش را روز شناخت و معرفی بیشتر کیش و تبلور مشارکت مردم و مدیران کیش براي آبادانی و توسعه این نگین در خلیج همیشه فارس عنوان
کرد و گفت: خرسندیم که براي سومین سال این روز را جشن می گیریم و نام گذاري این روز به یقین در تاریخ کیش به یادگار خواهد ماند. 

روز کیش روز همه ملت ایران است و ما گرد هم آمدیم تا با وحدت خود اتفاقات و رویداد هاي بزرگی رقم بزنیم. راه توسعه کیش جز با همدلی و تلاش میسر نخواهد بود اطمینان دارم با درایت و
تفکري که امروز توسط این تیم مدیریتی بر کیش حاکم است و همچنین تفکرات تحول گرایانه دکتر مظفري میتوانیم ماموریت خود در ارتقا اقتصاد کشور را به خوبی انجام دهیم و به اهداف والا دست

یابیم. 

ویژه نامه منتشر شده به مناسبت روز کیش که حاوي گزارش پیشرفتهاي این منطقه آزاد در حوزه هاي اقتصادي ، گردشگري، اجتماعی ،فرهنگی، علمی، فناورانه و نوآورانه در آستانه ایران 1400 است
نیزدر این مراسم توزیع شد. 

گفتنی است مرتضی بانک مشاور محترم رئیس جمهور و دبیر شوراي عالی مناطق آزاد، غلامحسین مظفري مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش، سید محمد رضا مداح مدیر کل دفتر مدیرعامل، ناصر
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آخوندي معاون توسعه مدیریت سازمان، سعید پور علی معاون فرهنگی و اجتماعی سازمان، جمعی از مدیران و مسئولان حوزه هاي مختلف سازمان، محمد بیجندي معاون آموزشی جهاد دانشگاهی،
محمد وکیلیسرپرست معاونت فرهنگی، گردشگري و صنایع خلاق دبیرخانه شوراي عالی مناطق آزاد، شیخ یعقوب شمس امام جمعه اهل سنت و همچنین جمعی از اصحاب رسانه کیش در این

مراسمحضور داشتند.
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احیاء بناهاي تاریخی از طریق مهارت آموزي یک ضرورت است

منبع: ایرناشماره خبر:  122  |  تاریخ: 1399/08/21

تهران- ایرنا- معاون وزیر تعاون و رئیس سازمان آموزش فنی و حرفه اي کشور گفت: احیا و مرمت بناهاي تاریخی از طریق مهارت آموزي یک ضرورت است که می تواند به جریان جدیدي
تبدیل شود.

تهران- ایرنا- معاون وزیر تعاون و رئیس سازمان آموزش فنی و حرفه اي کشور گفت: احیا و
مرمت بناهاي تاریخی از طریق مهارت آموزي یک ضرورت است که می تواند به جریان

جدیدي تبدیل شود. 

به گزارش گروه فرهنگی ایرنا از روابط عمومی صندوق توسعه صنایع دستی و فرش دستباف
و احیا و بهره برداري از اماکن تاریخی و فرهنگی، علی اوسط هاشمی در نشست مشترك
توسعه همکاري هاي مهارتی سازمان آموزش فنی و حرفه اي کشور و صندوق توسعه با
قدردانی از اهتمام جدي این صندوق براي توانمندسازي گروه هاي مرجع در حوزه هاي
مأموریتی خود، بیان کرد: نیاز به جریان سازي ملی و ایجاد تفاهمی بزرگ براي توسعه و
توانمندسازي بخشی از جامعه در حوزه اماکن و بناهاي تاریخی و فرهنگی داریم تا به کثرت

اشتغال ثروت زا با توسعه و توانمندسازي از طریق مهارت نائل شویم. 

او به ضرورت احیاي تمدن غنی ایرانی تأکید کرد و افزود: در این حوزه از سرمایه هاي ملی
غافل مانده ایم و اهمیت این موضوع در افکار مردم، متناسب با نیاز زمان جاري نشده است. 

معاون وزیر تعاون و رئیس سازمان آموزش فنی و حرفه اي کشور با اشاره به این که نظام آموزشی کشور باید اولویت اصلی خود را توانمندسازي سرمایه هاي انسانی قرار دهد، اظهار کرد: در حوزه
بناهاي تاریخی باید احیا و بازسازي، مرمت، صیانت و به تصویر کشاندن مهارت ایرانی را سرلوحه کار قرار دهیم.با تأسی از سرمایه هاي تاریخی و جغرافیایی، می توان صاحب سبک و نوآوري بود. 

او در ادامه بر جلب و هدایت افکار به موضوع احیا و بازسازي بناهاي تاریخی در مسیر توسعه اشتغال کثرت زا تأکید کرد و افزود: در سازمان آموزش فنی و حرفه اي کشور به دنبال تخصصی کردن
آموزش ها هستیم.آموزش را بین تمام شرکایی که مسئولیت آموزش و تخصص لازم را دارند، توزیع می کنیم. 

دپارتمان هاي ملی «فرش» ایران و «آثار و بناهاي تاریخی و فرهنگی» تشکیل شود 

اوسط هاشمی در ادامه ایجاد «دپارتمان ملی فرش ایران» و «دپارتمان ملی آثار و بناهاي تاریخی و فرهنگی» را اقدامی مؤثر عنوان کرد و گفت: تشکیل بانک ملی اطلاعات استادکاران مهارتی در تمامی
استان ها با شناسایی استادکاران و صاحبان سبک و مهارت در دستور کار ادارات کل آموزش فنی و حرفه اي استانی قرارگرفته است. 

او تصریح کرد: تغییر در نگاه ها نیازمند شناسایی سرمایه هاي انسانی از جمله استادکاران، تاریخ نویسان، مؤلفان و نقش آفرینان کارگاه ها و مراکز مرتبط است. 

معاون وزیر تعاون و رئیس سازمان آموزش فنی و حرفه اي کشور بابیان این که به رقابتی که به کیفیت و دوام منتهی شود فکر می کنیم، گفت: هرکس ظرفیت لازم و اشتیاق داشته باشد ما در کنارش
هستیم و سرمایه ملی سازمان آموزش فنی و حرفه اي کشور را در این مسیر قرار می دهیم. 

او در ادامه افزود: استادکارانی که در سنجش مهارت و صلاحیت حرفه اي سازمان شرکت کنند در صورت احراز به آن ها گواهی نامه مهارت بااعتبار جهانی و در صورت تمایل مجوز تأسیس آموزشگاه
آزاد فنی و حرفه اي داده می شود. 

مسابقه ملی مهارت مرمت بناهاي تاریخی و مهارت فرش دستباف را جهانی کنیم 

اوسط هاشمی بر برگزاري مسابقه هاي ملی مهارت مرمت بناهاي تاریخی و مهارت فرش دستباف باهدف جهانی کردن در استان هایی که در این حوزه ها قطب هستند، تأکید کرد و گفت: تدوین، توزیع
و ترویج استانداردهاي صنایعی که ثبت جهانی شده اند باید به طورجدي دنبال شود و ظرفیت حوزه پژوهش، سنجش و مسابقات مهارت این سازمان باید در این راستا قرار بگیرد. 

او ادامه داد: بازار فرش دستباف ایرانی به عنوان سرمایه کهن ملی هیچ گاه کهنه نمی شود و بازار فروش آن از خانه آغاز شده و به کارگاه ختم می شود. 

معاون وزیر تعاون و رئیس سازمان آموزش فنی و حرفه اي کشور با اعلام آمادگی این سازمان براي سنجش مهارت قالی بافانی که توسط صندوق توسعه معرفی می شوند، افزود: براي شرکت کنندگانی
که مهارت و تخصصشان در سنجش، تأیید شود، گواهی نامه مهارت صادر و در صورت نیاز به دوره آموزش تکمیلی براي ارتقاي کیفیت کار معرفی می شوند. 

او خطاب به نمایندگان صندوق گفت: صندوق در حوزه کاري خود آسیب شناسی و نیازسنجی لازم را انجام دهد و مشخص کند که سازمان آموزش فنی و حرفه اي کشور در حوزه مرمت بناهاي تاریخی
به ویژه در حوزه توانمندسازي سرمایه هاي انسانی چه همکاري می تواند داشته باشد. 

قطعاً بدون مهارت افزایی و آموزش هاي تخصصی توانمندسازي تحقق پیدا نمی کند 
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هادي میرزایی مدیرعامل صندوق توسعه در این نشست از اقدامات سازنده سازمان آموزش فنی و حرفه اي کشور تشکر کرد و افزود: با تغییر نام صندوق احیا به صندوق توسعه صنایع دستی و فرش
دستباف و احیا و بهره برداري از اماکن تاریخی و فرهنگی، این صندوق به عنوان بازوي اجرایی دو وزارت میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی و صمت در نظر دارد با آموزش هاي مقدماتی

درزمینه احیا و مرمت بناهاي تاریخی بتواند حمایت، توسعه و ترویج صنایع دستی و فرش دستباف را فراهم کند. 

او اظهار کرد: برگزاري نمایشگاه هاي داخلی و خارجی و برپایی دوره هاي آموزشی توانمندسازي هنرمندان صنایع دستی و فرش دستباف و حمایت از کارهاي نو و خلاقانه در این عرصه ازجمله برنامه
هاي آتی صندوق توسعه است. 

میرزایی گفت: با توجه به اینکه سازمان آموزش فنی و حرفه اي کشور ظرفیت خوبی در حوزه مهارت ورزي و آموزش هاي تخصصی دارد، می توانیم در شروع فعالیت هاي جدیدمان در مأموریتی که
قانون گذار به ما واگذار کرده همکاري هایی را تعریف کنیم که با بهره گیري از خدمات مشترك امکان ارائه خدمت به ذي نفعان فراهم شود. 

رئیس هیئت مدیره صندوق توسعه تصریح کرد: در مذاکراتی که با معاون رئیس جمهوري در امور زنان و خانواده و معاونان او داشتم یکی از موضوعاتی که مورد توجه قرار گرفت ضرورت حمایت از زنان
بویژه زنان سرپرست خانوار بود چراکه قالی بافان ما عموما زنان هستند که ضمن انجام وظایفشان در خانواده به اقتصاد خانواده از ادوار گذشته نیز کمک کرده اند و اکنون نیز می توانند نقش بسزایی در

اقتصاد خانواده داشته باشند. 

او با بیان اینکه ارتقاي سطح بازاریابی و پرهیز از فله فروشی دو نیاز مهمی است که در حوزه صنایع دستی احساس می شود، اعلام کرد: در هدف گذاري که در صندوق انجام داده ایم مقررشده است در
هر استان یک یا چند بنا با کاربري و رویکرد خانه خلاق صنایع دستی و فرش دستباف و مراکز توسعه صادرات یا پایانه هاي صادراتی تشکیل شوند تا بتوانیم با عرضه بهترین محصولات صنایع دستی و

فرش دستباف که داراي مهر اصالت صنایع دستی و فرش دستباف هستند، شاهد استقرار یک نمایشگاه دائمی از این آثار باشیم. 

میرزایی با تأکید بر نقش اثربخش همکاري هاي مشترك میان صندوق توسعه با سازمان آموزش فنی و حرفه اي کشور بیان کرد: در این مراکز فضاهایی براي توانمندسازي و آموزش هاي لازم شکل
خواهد گرفت که در این زمینه سازمان آموزش فنی و حرفه اي می تواند با اعطاي مجوز مهارت آموزي نقش مهمی در رونق فضاي کسب وکار در این حوزه داشته باشد. 

مدیرعامل صندوق توسعه از همکاري با دانشگاه ها درزمینه ارائه ایده هاي خلاقانه و نوآورانه خبر داد و اظهار کرد: تلاش می کنیم فرهنگ احیاي بناهاي تاریخی و صنایع دستی به زندگی برگردد و
بخش مهمی از اقتصاد کشورمان را با اتکا بر این توانمندي داخلی هدایت کنیم. 

او گفت: سازمان آموزش فنی و حرفه اي به عنوان مرجع تخصصی آموزش هاي توانمندسازي می تواند در راستاي تسریع، تسهیل حمایت، توسعه و ترویج صنایع دستی و فرش دستباف و احیا و بهره
برداري از اماکن تاریخی و فرهنگی یاري کننده صندوق توسعه باشد. 

برچسب ها 
- صندوق مرمت احیا و بهره برداري از بناهاي تاریخی 

- گردشگري 
- سازمان آموزش فنی و حرفه اي کشور
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اعلام نحوه حمایت از بیمه شدگان دورکار قانون تأمین اجتماعی

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  123  |  تاریخ: 1399/08/21

مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی با صدور دستور اداري، نحوه حمایت و احراز اشتغال بیمه شدگان دورکار کارگاه هاي مشمول قانون تأمین اجتماعی را اعلام کرد.

به گزارش خبرگزاري صدا و سیما: به نقل از روابط عمومی سازمان تامین اجتماعی، این
دستور اداري، به منظور ضرورت کاهش تردد و رعایت الزامات فاصله گذاري اجتماعی در
دوران شیوع کرونا، به عنوان یک اقدام پیشگیرانه و موثر براي کاهش خطرات ناشی از این
بیماري و تغییرات ناشی از آن در حوزه کسب و کار و همچنین در اجراي سیاست هاي کلی
دولت، ستاد ملی مبارزه با کرونا، حمایت از کارفرمایان محترم در سال جهش تولید و حفظ و
صیانت از اشتغال پایدار و حقوق بیمه شدگان شاغل در کارگاه هاي مذکور، صادر شده است.
در خصوص کارگاه هایی که در سال جاري به دلیل شیوع بیماري ویروس کرونا به واسطه
دورکاري بسته و یا با کسري از افراد شاغل در کارگاه مشغول فعالیت هستند، تداوم ارسال
لیست و پرداخت حق بیمه کارکنان آنان بلامانع خواهد بود و بازرسان کارگاهی مکلفند در
صورت اعلام و تایید مراتب دورکاري کارکنان شاغل از سوي کارفرما، نسبت به درج اسامی
آنان در گزارش بازرسی اقدام نمایند. کارگاه هاي داراي معافیت حق بیمه سهم کارفرمایی تا

میزان 5 نفر کارگر از شمول به دستورالعمل مزبور خارج هستند.
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بانک ملی ایران، در کنار محرومان

منبع: شما نیوزشماره خبر:  124  |  تاریخ: 1399/08/21

کارکنان بانک ملی ایران در دوران شیوع کرونا و تشدید تحریم هاي اقتصادي، تا حد ممکن دین خود را به جامعه محروم کشور ادا کرده اند.

کارکنان بانک ملی ایران در دوران شیوع کرونا و تشدید تحریم هاي اقتصادي، تا حد ممکن دین خود را به جامعه محروم کشور ادا کرده اند. 

به گزارش شمانیوز به نقل از روابط عمومی بانک ملی ایران، همزمان با برپایی پویش کمک
مومنانه، کارکنان این بانک نیز همپاي سایر نیک اندیشان تلاش کرده اند کمک هاي نقدي و

غیرنقدي خود را میان اقشار نیازمند توزیع کنند. 

تهیه و توزیع کالاهاي مصرفی خانوار، تهیه اقلام بهداشتی و نیز تامین لوازم التحریر میان کودکان
در حال تحصیل مناطق محروم تنها بخشی از این اقدامات است. 

همچنین تعداد قابل توجهی از کارکنان بانک به صورت خودجوش بخشی از حقوق خود را براي
تخصیص به نیازمندان اهدا کرده اند. 

در تازه ترین مورد، مجتمع خدمات بهزیستی و شیرخوارگاه حضرت رقیه (س) از کارکنان جناح
ارزي بانک ملی ایران به سبب حمایت هایشان از فرزندان تحت پوشش این نهاد خیریه تقدیر کرده

است. 

بانک ملی ایران همچنین به صورت مستمر و فراگیر، از دیرباز بخشی از منابع خود را در اختیار
نهادهاي خیریه قرار داده است و از این رو به عنوان یک نهاد نیکوکار شناخته می شود. 

آزادسازي زندانیان جرائم غیر عمد، کمک به کمیته امداد امام خمینی (ره) و تسهیل اشتغال
نیازمندان تنها گوشه اي از اقدامات حمایتی بانک از طبقه محروم جامعه است.
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حمایت 40 میلیاردي بانک کشاورزي از راه اندازي بزرگترین طرح پرواربندي گوساله در استان بوشهر

منبع: شما نیوزشماره خبر:  125  |  تاریخ: 1399/08/21

نخلستان و کلوت ها را که پشت سر می گذاریم، نرسیده به آب هاي نیلگون خلیج فارس، در دشتستان بوشهر و حوالی برازجان به روستاي بنداروز می رسیم. روستاي کوچکی با 535 خانوار که
بیشتر به کشاورزي و دامداري و تولید صیفی جات اشتغال دارند. بنداروز یکی از هزاران روستایی است که با حمایت بانک کشاورزي، میزبان ...

نخلستان و کلوت ها را که پشت سر می گذاریم، نرسیده به آب هاي نیلگون خلیج فارس، در دشتستان بوشهر و حوالی برازجان به روستاي بنداروز می رسیم. روستاي کوچکی با 535 خانوار که
بیشتر به کشاورزي و دامداري و تولید صیفی جات اشتغال دارند. بنداروز یکی از هزاران روستایی است که با حمایت بانک کشاورزي، میزبان یکی از بزرگترین طرح هاي تولیدي کشور شده است.

بزرگترین طرح پرواربندي گوساله در استان بوشهر که براي 130 نفر از جمله جوانان این روستا ایجاد اشتغال کرده ، با حمایت بانک کشاورزي در سال 1397 در بنداروز احداث شده است. 

به گزارش شمانیوز به نقل از روابط عمومی و همکاري هاي بین الملل بانک کشاورزي، این مجتمع
بزرگ تولیدي شامل دو واحد پروار بندي به ظرفیت 1000 و3000 راس است. واحد 3000 راسی
در زمینی به مساحت 50000 متر مربع و به تعداد 30 آغل با سرمایه گذاري 150 میلیارد ریال
احداث شده که 40 میلیارد ریال آن توسط بانک کشاورزي از محل اعتبار اشتغال پایدار روستایی

سال 97 تامین و سرمایه گذاري شده است. 

خدامراد گرمسیري یکی از دامداران فعال و علاقمند به دامداري در این روستا است که با حمایت
بانک کشاورزي نسبت به احداث این طرح اقدام کرده است. وي می گوید: تولیدات هر دو واحد در
سال بالغ بر 1500 تن گوشت قرمز است که علاوه بر تامین نیاز مصرف داخلی کشور، در مواقع
مازاد بر نیاز داخل، به بازار هاي کشور هاي حوزه خلیج فاس صادر و ارز حاصل به داخل کشور بر

می گردد. 

طرح پرورش گاو گوشتی 3000 راسی خدامراد گرمسیري ،بزرگترین طرح پرواربندي در استان بوشهر است که باعث ایجاد اشتغال مستقیم به تعداد 30 نفر وغیر مستقیم 100 نفراز جوانان همین
روستا شده است . 

گوساله مورد نیاز براي پروار از نژادهاي آمیخته دو رگ بومی وخارجی هلشتاین وسیمینتال از استان هاي همجوار تامین وبخشی از علوفه مورد نیاز شامل یونجه وذرت و جو توسط مجري طرح در
مزرعه شخصی او که بالغ بر 100 هکتار است کشت و برداشت می شود و بخش دیگر نیز از سایر استان هاي داخل کشور خریداري و تامین می شود. 

این پروژه برگ افتخار دیگري از عملکرد بانک کشاورزي در حمایت از کارآفرینی و تولید مواد پروتئینی مورد نیاز کشور و ایجاد اشتغال به ویژه در مناطق محروم و دورافتاده کشور است.
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انجام 61 اقدام موثر براي احیاي واحدهاي صنعتی استان قزوین

منبع: فلزات آنلاینشماره خبر:  126  |  تاریخ: 1399/08/21

معاون برنامه ریزي و آمار و فناوري اطلاعات رئیس کل دادگستري استان قزوین گفت: 61 اقدام موثر در ستاد پیگیري اجراي سیاست هاي کلی اقتصاد مقاومتی براي احیاي واحدهاي تولیدي و
صنعتی استان و جلوگیري از تعطیلی آن ها انجام شده است.

به گزارش پایگاه خبري و تحلیلی «فلزات آنلاین»، عمران تقوي در گفت وگویی اظهار داشت: در این واحدهاي صنعتی، پنج هزار و 911 کارگر مشغول به کار بوده اند که احیاي مجدد آن ها
بسیاري از مشکلات معیشتی و اقتصادي این کارگران را برطرف کرده است. 

وي با اشاره به مهمترین اقدامات ستاد پیگیري اجراي سیاست هاي کلی اقتصاد مقاومتی دادگستري استان قزوین، افزود: بررسی مشکلات واحدهاي صنعتی، بررسی چگونگی تخصیص تسهیلات بانک
ها و دیگر مشکلات تولید و اشتغال مهم ترین موضوعاتی است که در این ستاد پیگیري می شود و خوشبختانه تا به امروز با نتایج خوبی همراه بوده است. 

این مسئول گفت: ستاد پیگیري اجراي سیاست هاي کلی اقتصاد مقاومتی استان تا به امروز 35 بار تشکیل جلسه داده و 110 مصوبه داشته است. 

بر اساس گزارشی از ایرنا، تقوي با تاکید بر اجراي دقیق مصوبات این ستاد، اضافه کرد: در آخرین جلسه این ستاد مشکلات 6 واحد صنعتی در استان قزوین که در زمینه هاي مختلفی با محدودیت هایی
رو به رو بودند، بررسی و برطرف شد. 

معاون برنامه ریزي و آمار و فناوري اطلاعات رئیس کل دادگستري استان قزوین ادامه داد: در این جلسه مقرر شد تا مطالبات واحدها و طرف هاي دیگر آن ها در هیئتی متشکل از دستگاه هاي مختلف
اجرایی، قضایی و نظارتی بررسی شود تا براي رفع مشکلات آن ها اقدامات جامع و کاملی صورت گیرد. 

استان قزوین چهار هزار واحد تولیدي و 15 شهرك و ناحیه صنعتی دارد. 

انتهاي پیام//
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فولاد در نوك قله و سیمان در ته دره/ تفاوت قیمت از زمین تا آسمان است

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  127  |  تاریخ: 1399/08/21

 خبرگزاري فارس ـ اراك؛ صنعت سیمان با چندین دهه سابقه یکی از محصولات مهم

 
ساخت وساز در کشور به شمار می رود که دو درصد از تولید ناخالص داخلی را به خود اختصاص داده است. 

در حال حاضر ظرفیت تولید سیمان در ایران 90 میلیون تن در سال است که بر اساس آمار موجود در سال گذشته این میزان 50 میلیون تن بوده و کارخانجات تولید سیمان با 60 درصد ظرفیت

 
فعالیت داشته اند. تقریبا تمام مواد اولیه مورد نیاز تولید سیمان در داخل تامین می شود، اما آماده سازي و حمل این میزان نیز بسیار متاثر از قیمت ارز و دلار است. 

 
واحدهاي تولید سیمان سالانه یک یا دوبار نیازمند به تامین و نگهداري کوره ها هستند که هزینه هاي این نگهداري بسیار بالاست. 

 
بیش از 10 تا 15 نوع سیمان در کشور تولید می شود که شامل انواع پرتلند، آمیخته، چاه نفت و انواع دیگر سیمان است. 

هم اکنون یکی از مشکلات صنعت سیمان در کشور تفاوت بالاي قیمت آن از درب کارخانه تا دست مصرف کننده است که این تفاوت بالاي قیمت موجب گلایه مندي فعالان این صنعت و مصرف

 
کنندگان شده است. 

 
حدود 80 شرکت تولید سیمان در کشور پروانه فعالیت دریافت کرده اند 

میرمحمد سیدي یکی از متخصصین و مدیران فعال در صنعت سیمان استان مرکزي که 11 سال تحقیقات علمی دانش بنیان در زمینه تولید سیمان را به انجام رسانده و بیش از 6 سال در زمینه تولید
این محصول فعالیت دارد، در این رابطه به به خبرنگار فارس می گوید: در حال حاضر حدود 80 شرکت تولید سیمان در کشور پروانه فعالیت دریافت کرده اند که از این تعداد حدود 70 شرکت فعال

 
هستند. 

 
 

وي می افزاید: اصلی ترین و بزرگ ترین معضلی که امروز این شرکت ها با آن مواجه هستند بحث قیمتگذاري دستوري دولتی است، سیمان از جمله کالاهایی است که در لیست حمایت از حقوق

 
مصرف کنندگان قرار داد و قیمتگذاري آن کاملا دستوري است که این مسئله ضربه هاي بسیاري به فعالان این عرصه وارد می کند. 

 بزرگ ترین معضلی که امروز این شرکت ها با آن مواجه هستند بحث قیمتگذاري دستوري دولتی است، سیمان از جمله کالاهایی است که در لیست حمایت از حقوق مصرف کنندگان قرار داد و

 
قیمتگذاري آن کاملا دستوري است 

سیدي با اشاره به اینکه برخی از کارخانجات تولید سیمان در شرف توقف هستند، اظهار می کند: به دلیل شرایط نامساعد تولید پایدار کارخانجات، تامین و نگهداري دوره اي را به صورت کامل انجام
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نمی دهند، چرا که برایشان نقدینگی لازم مهیا نیست. 

وي می گوید: نقطه مقابل سیمان، فولاد است، سهام فولاد از جمله سهام هاي ارزشمند محسوب می شود، واسطه ها براي خرید فولاد همواره هجوم می آورند با خرید فولاد از بورس اقدام به احتکار این
کالا می کنند و شرایط براي این دو کالا به گونه اي است که فولاد در نوك قله و سیمان در ته دره است، در دنیا متوسط قیمت فولاد 6 به یک است ولی در ایران این عدد بیش 40 به یک است. 

متخصص و مدیر فعال در صنعت سیمان استان مرکزي تصریح می کند: در حال حاضر سیمان پاکتی با قیمت 17 هزار و 500 تومان در درب کارخانه به فروش می رسد، این درحالی است که حدود 4
هزار تومان این مبلغ تنها هزینه پاکت سیمان است، تولیدکننده سیمان باید 10 تا 15 میلیارد تومان نقدا براي خرید پاکت سیمان پرداخت کند که این مبلغ اگر تبدیل به سیمان شود خروجی 25 روز

تولیدکننده خواهد بود. 

سیدي می افزاید: نرخی که براي سود مصالح فروش در نظر گرفته شده، 7 درصد است، در حالی که اداره دارایی 15 درصد سود شناسایی می کند و مالیات می گیرد، ضمن اینکه 3 تا 4 هزار تومان هم
هزینه حمل یک پاکت سیمان است، کارگري که اقدام به تخلیه بار می کند به ازاي هر پاکت 500 تا 1000 تومان دستمزد می گیرد و این هزینه ها موجب شده که سیمان با قیمتی بین 30 تا 40

هزار تومان (بسته به انصاف فروشنده) به دست مصرف کننده برسد. 

وي خاطرنشان می کند: در هنگام تخلیه بار نیز به دلیل اینکه گاها ماشین هاي سنگین در طول روز اجازه ورود به داخل شهرها را ندارد و یا با طرح ترافیک مواجه می شود، ناچار هستند هزینه تخلیه
شب را که 30 درصد اضافه تر است، آن را هم پرداخت کنند. 

امروز کوچک ترین طرح تحقیقاتی در زمینه سیمان توجیه اقتصادي ندارد و تولیدکنندگان حتی در هزینه هاي خود مانده اند  

متخصص و مدیر فعال در صنعت سیمان استان مرکزي با بیان اینکه سرکوب قیمت به نفع هیچ کس نیست، بیان می کند: امروز کوچک ترین طرح تحقیقاتی در زمینه سیمان توجیه اقتصادي ندارد و
تولیدکنندگان حتی در هزینه هاي خود مانده اند  و تنها سود آن نصیب دلال ها می شود. 

سیدي ادامه می دهد: در سال 87 تا 88 سیمان تنی 130 هزارتومان بود و فولاد حدودا کیلویی 400 تومان، امروز بعد از گذشته چندین سال و با 25 برابر شدن قیمت ارز، نرخ سیمان به 240 هزار
تومان رسیده است (با احتساب 9 درصد ارزش افزوده) و فولاد کیلویی 12 هزار تومان که موجب شده کارخانه ها با شیب تندي به سمت توقف حرکت کنند و نتوانند به راحتی به امر تولید بپردازند. 

 
 

وي با اشاره به اینکه سیمان صنعت بسیار ارزشمندي است، اما سهم آن در صنعت ساخت و ساز کمتر از یک درصد است، می گوید: متاسفانه دولت با دیدگاه خود اقدام به قیمت گذاري این محصول
می کند تا بتواند بازار را کنترل کند، اما نه بازار کنترل می شود و نه این ارزان فروشی منفعتی براي مصرف کننده دارد، واحد تولیدي براي اینکه بتواند سرپا بماند ناچار است با همان نیرو میزان تولید

 
را دو برابر کند تا هزینه هاي دستمزد را کاهش دهد، در این شرایط با مشکل فروش مواجه می شود و ناچار است ارزان فروشی کند. 

متخصص و مدیر فعال در صنعت سیمان استان مرکزي با اشاره به هزینه سوخت و انرژي تولید سیمان بیان می کند: به ازاي هر تن سیمان 110 هزار مترمکعب گاز مصرف می شود و نرخ گاز صادراتی
به ترکیه حدود 25 تا 30 سنت است، یعنی 25 تا 30 دلار اما سیمان را به قیمت 14 دلاري صادر می کنیم که این یک نوع چوب حراج زدن به منابع کشور است، تازه اگر قیمت فروش داخل را در نظر

 
بگیریم کمتر از 10 دلار خواهد بود. 

سیدي اظهار می کند: همچنین به ازاي هر مترمربع ساختمان سازي میزان کل مصرف سیمان حدود 200 تا 250 کیلوگرم است، یعنی حدود 4 تا 5 پاکت سیمان، حال اگر سیمان را با قیمت 18 هزار
تومان از درب کارخانه تهیه کنیم حدود 70 هزار تومان قیمت خرید این محصول می شود، که کمتر از یک درصد هزینه ساخت می شود، اما مردم گمان می کنند هزینه سیمان خیلی گران است، در

صورتی که هزینه خرید شیرآلات سرویس بهداشتی چندین برابر قیمت کل سیمان مصرفی در ساخت و ساز است. 
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وي پیرامون قاچاق سیمان می گوید: در حال حاضر با توجه به قیمت هاي فعلی قاچاق سیمان توجیه اقتصادي ندارد، ضمن اینکه کشورهاي همسایه نیز صادرات سیمان از ایران را ممنوع کرده اند چرا
معتقد هستند بازار داخلی و فعالیت واحدهاي تولیدي آنها را بر هم می ریزد، از یک سو بازارهاي صادراتی محدود شده اند و از سوي دیگر توان نقدینگی کارخانجات داخلی اجازه تولید مناسب را نمی

 
دهد. 

متخصص و مدیر فعال در صنعت سیمان استان مرکزي می گوید: یک کارخانه تولید سیمان 3 هزار میلیارد تومان ارزش دارد، اما در بهترین حالت میزان سوددهی آن 20 تا 30 میلیارد تومان است،

 
یک مجموعه فولادي در ظرف 5 سال به سود می رسد، اما واحد تولید سیمان 100 سال طول می کشد تا به سوددهی برسد. 

 
سیمان باید از لیست کالاهاي سازمان حمایت از حقوق مصرف کننده خارج شود، تا عرضه و تقاضاي بازار آن را ساماندهی کند 

سیدي با تاکید بر اینکه براي سامان یابی بازار این محصول باید قیمت گذاري دستوري حذف شود، می گوید: سیمان باید از لیست کالاهاي سازمان حمایت از حقوق مصرف کننده خارج شود، تا عرضه

 
و تقاضاي بازار آن را ساماندهی کند. 

وي ادامه می دهد: امروز کمبود سیمان وجود دارد، چرا که کارخانه ها به دلیل پایین بودن قیمت به اندازه نیاز تولید نمی کنند، سیمان با قیمت مناسب دست مصرف کننده نمی رسد و سود آن تنها به

 
جیب دلا ل ها می رود. 

 
 

متخصص و مدیر فعال در صنعت سیمان استان مرکزي با بیان اینکه صنعت سیمان از جمله صنایعی است که موجب اشتغال بالا می شود، می گوید: هم اکنون بین 60 تا 70 هزار نفر به صورت
مستقیم در کارخانه هاي تولید سیمان فعالیت دارند، بر اساس برخی گزارش ها اصلی ترین کالاي حمل شده در بسیاري از استان ها سیمان است، این محصول در صنایع حمل و نقل و اشتغال بسیار

 
نقش آفرین است، با حمایت از تولیدکنندگان این بخش می توان بخش قابل توجهی از مشکل اشتغال کشور را برطرف کرد. 

 
  رکود صنعت ساختمان سازي عرضه و تقاضاي سیمان را دچار چالش کرده است 

یکی دیگر از تولیدکنندگان اراك نیز می گوید: با رکود صنعت ساختمان سازي در سال هاي گذشته مصرف سیمان نیز کاهش و میزان عرضه این محصول افزایش یافته که همین مسئله عرضه و
تقاضاي سیمان را دچار چالش کرده است. 

 
عباسی بیان می کند: افزایش تولید در شرایطی که تقاضایی براي آن وجود نداشته باشد، موجب می شود قیمت ها غیرواقعی شده و تولیدکننده مجبور شود آن را به قیمت پایین تر عرضه کند. 
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وي ادامه می دهد: یک پاکت سیمان از درب کارخانه با قیمت حدود 18 هزار به فروش می رسد اما گاهی تا دو برابر این قیمت به دست مصرف کننده می رسد به دلیل اینکه این میان دلال ها تا

 
سیمان را به دست مصرف کننده برسانند چندین بار بر قیمت آن می افزایند و هزینه هاي حمل و تخلیه بار را هم بر آن اضافه می کنند. 

 
 عرضه سیمان در کشور مازاد بر تقاضاست و نرخ گذاري دولتی و دستوري در این رابطه بر چالش تولید افزوده است 

این تولیدکننده با بیان اینکه عدم ثبات نسبی قیمت ها وضعیت تولید بخصوص در بخش ساختمان را دچار تحول کرده، می گوید: در حال حاضر عرضه سیمان در کشور مازاد بر تقاضاست و نرخ گذاري
دولتی و دستوري در این رابطه بر چالش تولید افزوده است، توازن تولید و مصرف باید هم به نفع تولیدکننده باشد و هم مصرف کننده و تا زمانی که قیمت ها دستوري باشد، چنین امکانی نیست و این

 
میان نفع آن تنها به جیب دلال می رود. 

 
این تولیدکننده آزادسازي قیمت ها را راهکار مناسبی براي واقعی شدن قیمت ها دانسته و معتقد است ورود به بازارهاي جدید و صادرات باصرفه می تواند به رونق بهتر این صنعت کمک کند. 

عباسی می افزاید: با اجراي هدفمندي یارانه ها و عدم پرداخت یارانه تولید، تنها کسانی که زیان کردند تولیدکنندگان بودند چراکه هزینه تمام شده آنها بیشتر و سوخت مصرفی کارخانه قیمت ها

 
چندین برابر شد که دولت با حمایت از تولیدکننده می توانست از هزینه ها تولید بکاهد. 

 
حمل و نقل سیمان هزینه بر است 

یک فروشنده مصالح ساختمانی نیز با اشاره به هزینه هاي حمل و نقل و تخلیه سیمان می گوید: حمل و نقل سیمان هزینه بر است و فروشنده باید هزینه اي را بابت حمل و نقل و تخلیه بار به دلال

 
بدهد که این مسئله موجب افزایش قیمت از درب کارخانه تا مصرف شده است. 

مراد شمسی بیان می کند: صنعت سیمان با زندگی آحاد جامعه سر و کار دارد هم اکنون علاوه بر کارگران فعال در معادن و واحدهاي تولیدي، عده بسیاري به صورت غیرمستقیم از این صنعت امرار

 
معاش می کنند، هرچه براي رونق و شکوفایی این صنعت بهتر برنامه ریزي شود، به سود تولیدکننده و مصرف کننده است. 

 
به دلیل نبود نظارت هر فروشنده و دلالی به هر میزان که بخواهد پاکت سیمان را به فروش می رساند 

وي ادامه می دهد: از همه این مسائل که عبور کنیم، یکی از چالش هاي جدي این است که به دلیل نبود نظارت هر فروشنده و دلالی به هر میزان که بخواهد پاکت سیمان را به فروش می رساند، هیچ
برخوردي هم با این افراد نمی شود، امروز قیمت یک پاکت سیمان از 23 هزار تومان تا 50 هزار تومان در برخی شهرها متغیر است و هیچ دلیل و توجیهی بر آن وجود ندارد. 

 
عدم برخورد جدي با متخلفین و دلالان غیرمجاز عامل اصلی گرانی ها 

یکی از اعضاي اتحادیه مصالح ساختمانی نیز می گوید: رشد قیمت سیمان بازار مسکن را بشدت تحت تأثیر قرار داده، در حالی که اگر سیمان با قیمت مناسب به دست مصرف کننده برسد از این

 
افزایش قیمت ها کاسته می شود. 
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داود میري نبود نظارت بر رعایت سودهاي عمده و خرده فروشی و نرخ فروش سیمان و عدم برخورد جدي با متخلفین و دلالان غیرمجاز در تمامی بخش (تولید، توزیع، حمل و نقل)، ضعیف بودن
برخورد لازم با تخلفات (گران فروشی، عدم صدور فاکتور، تقلب و...) واحدهاي صنفی را موجب بروز مشکل در این عرصه عنوان می کند. 

دلال ها وارد میدان شده و سیمان خریداري شده را چندین دست به فروش می رسانند که گاهی این دست به دست شدن ها 30 درصد به قیمت سیمان می افزاید 

وي با بیان اینکه عدم ثبات اقتصادي موجب شده قیمت ها هر روز متفاوت تر از روز قبل شود، بیان می کند: در گذشته کارخانجات تولید سیمان براي رساندن محصول به دست مشتري کرایه حمل بار
را نیز لحاظ و خود با شرکت هاي حمل بار و باربري ها توافق می کردند که موجب می شد قیمت ها افزایشی نداشته باشد و دست دلال ها کوتاه شود، اما در حال حاضر با حذف این اقدام دلال ها وارد

میدان شده و سیمان خریداري شده را چندین دست به فروش می رسانند که گاهی این دست به دست شدن ها 30 درصد به قیمت سیمان می افزاید. 

عضو اتحادیه مصالح فروشان می گوید: علاوه بر کرایه حمل بار، کرایه تخلیه بار نیز به قیمت محصول افزوده می شود و کارگر به ازاي خالی کردن هر پاکت سیمان بین یک تا دو هزار تومان دریافت می
کند، چراکه با توجه به گرانی ها باید او هم درآمدي متناسب با گرانی ها داشته باشد تا بتواند امورات خود را بگذراند. 

 
 

میري می گوید: در حال حاضر کمبودي از نظر سیمان در کشور و استان وجود ندارد، اما کمبودي که به شدت احساس می کنیم نظارت است که باعث می شود هر مصالح فروشی به بهانه ثابت نبودن

 
قیمت ها، با نرخ دلخواه خود سیمان را عرضه کند. 

 
 کمبودي از نظر سیمان در کشور و استان وجود ندارد، اما کمبودي که به شدت احساس می شود نظارت است  

وي ادامه می دهد: 140 مصالح فروش در استان فعالیت دارند که گاهی به صورت خرده فروش و عمده فروش هستند، متأسفانه عمده فروشان بیشتر تلفنی کار هستند، پول را به حساب شرکت

 
تولیدکننده واریز می کنند و سیمان را خرد خرد در اختیار خرده فروشان قرار می دهند که از این طریق هم از دادن مالیات فرار می کنند و هم سود خوبی نصیبشان می شوند. 

 
گزارش از حمیدرضا جلالی 

انتهاي پیام/87029
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بهره برداري از ساختمان اورژانس و مرکز آزمون در مدیریت بنادر غرب هرمزگان+عکس

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  128  |  تاریخ: 1399/08/21

 به گزارش خبرگزاري فارس از بندرلنگه، پروژه هاي مدیریت بحران و پدافند غیرعامل و
HSE، تعمیرات و تجهیزات ساختمان اورژانس و مرکز آزمون هاي شایستگی دریانوردي با مبلغی بالغ بر 7 میلیارد صبح امروز با حضور حجت الاسلام جواد اسماعیل نیا امام جمعه شهرستان بندرلنگه،

 
احمد جباري نماینده مردم غرب هرمزگان، احمد شیبانی فرماندار و جمعی از مسؤولان این شهرستان افتتاح و به بهره برداري رسیدند. 

 
 

 
 

قاسم عسکري نسب مدیر بنادر و دریانوردي غرب هرمزگان در حاشیه این مراسم، اظهار کرد: پروژه هاي مدیریت بحران و پدافند غیرعامل و HSE، تعمیرات و تجهیزات ساختمان اورژانس و مرکز
آزمون هاي شایستگی دریانوردي با اشتغال بیش از 20 نفر در راستاي عمل به مسئولیت هاي اجتماعی، ارتقا کیفیت خدمات به ساحل نشینان و دریانوردان این استان و تسریع در خدمات رسانی و بهره

 
گیري از تمام توان و پتانسیل هاي این بندر و تسریع خدمات دهی به مردم و تکریم ارباب رجوع به بهره برداري رسید. 

وي افزود: پروژه مدیریت بحران و پدافند غیرعامل و HSE، تعمیرات و تجهیزات ساختمان اورژانس  با هدف تمرکز در ارائه خدمات و مدیریت بحران در زمان وقوع حوادث و ایجاد زیرساخت مناسب

 
جهت افزایش کیفیت و تسریع در خدمات رسانی در شرایط بحرانی و اضطراري مهیا شده است. 
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مدیر بنادر و دریانوردي غرب هرمزگان بیان داشت: پروژه راه اندازي مرکز آزمون هاي شایستگی دریانوردي غرب استان هرمزگان نیز با تاکید مدیرعامل سازمان بنادر و دریانوردي و مدیرکل بنادر و
دریانوردي استان هرمزگان و با هدف ایجاد بستر مناسب براي ارائه خدمات به دریانوردان، کاهش هزینه و زمان با عدم نیاز تردد به مرکز استان، نظارت بر مراکز آموزشی دریانوردي غرب استان و ارائه

خدمات کارت سلامت دریانوردي و ارائه خدمات اسنادي به صیادان با توجه به تجمع صیادان در غرب استان صورت گرفته است. 

در ادامه "احمد جباري" نماینده مردم غرب استان هرمزگان در مجلس شوراي اسلامی ضمن تقدیر از عملکرد مدیریت بنادر و دریانوردي غرب هرمزگان ، اظهار داشت: اقدامات مناسبی در بخش
دریایی و همچنین براي رضایت ساحل نشینان و دریانوردان این استان و ارتقا کیفیت خدمات به آن ها در بنادر غرب هرمزگان انجام شده است و با پروژه ها و کارهایی که در این بندر به اجرا در آمده

است امیدواریم شاهد شکوفایی بیش از پیش این شهرستان در فعالیت هاي دریایی و بندري باشیم . 

وي  رشد و توسعه بندر را در جهت رشد اقتصادي شهر ضروري دانست و گفت: وظیفه دولت ، حرکت به سمت محرومیت زدایی از چهره این شهرستان می باشد و با توجه به نقش بندرلنگه در استان
هرمزگان و با توجه به اینکه این بندر فعالترین بندر استان هرمزگان بعد از بندر شهید رجایی می باشد، انجام طرح توسعه بندرلنگه و بهره گیري از تمام توان و پتانسیل هاي آن می تواند رونق بیشتر

اقتصادي منطقه را رقم بزند که در همین راستا  آماده ایم  تا هر گونه مساعدتی را با اداره بنادر و دریانوردي غرب هرمزگان و رفع موانع موجود انجام دهیم. 

نماینده مردم غرب هرمزگان در مجلس ضمن اظهار خرسندي از فعالیت هاي صورت گرفته و در حال اجراي اداره بنادر و دریانوردي غرب هرمزگان و بیان اینکه این اداره محور اصلی توسعه شهرستان
بندرلنگه می باشد، افزود: توسعه زیرساخت هاي اقتصاد دریامحور و رونق بخشی به مناطق ساحلی غرب این استان و تسریع در خدمات رسانی، رضایت ساحل نشینان و دریانوردان و ارتقا کیفیت
خدمات از جمله راهبردها و برنامه ها در دستور کار می باشد و با تمام توان براي محقق شدن توسعه بندر و رشد اقتصادي منطقه غرب هرمزگان و مرتفع شدن مشکلات صیادان، لنج داران، اسکله هاي

گردشگري و موج شکن هاي مردمی تلاش خواهیم نمود. 
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عکس از: فتح اله کمانداري 

انتهاي پیام/ 88028
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تصویب آیین نامه اجرایی تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین در هیئت وزیران

منبع: داناشماره خبر:  129  |  تاریخ: 1399/08/21

آیین نامه اجرایی تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین در هیئت وزیران تصویب شد.

آیین نامه اجرایی تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین در هیئت وزیران تصویب شد. 
به گزارش شبکه اطلاع رسانی راه دانا؛ در جلسه امروز هیئت وزیران که به ریاست حجت
الاسلام حسن روحانی رئیس جمهوري برگزار شد، علی زینی وند با تصویب هیئت وزیران، به

عنوان استاندار کرمان منصوب شد. 

رئیس جمهور از مردم کرمان به عنوان مردمی مؤمن، انقلابی، متدین، دانش دوست و عالمِ
پرور یاد کرد و افزود: این استان شهیدان والا مقامی تقدیم انقلاب و ایران کرده است و چه
افتخاري بالاتر از اینکه شهید حاج قاسم سلیمانی با آن همه نقش ارزنده در دوران دفاع

مقدس و مبارزه با تروریسم، از اهالی این دیار است. 

روحانی خاطرنشان کرد: امنیت ایران و حتی امنیت منطقه و کشورهاي همسایه وام دار
رشادت ها و دلاوري هاي حاج قاسم سلیمانی است. 

وي در ادامه، از استاندار منتخب خواست که از همه اقشار بویژه از جوانان، بانوان، اقوام و
مذاهب مختلف در اداره بهینه استان استفاده کند و رعایت اعتدال و اجتناب از افراط و

تندروي را سرلوحه تصمیمات و اقدامات خود قرار دهد. 

رئیس جمهور همچنین از زینی وند خواست که سلام وي را به همه مردم شریف کرمان، علما، نخبگان، دانشگاهیان و بویژه به کادر سلامت و بهداشت و درمان استان کرمان ابلاغ نماید. 

روحانی همچنین از زحمات فدایی، استاندار پیشین تقدیر کرد. 

تصویب آیین نامه اجرایی تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین 

در ادامه جلسه، اعضاي دولت به بحث و بررسی پیرامون گزارش سازمان برنامه و بودجه کشور درخصوص «آمایش سرزمین» پرداختند و ادامه بررسی آن به جلسه آتی دولت موکول شد. 

هیئت وزیران همچنین با هدف یکپارچگی بخشی، سرزمینی و سازمانی و به منظور تمرکززدایی و تفویض اختیار مربوط به سطوح منطقه اي، آیین نامه اجرایی بند «الف» ماده (32) قانون احکام دایمی
برنامه هاي توسعه کشور - مصوب 1395 - موضوع تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین را به تصویب رساند. 

تعیین ارکان شوراي عالی، وظایف، تعیین اسناد توسعه سرزمینی که ملزم به تصویب نهایی شورایعالی هستند، تشکیل کمیسیون و تعیین اعضاي آن، تعیین دبیرخانه و وظایف آن، تشکیل کارگروه هاي
موضوعی و یا موضعی و کمیته هاي فنی مربوطه، تشکیل شوراي هماهنگی منطقه اي با هدف هماهنگی، سیاستگذاري، پیگیري و پیشبرد سریع تر امور توسعه و پیشرفت مناطق مختلف کشور، ایجاد
تعادل و توازن در استان ها و مناطق و دسترسی آنها به سرمایه و امکانات لازم به فراخور نیازها و استعدادهاي رشد و تعیین وظایف، اختیارات و اعضاي آن، از جمله موارد مندرج در آیین نامه مذکور

است. 

صدور مجوز ایجاد پست هاي سازمانی جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 

دولت با توجه به ضرورت ایجاد تحول ساختاري به منظور مواجهه فعالانه با تحولات فضاي مجازي و همچنین الزام وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی به تدوین سند تحول سازمانی حوزه فرهنگ با هدف
بررسی و رصد محتواي فرهنگی و هنري در فضاي مجازي، فرهنگ سازي و ارتقاي سواد رسانه اي و نیز کارآفرینی و توسعه کسب و کارهاي فرهنگی و هنري دیجیتال، با ایجاد 186 پست سازمانی

جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی موافقت کرد. 

انتهاي پیام/
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سمینار ملی رویکردهاي نوین آموزش و پژوهش در انقلاب صنعتی چهارم

منبع: خبرگزاري علم و فناوريشماره خبر:  130  |  تاریخ: 1399/08/21

"سمینار ملی رویکردهاي نوین آموزش و پژوهش در انقلاب صنعتی چهارم، آذر 99" در تاریخ 9 آذر 1399 توسط دانشگاه شهید چمران اهواز ، نمایه شده در ISC با حمایت : قطب علمی
آموزش مداوم در شهر اهواز - دانشگاه شهید چمران اهواز برگزار می گردد.

 9 اذرماه برگزار می شود ؛ سمینار ملی رویکردهاي نوین آموزش و پژوهش در انقلاب صنعتی چهارم "سمینار ملی رویکردهاي نوین آموزش و
پژوهش در انقلاب صنعتی چهارم، آذر 99" در تاریخ 9 آذر 1399 توسط دانشگاه شهید چمران اهواز ، نمایه شده در ISC با حمایت : قطب علمی آموزش مداوم در شهر اهواز - دانشگاه شهید چمران
اهواز برگزار می گردد. گروه دانش خبرگزاري علم و فناوري - ""سمینار ملی رویکردهاي نوین آموزش و پژوهش در انقلاب صنعتی چهارم، آذر 99"" در تاریخ 9 آذر 1399 توسط دانشگاه شهید
چمران اهواز ، نمایه شده در ISC با حمایت : قطب علمی آموزش مداوم در شهر اهواز - دانشگاه شهید چمران اهواز برگزار می گردد. با توجه به اینکه این همایش به صورت رسمی برگزار می گردد،
کلیه مقالات این کنفرانس در پایگاه سیویلیکا و نیز کنسرسیوم محتواي ملی نمایه خواهد شد و شما می توانید با اطمینان کامل، مقالات خود را در این همایش ارائه نموده و از امتیازات علمی ارائه مقاله

کنفرانس با دریافت گواهی کنفرانس استفاده نمایید. 

شما می توانید با کلیک بر روي اینجا پوستر باکیفیت این همایش را دریافت نمایید . 

محورهاي همایش : 

رویکردهاي نوین یاددهی ، یادگیري روشها و ابزارهاي نوین آموزشی شیوه هاي نوین ارزشیابی آموزشی و برنامه هاي درسی شیوه هاي نوین پژوهش در رویکردهاي یاددهی و یادگیري شیوه هاي نوین
هدایت و راهنمایی پروژه هاي پژوهشی دیدگاههاي نوین روان شناسی یادگیري، برنامه ریزي درسی و مدیریت آموزشی نقد و بررسی و تحلیل محتواي آموزشی کتاب هاي درسی آموزش و پرورش
مدیریت و برنامه ریزي آموزشی و پیشرفت تحصیلی رویکردها و شیوه هاي نوین تهیه و تدوین محتواي آموزشی راهکارهاي افزایش میزان علاقه دانش اموزان به مطالعه و نهادینه کردن فرهنگ
کتابخوانی نقش مشاوره و هدایت تحصیلی در آینده شغلی و حرفه اي دانش آموزان آسیب هاي روانی، اجتماعی و تحصیلی دانش آموزان ارتباط بهداشت در سلامت روان و پیشرفت تحصیلی

رویکردهاي نوین در آموزش عالی و دانشگاه ها و چالش هاي موجود نوآوري ، خلاقیت و کارآفرینی در سازمان هاي آموزشی محورهاي تخصصی انقلاب صنعتی چهارم 

انقلاب صنعتی چهارم : مفاهیم کاربردي، چالش ها و راهبردها معرفی انقلاب صنعتی چهارم در آموزش و فضاي آموزشی الکترونیکی انقلاب صنعتی چهارم و تحول دیجیتال شیوه هاي نوین تدریس و
تاثیر آن بر آموزش و یادگیري یادگیري الکترونیکی (E-Learning) و نقش آن در آموزش هاي نوین مدیریت سیستم ها و فناوري اطلاعات و ارتباطات در سازمان هاي آموزشی کاربردپذیري حوزه

هاي مختلف صنعت در انقلاب صنعتی چهارم انتهاي پیام / 

 

خبرنگار : سجاد عبدلی



11/11/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 194/282

کنفرانس ملی معماري، عمران، شهرسازي و افق هاي هنر اسلامی در بیانیه گام دوم انقلاب

منبع: خبرگزاري علم و فناوريشماره خبر:  131  |  تاریخ: 1399/08/21

"کنفرانس ملی معماري، عمران، شهرسازي و افق هاي هنر اسلامی در بیانیه گام دوم انقلاب، آذر 99" در تاریخ 6 آذر 1399 توسط دانشگاه هنر اسلامی تبریز با همکاري دانشگاه علم و صنعت
ایران و سایر دانشگاه هاي برجسته کشور در شهر تبریز - دانشگاه هنر اسلامی تبریز برگزار می گردد.

 6 آذرماه برگزار می شود؛ کنفرانس ملی معماري، عمران، شهرسازي و افق هاي هنر اسلامی در بیانیه گام دوم انقلاب "کنفرانس ملی معماري،
عمران، شهرسازي و افق هاي هنر اسلامی در بیانیه گام دوم انقلاب، آذر 99" در تاریخ 6 آذر 1399 توسط دانشگاه هنر اسلامی تبریز با همکاري دانشگاه علم و صنعت ایران و سایر دانشگاه هاي
برجسته کشور در شهر تبریز - دانشگاه هنر اسلامی تبریز برگزار می گردد. گروه دانش خبرگزاري علم و فناوري - ""کنفرانس ملی معماري، عمران، شهرسازي و افق هاي هنر اسلامی در بیانیه گام دوم
انقلاب، آذر 99"" در تاریخ 6 آذر 1399 توسط دانشگاه هنر اسلامی تبریز با همکاري دانشگاه علم و صنعت ایران و سایر دانشگاه هاي برجسته کشور در شهر تبریز - دانشگاه هنر اسلامی تبریز برگزار
می گردد. با توجه به اینکه این همایش به صورت رسمی برگزار می گردد، کلیه مقالات این کنفرانس در پایگاه سیویلیکا و نیز کنسرسیوم محتواي ملی نمایه خواهد شد و شما می توانید با اطمینان

کامل، مقالات خود را در این همایش ارائه نموده و از امتیازات علمی ارائه مقاله کنفرانس با دریافت گواهی کنفرانس استفاده نمایید. 

شما می توانید با کلیک بر روي اینجا پوستر باکیفیت این همایش را دریافت نمایید . 

محورهاي همایش : 

1- مهندسی معماري (کلیه گرایش ها:( 

تبیین مفهوم معماري اسلامی با رویکرد بیانیه گام دوم انقلاب سبک شناسی معماري نمودهاي معماري اسلامی در جهان اسلام با رویکرد بیانیه گام دوم انقلاب تأثیر اقلیم و مصالح بوم آورد بر معماري
پایدار نقش معماري اسلامی در ساخت و ساز ایران اسلامی معماري و هویت شهري نقش معماري و هنر خیابانی در سرزندگی شهري انرژي هاي نو در معماري ایرانی معماري پایدار با بهره گیري از
معماري سنتی ایران معماري منظر، بوم شناسی و زیبایی شناسی در معماري بهره گیري روش ها و فناوري هاي نو در در معماري اسلامی، ایرانی معماري پایدار و ساختمان هاي هوشمند مفهوم
شناسی معماري و شهر سازي معاصر معماري، تغییر اقلیم و چگونگی مصرف انرژي در راستاي بیانیه گام دوم انقلاب تاثیر تحولات تکنولوژیکی در معماري مدیریت، اقتصاد و کارآفرینی در پروژه ها 2-

هنرهاي ایرانی اسلامی: 

ارتباط رشته هاي معماري، عمران و شهرسازي با هنر اسلامی در راستاي بیانیه گام دوم انقلاب ارتباط هنرهاي ایران و دوره اسلامی با آداب، رسوم، باورها و فرهنگ شفاهی ایران و سایر کشورهاي
اسلامی مطالعات تطبیقی معماري و شهرسازي ایران و دوره اسلامی با رویکرد بیانیه گام دوم انقلاب نقش هنر در کشورهاي اسلامی در راستاي شکل دهی تمدن نوین اسلامی تحلیل ارتباط علوم و

چگونگی کاربرد هنر در ترویج و رشد علوم باستان و دوره اسلامی بازتاب و رابطه هنر با متون مکتوب فرهنگی ایران و دوره اسلامی و سایر کشورهاي اسلامی 3- مهندسی عمران (کلیه گرایش ها( 

فناوري نوین در مواد و مصالح ساختمانی و صنعتی سازي ساختمان با رویکرد بیانیه گام دوم انقلاب 

مدیریت ساخت و اجرا در راستاي عمران و آبادانی بهینه روش هاي عددي در مهندسی عمران اخلاق ، چالش ها و ارزش ها در مهندسی عمران با رویکرد بیانیه گام دوم انقلاب ایمنی، مدیریت بحران و
پدافند غیر عامل رایانه و هوش مصنوعی مدیریت، اقتصاد و کارآفرینی در پروژه ها راه و ترابري تکنولوژي بتن، ژئوتکنیک، هیدرولیک مهندسی سازه ، زلزله و بهسازي لرزه اي در سازه هاي سنتی و نو
هماهنگی شکلی سازه و معماري، تحلیل و نو آوري در طراحی سازه هاي بتنی و فولادي نقشه برداري، ژئودزي و ژئوماتیک عیب یابی لرزه اي سازه ها و روش هاي بهسازي و مقاوم سازي سازه ها در
بناهاي تاریخی کاربرد فناوري هاي نوین (جداگر هاي لرزه اي ، میراگر ها و ...) در بهسازي لرزه اي سازه ها مقاوم سازي و بهسازي ساختارهاي شهري، سیستم شریان هاي حیاتی ،بناها و پل ها کاربرد
زمین شناسی مهندسی در عمران و ژئوفیزیک در سد سازي سیستم هاي GIS با تاکید بر کاربرد آنها در مهندسی عمران مقاوم سازي سازه ها در برابر آتش و بیان رویکرد هاي معماري اثر زلزله بر

سازه هاي فضاکار، سازه هاي بنایی و سازه هاي ویژه 4- برنامه ریزي، مدیریت و طراحی شهري: 

برنامه ریزي منطقه اي و شهري در راستاي تحقق پذیري شهر ایرانی اسلامی برنامه ریزي کالبدي شهري حقوق شهري، مدیریت و طراحی شهري مشارکت در امور شهري در راستاي تحقق شهر
اسلامی مدیریت بحران در بافت هاي ناکارآمد و فضاهاي عمومی نماهاي شهري هویت مدار مدیریت پروژه هاي شهري، بهسازي و نوسازي شهري تاثیر تکنولوژي هاي جدید ساخت در بافتهاي شهري

گردشگري شهري 5- مهندسی شهرسازي وتوسعه شهري (کلیه گرایش ها( 
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الگوها و شاخص هاي توسعه شهري پایدار با رویکرد بیانیه گام دوم انقلاب الگوها و شاخص هاي شهر دانش بنیان و شهر خلاق شهرسازي معاصر وطرح هاي توسعه بافت فرسوده و سکونتگاه هاي غیر
رسمی (چالش ها و راهکارها) بلایاي طبیعی و اثرات آن بر توسعه شهرهاي جهان اسلام تجارب توسعه مطلوب شهري در جهان و ایران شناخت موانع و محدودیتها و شاخصهاي توسعه شهري جغرافیا و
توسعه پایدار شهري و روستایی ناپایداري شهر و عوامل موثر، شهرهاي جدید و توسعه شهري شناخت موانع و محدودیتها و شاخصهاي توسعه شهري کاربرد فن آوري هاي نوین در توسعه شهرهاي

اسلامی حکمروایی شایسته و مشارکت مردمی در توسعه شهري جهان اسلام مدیریت، اقتصاد و کارآفرینی در پروژه ها 6- فرهنگ، جامعه شناسی و روانشناسی شهري: 

شهروند و حقوق شهروندي در شهرهاي اسلامی فرهنگ شهر نشینی و تعامل در فضاي شهري ایران فرهنگ هاي بومی و شهر رویکرد روانشناختی- اجتماعی به شهر در بیانیه گام دوم انقلاب تعامل
فرهنگی و کالبد شهري/ فرهنگ اسلامی و توسعه شهري تبلور فرهنگ در منظر و سیماي شهري فرهنگ، هویت و منظر شهري فرهنگ و حمل و نقل شهري / فرهنگ و جغرافیاي شهري 7- مهندسی

ترافیک ، حمل و نقل و زیرساخت هاي شهري: 

شریان هاي حیاتی و حمل و نقل شهري ابنیه فنی و تاسیسات شهري در جهان اسلام سیستم هاي هوشمند حمل و نقل / برنامه ریزي حمل و نقل و شهرسازي آب و فاضلاب و زیرساخت هاي شهري
طراحی هندسی معابر روسازي ( راه، راه آهن، فرودگاه و بندر) سیستم هاي حمل و نقلی و پایداري حمل و نقل در کلان شهرهاي جهان اسلام مهندسی ترافیک و برنامه ریزي حمل و نقل، ایمنی حمل

و نقل ،ترافیک و ریسک حمل و نقل همگانی، اقتصاد حمل و نقل قوانین و مقررات و مدیریت یکپارچه در ترافیک 8- مهندسی محیط زیست و محیط زیست شهري: 

فضاي سبز و محیط زیست شهري، مسائل محیط زیست کلان شهرها در جهان اسلام شهرها و سیستم مدیریت محیط زیست، شهرنشینی و اثرات زیست محیطی آن اثرات زیست محیطی طرح هاي
عمرانی و شهرسازي اصول مهندسی و کنترل آلاینده هاي محیط زیست در شهرها ارزیابی اثرات زیست محیطی و مهندسی محیط زیست در شهرهاي جهان اسلام حمل و نقل شهري، اثرات و
راهکارهاي زیست محیطی آن کاربرد فناوري هاي نوین در پایش و حذف آلاینده هاي محیط زیست اکولوژي شهري / شهر سبز و مکانیسم هاي توسعه پاك در شهر اسلامی مدیریت پسماند در شهرها،

فاضلاب شهري و تصفیه آن طراحی شهري، بهسازي منظر و محیط زیست بر اساس بیانیه گام دوم انقلاب ایمنی، بهداشت و محیط زیست شهري 9- منظر شهري پایدار و توسعه: 

مرمت بافت ها و آثار تاریخی / پایداري و منظر شهري با رویکرد بیانیه دوم انقلاب عناصر سازنده سیما و منظر شهري منظر شهرهاي اسلامی و شهرهاي ایران تعاریف، مفاهیم و مبانی نظري منظر
شهري عناصر سازنده سیما و منظر شهري نمادها، نشانه ها، هنرهاي تجسمی و منظر شهري، ضوابط و دستورالعمل هاي منظر و نماهاي شهري برنامه ریزي و مدیریت منظر شهري تجارب داخلی و

خارجی در زمینه منظر شهري آسیب شناسی منظرشهري 10- مدیریت ریسک و بحران و راه کار هاي ایجاد مدیریت جامع بحران: 

مخاطرات طبیعی و راه کارهاي کاهش خطرپذیري DRR تفاوت هاي میان مدیریت بحران، مدیریت مقابله، مدیریت شرایط اضطرار و مدیریت بازتوانی در شهر اسلامی توانمندسازي و ظرفیت سازي
تیم هاي جستجو ، آواربردار و امدادگر در بافت هاي شهري مشارکت مردمی و ظرفیت سازي ، تغییرات اقلیم و چالش هاي مدیریت بحران راه کارها و ضرورت هاي تشکیل نظام مدیریت جامع بحران،
مدیریت بحران در سیستمهاي بهداشتی و درمانی تاب آور سازي در ابعاد ملی ، شهري و روستایی و ارتقاء تاب آوري ملی و تاب آورسازي شهرها MCR برنامه ریزي، آمادگی و راه کارهاي عملی براي
تداوم کسب وکار BCM در شهر اسلامی طراحی و استقرار سامانه هاي فرماندهی سانحه HICS و HEICS نقش دیتا، اطلاعات، تکنیک ها، ابزار ها و سامانه هاي"تصمیم ساز" در مدیریت هوشمند

سوانح انتقال خطر پذیري به شخص ثالث (بیمه ها) Risk Transfer 11- مدیریت جهانگردي و توسعه پایدار شهري: 

مدیریت منابع انسانی در صنعت جهانگردي، اصول مدیریت در صنعت جهانگردي کشورهاي اسلامی سامانه هاي اطلاعاتی در صنعت جهانگردي مدیریت استراتژیک گردشگري حلال محیط ملی و بین
المللی تجارت و گردشگري تحلیل رفتاري جهانگردي و تعامل فرهنگی ارزیابی طرح هاي توسعه جهانگردي، مدیریت اکو سیستم هاي طبیعی در جهان اسلام برنامه ریزي جهانگردي در کشورهاي در

حال توسعه و اسلامی بازاریابی محصولات جهانگردي در توسعه شهري 12- مرمت بافت ها و آثار تاریخی: 

بافت هاي تاریخی بهسازي آثار تاریخی نوسازي شهري بازسازي بافت تاریخی 13-سیاستگزاري، برنامه ریزي، طراحی و مدیریت شهري در گام دوم انقلاب: 

بررسی، تحلیل و ارزیابی برنامه ها و اقدامات انجام شده در گام اول انقلاب ( چهار دهه گذشته)، بررسی چالش ها، موانع و فرصت هاي در حال حاضر و آینده و همچنین ایده ها، پیشنهادها و راه حل ها
براي گام دوم انقلاب (چهار دهه آینده) در حوزه هاي زیر: 

سیاست ها، راهبردها و برنامه هاي منطقه اي و شهري الگوها، رویه ها و اصول طراحی شهري مدیریت شهري و محله اي و مشارکت مردم در همه امور شهري حاشیه نشینی، بافت هاي ناکارآمد و
فرسوده شهري بافت هاي تاریخی و فرهنگی هوشمند سازي شهر 

انتهاي پیام / 

 

خبرنگار : سجاد عبدلی



11/11/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 196/282

نقش ویژه بانک پارسیان در طرح انتقال آب خلیج فارس

منبع: آریا نیوزشماره خبر:  132  |  تاریخ: 1399/08/21

خبرگزاري آریا - مدیرعامل پروژه تامین و انتقال آب خلیج فارس از نقش شبکه ي بانکی به ویژه
بانک پارسیان در تامین مالی این پروژه تقدیر کرد. 

به گزارش خبرگزاري آریا ، در مراسم بهره برداري از مرحله ي نخست طرح ملی انتقال آب خلیج
فارس به مناطق کویري که روز پنجشنبه پانزدهم آبان ماه و در حضور رییس جمهور و وزراي نیرو و
صمت و نیز مدیرعامل پروژه تامین و انتقال آب خلیج فارس و به صورت مجازي برگزار شد ، یاري
مدیر عامل این پروژه از نقش شبکه ي بانکی به ویژه بانک پارسیان در تامین مالی این پروژه تقدیر

کرد. 
مدیرعامل شرکت تامین و انتقال آب خلیج فارس در مراسم بهره برداري از این طرح درباره تامین
مالی پروژه گفت: این طرح بزرگ ملی با حمایت دولت و مشارکت بانک ها و آورده نقدي سهامداران
به شرح زیر تامین منابع شده است: از طریق منابع ارزي صندوق توسعه ملی با عاملیت بانک صنعت
و معدن و کنسرسیوم بانکی با مسئولیت بانک تجارت و منابع ارزي بانک ایران و اروپا با عاملیت
بانک پارسیان تاکنون 300 میلیون یورو در این بخش هزینه شده است. تسهیلات ریالی دریافتی از
کنسرسیوم 9 بانک دولتی 1200 میلیارد تومان و تسهیلات ریالی بانک سپه، به عنوان سهامدار

طرح از طریق شرکت هاي معدنی با مشارکت کنسرسیوم بانکی 100 میلیارد تومان بوده است. جمع آورده سهامداران تاکنون 6 هزار میلیارد تومان بوده و جمع هزینه ها در قطعه اي که امروز به افتتاح
می رسد نیز 163 هزار میلیارد تومان است. 

این مقام مسئول در پایان گفت: این طرح عظیم انتقال آب با مشارکت گسترده مهندسان، مشاوران و پیمانکاران داخلی و 194 شرکت سازنده داخلی از 15 استان کشور، پس از تلاش چندساله به بار
نشست و میانگین اشتغال مستقیم و غیرمستقیم این پروژه 16 هزار نفر است و در زمان بهره برداري قطعه اي که افتتاح خواهد شد، 12 هزار نفر مشغول کار خواهند شد. 

گفتنی است پارسیان با حمایت از تامین مالی و سندیکایی پروژه از طریق کانون و شوراي مشترك بانک ها، تضمین تسهیلات بخشی از تامین مالی پروژه به مقدار 38 میلیون یورو و اعطاي تسهیلات
موردي تا سقف 200 میلیارد ریال در حمایت از این پروژه بزرگ را عهده دار شده و در عملیاتی شدن آن نقش موثري ایفا نمود. 

بانک پارسیان با توجه بر اینکه تامین آب، همیشه یکی از موضوعات و چالش هاي اساسی کشور بوده و خواهد بود، تلاش کرده به موازات افزایش و تشدید خشکسالی ها و تغییرات اقلیمی؛ در طرح هاي
تامین آب در سه بخش «آشامیدنی، کشاورزي و صنعت»، حضور فعالی داشته باشد. 

<--
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تاثیر منفی افزایش نرخ سود بانکی بر فعالیت هاي سرمایه گذاري کشور

منبع: آریا نیوزشماره خبر:  133  |  تاریخ: 1399/08/21

خبرگزاري آریا - رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار گفت: نرخ سود بانکی هر چقدر بالاتر و
غیربهینه تر باشد، تأثیر منفی بیشتري بر فعالیت هاي سرمایه گذاري کشور خواهد داشت و

تسهیلات و تأمین مالی را براي تولید گران می کند. 
به گزارش خبرگزاري آریا به نقل از پایگاه خبري بازار سرمایه ایران، «حسن قالیباف» اظهار داشت:
یافته هاي معتبر علمی نشان می دهد متغیر نرخ بهره اسمی و حقیقی، مهم ترین عامل نوسانات
قیمت در بازارهاي دارایی بوده و به طور مشخص یکی از اصلی ترین عوامل بنیادي بازار سهام نیز
محسوب می شود، در نتیجه تعیین غیربهینه آن در دوره هاي زمانی مختلف تعادل سایر بازارها را بر

هم می زند و آسیب هایی به بازار سرمایه کشور وارد خواهد کرد. 
وي افزود: نرخ سود بانکی هر چقدر بالاتر و غیربهینه تر باشد، تأثیر منفی بیشتري بر فعالیت هاي
سرمایه گذاري کشور خواهد داشت و تسهیلات و تأمین مالی را براي تولید گران می کند. بخش
هاي تولیدي که حاشیه سود پایین دارند، فعالیت هاي اقتصادي خود را کاهش و سرمایه خود را در

بازار پول پارك می کنند. 
قالیباف اصل ادامه داد: به این ترتیب، اشتغال کشور آسیب خواهد دید و در نتیجه خلق اعتبار، رشد
نقدینگی و انتظارات تورمی ناشی از آن، مواجهه با چالش هاي اقتصادي دیگر از جمله تشدید رکود

تورمی دور از انتظار نخواهد بود. 
رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار خاطرنشان کرد: این نرخ ارتباط مستقیمی با نسبت قیمت به درآمد یا P/E دارد و در سایر روش هاي قیمت گذاري و ارزش گذاري نیز متغیري اثرگذار است. 

قالیباف اصل تصریح کرد: معقولانه آن است که در تعیین بهینه نرخ سود بدون ریسک در کشور تعامل موثري صورت پذیرد و این نرخ متناسب با مختصات اقتصادي کشور باشد تا تعادل بازار سرمایه را
بر هم نزند. 

رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار در پایان تاکید کرد: لازم است رویکردها در خصوص جایگاه بازار سرمایه در کشور اصلاح شود، تجربیات گذشته کشور بازخوانی شود و تقویت تأمین مالی از طریق
بازار سرمایه و توسعه ابعاد مختلف این بازار در اولویت برنامه ها قرار گیرد. 

<--
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نحوه حمایت از بیمه شدگان دورکار کارگاه هاي مشمول قانون اعلام شد

منبع: اعتبار نیوزشماره خبر:  134  |  تاریخ: 1399/08/21

عصر اعتبار- مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی با صدور دستور اداري، نحوه حمایت و احراز اشتغال بیمه شدگان دورکار کارگاه هاي مشمول قانون تأمین اجتماعی را اعلام کرد.

به گزارش پایگاه خبري«عصر اعتبار» به نقل از مهر، سازمان تأمین اجتماعی اعلام کرد: این دستور اداري، به منظور ضرورت کاهش تردد و رعایت الزامات فاصله گذاري اجتماعی در دوران شیوع
کرونا، به عنوان یک اقدام پیشگیرانه و مؤثر براي کاهش خطرات ناشی از این بیماري و تغییرات ناشی از آن در حوزه کسب و کار و همچنین در اجراي سیاست هاي کلی دولت، ستاد ملی مبارزه با

کرونا، حمایت از کارفرمایان محترم در سال جهش تولید و حفظ و صیانت از اشتغال پایدار و حقوق بیمه شدگان شاغل در کارگاه هاي مذکور، صادر شده است. 

بر این اساس، در خصوص کارگاه هایی که در سال جاري به دلیل شیوع بیماري ویروس کرونا به واسطه دورکاري بسته و یا با کسري از افراد شاغل در کارگاه مشغول فعالیت هستند، تداوم ارسال لیست
و پرداخت حق بیمه کارکنان آنان بلامانع خواهد بود و بازرسان کارگاهی مکلف اند در صورت اعلام و تأیید مراتب دورکاري کارکنان شاغل از سوي کارفرما، نسبت به درج اسامی آنان در گزارش بازرسی

اقدام کنند. 

ضمناً کارگاه هاي داراي معافیت حق بیمه سهم کارفرمایی تا میزان 5 نفر کارگر از شمول به دستورالعمل مزبور خارج هستند.
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برقراري بیمه بیکاري براي 75 هزار شاغل متاثر از کرونا

منبع: اعتبار نیوزشماره خبر:  135  |  تاریخ: 1399/08/21

عصر اعتبار- رییس گروه بیمه بیکاري سازمان تامین اجتماعی گفت: از اول خرداد تا آخر مهرماه 100 هزار نفر به ما معرفی شده اند که مقرري 75 هزار نفر را برقرار کردیم .

به گزارش پایگاه خبري«عصر اعتبار» به نقل از مهر، محمد بایندریان در هشتمین وبینار تخصصی با موضوع ارزیابی خدمات بیمه بیکاري در ایران که به همت مؤسسه عالی پژوهش تأمین
اجتماعی برگزار شد گزارشی از آمار و وضعیت صندوق بیمه بیکاري ارائه داد و اظهار کرد: تا پایان سال 97، 239 هزار مقرري بگیر داشتیم که اسفند 98 به 226 هزار مقرري بگیر رسیدیم. 

وي افزود: علت کاهش این است که با مصوبه ستاد ملی کرونا قرار شد کسانی که از 10 اسفند بیکار می شوند تا اردیبهشت 99 را دولت از محل خزانه بپردازد. بنابراین افرادي که در این فاصله زمانی
بیکار شدند به این سمت سوق داده شدند و در نتیجه در اسفندماه برقراري جدیدي نداشتیم و در کنار آن عده اي هم از صندوق خارح شدند. 

رئیس گروه بیمه بیکاري و تعهدات کوتاه مدت سازمان تأمین اجتماعی ادامه داد: اما اکنون که بیمه بیکاري کرونا را پرداخت کردیم و به شرایط عادي رسیدیم برآورد اولیه نشان می دهد اگر می
خواستیم خودمان بپردازیم شمار مشمولان صندوق در اسفندماه به 300 هزار نفر می رسید اما افرادي به سیستم پرداخت جدید اهاله شدند. 

بایندریان با بیان اینکه منابع صندوق بیمه بیکاري سال گذشته نسبت به سال 97 حدود 41 درصد رشد داشته و به 6,900 میلیارد تومان رسیده است گفت: مصارف صندوق نیز به 7,300 میلیارد
تومان رسیده است. در پایان سال 98 حدود 400 میلیارد تومان کسري داشتیم که با احتساب کسري انباشته سال هاي قبل، کسري صندوق به 663 میلیارد تومان رسید. 

وي با اشاره به بیمه بیکاري در حوزه کرونا گفت: دستور پوشش ما را با چالش هاي بسیاري مواجه کرد. یک علت آن، تخصیص دیرهنگام منابع بود. قرار بود 5,000 میلیارد تومان به صندوق بدهند که
به 3000 میلیارد کاهش یافت و در نهایت 1286 میلیارد تخصیص دادند که در نتیجه هنوز عده اي باقی مانده اند. 

رئیس گروه بیمه بیکاري و تعهدات کوتاه مدت سازمان تأمین اجتماعی افزود: از اول خرداد به بعد صندوق شرایط خاصی پیدا کرده است. عده اي در دروان کرونا بیکار شدند و نتوانستند به کار برگردند.
از اول خرداد تا آخر مهرماه 100 هزار نفر به ما معرفی شده اند که مقرري 75 هزار نفر را برقرار کردیم و براي بخشی هنوز برقرار نشده که یک علت آن نقص پرونده است و یا حائز شرایط نشدند. 

بایندریان با بیان اینکه پیش بینی می کنیم اگر این روال ادامه یابد در پایان سال احتمال دارد این عدد به 400 هزار نفر برسد گفت: براي همین ها هم منابع ما محدود است. منابعی که از محل سه
درصد حق بیمه حاصل می شود ثابت است و از آن سو اگر 200 هزار نفر به مشمولان افزوده شوند منابع جدیدي نداریم و طبق برآوردهاي اولیه 7,200 میلیارد تومان براي پرداخت مقرري تا آخر سال

نیاز است. 

وي افزود: ما با شرایط خاصی رو به رو هستیم که البته این شرایط نکات مثبتی هم داشته و ضرورت تحول دیجیتال را بر همگان آشکار کرده است. اهتمام ویژه قائل شده اند که خدمات غیرحضوري را
پیش ببریم. 

رئیس گروه بیمه بیکاري و تعهدات کوتاه مدت سازمان تأمین اجتماعی با تاکید بر ضرورت اصلاح قانون بیمه بیکاري به ویژه در حوزه تأمین منابع، دایره شمول، افراد جویاي کار، افراد فاقد پوشش بیمه
اي، افراد داراي پوشش بیمه که بیمه بیکاري به آنها تعلق نمی گیرد، گفت: راه اندازي پایگاه هاي اطلاعات جامع براي شناسایی مشاغل و افراد با درآمد کم بسیار ضروري است. اقداماتی انجام شده اما

کفایت نمی کند. 

بایندریان افزود: اکنون شناسایی افرادي که قرار است بیمه بیکاري به آنها بپردازیم بسیار دشوار است و مکانیزم تشخیص شغل فرد، میزان درآمدش و ... وجود ندارد و ایجاد یک پایگاه بزرگ در حوزه
اشتغال را ضروري می کند. تعیین وسع مالی و... باید به عنوان یک رویکرد کلان ملی مدنظر باشد تا بتوانیم کمک کنیم. 

وي اضافه کرد: ما در حوزه خودمان در تلاشیم این موارد را منعکس کنیم. اقدامات خوبی در حال انجام است و در حال غیرحضوري کردن کامل فرایند بیمه بیکاري هستیم. قرار است 30 خدمت تا آخر
بهمن غیرحضوري شود که 11 خدمت آن در حوزه بیکاري و تعهدات است.
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حمایت 40 میلیاردي بانک کشاورزي از راه اندازي بزرگترین طرح پرواربندي گوساله در استان بوشهر

منبع: آریا نیوزشماره خبر:  136  |  تاریخ: 1399/08/21

خبرگزاري آریا - نخلستان و کلوت ها را که پشت سر می گذاریم، نرسیده به آب هاي
نیلگون خلیج فارس، در دشتستان بوشهر و حوالی برازجان به روستاي بنداروز می رسیم.
روستاي کوچکی با 535 خانوار که بیشتر به کشاورزي و دامداري و تولید صیفی جات
اشتغال دارند. بنداروز یکی از هزاران روستایی است که با حمایت بانک کشاورزي، میزبان
یکی از بزرگترین طرح هاي تولیدي کشور شده است. بزرگترین طرح پرواربندي گوساله در
استان بوشهر که براي 130 نفر از جمله جوانان این روستا ایجاد اشتغال کرده ، با حمایت

بانک کشاورزي در سال 1397 در بنداروز احداث شده است. 
به گزارش خبرگزاري آریا به نقل از روابط عمومی و همکاري هاي بین الملل بانک کشاورزي،
این مجتمع بزرگ تولیدي شامل دو واحد پروار بندي به ظرفیت 1000 و3000 راس است.
واحد 3000 راسی در زمینی به مساحت 50000 متر مربع و به تعداد 30 آغل با سرمایه
گذاري 150 میلیارد ریال احداث شده که 40 میلیارد ریال آن توسط بانک کشاورزي از محل

اعتبار اشتغال پایدار روستایی سال 97 تامین و سرمایه گذاري شده است. 
خدامراد گرمسیري یکی از دامداران فعال و علاقمند به دامداري در این روستا است که با حمایت بانک کشاورزي نسبت به احداث این طرح اقدام کرده است. وي می گوید: تولیدات هر دو واحد در سال

بالغ بر 1500 تن گوشت قرمز است که علاوه بر تامین نیاز مصرف داخلی کشور، در مواقع مازاد بر نیاز داخل، به بازار هاي کشور هاي حوزه خلیج فاس صادر و ارز حاصل به داخل کشور بر می گردد. 
طرح پرورش گاو گوشتی 3000 راسی خدامراد گرمسیري ،بزرگترین طرح پرواربندي در استان بوشهر است که باعث ایجاد اشتغال مستقیم به تعداد 30 نفر وغیر مستقیم 100 نفراز جوانان همین

روستا شده است . 
گوساله مورد نیاز براي پروار از نژادهاي آمیخته دو رگ بومی وخارجی هلشتاین وسیمینتال از استان هاي همجوار تامین وبخشی از علوفه مورد نیاز شامل یونجه وذرت و جو توسط مجري طرح در

مزرعه شخصی او که بالغ بر 100 هکتار است کشت و برداشت می شود و بخش دیگر نیز از سایر استان هاي داخل کشور خریداري و تامین می شود. 
این پروژه برگ افتخار دیگري از عملکرد بانک کشاورزي در حمایت از کارآفرینی و تولید مواد پروتئینی مورد نیاز کشور و ایجاد اشتغال به ویژه در مناطق محروم و دورافتاده کشور است.
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استاندار جدید کرمان انتخاب شد

منبع: رویداد 24شماره خبر:  137  |  تاریخ: 1399/08/21

جلسه هیات دولت روز چهارشنبه به ریاست حجت الاسلام حسن روحانی رئیس جمهوري برگزار شد و در این جلسه آقاي علی زینی وند با تصویب هیات وزیران، به عنوان استاندار جدید کرمان
منصوب شد.

رویداد24 رئیس جمهور در این جلسه از مردم کرمان به عنوان مردمانی مؤمن، انقلابی،
متدین، دانش دوست و عالمِ پرور یاد کرد و گفت: این استان شهیدان والا مقامی تقدیم
انقلاب و ایران کرده است و چه افتخاري بالاتر از اینکه شهید حاج قاسم سلیمانی با آن همه

نقش ارزنده در دوران دفاع مقدس و مبارزه با تروریسم، از اهالی این دیار است. 

روحانی خاطرنشان کرد: امنیت ایران و حتی امنیت منطقه و کشور هاي همسایه وام دار
رشادت ها و دلاوري هاي حاج قاسم سلیمانی است. 

وي در ادامه، از استاندار منتخب خواست که از همه اقشار بویژه از جوانان، بانوان، اقوام و
مذاهب مختلف در اداره بهینه استان استفاده کند و رعایت اعتدال و اجتناب از افراط و
تندروي را سرلوحه تصمیمات و اقدامات خود قرار دهد. رئیس جمهور همچنین از زحمات

آقاي فدایی، استاندار پیشین تقدیر کرد. 

بررسی گزارش سازمان برنامه و بودجه کشور درخصوص «آمایش سرزمین» 

در ادامه جلسه، اعضاي دولت به بحث و بررسی پیرامون گزارش سازمان برنامه و بودجه کشور درخصوص «آمایش سرزمین» پرداختند و ادامه بررسی آن به جلسه آتی دولت موکول شد. 

هیات وزیران همچنین با هدف یکپارچگی بخشی، سرزمینی و سازمانی و به منظور تمرکززدایی و تفویض اختیار مربوط به سطوح منطقه اي، آیین نامه اجرایی بند «الف» ماده (32) قانون احکام دایمی
برنامه هاي توسعه کشور - مصوب 1395 - موضوع تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین را به تصویب رساند. 

تعیین ارکان شوراي عالی، وظایف، تعیین اسناد توسعه سرزمینی که ملزم به تصویب نهایی شورایعالی هستند، تشکیل کمیسیون و تعیین اعضاي آن، تعیین دبیرخانه و وظایف آن، تشکیل کارگروه هاي
موضوعی و یا موضعی و کمیته هاي فنی مربوطه، تشکیل شوراي هماهنگی منطقه اي با هدف هماهنگی، سیاستگذاري، پیگیري و پیشبرد سریع تر امور توسعه و پیشرفت مناطق مختلف کشور، ایجاد
تعادل و توازن در استان ها و مناطق و دسترسی آن ها به سرمایه و امکانات لازم به فراخور نیاز ها و استعداد هاي رشد و تعیین وظایف، اختیارات و اعضاي آن، از جمله موارد مندرج در آیین نامه مذکور

است. 

صدور مجوز ایجاد پست هاي سازمانی جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 

دولت با توجه به ضرورت ایجاد تحول ساختاري به منظور مواجهه فعالانه با تحولات فضاي مجازي و همچنین الزام وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی به تدوین سند تحول سازمانی حوزه فرهنگ با هدف
بررسی و رصد محتواي فرهنگی و هنري در فضاي مجازي، فرهنگ سازي و ارتقاي سواد رسانه اي و نیز کارآفرینی و توسعه کسب و کار هاي فرهنگی و هنري دیجیتال، با ایجاد 186 پست سازمانی

جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی موافقت کرد.
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تاثیر منفی افزایش نرخ سود بانکی بر فعالیت هاي سرمایه گذاري کشور

منبع: بانکداري الکترونیکشماره خبر:  138  |  تاریخ: 1399/08/21

رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار گفت: نرخ سود بانکی هر چقدر بالاتر و غیربهینه تر باشد، تأثیر منفی بیشتري بر فعالیت هاي سرمایه گذاري کشور خواهد داشت و تسهیلات و تأمین مالی را
براي تولید گران می کند.

به گزارش پایگاه خبري بانکداري الکترونیک، «حسن قالیباف» اظهار داشت: یافته هاي معتبر علمی نشان می دهد متغیر نرخ بهره اسمی و حقیقی، مهم ترین عامل نوسانات قیمت در بازارهاي
دارایی بوده و به طور مشخص یکی از اصلی ترین عوامل بنیادي بازار سهام نیز محسوب می شود، در نتیجه تعیین غیربهینه آن در دوره هاي زمانی مختلف تعادل سایر بازارها را بر هم می زند و آسیب

هایی به بازار سرمایه کشور وارد خواهد کرد. 

وي افزود: نرخ سود بانکی هر چقدر بالاتر و غیربهینه تر باشد، تأثیر منفی بیشتري بر فعالیت هاي سرمایه گذاري کشور خواهد داشت و تسهیلات و تأمین مالی را براي تولید گران می کند. بخش هاي
تولیدي که حاشیه سود پایین دارند، فعالیت هاي اقتصادي خود را کاهش و سرمایه خود را در بازار پول پارك می کنند. 

قالیباف اصل ادامه داد: به این ترتیب، اشتغال کشور آسیب خواهد دید و در نتیجه خلق اعتبار، رشد نقدینگی و انتظارات تورمی ناشی از آن، مواجهه با چالش هاي اقتصادي دیگر از جمله تشدید رکود
تورمی دور از انتظار نخواهد بود. 

رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار خاطرنشان کرد: این نرخ ارتباط مستقیمی با نسبت قیمت به درآمد یا P/E دارد و در سایر روش هاي قیمت گذاري و ارزش گذاري نیز متغیري اثرگذار است. 

قالیباف اصل تصریح کرد: معقولانه آن است که در تعیین بهینه نرخ سود بدون ریسک در کشور تعامل موثري صورت پذیرد و این نرخ متناسب با مختصات اقتصادي کشور باشد تا تعادل بازار سرمایه را
بر هم نزند. 

رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار در پایان تاکید کرد: لازم است رویکردها در خصوص جایگاه بازار سرمایه در کشور اصلاح شود، تجربیات گذشته کشور بازخوانی شود و تقویت تأمین مالی از طریق
بازار سرمایه و توسعه ابعاد مختلف این بازار در اولویت برنامه ها قرار گیرد. 

منبع: سنا
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فرصت استثنایی تسهیلات 8،000،000،000 ریالی براي راه اندازي کسب و کار فروشگاهی

منبع: روزنامه جام جمشماره خبر:  139  |  تاریخ: 1399/08/21

براي اولین بار متقاضیان اخذ نمایندگی افق کوروش می توانند از تسهیلات هشت میلیارد ریالی بدون بهره با بازپرداخت پنج ساله جهت راه اندازي شعبه بهره مند شوند! این فرصت به مناسبت
بزرگداشت آغاز هشتمین سال خدمت رسانی مجموعه افق کوروش به هموطنان عزیز، به مدت محدود فراهم خواهد بود.

شرکت فروشگاه هاي زنجیره اي افق کوروش با بیش از 2200 فروشگاه در سراسر کشور، براي اولین بار بصورت گسترده اقدام به اعلام فراخوان اعطاي نمایندگی به متقاضیان واجد شرایط نموده
است. 

این فراخوان بمناسبت آغاز هشتمین سال فعالیت این شرکت و به منظور کارآفرینی و افزایش
دامنه خدمت رسانی به هموطنان عزیز انجام می شود. 

شایان ذکر است با گذشت حدود سه سال از آغاز به کار اولین نمایندگی افق کوروش، هم اکنون
بیش از 1000 شعبه نمایندگی در 31 استان کشور مشغول به فعالیت هستند. 

) http://okcs.ir/fch علاقه مندان می توانند با مراجعه به سایت افق کوروش به آدرس اینترنتی
یا اینجا کلیک کنید)، از جزئیات شرایط اخذ نمایندگی اطلاع حاصل و در صورت تمایل درخواست
خود را ثبت نمایند. همچنین در صورت ثبت شماره موبایل، کارشناسان شرکت به منظور راهنمایی

در اسرع وقت با شما تماس خواهند گرفت. 

شرایط حداقلی ملک فروشگاه عبارت است از: 1- کاربري تجاري؛ 2- یکصد متر مربع سطح مفید فروش؛ 3- بیست متر مربع انباري. 

جهت درخواست اخذ نمایندگی شعب فروشگاه هاي افق کوروش اینجا کلیک کنید.
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تاثیر منفی افزایش نرخ سود بانکی بر فعالیت هاي سرمایه گذاري کشور

منبع: فصل اقتصادشماره خبر:  140  |  تاریخ: 1399/08/21

فصل اقتصاد - رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار گفت: نرخ سود بانکی هر چقدر بالاتر و غیربهینه تر باشد، تأثیر منفی بیشتري بر فعالیت هاي سرمایه گذاري کشور خواهد داشت و تسهیلات
و تأمین مالی را براي تولید گران می کند.

فصل اقتصاد - رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار گفت: نرخ سود بانکی هر چقدر بالاتر و غیربهینه تر باشد، تأثیر
منفی بیشتري بر فعالیت هاي سرمایه گذاري کشور خواهد داشت و تسهیلات و تأمین مالی را براي تولید گران می

کند. 
به گزارش روز چهارشنبه ایرنا به نقل از پایگاه خبري بازار سرمایه ایران، «حسن قالیباف» اظهار داشت: یافته هاي
معتبر علمی نشان می دهد متغیر نرخ بهره اسمی و حقیقی، مهم ترین عامل نوسانات قیمت در بازارهاي دارایی بوده و
به طور مشخص یکی از اصلی ترین عوامل بنیادي بازار سهام نیز محسوب می شود، در نتیجه تعیین غیربهینه آن در

دوره هاي زمانی مختلف تعادل سایر بازارها را بر هم می زند و آسیب هایی به بازار سرمایه کشور وارد خواهد کرد. 
وي افزود: نرخ سود بانکی هر چقدر بالاتر و غیربهینه تر باشد، تأثیر منفی بیشتري بر فعالیت هاي سرمایه گذاري

کشور خواهد داشت و تسهیلات و تأمین مالی را براي تولید گران می کند. بخش هاي تولیدي که حاشیه سود پایین دارند، فعالیت هاي اقتصادي خود را کاهش و سرمایه خود را در بازار پول پارك می
کنند. 

قالیباف اصل ادامه داد: به این ترتیب، اشتغال کشور آسیب خواهد دید و در نتیجه خلق اعتبار، رشد نقدینگی و انتظارات تورمی ناشی از آن، مواجهه با چالش هاي اقتصادي دیگر از جمله تشدید رکود
تورمی دور از انتظار نخواهد بود. 

رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار خاطرنشان کرد: این نرخ ارتباط مستقیمی با نسبت قیمت به درآمد یا P/E دارد و در سایر روش هاي قیمت گذاري و ارزش گذاري نیز متغیري اثرگذار است. 
قالیباف اصل تصریح کرد: معقولانه آن است که در تعیین بهینه نرخ سود بدون ریسک در کشور تعامل موثري صورت پذیرد و این نرخ متناسب با مختصات اقتصادي کشور باشد تا تعادل بازار سرمایه را

بر هم نزند. 
رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار در پایان تاکید کرد: لازم است رویکردها در خصوص جایگاه بازار سرمایه در کشور اصلاح شود، تجربیات گذشته کشور بازخوانی شود و تقویت تأمین مالی از طریق

بازار سرمایه و توسعه ابعاد مختلف این بازار در اولویت برنامه ها قرار گیرد.
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رانده شدن طبقه متوسط از مرکز به حاشیه | بررسی حاشیه نشینی و فقر شهري در ایران و دیگر کشورها

منبع: 55 آنلاینشماره خبر:  141  |  تاریخ: 1399/08/21

همین سه سال پیش اولویت پنج گانه ایران در حوزه مدیریت آسیب هاي اجتماعی مشخص شد؛ اعتیاد، حاشیه نشینی، طلاق، مفاسد اخلاقی و احصاي مناطق بحران خیز در کشور.

همین سه سال پیش اولویت پنج گانه ایران در حوزه مدیریت آسیب هاي اجتماعی مشخص شد؛ اعتیاد، حاشیه نشینی، طلاق، مفاسد اخلاقی و احصاي مناطق بحران خیز در کشور. 

شرق: همین سه سال پیش اولویت پنج گانه ایران در حوزه مدیریت آسیب هاي اجتماعی مشخص
شد؛ اعتیاد، حاشیه نشینی، طلاق، مفاسد اخلاقی و احصاي مناطق بحران خیز در کشور. این
اولویت ها البته به تأیید بسیاري از دستگاه هاي متولی در ایران و دفتر رهبر انقلاب هم رسید و
قرار رشد راهکارهایی علمی براي مقابله با این معضلات اندیشیده و عملی شود. نمایندگان معاونت
رفاه اجتماعی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی در مهرماه در نشستی شرکت کردند که در آن
موضوع حاشیه نشینی و فقر شهري در کشورهاي عضو سازمان همکاري هاي اسلامی مورد بررسی
قرار گرفت. در این رویداد که پانزدهمین نشست کارگروه مبارزه با فقرِ «کومسک»، کمیته دائمی

همکاري هاي اقتصادي و بازرگانی سازمان همکاري اسلامی بود و به دلیل همه گیري جهانی کرونا به صورت مجازي برگزار شد، علاوه بر نمایندگان کومسک و تعدادي از کشورهاي عضو، برخی از
متخصصان دانشگاهی حوزه فقر شهري و نمایندگان بانک جهانی نیز حضور داشتند. این گزارش، به بهانه برگزاري این نشست و با استفاده از محتواي ارائه شده در آن، در کنار نتایج سایر تحقیقات ارائه

شده درخصوص حاشیه نشینی در ایران و جهان، به بررسی ابعاد مسئله افزایش فقر شهري و حاشیه نشینی می پردازد. 

حاشیه نشینی در ایران 

تجمیع گزارش هاي رسمی منتشرشده در ایران نشان می دهد که امروز 29 تا 35 درصد شهرنشینان (معادل 18 تا 22 میلیون نفر) در حدود سه هزار سکونت گاه حاشیه اي زندگی می کنند. حاشیه
نشینی در ایران، در ابتداي شکل گیري خود بیش از هر چیز حاصل مهاجرت روستاییان یا ساکنان شهرهاي کوچک و میانی به شهرهاي بزرگ بود. در این دوران، صدها هزار خانوار فقیر راهی شهرها
شدند و در زمین هاي بدون استفاده شهري حوالی شهرها ساکن شدند. حدود دو دهه بعد، بلافاصله پس از انقلاب، بخشی از این خانوارها در میانه اغتشاشات و بعضا به تشویق نیروهاي انقلابی، در خانه
ها و آپارتمان هاي نیمه کاره ساکن شدند. این تصرف کنندگان پس از رد تقاضایشان در ارائه خدمات رفاهی به شیوه هاي غیرقانونی متوسل شدند و شیوه اي نوین و غیررسمی از زندگی در شهرها
ایجاد کردند؛ آنها براي خود جاده، مغازه، درمانگاه، مسجد و کتابخانه ساختند، انجمن ها و شبکه هاي محلی به وجود آوردند و در تعاونی هاي مصرف محلی عضو شدند. امروز، پدیده حاشیه نشینی
دیگر تنها مختص تهران و چند شهر بزرگ کشور نیست، بلکه به تمامی نقاط کشور تسري یافته و همه استان ها داراي مناطق حاشیه نشین هستند. از دهه 1370 به این سو، روند حاشیه نشینی
خصلت هاي جدیدتري در ایران یافت. در این دوره جدید اگرچه مهاجرت به شهرها همچنان تداوم داشت، اما رانده شدن جمعیت از مراکز شهري به حاشیه ها نیز بر تعداد حاشیه نشینان افزود. در این
دوره، به نحو فزاینده اي بخشی از طبقه متوسط شهري به صف فقیران شهري پیوستند که از جمله دلایل آن گسترش بازار آموزش، انقباض بازار کار، مقررات زدایی در تجارت خارجی، منعطف کردن
قوانین کار، بی ثباتی و ناامنی شغلی، شوك هاي اقتصادي به ویژه در حوزه مسکن، ثابت ماندن سطح دستمزدها، عوامل زیست محیطی نظیر خشک سالی و ریزگردها و خصوصی سازي بنگاه هاي
دولتی بوده است. داده هاي گزارشی با عنوان «مدیریت یکپارچه و حل مسئله اسکان غیررسمی» که به سفارش وزارت مسکن انجام شده است، نشان می دهد که طی سال هاي 1355 - 1375 حدود

40 درصد از جمعیت پنج میلیونی اضافه شده به استان تهران، در ابتدا در سکونت گاه هاي غیررسمی اسکان یافتند. 

سیاست هاي کلان حوزه مسکن در ایران 

مسئله سکونت گاه هاي حاشیه اي پیوند تنگانگی با قوانین و سیاست هاي مربوط به مالکیت رسمی زمین و مسکن دارد. سیاست گذاري هاي کلان در حوزه برنامه ریزي شهري و مسکن در ایران از
نیمه دهه 40 هجري شمسی آغاز شده و شامل گستره وسیعی از اقدامات می شود. ارزیابی هاي برخی پژوهشگران این حوزه، مانند کمال اطهاري و اعظم خاتم، نشان می دهد که در نگاهی کلان این
سیاست ها پاسخ گوي نیاز طبقات متوسط و بالاتر بوده تا اقشار فقیر و آسیب پذیر؛ در واقع سیاست هاي حوزه مسکن به خانه دارشدن طبقات متوسط شهري منجر شده، اما در نهایت نتوانسته است
مانع از رشد حاشیه نشینی شود؛ براي مثال، در دهه اول بعد از انقلاب با تصویب قانون زمین شهري و سیاست هاي دولت براي پرداخت وام ارزان قیمت و مصالح ارزان، ساخت و ساز رونق گرفت. در
این دوره خبري از انبوه سازي نبود و تولید مسکن توسط مصرف کننده نهایی آن انجام می شد و یارانه هاي مسکن نیز به مصرف کنندهِ نهایی پرداخت می شد. در سال هاي دهه 70 عرضه زمین از
طریق تعاونی ها ادامه پیدا کرد، اما سیاست هاي مسکن به مرور بازاري تر شد و بهاي آن افزایش یافت. امروز، در شهرهاي بزرگ، قیمت مسکن به بیش از 10 برابر (و در تهران به ده ها برابر) متوسط

درآمد سالانه خانوار رسیده و حاشیه نشینی نیز با مهاجرت و طبقات متوسطِ شهري به حاشیه کشانده شده همچنان در حال رشد است. 

برنامه هایی براي کاهش حاشیه نشینی 

جدا از پاکسازي و امحا (در موارد متعددي مانند خاك سفیدِ تهران، زورآبادِ کرج و کوي طلابِ مشهد)، سه مورد از مهم ترین رویکردهایی که بعد از جنگ حاشیه نشینی را هدف قرار داده اند، شامل
مسکن عمومی، ایجاد شهرهاي جدید و توانمندسازي سکونت گاه هاي غیررسمی می شود. پیشینه نسبتا ناموفق طرح ساخت مسکن عمومی را می توان در دوره پیش از انقلاب جست. براي نمونه،
بررسی هاي انجام شده درباره کوي 13 آبان تهران نشان می دهد که به دلیل هزینه هاي بالاي زندگی در این محل و همین طور فاصله زیاد آن با محل کار سکنه، در کمتر از 10 سال، 70 درصد از
ساکنان فقیر مسکن خود را واگذار کرده و گروه جدیدي که داراي درآمد بالاتري بودند، جایگزین آنان شدند. البته تجربه ساخت مسکن براي گروه هاي کم درآمد در اواخر دهه هاي 40 و 50 در سایر
شهرها موفق تر ارزیابی شده است. در دوره پس از انقلاب نیز نزدیک ترین تلاش کلان مقیاس براي ساخت آنچه در ادبیات رفاهی، مسکن عمومی خوانده می شود، پروژه مسکن مهر بود. صرف نظر از
انتقاداتی که به ابعاد مختلف این پروژه، مانند استحکام و مکان گزینی وارد است، طرح مسکن مهر توانست بخشی از جمعیت کم درآمدتر را در خانه هاي ساخته شده اسکان دهد اما ارزیابی ها نشان
می دهد که پایین ترین دهک هاي درآمدي نصیبی از این طرح نبردند و در درازمدت نیز این طرح نتوانست جلوي افزایش قیمت مسکن را بگیرد. لازم به ذکر است دولت کنونی، علاوه بر تکمیل پروژه
مسکن مهر، طرح اقدام ملی مسکن را نیز در دستور کار خود قرار داده است. از دیگر طرح هاي کلان در راستاي ساماندهی حاشیه نشینی، طرح احداث شهرهاي جدید است که در سال 1368 به یکی
از شرکت هاي تابعه وزارت راه و شهرسازي واگذار شد. هدف عمده ذکر شده براي احداث این شهرها «تمرکززدایی و اسکان پایدار سرریز جمعیت شهرهاي مادر» ذکر شد. این شهرها اگرچه امروزه
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جمعیت زیادي را به خود جلب کرده اند، اما به دلایل مختلفی چون دور بودن از محیط هاي کاري، نگرش عمدتا کالبدي به حل مسئله اسکان غیررسمی و عدم توجه به خواست ها و نیازهاي ساکنان
در حل مسئله حاشیه نشینی چندان موفق عمل نکرده اند. از طرح هاي انجام شده در راستاي توانمندسازي نیز می توان به «طرح ساماندهی به اسکان غیررسمی» که در سال 1370 توسط هیئت
دولت و با همکاري بانک جهانی تصویب شد، اشاره کرد. بر پایه این سند، در دهه 80 موج تازه اي از طرح هاي شهري در حدود 20 شهر کشور با محوریت تأمین نیاز اقشار تهیدست شهري تهیه شد و
در شهرهایی مثل بندرعباس و زاهدان که از وام بانک جهانی و منابع ویژه داخلی برخوردار شدند، اقداماتی در توسعه فعالیت هاي محلی، تأمین زیرساخت ها و بهسازي شهري انجام شد. در حال حاضر،
مهم ترین سند در این حوزه سند ملی احیا، بهسازي و نوسازي و توانمندسازي بافت هاي فرسوده و ناکارآمد شهري است که افق آن سال 1404 است. از دیگر طرح ها در راستاي بهسازي و
توانمندسازي می توان به دفاتر تسهیلگري توسعه محلی در صدها سکونت گاه حاشیه اي در سرتاسر کشور اشاره کرد. متأسفانه گزارشی از ارزیابی عملکرد طرح هاي اجرا شده یا در حال اجرا با رویکرد
توانمندسازي منتشر نشده یا در اختیار عموم قرار نگرفته است. در نهایت می توان به دفاتر توسعه محلی (دفاتر خدمات نوسازي پیشین) اشاره کرد که توسط سازمان نوسازي کشور و زیر نظر شهرداري،
از سال 1384 در محلات مختلف تأسیس شدند و امروزه به فعالیت هایی مانند تجمیع و نوسازي کالبدي، تأمین خدمات، بازگشایی معابر، تدقیق بافت فرسوده، پروژه هاي توسعه اقتصادي و اجتماعی،

بهسازي محیطی و ثبت نام تسهیلات بافت فرسوده می پردازند. 

حاشیه نشینی: یکی از 5 اولویت آسیب هاي اجتماعی 

بررسی جغرافیاي فقر نشان می دهد که در بسیاري از نقاط جهان در سال هاي اخیر فقر شهري به مسئله اي چالش برانگیزتر از فقر روستایی تبدیل شده و مرزهاي فقر هرچه بیشتر به سمت حاشیه
شهرها گسترش یافته است. اگرچه در بسیاري از کشورها میانگین درآمد در روستاها همچنان پایین تر است ولی درصد جمعیت زیر خط فقر در شهرها نسبت به روستاها بالاتر بوده و به نحو فزاینده اي
رو به افزایش است. جمعیت حاشیه نشین در جهان که در دهه 1990، حدود 689 میلیون نفر بوده، تا سال 2014، به 880 میلیون نفر رسید. تحلیل ها همچنین نشان می دهد که اگرچه رشد

اقتصادي فقر مطلق را در کشورها کاهش می دهد اما نه تنها باعث کاهش فقر شهري نشده بلکه در برخی کشورها با رشد حاشیه نشینی همراه بوده است. 

همبستگی نزدیک اشتغال کودکان با حاشیه نشینی 

نرخ شهرنشینی که دهه هاست با سرعت در حال افزایش بوده است، در دهه جاري براي اولین بار به بالاي 50 درصد رسید. اما بخش زیادي از جمعیت افزوده شده به شهرها، به خصوص در دو دهه
اخیر و در کشورهاي در حال توسعه، به حاشیه کشانده شده اند و امروز بیش از یک میلیارد نفر در حاشیه شهرها و به ویژه در مناطق کلان شهري آسیا، آفریقا و آمریکاي لاتین، زندگی می کنند. 

افزایش فقر شهري تا حدي بوده است که اگرچه در بسیاري از کشورها میانگین درآمد در روستاها همچنان پایین تر است؛ ولی مسئله فقر و حاشیه نشینی در شهرها بسیار چالش برانگیزتر شده و
درصد جمعیت زیر خط فقر در شهرها در مقایسه با روستاها بالاتر و رو به افزایش است. پژوهشگران، در جست وجو براي یافتن شاخص هایی که به توضیح افزایش حاشیه نشینی و توزیع آن در شهرها
و کشورها کمک می کند، در اولین قدم نقش شاخص هاي کلان اقتصادي را بررسی کرده اند. نتایج تحقیقات نشان داده است که فقر شهري را نمی توان تنها با معیار پولی سنجید. حاشیه نشینی لزوما
با رشد اقتصادي رابطه منفی ندارد و رشد اقتصادي، اغلب حتی با افزایش فقر شهري نیز همراه بوده است. در واقع، تحلیل هاي گزارش کومسک نشان می دهند که دو شاخص «اشتغال غیررسمی» و
«کار کودك» بهتر از سایر شاخص ها (حتی شاخص هاي مربوط به رشد اقتصادي) توزیع حاشیه نشینی در کشورها را توضیح می دهند. از آنجایی که اشتغال غیررسمی و اشتغال کودکان از مهم ترین
متغیرهاي توضیح دهنده رشد حاشیه نشینی هستند، گزارش کومسک در ادامه به طور مفصل به آسیب هاي بازار کار در کشورهاي عضو سازمان همکاري هاي اسلامی پرداخته و نشان می دهد که به
طور متوسط 35 درصد از شاغلان این کشورها در اقتصاد غیررسمی مشغول به کارند. این نرخ براي کشورهاي آفریقایی عضو این سازمان 42 درصد، کشورهاي آسیایی 34 درصد و کشورهاي عربی 25
درصد است؛ همچنین، درصد اشتغال غیررسمی در نیجریه 63 درصد، آذربایجان 53 درصد و در اردن، عمان و قطر زیر 20 درصد است. در گزارشی از این مجموعه هم آمده است که حدود هفت
میلیون نفر (حدود 30 درصد) از شاغلان ایرانی در بخش غیررسمی مشغول به کارند. نتایج تحقیقات همچنین نشان می دهد که زنان، روستاییان، کسانی که تحصیلات دانشگاهی ندارند و ساکنان
مناطق محروم سهم بزرگ تري از اشتغال غیررسمی دارند. روستاییان کشور که در نبود یا بی کفایتی بیمه هاي اجتماعی به شهرها مهاجرت می کنند، در کنار فقراي شهري که مشاغل غیررسمی و

دستمزدهاي پایین تر از معیشت دارند، به طور معمول قادر به تقبل هزینه هاي زندگی و استفاده از امکانات رفاهی شهرها نیستند و به حاشیه ها رانده می شوند. 

از نادیده گرفتن حاشیه نشینی و تخریب تابهسازي 

دولت ها رویکردهاي مختلفی را در برابر مسئله حاشیه نشینی در دستور کار قرار داده اند؛ اما رویه ها هرگز یکنواخت و منسجم نبوده و بسته به شرایط، یک یا چند رویکرد به طور هم زمان اتخاذ شده
است. نادیده گرفتن مسئله مسکن اقشار فقیر و آسیب پذیر تا ابتداي دهه 70 میلادي نگرش رایج دولتی به مسئله حاشیه نشینی بوده است. بر اثر نادیده گرفتن، سکونت گاه هاي حاشیه اي به مرور به
ویژگی اصلی کلان شهرهاي کشورهاي در حال توسعه بدل شد و به ترویج تصرف غیرقانونی زمین و الگوهاي سکونت غیررسمی انجامید. با دوام و گسترش سکونت گاه هاي غیررسمی، دولت ها، به ویژه
در دهه هاي 70 و 80 میلادي، به حذف و تخلیه اجباري سکونت گاه ها روي آوردند. تحت لواي دلایلی مانند زیباسازي، مشکلات اجتماعی و جرم خیزي، تخلیه اجباري فضا را براي ساخت وساز در
زمین هایی که در گذر زمان ارزش تجاري چشمگیري پیدا کرده اند، باز می کند. ساخت مسکن هاي عمومی رویکرد مسلط دهه هاي 50 و 60 میلادي براي حل مسئله مسکن فقراي شهري و حاشیه
نشینان بود. عواملی مانند نا توانی دولت ها در تأمین اعتبارات، همخوانی نداشتن طراحی واحدها با سبک زندگی خانوارها و سازوکار اجتماعات محلی، ناتوانی پرداخت اقساط از سوي مالکان، مکان یابی
نامطلوب و هدف گذاري ناموفق ضعیف ترین اقشار از جمله عوامل تأثیرگذار در شکست نسبی این پروژه ها است. سیاست هاي مربوط به زمین و خدمات در دهه هاي 70 و 80 و عمدتا پس از نارضایتی
گسترده از تخریب سکونت گاه ها در بیش از صد کشور اجرا شد. در این روش، زمین هاي ارزان (عمدتا در حاشیه شهرها) به قطعات مسکونی تقسیم می شود و همراه با ایجاد زیرساخت هاي اساسی
نظیر آب، انرژي، راه و تسهیلات بهداشتی به افراد مشمول تعلق می گیرد. این طرح ها در صورتی موفق هستند که مکان یابی به درستی انجام شده باشد و از محل کار عمده ساکنان دور نباشد، کسري
منابع مانع اتمام ساخت زیرساخت ها یا تأخیر زیاد در ایجاد آنها نشود، متراژ بالاي زمین ها، آنها را بیش از حد گران نکند و فرایند انتخاب خانواده هاي مشمول شفاف باشد. اما سیاستی که امروزه
بیشتر مورد توجه کشورهاست، ادغام روش هاي خودیاري حمایت شده، بهسازي و توانمندسازي است. این سه روش، در ادغام با یکدیگر تفاوت هاي محلی را به رسمیت می شناسند، رویکردي تمرکززدا
به حل چالش حاشیه نشینی دارند و ساختار اجتماعی و نظام اقتصادي حاشیه ها را تا حد ممکن حفظ می کنند. گرچه طرح هاي بهسازي تفاوت هاي زیادي با هم دارند؛ اما عناصر اصلی آنها شامل
تأمین خدمات پایه (مانند دفع آب سطحی، آب آشامیدنی، جمع آوري زباله و ایجاد مراکز آموزشی و فرهنگی)، ساماندهی کالبدي معابر و بلوك بندي مجدد و تأمین امنیت در مالکیت (اعطاي قانونی
مالکیت یا اجاره بلندمدت) می شود. از طرف دیگر، دولت می تواند با حمایت از اقدامات خودیاري ساکنان مانند افزایش پایداري ساختمان ها و شوراهاي غیررسمی ایجاد شده براي مدیریت محلی، این
اقدامات را تسهیل و بهینه کند. در راستاي توانمندسازي ساکنان محلات حاشیه اي نیز دولت ها و سازمان هاي مردم نهاد به اقداماتی مانند سازماندهی اجتماعات محلی، به کارگیري توان ساکنان در
راستاي توسعه اقتصاد محلی، افزایش انسجام اجتماعی با برقراري پیوندهایی بر اساس قومیت، مذهب، همشهري بودن و خویشاوندي، افزایش مهارت ها و امکانات این اقشار براي مشارکت و مذاکره در

تصمیم گیري هاي شهري و ایجاد پیوندهایی با دستگاه هاي مسئول می پردازند.
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«نفرین زمین» مهم ترین خصایص جلال آل احمد را روشن می سازد: سیاست ورزي، جامعه شناسی البته این بار روستایی، و مهم تر از همه برخورد با مسائلی که در آینده ایران نقش تعیین
کننده اي دارند، ازجمله موضوعِ همین کتاب، اصلاحات ارضی.

«نفرین زمین» مهم ترین خصایص جلال آل احمد را روشن می سازد: سیاست ورزي، جامعه شناسی البته این بار روستایی، و مهم تر از همه برخورد با مسائلی که در آینده ایران نقش تعیین
کننده اي دارند، ازجمله موضوعِ همین کتاب، اصلاحات ارضی. 

«نفرین زمین» مهم ترین خصایص جلال آل احمد را روشن می سازد: سیاست ورزي، جامعه
شناسی البته این بار روستایی، و مهم تر از همه برخورد با مسائلی که در آینده ایران نقش تعیین
کننده اي دارند، ازجمله موضوعِ همین کتاب، اصلاحات ارضی. در زندگی پرآشوبِ جلال به ندرت
پیش آمده است که او بی تفاوت از کنار مسائل بگذرد. از رهگذرِ این مواجهات است که او دوستانی
وفادار و مخالفانی پاي کار پیدا کرده است. هرچه هست جلال با اینکه نویسنده است، در این
پوستین نمی گنجد و در اعتراضاتِ مکرر خود به مسائل اجتماعی و سیاسی و فرهنگی آشوب به پا
می کند. «نفرین زمین» هم این گونه است با این تفاوت که این بار جلال به جدال با آینده
برخاسته است. شاید از این روست که دکتر سعید محبی، از نسلِ حقوق دانانی که مدام به ادبیات

سفر کرده اند، این رمان را براي گفت وگو انتخاب می کند. 

احمد غلامی: چه چیزي جلال آل احمد را مجذوبِ قبرستان می کند. بگذریم از اینکه در واقعیت
هم به روایتِ ابراهیم گلستان خانه جلال در مجاورت گورستان و در همسایگیِ مردگان بود. آنچه
جلال را وامی دارد تا گورستان را مرکزِ ثقل «نفرین زمین» (فصلِ «میزان») قرار بدهد، چیزي

نیست جز فرار از مقایسه. مقایسه اي که سویه هاي سلطه آدمی را تقویت می کند تا بر دیگري به واسطه توانایی هایش اعمال قدرت کند: «این گورستان تحول یافته و سگی که رانده بودمش، چنان به
هم نزدیک بودند و چنان تنگ هم نشسته و چنان مستلزم یکدیگر، که هیچ جایی براي ترس نبود. براي ترس این معلم غریبه چراغ به دست. و هیچ درزي، هیچ گوشه فراموش شده اي، هیچ سوراخی؛
همه جا پر بود. پر از چیزي وراي قبرستان و مدرسه. پر از چیزي برتر از مقایسه ها و غم ها و دردسرها». تأکیدم اینجا بر «مقایسه» است. همان مقایسه اي که جلال را خشمگین ساخته؛ مقایسه این
آب و خاك با فرنگ. مقایسه با یک سویه تحقیر و با یک سویه نفرت و در نهایت اعمال سلطه. در همسایگیِ مردگان است که راوي داستانِ «میزان» (آقا معلم) تصمیم می گیرد دیگر ریشش را نزند،
چراکه می خواهد حتی ظواهرِ هر آنچه را که موجب مقایسه و برتري ظاهري او با اهالی روستا می شود و به نوعی بر فضیلتِ شهري بودنش صحه می گذارد، زیر پا بگذارد. در همسایگی مردگان است
که آدم به تفاوت دست می یابد، تفاوتِ خودش با خودش نه تفاوت خودش با دیگران. از نگاه جلال «تفاوت» و «مقایسه» دو مفهوم جدا از یکدیگرند. «تفاوت»، زاده توان است و در آن توان خلق می
شود، و «مقایسه» زاده قدرت است. هر چیز در مقایسه با دیگري با اعمال قدرت بر آن دیگري است که به وضعیت خودش ثبات می بخشد اما تفاوت عاري از سلطه است، نوعی هم انزوایی درونی یا
انکشاف. باز بخشی از داستان را می آورم که بر این تفاوت صحه می گذارد. قبل از اینکه این پاراگراف را بخوانیم می دانیم که داستان به نوعی به درگیري هاي ذهنی و درونیِ جلال در موقعیتی که قرار
گرفته و حالت بغرنجی که دارد می پردازد و به نوعی ناسازگاري خودش را با محیطی که در آن قرار گرفته ابراز می کند؛ اما قهرمان داستان در یک لحظه استثنائی در گورستان در شب، در کنار سگی
هراسان از خواب بیدار می شود و سگ را بیرون کرده و ناگهان در حیاط متوجه شب شگفت انگیزي می شود که داستان را از آن شکل سابق خود خارج کرده و قهرمان داستان، «آقا معلم» به کشف
تازه اي در خودش می رسد: «آن شب، شب دیگري بود. آسمان به قدري نزدیک بود که به طالع بینان حق دادم. و درد پلنگ ها را فهمیدم. و نیز درد عاشقان را. از چنان آسمانی هرچه می گفتی برمی
آمد. اگر به زیارت رفته بودم و شبانه به نماز حاجت برخاسته، فردا به راحتی چو می انداختم که آسمان نورباران شده بود. اما اینجا مدرسه ده بود. و زیارتگاه بودن، فقط قبرستان متروکی را داشت. و
سگی که به مدارا رانده بودمش، به در پنجه می کشید و گفت وگوي مرموز بانگ خروس ها، از پاس سوم یک شب دهاتی خبر می داد. و از مردگان هیچ خبري نبود. نه اثري، نه ارثی، نه سایه اي، نه
وهمی ولی... ولی چرا. انگار چیزي به چار چشم، از جام شیشه خالی درها و از درون تاریکی کلاس ها - که این وقت شب هیچ علت وجودي نداشتند- مرا می پایید. این تازه وارد بی خواب شده چراغ به

دست را». تأکید اینجا روي «چراغ به دست» است. 

سعید محبی: نقطه شروع بحث و نگاه شما به دوگانه قبرستان و مدرسه جالب است. اما من می خواهم روي قسمت آخر نظرتان کمی بیشتر دقیق شوم و بگویم در این قسمت آخر که از قصه «نفرین
زمین» نقل کردید که چیزي به چهارچشم، از جام شیشه خالی درها و از درون تاریکی کلاس ها... از درزِ درها و پنجره ها، چهارچشمی انگار جلال را می پاییده، می شود پرسید این «معلم چراغ به
دست» کیست که جلال را نگاه می کرده، جلال خود را در معرضِ چه چیزي می دیده؟ به نظرم نقطه کانونیِ بحث اینجاست که جلال همواره با یک من درونی در محاکات بوده است. البته همه ما منِ
درونی داریم ولی مال جلال ظاهرا خیلی پرانرژي و پرحرف بوده! نمونه اش «یک چاه و دو چاله» یا «سنگی بر گوري». که اگر فرصت شد درباره آن بیشتر صحبت خواهم کرد؛ اما اینکه می گویید جلال
گورستان را مرکزِ ثقل داستانِ «میزان» قرار داده تا از مقایسه فرار کند و...، با شما موافق نیستم. شاید هم متوجه منظورتان نشدم. جلال مردِ زندگی بود و سراسر زندگی اش هم ترجمانِ نفس زندگی
بود و به خاطر زندگی بود که مبارزه می کرد، زندگی می کرد و می نوشت. همان دوگانه اي هم که شما می گویید، ناشی از وجود زندگی در جان جلال بود. اما دوگانه تفاوت و مقایسه که می گویید
خیلی جالب است. مخصوصا اینکه می گویید تفاوت نوعی هم انزوایی درونی یا انکشاف است... بر این اساس من می توانم بگویم که جلال نویسنده «عصر فقدان» است. نویسنده اي است که از دورانِ
فقدان صحبت می کند. یک نویسنده رادیکال است. در نوشته معروفش «مثلا شرح احوالات» می گوید: «همین روزها (منظورش سال 1346 است) از نفرین زمین فارغ شدم...» که سرنوشت معلم دهی
است در طول 9 ماه از یک سال و آنچه بر او و اهل ده می گذرد. به قصد گفتن آخرین حرف ها درباره آب و کشت و زمین و لمسی که وابستگی اقتصادي به کمپانی، از آنها کرده و اغتشاشی که به ناچار
رخ داده و نیز به قصد ارزیابی دیگري خلاف اعتقاد عوام سیاست مداران و حکومت، از قضیه فروش املاك که به اسم اصلاحات ارضی جا زدند». این درگیريِ ذهنی جلال درباره زندگی مدرن است و
حضور ماشین و کمپانی در جامعه و عوارض و آسیب هایی که به دنبال آورده که در مقابل آن بازگشت به سنت قرار می گیرد. و اگر از این منظر به این دوگانه که در بنُ اندیشه جلال و در مقالات و
قصه هایش وجود دارد نگاه کنیم، آن وقت آنچه که شما درباره تفاوت و مقایسه توضیح دادید درست درمی آید و می توانند با هم گزاره معناداري به دست دهند. جلال بین زندگی اصیل ایرانی و شرقی
با حفظ و احیاي فرهنگ و سنن ایران و زندگی براساس الزامات «ماشین و کمپانی» غربی تعارضی می دیده و عقیده داشته نفوذ و گسترش آن موجب سلب هویت و حیثیت فرهنگی و اجتماعی و
سیاسی ما می شود. آن را غرب زدگی می نامید و یک بیماري می دانست. این، حرف جدیدي هم نیست، اولین کسی که این تضادها را دیده از قضا خود غربی ها بوده اند. اگر ژان ژاك روسو را در قرن
18 کنار بگذارید که عقیده داشت تمدن جدید و مظاهر آن عامل بدبختی انسان هاست و پیشرفت علوم حسی، به زندگی طبیعی انسان صدمه می زند و حتی اصول اخلاقی را متزلزل می کند و با
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فیلسوف معروف، ولتر بر سر آسیب هاي تمدن جدید بحث و مشاجره داشت («برخورد اندیشه ها»، جواد حدیدي، انتشارات توس، 1356، ص 9 به بعد)، و از نیچه شروع کنید بیایید جلو، آخرینِ آنها
مثلا آلدوس هاکسلی است که این دغدغه را -من نمی گویم تضاد- یعنی مواجهه فرهنگ غربی که سمبلش ماشینیزم و فرهنگ بازرگانی بوده و هست، با فرهنگ و آداب و سنن کسانی که در این طرف
دنیا زندگی می کنند، داشته اند و به آن پرداخته اند. از این نقطه نظر - یعنی از نقطه نظر ورودِ ماشین و آسیب ها و عوارضش و راه حل آن، که بازگشت به سنت باشد - در آثار و کارهاي جلال «سه
گانه» اي را می توان تشخیص داد که این ایده همواره در آنها تکرار می شود: یکی «مدیر مدرسه» (1337) در مورد نواقص و مشکلات نظام آموزشی که بعداً با «سه مقاله دیگر» و «هفت مقاله» و
«غرب زدگی» کامل تر شد، دوم «نون والقلم» (1340) که شرح و بسط و جست وجوي علل شکست یک انقلاب چپ و نومیدي از حرکت هاي جمعی است که در قالب یک قصه تاریخی در دوران
صفویه روایت می شود و سوم «نفرین زمین» (1346) که باز هم شرح و بحث از آسیب هاي مدرنیسم ابتر و رواج و هجوم ماشینیزم دهه 1340 است که در قالب اصلاحات ارضی- بازهم ابتر- بیان می
شود. این هر سه، با هم روایت عصر برهم خوردن ملاك ها و بلاتکلیفی ملاك هاي جدید است. همان عصر فقدان که گفتیم. به نظرم معلم راوي در «نفرین زمین» همان میرزا اسداالله است که حالا به
عنوان معلم ده به جاي حرکت جمعی، سراغ تک تک آدم ها می رود. ولی باز هم رستگاري در کار نیست و باز هم «فقدان» این بار در فرهنگ و ساختارهاي روستایی. بگذارید یک طور دیگر بگویم؛ به
نظر من در زندگی جلال سه دوره قابل تشخیص است و می شود زندگی اش را به سه دوره تقسیم کرد و آثار او در این تقسیم بندي قرائت کرد. یکی، دورانی است تا اوایل دهه1320 که از احوال و
تعلقات مذهبی و خانواده یکسره بیرون آمده و وارد حزب توده و مبارزات سیاسی آن دوران شده تا 1326 که همراه خلیل ملکی و عده اي دیگر از حزب توده بیرون می آیند و انشعاب می کنند. تا اینجا
جلال جوان 20، 25ساله اي است. یادمان هست که او متولد 1302 است. در همان کتابِ «یک چاه و دو چاله» درباره این دوران می نویسد: « همین جوري ها بود که آن جوانک مذهبی از خانواده
گریخته و از بلبشوي ناشی از جنگ و آن سیاست بازي ها سر سالم به در برده، متوجه تضاد اصلی بنیادهاي سنتی اجتماعی ایرانی ها شد با آنچه به اسم تحول و ترقی و در واقع به صورت دنباله روي
سیاسی و اقتصادي از فرنگ و آمریکا دارد مملکت را به سمت مستعمره بودن می برد و بدلش می کند به مصرف کننده تنهاي کمپانی ها و چه بی اراده هم، و هم اینها بود که شد محرك «غرب زدگی»
سال 1341 که پیش از آن در «سه مقاله دیگر» تمرینش را کرده بودم». این دوران تحول و استحاله اوست از یک آدم مذهبی و متعصب به یک فعال سیاسی و روشنفکر. یک دوره هم دهه 1330 به
بعد است که عمدتا با «مدیر مدرسه» شروع می شود در 1327 و بعد «سرگذشت کندوها» که کنایه اي است از کودتاي 28 مرداد و شکست نهضت ملی و برد کمپانی ها در قضیه نفت. و دوران تجربه
شکست و دوران تأمل در خود و در کارنامه اش و جست وجوي علل آن شکست ها و سفر به دور مملکت به قصد از نو شناختن خود و شناخت معیارهاي بومی... و بعد البته کلافگی ناشی از این سکوت
اجباري (همان جا). یکی هم آل احمدِ دهه 40 است که چند سفر می رود و «نون والقلم» را در سال 1340 نوشته و «غرب زدگی» را نوشته در 1341، «خسی در میقات» را در سال 1345 و ترجمه
«کرگدن» اثر اوژن یونسکو را در 1345 و «عبور از خط» اثر ارنست یونگر را در 1346 که جزء آخرین آثارش است. و بالاخره «نفرین زمین» را نوشته در 1346 و نیز «در خدمت و خیانت روشنفکران»
که همان سال ها تمام شده. و 18 شهریور 1348 هم از دنیا رفته است. از قضا بیشتر مقالاتش هم مربوط به همین دهه 40 است. «سه مقاله» و «کارنامه سه ساله«اش در 1341، «ارزیابی شتابزده» و
«یک چاه و دو چاله» هم در 1343 درآمده. باري، براي ارزیابی هرکدام از آثار جلال به نظرم باید ببینیم در کدام مقطع دارد می نویسد. در دهه 1320 با داستان هایی کوتاه، برش هایی از زندگی آن
دوران به دست می دهد - با دستمایه پیام هاي اجتماعی و انتقادي البته. در این داستان هایش، یک مشاهده گر دقیق و تصویرگر - یا به قولِ پرویز داریوش یک «وصاف کبیر»- است. توانایی اش را در
وصف کردن تا آخرین آثارش از جمله در «پنج داستان» که بعد از مرگش چاپ شده (1350) همچنان می توان دید (شاید این ویژگی در نویسندگان این نسل، تأثیرپذیري از همینگوي باشد). در دهه
1330 شکست نهضت ملی پیش می آید و جلال که چند سالی است از آن جوشش سیاسی خارج شده، به این نتیجه می رسد که ایده ها و آرزوهایش ظاهرا نتیجه اي در بر نخواهد داشت و مبارزات
سیاسی چشم انداز روشنی ندارد. آن گفت وگویی که با خود دارد وقتی می رود به میدان سرخ مسکو و به کاخ کرملین نگاه می کند و یاد می کند از گذشته اش و حزب توده و جوانی که بر سر آن
گذاشته، به خوبی نشان دهنده این نومیدي است (رجوع کنید به «سفرنامه روس» که بعد از مرگش چاپ شده). به هرحال دهه 1330 دورانِ تأمل و در خود فرورفتن جلال است. دوران سوم زندگی
اش هم دهه40 است که دوران آرامش و شکوفایی او است. «نفرین زمین» مربوط به چنین دورانی است که در 1346 یعنی دو سال قبل از مرگش چاپ شده. گمان می کنم اگر از این زاویه نگاه کنیم
جایگاهِ «نفرین زمین» را در سوانح احوال جلال بهتر می شود جانمایی کرد و درباره اش قضاوت کرد. در دهه 40 آن اشتغال و دغدغه ذهنی جلال در هر قلمی که روي کاغذ می گذارد حاضر است:
شنعت و دشنام گفتن به غرب و ورود ماشین و بعد راه حل آن یعنی بازگشت به سنت ها، بازگشت به مذهب و سنت و فرهنگ و زبان و ادبیات و بعد نومیدي از شکست ها و احساس فقدان. این تضادي
که بین این دو می دیده در «نفرین زمین» هم می توان مشاهده کرد. بعد اگر موافق باشید بیشتر وارد خودِ داستان می شویم تا این ایده را در داستان پیگیري کنیم. اینکه گفتم جلال نویسنده فقدان و
نویسنده اي رادیکال است، مربوط به این دوران از زندگی اش در دهه 40 است. «فقدان» اسم دیگر همان چیزي است که به عنوان نیهیلیسم از آن یاد می شود. منتها در ایران نیهیلیسم بد فهمیده
شده. نهیلیسم دو نوع است: یکی نیهیلیسم منتهی به پوچی و بی معنا بودن زندگی و دیگري هم نیهیلیسم فاخر که غم از دست دادن مواریث و مآثر است و رنج و تنهایی در عصر مدرن است که نیچه
از آن سخن می گوید. منظورم از عصر فقدان، این است. روزگار نسلی است تشنه و مشتاق که دویست سال و بیشتر دوران استبداد و فساد دربار قاجار را پشت سر گذاشته و مشروطه نیم بندي را هم
تجربه کرده. نسلی که تمام راه را به امید آب دویده و حالا سرابی در پیش رو می بیند! این همه تلاش و تجربه براي حکومت قانون، اما این توسن تندرو تاریخ رکاب نمی دهد! حوادث و مبارزات در دهه
1340- با همه کامیابی ها و ناکامی هایش- شرح همین تلاش هاست... این، مخصوص جلال نیست. نویسندگان و شاعران و روشنفکران دیگر هم، در همین قبیله عصر فقدان به سر برده اند- از جمال

زاده و هدایت و گلستان بگیر تا کیانوش و آزاد و شاملو و اخوان و فروغ و حتی سپهري تا برسد به زماننا هذا! 

احمد غلامی: در همسایگیِ مردگان بودنِ جلال یا حضور آقا معلم در قبرستان، نمادي از نفی زندگی نیست چراکه در همان مدرسه نیز زندگی جریان دارد و براي اینکه جلال این سوءتعبیر را از ذهن
مخاطبان دور نگاه دارد معلم در گوشه اي از مدرسه (قبرستان) باغچه کوچکی را برپا می کند و حتی بچه ها در احیاي این باغچه صیفی جات به او کمک می کنند و دیگر اینکه مدرسه آن هم در دل
قبرستان، خود نمادِ برخاستن آینده از دل مردگانی است که اسیر خاك شده اند. در همسایگیِ مردگان بودن، به دور از مقایسه بودن است. در قبرستان و در همسایگیِ مردگان، قدرت رنگ می بازد و
سلطه، معناي خودش را از دست می دهد و آدمی بیش از آنکه به مقایسه خود با دیگران دست بزند به تفاوتِ خویشتن خود پی می برد، چراکه مردگان فارغ از مقایسه و حیات اند. قبرستان از سویی
نفی زندگی است به معناي انتهاي زندگی هر آدمی که به آنجا می رسد و از سوي دیگر تذکر به زندگی است براي برخاستن از خواب و فرصتِ اندك باقی مانده براي تغییر. جلال تلاش می کند در
کتاب «نفرین زمین» نحوه این تغییر را نشان دهد، البته تغییر در ساختار قدرت که نشئت گرفته از سیاست کلان آن دورانِ حکومت است. در آن دوران حکومت به این نتیجه رسیده بود که استیلا و
شبکه استیلاي خود را به روستاهاي دوردست هم بکشاند تا ثباتِ حکومت را در برابر اعتراضات کارگران و روشنفکرانِ شهري در امان نگاه دارد. با توجه به وضعیت آن دوران، این استراتژيِ محمدرضا
شاه چندان غیرواقع بینانه هم نبوده است: «حدود 55 درصد از 35 میلیون نفر جمعیت ایران در روستاها زندگی می کنند. از جمیعت روستانشین 18 میلیونی، نزدیک به دو میلیون نفر -10 درصد کل
جمعیت روستانشین- دامدارانی اند که همه ساله با گله هاي بزرگ گوسفند و بز خود بین ییلاق و قشلاق خود کوچ می کنند. باقی 16 میلیون جمعیت روستانشین در قریب 67 هزار روستا سکونت
دارند» (کتاب «زمین و انقلاب در ایران»، نوشته اریک جیمز هوگلاند، ترجمه فیروزه مهاجر، صفحه 18). این جمعیتِ 18 میلیونی می تواند نقش تعیین کننده اي در سیاست داخلی آن روز ایران داشته
باشد. از این منظر و با علم به اینکه می دانیم جلال، مردِ سیاست است، خلقِ «نفرین زمین» در این موقعیت نوعی کنش سیاسی به حساب می آید. جلال با انتخاب معلم به عنوان مرکز ثقل و راوي

داستان، ساختار سیاسی و جابه جایی قدرت در روستا را به عنوان ناظر باطرف و بی طرف به تصویر می کشد. بعد به این ساختارِ در حال فروپاشی می پردازم. 

سعید محبی: خوب حالا روشن شد که چطور نقطه شروع بحث تان را با نماد قبرستان شروع می کنید و شاید همان روایت عصر «فقدان» از زاویه دیگر، نگاه جالبی است. در واقع شما از لابه لاي این
قصه، این ایده را استخراج و استنباط کردید. در تئوري هاي جدید ادبی به خصوص ساختارشکنی فوکو و تئوري مرگ مؤلف، یکی از آموزه ها این است که هر اثر هنري وقتی خلق می شود ارتباطش با
مؤلفش قطع می شود و از آنجا به بعد خواننده، بیننده یا تماشاچی است که می تواند برحسب اینکه در چه شرایط زمانی یا اوضاع و احوال اجتماعی به سر ببرد، پیام هاي جدیدي را از آن اثر هنري
استنباط و استخراج کند. هر اثر هنري فی نفسه متضمن پیام ابدي و ماندگار است که در خط زمان پایدار می ماند، بنابراین هر کس که با آن اثر هنري مواجه می شود، متناسب با زمانه خودش می
تواند چهره دیگري از آن پیام همیشگی اثر را ببیند. شما توانسته اید با این نگاه و رویکرد، پیامِ جدیدي را از این اثر بیرون بیاورید. در همان آموزه هاي هرمنوتیک می گویند زیبایی یک اثر هنري، سه
جزء دارد: یکی مؤلف یا خالق اثر، دوم خودِ اثر و ویژگی هاي زیباشناختی آن و سوم بیننده یا خواننده یا کسی که با آن اثر روبه رو می شود. از جمع این سه تاست که التذاذ روحی و هنري به دست می

آید. به هر حال این تفسیر شما از «نفرین زمین»، نمونه خوبی از این را به دست می دهد. بگذریم. 

خلاصه حرف شما این است که قبرستان نمادِ تغییر است، براي اینکه رابطه سلطه و قدرت با مردگان دیگر معنی ندارد و باید تفاوت ها را دریافت. و اینکه حکومت در آن دوران فکر می کرده سلطه اش
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را در روستاها دارد از دست می دهد و بنابراین براي برگرداندن سلطه خودش در روستاها، سعی کرده اقداماتی کند که همان اصلاحات ارضی است. در اینجا من با شما کمی اختلاف نظر پیدا می کنم.
زیرا اصلاحات ارضی که زمان شاه انجام شد، نقض غرض بوده و سلطه حکومت را بر روستاها برنگرداند. اگر این طور بود و اگر روستاها تحت آن سلطه حکومت قرار گرفته بودند، قاعدتا در سال 57 که
انقلاب رخ داد، روستاییان باید در مقابل انقلاب می ایستادند و از رژیم شاه حمایت می کردند، درصورتی که دیدیم همراهی کردند. اتفاقا یکی از اشتباهاتِ شاه همین اصلاحات ارضی باسمه اي و
نمایشی بود که شاید تحت تأثیر مشاورانی که داشت یا با پیگیري و فشار آمریکایی ها به دکتر امینی در دهه 1340 اجرا کرد. همواره یکی از بنیان هاي قدرت سلطنتی در ایران، به طور سنتی ملاکین
و فئودال ها بودند و شاه، این قسمت از بنیان هاي قدرت خود را با اصلاحات ارضی از بین برد. اما در نتیجه گیري با شما موافقم البته با تحلیلی که خودم دارم. شما می گویید در این پس زمینه یا
سیاق، «نفرین زمین» یک کنش سیاسی محسوب می شود. من هم معتقدم که جلال نویسنده «معترض»dissent است و این قصه «نفرین زمین»، یک واکنشِ سیاسی از جانب جلال است در مقابل

شارلاتان بازي حکومت در اصلاحات ارضی و تبعیت مطلق از آموزه هاي غربی و از دست رفتن سنت ها و فرهنگ اصیل و تخریب اساطیر، عقاید مردم، فولکلور و فرهنگ... . 

جلال، ذهنش مرتب درگیر دغدغه همین بنیادهاي سنتی فرهنگی و اجتماعی با آن چیزي است که به اسمِ تحول و ترقی می خواهند به خورد ملت بدهند. حتی در یادداشت هاي روزانه اش در سال
1338 نشانه هایی می دهد که می خواهد چیزي در این زمینه بنویسد: «دیگر اینکه این روزها کتاب brebis du seigneur {بره خدا- تمثیل مسیح}از نویسنده پرتقالی دستم است. قصه اي است
از ده و کارخانه. زندگی بدوي و روستایی و شبانی را در مقابل زندگی ماشینی گذاشته و مشکلاتی که همسایگی این دو نوع زندگی ایجاب می کند طرح کرده. همسایگی دو پدیده اجتماعی که هرکدام
با دیگري دست کم دویست سال فاصله زمانی دارند ولی در کتاب او باید به فاصله هفت کیلومتري با هم بسازند و ناچار آدم هایی که در این میان گرفتارند، سخت درمانده و کلافه اند و چه بدبختی ها...
کتاب جالبی درست کرده. من کارم را نه با آن استیل دست گرفته ام و نه چنان گنده گویی هایی دارم. ولی خوب چقدر خوب می شود اگر بتوانم همین روح و همین embiance را به کتابم بدهم.
اعنی به نفرین زمین...» این یادداشت جلال درست ده سال قبل از انتشار «نفرین زمین» است. در یادداشت روز 22 مرداد 1346 هم می نویسد: «قبل از درآمدن از تهران، نفرین زمین را تمام کردم. و
حالا که درآمده ام در حقیقت براي این است که بازدید جدي بکنم از دهات و وضع موجودشان. چه در اینجا (اسالم؟) چه در تات نشین ها. براي رووي مجدد مطالب و اینکه اژور بشود (به روز شود) و
اغراقی نشده باشد و الخ... تا قصه ام و سرگذشتم دور از واقعیت نباشد...». {همین جا تشکر می کنم از جناب دانایی نازنین، خواهرزاده جلال براي در اختیار گذاشتن یادداشت هاي جلال درباره این

قصه}. 

اینکه جلال قالب روستا را انتخاب کرده به نظرم تحت تأثیر آموزه هاي نیروي سوم بوده. نیروي سوم به دنبال سوسیالیسم ایرانی بود و از این منظر به ساختارهاي اجتماعی و فرهنگی ایران نگاه می
کردند. توجه به این مسئله ساختار اقتصاد کشاورزي ایران را جلال از نیروي سوم به همراه خود آورده و تحت تأثیر آموزه هاي ملکی است. از این نقطه نظر، قصه «نفرین زمین» ارزش مردم شناسی
زیادي هم دارد زیرا زندگی روستایی ایران، عوالم روستاییان، امیدها و نومیدي ها، چالش ها و آرزوها و مسائل روزانه، طرز زندگی و روابط اجتماعی روستایی را به خوبی و با ذکر جزئیات توضیح می
دهد. با همان وسواسی که جلال در توصیف جزئیات دارد. گاه مبالغه هم می کنند. چنان که بعضی گفته اند «نفرین زمین» بیشتر قصه عقاید است و می شود برخی از دیالوگ هاي آن را پشت سر هم
نوشت و از آن یک مقاله سیاسی/ اجتماعی درآورد! اتفاقا سیمین هم به این نکته توجه کرده و در مصاحبه با کیهان فرهنگی (شهریور 1366) می گوید: «یادم است به جلال گفتم نفرین زمین را دست
کم دو بار دیگر بنویس. این قدر مستقیم در شکم موضوع نرود. اگر جلال از یک دید سیاسی محاط توأم با عناصر داستانی و تخیلی بیشتر استفاده می کرد، ارزش هنري آثارش بیشتر می شد. جلال آدم
رك و سرراست و صریحی بود و حرف و عملش یکی بود. دستش را رو می کرد تا دشمن بداند با چه کسی طرف است...». حالا اگر موافق باشید کمی هم درمورد ارزش هاي هنري این قصه صحبت

کنیم. 

احمد غلامی: پیش از اینکه به بحثِ ارزش ادبی «نفرین زمین» بپردازم به دو نکته اشاره خواهم کرد. همان طور که شما گفتید اصلاحات ارضی با اینکه طرحی خوب بود، اما سرانجام ناکام ماند و حتی
به ضد خودش بدل شد: «اهمیت واقعی برنامه اصلاحات اراضی در تقسیم مجدد املاك کشاورزي نیست، بلکه در نقشی است که این برنامه چونان نمادِ تصمیم حکومت شاه به مداخله در جامعه
روستایی داشته است. از سال 1341 تا انقلاب سال 1357 مداخله حکومت در امور روستاها از طریق انواع سیاست هاي اقتصادي، سیاسی و اجتماعی مدام افزایش یافت. هدف عمده گسترش کنترل
تهران بر روستاها بود. انگیزه شاه براي تحکیم قدرت حکومتی در روستاها پیچیده بود، اما هدف سیاسی تمرکز قدرت در پایتخت لااقل از سال 1342 به بعد انگیزه اصلی بود.» (همان کتاب، صفحه
219). از همین جا درگیريِ جلال با خودش و به یک معنا تضادش با حکومت آشکار می گردد. تمام تلاش جلال در «نفرین زمین» برخورد متناسب و رمزگشایی از این استراتژي حکومت شاه است که
به ظاهر شکلی عادلانه دارد. جلال از اینکه روستاییان صاحب زمین شوند خشنود است، اما در پسِ این بخشش سیاسی طرح و توطئه اي را می بیند، ازاین رو نقشه کتاب «نفرین زمین» را دقیق پی
ریزي کرده است. تقریبا تمام جریان هاي ذي نفع و کسانی که از این تقسیم اراضی متضرر خواهند شد، به درستی به تصویر کشیده شده اند؛ مثلا وقتی مأمور سرشماري از شهر به روستا می آید تا آمار
دارایی هاي روستا را بگیرد، با نفرت روستاییان روبه رو می شود، چرا که مردم با هوشِ روستایی خود در پس پشت این تصمیمات، ماهیت جبارانه و اعمال سلطه را احساس می کنند و از همین رو از
همکاري با این قدرتِ خودسر ابِا دارند. جلال به شیوه اي رئالیستی اضمحلالِ جامعه فئودالی را نمایش می دهد. «بی بی» که مشتی پوست و استخوان است هنوز آن قدر اتوریته دارد که ریش سفیدان
روستا حتی آقا معلم را به اطاعت وادارد. جلال فقط در دو روایت فروپاشیِ این دستگاه را عیان می کند؛ بار اولی که بی بی را در جمع روستا و زمین داران روستا حاضر می کند و با اینکه او را روي
تخت می آورند از همان جا فرمان می راند، و روایت دیگر بی بی درازکش بر روي تخت می آید و جلال نشان می دهد کار این دَم و دستگاه دیگر تمام شده است یا دیگر به شیوه سابق تمام شده است.
رمانِ «نفرین زمین» به شیوه مستند داستانی روایت می شود، با نثري شلاقی که بر تن همه ظاهرسازي هاي آدمی و قدرت می نشیند و حتی خودِ جلال نیز از این قاعده مستثنا نیست. «نفرین زمین»
لحظاتِ درخشان و اثرگذاري دارد که قدرت قلم جلال را عیان می سازد. مرگِ قاتل سرگردان که گرگ ها به او حمله ور شده اند و اکنون طعمه سگ هاي روستاست و روایتی از بچه روستایی که طعمه
گرگ شده است و اهالی روستا در شب به دنبال او می گردند، میان دیگر تصاویر کتاب بی بدیل است. اما در این میان مهم تر از همه، آشنایی جلال به زبان، فرهنگ و شخصیت ِ روستاییان است که

براي هر نویسنده اي غبطه برانگیز است. به واقع می توان گفت در این مورد، جلال فاصله اي با روستاییان ندارد. 

سعید محبی: موافقم. با اینکه به قول شما به شیوه مستند داستانی روایت شده اما در بعضی جاها، به شعر پهلو می زند. و اما درباره وجوه هنري قصه «نفرین زمین»: یکی اینکه به نظرم «درویش» نماد
آگاهی است، و بعضی حرف هایش را از زبان او می گوید. شاید همان منِ دوم جلال است که در «یک چاه و دو چاله» با او صحبت می کند یا در «سنگی بر گوري» وادارش می کند که حرف بزند و
همواره محاکاتی با خودِ درونی اش دارد: یک جلالِ نومید و معترض و مطالبه کننده و پرسش کننده و محاکمه کننده و یک جلال که در لایه هاي زیرین هویت او است و همواره به جلالی که در عرصه
واقعیت حضور دارد و عمل می کند، نهیب می زند و به او اعتراض می کند و از او توضیح می خواهد: این همان جلالی است که عنقا می طلبد ولی در چنبره زمین و در رفت وآمد زندگی روزمره، زندانی

شده است. 

نکته دوم اینکه جلال در این قصه سعی کرده بین قصه و اساطیر و سنن ما ارتباطی برقرار کند. در «نون والقلم» هم همین کار را کرده. و من در نقدي که بر «نفرین زمین» نوشته ام و بخشی از آن در
مجله «تجربه» (سال 1392) چاپ شد، به آن پرداخته ام. در این قصه اسم هر فصل را از اسامی اساطیري سال ها گرفته - با میزان (مهر) شروع می شود که فصل شروع مدرسه ها است، فصل دوم
عقرب (آبان)، قوس (آذر). و بعد از آذر تا فروردین گویا اتفاق مهمی رخ نمی دهد و روال روزمره ادامه دارد تا قصه به حمل (فروردین) و ثور (اردیبهشت) می رسد و در پایان هم فصلی تحت عنوان
«کوسه برنشین» آمده که یک رسم و آیین کاملاً ایرانی است. البته این شیوه در کارهاي نویسندگان بزرگ هم دیده می شود. مثلا جویس به شدت تحت تأثیر کلام و فرهنگ مسیحی است و شخصیت
هاي رمان هایش از آن سخن می گویند. گاه خواندنِ جویس محتاج این است که یک واژه نامه کلامی و فرهنگی مربوط کلام و فرهنگ مسیحی را در کنار داشته باشید. در قصه نویسی قدیم که با
رئالیسم نزدیک تر بود، رمان با شخصیت پردازي و تیپ سازي پیش می رود. در «نون والقلم» هم جلال بیشتر از طریق ترسیم شخصیت ها و حرف هایی که در دهان شان می گذارد، قصه را پیش می
برد. اما یادمان باشد که «نفرین زمین» با اول شخص روایت می شود و در رمانِِ او شخص یا داناي کل، راوي یا نویسنده بر بالاي حوادث و جریاناتی که در قصه می گذرد می نشیند و روایت می کند و
جهان دیگري خلق می کند. اما در «نفرین زمین» جهانی به محاذات و موازات جهان خارج خلق نمی شود. بلکه جهان واقعی به خوبی توصیف می شود و البته همدلی خواننده را هم برمی انگیزد. با
اینکه رمانی است که می خواهد از طریق شخصیت سازي کار را پیش ببرد، اما در توصیف موقعیت ها نیز موفق است. ابتدا دیالوگ ها می آید و بعد موقعیت ها و شخصیت ها تصویر می شوند، گاهی هم
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داستان پیش می رود و شخصیت ها به موقعیت می رسند. به نظرم سبکِ داستان نویسی جلال، هم مبتنی بر شخصیت پردازي است و هم موقعیت پردازي. البته در حفظ فاصله روانی با سوژه ها و
شخصیت ها، شاید بیشتر تحت تأثیر چخوف بوده است. 

نکته دیگر درموردِ ارزش هنريِ کار جلال و نثرش که اشاره کردید، من هم معتقدم اگر چند اتوریته بتوان براي جلال قائل شد یکی در نثرش است. به هرحال«نفرین زمین» که آخرین اثر داستانی او
است، از نظر نثر، بی نظیر است، با همان جمله هاي کوتاه که فعل را به قرینه حذف می کند و با علامت سؤال هایی که می گذارد، گاه با استفهام انکاري! و با جوابی که از خواننده می طلبد و او را در
نوشتن مشارکت می دهد یا با سؤال هایی که وسطِ داستان از خودش می پرسد - بازهم گاه با استفهام انکاري! - و با یک کلمه جواب می دهد، نثر را زنده نگه می دارد. درمورد نثر جلال خیلی ها

نوشته اند، من هم چند سال پیش در مقاله اي به اسمِ «نثر جلال، شناسنامه اوست» نوشتم از نثرهایی است که خیلی 

دوست دارم. 

می دانید که هانیبال الخاص هم براي این قصه طرح هاي زیبایی کشیده و همراه کتاب چاپ شده. طرح ها سفید و سیاه و آبستره است، و تم و فضاي گوتیک قصه را به خوبی نشان می دهد. این هم بر
اهمیت هنري قصه می افزاید، گرچه اعتبار آن براي الخاص است! 

و اما درباره جایگاه جلال با همه حسنات و سیئاتش و با همه مناقب و مطاعنش! و درباره حق او بر نسل خودش و نسل هاي بعد، نه مبالغه جایز است و نه جفا. من و هم نسلان من جلال را دوست
دارند و بیشترین انتقاد را هم البته دارند. حسنات و مناقبش که هیچ! با همه سیئات و با همه مطاعنش دوستش دارند. می دانید چرا؟ وابستگی عاطفی و حضورش در دنیاي خاطرات به کنار، جلال
شناسنامه یک نسل و شناسنامه دوران فقدان است. صادق و صریح و صمیمی بود، اول با خودش و بعد با مخاطبش. همان طور زندگی می کرد که فکر می کرد و می نوشت و همان طور می نوشت که
زندگی می کرد. بی کم وکاست. درست مثل اخوان و مثل شاملو که زندگی شان، شبیه شعرشان بود و شعرشان شبیه زندگی شان. الغرض، بگذارید از قول براهنی بگویم. براهنی در جایی نوشته بود
«نویسندگانی هستند که عصرِ خود را قلمدوش می کنند و آن را به تماشا می برند و می گویند چه می بینی؟ هرچه می بینی براي عصرهاي دیگر تعریف کن، حتا براي عصرهاي گذشته. آل احمد گاه
پوزار بر سنگلاخ عهد دقیانوس می کشد و گاه در عصر پسامدرن و عصر روشنگري یورتمه می رود و در حوزه تفکر انتقادي، با شتاب خود را به ریشه هاي پست مدرنیسم نزدیک می کند... یعنی برمی
گردیم و از ریشه آغاز کنیم...» به نظر من، جلال آل احمد یکی از این نویسندگان است. و این یعنی همان نویسنده رادیکال - به معناي ریشه اي- که گفتم. یعنی همان نویسنده عصر فقدان. عصر

الفقدان! و ما ادریک ما هو عصر الفقدان!
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بانک ملی ایران، در کنار محرومان

منبع: نبض نفتشماره خبر:  143  |  تاریخ: 1399/08/21

کارکنان بانک ملی ایران در دوران شیوع کرونا و تشدید تحریم هاي اقتصادي، تا حد ممکن دین خود را به جامعه محروم کشور ادا کرده اند.

کارکنان بانک ملی ایران در دوران شیوع کرونا و تشدید تحریم هاي اقتصادي، تا حد ممکن دین خود را به جامعه محروم کشور ادا کرده اند. 

به گزارش نبض نفت به نقل از روابط عمومی بانک ملی ایران، همزمان با برپایی پویش کمک مومنانه، کارکنان این بانک نیز همپاي سایر نیک
اندیشان تلاش کرده اند کمک هاي نقدي و غیرنقدي خود را میان اقشار نیازمند توزیع کنند. 

تهیه و توزیع کالاهاي مصرفی خانوار، تهیه اقلام بهداشتی و نیز تامین لوازم التحریر میان کودکان در حال تحصیل مناطق محروم تنها بخشی
از این اقدامات است. 

همچنین تعداد قابل توجهی از کارکنان بانک به صورت خودجوش بخشی از حقوق خود را براي تخصیص به نیازمندان اهدا کرده اند. 

در تازه ترین مورد، مجتمع خدمات بهزیستی و شیرخوارگاه حضرت رقیه (س) از کارکنان جناح ارزي بانک ملی ایران به سبب حمایت هایشان
از فرزندان تحت پوشش این نهاد خیریه تقدیر کرده است. 

بانک ملی ایران همچنین به صورت مستمر و فراگیر، از دیرباز بخشی از منابع خود را در اختیار نهادهاي خیریه قرار داده است و از این رو به
عنوان یک نهاد نیکوکار شناخته می شود. 

آزادسازي زندانیان جرائم غیر عمد، کمک به کمیته امداد امام خمینی (ره) و تسهیل اشتغال نیازمندان تنها گوشه اي از اقدامات حمایتی بانک از طبقه محروم جامعه است. 

برچسب ها: نبض نفت ، کارکنان بانک ملی ایران ، تهیه و توزیع کالاهاي مصرفی خانوار
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چهارمین دوره از رویداد «تَکانِش» به صورت مجازي برگزار می شود

منبع: خبرگزاري مهرشماره خبر:  144  |  تاریخ: 1399/08/21

رویداد تکانش با  شعار «نوآوري مسئله محور براي حل مسائل تعلیم و تربیت»، به صورت مجازي از 24 آبان، توسط خانه  نوآوري تعلیم و تربیت برگزار می شود. 

رویداد تکانش با  شعار «نوآوري مسئله محور براي حل مسائل تعلیم و تربیت»، به صورت
مجازي از 24 آبان، توسط خانه  نوآوري تعلیم و تربیت برگزار می شود.  

لیلی  بی زاده دبیر  چهارمین دوره رویداد تکانش و مدیر رویدادهاي خانه نوآوري تعلیم و
تربیت  در  گفتگو  با خبرنگار  مهر،   در  خصوص  برگزاري چهارمین  دوره  رویداد  تکانش که در
دوره کرونا برگزار می شود و همچنین اهداف آن بیان کرد: «تکَانشِ» سرواژه اي برگرفته از
عبارت «توسعه کارآفرینی و نوآوري هاي آموزشی» است. این رویداد براي حمایت از افراد
خلاق که در همه حوزه هاي تعلیم و تربیت ایده دارند و همچنین جذب افراد خلاق براي
تیم ها برپا می شود. البته شرکت همه در این رویداد آزاد است اما ما به دنبال جوانانی خلاق

و دغدغه مند که به دنبال حل چالش هاي تعلیم و تربیت هستند، می گردیم. 

وي ادامه داد: ممکن است یک معلم در یک گوشه اي از کشور روشی در تدریس را ابداع
کرده باشد که به یادگیري بیشتر بیانجامد که می تواند این ایده را با ما به اشتراك بگذارد و
ما حمایت معنوي یا مادي از او بکنیم و این ایده را پرورش داده و به صورت اجرایی در

بیاوریم. 

وي اضافه کرد: ثبت نام اولیه، آموزش هاي تخصصی در قالب وبینار، کار تیمی و تمرکز روي یک مسئله تعلیم و تربیتی،  رهیاري و مشاوره، داوري و حمایت از برگزیده ها از برنامه هاي رویداد تکانش
خواهد بود.   در این رویداد، شرکت کنندگان براي حل مسائل خود می توانند از قالب هاي مختلف از جمله پژوهش و  سیاست گذاري، ابزار و وسایل فیزیکی، برنامه هاي آموزشی و تربیتی، رسانه و نرم

افزار و …براي به ثمر  رساندن ایده هاي خود استفاده کنند.  

نبی زاده درباره مخاطبان این رویداد گفت:    همه معلمان، مدیران و کادر مدارس، دانشجومعلمان، دانشجویان و فارغ التحصیلان رشته هاي علوم  تربیتی، طلاب و دانشجویان دغدغه مند حوزه تعلیم و
تربیت و مربیان مساجد و کانون هاي دانش آموزي  مخاطبان اصلی این رویداد هستند.   در انتهاي دوره نیز، شرکت کنندگان با ارائه نتایج کار، در فرآیند داوري تخصصی و داوري مردمی قرار گرفته  و
افراد و تیم هاي برگزیده مورد حمایت خانه نوآوري تعلیم و تربیت قرار می گیرند و در دوره یک ساله  شتاب دهی خانه، براي به نقطه اثر رساندن راه حل خود، فعالیت می کنند. در طول دوره شتاب

دهی،  پذیرفته شدگان از خدمات اختصاصی خانه نوآوري تعلیم و تربیت از جمله اختصاص فضاي کار، بهره مند  می شوند.  

وي با بیان اینکه در این دوره اساتیدي چون محمد آزین، مدیرعامل موسسه مطالعات راهبردي تعلیم و تربیت برهان، رضا پاینده، دانش آموخته دکتري مدیریت نوآوري دانشگاه تهران و حامد رحیم
پور، مدیرعامل موسسه هنر و ما داوري رویداد را به عهده دارند، گفت: رویداد تکانش، از 24 آبان تا 5 آذر 1399 به صورت مجازي توسط خانه نوآوري تعلیم و تربیت برگزار  می شود و علاقه مندان براي

کسب اطلاعات بیشتر و ثبت نام در آن می توانند به سایت  eduhouse.ir   مراجعه کنند. 
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تأسیس هنرستان تخصصی IT راهی براي جبران کمبود نیروي کار ماهر

منبع: سایبربانشماره خبر:  145  |  تاریخ: 1399/08/21

به گزارش کارگروه بین الملل سایبربان به نقل از روزنامه ایران، مشکات اسدي، معاون زنان و توانمندسازي سازمان فناوري اطلاعات درباره کمبود نبروي ماهر در حوزه IT علی رغم تعداد بالاي
فارغ التحصیلان این رشته گفت: «جامعه فناوري اطلاعات بخصوص اکوسیستم استارتاپی از نبود نیروي ماهر در حوزه اي سی تی رنج می برد و بااینکه سالانه تعداد زیادي از افراد تا مقطع دکترا هم
پیشرفته و فارغ التحصیل می شوند ولی بسیاري شان جذب بازار کار نمی شوند و آن هایی هم که در این مسیر خبره شده اند، راه مهاجرت را در پیش می گیرند. سازمان فناوري اطلاعات نه تنها دو
سالی است که در راستاي مهارت آموزي و تربیت نیروي انسانی در حوزه اي سی تی و حتی تربیت مربی، گام برداشته است بلکه باهمکاري وزارت آموزش وپرورش، هنرستان تخصصی IT راه اندازي می

کند تا کمبود نیروي ماهر را در آینده جبران کند.» 

نظر به اینکه دانشجویان زیادي در حوزه IT (فناوري اطلاعات) جذب دانشگاه ها شده و فارغ التحصیل می شوند چرا کشور بازهم در این زمینه با کمبود نیروي ماهر مواجه است؟ 

بله درست است. وقتی به سراغ آمار فارغ التحصیلان دانشگاه ها و دانش آموزان هنرستان ها می رویم، می بینیم بااینکه تعداد آن ها زیاد است حتی بعضی ها تا مقطع تحصیلی دکترا را هم پیش رفته
اند و مدارك تحصیلی تکمیلی هم دارند ولی نمی توانند جذب بازار کار در این حوزه شوند. حقیقت این است که مهارت هایی که در دانشگاه ها به دانشجویان و دانش آموزان داده می شود، متناسب با

نیاز حوزه بازار و کسب وکارها نیست ازاین رو یکی از بزرگ ترین معضلات اکوسیستم فناوري اطلاعات بخصوص در حوزه استارت ها، نبود نیروي انسانی ماهر است. 

اگر دانشگاه ها در حوزه فناوري اطلاعات به دانشجویان مهارت آموزش نمی دهند، چگونه است که فارغ التحصیلان از کشور مهاجرت می کنند؟ 

معمولاً استارت ها نیروهایی را به عنوان کارآموز جذب کرده و هزینه هاي فراوانی براي تربیت این نیروها صرف می کنند ولی متأسفانه وقتی صاحب مهارت و رزومه خوبی شدند، مهاجرت کرده و به
عنوان نیروي انسانی ماهر جذب دیگر کشورها شده و مشغول به کار می شوند ازاین رو اکوسیستم فناوري اطلاعات با کمبود نیروي انسانی ماهر روبه رو می شود. 

براي رفع این معضل سازمان فناوري اطلاعات چه رویکردي را در تربیت نیروي ماهر در پیش گرفته است؟ 

اول باید گفت وزارت ارتباطات و سازمان فناوري اطلاعات متولی آموزش نیست و اگر در این حوزه ورود کرده از حیث تخصصی است که در حوزه فناوري اطلاعات دارد. بنابراین در حقیقت وارد کمک به
آموزش نیروي ماهر شده است. هدف اصلی هم این است که فرآیندي را در این حوزه ریل گذاري کنیم تا نهادهاي آموزشی بر اساس این ریل گذاري تخصصی در فناوري اطلاعات، فرآیند آموزش را به
گونه اي مهارت محور کنند تا ضمن بالا رفتن توانمندسازي اجتماعی، متناسب با نیاز بازار باشد و کمبودها رفع شود.در همین راستا سازمان فناوري اطلاعات تلاش کرده با رویکرد توانمندسازي تا به
موضوع آموزش نگاه دوباره اي داشته باشد بدین ترتیب نیز دو نگاه و رویکرد را پیش روي خود قرار داده که یکی آموزشICT و دیگري ICT ابزاري براي آموزش است. در رویکرد اول تلاش کردیم دو
رویداد و محور آموزشی یعنی کارآفرینی بر بستر فناوري اطلاعات و دیگر آموزش برنامه نویسی در چند رده سنی کودکان و نوجوانان و تربیت مربی را پیش ببریم. در رویکرد دوم هم تلاش کردیم از

ابزارهاي ICT براي آموزش هاي الکترونیکی در کشور استفاده کنیم. 

تاکنون چه تعدادي در حوزه فناوري اطلاعات آموزش دیده اند؟ 

با برگزاري 25 دوره کارآفرینی بر بستر فناوري اطلاعات و 20 کمپ برنامه نویسی براي کودکان و نوجوانان در دو سال گذشته، حدود 3 هزار دانش آموز و کودك را در سراسر کشور آموزش دادیم. 

چرا سازمان فناوري اطلاعات در حوزه تربیت مربی IT نیز ورود کرده است؟ 

واقعیت این است آموزش 3 هزار دانش آموز در برابر وجود 13 میلیون دانش آموز در کشور رقمی بسیار ناچیز است ازآنجایی که قصد داشتیم تعداد زیادي از دانش آموزان را آموزش دهیم بنابراین
امسال به تربیت مربی روي آوردیم تا بتوانیم در کل کشور تعداد بیشتري از کودکان و دانش آموزان را از طریق مربیان تربیت شده، آموزش دهیم تا این آموزش ها به صورت پایدار ادامه یابد. تاکنون هم

دو پایلوت تربیت مربی در شهرستان هاي استان تهران و ایلام برگزار کرده ایم. 

هدف گذاري بعدي شما براي آموزش تربیت مربی در سال جاري چیست؟ 

بعد از برگزاري دو پایلوت، قرار است در چند ماه باقیمانده از دولت، 31 رویداد و دوره آموزش تربیت مربی به صورت سراسري در کشور برپا کنیم. بعد در این رویداد، ایده هاي برتر باهم رقابت خواهند
کرد و هرکسی به رویداد نهایی راه یابد، می تواند در آموزش تکمیلی سازمان فناوري اطلاعات شرکت کند. 

فکر می کنید با اجراي این دو رویکرد بتوانید آموزش ها را پایدار کرده و کمبود نیروي ماهر در این حوزه را در آینده جبران کنید؟ 

رویکرد دیگري که سازمان فناوري اطلاعات در پیش گرفته است، تأسیس و راه اندازي هنرستان تخصصی IT است تا بتواند تربیت نیروي ماهر را در آینده جبران کند. در این راستا تفاهمی را با بخش
متوسطه وزارت آموزش وپرورش امضا کردیم و قرار شد تا هنرستان هاي تخصصی فناوري اطلاعات مشخصاً براي تربیت دانش آموزان در حوزه تخصصی فناوري اطلاعات راه اندازي شود. این نیز یکی از

اقدام هایی است که می تواند تربیت نیروي ماهر در کشور را پایدار سازد. 

در مسیري که سازمان فناوري اطلاعات براي آموزش نیروي ماهر و تأسیس هنرستان تخصصی IT پیش روي خود دارد، از چه نهادهایی کمک گرفته است؟ 

همان طور که گفتم سازمان فناوري اطلاعات، متولی آموزش نیست تنها هدفش کمک به متولیان آموزش در کشور براي آموزش تخصصی و بهینه سازي آن براي تربیت نیروي ماهر در آینده است تا با
خروجی خوب به بازار هدف کمک کند در همین راستا با دو وزارتخانه آموزش وپرورش و وزارت کار و رفاه اجتماعی همکاري داریم. وزارت آموزش وپرورش به تمام مراحل آموزش و تربیت مربی نظارت
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دارد و با راهبري و پروتکل هاي آن ها برگزار می شود. مربیانی هم که در دوره هاي کارآفرینی و برنامه نویسی سازمان فناوري اطلاعات شرکت می کنند همه از مربیان آموزش وپرورش هستند و
گذراندن این دوره ها، جزو دوره هاي ضمن خدمت آن ها محسوب می شود. بخش فنی و حرفه اي وزارت کار هم با سازمان فناوري اطلاعات در دو حوزه اعطاي گواهینامه فنی و حرفه اي به مربیان و

دانش آموزان و برگزاري مسابقه هاي مهارت ملی در 6 حوزه اي تی و معرفی به رقابت هاي جهانی نقش محوري دارد. 

  

کلاس هاي آموزشی فناوري اطلاعات در چه مناطقی از کشور برگزار می شود؟ 

ازآنجایی که تمام دوره هاي ما در راستاي عدالت اجتماعی رایگان است، به همین دلیل بالاي 80 درصد دوره ها در مناطق روستایی وکم برخوردار و حاشیه شهرها برگزار می شود و جزو اولویت هاي
سازمان فناوري اطلاعات است. به عنوان مثال یکی از پایلوت ها را منتورهاي ما که همه از اکوسیستم استارتاپی کشور هستند، در روستاهاي سیستان و بلوچستان برگزار کردند و گاهی براي آموزش هر

مفاهیم 8ساعت وقت گذاشته اند تا خروجی مناسبی داشته باشد. 

آیا در حوزه آموزش فناوري اطلاعات بخش خصوصی هم نقش دارد؟ 

تمام آموزش هاي لازم را آموزشگاه هاي حوزه IT بخش خصوصی انجام داده اند در حقیقت آن ها به عنوان بازوهاي کمکی سازمان فناوري اطلاعات به میدان آمدند و سازمان فناوري اطلاعات تنها
روي محتوا نظارت دارد. 

در صحبت هاي خود به رویکرد دوم سازمان فناوري اطلاعات در آموزش که همانا ICT به عنوان ابزاري براي آموزش است، اشاره کردید در این زمینه توضیح می دهید؟ 

تمام تلاش سازمان فناوري اطلاعات حمایت از آموزش با استفاده از ابزارهاي ICT و پتانسیل هاي آموزش هاي الکترونیکی کشور است. بخصوص که با شیوع ویروس کرونا و تعطیلی مدارس این روزها
استفاده از ابزارهاي آموزشی ICT اهمیت بسیاري دارد. یکی از این ابزارها، شبکه هوشمند «دانا» است که بحث مفصلی می طلبد. 

آیا براي دانشگاه ها هم بحث مهارت آموزي را در دستور کاردارید؟ 

واقعیت این است که در این زمینه کار جدي انجام نداده ایم و تمرکز خود را روي آموزش کودکان و تربیت مربی گذاشته ایم و فکر نمی کنم بتوانیم در مدت باقیمانده از دولت کار جدي در این زمینه
انجام دهیم.
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حبیبى، سرپرست پارك علم و فناوري خلیج فارس شد

منبع: دانشجوشماره خبر:  146  |  تاریخ: 1399/08/21

به گزارش خبرنگار دانشگاه خبرگزارى دانشجو، منصور غلامی، وزیر علوم، تحقیقات و فناوري طی حکمی حسن حبیبی، عضو هیات علمی دانشکده کشاورزي و منابع طبیعی دانشگاه خلیج
فارس را به عنوان سرپرست پارك علم و فناوري خلیج فارس استان بوشهر منصوب کرد. در این حکم آمده است:  جناب آقاي دکتر حسن حبیبی با سلام و ...

به گزارش خبرنگار دانشگاه خبرگزارى دانشجو، منصور غلامی، وزیر علوم، تحقیقات و فناوري طی
حکمی حسن حبیبی، عضو هیات علمی دانشکده کشاورزي و منابع طبیعی دانشگاه خلیج فارس را

به عنوان سرپرست پارك علم و فناوري خلیج فارس استان بوشهر منصوب کرد. 

در این حکم آمده است:  
جناب آقاي دکتر حسن حبیبی 

با سلام و احترام  
بر اساس پیشنهاد معاون محترم پژوهش و فناوري به موجب این حکم جناب عالی به سمت

سرپرست پارك علم و فناوري خلیج فارس (بوشهر) منصوب می شوید. 

  امید است با تدبیر جناب عالی و تعامل موثر با مدیریت استان و دانشگاه هاي بزرگ منطقه
برنامه هاي جاري پارك تداوم یافته و شرایط لازم براي رشد و توسعه کمی و کیفی پارك در عرصه هاي کالبدي و محتوایی و نقش آفرینی هرچه بیشتر در زیست بوم کارآفرینی و نوآوري فرآهم آمده و

جایگاه پارك علم و فناوري خلیج فارس در برنامه هاي توسعه اي منطقه ارتقا یابد.    

با توکل به خداوند سبحان و پیروي از آموزه هاي اسلامی و مبانی علمی ماموریت ها و وظایف محوله را بر پایه قوانین، سیاست ها و برنامه هاي مصوب دولت تدبیر و امید و طرح هاي پیشنهادي به
مجلس محترم شوراي اسلامی اجرا و با جلب همکاري دانشگاهیان و صاحب نظران در مراکز دولتی و خصوصی حوزه فناوري نقشی شایسته در تحقق اهداف نظام علم و فناوري ایفا نمایید.
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پرورش ماهیان زینتی؛ راهبردي براي رهایی از اقتصاد تک محصولی

منبع: فودناشماره خبر:  147  |  تاریخ: 1399/08/21

آبزي پروري یکی از سرفصل هاي قابل اتکا در اشتغالزایی، تولید ثروت و توسعه اقتصادي محسوب می شود و شهرستان محلات در استان مرکزي به عنوان قطب پرورش ماهیان زینتی کشور با
سودآوري بالا جایگاه مهمی در این عرصه دارد.

پرورش ماهیان زینتی شغلی زودبازده و پردرآمد است که با سرمایه گذاري اندك قابل انجام بوده و
در سال هاي اخیر با قرارگیري در حیطه مشاغل خانگی توانسته جاي خود را باز کند و نامش را به

بازار کسب و کارهاي موفق گره بزند. 
فرهنگ آپارتمان نشینی آکواریوم داري را به عنوان کاري لوکس و پرطرفدار رونق داده و تقاضا براي
تهیه ماهیان زینتی نسبت به سال هاي گذشته بالا است و از همین رو اجراي طرح هاي پرورش
ماهیان زینتی براي سهولت تکثیر می تواند نقش ویژه اي در کارآفرینی و اشتغال زایی علاقه مندان،

فارغ التحصیلان دانشگاهی رشته هاي شیلات و همچنین خانواده ها داشته باشد. 
اکنون تکثیر و پرورش ماهی هاي زینتی در بیش از 180 کشور دنیا رواج دارد و مبادلات اقتصادي

در این تجارت پرسود، سالانه 25 میلیارد دلار برآورد می شود. 
پرورش ماهیان زینتی، علاوه بر اشتغالزایی در حفظ تنوع زیستی و افزایش جاذبه هاي گردشگري

موثر بوده و از این طریق نقش بسزایی در جهش اقتصادي بسیاري از کشورهاي توسعه یافته دارد. 
سالانه حدود 200 میلیون قطعه ماهیان زینتی در ایران پرورش و تکثیر پیدا می کند که با فراهم
بودن بازار صادرات و خودنمایی در بازارهاي بین المللی، چشم انداز روشنی در توسعه این صنعت و

ارزآوري وجود دارد. 
ماهیان زینتی بازار صادراتی مناسب تري نسبت به ماهی خوراکی دارند و قوانین و تعرفه صادرات آن ها نیز کمی آسان تر است. 

16 درصد از مجموع تولید ماهیان زینتی کشور در شهرستان محلات است و این شهرستان از نظر تنوع تولید ماهیان زینتی رتبه نخست و از نظر میزان تولید بعد از اصفهان، جایگاه دوم کشور را به خود
اختصاص داده است. 

به گفته رئیس سازمان شیلات ایران، در سال 98، بیش از 120 هزار تن صادرات در حوزه آبزیان براي ایران محقق شده که ارزش تقریبی آن بیش از 400 میلیون دلار است و تراز تجاري شیلات
همچنان مثبت است. 

به گفته «نبی االله میرزایی» برآورد تولید ماهیان زینتی در سال جاري حدود 210 میلیون قطعه است. 
ارزآوري 2 میلیون و 300 دلاري آبزي پروري در استان مرکزي 

مدیر شیلات استان مرکزي بیان کرد: تکثیرو پرورش ماهیان زینتی دراستان مرکزي ضمن ایجاد اشتغال قابل توجه، 2 میلیون و 300 دلار ارزآوري دارد. 
« حسن اکبري » افزود: هر سال 250 میلیون قطعه ماهی زینتی در یک هزار و 600 محل پرورش آبزیان کشور تولید می شود که 90 درصد از صادرات رسمی کشور در این حوزه متعلق به استان

مرکزي است و از نظر تنوع تولید گونه هاي آبزي زینتی، این استان جایگاه نخست را به خود اختصاص داده است. 
وي بیان کرد: هر 50 هزار قطعه ماهی زینتی براي یک نفر شغل ایجاد می کند و هر قطعه آن در بازار جهانی بیش از 2 دلار ارزش صادراتی دارد. 

مدیر شیلات استان مرکزي ادامه داد: عمده ماهیان زینتی تولیدي استان مرکزي به ویژه شهر محلات به عنوان قطب تولید این آبزیان به کشورهاي عراق، ترکیه و افغانستان صادر می شود. 
جایگاه آبزي پروري در اقتصاد مقاومتی نیازمند تقویت است 

استاندار مرکزي گفت: آبزي پروي از شاخه هاي مهم حوزه کشاورزي است و باید سهم آن به درستی در راهبردهاي اقتصاد مقاومتی استان تقویت شود. 
سید «علی آقازاده» اظهار داشت: توجه اصولی به تقویت زیرساخت هاي صادرات غیرنفتی از راهکارهاي تحقق اهداف اقتصاد مقاومتی است و حوزه آبزي پروري و شیلات به ویژه شاخه ماهیان زینتی در

کارآفرینی، ارزآوري و اشتغالزایی نقش موثري دارد. 
وي اضافه کرد: پرورش ماهیان زینتی ظرفیتی موثر در اشتغالزایی و رهایی از اقتصاد تک محصولی است و تکیه بر داشته هاي این بخش در استان و کشور می تواند منشا تحرك اقتصادي و درآمدزایی

باشد و باید برنامه هاي اصولی و نظارت جدي در این بخش اعمال شود. 
استاندار مرکزي ادامه داد: وجود اکواریوم در محیط کار و منزل باعث نشاط می شود ضمن آنکه این حرفه می تواند بستر شغلی پایدار و خوبی باشد. 

آقازاده عنوان کرد: ایران ظرفیت بالایی براي پرورش ماهیان زینتی، استخوانی و غضروفی دارد که نه تنها تامین کننده غذا هستند بلکه در ایجاد رده هاي شغلی مستقیم و غیر مستقیم با ابزي پروري
نیز تاثیر گذار است. 

وي با اشاره به توانمندي محلات در حوزه پروش ماهیان زینتی افزود: شرایط اقلیمی موثر در محلات نه تنها در آبزي پروري بلکه در عرصه تولید گل و گیاه نیز زمینه هاي کارآفرین ایجاد کرده و باید به
بهترین شکل از این مزیت بهره جست. 

استاندار مرکزي با بیان اینکه زیرساخت هاي شهرك ماهیان زینتی از سوي جهاد کشاورزي فراهم شده و تا یک سال آینده فعال می شود، گفت: شهرك ماهیان زینتی محلات باید به عنوان قطب تولید
انواع آبزیان در کشور توسعه یابد و سالانه 10 میلیون یورو ارزآوري کند. 

تولید چهار میلیون و 344 هزار قطعه اي ماهیان زینتی برگ برنده براي محلات 
سرپرست مدیریت جهاد کشاورزي محلات گفت: چهار میلیون و 344 هزار قطعه انواع ماهیان زینتی امسال در این شهرستان تولید شده و روانه بازارهاي داخلی و خارجی شده اند. 

«احمدرضا جعفري» افزود: این میزان ماهیان زینتی در12 واحد به مساحت 12 هزار و 800 متر مربع پرورش یافته و مهمترین گونه هاي آبزي زینتی شامل دالر، پرت، اسکار، دیسکوز، سنکو، مونی،
فلاور و آنجل بوده است. 

سرپرست مدیریت جهاد کشاورزي محلات اضافه کرد: بچه ماهی زینتی پرورشی از کشورهاي تایلند و مالزي و استان اصفهان وارد کارگاه هاي پرورشی محلات می شود و براي عرضه در بازارهاي داخلی
و خارجی تکثیر و پرورش می یابد. 

جعفري گفت: واحدهاي تولیدي ماهیان زینتی در محلات براي 50 نفر در این شهرستان فرصت جدید شغلی فراهم کرده اند. 
سرپرست جهادکشاورزي محلات با اشاره به عملیات اجرایی شهرك ماهیان زینتی در این شهرستان به عنوان بزرگترین قطب پرورش ماهیان زینتی در کشور گفت: تکمیل این شهرك 30 میلیارد ریال
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اعتبار نیاز دارد. 
جعفري افزود: 50 درصد از 60 میلیارد ریال اعتبار مصوب شده براي ساخت شهرك ماهیان زینتی محلات تاکنون براي ایجاد بخشی از زیرساخت ها شامل گاز، برق، آسفالت و جدول کشی هزینه شده

است. 
وي توضیح داد: شهرك آبزیان محلات در زمینی به مساحت 12 و نیم هکتار و در ضلع شرقی دهکده گل در دست انجام است و 27 قطعه زمین براي شهرك ماهیان زینتی در محلات پیش بینی شده و

پس از تامین زیرساخت آب، برق و گاز در این شهرك فراخوان واگذاري قطعات اعلام می شود. 
جعفري، هدف از ایجاد نخستین شهرك ماهیان زینتی کشور در محلات را حمایت از تولیدکنندگان و افزایش سطح کمی و کیفی محصولات در شاخص استاندارد ملی با قابلیت صادرات در این

شهرستان ذکر کرد. 
صادرات 14 هزار دلاري ماهیان زینتی محلات 

رئیس صنعت، معدن و تجارت محلات گفت: 2 میلیون و 827 هزار دلار محصولات کشاورزي شامل گل و گیاه زینتی، ماهی زینتی امسال از این شهرستان به خارج از کشور صادر شد که 14 هزار دلار
آن با مجموع صادرات 67 هزار قطعه مربوط به صنعت پرورش ماهیان زینتی بوده است. 

««رضا ملکی» افزود: این شهرستان قطب اصلی پرورش ماهیان زینتی در کشور است و نباید از فرصت کارآفرینی این بخش غافل بود. 
یکی از پرورش دهنده هاي عمده ماهیان زینتی در محلات که سالانه چهار میلیون قطعه ماهی تولید و پرورش می دهد، گفت: 95 درصد از صادرات ماهیان زینتی در کشور از محلات صادر می شود. 

«مهدي شاهرخی» اظهار داشت: با توجه به نوسانات ارز و دلار واردات ماهیان زینتی به داخل کشور کاهش چشمگیري یافته و سبب افزایش سود تولیدکنندگان داخلی شده است. 
وي افزود: پرورش ماهیان زینتی نسبت به مشاغل دیگر مشابه سرمایه اندگی نیاز دارد و سودآور است. 

این پرورش دهنده ماهیان زینتی تاکید کرد: پرورش آبزیان زینتی کاري تخصصی است و به مهارت کافی و آموزش نیاز دارد. 
شاهرخی با اشاره به اینکه بازار فروش در داخل و خارج از کشور وجود دارد، گفت: به دلیل افزایش فروش در روزهاي پایانی سال با کمبود عرضه مواجه می شویم و از شهرهاي مجاور این کمبود جبران

می شود. 
وي افزود: ساخت شهرك ماهیان زینتی در توسعه کارآفرینی و شناخته شدن بیشتر این صنعت سودآور، تاثیرگذار است. 

محلات واقع در جنوب استان مرکزي با 55 هزار نفر جمعیت، قطب تولید سنگ تزئینی ساختمان، ماهیان زینتی و گل و گیاه زینتی کشور است.
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در جلسه هیات دولت چه گذشت؟

منبع: الفشماره خبر:  148  |  تاریخ: 1399/08/21

جلسه هیات دولت امروز چهارشنبه به ریاست حجت الاسلام والمسلمین حسن روحانی رئیس جمهوري برگزار شد و در این جلسه آقاي علی زینی وند با تصویب هیات وزیران، به عنوان استاندار
جدید کرمان منصوب شد. 

به گزارش الف، رئیس جمهور در این جلسه از مردم کرمان به عنوان مردمانی مؤمن، انقلابی،
متدین، دانش دوست و عالمِ پرور یاد کرد و گفت: این استان شهیدان والا مقامی تقدیم انقلاب و
ایران کرده است و چه افتخاري بالاتر از اینکه شهید حاج قاسم سلیمانی با آن همه نقش ارزنده در

دوران دفاع مقدس و مبارزه با تروریسم، از اهالی این دیار است. 

روحانی خاطرنشان کرد: امنیت ایران و حتی امنیت منطقه و کشورهاي همسایه وام دار رشادت ها
و دلاوري هاي حاج قاسم سلیمانی است. 

وي در ادامه، از استاندار منتخب خواست که از همه اقشار بویژه از جوانان، بانوان، اقوام و مذاهب
مختلف در اداره بهینه استان استفاده کند و رعایت اعتدال و اجتناب از افراط و تندروي را سرلوحه
تصمیمات و اقدامات خود قرار دهد. رئیس جمهور همچنین از زحمات آقاي فدایی، استاندار

پیشین تقدیر کرد. 

بررسی گزارش سازمان برنامه و بودجه کشور درخصوص «آمایش سرزمین» 

در ادامه جلسه، اعضاي دولت به بحث و بررسی پیرامون گزارش سازمان برنامه و بودجه کشور درخصوص «آمایش سرزمین» پرداختند و ادامه بررسی آن به جلسه آتی دولت موکول شد. 

هیات وزیران همچنین با هدف یکپارچگی بخشی، سرزمینی و سازمانی و به منظور تمرکززدایی و تفویض اختیار مربوط به سطوح منطقه اي، آیین نامه اجرایی بند «الف» ماده (32) قانون احکام دایمی
برنامه هاي توسعه کشور - مصوب 1395 - موضوع تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین را به تصویب رساند. 

تعیین ارکان شوراي عالی، وظایف، تعیین اسناد توسعه سرزمینی که ملزم به تصویب نهایی شورایعالی هستند، تشکیل کمیسیون و تعیین اعضاي آن، تعیین دبیرخانه و وظایف آن، تشکیل کارگروه هاي
موضوعی و یا موضعی و کمیته هاي فنی مربوطه، تشکیل شوراي هماهنگی منطقه اي با هدف هماهنگی، سیاستگذاري، پیگیري و پیشبرد سریع تر امور توسعه و پیشرفت مناطق مختلف کشور، ایجاد
تعادل و توازن در استان ها و مناطق و دسترسی آنها به سرمایه و امکانات لازم به فراخور نیازها و استعدادهاي رشد و تعیین وظایف، اختیارات و اعضاي آن، از جمله موارد مندرج در آیین نامه مذکور

است. 

صدور مجوز ایجاد پست هاي سازمانی جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 

دولت با توجه به ضرورت ایجاد تحول ساختاري به منظور مواجهه فعالانه با تحولات فضاي مجازي و همچنین الزام وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی به تدوین سند تحول سازمانی حوزه فرهنگ با هدف
بررسی و رصد محتواي فرهنگی و هنري در فضاي مجازي، فرهنگ سازي و ارتقاي سواد رسانه اي و نیز کارآفرینی و توسعه کسب و کارهاي فرهنگی و هنري دیجیتال، با ایجاد 186 پست سازمانی

جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی موافقت کرد.
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اجراي طرح هاي تخصصی زن و خانواده در موسسه خاتم

منبع: ایسناشماره خبر:  149  |  تاریخ: 1399/08/21

رئیس موسسه خاتم به تشریح فعالیت هاي این موسسه در عرصه هاي مختلف مرتبط به زن و خانواده پرداخت.

دکتر محمد حسین چاوشیان امروز در جمع خبرنگاران با اشاره به فعالیت هاي موسسه مردم
نهاد خاتم گفت: موسسه خانواده اسلامی و تربیت معنوي خاتم موسسه اي مردمی است که
از سال گذشته کار خود را با فعالیت در گروه هاي علمی و اجرایی و فرهنگی در حوزه

خانواده و بانوان آغاز کرده است. 

وي با ذکر این مطلب که مقر این مرکز در قم قراردارد افزود: درست است که مرکز اصلی
موسسه در قم است ولی فعالیت هاي آن فراشهري و حتی فراملی است. یک شعبه این

مجموعه در کشور سوییس فعالیت دارد و در 6 استان کشور نیز داراي شعبه است. 

رئیس موسسه خاتم بیان کرد: ارتقاي دانش خانواده در عرصه هاي مختلف اجتماعی، کنترل
و کاهش آسیب هاي اجتماعی و توسعه فرهنگ خانواده محوري در همه ابعاد از جمله اهداف

اصلی این موسسه است. 

وي گفت: تا کنون 5 سمینار تخصصی در بخش هاي علمیه و فرهنگی با مشارکت مراکز
علمی برگزار شده است. عقد و اجراي تفاهم نامه هاي همکاري با مراکز علمی، حوزوي، دانشگاهی، بسیج، کمیته امداد، بهزیستی، کمیته امداد و...، اجراي دوره هاي تخصصی خانواده عاشورایی با

مشارکت دانشگاه صنعتی شریف و... از جمله فعالیت هاي این موسسه در مدت فعالیت یک ساله است. 

چاوشیان یادآورشد: 5 گروه تخصصی در این مرکز فعال هستند که اساتید مبرز حوزه و دانشگاه نیز در این گروه هامشغول به فعالیت هستند. گروه خانواده، تربیت و جنسیت، رسانه، حقوق و قرآن و
معرفت از جمله این گروه ها به شمار می روند. 

وي افزود: دستاوردهاي این گروه هاي علمی در این مدت شامل 40 نشست تخصصی با حضور اعضاي هیئت علمی دانشگاه ها و مراکز علمی، در موضوعاتی چون اعتیاد و... برگزار شد. حاصل 40
نشست علمی منجر به انتشار یک کتاب جامع شده است. کتاب اعتیاد زنان، خانواده و مدرنیته و جمکران همین حوالی از جمله این کتب هستند. 

مدیر موسسه خاتم بیان کرد: در همین مدت 5 سفر استانی به شهرهاي مختلف کشور انجام شده است که از جمله آن می توان به تلاش گسترده در جهت حل مشکل خودسوزي زنان در یکی از مناطق
در استان کهکیلویه و بویر احمد اشاره کرد که خوشبختانه با اقداماتی که صورت گرفت در این امر موفقیت هاي خوبی حاصل شده است. سفر به مناطق محروم استان قم، سفر به مناطق محروم

سیستان و بلوچستان و خوزستان از جمله این سفرها است. 

وي گفت: این مجموعه داراي سه گروه تخصصی کارآفرینی، سلامت زنان و مباحث حقوقی زنان است که در هر گروه اعضاي هیئت علمی فعالیت دارند. انجمن رواشناسان و مشاوران، نشریات خاتم با
مجوز نشر 5 زبان، خبرگزاري پیام خانواده، گروه جهادي خاتم هم از جمله بخش هاي این مجموعه به شمار می روند. 

وي از فعالیت گسترده و متمرکز در منطقه جمکران خبرداد واظهارکرد: امیدواریم که فعالیت هاي علمی و تخصصی که در این منطقه با حضور طلاب جهادي درحال انجام است به شرایطی برسد که
دیگر رنگی از محرومیت را در این منطقه شاهد نباشیم. 

انتهاي پیام
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استاندار کرمان با تصویب هیات وزیران منصوب شد

منبع: آخرین خبرشماره خبر:  150  |  تاریخ: 1399/08/21

استاندار کرمان با تصویب هیات وزیران منصوب شد 

ایرنا/ «علی زینی وند» با تصویب هیات وزیران به عنوان استاندار جدید کرمان منصوب شد. 

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دفتر هیات دولت، در جلسه صبح چهارشنبه که به ریاست
حجت الاسلام والمسلمین روحانی رییس جمهوري برگزار شد، علی زینی وند با تصویب

هیات وزیران، به عنوان استاندار کرمان منصوب شد. 
رییس جمهوري از مردم کرمان به عنوان مردمی مؤمن، انقلابی، متدین، دانش دوست و عالمِ
پرور یاد کرد و افزود: این استان شهیدان والامقامی تقدیم انقلاب و ایران کرده است و چه
افتخاري بالاتر از اینکه شهید حاج قاسم سلیمانی با آن همه نقش ارزنده در دوران دفاع

مقدس و مبارزه با تروریسم، از اهالی این دیار است. 
روحانی خاطرنشان کرد: امنیت ایران و حتی امنیت منطقه و کشورهاي همسایه وام دار

رشادت ها و دلاوري هاي حاج قاسم سلیمانی است. 
وي در ادامه، از استاندار منتخب خواست که از همه اقشار به ویژه از جوانان، بانوان، اقوام و مذاهب مختلف در اداره بهینه استان استفاده کند و رعایت اعتدال و اجتناب از افراط و تندروي را سرلوحه

تصمیمات و اقدامات خود قرار دهد. 
رییس جمهوري همچنین از زینی وند خواست که سلام وي را به همه مردم شریف کرمان، علما، نخبگان، دانشگاهیان و بویژه به کادر سلامت و بهداشت و درمان استان کرمان ابلاغ کند. 

وي همچنین از زحمات محمدجواد فدایی استاندار پیشین کرمان قدردانی کرد. 

بررسی گزارش سازمان برنامه و بودجه کشور درخصوص «آمایش سرزمین» و تصویب آیین نامه اجرایی تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین 
در ادامه جلسه، اعضاي دولت به بحث و بررسی پیرامون گزارش سازمان برنامه و بودجه کشور درباره «آمایش سرزمین» پرداختند و ادامه بررسی آن به جلسه آتی دولت موکول شد. 

هیات وزیران همچنین با هدف یکپارچگی بخشی، سرزمینی و سازمانی و به منظور تمرکززدایی و تفویض اختیار مربوط به سطوح منطقه اي، آیین نامه اجرایی بند «الف» ماده (32) قانون احکام دایمی
برنامه هاي توسعه کشور - مصوب 1395 - موضوع تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین را به تصویب رساند. 

تعیین ارکان شوراي عالی، وظایف، تعیین اسناد توسعه سرزمینی که ملزم به تصویب نهایی شورایعالی هستند، تشکیل کمیسیون و تعیین اعضاي آن، تعیین دبیرخانه و وظایف آن، تشکیل کارگروه هاي
موضوعی و یا موضعی و کمیته هاي فنی مربوطه، تشکیل شوراي هماهنگی منطقه اي با هدف هماهنگی، سیاستگذاري، پیگیري و پیشبرد سریع تر امور توسعه و پیشرفت مناطق مختلف کشور، ایجاد
تعادل و توازن در استانها و مناطق و دسترسی آنها به سرمایه و امکانات لازم به فراخور نیازها و استعدادهاي رشد و تعیین وظایف، اختیارات و اعضاي آن، از جمله موارد مندرج در آیین نامه مذکور است.

صدور مجوز ایجاد پست هاي سازمانی جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 
دولت با توجه به ضرورت ایجاد تحول ساختاري به منظور مواجهه فعالانه با تحولات فضاي مجازي و همچنین الزام وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی به تدوین سند تحول سازمانی حوزه فرهنگ با هدف
بررسی و رصد محتواي فرهنگی و هنري در فضاي مجازي، فرهنگ سازي و ارتقاي سواد رسانه اي و نیز کارآفرینی و توسعه کسب و کارهاي فرهنگی و هنري دیجیتال، با ایجاد 186 پست سازمانی

جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی موافقت کرد. 

به پیج اینستاگرامی «آخرین خبر» بپیوندید 
instagram.com/akharinkhabar
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انتصاب استاندار جدید کرمان/ تصویب تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین

منبع: قم پرسشماره خبر:  151  |  تاریخ: 1399/08/21

به گزارش قم پرس به نقل از پایگاه اطلاع رسانی ریاست جمهوري، جلسه هیئت دولت روز چهارشنبه به ریاست حجت الاسلام حسن روحانی رئیس جمهوري برگزار شد و در این جلسه علی
زینی وند با تصویب هیات وزیران، به عنوان استاندار جدید کرمان منصوب شد. ...

به گزارش قم پرس به نقل از پایگاه اطلاع رسانی ریاست جمهوري، جلسه هیئت دولت روز چهارشنبه به ریاست حجت الاسلام حسن روحانی رئیس جمهوري برگزار شد و در این جلسه علی زینی
وند با تصویب هیات وزیران، به عنوان استاندار جدید کرمان منصوب شد. 

رئیس جمهور در این جلسه از مردم کرمان به عنوان مردمانی مؤمن، انقلابی، متدین، دانش دوست و عالمِ پرور یاد کرد و گفت: این استان شهیدان والا مقامی تقدیم انقلاب و ایران کرده است و چه
افتخاري بالاتر از اینکه شهید حاج قاسم سلیمانی با آن همه نقش ارزنده در دوران دفاع مقدس و مبارزه با تروریسم، از اهالی این دیار است. 

روحانی خاطرنشان کرد: امنیت ایران و حتی امنیت منطقه و کشورهاي همسایه وام دار رشادت ها و دلاوري هاي حاج قاسم سلیمانی است. 

وي در ادامه، از استاندار منتخب خواست که از همه اقشار بویژه از جوانان، بانوان، اقوام و مذاهب مختلف در اداره بهینه استان استفاده کند و رعایت اعتدال و اجتناب از افراط و تندروي را سرلوحه
تصمیمات و اقدامات خود قرار دهد. رئیس جمهور همچنین از زحمات آقاي فدایی، استاندار پیشین تقدیر کرد. 

بررسی گزارش سازمان برنامه و بودجه کشور درخصوص «آمایش سرزمین» 

در ادامه جلسه، اعضاي دولت به بحث و بررسی پیرامون گزارش سازمان برنامه و بودجه کشور درخصوص «آمایش سرزمین» پرداختند و ادامه بررسی آن به جلسه آتی دولت موکول شد. 

هیات وزیران همچنین با هدف یکپارچگی بخشی، سرزمینی و سازمانی و به منظور تمرکززدایی و تفویض اختیار مربوط به سطوح منطقه اي، آیین نامه اجرایی بند «الف» ماده (32) قانون احکام دایمی
برنامه هاي توسعه کشور – مصوب 1395 – موضوع تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین را به تصویب رساند. 

تعیین ارکان شوراي عالی، وظایف، تعیین اسناد توسعه سرزمینی که ملزم به تصویب نهایی شورایعالی هستند، تشکیل کمیسیون و تعیین اعضاي آن، تعیین دبیرخانه و وظایف آن، تشکیل کارگروه هاي
موضوعی و یا موضعی و کمیته هاي فنی مربوطه، تشکیل شوراي هماهنگی منطقه اي با هدف هماهنگی، سیاستگذاري، پیگیري و پیشبرد سریع تر امور توسعه و پیشرفت مناطق مختلف کشور، ایجاد
تعادل و توازن در استان ها و مناطق و دسترسی آنها به سرمایه و امکانات لازم به فراخور نیازها و استعدادهاي رشد و تعیین وظایف، اختیارات و اعضاي آن، از جمله موارد مندرج در آیین نامه مذکور

است. 

صدور مجوز ایجاد پست هاي سازمانی جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 

دولت با توجه به ضرورت ایجاد تحول ساختاري به منظور مواجهه فعالانه با تحولات فضاي مجازي و همچنین الزام وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی به تدوین سند تحول سازمانی حوزه فرهنگ با هدف
بررسی و رصد محتواي فرهنگی و هنري در فضاي مجازي، فرهنگ سازي و ارتقاي سواد رسانه اي و نیز کارآفرینی و توسعه کسب و کارهاي فرهنگی و هنري دیجیتال، با ایجاد 186 پست سازمانی

جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی موافقت کرد. 

منبع : مهر 

قم پرس منتظر دریافت اخبار و پیام هاي هموطنان عزیز می باشد.
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احکام انتصاب 84 امام جمعه اهل سنت شهرستان هاي جنوب سیستان و بلوچستان اعطا شد

منبع: برنا نیوزشماره خبر:  152  |  تاریخ: 1399/08/21

احکام 84 امام جمعه اهل سنت شهرستان هاي چابهار،کنارك، دشتیاري، نیکشهر و قصرقند در جنوب سیستان و بلوچستان از سوي نماینده ولی فقیه در سیستان و بلوچستان اعطا شد.

احکام انتصاب 84 امام جمعه اهل سنت شهرستان هاي جنوب سیستان و بلوچستان اعطا
شد احکام 84 امام جمعه اهل سنت شهرستان هاي چابهار،کنارك، دشتیاري، نیکشهر و
قصرقند در جنوب سیستان و بلوچستان از سوي نماینده ولی فقیه در سیستان و بلوچستان

اعطا شد. 

به گزارش خبرگزاري برنا ، در بخش پایانی گردهمایی ائمه جمعه شهرستان هاي
چابهار،کنارك، دشتیاري، نیکشهر و قصرقند، احکام 84 امام جمعه اهل سنت این شهرستان

هااز سوي آیت االله مصطفی محامی نماینده ولی فقیه در سیستان و بلوچستان اعطا شد. 

آیت االله مصطفی محامی نماینده ولی فقیه در سیستان وبلوچستان در ادامه سفر به چابهار با
فرهنگیان دیدار و در نشست بررسی مسائل و مشکلات حوزه آموزشی شرکت کرد؛ وي

همچنین با بانوان شهرستان چابهار دیدار و گفت وگو کرد. 

وي در نشست با بانوان چابهار اظهار داشت: ساخت مدارس شبانه روزي دخترانه و پسرانه در نقاط مختلف سواحل مکران محدوده این استان با توجه به پراکندگی روستاهاي منطقه از ترك تحصیل
دانش آموزان جلوگیري می کند. 

نماینده ولی فقیه در سیستان و بلوچستان گفت: اشتغال بانوان سواحل مکران از جمله درخواست هاي مهم است و باید با تشکیل شرکت هاي تعاونی و عرضه مستقیم صنایع دستی محصولات تولیدي
خودشان را به فروش برسانند. جایگاه زنان در ایران اسلامی به خوبی شناخته شده و مزیت مدیرت آنان باید شناسایی شود. 

وي بیان کرد: در عرصه هاي مدیریتی مسئولان باید شغل هاي متناسب با زنان را انتخاب کنند تا بتوانند در این پست و سمت واگذار شده موفق باشند. زنان در پزشکی، مدیریت سیاسی و اجتماعی
نقش دارند و در مسئولیت هاي مختلف بکارگیري شده اند و بخوبی وظایف خودشان را انجام داده اند. 

امام جمعه زاهدان افزود: آسیب هاي اجتماعی زنان را بیشتر اذیت می کند و زنان سرپرست خانوار در جامعه با سختی هایی روبه رو هستند و حتی در برخی موارد و در بین خانواده ها مرد بیکار و زن
کار می کند که این به روح لطیف زنانه آسیب می زند. در زمان جاهلیت اعراب به حقوق زنان هیچ توجهی نداشتند و دختران خوذشان را زنده به گور می کردند. 

وي گفت: خداوند وقتی از انسان ها به نیکی یاد می کند در کنار آنها به همسر فرعون اشاره شده که توانست ایمانش را حفظ و در دامن کفر آلوده نشود. همیشه زنان در اسلام سربلند هستند و فراتر از
جنسیت به آنان توجه که در این رابطه به حضرت مریم(س) اشاره شده است. 

نماینده ولی فقیه در سیستان و بلوچستان اظهار داشت: بانوان نقش مهمی در جامعه دارند و در آیات و روایات برخی از رنج هاي زنان در حد شهادت اجر و مزد دارد. زنان در تاریخ اسلام در عرصه هاي
مختلف سیاسی و اجتماعی، دفاعی ونظامی، پرستاري و مدیریت خانواده، علمی وفرهنگی حضور و نقش محوري داشتند. قشرهاي فعال زنان شغل هاي متناسب را شناساسی و آسیب ها فهرست و به

آنان پرداخته شود.
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قوه قضاییه با فعال سازي کارخانجات ایلام گام هاي بلندي برداشته است

منبع: تابناكشماره خبر:  153  |  تاریخ: 1399/08/21

قوه قضاییه با فعال سازي کارخانجات ایلام گام هاي بلندي برداشته است 
جانشین دادستان ایلام گفت: در راستاي تحقق فرمایش مقام معظم رهبري مبنی بر جهش تولید و ایجاد اشتغال، قوه قضاییه با فعال سازي کارخانجات ایلام گام هاي بلندي برداشته است. 

به گزارش تابناك ایلام؛رضا امیري مقدم گفت: در راستاي تحقق فرمایش مقام معظم رهبري( مدظله العالی) مبنی بر جهش تولید و ایجاد اشتغال، قوه قضاییه با برداشتن گام هاي
موثر در این مسیر نقش ارزنده اي را ایفا می کند. 

وي افزود: با توجه به اینکه 60 درصد از واحدهاي تولیدي در شهرك هاي صنعتی ایلام غیر فعال شده اند، یکی از اهداف اصلی ساماندهی و تعیین تکلیف واحدهاي تولیدي غیر فعال بوده که بدون شک
در راستاي احیا حقوق عامه براي راه اندازي مجدد و بازگرداندن این واحدهاي تولیدي به چرخه تولید از هیچ کوششی فروگذار نخواهیم کرد. 

جانشین دادستان ایلام تصریح کرد: در سال هاي گذشته و امسال چندین کارخانه از جمله کارخانه شیر، کشتارگاه مرغ مانشت در سطح استان غیر فعال بوده اما قوه قضاییه با ورود جدي توانست آن ها
را به مدار تولید بازگرداند مداري که کارگران نیز در چرخه آن بتوانند درآمدي داشته باشند. 

وي ادامه داد: این دستگاه با تشکیل کمیته اقدامات دستگاه هاي نظارتی به مشکلاتی که تولید کنندگان در طول چند سال تولید داشته اند و به دلایلی غیر فعال شده است می پردازد و مطابق با آن ها
دستور العمل ارائه می دهد. 

امیري مقدم در پایان گفت: در خصوص تاخیر اجراي پروژه شهري سعدي شمالی و جنوبی طبق صحبت هایی که با شهردار صورت گرفته ظرف مدت سه ماه این پروژه را تحویل می دهند و هیچ مشکل
مالی در این خصوص وجود ندارد. /ع 

فارس
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هر دولتی در آمریکا روي کار آید سیاست ما تغییري نمی کند/ از شرایط براي لغو تحریم ها استفاده می کنیم

منبع: تابناكشماره خبر:  154  |  تاریخ: 1399/08/21

هر دولتی در آمریکا روي کار آید سیاست ما تغییري نمی کند/ از شرایط براي لغو تحریم ها استفاده می کنیم 
رئیس جمهور گفت: هر کجا ببینیم شرایط براي لغو تحریم آماده است استفاده می کنیم؛ هیچ کس حق فرصت سوزي ندارد. 

به گزارش تابناك سمنان حجت الاسلام ولمسلمین حسن روحانی رئیس جمهور در جلسه هیئت
دولت اظهار کرد: ما حس می کنیم که فضا براي روابط نزدیکتر و تعامل بهتر با همه کشورهاي
دوستمان آماده تر شده است. اشکال رژیم رو به پایان و دولت این رژیم که در ماه هاي پایانی عمر
خودش هست، این بود که خودشان خیلی آشنا به سیاست بین الملل نبودند و تقریباً مجري

دیدگاه هاي تندروهاي داخلی و رژیم صهیونیستی بودند. 

روحانی گفت: شما به نطق هاي این آدم نگاه کنید در مجامع بین المللی نسبت به ایران ایراد می
کرد همان جملات تعبیرات و لغاتی را به کار می گفت که رژیم صهیونیستی به کار می برد. کاملاً
آدم وقتی این نطق را می دید می فهمید چه کسی برایش نوشته است وهمه مشکلاتش هم از
اینجا نشأت گرفت که امکان نتوانستند بر مبناي مصالح و منافع مردم آمریکا و بر مبناي مصالح و

منافع جهان تصمیم گیري کنند. 

وي خاطرنشان کرد: علت اینکه در انتخابات آنها عقب افتادند و رقیب آنها جلو افتاد؛ دو عامل مهم بود یکی ناتوانی آنها در موضوع کرونا و کووید 19 بود به طوري که مردم کشور خودشان را نابود کردند
و به جاي اینکه برنامه ریزي کنند براي مبارزه با این ویروس، شروع کردند دست انداختن مردم که اصلاً خبر و مسئله اي نیست و این همه کشتار در مردم آمریکا ایجاد کردند. 

رئیس جمهور اضافه کرد: مسئله دوم به هم ریختن مناسبات و روابط با جهان بود. صرفاً بحث ایران نبود، روابط با همکاران دوست و سنتی شان در اروپا هم به هم ریخت و با چین هم به هم ریخته بود.
مردم هر روز صبح بیدار می شدند می دیدند یک گوشه از روابطشان با دنیا به هم ریخته که می توانست براي مردم آزار دهنده باشد. 

رئیس دولت تدبیر و امید مسئله سوم را تحقیر آمریکا در سیاست خارجی عنوان کرد و گفت: آمریکایی ها هیچ وقت در تاریخ روابط بین الملل این چنین در سازمان ملل و در شوراي امنیت سازمان
ملل مختلف مفتضح نشده بودند. اینکه در سازمان ملل آن طرحی را ارائه کنند و فقط خودشان و یک جزیره کوچک با آنها راي بدهند در تاریخ آمریکا سابقه نداشته است. یا طرحی را شوراي امنیت

مطرح کنند و هیچ کشوري اعتناد نکند، تحقیر بزرگی بود براي مردم آمریکا و به این دلیل مردم تصمیم به تغییر گرفتند. 

وي اظهار کرد: سیاست جمهوري اسلامی ایران یک سیاست بسیار روشنی هست. سیاست ما بر مبناي صلح و ثبات در منطقه و احترام به حقوق ملت هاست. سیاست ما بر مبناي عدم تجاوز و عدم
مداخله در امور داخلی کشورهاست. سیاست ما مقابله و مبارزه با تروریسم است. 

روحانی اضافه کرد: سیاست ما پایان یک جانبه گرایی است؛ سیاست امام پایبندي به معاهدات بود و سیاست ما روشن است. سیاست ما تغییر نمی کند باز هم همین سیاست ها را داریم. باز هم با
تروریسم مخالفیم. هر دولتی در آمریکا سر کار بیاید باز هم با شکستن بدون دلیل و معاهدات مخالفیم هر دولتی در آمریکا سر کار باشد. 

رئیس جمهور افزود: ایران با مداخله و تحقیر ملت ها مخالفت می کند سیاست ما تغییر نمی کند. همان سیاستی که جمهوري اسلامی ایران دیروز داشته امروز هم خواهد داشت و فردا هم خواهد
داشت این وابسته به دولت آمریکاست که به این سیاست ها نزدیک شود یا از آن فاصله بگیرد. 

وي گفت: دولتی که در آمریکا عمرش رو به پایان است در همه این سیاست ها با ما فاصله گرفت و خودش کنار رفت. ما می خواستیم با تروریسم بجنگیم آن ها می خواستند از تروریسم حمایت کنند.
ما می خواستیم کشور هاي منطقه آزاد باشند آن ها می خواستند در کار آنان مداخله کنند، ما به دنبال صلح و ثبات در منطقه و آن ها به دنبال فروش اسلحه بودند. 

اساس سیاست ما تعامل سازنده با جهان است روحانی با بیان اینکه سیاست اصولی ما که مشابه سیاست اکثر کشور هاي مستقل جهان است. آن ها هم با یکجانبه گرایی مخالف هستند خیلی از کشور
هاي دنیا هم با تروریسم مخالفند. اگر آمریکا به سیاست ما نزدیک شد، شرایط جدیدي پیش می آید. اگر هم فاصله بیشتر گرفت که فاصله بیشتر گرفت. 

رئیس دولت تدبیر و امید تصریح کرد: اساس سیاست ما تعامل سازنده با جهان است یا به تعبیر مقام معظم رهبري تعامل گسترده جهان است آن هایی که تخاصم با ما را شروع کردند خودشان باید
تخاصم را کنار بگذارند بعد از انقلاب ماآغازگر تخاصم نبودیم. بعد از انقلاب با آمریکا قطع ارتباط نبودیم و ما تخاصم را آغاز نکردیم. آن ها مداخلات را شروع کردند حتی ما قطع رابطه با آمریکا نکردیم. 

وي ادامه داد: بعضی از جوانان ما فکر می کنند ما با آمریکا قطع رابطه کردیم. آن ها خودشان با ایران قطع رابطه کردند. ما به خاك آمریکا تجاوز نکردیم. هواپیما هاي و هلی کوپتر داخل خاك آمریکا
نفرستادیم آن ها وارد خاك ما شدند. ما اگر کشوري با آمریکا می جنگید به متجاوز به خاك آمریکا کمک نکردیم، اما آن ها به متجاوز به خاك ما کمک کردند. صدام متجاوز بود آن ها کمک کردند آن

ها آغازگر بودند و تخاصم کردند. 

روحانی تصریح کرد: هر وقت آن ها از این سیاست ها دست بردارند شرایط متفاوت خواهد بود. همان تعبیري که امام سال ها پیش بیان فرمود که با همه کشور ها می خواهیم ارتباط داشته باشیم و اگر
آمریکا آدم شود می خواهیم این تعبیر را اگر بخواهیم تفسیر کنیم همین سیاست هاي اصولی است که مورد توجه جهان است. 
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رئیس جمهور در بخش دیگري از سخنانش گفت: آن آدمی که دورانش رو به پایان هست از ابتدا آمد گفت که بر جام بدترین قرارداد هاي تاریخ آمریکا بود شعار داد و تحریک کردند و از برجام خارج
شد. تصورش هم این بود که دو سه ماه این کار را می کنند و نظام ایران را سرنگون می کنند تصورات کودکانه و توهم آمیزي که در سر آن ها بود. 

وي افزود: آقایی که جدید آمده و از ابتدا گفته می خواهد به برجام برگردد در تبلیغات انتخاباتی اش گفته است ما در داخل برجام بودیم و از آن خارج نشدیم. چهار به علاوه یک هم داخل برجام بوده
است. البته در تعهدات خودشان سستی کردند ما هم تعهدات خودمان را متقابلاً کاهش دادیم، ولی همه ما داخل برجام بودیم. 

روحانی اضافه کرد: این به عهده آنهاست و اگر به وظیفه شان عمل کردند می توانند راه جدیدي را انتخاب کنند و اگر نخواستند انتخاب نکنند. ما برنامه مان را در کشور به اراده آن ها پیوند نمی زنیم
بلکه برنامه ما بر اصول ما پیوند خورده است. اگر به سمت اصول ما حرکت کردند راه باز است. 

رئیس دولت تدبیر و امید خاطرنشان کرد: در همین هفته هاي اخیر برنامه 9 ماهه دولت را بر این مبنا تدوین کردیم که همین حاکم فعلی آمریکا در انتخابات پیروز شود. بر این مبنا تنظیم نکردیم که
شرایط آمریکا تغییر کند به هر حال به نفع ملت ها و به نفع ملت آمریکا تغییر کرد، اما اصول ما همان اصولی در داخل هست. 

رئیس جمهور گفت: بناي ما بر افزایش صادرات، بازگشت ارز صادراتی به داخل کشور، وفور کالا در داخل است که همین اصل را دنبال می کنیم و ادامه می دهیم. 

روحانی افزود: امروز گزارشی که وزیر راه و مسکن و شهرسازي به من داد این بود که در دولت دوازدهم 250 هزار دستگاه واگن و لوکوموتیو به ناوگان حمل و نقل ریلی اضافه شده است. از طرف دیگر
در 7 ماهه امسال علیرغم مشکلات و کرونا، جابجایی کالا 6درصد نسبت به 7 ماهه سال گذشته اضافه شده است و جابجایی کالا در این 7 ماهه، 285 میلیون تن بوده است. 

وي عنوان کرد: آن هایی که فکر می کنند دولت دست روي دست گذاشته و منتظر است ببیند در دنیا چه اتفاقی می افتد، دولت برنامه ریزي خودش را می کند و کار خودش را انجام می دهد. 

رئیس جمهور با بیان اینکه امسال حمل و نقل 6 درصد بیش از سال گذشته است، اظهار کرد: ورود و حمل و نقل کالاي اساسی در کشور 11.7 درصد بیشتر از 7ماهه سال گذشته است. 60 میلیون تن
کالاي اساسی در این 7 ماه جابجا شده است پس ما برنامه هایمان را طبق همان روالی که تنظیم و تعیین کردیم، ادامه می دهیم. 

روحانی تاکید کرد: خواهشی از برخی از دوستان دارم اینکه به شایعات و القائات نادرست در داخل کشور ادامه ندهند و بگذارند فضایی که امروز در ذهن مردم به وجود آمده، فضاي بهتر براي ماه هاي
آینده باشد. باید تلاش ما این باشد که فضاي آینده ما بهتر از امروز باشد و تلاش دولت و مردم هم همین است. 

وي با بیان اینکه موضوعات منافع ملی کشور را به انتخابات گره نزنیم، تصریح کرد: همانطور که نباید زندگی، تولید، فعالیت، رشد و اقتصادمان را نباید به تحولات دیگر کشور ها گره بزنیم، از این طرف
هم نباید موضع گیري و حرکات هایمان را به انتخابات 1400 گره بزنیم. انتخابات در جاي خود انجام می گیرد. هر کسی دلش بخواهد، می آید، و ان شاءاالله انتخابات در یک فضاي بسیار خوب و پرشور

برگزار می شود و هر کسی که مردم به وي راي بدهند انتخاب می شود و بر سر کار می آید. 

روحانی افزود: اشکالی ندارد که از امروز براي انتخابات تبلیغ کنیم و کار کنیم، اما منافع ملی را فداي انتخابات نکنیم. ما مسئول منافع ملی هستیم و می خواهیم مردم ما احساس راحتی کنند. شرایط
بهتري را پیش روي خودشان ببیند این براي ما مهم است. ما مسئول منافع ملی کشور هستیم و می خواهیم مردم احساس راحتی کنند. 

وي ادامه داد: آمریکایی ها قصد داشتند جمهوري اسلامی ایران را تسلیم کنند، ولی فهمیدند که ایران تسلیم نمی شود و نخواهد شد. آن ها تحریم را به یک جنگ تروریستی تبدیل کردند و اقدامات
تحریک آمیز تا مرز جنگ انجام دادند، اما تدبیر و مدیریت نظام و تصمیم درست دولت باعث شد که نگذاریم در هیچ جا از فضا استفاده کنند. آن ها تا مرز جنگ آمدند و از خط قرمز ما عبور کردند. آن

ها بزرگترین سردار ما را ناجوانمردانه ترور کردند که البته تودهنی آن را هم خوردند. 

رئیس جمهور در بخش دیگري از صحبت هاي خود با اشاره به این که بناي دولت تولید به عنوان یک اصل مهم است، اظهار کرد: بناي ما تولید، افزایش صادرات، بازگشت ارز صادراتی به داخل و وفور
کالا به خصوص کالا هاي اساسی در داخل کشور است. 

وي با اشاره به گزارش اخیر وزیر راه و شهرسازي یادآور شد: در دولت دوازدهم 250 هزار واگن و لوکوموتیو به وسائل حمل و نقل ما اضافه شدند و امسال با وجود کرونا جابه جایی کالا شش درصد
نسبت به هفت ماهه ابتدایی پارسال بیشتر شده و 285 میلیون تن بوده است. 

رئیس جمهور در ادامه گفت: آن ها که فکر می کنند دولت دست روي دست گذاشته و به این چشم دوخته که در عالم چه خبر است باید بدانند که دولت برنامه ریزي خود را می کند و این آمار ها
نشان دهنده این برنامه ریزي است. حمل و نقل و ورود کالا هاي اساسی ادامه خواهد داشت و طبق آمار ورود کالا هاي اساسی امسال 11.7 درصد بیشتر از هفت ماهه ابتدایی پارسال بوده است و 60

میلیون تن کالاي اساسی جابه جا شده است. 

روحانی همچنین خاطر نشان کرد: در این هفت سال و در دوره اي دولت با استفاده از برجام اقداماتی را انجام داد که ثمره آن را در سال هاي 1395 و 1396 دیدیم. در آن دوره شرایط بر مبناي
شاخص ها جزو بهترین شرایط در 40 ساله بعد از انقلاب بود. براساس آمار در آن دوره تورم یک رقمی بود و در سال 1395 رشد اقتصادي بالاترین رشد در جهان بود و اشتغال، رشد اقتصادي و مبناي

پایه پولی در متوسط دوره هاي قبلی بهتر بود ما در تمام شاخص ها بر مبناي سیاست هاي نظام با وحدت و با هدایت هاي رهبري پیش رفتیم. 

وي اظهار کرد: در سه سال گذشته هم سیاست ما مقاومت، ایستادگی، تکیه بر حضور مردم و گسترش صادرات و تولید بوده است. البته جاي تردید نیست که مردم ما در این مدت سختی دیده اند و در
این هشت ماه کرونا هم اضافه شده و فشار را زیاد کرده است، اما دولت تسلیم این فشار نشد و اقدامات خود را ادامه داد. 

رئیس جمهور یادآور شد: ما به خاطر کرونا 100 هزار میلیارد تومان به صورت پرداختی یا با تسهیلات در اختیار مردم گذاشتیم تا کسب و کارها، مستاجرین و افرادي که در شرایط سخت بودند به
مشکل نخورند. از آبان ماه 1398 تا به امروز بسته حمایتی ماهانه از 55 تا 205 هزار تومان به مردم داده ایم و الان هم این کار را ادامه می دهیم. 

روحانی با بیان این که در این ایام فشار اقتصادي دولت حقوق ها را افزایش و همسان سازي حقوق بازنشستگان با شاغلین را انجام داد، خاطرنشان کرد: ما 18 هزار میلیارد تومان براي این همسان
سازي پرداخت کردیم و در عین حال دنبال توسعه کشور هم بودیم. در این هشت ماه 57 هزار میلیارد تومان تخصیص براي طرح هاي عمرانی داشتیم و می بینید که به صورت منظم در حال افتتاح
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شدن هم هستند. 

وي همچنین تاکید کرد: مسیر ما استفاده از شرایط براي بهتر شدن زندگی مردم و کاهش فشار از روي مردم بوده و هست و از هر فرصتی که به منافع ملی، مردم مان و رفع تحریم ها باشد حتما
استفاده می کنیم. این مسائل حزبی و جناحی نیست و مربوط به کل ملت است. البته هر گامی که بخواهیم برداریم حتما از رهنمود هاي مقام معظم رهبري استفاده می کنیم. ما می توانیم راه و مسیر

درست را براي گشایش زندگی مردم انتخاب کنیم. 

رئیس دولت هاي یازدهم و دوازدهم در بخش دیگري از صحبت هاي خود به بخشی از گام هاي اساسی دولت در هفت سال گذشته اشاره کرد و یادآور شد: یکی از این اقدامات درباره بانک ها بوده است
که دو بخش داشته بخش اول آن مربوط به موسسات اعتباري غیرمجاز بود که دولت به آن ها که ظلم می کردند، اموال مردم را غارت می کردند و مشکلاتی ایجاد کرده بودند، پایان داد. موضوع دیگر

ادغام بانک هاي نیرو هاي مسلح است که امیدواریم تا پایان آذرماه این پروسه انجام شود. 

وي با بیان این که در بخش راه آهن هم کار هاي زیرساختی مهمی در این دولت صورت گرفته است، اظهار کرد: در این مدت استان هاي مختلفی به راه آهن وصل شدند و راه آهن به کرمانشاه، ارومیه
و رشت وصل شد و بسیاري از طرح ها هم مثل وصل شدن راه آهن به تبریز از طریق میانه در ماه هاي آینده انجام می شود. 

روحانی اضافه کرد: در بخش راه آهن سه کار مهم دیگر پیش رو داریم اولی اتصال خلیج فارس به دریاي خزر است که تا پایان سال یا ابتداي سال آینده آن را متصل خواهیم کرد و پروژه رشت به
آستارا را هم ادامه خواهیم داد که خلیج فارس و دریاي عمان را به روسیه و اروپا وصل می کند. 

رئیس جمهور ادامه داد: طرح دوم وصل شدن راه آهن ایران به افغانستان است که ظرف یک ماه آینده افتتاح خواهد شد و خارك را به هرات و از آنجا به مزار شریف و آسیاي مرکزي متصل می کند.
طرح سوم و بسیار مهم دیگر هم راه آهن چابهار به زاهدان است که 700 کیلومتر است و دو بخش اساسی آن را تا پایان دولت افتتاح می کنیم و مسیر بعدي در دولت بعد افتتاح خواهد شد. این زیربنا

ها می تواند تحول بزرگی را براي کشور ایجاد کند. 

رئیس جمهور در پایان خطاب به ملت ایران اظهار کرد: به مردم عزیز اطمینان می دهم که دولت با همه توان به دنبال متعادل کردن نرخ ارز و متعادل کردن قیمت کالا هاي اساسی است که براي مردم
اهمیت دارد و دولت به طور منظم آن را دنبال می کند. در این زمینه بانک مرکزي، وزارت صنعت، معدن و تجارت و همه تلاش می کنند ضمن این که باید از وزراي اقتصادي دولت که در این دوران
جنگ و تروریسم اقتصادي کمک کردند تشکر کنم. از وزارت نفت، صمت، راه، اقتصاد تا بانک مرکزي کار هاي بزرگی انجام دادند و ان شااالله با امید و تلاش بیشتر شاهد فعالیت هاي بیشتري هم

خواهیم بود. 

لطفا مارا در شبکه هاي اجتماعی یاري کنید: 

اینستاگرام تابناك سمنان 
 Email: semnantabnak@gmail.com

yjc :منبع
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چرا باید اعطاي پروانه وکالت به قضات و اعضاي هیأت علمی و نمایندگان متوقف شود؟

منبع: تابناكشماره خبر:  155  |  تاریخ: 1399/08/21

چرا باید اعطاي پروانه وکالت به قضات و اعضاي هیأت علمی و نمایندگان متوقف شود؟ 
چندي است در خصوص امکان وکالت قضات منتزع دستگاه قضایی، حرف و حدیث بسیار است! اما همواره باید در فرصت هاي رقابتی، افراد در موقعیت برابر قرار گیرند. پنج سال یا ده سال لایحه سابقه

خدمت قضایی به عنوان شرط معافیت از آزمون وکالت، یکی از مصادیق نقض این قاعده است. 
چندي است در خصوص امکان وکالت قضات منتزع دستگاه قضایی، حرف و حدیث بسیار است! اما همواره باید در فرصت هاي رقابتی، افراد در موقعیت برابر قرار گیرند.پنج سال یا ده سال لایحه سابقه
خدمت قضایی به عنوان شرط معافیت از آزمون وکالت، یکی از مصادیق نقض این قاعده است. اگر این پنج یا ده سال، «قرینه» اي بر دانش و تجربه (مُکفی) قضات است، خواهشمندیم به «دلیل»
تمسک جویید و در حالی که امکان اثبات آن با آزمون وجود دارد، بهانه به دست این و آن ندهید! جالب اینجاست که وکلاي دادگستري ـ حتی با بیش از ده سال سابقه وکالت ـ اگر بخواهند مشغول
خدمت قضایی شوند، باید در آزمون قضاوت شرکت کنند! ضمن اینکه باید امکان صدور پروانه وکالت ـ بدون آزمون ـ براي نمایندگان مجلس که یک دوره تمام نماینده بوده و لیسانس حقوق هم دارند،
به امتناع مبدل گردد. این عزیزان نیز اگر می توانند (بی زحمت) با شرکت در آزمون و کسب رتبه، وارد جرگه وکلاي دادگستري شوند. اگر این سوابق براي قضات و نمایندگان موجد حق داشتن پروانه
وکالت بدون آزمون و ... است، پس براي اساتید دانشگاه ها نیز باید این امکان فراهم شود، که چنین نیست و یک عضو هیات علمی دانشگاه داراي مدرك دکتراي حقوق حتی با مرتبه استادي هم باید

در آزمون شرکت کند تا بتواند پروانه وکالت بگیرد. 

به گزارش «تابناك»؛ قاضی رسول احمدزاده، دادرس دادگاه عمومی بخش چهارباغ با ذکر این مقدمه در ادامه می نویسد: پیشنهاد ما این است که علاوه بر حذف معافیت قضات از آزمون و اختبار و ...،
حداقل تا بعد از 10 سال یا حتی بیشتر! انتزاع از دستگاه قضایی، امکان وکالت آنها فراهم نباشد. (اگر این را قبول ندارید، حداقل به عنوان نقد خودشمول به آن نگاه کنید.) ایجاد جذابیت براي متصدیان
امر قضا در خروج از دستگاه قضایی و امکان اشتغال به وکالت بدون آزمون و دوره کارآموزي و اختبار، بی تردید در درازمدت، می تواند موجب تضعیف منابع انسانی دستگاه قضایی شود، چه اینکه تا به
امروز شواهد و قراین دال بر آن است. بسیاري از قضات فاضل، پاکدامن و شریف در موقعیت هایی نظیر خستگی یا تردید یا نیاز مالی و ... انبوهی از تجربه و دانش خود را که در فرآیند رشد سازمانی به
دست آورده اند و باید منطقاً خرج سازمان کنند، با خود به بیرون منتقل می کنند و در موقعیت شخصی به بهره برداري از آن می پردازند، (البته سازمان قضایی «غیرمستقیم» از آن تجربه ها منتفع می

شود. از قصه زد و بندها و روابط عبور می کنم که حرف براي گفتن بسیار است. (البته قضات، سَبک و سیاق فعالیت قضایی را می دانند و نوعاً متعهد و پایبند به اصول اخلاقی و قانونی هستند.) 

نکته اي که در این مجال به آن می خواهم بپردازم، امکان وکالت اساتید عضو هیات علمی دانشگاه هاست ـ با آزمون و بی آزمون! ـ عضو محترم هیات علمی گروه حقوق اعم از جزا و خصوصی و عمومی
و ... که باید در پژوهش و نوشتن مقاله و کتاب و ... عمر بگذراند و دانش حقوق را در سطح نظري و تئوریک به پیش براند، در لایحه نویسی قلم فرسایی می کند. 

کم نیستند اساتیدي که در طول سابقه عضویت در هیات علمی فلان دانشگاه معروف کشور، یک سطر هم به ادبیات علمی رشته خودشان اضافه نکرده اند. بدتر آنکه حتی تارهاي صوتی و حنجره خود
را نیز به جاي تدریس در کلاس و مناظره علمی در نشست ها و همایش ها و ... در دفاع از موکل و نطق در جلسه دادرسی به کار بسته اند. اگر از قصه زد و بندها و روابط قضات ِ وکیل شده گذر کنیم؛
زد و بند و روابط اساتید در مقطع تحصیلات تکمیلی با قضات و وکلا گذر کردنی نیست. روابط دانشجو (قاضی) در پایان نامه اعم از راهنما و مشاور و داور و نمره و آزمون دکتري و مصاحبه علمی و ... با
استاد ـ در دو شِق وکیل/غیروکیل ـ در برخی موارد تأمل برانگیز است. ضلع سوم این مثلث، عضویت قضات در هیأت علمی دانشگاه هاست. قاضی محترمی که در دادگاه، نزدیک ترین وقت دادرسی اش
براي دو سال بعد است، همزمان در دانشگاه آزاد واحد x و y نیز هیات علمی است! دو کلاس در دانشگاه x دارد و سه کلاس در دانشگاه y، مشاور ده پایان نامه در دانشگاه y است و داور شش پایان

 ! x نامه در دانشگاه

اي کاش هر کسی تنها مسئول ـ یا حتی مشغول به ـ یک تکه از پازل نظام حقوقی و قضایی کشورمان باشد. در روزگاري که ارزش افراد را به جاي مسئولیت، مشغولیت هاي آنان تعیین می کند، دور
نیست که چند شغله بودن جاي مسئولیت پذیري و کمال گرایی در ایفاي وظایف را بگیرد. 

لطفا مارا در شبکه هاي اجتماعی یاري کنید: 

اینستاگرام تابناك سمنان 
 Email: semnantabnak@gmail.com

منبع: تابناك



11/11/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 228/282

از هر فرصتی براي رفع تحریم استفاده می کنیم

منبع: شعار سالشماره خبر:  156  |  تاریخ: 1399/08/21

شعار سال: حجت الاسلام والمسلمین حسن روحانی صبح امروز در جلسه هیات دولت با اشاره به انتخابات اخیر آمریکا اظهار کرد: سیاست جمهوري اسلامی ایران روشن است و هر دولتی که در
آمریکا باشد سیاست ما تغییر نمی کند. ما همان سیاستی را که دیروز داشتیم امروز و فردا خواهیم داشت و این وابسته به دولت آمریکاست که ...

شعار سال: حجت الاسلام والمسلمین حسن روحانی صبح امروز در جلسه هیات دولت با اشاره به انتخابات اخیر آمریکا اظهار کرد: سیاست جمهوري اسلامی ایران روشن است و هر دولتی که در
آمریکا باشد سیاست ما تغییر نمی کند. ما همان سیاستی را که دیروز داشتیم امروز و فردا خواهیم داشت و این وابسته به دولت آمریکاست که به سیاست هاي ما نزدیک شود یا از آن فاصله بگیرد. 

وي ادامه داد: دولت رو به پایان آمریکا در این مدت از سیاست هاي ما فاصله گرفت. سیاست اصولی ما سیاست اکثر کشورهاي مستقل و مهم جهان است و آنها هم با یک جانبه گرایی و تروریسم
مخالفند. اگر آمریکا به سیاست ما نزدیک شد شرایط جدیدي پیش می آید و اگر دور شد آن موضوع دیگري است. سیاست ما تعامل با جهان و به تعبیر رهبري تعامل گسترده با جهان است. 

روحانی با اشاره به این که هفته گذشته جهان شاهد اتفاق قابل ملاحظه اي بود یادآور شد: مردم آمریکا با راي خود نشان دادند که موافق سیاست هاي متکبرانه کسی که با تحقیر نسبت به برخی ملت
ها صحبت می کرد و حتی به بعضی از ملت هاي ما به صراحت لقب گاو شیرده داده بود و سیاست هایش انزجار همه ملت هاي جهان و حتی مردم خود آمریکا را برانگیخته بود، موافق نیستند و این

سیاست ها با مخالفت قاطع مردم مواجه شد که قابل اهمیت بود. 

وي اضافه کرد: رژیمی که خواب سقوط ایران را می دید به صورت حقیرانه ساقط شد به جز چند کشور کوچک بقیه جهان شرایط جدیدي پیش روي خود می بینند. در ایران هم انتظارات جامعه و
مردم شاهد یک تغییرند. انتظارات تورمی و رکودي به انتظارات گشایشی به امید به آینده مواجه شده است. البته این به این معنا نیست که روابط ما بر این مبنا بنا نهاده شده باشد. به طور کلی اساس
روابط ما با کشورهاي همسایه و دوستان مان است. آمریکا و دولتی که در آن رو به پایان است به عنوان عامل مزاحم در روابط ما با کشورهاي دیگر ایفاي نقش می کرد و من حس می کنم این عامل

مزاحم در حال از بین رفتن است. 

رییس جمهور با بیان این که شرایط براي فعالیت بر مبناي مصالح و منافع آماده تر شده افزود: ما در سال هاي گذشته روابط بسیار خوبی مخصوصا با همسایگان مان مثل عراق، ترکیه، افغانستان،
آذربایجان و سایر کشورهاي دوست مثل روسیه و چین برقرار کردیم و احساس می کنیم فضا براي روابط نزدیک تر و تعامل با دوستان آماده تر شده است. 

روحانی در ادامه یادآور شد: این دولت رو به پایان آمریکا که آشنا به سیاست هاي بین المللی نبود و صحبت هاي دیکته شده تندروهاي داخلی و رژیم صهیونیستی را تکرار می کرد رو به پایان است. به
نطق هاي این آدم (ترامپ) در مجامع بین المللی نسبت به ایران نگاه کنیم می بینید که همان جملات و تعبیراتی را به کار می برد که رژیم صهیونیستی به کار می برد و معلوم است چه کسانی برایشان

اینها را نوشته اند. 

وي با بیان این که دولت آمریکا نتوانست بر مبناي مصالح و منافع مردم آمریکا و جهان تصمیم بگیرد خاطر نشان کرد: علت عقب افتادن آنها در انتخابات یکی ناتوانی آنها در موضوع کرونا بود. آنها با
دست انداختن این موضوع و بیان این که اصلا خبري نیست مردم خودشان را نابود کردند و به جاي مقابله با کرونا این همه کشتار در آمریکا ایجاد شد. عامل دیگر بهم ریختن مناسبات شان و روابط

شان با جهان بود و تنها رابطه با ایران نبود، بلکه روابط با دوستان سنتی شان و چین را هم بهم ریختند و هر روز صبح گوشه اي از روابط شان بهم می ریخت. 

رییس جمهور اضافه کرد: عامل بعدي تحقیر آمریکا در سیاست خارجی بود. آمریکا هیچ وقت در روابط بین الملل این چنین در شوراي امنیت و سازمان ملل مفتضح نشده بود. این که طرحی را ارائه
کنند و فقط خودشان و جزیره اي کوچک به آنها راي دهد یا طرحی بدهند که هیچ کشوري به آن اعتنا نکند، تحقیر بزرگی بود. به این دلایلی که گفتم مردم آمریکا تصمیم به تغییر گرفتند. 

روحانی همچنین تاکید کرد: سیاست ایران روشن است. سیاست ما بر مبناي صلح و ثبات، احترام به حقوق ملت ها، عدم تجاوز و عدم مداخله در امور داخلی کشورها و مبارزه با تروریسم، پایان یک
جانبه گرایی و پایبندي به معاهدات است، اما این دولت رو به پایان آمریکا از این سیاست ها فاصله گرفت و حامی تروریسم و مداخله در کار ملت هاي منطقه و ادامه ي جنگ و فروختن سلاح در

منطقه بود. 

رییس جمهور با یادآوري این نکته که آمریکا تخاصم با ایران را شروع کرد، اظهار کرد: آنها خودشان باید به این دشمنی پایان دهند چرا که ما آن را شروع نکردیم. جوان ها نمی دانند این تخاصم از
طرف آمریکا آغاز شده است. در ابتداي انقلاب آمریکایی ها به راحتی در ایران بودند و با این که فعالیت هایشان اشکالاتی هم داشت به راحتی در فرودگاه سوار هواپیما شدند و به کشورشان بازگشتند.

حتی ما با آمریکا هم قطع رابطه نکردیم بلکه آنها خودشان این رابطه را قطع کردند. 

وي همچنین خاطر نشان کرد: ما به خاك آمریکا تجاوز نکردیم و هواپیما و هلی کوپتر نفرستادیم بلکه آنها به طبس فرستادند. ما اگر کشوري با آمریکا می جنگید به متجاوز کمک نکردیم اما آنها به
صدام متجاوز کمک کردند. هر وقت آمریکایی ها از این سیاست ها دست برداشتند شرایط متفاوت خواهد بود. همانطور که امام خمینی (ره) فرمودند ما می خواهیم با همه کشورها رابطه داشته باشیم و

آمریکا هم هر وقت آدم شود رابطه خواهیم داشت. تفسیر این آدم شدن همان سیاست اصولی است که به آن اشاره کردم. 

رییس دولت دوازدهم در ادامه تصریح کرد: آن آقایی که دولت اش رو به پایان است گفت که برجام بدترین قرارداد تاریخ آمریکا بود و عده اي تحریکش کردند که از برجام خارج شود. تصورش هم
همین بود که ظرف دو سه ماه نظام را سرنگون می کند و تصورات کودکانه اي داشت. 

روحانی اضافه کرد: این آقاي جدید هم از ابتدا در تبلیغات اش گفته که می خواهم به برجام بازگردم ما که داخل برجام بودیم و از آن خارج نشدیم 1+4 هم در برجام بوده و البته در تعهدات شان
سستی کردند که ما متقابلا تعهدات مان را کاهش دادیم. این به عهده آنهاست که اگر خواستند راه جدیدي را انتخاب کنند. 

رییس جمهور همچنین تاکید کرد: ما برنامه مان را در کشور به اراده آنها پیوند نمی زنیم و برنامه ما به اصول ما پیوند خورده است. البته راه براي آمریکا باز است ولی ما برنامه هاي 9 ماهه پایانی دولت
را بر این مبنا تدوین کرده ایم که اگر همین شخص فعلی هم سرکار باشد ما راه خودمان را به درستی می رویم، چرا که ما هیچ وقت سیاست ها و برنامه هایمان را بر مبناي تغییر شرایط آمریکا تنظیم

نکردیم البته این به نفع خود آمریکایی هاست که شرایط شان تغییر کند. 
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وي با بیان این که دولت رو به پایان آمریکا همیشه با بدنامی و همیشه با فحاشی با مردم ما صحبت کرده است عنوان کرد: ما همیشه مودبانه حرف زدیم امیدواریم مردم آمریکا شرایط را به گونه اي
رقم بزنند که کاخ سفید بر مبناي منافع مردم آمریکا و بدون تحقیر سایر ملت ها و با پایبندي به تعهدات سیاست هاي خود را جلو ببرد. ما هرجا ببینیم شرایط آماده لغو تحریم است از این فرصت
استفاده می کنیم. هدف ما این است که فشار تحریم را از شانه هاي مردم برداریم و هرجا فضا مناسب این کار باشد وظایف مان را بر مبناي امنیت ملی مان انجام می دهیم و هیچ کس در این زمینه

حق فرصت سوزي ندارد، چرا که ما باید بر مبناي منافع و وحدت ملی تصمیم بگیریم. 

رییس جمهور در ادامه تاکید کرد: خواهش می کنم عده اي به شایعات و القائات نادرست در داخل کشور ادامه ندهند و به آن دامن نزنند و بگذارند این فضایی را که براي ماه هاي آینده در ذهن مردم
به وجود آمده ادامه داشته باشد و موضوعات منافع کشور را به انتخابات گره نزنند. 

رییس دولت دوازدهم همچنین اظهار کرد: ما نباید تولید، فعالیت، رشد اقتصادي و اقتصاد را به تحولات دیگر کشورها گره بزنیم و نباید موضع گیري هایمان را هم به انتخابات 1400 گره بزنیم. البته
اشکالی ندارد از امروز براي انتخابات 1400 تبلیغ و کار کنیم اما نباید منافع ملی را فداي آن کنیم. ما مسئول منافع ملی کشور هستیم و می خواهیم مردم احساس راحتی کنند. 

وي ادامه داد: آمریکایی ها قصد داشتند جمهوري اسلامی ایران را تسلیم کنند ولی فهمیدند که ایران تسلیم نمی شود و نخواهد شد. آنها تحریم را به یک جنگ تروریستی تبدیل کردند و اقدامات
تحریک آمیز تا مرز جنگ انجام دادند، اما تدبیر و مدیریت نظام و تصمیم درست دولت باعث شد که نگذاریم در هیچ جا از فضا استفاده کنند. آنها تا مرز جنگ آمدند و از خط قرمز ما عبور کردند. آنها

بزرگترین سردار ما را ناجوانمردانه ترور کردند که البته تودهنی آن را هم خوردند. 

رییس جمهور در بخش دیگري از صحبت هاي خود با اشاره به این که بناي دولت تولید به عنوان یک اصل مهم است، اظهار کرد: بناي ما تولید، افزایش صادرات، بازگشت ارز صادراتی به داخل و وفور
کالا به خصوص کالاهاي اساسی در داخل کشور است. 

وي با اشاره به گزارش اخیر وزیر راه و شهرسازي یادآور شد: در دولت دوازدهم 250 هزار واگن و لوکوموتیو به وسائل حمل و نقل ما اضافه شدند و امسال با وجود کرونا جابه جایی کالا شش درصد
نسبت به هفت ماهه ابتدایی پارسال بیشتر شده و 285 میلیون تن بوده است. 

رییس جمهور در ادامه گفت: آنها که فکر می کنند دولت دست روي دست گذاشته و به این چشم دوخته که در عالم چه خبر است باید بدانند که دولت برنامه ریزي خود را می کند و این آمارها نشان
دهنده این برنامه ریزي است. حمل و نقل و ورود کالاهاي اساسی ادامه خواهد داشت و طبق آمار ورود کالاهاي اساسی امسال 11.7 درصد بیشتر از هفت ماهه ابتدایی پارسال بوده است و 60 میلیون

تن کالاي اساسی جابه جا شده است. 

روحانی همچنین خاطر نشان کرد: در این هفت سال و در دوره اي دولت با استفاده از برجام اقداماتی را انجام داد که ثمره آن را در سال هاي 1395 و 1396 دیدیم. در آن دوره شرایط بر مبناي
شاخص ها جزو بهترین شرایط در 40 ساله بعد از انقلاب بود. براساس آمار در آن دوره تورم یک رقمی بود و در سال 1395 رشد اقتصادي بالاترین رشد در جهان بود و اشتغال، رشد اقتصادي و مبناي

پایه پولی در متوسط دوره هاي قبلی بهتر بود ما در تمام شاخص ها بر مبناي سیاست هاي نظام با وحدت و با هدایت هاي رهبري پیش رفتیم. 

وي همچنین اظهار کرد: در سه سال گذشته هم سیاست ما مقاومت، ایستادگی، تکیه بر حضور مردم و گسترش صادرات و تولید بوده است. البته جاي تردید نیست که مردم ما در این مدت سختی
دیده اند و در این هشت ماه کرونا هم اضافه شده و فشار را زیاد کرده است، اما دولت تسلیم این فشار نشد و اقدامات خود را ادامه داد. 

رییس جمهور یادآور شد: ما به خاطر کرونا 100 هزار میلیارد تومان به صورت پرداختی یا با تسهیلات در اختیار مردم گذاشتیم تا کسب و کارها، مستاجرین و افرادي که در شرایط سخت بودند به
مشکل نخورند. از آبان ماه 1398 تا به امروز بسته حمایتی ماهانه از 55 تا 205 هزار تومان به مردم داده ایم و الان هم این کار را ادامه می دهیم. 

روحانی با بیان این که در این ایام فشار اقتصادي دولت حقوق ها را افزایش و همسان سازي حقوق بازنشستگان با شاغلین را انجام داد، خاطرنشان کرد: ما 18 هزار میلیارد تومان براي این همسان
سازي پرداخت کردیم و در عین حال دنبال توسعه کشور هم بودیم. در این هشت ماه 57 هزار میلیارد تومان تخصیص براي طرح هاي عمرانی داشتیم و می بینید که به صورت منظم در حال افتتاح

شدن هم هستند. 

وي همچنین تاکید کرد: مسیر ما استفاده از شرایط براي بهتر شدن زندگی مردم و کاهش فشار از روي مردم بوده و هست و از هر فرصتی که به منافع ملی، مردم مان و رفع تحریم ها باشد حتما
استفاده می کنیم. این مسائل حزبی و جناحی نیست و مربوط به کل ملت است. البته هر گامی که بخواهیم برداریم حتما از رهنمودهاي مقام معظم رهبري استفاده می کنیم. ما می توانیم راه و مسیر

درست را براي گشایش زندگی مردم انتخاب کنیم. 

رییس دولت هاي یازدهم و دوازدهم در بخش دیگري از صحبت هاي خود به بخشی از گام هاي اساسی دولت در هفت سال گذشته اشاره کرد و یادآور شد: یکی از این اقدامات درباره بانک ها بوده است
که دو بخش داشته بخش اول آن مربوط به موسسات اعتباري غیرمجاز بود که دولت به آنها که ظلم می کردند، اموال مردم را غارت می کردند و مشکلاتی ایجاد کرده بودند، پایان داد. موضوع دیگر

ادغام بانک هاي نیروهاي مسلح است که امیدواریم تا پایان آذرماه این پروسه انجام شود. 

وي با بیان این که در بخش راه آهن هم کارهاي زیرساختی مهمی در این دولت صورت گرفته است، اظهار کرد: در این مدت استان هاي مختلفی به راه آهن وصل شدند و راه آهن به کرمانشاه، ارومیه و
رشت وصل شد و بسیاري از طرح ها هم مثل وصل شدن راه آهن به تبریز از طریق میانه در ماه هاي آینده انجام می شود. 

روحانی اضافه کرد: در بخش راه آهن سه کار مهم دیگر پیش رو داریم اولی اتصال خلیج فارس به دریاي خزر است که تا پایان سال یا ابتداي سال آینده آن را متصل خواهیم کرد و پروژه رشت به
آستارا را هم ادامه خواهیم داد که خلیج فارس و دریاي عمان را به روسیه و اروپا وصل می کند. 

رییس جمهور ادامه داد: طرح دوم وصل شدن راه آهن ایران به افغانستان است که ظرف یک ماه آینده افتتاح خواهد شد و خارك را به هرات و از آنجا به مزار شریف و آسیاي مرکزي متصل می کند.
طرح سوم و بسیار مهم دیگر هم راه آهن چابهار به زاهدان است که 700 کیلومتر است و دو بخش اساسی آن را تا پایان دولت افتتاح می کنیم و مسیر بعدي در دولت بعد افتتاح خواهد شد. این

زیربناها می تواند تحول بزرگی را براي کشور ایجاد کند. 
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رییس جمهور در پایان خطاب به ملت ایران اظهار کرد: به مردم عزیز اطمینان می دهم که دولت با همه توان به دنبال متعادل کردن نرخ ارز و متعادل کردن قیمت کالاهاي اساسی است که براي مردم
اهمیت دارد و دولت به طور منظم آن را دنبال می کند. در این زمینه بانک مرکزي، وزارت صنعت، معدن و تجارت و همه تلاش می کنند ضمن این که باید از وزراي اقتصادي دولت که در این دوران
جنگ و تروریسم اقتصادي کمک کردند تشکر کنم. از وزارت نفت، صمت، راه، اقتصاد تا بانک مرکزي کارهاي بزرگی انجام دادند و ان شااالله با امید و تلاش بیشتر شاهد فعالیت هاي بیشتري هم خواهیم

بود. 

isna.ir ،99082114068:شعار سال، با اندکی تلخیص و اضافات برگرفته از خبرگزاري ایسنا، تاریخ انتشار: 21 آبان 1399، کد خبر
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نقش ویژه بانک پارسیان در طرح انتقال آب خلیج فارس

منبع: فصل اقتصادشماره خبر:  157  |  تاریخ: 1399/08/21

فصل اقتصاد - مدیرعامل پروژه تامین و انتقال آب خلیج فارس از نقش شبکه ي بانکی به ویژه بانک پارسیان در تامین مالی این پروژه تقدیر کرد.

فصل اقتصاد - مدیرعامل پروژه تامین و انتقال آب خلیج فارس از نقش شبکه ي بانکی به ویژه بانک پارسیان در تامین
مالی این پروژه تقدیر کرد. 

به گزارش فصل اقتصاد به نقل از روابط عمومی بانک پارسیان، در مراسم بهره برداري از مرحله ي نخست طرح ملی
انتقال آب خلیج فارس به مناطق کویري که روز پنجشنبه پانزدهم آبان ماه و در حضور رییس جمهور و وزراي نیرو و
صمت و نیز مدیرعامل پروژه تامین و انتقال آب خلیج فارس و به صورت مجازي برگزار شد ، یاري مدیر عامل این

پروژه از نقش شبکه ي بانکی به ویژه بانک پارسیان در تامین مالی این پروژه تقدیر کرد. 
مدیرعامل شرکت تامین و انتقال آب خلیج فارس در مراسم بهره برداري از این طرح درباره تامین مالی پروژه گفت:

این طرح بزرگ ملی با حمایت دولت و مشارکت بانک ها و آورده نقدي سهامداران به شرح زیر تامین منابع شده است: از طریق منابع ارزي صندوق توسعه ملی با عاملیت بانک صنعت و معدن و
کنسرسیوم بانکی با مسئولیت بانک تجارت و منابع ارزي بانک ایران و اروپا با عاملیت بانک پارسیان تاکنون 300 میلیون یورو در این بخش هزینه شده است. تسهیلات ریالی دریافتی از کنسرسیوم 9
بانک دولتی 1200 میلیارد تومان و تسهیلات ریالی بانک سپه، به عنوان سهامدار طرح از طریق شرکت هاي معدنی با مشارکت کنسرسیوم بانکی 100 میلیارد تومان بوده است. جمع آورده سهامداران

تاکنون 6 هزار میلیارد تومان بوده و جمع هزینه ها در قطعه اي که امروز به افتتاح می رسد نیز 163 هزار میلیارد تومان است. 
این مقام مسئول در پایان گفت: این طرح عظیم انتقال آب با مشارکت گسترده مهندسان، مشاوران و پیمانکاران داخلی و 194 شرکت سازنده داخلی از 15 استان کشور، پس از تلاش چندساله به بار

نشست و میانگین اشتغال مستقیم و غیرمستقیم این پروژه 16 هزار نفر است و در زمان بهره برداري قطعه اي که افتتاح خواهد شد، 12 هزار نفر مشغول کار خواهند شد. 
گفتنی است پارسیان با حمایت از تامین مالی و سندیکایی پروژه از طریق کانون و شوراي مشترك بانک ها، تضمین تسهیلات بخشی از تامین مالی پروژه به مقدار 38 میلیون یورو و اعطاي تسهیلات

موردي تا سقف 200 میلیارد ریال در حمایت از این پروژه بزرگ را عهده دار شده و در عملیاتی شدن آن نقش موثري ایفا نمود. 
بانک پارسیان با توجه بر اینکه تامین آب، همیشه یکی از موضوعات و چالش هاي اساسی کشور بوده و خواهد بود، تلاش کرده به موازات افزایش و تشدید خشکسالی ها و تغییرات اقلیمی؛ در طرح هاي

تامین آب در سه بخش «آشامیدنی، کشاورزي و صنعت»، حضور فعالی داشته باشد.
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امضاي تفاهمنامه بانک رفاه با وزارت میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی

منبع: فصل اقتصادشماره خبر:  158  |  تاریخ: 1399/08/21

فصل اقتصاد - اسماعیل الله گانی مدیر عامل این بانک در مراسم امضاي تفاهم نامه همکاري هاي متقابل با وزارت میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی با بیان این مطلب گفت: صنعت
گردشگري ...

فصل اقتصاد - اسماعیل الله گانی مدیر عامل این بانک در مراسم امضاي تفاهم نامه همکاري هاي متقابل با وزارت
میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی با بیان این مطلب گفت: صنعت گردشگري دامنه گسترده اي دارد و

مشاغل زیادي با آن در ارتباط است که با توسعه و شکوفایی آن، به اشتغال کشور نیز کمک زیادي می شود. 
به گزارش فصل اقتصاد و به نقل از اقتصاد آنلاین، مدیر عامل بانک رفاه کارگران با اشاره به شرایط کنونی گفت:
متاسفانه ویروس کرونا مشکلات زیادي به وجود آورده که در این میان بخش گردشگري بیشترین آسیب را دیده است
و اگر نتوانیم راهکاري براي ادامه فعالیت این صنعت پیدا کنیم، با توجه به اینکه تعداد زیادي از افراد و مشاغل با این

حوزه مرتبط هستند، آسیب هاي زیادي به اقتصاد کشور وارد می شود. 
مدیر عامل بانک رفاه کارگران بیان داشت: در صورت ادامه این روند، از یک سو فعالان و سرمایه گذاران حوزه

گردشگري آسیب می بینند و از سوي دیگر کارکنانی که در مراکز تفریحی، اقامتی و گردشگري به کار مشغولند، ممکن است تغییر شغل بدهند که براي دوران پسا کرونا، این صنعت با مشکل نیروي
انسانی با تجربه مواجه خواهد شود. 

الله گانی در پایان تأکید کرد: ب انک رفاه همواره تلاش می کند به فعالان حوزه گردشگري خدمات مناسبی ارائه دهد اما براي رونق این حوزه و تأثیر آن در ایجاد اشتغال نیاز به همکاري و مساعدت
همه بخش هاي دولتی و خصوصی است. 

در ادامه این مراسم محمد خیاطیان معاون توسعه مدیریت و امور مجلس وزارت میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی نیز گفت: تلاش می کنیم با موافقت ستاد ملی کرونا بتوانیم دستورالعمل
سفرهاي هوشمندانه را اجرایی کنیم تا ضمن حفظ سلامتی شهروندان، این صنعت را هم از پیامدها و آثار منفی بیشتر در امان نگه داریم. 

وي افزود: مطمئن هستیم صنعت گردشگري پس از کرونا به سرعت به دوران شکوفایی خود بر می گردد و آینده این صنعت با حمایت ها و همکاري موسسه هاي مالی همچون بانک رفاه کارگران،
درخشان خواهد بود. 

گفتنی است، در پایان این مراسم تفاهم نامه همکاري هاي متقابل به امضاي طرفین رسید.
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رشد 5 برابري جذب سرمایه گذار در شهرك هاي صنعتی استان تهران در 6 ماهه 99

منبع: فصل اقتصادشماره خبر:  159  |  تاریخ: 1399/08/21

فصل اقتصاد - مدیرعامل شرکت شهرك هاي صنعتی استان تهران از رشد 5 برابري جذب سرمایه گذار در 6 ماه نخست امسال در شهرك هاي صنعتی این استان خبر داد.

فصل اقتصاد - مدیرعامل شرکت شهرك هاي صنعتی استان تهران از رشد 5 برابري جذب سرمایه گذار در 6 ماه
نخست امسال در شهرك هاي صنعتی این استان خبر داد. 

به گزارش فصل اقتصاد به نقل از شاتا، صابر پرنیان بیان کرد: با تلاش هاي انجام شده مجوز احداث دو پست برق 63
به 20 کیلوولت به ارزش 200 میلیارد تومان براي شهرك هاي صنعتی دماوند و فیروزکوه اخذ شده که این موضوع در

کشور بی نظیر است. 
وي با بیان اینکه در کشور هیچ شهرك صنعتی نداریم که در طول یک سال دو پست شبکه توزیع برق احداث کند،
گفت: شهرك صنعتی علی دره فیروزکوه دو زیرساخت عمده آب و برق را دارد؛ امسال توانستیم موضوع تخصیص آب

به شهرك صنعتی فیروزکوه را بعد از 12 سال به سرانجام برسانیم که خیلی از شهرك ها از این نعمت و ظرفیت محروم هستند. 
مدیرعامل شرکت شهرك هاي صنعتی استان تهران بیان کرد: به زودي قرارداد اجراي طرح خط انتقال آب بسته می شود و سرمایه گذاران در سال هاي آتی خیالشان در زمینه آب و برق راحت باشد. 

پرنیان تصریح کرد: در حوزه شهرك صنعتی فیروزکوه، با سرمایه گذاران بزرگی در حال مذاکره هستیم که چند واحد برند صنایع غذایی بزرگ کشور را به شهرستان فیروزکوه هدایت کنیم؛ قرار گرفتن
فیروزکوه در خارج از طرح ممنوعیت فعالیت صنایع در شعاع 120 کیلومتري پایتخت همچنین آب و هواي خنک آن، شرایط مساعدي براي واحدهاي صنایع غذایی به وجود آورده است. 

وي با تأکید بر اینکه شهرستان فیروزکوه در حوزه صنعت و اشتغال نیاز به توجه ویژه دارد، ادامه داد: 52 طرح راکد در شهرك صنعتی فیروزکوه وجود دارد که امیدواریم بتوانیم تا پایان سال فعال سازي
شود و این شهرك چهره شادابی به خود گیرد. 

مدیرعامل شرکت شهرك هاي صنعتی استان تهران افزود: در 6 ماهه امسال، 5 برابر به نسبت سال 1398 و دو برابر نسبت به سال 1397 در شهرك هاي صنعتی استان تهران جذب سرمایه گذار
داشتیم؛ جداي از اختصاص اعتبار براي احداث پست برق، امسال اعتبارات شهرك صنعتی در فیروزکوه 4 برابر و در دماوند 5 برابر افزایش داشته است.
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رشد 5 برابري جذب سرمایه گذار در شهرك هاي صنعتی تهران

منبع: رکناشماره خبر:  160  |  تاریخ: 1399/08/21

اقتصادي رکنا: مدیرعامل شرکت شهرك هاي صنعتی استان تهران از رشد 5 برابري جذب سرمایه گذار در 6 ماه نخست امسال در شهرك هاي صنعتی این استان خبر داد.

صابر پرنیان بیان کرد: با تلاش هاي انجام شده مجوز احداث دو پست برق 63 به 20 کیلوولت به ارزش 200 میلیارد تومان براي شهرك هاي صنعتی دماوند و فیروزکوه اخذ شده که این موضوع
در کشور بی نظیر است. 

وي با بیان اینکه در کشور هیچ شهرك صنعتی نداریم که در طول یک سال دو پست شبکه توزیع برق احداث کند، گفت: شهرك صنعتی علی دره فیروزکوه دو زیرساخت عمده آب و برق را دارد؛ امسال
توانستیم موضوع تخصیص آب به شهرك صنعتی فیروزکوه را بعد از 12 سال به سرانجام برسانیم که خیلی از شهرك ها از این نعمت و ظرفیت محروم هستند. 

مدیرعامل شرکت شهرك هاي صنعتی استان تهران بیان کرد: به زودي قرارداد اجراي طرح خط انتقال آب بسته می شود و سرمایه گذاران در سال هاي آتی خیالشان در زمینه آب و برق راحت باشد. 

پرنیان تصریح کرد: در حوزه شهرك صنعتی فیروزکوه، با سرمایه گذاران بزرگی در حال مذاکره هستیم که چند واحد برند صنایع غذایی بزرگ کشور را به شهرستان فیروزکوه هدایت کنیم؛ قرار گرفتن
فیروزکوه در خارج از طرح ممنوعیت فعالیت صنایع در شعاع 120 کیلومتري پایتخت همچنین آب و هواي خنک آن، شرایط مساعدي براي واحدهاي صنایع غذایی به وجود آورده است. 

وي با تأکید بر اینکه شهرستان فیروزکوه در حوزه صنعت و اشتغال نیاز به توجه ویژه دارد، ادامه داد: 52 طرح راکد در شهرك صنعتی فیروزکوه وجود دارد که امیدواریم بتوانیم تا پایان سال فعال سازي
شود و این شهرك چهره شادابی به خود گیرد. 

مدیرعامل شرکت شهرك هاي صنعتی استان تهران افزود: در 6 ماهه امسال، 5 برابر به نسبت سال 1398 و دو برابر نسبت به سال 1397 در شهرك هاي صنعتی استان تهران جذب سرمایه گذار
داشتیم؛ جداي از اختصاص اعتبار براي احداث پست برق، امسال اعتبارات شهرك صنعتی در فیروزکوه 4 برابر و در دماوند 5 برابر افزایش داشته است.
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رونق اقتصاد رابطه مستقیم با کاهش آسیب هاي اجتماعی دارد

منبع: میزانشماره خبر:  161  |  تاریخ: 1399/08/21

دادستان قزوین گفت: امروز تولید، اشتغال و اقتصاد مقاومتی باید دغدغه روزانه و لحظه اي مدیران اجرایی باشد چرا که رونق اقتصاد منجر به کاهش جرایم ،آسیب هاي اجتماعی و مقابله با
تحریم هاي ظالمانه خواهد شد.

خبرگزاري میزان - محمد قاسمی در ستاد پیگیري اجراي سیاست هاي کلی اقتصاد مقاومتی دادگستري استان قزوین گفت: امروز تولید، اشتغال و اقتصاد مقاومتی باید دغدغه روزانه و لحظه اي
مدیران اجرایی باشد چرا که رونق اقتصاد منجر به کاهش جرایم ،آسیب هاي اجتماعی و مقابله با تحریم هاي ظالمانه خواهد شد. 

دادستان عمومی و انقلاب قزوین گفت: مقام معظم رهبري نقشه راه پیشرفت اقتصادي کشور را در سیاست هاي کلی اقتصاد مقاومتی ابلاغ و تبیین کرده اند و تمامی مسئولان باید در زمینه اجرایی
کردن منویات ایشان اقدامات لازم را انجام دهند. 

این مسئول گفت: قوه قضاییه در حوزه مسائل و مشکلات اقتصادي بسیاري از دستورالعمل هاي خود را به روز رسانی کرده است و انتظار داریم مجلس شوراي اسلامی هم در زمینه تدوین قوانین روزآمد
ورود جدي داشته باشد. 

وي با اشاره به اینکه باید براي تحقق جهش تولید باید گام هاي بلند تر و اساسی تري برداشته شود، افزود: شفافیت قوانین و مقررات می تواند در تحقق رونق اقتصادي بسیار تاثیرگذار باشد و امیدواریم
تمامی دستگاه ها مانند قوه قضاییه که به صورت جدي در این زمینه ورود کرده است، اقدامات قابل قبولی را انجام دهند. 

این مقام قضائی افزود: تهیه بانک اطلاعاتی دقیق و به روز از وضعیت صنعت، شرکتهاي داراي مشکل و یا در معرض مشکل استان قزوین، برگزاري نشست هاي مختلف کارشناسی در حوزه اقتصادي،
فعالیت مضاعف دبیرخانه ستاد پیگیري سیاست هاي کلی اقتصاد مقاومتی استان قزوین موضوعاتی است که امیدواریم به شکل شایسته آن ها را عملیاتی کنیم. 

گفتنی است براساس دستورالعمل جدید قوه قضاییه دادستان عمومی و انقلاب مرکز قزوین به عنوان دبیر ستاد پیگیري اجراي سیاست هاي کلی اقتصاد مقاومتی دادگستري استان شروع بکار نمود. 

انتهاي پیام/
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انتصاب استاندار جدید کرمان/ تصویب تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین/ صدور مجوز ایجاد پست هاي سازمانی جدید در

وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی

منبع: پایگاه دولتشماره خبر:  162  |  تاریخ: 1399/08/21

جلسه هیات دولت روز چهارشنبه به ریاست حجت الاسلام والمسلمین دکتر حسن روحانی رئیس جمهوري برگزار شد و در این جلسه آقاي علی زینی وند با تصویب هیات وزیران...

جلسه هیات دولت روز چهارشنبه به ریاست حجت الاسلام والمسلمین دکتر حسن روحانی
رئیس جمهوري برگزار شد و در این جلسه آقاي علی زینی وند با تصویب هیات وزیران، به

عنوان استاندار جدید کرمان منصوب شد. 

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دولت، رئیس جمهور در این جلسه از مردم کرمان به عنوان
مردمانی مؤمن، انقلابی، متدین، دانش دوست و عالمِ پرور یاد کرد و گفت: این استان
شهیدان والا مقامی تقدیم انقلاب و ایران کرده است و چه افتخاري بالاتر از اینکه شهید حاج
قاسم سلیمانی با آن همه نقش ارزنده در دوران دفاع مقدس و مبارزه با تروریسم، از اهالی

این دیار است. 

دکتر روحانی خاطرنشان کرد: امنیت ایران و حتی امنیت منطقه و کشورهاي همسایه وام دار
رشادت ها و دلاوري هاي حاج قاسم سلیمانی است. 

وي در ادامه، از استاندار منتخب خواست که از همه اقشار بویژه از جوانان، بانوان، اقوام و مذاهب مختلف در اداره بهینه استان استفاده کند و رعایت اعتدال و اجتناب از افراط و تندروي را سرلوحه
تصمیمات و اقدامات خود قرار دهد. رئیس جمهور همچنین از زحمات آقاي فدایی، استاندار پیشین تقدیر کرد. 

بررسی گزارش سازمان برنامه و بودجه کشور درخصوص «آمایش سرزمین» 

در ادامه جلسه، اعضاي دولت به بحث و بررسی پیرامون گزارش سازمان برنامه و بودجه کشور درخصوص «آمایش سرزمین» پرداختند و ادامه بررسی آن به جلسه آتی دولت موکول شد. 

هیات وزیران همچنین با هدف یکپارچگی بخشی، سرزمینی و سازمانی و به منظور تمرکززدایی و تفویض اختیار مربوط به سطوح منطقه اي، آیین نامه اجرایی بند «الف» ماده (32) قانون احکام دایمی
برنامه هاي توسعه کشور - مصوب 1395 - موضوع تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین را به تصویب رساند. 

تعیین ارکان شوراي عالی، وظایف، تعیین اسناد توسعه سرزمینی که ملزم به تصویب نهایی شورایعالی هستند، تشکیل کمیسیون و تعیین اعضاي آن، تعیین دبیرخانه و وظایف آن، تشکیل کارگروه هاي
موضوعی و یا موضعی و کمیته هاي فنی مربوطه، تشکیل شوراي هماهنگی منطقه اي با هدف هماهنگی، سیاستگذاري، پیگیري و پیشبرد سریع تر امور توسعه و پیشرفت مناطق مختلف کشور، ایجاد
تعادل و توازن در استان ها و مناطق و دسترسی آنها به سرمایه و امکانات لازم به فراخور نیازها و استعدادهاي رشد و تعیین وظایف، اختیارات و اعضاي آن، از جمله موارد مندرج در آیین نامه مذکور

است. 

صدور مجوز ایجاد پست هاي سازمانی جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 

دولت با توجه به ضرورت ایجاد تحول ساختاري به منظور مواجهه فعالانه با تحولات فضاي مجازي و همچنین الزام وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی به تدوین سند تحول سازمانی حوزه فرهنگ با هدف
بررسی و رصد محتواي فرهنگی و هنري در فضاي مجازي، فرهنگ سازي و ارتقاي سواد رسانه اي و نیز کارآفرینی و توسعه کسب و کارهاي فرهنگی و هنري دیجیتال، با ایجاد 186 پست سازمانی

جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی موافقت کرد.
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رفع مشکل مسکن و اشتغال 2600 ایثارگر قزوینی

منبع: خبر آنلاینشماره خبر:  163  |  تاریخ: 1399/08/21

با انعقاد تفاهم نامه تامین زمین براي ساخت مسکن و ساماندهی اشتغال و کارآفرینی خانواده هاي شهدا و ایثارگران، مشکل مسکن یک هزار و 500ایثارگر و اشتغال یک هزار و یکصد ایثارگر
استان قزوین برطرف می شود.

با انعقاد تفاهم نامه تامین زمین براي ساخت مسکن و ساماندهی اشتغال و کارآفرینی خانواده هاي
شهدا و ایثارگران، مشکل مسکن یک هزار و 500ایثارگر و اشتغال یک هزار و یکصد ایثارگر استان

قزوین برطرف می شود. 

به گزارش خبرگزاري خبرآنلاین از قزوین؛ غلامرضا حقایق پور، مدیرکل بنیاد شهید و امور
ایثارگران استان قزوین در جلسه امضاي تفاهم نامه تامین زمین براي ساخت مسکن و ساماندهی
اشتغال و کارآفرینی خانواده هاي شهدا و ایثارگران که در سالن جلسات استانداري قزوین برگزار

شد، گفت: این تفاهم نامه گره گشاي مشکلات مسکن و اشتغال ایثارگران استان قزوین است. 
او افزود: در این تفاهم نامه براي یک هزار و 500ایثارگر زمین براي ساخت مسکن در نظر گرفته

شده که آمار فوق از 17سال گذشته بیشتر بوده است. 
حقایق پور ادامه داد: همچنین در تفاهم نامه یاد شده براي یک هزار و یکصد ایثارگر شغل ایجاد

خواهد شد که به همین تعداد طی 5سال گذشته انجام شده است. 
این مقام مسئول اظهار کرد: این تفاهم نامه در سال جهش تولید اقدام جهادي بوده که پایه گذار

آن مدیون زحمات مهندس سعید اوحدي معاون رییس جمهور و رییس بنیاد است. 
او گفت: طی مدیریت مهندس اوحدي اقدامات بزرگی از جمله در پرداخت مطالبات ایثارگران،
افزایش حقوق والدین شهدا براي اولین بار، پرداخت بدهی هاي مراکز درمانی و پرداخت بدهی

دانشگاه ها انجام شده که بیانگر زحمات بی نظیر ایشان است. 
مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان قزوین با بیان اینکه جلب رضایت جامعه ایثارگران از مهمترین اهداف بنیاد است، افزود: مسئولان بنیاد همه تلاش خود را می کنند تا بتوانند رضایت واقعی

جامعه ایثارگران استان قزوین که بزرگترین سرمایه نظام هستند، جلب کنند.
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چرخ کارگاه پوشاك راز و جرگلان به حرکت افتاد

منبع: داناشماره خبر:  164  |  تاریخ: 1399/08/21

در بحران کرونا که خیلی از مشاغل تعطیل و باعث دردسرهایی براي مردم شده است، در راز و جرگلان با همت قرارگاه سازندگی خاتم الانبیاء (ص) کارگاه تولیدي پوشاك با ظرفیت ایجاد
اشتغال براي 25 نفر راه اندازي و منبع درآمدي براي این خانوارها شده است.

در بحران کرونا که خیلی از مشاغل تعطیل و باعث دردسرهایی براي مردم شده است، در راز
و جرگلان با همت قرارگاه سازندگی خاتم الانبیاء (ص) کارگاه تولیدي پوشاك با ظرفیت

ایجاد اشتغال براي 25 نفر راه اندازي و منبع درآمدي براي این خانوارها شده است. 
به گزارش شبکه اطلاع رسانی راه دانا؛ به نقل از پایگاه خبري راز و جرگلان، چندین سال
است با انواع تحریم هایی که از سمت دشمن نسبت به کشور لحاظ می شود، مقام معظم
رهبري بارها در بیاناتشان اقتصاد مقاومتی، حمایت از تولید داخلی را سرلوحه امور قرار داده
اند و لزوم ورود جدي به این بخش را خواستار شده اند. براین اساس کارگاه هاي تولیدي
زیادي نیز راه اندازي شده که قطعا در کمک به کسب درآمد براي خانوارها و ایجاد اشتغال

تاثیرگذار بوده است. 

این در حالی است که با شیوع کرونا در سراسر جهان، علاوه بر مشکل سلامتی، مشکلات
معیشتی بسیاري بر مردم تحمیل شده که زندگی را بر آنها دشوار کرده است، در این میان
در شهرستان مرزي راز و جرگلان با راه اندازي کارگاه تولیدي پوشاك براي 25 نفر از مردم
این منطقه ایجاد اشتغال شده که می تواند باري از دوش مردم بردارد. این کارگاه ها بعد از
راه اندازي نیاز به حمایت دارند تا بتوانند سرپا بمانند و با ایجاد بازار فروش تناسب بین

عرضه و تقاضا فراهم و رونق کار صورت گیرد. 

ایجاد اشتغال براي 25 نفر با راه اندازي کارگاه تولیدي پوشاك 

عیسی یزدانی، معاون بسیج سازندگی سپاه شهرستان راز و جرگلان در گفتگو با خبرنگار راز و جرگلان در رابطه با کارگاه خیاطی که در این شهرستان راه اندازي شده است، اظهار داشت: این کارگاه از
روز 10 آبان ماه سال جاري با حمایت قرارگاه سازندگی خاتم الانبیاء (ع) و بسیج سازندگی شهرستان راز و جرگلان برپا شده است. 

وي با اشاره به اینکه این کارگاه خیاطی با اعتباري بالغ بر 180 میلیون تومان شروع به کار کرده است، گفت: 15 نفر به صورت مستقیم و 10نفر به صورت غیر مستقیم مشغول به کار شده اند که در
صورت حمایت و پشتیبانی دستگاههاي ذیربط امکان افزایش نیروهاي کار و گسترش کارگاه نیز وجود دارد. 

این مقام مسئول یادآور شد: در حال حاضر از 25 نیروي مشغول به کار در این کارگاه تولید پوشاك 15 نفر از نیروهاي بومی شهرستان رازوجرگلان هستند که به صورت مستقیم فعالیت می کنند و از
10 نفر مشغول به کار به صورت غیرمستقیم 6 نفر بومی و 4 نفر غیربومی هستند. 

یزدانی خبر داد: در این واحد تولیدي در حال حاضر مانتو بچه گانه و بزرگسال، لباس هاي زمستانی، لباس هاي بچه گانه و ماسک به صورت سري دوزي تولید می شوند که بسته به نوع سفارش طرف
قرارداد با کارگاه و فصول سال نوع محصول تولیدي تغییر می کند. 

معاون بسیج سازندگی سپاه شهرستان راز و جرگلان در پاسخ به سوال خبرنگار ما مبنی بر ارائه محصولات عمده به بازار، خاطرنشان کرد: بر اساس سفارش طرف قرار داد نوع و طرح سفارش شده، مواد
اولیه مورد نیاز محصول براي کارگاه ارسال می شود و کارگاه محصول را به صورت عمده تولید و به بازار عرضه می کند. 

راز و جرگلان گنجایش فروش این محصولات را در داخل شهرستان ندارد 

یزدانی گفت: علاوه بر ارائه محصولات تولیدي در شهرستان، فروش به صورت عمده و سفارش از طرف شرکت هاي بزرگ و عرضه محصولات در سراسر کشور نیز انجام می گیرد. 

وي خبر داد: تولیدات کارگاه بسته به میزان تقاضا به صورت هفتگی تولید و توزیع انجام می شود. 

یزدانی مشکل ارتباطی براي دریافت مواد خام اولیه و ارسال محصول تولیدي به خارج از شهرستان، کمبود چرخ خیاطی را بخشی از مشکلات پیش رو این کارگاه تولیدي پوشاك خواند و گفت: راز و
جرگلان گنجایش فروش این محصولات را در داخل شهرستان ندارد و در واقع نسبت عرضه به تقاضا با هم تناسب ندارد. 

این مقام مسئول ادامه داد: در شرایط فعلی که مردم از لحاظ معیشتی تحت فشار هستند قطعا ایجاد این اشتغال ها می تواند کمکی به مردم باشد که بخشی از نیازهاي زندگی شان را برآورده کنند. 

وي گفت: مسئولان شهرستان براي حمایت از این کارگاه هاي تولیدي همت کنند که با ایجاد بازار فروش ثابت براي ارائه محصولات به صورت مستقیم و بدون واسطه، مردم بتوانند با هزینه هاي
کمتري اقلام مورد نیازشان را خریداري کنند، علاوه بر این قطعا در رونق این کسب و کارها مثمر ثمر خواهد بود. 

انتهاي پیام/
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نقش گروه هاي تروریستی در کولبر شدن جوانان

منبع: خبرگزاري مهرشماره خبر:  165  |  تاریخ: 1399/08/21

حتما نیروهاي مرزي ممکن است به اشتباه کولبري را هدف قرار دهند؛ اما هرکس که کوله اي و باري بر دوش داشت و لباس کردي پوشیده بود و مورد اصابت گلوله قرار گرفت، کولبر نیست!

حتما نیروهاي مرزي ممکن است به اشتباه کولبري را هدف قرار دهند؛ اما هرکس که کوله
اي و باري بر دوش داشت و لباس کردي پوشیده بود و مورد اصابت گلوله قرار گرفت، کولبر

نیست! 

به گزارش خبرگزاري مهر، ایسکانیوز نوشت: مساله تلخ کولبري و سوخت بري و انواع
ترددهاي مرزي در ایران که نشان از متوازن نبودن فرایند توسعه و نوعی مرکز محوري در
تقسیم ثروت کشورهاي دارد، همواره در دستور کار نهادهاي دولتی، حقوق بشري و رسانه ها

و نخبگان بوده است. 

هر بار با مرگ تلخ یکی از کولبران در مناطق مرزي کردنشین غرب و شمالغرب ایران، رسانه
ها و مقامات مسئول در کشور در سطوح و ابعاد مختلف، اظهار تأسف می کنند، رسانه ها به
سراغ دلایل این پدیده تلخ می روند و مدتی خبر مرگ کولبران و قول مقامات براي حل این
مساله، افکار عمومی را درگیرخود کرده و سپس فراموش می شود تا فاجعه بعدي رخ دهد و

این چرخه باطل، هنوز به حل مساله به طور ریشه اي منجر نشده است. 

به عنوان مثال رسانه ها، افکار عمومی و مقامات دیگر در مورد فرهاد و آزاد خسروي، اظهار نظر و گزارش منتشر نمی کنند؛ کولبرانی که در سرما یخ زدند و قربانی شدند. 

اکنون نیز در دوران همه گیري کرونا و بسته بودن مرزها، وضعیت مالی کولبران، بدتر از گذشته شده و آنها به سختی امرار معاش می کنند. حکومت جمهوري اسلامی نیز سعی کرده با توزیع کارت
هدیه و سایر اقدامات حمایتی، از آنها حمایت کند که البته مانند سایر اقشار مردم، این کمک ها حداقلی بوده و مساله اصلی فقر در مناطق مرزي را حل نخواهد کرد. 

دیدبان حقوق بشر کردستان ایران به عنوان نهادي حقوقی و تخصصی در مورد مسائل حقوق بشري در کردستان و مناطق کردنشین ایران و کشورهاي خاورمیانه، به طور جدي پیگیر حل مسائل
کولبران است. ما در دیدبان، بارها گزارش هاي مختلفی از نقض حقوق کولبران، ریشه هاي این پدیده تلخ و اثرات آن در نقض حقوق بشر (مانند حق بر اشتغال) منتشر کردیم و اعتقاد داریم مسئول

اصلی حل این پدیده، دولت و نهادهاي حاکمیتی در ایران هستند. 

حکومت وظیفه دارد به همان اندازه که به مرکز و پایتخت رسیدگی می کند، امکانات توسعه اي و تولیدي و کارگاه هاي صنعتی را در مناطق مرزي نیز مستقر کرده و از طریق ایجاد بازارچه هاي مرزي،
توزیع عادلانه ثروت را دستور کار قرار دهد. ما اعتقاد داریم کولبري، شغل نیست و حق بر اشتغال مناسب و درآمد کافی کولبران نقض شده و می شود. 

حل این مساله نیز با نظارت حکومت و ورود جدي نهادهاي مختلف دولتی ممکن است. اما آیا تنها دلیل پدیده تلخ کولبري، رفتار و ترك فعل دولت است؟ آیا برخی اقدامات مسلحانه توسط گروه هاي
مسلح و عمدتاً تروریستی، در فرار سرمایه و بیکاري جوانان و سوق دادن آنها به کولبران، نقش نداشته اند؟ 

سایت «فکت نامه» اخیراً در مقاله اي به صحت سنجی اظهارات و ادعاهاي یکی از مقامات نیروي انتظامی پرداخته که مدعی شده است «کولبران توسط اشرار مسلح مورد اصابت گلوله قرار می گیرند نه
مرزبانی». این سخنان را فرمانده مرزبانی ناجا، سردار احمد علی گودرزي، گفته است. 

این سایت، در انتهاي مقاله خود نوشته است «فکت نامه به این گفته احمدعلی گودرزي فرمانده مرزبانی ناجا که «کولبران توسط اشرار مسلح مورد اصابت گلوله قرار می گیرند نه مرزبانی» نشان
«نادرست» می دهد. چراکه گفته او ادعایی بدون سند است که براي اولین بار از سوي کسی مطرح شده که خود یک سر ماجرا است و سازمان و نیروهاي تحت امرش رسماً سابقه تیراندازي به سوي

کولبران را دارند». 

فکت نامه در رد اظهارات این مقام ارشد پلیس ایران نوشته است: «تا آنجا که ما گشتیم هیچ گزارش رسمی یا نیمه رسمی پیدا نکردیم که در آن از درگیري میان «اشرار» و کولبران صحبت شده باشد.
ادعاي «سوءاستفاده اشرار از کولبران» تا الان زیاد در رسانه هاي رسمی داخل ایران مطرح شده است. 

منابع رسمی خبرهاي زیادي از درگیري میان نیروهاي سپاه و مأموران انتظامی با آنچه «اشرار» و «قاچاقچیان اسلحه، مواد مخدر و مشروبات الکلی» می خوانند، منتشر کرده اند، اما تاکنون صحبتی از
درگیري میان کولبران با قاچاقچیان یا «اشرار» یا هر گروه دیگري به جز نیروهاي نظامی و انتظامی، مطرح نبوده است». 

در مورد نتیجه گیري و دلایل فکت نامه براي ارائه نشان نادرست به این ادعاي سردار گودرزي (فارغ از اظهارات مقام ارشد انتظامی ایران) دیدبان اعتقاد دارد که باید به موارد زیر توجه کرد و به همین
دلایل، منابع فکت نامه نه تنها کامل نیستند، بلکه غلط هستند و اتفاقاً یکی از دلایل مرگ کولبران، اشرار و گروه هاي تروریستی مسلح هستند. 

لازم به ذکر است دیدبان اعتقاد دارد اظهارات فرمانده مرزبانی ناجا فقط تا حدي صحیح است و متأسفانه بعضاً کولبران توسط نیروهاي ایرانی، مورد هدف قرار می گیرند و کشته می شوند (که قطعاً باید
بررسی و با خاطیان برخورد قاطع صورت بگیرد)؛ اما این، همه حقیقت نیست: 

_ اگر نویسنده مقاله فکت نامه، به دقت به سراغ جغرافیا و تاریخ منطقه طی حدود 40 سال اخیر می رفت و تاریخ درگیري گروه هاي مسلح کُرد با دولت هاي ایران و ترکیه را مطالعه می کرد، متوجه
می شد که یکی از منابع تأمین مالی گروه هاي تررویستی کُرد مانند پ.ك. ك و پژاك، اخاذي از کولبران، گرفتن حق گمرکی از آنها تحت عنوان «مالیات انقلابی» و استفاده از آنها براي قاچاق سلاح
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است. این استفاده عموماً به اجبار و با ابزار تهدید صورت گرفته است. 

دیدبان بارها در گزارش هاي مستند خود به این موارد اشاره کرده است. در واقع، کولبران، قربانی اخاذي گروه هاي مسلح و تروریستی مانند پژاك و پ.ك. ك و… هم هستند. اگر با آنها همکاري
صورت نکنند، کشته می شوند، بارشان نیز مصادره انقلابی می شود! 

لذا باید گفت استفاده اشرار، گروه هاي تروریستی و … از کولبران براي حمل سلاح و مواد ممنوعه (با تطمیع و یا تهدید)، امر ممکن و بدیهی است؛ زیرا احتمالاً کسی به به کولبران شک نمی کند و
ممکن است براي آنها بازرسی بدنی در نقاط صعب العبور و کوهستانیِ مرزي، وجود نداشته باشد. 

حتی احتمال دارد کولبري، پوششی براي ورود تروریست هاي مسلح کُرد و غیرکُرد به ایران و ترکیه باشد. این امر با سابقه گروه هایی مانند پژاك، حدك و حدکا همخوانی دارد. 

بهتر است نویسنده مقاله فرصت بگذارد و اقدامات تروریستی این گروه ها در مناطق کردنشین ایران و ترور افراد بی گناه را مرور کند. این سلاح ها و مواد منفجره از کجا وارد ایران شده است؟ آیا
استفاده از پوشش کولبري، یکی از معابر ورود سلاح و مواد منفجره به کشور نیست؟ 

آیا ممکن نیست یک کولبر به دلیل عدم همکاري با پژاك و غیره به دست آنها به قتل برسد؟ حتماً نباید این موارد رسانه اي شود تا نویسنده مقاله فکت نامه به آنها رجوع کند. زیرا منطقه مرزي و مردم
آن، اصولاً در رسانه هاي مرکز محور ایران، جایی ندارند. 

ضمناً استفاده از ظرفیت کردستانات ایران براي تغییر نظام سیاسی کشور، در سخنان جان بولتون نیز مشهود است. چرا فکر نکنیم سلاح لازم براي درگیري و جنگ با جمهوري اسلامی، از طریق
کولبري وارد کشور می شود؟ 

_ اخاذي همان گروه ها از مناطق روستایی، کارخانه هاي کوچک و متوسط تولیدي در مناطق مرزي ایران و اقدامات مشابه، باعث فرار سرمایه و بیکاري جوانان و روي آوردن آنها به کولبري شده است.
این مساله، ارتباطی به مقاله فکت نامه ندارد؛ اما باید به ریشه هاي کولبري توجه کرد 

در واقع این گروه ها مایل هستند که کردستانات ایران، عقب افتاده و توسعه نیافته باقی بماند، تا زمینه طرح شعارهایی قومی و جدایی طلبانه و البته جذب اعضا بهتر فراهم شود. 

_ بهترین و عینی ترین نمونه براي رد ادعاي فکت نامه و نشان اعطایی در آن مقاله، ماجراي «سوران اختر شمر» است. این کولبر، توسط پژاك کشته شده و ماجراي تلخ او را رسانه هاي زیادي منتشر
کردند. 

درست است که او در هنگام کولبري کشته نشده است، اما نباید فراموش کرد که کولبران زیادي توسط گروه هاي تروریستی مورد اخاذي و ضرب و جرح قرار می گیرند و اگر هم کشته شوند، رسانه
هاي ایرانی که اخبار سلبریتی ها و مناطق مرکزي کشور برایشان اهمیت بیشتري دارد، به آن توجه نخواهند کرد. بله! حتماً نیروهاي مرزي ممکن است به اشتباه کولبري را هدف قرار دهند؛ اما هرکس

که کوله اي و باري بر دوش داشت و لباس کردي پوشیده بود و مورد اصابت گلوله قرار گرفت، کولبر نیست! 

_ به نظر می رسد ضمن احترام به دغدغه و تلاش نویسنده، میزان تصحیح اطلاعات منتشر شده، مهم و چشم گیر است و حداقل باید منجر به اصلاح قابل توجه متن مقاله شود. 

_ معتقد هستیم که مهمترین طرف این ماجرا براي حل دائمی آن، دولت ایران است. دولت باید زمینه اشتغال کردها را فراهم کند و همزمان مانع از اخاذي و قتل کولبران توسط گروه هاي مسلح و
تروریستی شود. ضمن آنکه آموزش نیروي نظامی و مرزي و برخورد قاطع با خاطیان، وظیفه حتمی دولت ایران است.
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تسهیلات ویژه کسب و کارهاي آسیب دیده قرآنی، فرهنگی و هنري فراهم شد

منبع: خبرگزاري مهرشماره خبر:  166  |  تاریخ: 1399/08/21

شیراز- معاون هنري و سینمایی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس از اعطاي تسهیلات ویژه کسب و کارهاي آسیب دیده قرآنی، فرهنگی و هنري با کارمزد 4 درصد خبر داد.

شیراز- معاون هنري و سینمایی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس از اعطاي تسهیلات
ویژه کسب و کارهاي آسیب دیده قرآنی، فرهنگی و هنري با کارمزد 4 درصد خبر داد. 

به گزارش خبرنگار مهر، بهروز مرامی جدیدي بعد از ظهر چهارشنبه در جمع خبرنگاران با
اشاره به همه گیري بیماري کرونا گفت: گسترش بیماري کرونا در 9 ماه گذشته، بیشترین

آسیب را به کسب و کارهاي فرهنگی و هنري وارد کرد. 

وي ادامه داد: وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در راستاي جبران این خسارت ها، براي دومین
بار در سال جاري، تسهیلات کمکی خود را به فعالان فرهنگ و هنر با کارمزد 4 درصد اعلام

کرد. 

به گفته مرامی، فعالان قرآنی، هنرمندان و فرهنگ ورانی که می خواهند از این تسهیلات
استفاده کنند باید با مراجعه به سامانه تحفه، درخواست خود را ثبت کنند. 

معاون هنري و سینمایی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس بیان کرد: فراخوان این تسهیلات چندي پیش اعلام شده بود که تا کنون 49 پرونده از صاحبان مشاغل و کسب و کارهاي فرهنگی و
هنري داراي مجوز از فرهنگ و ارشاد اسلامی در استان فارس درخواست خود را در سامانه مربوطه ثبت کرده اند؛ که تنها 20 درصد از سهمیه استان فارس است. 

وي افزود: همه اشخاص حقیقی و حقوقی بخش هاي خصوصی و تعاونی فعال در زمینه هاي قرآنی، فرهنگی و هنري داراي مجوز رسمی از وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی همچون «نمایش»، «آموزش»،
«موسیقی»، «تجسمی»، «مد و لباس»، «فرهنگی»، «رسانه» و «قرآنی» می توانند از این تسهیلات استفاده نمایند. 

یادآور می شود: فعالان فرهنگی، هنري، قرآنی و رسانه خواهان استفاده از این تسهیلات بایستی به سامانه tohfeh.farhang.gov.ir مراجعه و پس از خوانش شرایط پرداخت تسهیلات با کارمزد 4
درصد که از سوي صندوق کارآفرین امید نسبت به ثبت درخواست خود اقدام کنند. 

سامانه الکترونیکی برخط مستقر در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی به آدرسwww.tohfeh.farhang.gov.ir براي اجرا و نظارت بر حسن اجراي برنامه هاي موضوع این تفاهم نامه مورد استفاده
قرار خواهد گرفت و در آن، تمام اطلاعات مربوط به مراحل پذیرش، بررسی و پرداخت تسهیلات به طرح هاي موضوع این شیوه نامه ثبت شده است. تسهیلات حمایتی به کسب کارهاي فرهنگی، هنري
و رسانه اي طبق برش استانی اختصاص داده شده است. همچنین چگونگی این تخصیص در شیوه نامه ها و کاربرگ هاي معاونت ها، سازمان سینمایی و مرکز رسانه هاي دیجیتال آمده و بر روي سامانه
تحفه بارگذاري شده است و جذب بهنگام این تسهیلات امکان تجدید دریافت تسهیلاتی دیگر را فراهم می کند و رعایت مفاد شیوه نامه ابلاغی صندوق کارآفرینی امید که در پی ارسال می شود،

ضروري است.
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"لبخند هنرمند ویلچرنشین" شیرینی آغاز فعالیت بنیاد ملی کارافرینی اجتماعی در یزد

منبع: ایسناشماره خبر:  167  |  تاریخ: 1399/08/21

اولین بنیاد خیریه کارآفرینی اجتماعی استان یزد که با هدف رفع مشکلات و آسیب هاي اجتماعی در گستره ملی شکل گرفته، با اهداي ویلچر به هنرمند جوان مهریزي، فعالیت خود را آغاز
کرد.

 «سیدمحمد رستگاري» فرماندار یزد روز گذشته در نشست اعضاي هیات مدیره این بنیاد
کارآفرینی اجتماعی که در محل فرمانداري یزد برگزار شد، با بیان این که همت بخش خیري یزد ستودنی است، گفت: نه تنها در مسئله کرونا بلکه در هر نیازي که با خیرین استان در میان گذاشته

 
شد، مشکل برطرف و شاهد مشارکت خیران بودیم. 

 
وي فرمانداري را یک پلی ارتباطی بین مردم و خیرین دانست و به همبستگی و پشتکار خیران یزد در رفع مشکلات استان از دیرباز تاکنون اشاره کرد. 

این مسئول به ظرفیت غنی شهرستان مهریز در انواع هنر به خصوص هنر تئاتر اشاره کرد و گفت: هنرمندانی مانند «محمد جواد آخوندي» هنرمند معلول مهریزي با وجود مهارت و استعداد مطلوبی که

 
در عرصه هنر دارند، نمی توانند خود را مانند هنرمندان مرکز استان نشان دهند لذا باید تلاش شود تا هنرمندان شهرستانی بیش از پیش مورد توجه قرار گیرند. 

 
 

 
آمادگی بهزیستی براي همکاري با خیران 

«محمدعلی عطابخش» مدیر کل بهزیستی یزد نیز با بیان این که معلولان باید با نشان دادن توانایی ها و استعدادهاي خود دیدگاه جامعه را تغییر دهند، اظهار کرد: معلولیت، محدودیت است اما ناتوانی

 
نیست و این مسئله را فقط یک معلول می تواند به جامعه ثابت کند، همانطور که این هنرمند جوان مهریزي این مسئله را به دنیا ثابت کرد. 

وي ثبت موسسه خیریه مذکور را اتفاق مبارکی براي استان دانست و با اشاره به مشارکت خیران در استان، گفت: سازمان بهزیستی در حدود اختیارات قانونی خود اقداماتی را در گستره استانی ارائه می

 
کند و در صورت حمایت خیران نسبت به هر نوع مشارکتی اعلام آمادگی می کنیم. 
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سود بنگاه هاي اقتصادي منشا خیر 

«محسن هزارخوانی» دبیر کانون کارآفرینی استان هم در ابتداي این نشست، از تشکیل بنیاد خیریه این کانون با عنوان «پویش ایرانیان» و گستره فعالیت ملی خبر داد و گفت: آغاز فعالیت این کانون

 
خیري با خرید ویلچري براي هنرمند کم توان استانمان رقم خورد. 

وي با بیان این که فعالیت بنیاد مذکور حول محور بنگاه هایی اقتصادي و پولساز خواهد بود، گفت: سود اقتصادي این بنگاه ها معیار عمل قرار گرفته و بخشی از درآمد آن ها با هدف تحقق مسئولیت

 
هاي اجتماعی آنها، صرف امور خیریه خواهد شد. 

وي محور فعالیت ها و هزینه کرد خیري این بنیاد را رفع آسیب هاي اجتماعی اعلام کرد و افزود: خوشبختانه نوآوري و ایجاد فضاهاي خلاقانه در صنعت، معدن، کشاورزي و خدمات وجود دارد لذا باید

 
در حوزه اجتماعی، هزینه و سرمایه گذاري شود. 

وي از ارائه خدمات بیمه اي و درمانی به افراد تحت پوشش بنیاد خبر داد و گفت: این بنیاد اقداماتی مانند پوشش بیمه اي و سایر خدمات را براساس سود بنگاه هاي اقتصادي به نیازمندان و آسیب

 
دیدگان اجتماعی مانند معلولان و زنان سرپرست خانوار انجام می دهد. 

 
 

 
بنیاد اجتماعی کارآفرینان آماده فعالیت فراملی 

«اصغرآقا نبیل» عضو هیات امناي کانون کارافرینی استان نیز گردهمایی کارافرینان استان را از مزیت هاي بحران کرونا دانست و گفت: کارافرینان دور هم جمع شده و همراه و هم گام بیمارستان ها،

 
کادر درمان و پزشکان، فعالیت می کنند. 

وي به تعطیلی خودجوش واحدهاي اقتصادي خصوصا هتل ها اشاره کرد و گفت: در موج اول کرونا 300 کارافرین استان نه تنها ساکن یزد بلکه از کشورهایی مانند بلژیک، آمریکا و انگلیس دور هم

 
جمع شدند تا در دوران کرونا پررنگ تر از همیشه نقش آفرینی کنند. 

 
وي به کمک هاي میلیاردي خیرین استان اشاره کرد و گفت: در موج دوم نیز همانند موج اول کرونا، خیران نقش آفرینی کرده و از هیچ نوع کمکی دریغ نکردند. 

نبیل با بیان این که بنیاد کارآفرینی اجتماعی صرفا یک مجموعه خیري نیست، گفت: این مجموعه که در تمام کشور ایفاي نقش خواهد کرد، در هر نوع مشکل اقتصادي، فرهنگی و اجتماعی ورود

 
خواهد کرد. 

وي از فعالیت این مجموعه خیري در کنار موسسات بین المللی خبر داد و گفت: آغاز فعالیت این مجموعه به زودي با مجموعه هاي بزرگ بین المللی همراه خواهد بود. 
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در این جلسه که اولین تفام نامه بنگاه کارآفرینی اجتماعی با یک شرکت بیمه اي در راستاي رفع مشکلات و آسیب هاي اجتماعی منعقد شد، «محمد جواد آخوندي» هنرمند معلول مهریزي از سوي
شرکت بیمه اي مذکور علاوه بر پوشش بیمه اي کرونا و بیمه عمر، بورسیه دانشگاه آزاد اسلامی شد. 

 
 

 
 

 
 

انتهاي پیام
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بسیاري از وکلاي داراي پروانه وکالت هم با معضل بیکاري روبرو هستند

منبع: روزنامه اعتمادشماره خبر:  168  |  تاریخ: 1399/08/21

علی مجتهدزاده، وکیل پایه یک دادگستري: 
بسیاري از وکلاي داراي پروانه وکالت هم با معضل بیکاري روبرو هستند مجتهدزاده با تاکید
بر مشکل بیکاري در میان وکلا عنوان می کند: آقایان در مجلس یک تحقیق انجام دهند و
ببینند که چند درصد از وکلایی که پروانه وکالت هم دارند در حال حاضر بیکار هستند.
خدارحمت کند من از مرحوم آقاي کشاورز یک بار خودم بدون واسطه شنیدم که می گفتند

برخی از وکلا می گویند در اسنپ کار می کنند. 

اعتمادآنلاین| علی مجتهدزاده، وکیل پایه یک دادگستري درباره طرح هایی که در مجلس
شوراي اسلامی براي ایجاد اشتغال و ساماندهی رشته حقوق مطرح است می گوید: برخی از
این طرح ها از قدیم هم وجود داشته اما به هر حال در آنها یک نگاه غیرتخصصی و

غیرحقوقی دیده می شود. 

او با بیان اینکه در واقع نگاه در این طرح ایجاد کسب و کار است اما به نظر من به کار حقوقی باید فراتر از این موارد نگاه کرد، می افزاید: حداقل براي اداره موسسات حقوقی تنها داشتن لیسانس حقوق
واقعا کفایت نمی کند، هر چند که گفته شده که دوره اي سه ماهه هم برگزار می شود. 

این وکیل دادگستري ادامه می دهد: از طرفی اگر واقعا آقایان دغدغه افزایش کسب و کار را دارند و قصد دارند تا خیل عظیم فارغ التحصیلان بیکار حقوق را شاغل کنند، باید به این نکته توجه داشته
باشند که با توجه به تغییر تعداد جذب نیرو در کانون وکلا و هیات اجرایی ماده 187 در حال حاضر بسیاري از وکلاي داراي پروانه وکالت هم با معضل بیکار روبرو هستند. 

مجتهدزاده با تاکید بر مشکل بیکاري در میان وکلا عنوان می کند: آقایان در مجلس یک تحقیق انجام دهند و ببینند که چند درصد از وکلایی که پروانه وکالت هم دارند در حال حاضر بیکار هستند.
خدارحمت کند من از مرحوم آقاي کشاورز یک بار خودم بدون واسطه شنیدم که می گفتند برخی از وکلا می گویند در اسنپ کار می کنند. 

او می افزاید: بنابراین اینکه فکر می کنند که با چنین طرح هایی معضل بیکاري بین دانشجویان حقوق برطرف می شود نه چنین چیزي نیست. ممکن است بخش بسیار کمی از افرادي که نتوانستند
پروانه وکالت بگیرند با این کار مشکل شان حل شود اما قطعا مشکل بسیاري هم حل نخواهد شد. 

این وکیل دادگستري در ادامه می گوید: این موضوع را هم باید در نظر گرفت که وکیل دادگستري نیاز به آموزش هاي خاصی دارد و صرف داشتن لیسانس حقوق بخواهید مشغول به کار شوید و براي
مردم کار کنید چه بسا مشکلات بیشتري را هم به دنبال داشته باشد. 

مجتهدزاده با بیان اینکه در حال حاضر با دو مشکل بین وکلا روبرو هستیم، توضیح می دهد: یک کم تجربگی و عامیانه تر بگویم کم دانشی است که متاسفانه نه تنها در میان وکلاي 187 که بین
وکلاي کانون وکلا هم دیده می شود. از زمانی که ظرفیت پذیرش وکلا زیاد شده این مشکل به وفور به چشم می خورد. مورد دیگر هم این است که حتی ممکن است فردي علم خوبی هم داشته باشد

اما به درد کار وکالت نخورد. چون کار وکالت توان اجرایی هم می خواهد. 

او با تاکید بر گره گشا نبودن طرح هایی که در مجلس براي ساماندهی حرفه وکالت در دستورکار است، بیان می کند: به نظر می آید آقایان فقط می خواهند بگویند که مشکل بیکاري را بین دانشجویان
حقوق کم کردند. بله زمانی بود که کانون وکلا 100 وکیل می گرفت و ما از چنین طرحی استقبال می کردیم اما الان سالی 2 هزار وکیل کانون وکلا می گیرد و حدود 3 هزار نفر هم 187 می گیرد.
بسیاري از این افراد هم بیکار هستند و رسما بازار کاري براي آنها وجود ندارد. بعد می خواهند موسسات حقوقی را هم به این اضافه کنند و تعدادي جوان کم تجربه با سه ماه آموزش حیات و ممات

مردم را به دست آنها بدهید که بگویید ما مشکل بیکاري را حل کردم. 

مجتهدزاده تاکید می کند: این یک نگاه غیرحقوقی است، من تعجب می کنم آقایانی که در کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس نشسته اند متاسفانه اصلا نگاه حرفه اي به وکالت ندارند. به وکالت نگاه
خیلی عامیانه اي دارند و شانی براي آن قائل نیستند. بهتر است آقایان به فکر بهبود زیرساخت ها باشند و فکري به حال وکلایی که الان بیکار هستند، کنند. 

این وکیل دادگستري با اشاره به وضعیت کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس می گوید: زمانی که کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس خالی می ماند، چنین خروجی هم از آن دور از انتظار نیست. در واقع
هر کسی از هر جایی رانده و مانده بود نهایتا رفت به این کمیسیون و آیین نامه را هم به دلیل کمبود اعضا براي آن تغییر دادند. در صورتی که یکی از مهمترین کمیسیون هاي مجلس است. 

او ادامه می دهد: وقتی نمایندگانی با این دیدگاه در مجلس حضور دارند که حاضر نمی شوند عضو این کمیسیون حساس و مهم شوند و بیشتر به دنبال جاهاي پر سر و سر صدا هستند نباید هم از آنها
انتظار کار کارشناسی داشت. در واقع حکایت اعضاي کمیسیون حقوقی و قضایی این شعر است که (ما بدین در نه پی حشمت و جاه آمده ایم/ از بد حادثه این جا به پناه آمده ایم). 

منبع: داتیکان



11/11/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 247/282

رشد چشمگیر فعالیت زنان در عرصه هاي علمی

منبع: ایسناشماره خبر:  169  |  تاریخ: 1399/08/21

معاون رئیس جمهوري در امور زنان و خانواده با تاکید بر رشد چشمگیر شرکت هاي دانش بنیان و فعالیت زنان در این عرصه، گفت: حدود 30 درصد از اعضاي هیئت علمی دانشگاه ها و حدود
52 درصد از دانشجویان کشور را زنان تشکیل می دهند  و این رشد چشمگیر زنان در عرصه هاي علمی علاوه بر فراهم شدن زمینه رشد آن ها پس از ...

به گزارش ایسنا معصومه ابتکار در مراسم تقدیر از زنان موفق کارآفرین شرکت هاي دانش
بنیان و امضاي موافقتنامه همکاري جدید با معاونت علمی و فناوري رییس جمهوري که با
حضور دکتر سورنا ستاري - معاون علمی و فناوري رییس جمهوري - برگزار شد، اظهار کرد:
رشد شرکت هاي دانش بنیان در کشور در این دولت چشمگیر غیر قابل انکار است. این
عرصه بسیار مهم است چراکه فاصله میان کارهاي پژوهشی و کارهاي علمی دانشگاهی با نیاز
بازار، اشتغال، کارآفرینی و خلاقیت و نوآوري را کاهش می دهد و میان آن ها با رشد

اقتصادي کشورها پیوندي را ایجاد می کند. 

وي ادامه داد: کشور ما در این زمینه ها دستاوردهاي بسیار خوبی همانند مقالات و پژوهش
هاي تراز اول جهانی و شرکت هاي دانش بنیان و کارهاي فناورانه تراز جهانی دارد. بسیاري
از این دستاوردها که با همکاري معاونت علمی و فناوري رییس جمهوري، وزارت بهداشت،

وزارت علوم و... انجام شده است که نشان دهنده ظرفیت هاي بزرگ کشور است. 

ابتکار تاکید کرد: باید بیش از پیش به دانشجویان و دانشمندان به ویژه به نسل جدید
دختران دانشمند که در عرصه هاي تولیدي ورود کرده اند، توجه نشان داد. 

معاون رئیس جمهوري در امور زنان و خانواده افزود: تمامی این کارها در شرایط سخت قرار داشتن ایران در خط مقدم تحریم هاي ظالمانه آمریکا و جنگ روانی تمام عیار براي ناامید کردن ملت ایران و
در شرایطی که سعی در انسداد فکري و روانی نسل جدید ایران دارند، انجام شده است. 

وي ادامه داد: شکل گیري بیش از 5000 شرکت دانش بنیان در شرایط کنونی که پاندمی کووید 19 شرایط سختی را به تمام دنیا تحمیل کرده، اتفاق بسیار خوبی است. 

ابتکار در ادامه به همکاري هاي معاونت زنان و خانواده رئیس جمهوري با سایر دستگاه ها در زمینه فعالیت هاي کارآفرینی و دانش بنیان اشاره و اظهارکرد: این معاونت بیش از سه سال است که با
همکاري وزارت جهاد کشاورزي طرح آموزش زنان روستایی در تولید محصولات با استاندارد سالم از بقایاي سم و کود را در دستور کار داشته و توانسته است حدود 50 هزار زن روستایی را آموزش دهد

همچنین در حال حاضر حدود 400 محصول گواهی شده استاندارد توانسته است وارد چرخه تولید شود. 

وي با اشاره به طرح تقدیر از زنان کارآفرین منتخب مردمی که با راي مردم در پرتال معاونت زنان و خانواده رییس جمهوري انتخاب می شوند، از زنان فعال در عرصه شرکت هاي دانش بنیان دعوت
کرد تا در این راي دهی شرکت کنند. 

ابتکار در انتها با اشاره به فعالیت این معاونت در حوزه ترویج مهارت هاي زندگی و گفت وگوي بین نسلی و گفت وگوي خانواده، گفت: پیشنهادي به معاونت علمی و فناوري رییس جمهوري دادیم که
فعالان حوزه شرکت هاي استارت آپی توجه ویژه اي نیز به مهارت هاي زندگی داشته باشند و افراد در کنار کارهاي خود به مهارت هاي زندگی مانند تفکر خلاق، حل مساله و ... توجه کنند. 

انتهاي پیام
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در جلسه هیات دولت انجام شد: انتصاب استاندار جدید کرمان/ تصویب تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین

منبع: نامه نیوزشماره خبر:  170  |  تاریخ: 1399/08/21

جلسه هیات دولت روز چهارشنبه به ریاست حجت الاسلام والمسلمین حسن روحانی رئیس جمهوري برگزار شد و در این جلسه آقاي علی زینی وند با تصویب هیات وزیران، به عنوان استاندار
جدید کرمان منصوب شد.

به گزارش نامه نیوز، رئیس جمهور در این جلسه از مردم کرمان به عنوان مردمانی مؤمن، انقلابی، متدین، دانش دوست و عالمِ پرور یاد کرد و گفت: این استان شهیدان والا مقامی تقدیم انقلاب و
ایران کرده است و چه افتخاري بالاتر از اینکه شهید حاج قاسم سلیمانی با آن همه نقش ارزنده در دوران دفاع مقدس و مبارزه با تروریسم، از اهالی این دیار است. 

روحانی خاطرنشان کرد: امنیت ایران و حتی امنیت منطقه و کشورهاي همسایه وام دار رشادت ها و دلاوري هاي حاج قاسم سلیمانی است. 

وي در ادامه، از استاندار منتخب خواست که از همه اقشار بویژه از جوانان، بانوان، اقوام و مذاهب مختلف در اداره بهینه استان استفاده کند و رعایت اعتدال و اجتناب از افراط و تندروي را سرلوحه
تصمیمات و اقدامات خود قرار دهد. رئیس جمهور همچنین از زحمات آقاي فدایی، استاندار پیشین تقدیر کرد. 

بررسی گزارش سازمان برنامه و بودجه کشور درخصوص «آمایش سرزمین» در ادامه جلسه، اعضاي دولت به بحث و بررسی پیرامون گزارش سازمان برنامه و بودجه کشور درخصوص «آمایش سرزمین»
پرداختند و ادامه بررسی آن به جلسه آتی دولت موکول شد. 

هیات وزیران همچنین با هدف یکپارچگی بخشی، سرزمینی و سازمانی و به منظور تمرکززدایی و تفویض اختیار مربوط به سطوح منطقه اي، آیین نامه اجرایی بند «الف» ماده (32) قانون احکام دایمی
برنامه هاي توسعه کشور - مصوب 1395 - موضوع تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین را به تصویب رساند. 

تعیین ارکان شوراي عالی، وظایف، تعیین اسناد توسعه سرزمینی که ملزم به تصویب نهایی شورایعالی هستند، تشکیل کمیسیون و تعیین اعضاي آن، تعیین دبیرخانه و وظایف آن، تشکیل کارگروه هاي
موضوعی و یا موضعی و کمیته هاي فنی مربوطه، تشکیل شوراي هماهنگی منطقه اي با هدف هماهنگی، سیاستگذاري، پیگیري و پیشبرد سریع تر امور توسعه و پیشرفت مناطق مختلف کشور، ایجاد
تعادل و توازن در استان ها و مناطق و دسترسی آنها به سرمایه و امکانات لازم به فراخور نیازها و استعدادهاي رشد و تعیین وظایف، اختیارات و اعضاي آن، از جمله موارد مندرج در آیین نامه مذکور

است. 

صدور مجوز ایجاد پست هاي سازمانی جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی دولت با توجه به ضرورت ایجاد تحول ساختاري به منظور مواجهه فعالانه با تحولات فضاي مجازي و همچنین الزام وزارت
فرهنگ و ارشاد اسلامی به تدوین سند تحول سازمانی حوزه فرهنگ با هدف بررسی و رصد محتواي فرهنگی و هنري در فضاي مجازي، فرهنگ سازي و ارتقاي سواد رسانه اي و نیز کارآفرینی و توسعه

کسب و کارهاي فرهنگی و هنري دیجیتال، با ایجاد 186 پست سازمانی جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی موافقت کرد.
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500 میلیارد ریال تسهیلات به نیازمندان خوزستانی پرداخت شد

منبع: ایرناشماره خبر:  171  |  تاریخ: 1399/08/21

اهواز - ایرنا - مدیر امور شعب صندوق قرض الحسنه امداد ولایت خوزستان گفت: 500 میلیارد ریال از سوي این صندوق، به هشت هزار نیازمند و مددجوي خوزستانی در قالب تسهیلات قرض
الحسنه پرداخت شد.

اهواز - ایرنا - مدیر امور شعب صندوق قرض الحسنه امداد ولایت خوزستان گفت: 500
میلیارد ریال از سوي این صندوق، به هشت هزار نیازمند و مددجوي خوزستانی در قالب

تسهیلات قرض الحسنه پرداخت شد. 

به گزارش ایرنا جمشید هاشمی فرد روز چهارشنبه در گفت و گو با خبرنگار ایرنا بیان کرد:
این تسهیلات به منظور توانمندسازي نیازمندان و مددجویان خوزستانی از ابتداي امسال

تاکنون در قالب وام قرض الحسنه پرداخت شده است. 

وي افزود: اجراي طرح هاي اشتغال و خودکفایی، کارگشایی و ودیعه مسکن مددجویان
زیرحمایت کمیته امداد از اولویت ها براي پرداخت این تسهیلات بوده است. 

وي به همکاري کمیته امداد امام خمینی(ره) خوزستان با این صندوق و تعامل با سایر
سازمان ها و نهادها، اشاره کرد و گفت: تمامی تسهیلات این صندوق قرض الحسنه و در

راستاي توانمندسازي مددجویان و نیازمندان پرداخت می شود. 

هاشمی فرد، بر ضرورت جذب سپرده هاي مردمی براي ارایه وام قرض الحسنه به نیازمندان تاکید کرد و افزود: با توجه به وجود ظرفیت بسیار بالا در حوزه مشارکت مردمی، با جذب مشارکت خیران،
سپرده گذاري در صندوق امداد ولایت و همچنین افزایش سپرده گذاري، می توانیم به متقاضیان بیشتري تسهیلات قرض الحسنه، پرداخت کنیم. 

وي بیان کرد: تسهیلات کارگشایی به صورت قرض الحسنه و با اقساط بلندمدت و بدون کارمزد در اختیار مددجویان قرار می گیرد تا آنهاا بتوانند با دغدغه کمتري به رفع مشکلات خود بپردازند. 

مدیرعامل صندوق امداد ولایت خوزستان از نیکوکاران خواست تا با افتتاح حساب و سپرده گذاري در این صندوق ضمن ترویج سنت قرض الحسنه، به نیازمندان و محرومان جامعه کمک و آنها را در
برطرف کردن نیازهایشان یاري کنند. 

برچسب ها 
- کمیته امداد امام خمینی 

- خوزستان 
- اهواز
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امضاي تفاهم نامه افزایش سهم بخش تعاون از صادرات غیر نفتی

منبع: ایرناشماره خبر:  172  |  تاریخ: 1399/08/21

تهران - ایرنا - معاونت تعاون وزارت تعاون تفاهم نامه اي براي توسعه بازار و صادرات شرکت ها و اتحادیه هاي تعاونی با سازمان توسعه و تجارت امضا کرد.

تهران - ایرنا - معاونت تعاون وزارت تعاون تفاهم نامه اي براي توسعه بازار و صادرات شرکت
ها و اتحادیه هاي تعاونی با سازمان توسعه و تجارت امضا کرد. 

به گزارش روز چهارشنبه ایرنا از وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی، در راستاي اهداف و
وظایف معاونت امور تعاون وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی در حوزه توسعه بازار و صادرات
شرکت ها و اتحادیه هاي تعاونی و همچنین ماموریت سازمان توسعه تجارت ایران در توسعه

و حمایت از بنگاه هاي صادراتی تفاهم نامه اي میان این دو بخش تنظیم و امضا شد. 

این تفاهم نامه که به امضاي «محمد کبیري »، معاون امور تعاون، وزارت تعاون و «حمید
زادبوم»، معاون وزیر صنعت و رئیس سازمان توسعه تجارت ایران رسید بر محورهاي ارتقاء
مهارت هاي علمی، تخصصی و توانمندي هاي تعاونی هاي صادراتی، شناسایی و ایجاد
کنسرسیوم هاي صادارتی تعاونی هاي توانمند و همکاري و مشارکت در توسعه بازار و

صادرات تعاونی هاي داراي ظرفیت صادراتی کشورتاکید شده است. 

ازاهداف این تفاهم نامه می توان به تبادل اطلاعات در حوزه صادرات شرکت هاي تعاونی، همکاري در ایجاد جایزه صادراتی ویژه بخش تعاون کشور، تنظیم و تصویب سند توسعه صادرات کشور،
همکاري در بهره مندي بهتر و بیشتر شرکت هاي تعاونی از حمایت هاي صادراتی و همچنین کمک به افزایش سهم بخش تعاون از صادرات غیرنفتی و نیل به سهم 25 درصدي در اقتصاد کشور از

طریق ایجاد هم افزایی در ظرفیت هاي تولیدي-تجاري تعاونی ها اشاره کرد. 

در شرایط تشدید تحریم ها به خصوص در حوزه صادرات نفتی و دشواري ورود ارز به کشور، چنین تفاهم نامه اي می تواند کمک هاي درخور توجهی به مساله صادرات غیرنفتی داشته و همچنین رقابت
براي افزایش بازار بین شرکت هاي تعاونی، ایجاد اشتغال در داخل و ارزآوري به کشور را تقویت کند. 

به گزارش ایرنا، سه میلیون تعاونی با 280 میلیون نفر در سراسر جهان فعالیت می کنند و در کشور ما 94 هزار تعاونی با 10 میلیون عضو و یک میلیون و 700 هزار شغل فعالیت می کنند. 

برچسب ها 
- محمد کبیري 

- تعاونی 
- وزارت تعاون کار و رفاه اجتماعی 

- صادرات غیر نفتی
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وداع با مردي که در همه ایران خانه داشت

منبع: روزنامه شیراز نوینشماره خبر:  173  |  تاریخ: 1399/08/21

محمود یاوري یا همان جناب سرهنگ فوتبال ایران، بعد از مدتی دست و پنجه نرم کردن با بیماري دیروز در سن 81 سالگی درگذشت. 
سرمربی پیشین تیم ملی و سپاهان که از چند هفته قبل به دلیل ابتلا به ویروس کرونا در بیمارستان الزهرا اصفهان بستري بود صبح دیروز در سن 81 سالگی از دنیا رفت. 

به گزارش ایسنا، محمود یاوري متولد 18 مهر 1318 در اصفهان بود. فوتبال را از تیم شاهین اصفهان (سپاهان فعلی) آغاز کرد و تا سال 1342 عضو این باشگاه بود. وي در سال 1342 به عضویت تیم
پاس تهران درآمد و تا سال 1350 در این تیم حضور داشت. یاوري در سال 1350 به عنوان بازیکن فوتبال را کنار گذاشت و به جرگه مربیان پیوست. 

یاوري در سال 1363 (1984 میلادي) به عنوان سرمربی تیم ملی فوتبال ایران انتخاب شده و در شش بازي که تیم ملی فوتبال ایران را هدایت کرد، در هر 6 بازي پیروز شد. محمود یاوري در سال
1356 سرمربی تیم ملی جوانان فوتبال کشور شد و در سال 1357 حضور در تیم ملی ب و تیم ملی امید را تجربه کرد. 

طی سال هاي 1370 و 1371 به مربیگري مجدد در تیم ملی جوانان رسید و در سال 1384 هم مدیر تیم ملی فوتبال جوانان شد. 
سپاهان، ذوب آهن، فجر شهید سپاسی، برق شیراز، شاهین بوشهر، تراکتورسازي تبریز، ابومسلم مشهد، صباي قم، استقلال اهواز، پاس، استیل آذین، راه آهن و مس کرمان از تیم هاي تحت هدایت وي

بودند که از این حیث می توان آن را یک رکورد دانست. 
در تابستان 1363 تیم ملی با رهبري محمود یاوري در مسابقات فوتبال مقدماتی جام ملت هاي آسیا 1984 شرکت کرد، اما وقتی نصراالله سجادي به جاي بهروز صحابه رئیس فدراسیون فوتبال شد،

یاوري از مسئولیت سرمربی گري خود در تیم ملی کنار رفت. 
محمود یاوري به دلیل اشتغال در ارتش و ریاست زندان اصفهان و درجه سرهنگی که داشت به جناب سرهنگ فوتبال ایران معروف بود، از حدود 6 سال پیش دیگر هدایت تیمی را برعهده نگرفت.

مراسم تشییع پیکر سرهنگ محمود یاوري امروز 21 آبان ماه در ورزشگاه تختی اصفهان برگزار و سپس در قطعه نام آوران باغ رضوان اصفهان به خاك سپرده خواهد شد. 
فوتبال بدون محمود یاوري چیزي کم دارد 

درگذشت محمود یاوري که با روحیات خاص خود در تیم هاي مختلف، بازیکنان زیادي را تربیت کرده بود، فقدان بزرگی براي فوتبال ایران است. 
به گزارش ایسنا، درگذشت او براي فوتبال ایران یک اتفاق تلخ و ناراحت کننده است؛ کسی که مقام استادي براي اکثر بازیکنان قبل از دهه 90 دارد و سال ها به طور خستگی ناپذیر در تیم هاي

مختلف مربیگري کرد و تاریخ انقضاي ابدي داشت. 
اگر بیماري به سراغش نیامده بود، یاوري همچنان منجی تیم هاي در معرض سقوط بود که در هفته هاي پایانی مهر بقا بر پاي این تیم ها می زد و به طور شگفتی آوري نشان می داد که همچنان دود
از کنده بلند می شود. یاوري را باید باسابقه ترین فوتبالی اصفهان در ایران بدانیم که در تمام رده هاي ملی هم مربیگري کرده و در سال هاي پایانی عمرش، در کمیته فنی فدراسیون فوتبال حضور
داشت. همین کارنامه پر و پیمان «جناب سرهنگ» که یک نظامی بازنشسته بود، نشان از تبحر او در فوتبال داشت. شاید دیسیپلین نظامی او گره گشاي مشکلاتش در خیلی از تیم هاي شلخته و بی

نظمی بود که نیاز به کمک او داشتند. 
دوران بازیگري از اصفهان تا پاس 

مرحوم یاوري از اولین بازیکنان تیمی است که امروز به نام سپاهان شناخته می شود. او فوتبالش را از نوجوانی در شاهین اصفهان شروع کرد و اولین قهرمان را هم با این تیم اصفهانی به دست آورد و در
24 سالگی قهرمان ایران شد. او تا آخرین روزهاي انحلال شاهین در این تیم باقی ماند و در سال 1342 و همزمان با انحلال این تیم، راهی پاس شد و همراه با فوتبال، به جرگه فوتبالیست هاي نظامی

هم پیوست. 
خودش در تعریف نحوه ورود به باشگاه پاس و طی کردن دوره هاي نظامی گري می گوید: «زمانی که در تیم آموزشگاه هاي اصفهان بازي می کردم تیم ها در مدارس و کلاس ها مستقر می شدند و
حتی رختخواب و وسایل خواب را هم خودمان می بردیم. بعد از بازي در آبخوري محوطه مدرسه داشتم دست و صورتم را می شستم که شنیدم یک نفر از پشت سر می گوید اصفونی! می خواهی بیایی
دانشگاه پلیس؟ من هم سرم را بلند کردم و همانطور که نگاهش می کردم گفتم بله بد نیست. نگو او سروان صادقی بود که بعداً تیمسار صادقی شد و رئیس تربیت بدنی باشگاه پاس و شهربانی آن زمان

و مرد بسیار خوبی بود.» 
با ورود به پاس، از سال 1342 تا آخرین سال هاي فوتبالش را در این تیم قدرتمند که روزگاري جزو مدعیان بود، بازي کرد و در نهایت در سال 1350 در این تیم حضور داشت و بازنشسته شد. حضور

در سه بازي ملی بدون گل زده، کارنامه محمود یاوري در تیم ملی بود. 
یکی از قاب هاي به یادمانده از محمود یاوري، سلام نظامی او براي خیلی از شاگردانش در دوران مربیگري بود. او نه براي همه، بلکه براي کسانی که از صمیم قلب دوست داشت، به شکل نظامی سلام

می کرد که این موضوع مانند احترام یک ژنرال براي یک افسر یا یک سرباز بود. 
سفر مارکوپولو از اصفهان تا دورافتاده ترین شهرهاي ایران 

چالش برانگیزترین دوران فوتبال یاوري، دوران مربیگري بود که او در اکثر تیم ها حضور داشت و در دوره اي هم هدایت تیم ملی را بر عهده گرفت. 
محمود یاوري همزمان با بازنشستگی از بازیگري، به اصفهان رفت و در سال 1350 هدایت ذوب آهن را برعهده گرفت و به این ترتیب به اولین مارکوپولوهاي فوتبال ایران تبدیل شد که پس از آن در
تیم هاي سپاهان (سه دوره)، برق شیراز (چهار دوره)، تیم ملی جوانان (دو دوره)، تیم ملی امید، تیم ملی بزرگسالان ایران، فجر شهید سپاسی (سه دوره)، پاس، تراکتور، ابومسلم، استقلال اهواز (دو

دوره)، راه آهن، شاهین بوشهر، صباي قم، پاس همدان، استیل آذین، ذوب آهن (دو دوره) و مس کرمان مربیگري کرد. 
حضور در تیم هاي مختلف در اقصی نقاط ایران از محمود یاوري یک آچار فرانسه ساخته بود که مشکل گشاي هر تیمی بود و اشتباه نیست اگر بگوییم او استاد اکثر بازیکنان دهه 50، 60، 70 و 80

شمسی است؛ مربیگري در چهار دهه. 
یکی از دوران شاخص مربیگري او، حضور در تیم ملی فوتبال ایران بود که به علت تغییرات مدیریتی زیاد طول نکشید. در سال 1363 بهروز صحابه محمود یاوري 44 ساله را به عنوان سرمربی تیم ملی
بزرگسالان انتخاب کرد. در تابستان 1363 تیم ملی به رهبري محمود یاوري در مسابقات فوتبال مقدماتی جام ملت هاي آسیا 1984 شرکت کرد اما وقتی نصراالله سجادي به جاي بهروز صحابه رئیس

فدراسیون فوتبال شد، یاوري از مسئولیت سرمربی گري خود در تیم ملی کنار رفت. 
فقدان او براي خیلی از شاگردان، دوستان، همبازي هایش یک درد بزرگ خواهد بود که به معناي واقعی کلمه در سال هاي پایانی مربیگري براي تیم هایش پدر بود نه یک مربی.
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قراردادهاي صنعتی رشد 4 برابري داشته اند

منبع: روزنامه شیراز نوینشماره خبر:  174  |  تاریخ: 1399/08/21

در جلسه استاندار فارس با عضو هیئت مدیره و سرپرست سازمان صنایع کوچک و شهرك هاي صنعتی ایران بر تخصیص اعتبار به منظور تأمین پایدار آب شهرك صنعتی بزرگ شیراز و نیز
حمایت هاي این سازمان در زمینه توسعه کمی و کیفی شهرك هاي صضنعتی فارس تأکید شد. به گزارش شیرازنوین به نقل از روابط عمومی شرکت شهرك هاي صنعتی فارس، در این جلسه که
مدیرعامل شرکت شهرك هاي صنعتی و رئیس سازمان صمت فارس نیز حضور داشتند، استاندار فارس در این جلسه با اشاره به اهمیت شهرك صنعتی بزرگ شیراز در توسعه صنعتی و اقتصادي استان
با وجود 4500 قرارداد سرمایه گذاري براي ایجاد واحدهاي صنعتی و تولیدي و صنفی در این شهرك صنعتی، مهم ترین چالش این شهرك صنعتی را تأمین پایدار آب اعلام و تصریح کرد: در این زمینه
تاکنون جلسات زیادي در استانداري فارس با حضور دستگاه هاي اجرایی استان برگزار و با توجه به اینکه منابع آب زیرزمینی شهرك صنعتی جوابگوي نیازهاي متقاضیان و سرمایه گذاران در آینده
نخواهد بود، 3 راهکار براي تأمین آب در نظر گرفته شده که اجراي این طرح ها نیازمند تخصیص منابع مالی است. دکتر عنایت االله رحیمی، تأمین آب با اجراي خط انتقال به منظور انتقال آب زه شیراز
به شهرك صنعتی و نیز طرح استحصال پساب آب تصفیه خانه شهرك صنعتی براي مصارف غیر شرب را از راهکارهاي تأمین آب اعلام کرد و خواستار تخصیص اعتبارات از سوي سازمان صنایع کوچک
و شهرك هاي صنعتی ایران به منظور اجراي این طرح ها شد. استاندار فارس همچنین با اشاره به راه اندازي منطقه ویزه اقتصادي کازرون بر تکمیل زیرساخت هاي این منطقه ویژه اقتصادي تأکید کرد
و گفت: این منطقه ویژه اقتصادي بستر مناسبی براي تولید و صادرات در شهرستان کازرون فراهم خواهد کرد. تأمین اعتبار لازم جهت تکمیل زیرساخت هاي 42 شهرك و ناحیه صنعتی واقع در مناطق
محروم و کمتر توسعه یافته استان فارس، تخصیص اعتبارات کمک هاي فنی و اعتباري و کمک به نوسازي و تجدید ساختار صنایع کوچک و متوسط تخصیص اعتبارات لازم جهت احداث ساختمان هاي
چند مستأجره یا ساختمان شماره 2 مرکز خدمات کسب و کار و فناوري شهرك صنعتی شیراز از جمله موارد دیگري بود که استاندار فارس در این جلسه خواستار تأمین اعتبار از سوي سازمان صنایع
کوچک و شهرك هاي صنعتی ایران شد. رحیمی همچنین بر اهتمام ویژه در استان به منظور توسعه و رفع مشکلات شهرك هاي صنعتی تأکید کرد و گفت: از محل اعتبارات استانی نیز منابع اعتباري
به شهرك هاي صنعتی فارس تخصیص یافته است. عضو هیئت مدیره و سرپرست سازمان صنایع کوچک و شهرك هاي صنعتی ایران نیز در این جلسه با اشاره به ظرفیت هاي موجود در شهرك ها و

نواحی صنعتی استان بر حمایت هاي ویژه این سازمان و تخصیص اعتبارات به منظور توسعه شهرك هاي صنعتی استان تأکید کرد. 
مدیرعامل شرکت شهرك هاي صنعتی فارس نیز در این جلسه با اشاره به حمایت هاي ویژه استاندار فارس از شهرك هاي صنعتی و نیز وجود همدلی و هم افزایی در بین دستگاه هاي اجرایی براي
توسعه صنعتی استان گفت: در استان فارس هم اکنون واگذاري زمین در 61 شهرك و ناحیه صنعتی در حال انجام است که تاکنون تعداد 6934 قرارداد با متقاضیان در شهرك هاي صنعتی سراسر
استان فارس منعقد شده که در قالب این قراردادها 1950 هکتار زمین به متقاضیان واگذار شده است. احد فتوحی افزود: از تعداد قراردادهاي منعقد شده، 3300 واحد صنعتی با اشتغال افزون بر 38
هزار نفر موفق به دریافت پروانه بهره برداري شده اند و حدود 4هزار طرح صنعتی، تولیدي، صنفی و خدماتی نیز در مراحل مختلف ساخت و ساز قرار دارد. وي تصریح کرد: استان فارس در زمینه انعقاد
قرارداد با متقاضیان، تعداد واحدهاي به بهره برداري رسیده و آمار تعداد شهرك هاي صنعتی در حال واگذاري عنوان سوم کشور به خود اختصاص داده است. شرکت شهرك هاي صنعتی فارس با اتخاذ
تدابیر مناسب در سال گذشته گام هاي مهمی جهت رونق تولید برداشت که نتیجه آن رشد 4برابري در تعداد قراردادهاي منعقد شده بود که به نظر می رسد اقدامات انجام شده و تدابیر در نظرگرفته

شده موفقیت آمیز بوده است.
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لزوم تعامل در تعیین بهینه نرخ سود بدون ریسک
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عصر بازار- یکی از مهم ترین متغیرهاي تأثیرگذار بر بازار سرمایه نرخ سود بدون ریسک است که کنترل آن به عهده نهاد ناظر بازار پول است. تحلیلگران و فعالان بازار مالی کشور نیز متناسب با
تغییرات این متغیر مهم، دارایی  هاي مالی را قیمت  گذاري می  کنند.

عصر بازار- یکی از مهم ترین متغیرهاي تأثیرگذار بر بازار سرمایه نرخ سود بدون ریسک است که کنترل آن به عهده نهاد ناظر بازار پول است. تحلیلگران و فعالان بازار مالی کشور نیز متناسب با
تغییرات این متغیر مهم، دارایی  هاي مالی را قیمت  گذاري می  کنند. 

به گزارش پایگاه خبري «عصر بازار» به نقل از سنا، رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار با بیان این مطلب اظهار داشت: یافته هاي معتبر علمی نشان می دهد متغیر نرخ بهره اسمی و حقیقی، مهم ترین
عامل نوسانات قیمت در بازارهاي دارایی بوده و به طور مشخص یکی از اصلی ترین عوامل بنیادي بازار سهام نیز محسوب می شود. در نتیجه تعیین غیربهینه آن در دوره هاي زمانی مختلف تعادل سایر

بازارها را بر هم می زند و آسیب هایی به بازار سرمایه کشور وارد خواهد کرد. 

دکتر حسن قالیباف اصل افزود: به عنوان یک عضو کوچک دانشگاهی عرض می کنم نرخ سود بانکی هر چقدر بالاتر و غیربهینه تر باشد، تأثیر منفی بیشتري بر فعالیت هاي سرمایه گذاري کشور خواهد
داشت و تسهیلات و تأمین مالی را براي تولید گران می کند. بخش هاي تولیدي که عمدتا حاشیه سود پایین دارند، فعالیت هاي اقتصادي خود را کاهش و سرمایه خود را در بازار پول پارك می کنند. 

وي ادامه داد: به این ترتیب، اشتغال کشور آسیب خواهد دید و در نتیجه خلق اعتبار، رشد نقدینگی و انتظارات تورمی ناشی از آن، مواجهه با چالش هاي اقتصادي دیگر از جمله تشدید رکود تورمی دور
از انتظار نخواهد بود. 

رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار خاطرنشان کرد: به عنوان مسئول نهاد ناظر بازار سرمایه عرض می کنم این نرخ، ارتباط مستقیمی با نسبت قیمت به درآمد یا P/E دارد و در سایر روش هاي قیمت
گذاري و ارزش گذاري نیز متغیري اثرگذار است. 

دکتر قالیباف اصل تصریح کرد: معقولانه آن است که در تعیین بهینه نرخ سود بدون ریسک در کشور تعامل موثري صورت پذیرد و این نرخ متناسب با مختصات اقتصادي کشور باشد تا تعادل بازار
سرمایه را بر هم نزند. 

رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار در پایان تاکید کرد: لازم است رویکردها در خصوص جایگاه بازار سرمایه در کشور اصلاح شود، تجربیات گذشته کشور بازخوانی شود و تقویت تأمین مالی از طریق
بازار سرمایه و توسعه ابعاد مختلف این بازار در اولویت برنامه ها قرار گیرد.
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هفته جهانی کارآفرینی، ظرفیتی براي توسعه ارتباطات است
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به گزارش روابط عمومی اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی شهرستان سپیدان، به مناسبت هفته جهانی کارآفرینی جلسه هماهنگی مراسم هاي این هفته به منظور ترویج فرهنگ کارآفرینی با حضور
دستگاه هاي اجرایی شهرستان در اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی سپیدان برگزار شد. این جلسه به دعوت اداره تعاون کار و رفاه اجتماعی از ادارات جهاد کشاورزي، آموزش و پرورش، صنعت معدن و
تجارت و میراث فرهنگی گردشگري و صنایع دستی، فنی و حرفه اي، دانشگاه هاي پیام نور و آزاد اسلامی و صندوق کارآفرینی امید در محل اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی سپیدان با حفط پروتکل
هاي بهداشتی برگزار شد. رئیس اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی شهرستان سپیدان، در این جلسه گفت: رویداد هفته جهانی کارآفرینی سکویی براي توسعه ارتباطات و همکاري هاي پیوسته تمامی
نقش آفرینان عرصه کارآفرینی است تا از این طریق زیست بوم کارآفرینی و اکوسیستم مناسب در شهرستان و استان ایجاد و در سطح ملی و جهانی تقویت شود. ابراهیم هوشمندي با اشاره به برنامه
هاي دولت در خصوص حمایت از کارآفرینان نیز گفت: اجراي طرح هاي کارورزي و مشوق هاي بیمه اي نه تنها تدبیري براي رونق اشتغال فارغ التحصیلان دانشگاهی و افراد جویاي کار است، بلکه یک
مشوق مؤثر براي حمایت از کارگاه هاي تولیدي و کارآفرینان به شمار می رود. هوشمندي در این جلسه بر لزوم برگزاري نشست هایی با رویکرد هم افزایی فعالیت هایی که در حوزه کارآفرینی انجام می
شود به منظور تسهیل گري و هموار کردن مسیر براي افراد مشتاق فعالیت در حوزه کارآفرینی تأکید کرد. وي در پایان گفت: با توجه به شرایط حاکم در جامعه جهانی و کشور به دلیل شیوع ویروس
کرونا تأکید بر آن است تا تمامی برنامه هاي این هفته به صورت مجازي یا از طریق آنلاین و در صورت حضوري بودن برنامه ها، با رعایت کامل پروتکل هاي بهداشتی انجام شود. شایان ذکر است هفته

جهانی کارآفرینی از 26 آبان ماه آغاز می شود و تا 2 آذر ماه ادامه خواهد داشت و برنامه هاي این هفته طبق برنامه روزشمار اعلامی انجام خواهد شد.
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سند چارچوب ملی مدارك تحصیلی کشور تدوین شود

منبع: نبض نفتشماره خبر:  177  |  تاریخ: 1399/08/21

رئیس پژوهشگاه صنعت نفت بر تدوین سند چارچوب ملی مدارك تحصیلی در کشور تأکید کرد و گفت: بسیاري از کشورهاي پیشرو نسبت به تنظیم این سند اقدام کرده اند که می توان آن را
یکی از حلقه هاي تضمین و ارتقاي کیفیت در نظام آموزش عالی به حساب آورد.

رئیس پژوهشگاه صنعت نفت بر تدوین سند چارچوب ملی مدارك تحصیلی در کشور تأکید کرد و گفت: بسیاري از کشورهاي پیشرو نسبت به تنظیم این سند اقدام کرده اند که می توان آن را
یکی از حلقه هاي تضمین و ارتقاي کیفیت در نظام آموزش عالی به حساب آورد. 

به گزارش نبض نفت به نقل از به نقل از پژوهشگاه صنعت نفت، جعفر توفیقی در چهاردهمین
کنفرانس ارزیابی و تضمین کیفیت در نظام هاي دانشگاهی با تمرکز بر کیفیت آموزش عالی و
اشتغال دانش آموختگان که به صورت مجازي و به میزبانی دانشگاه خوارزمی برگزار شد، با بیان
اینکه نظام آموزش عالی ایران پس از پیروزي انقلاب اسلامی دوران توسعه کمّی خود را در همه
ابعاد و زمینه ها داشته است، عنوان کرد: امروزه می توانیم ادعا کنیم نظام آموزش عالی ایران از
این منظر، دستاوردهاي بسیار ارزشمندي داشته و توانسته سرمایه هاي انسانی کشور را شکل دهد.
وي افزود: از نظر شاخص هاي کمّی، کشور ما جزو کشورهاي صاحب نام در دنیا است و به دنبال
آن شکل گیري سرمایه هاي انسانی در نظام آموزش عالی منشأ تحولاتی بسیار اثربخش در نظام

صنعتی، اقتصادي و جامعه ایران شده است. 

رئیس پژوهشگاه صنعت نفت با تأکید بر اینکه دوران توسعه کمّی را پشت سر گذاشته ایم، تصریح
کرد: امروزه شاهد آن هستیم که خوشبختانه دانشگاه ها و وزارت علوم، تحقیقات و فناوري درصدد
هستند با سرعت بیشتر، چرخه توسعه کمیت را با سیاست هاي ارتقاي کیفیت تکمیل کنند و

برگزاري این همایش را می توان از اقدام هاي مرتبط با این گونه سیاست ها برشمرد. 

توفیقی به تدوین سند چارچوب ملی مدارك تحصیلی از سوي بسیاري از کشورها نیز اشاره کرد و گفت: از آنجا که بسیاري از کشورهاي پیشرو و در حال توسعه نسبت به تنظیم این سند اقدام کرده
اند، می توان آن را یکی از حلقه هاي تضمین و ارتقاي کیفیت در نظام آموزش عالی به حساب آورد. 

وي با بیان اینکه این سند داراي محورهاي کلیدي است و همه آنها مرتبط با ارتقاي کیفیت در نظام دانشگاهی است، عنوان کرد: براساس محورهاي مطرح شده در این سند، هر کشور سیاست هایی
مانند صدور مدارك تحصیلی و انواع آن را در نظام آموزش عالی، آموزش و پرورش و فنی و حرفه اي معرفی می کند تا در نهایت بتوانند از یک نظام آموزشی یکپارچه و منسجم در کشور برخوردار

باشند. 

رئیس پژوهشگاه صنعت نفت افزود: در این سند افزون بر اینکه تدوین برنامه هاي درسی، فلسفه آموزش در مقاطع مختلف و اهداف برنامه هاي آموزشی مورد بحث و تبادل نظر قرار می گیرد، از یک سو
به دنبال آن هستند که بروندادهاي یادگیري در مدارك تحصیلی مختلف را بررسی کنند و از سوي دیگر شایستگی هاي دانشی، مهارتی و بینشی دانش آموختگان را مورد ارزیابی قرار دهند تا در نهایت

بتوانند ارتباط میان برنامه هاي درسی و بازار کار را مشخص کنند. 

توفیقی به سازوکار تضمین کیفیت دانشگاه ها و مدارك تحصیلی نیز اشاره کرد و افزود: اعتبارسنجی و اعتباربخشی مدارك تحصیلی، شیوه هاي پذیرش دانشجو و بررسی صلاحیت فارغ التحصیلان از
مواردي است که در همه کشورها از اهمیت بسزایی برخوردار است، چراکه در صورت عدم برخورداري از کیفیت و تضمین مدارك تحصیلی، دیگر دانشگاه ها آن را به رسمیت نمی شناسند، از این رو

داشتن سند ملی در حوزه نظام آموزشی در تمام کشورها بسیار حیاتی است. 

وي یکی از مشکلات عمده در بازار کار و اشتغال دانش آموختگان را از هم گسیختگی میان برنامه هاي درسی و آموزشی و نیازهاي بازار کار دانست و گفت: این سند می تواند از یک سو به چگونگی
تدوین برنامه درسی، استفاده از الگوي مناسب و تجزیه و تحلیل برنامه هاي آموزشی و از سوي دیگر به ارتباط دانشگاه و صنعت و ارتباط دانشگاه و بازار کار کمک کند. 

رئیس پژوهشگاه صنعت نفت افزود: خوشبختانه در نظام آموزش عالی ایران بسیاري از مؤلفه هاي آموزشی وجود دارد، اما این مؤلفه ها باید در قالب سندي به نام چارچوب ملی مدارك تحصیلی ایران
جمع آوري شوند تا در نهایت خلأها در زمینه مدل هاي برنامه ریزي درسی شناسایی و مؤسسات آموزش عالی در این زمینه اعتبارسنجی شوند. 

توفیقی تنظیم این سند را گام بزرگی براي ارتقاي کیفیت نظام آموزش عالی دانست و گفت: خوشبختانه مؤسسه پژوهش و برنامه ریزي آموزش عالی به کمک برخی از همکاران، پروپوزال هاي مربوط به
این سند را آماده کرده و در دست بررسی قرار داده اند. 

گفتنی است این کنفرانس که در روزهاي 20 الی 21 آبان ماه در دانشگاه خوارزمی برگزار شد، محورهایی نظیر نقش بازار کار و ذي نفعان در ارتقاي کیفیت دانشگاه، اشتغال پذیري دانش آموختگان و
شاخص هاي آن، ویژگی هاي برنامه هاي درسی سازگار با نیازهاي شغلی کارفرمایان، روش هاي ارتباط دانشگاه ها با کارفرمایان و رویکرد ارزیابی کیفیت براي سنجش اشتغال و کارآفرینی را شامل می

شود. 

برچسب ها: نبض نفت ، رئیس پژوهشگاه صنعت نفت ، جعفر توفیقی
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علی زینی وند استاندار جدید کرمان شد

منبع: روزنامه قدسشماره خبر:  178  |  تاریخ: 1399/08/21

جلسه هیئت دولت امروز(چهارشنبه) به ریاست حجت الاسلام روحانی تشکیل و علی زینی وند به عنوان استاندار جدید کرمان انتخاب شد.

جلسه هیئت دولت امروز(چهارشنبه) به ریاست حجت الاسلام روحانی تشکیل و علی زینی وند به
عنوان استاندار جدید کرمان انتخاب شد. 

قدس آنلاین: جلسه هیئت دولت روز چهارشنبه به ریاست حجت الاسلام حسن روحانی رئیس
جمهوري برگزار شد و در این جلسه علی زینی وند با تصویب هیات وزیران، به عنوان استاندار جدید

کرمان منصوب شد. 

رئیس جمهور در این جلسه از مردم کرمان به عنوان مردمانی مؤمن، انقلابی، متدین، دانش دوست و
عالمِ پرور یاد کرد و گفت: این استان شهیدان والا مقامی تقدیم انقلاب و ایران کرده است و چه
افتخاري بالاتر از اینکه شهید حاج قاسم سلیمانی با آن همه نقش ارزنده در دوران دفاع مقدس و

مبارزه با تروریسم، از اهالی این دیار است. 

روحانی خاطرنشان کرد: امنیت ایران و حتی امنیت منطقه و کشورهاي همسایه وام دار رشادت ها و
دلاوري هاي حاج قاسم سلیمانی است. 

وي در ادامه، از استاندار منتخب خواست که از همه اقشار بویژه از جوانان، بانوان، اقوام و مذاهب مختلف در اداره بهینه استان استفاده کند و رعایت اعتدال و اجتناب از افراط و تندروي را سرلوحه
تصمیمات و اقدامات خود قرار دهد. رئیس جمهور همچنین از زحمات آقاي فدایی، استاندار پیشین تقدیر کرد. 

بررسی گزارش سازمان برنامه و بودجه کشور درخصوص «آمایش سرزمین» 

در ادامه جلسه، اعضاي دولت به بحث و بررسی پیرامون گزارش سازمان برنامه و بودجه کشور درخصوص «آمایش سرزمین» پرداختند و ادامه بررسی آن به جلسه آتی دولت موکول شد. 

هیات وزیران همچنین با هدف یکپارچگی بخشی، سرزمینی و سازمانی و به منظور تمرکززدایی و تفویض اختیار مربوط به سطوح منطقه اي، آیین نامه اجرایی بند «الف» ماده (32) قانون احکام دایمی
برنامه هاي توسعه کشور – مصوب 1395 – موضوع تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین را به تصویب رساند. 

تعیین ارکان شوراي عالی، وظایف، تعیین اسناد توسعه سرزمینی که ملزم به تصویب نهایی شورایعالی هستند، تشکیل کمیسیون و تعیین اعضاي آن، تعیین دبیرخانه و وظایف آن، تشکیل کارگروه هاي
موضوعی و یا موضعی و کمیته هاي فنی مربوطه، تشکیل شوراي هماهنگی منطقه اي با هدف هماهنگی، سیاستگذاري، پیگیري و پیشبرد سریع تر امور توسعه و پیشرفت مناطق مختلف کشور، ایجاد
تعادل و توازن در استان ها و مناطق و دسترسی آنها به سرمایه و امکانات لازم به فراخور نیازها و استعدادهاي رشد و تعیین وظایف، اختیارات و اعضاي آن، از جمله موارد مندرج در آیین نامه مذکور

است. 

صدور مجوز ایجاد پست هاي سازمانی جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 

دولت با توجه به ضرورت ایجاد تحول ساختاري به منظور مواجهه فعالانه با تحولات فضاي مجازي و همچنین الزام وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی به تدوین سند تحول سازمانی حوزه فرهنگ با هدف
بررسی و رصد محتواي فرهنگی و هنري در فضاي مجازي، فرهنگ سازي و ارتقاي سواد رسانه اي و نیز کارآفرینی و توسعه کسب و کارهاي فرهنگی و هنري دیجیتال، با ایجاد 186 پست سازمانی

جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی موافقت کرد.
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انتصاب استاندار جدید کرمان/ تصویب تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین

منبع: ایسناشماره خبر:  179  |  تاریخ: 1399/08/21

جلسه هیات دولت روز چهارشنبه به ریاست حجت الاسلام والمسلمین حسن روحانی رئیس جمهوري برگزار شد و در این جلسه آقاي علی زینی وند با تصویب هیات وزیران، به عنوان استاندار
جدید کرمان منصوب شد.

به گزارش ایسنا، رئیس جمهور در این جلسه از مردم کرمان به عنوان مردمانی مؤمن،
انقلابی، متدین، دانش دوست و عالمِ پرور یاد کرد و گفت: این استان شهیدان والا مقامی
تقدیم انقلاب و ایران کرده است و چه افتخاري بالاتر از اینکه شهید حاج قاسم سلیمانی با

آن همه نقش ارزنده در دوران دفاع مقدس و مبارزه با تروریسم، از اهالی این دیار است. 

روحانی خاطرنشان کرد: امنیت ایران و حتی امنیت منطقه و کشورهاي همسایه وام دار
رشادت ها و دلاوري هاي حاج قاسم سلیمانی است. 

وي در ادامه، از استاندار منتخب خواست که از همه اقشار بویژه از جوانان، بانوان، اقوام و
مذاهب مختلف در اداره بهینه استان استفاده کند و رعایت اعتدال و اجتناب از افراط و
تندروي را سرلوحه تصمیمات و اقدامات خود قرار دهد. رئیس جمهور همچنین از زحمات

آقاي فدایی، استاندار پیشین تقدیر کرد. 

بررسی گزارش سازمان برنامه و بودجه کشور درخصوص «آمایش سرزمین» 

در ادامه جلسه، اعضاي دولت به بحث و بررسی پیرامون گزارش سازمان برنامه و بودجه کشور درخصوص «آمایش سرزمین» پرداختند و ادامه بررسی آن به جلسه آتی دولت موکول شد. 

هیات وزیران همچنین با هدف یکپارچگی بخشی، سرزمینی و سازمانی و به منظور تمرکززدایی و تفویض اختیار مربوط به سطوح منطقه اي، آیین نامه اجرایی بند «الف» ماده (32) قانون احکام دایمی
برنامه هاي توسعه کشور – مصوب 1395 – موضوع تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین را به تصویب رساند. 

تعیین ارکان شوراي عالی، وظایف، تعیین اسناد توسعه سرزمینی که ملزم به تصویب نهایی شورایعالی هستند، تشکیل کمیسیون و تعیین اعضاي آن، تعیین دبیرخانه و وظایف آن، تشکیل کارگروه هاي
موضوعی و یا موضعی و کمیته هاي فنی مربوطه، تشکیل شوراي هماهنگی منطقه اي با هدف هماهنگی، سیاستگذاري، پیگیري و پیشبرد سریع تر امور توسعه و پیشرفت مناطق مختلف کشور، ایجاد
تعادل و توازن در استان ها و مناطق و دسترسی آنها به سرمایه و امکانات لازم به فراخور نیازها و استعدادهاي رشد و تعیین وظایف، اختیارات و اعضاي آن، از جمله موارد مندرج در آیین نامه مذکور

است. 

صدور مجوز ایجاد پست هاي سازمانی جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 

دولت با توجه به ضرورت ایجاد تحول ساختاري به منظور مواجهه فعالانه با تحولات فضاي مجازي و همچنین الزام وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی به تدوین سند تحول سازمانی حوزه فرهنگ با هدف
بررسی و رصد محتواي فرهنگی و هنري در فضاي مجازي، فرهنگ سازي و ارتقاي سواد رسانه اي و نیز کارآفرینی و توسعه کسب و کارهاي فرهنگی و هنري دیجیتال، با ایجاد 186 پست سازمانی

جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی موافقت کرد. 

انتهاي پیام
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معوقات بانکی و نبود بازار فروش از مهمترین مشکلات تولیدکنندگان استان مرکزي است

منبع: تسنیمشماره خبر:  180  |  تاریخ: 1399/08/21

گروه استان ها ــ معاون اقتصادي استاندار مرکزي با بیان اینکه "تولیدکنندگان استان مرکزي با مشکل معوقات بانکی، عدم وجود بازار فروش و کمبود در سرمایه گردش روبرو هستند" گفت:
حمایت از واحدهاي تولیدي و صنایع استان باید جنبه عملیاتی پیدا کند.

گروه استان ها ــ معاون اقتصادي استاندار مرکزي با بیان اینکه ""تولیدکنندگان استان
مرکزي با مشکل معوقات بانکی، عدم وجود بازار فروش و کمبود در سرمایه گردش روبرو
هستند"" گفت: حمایت از واحدهاي تولیدي و صنایع استان باید جنبه عملیاتی پیدا کند. -

اخبار استانها - 
به گزارش خبرگزاري تسنیم از اراك، سعید فرخی پیش از ظهر امروز در نشست ستاد
تسهیل و رفع موانع تولید استان مرکزي با اشاره به مشکلات صنایع اظهار داشت: فعالان
حوزه تولید داراي مشکلاتی بسیاري هستند اما معوقات بانکی، عدم وجود بازار فروش و
کمبود در سرمایه گردش از مهمترین مشکلات آنها است که در جهت رفع موانع و مشکلات

آنها تمام افراد باید سعی و تلاش کنند. 

وي افزود: حمایت داراي برنامه از کارآفرینان و ادامه یافتن مسیر تولید از مهمترین اقدام
مدیریتی در سال جهش تولید است که در جهت تحقق آن تمام افراد مسئول هستند. 

معاون هماهنگی امور اقتصادي استاندار مرکزي خاطرنشان کرد: باتوجه به شرایط موجود
اقتصادي نامناسب و اعمال تحریم هاي ظالمانه از سوي دشمنان اما تولیدکنندگان فعالیت خود را متوقف نکرده و در میدان باقی مانده اند تا نیازهاي مردم و کشور رفع کنند و مسئولان در مقابل ایثار و

فداکاري آنها وظیفه مهمی برعهده دارند و همچنین حمایت هاي لازم از آنها باید صورت بگیرد و تولید کنندگان در تمام عرصه ها در میدان بوده اند و دست از کار نکشیده اند. 

استاندار قزوین: حمایت از تولید حکم شرعی براي مسئولان کشور است 
آیت االله درّي نجف آبادي: حمایت از تولید با هدف بهبود معیشت مردم انجام شود 

فرخی تصریح کرد: از سال هاي گذشته نقش کارآفرینان در استان مرکزي در ایجاد شغل، توسعه صنعت و رونق تولید شروع شده که در این راستا حمایت از بخش کارآفرینی در سطح استان افزایش
یافته است. 

وي بیان کرد: در راستاي حمایت از تولید از طریق ظرفیت بانک هاي دولتی و خصوصی باید نیازهاي مالی واحدهاي تولیدي را تامین کنیم و همچنین بانک ها باید به درستی وظایف خود را ایفا کنند. 

معاون هماهنگی امور اقتصادي استاندار مرکزي عنوان کرد: ایجاد اشتغال و رونق اقتصادي تنها با توسعه هدفمند صنایع به وجود می آید و حمایت هاي لازم از واحدهاي تولیدي و صنایع با همکاري
تمام افراد باید صورت بگیرد و همچنین این حمایت ها باید جنبه عملیاتی پیدا کند تا در این مسیر موفق شویم. 

فرخی خاطرنشان کرد: تلاش شد در این مدت با حمایت قاطع و جامع مسئولان و مدیران اجرایی استانی و بانک هاي عامل، در زمینه واحدهاي مهم دامی، خدماتی، کشاورزي و صنعتی همکاري کامل
و جامعی صورت پذیرد.
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اعطاي دوباره تسهیلات به کسب و کارهاي آسیب دیده قرآنی در فارس

منبع: خبرگزاري قرآنشماره خبر:  181  |  تاریخ: 1399/08/21

معاون فرهنگی و سینمایی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس از ارائه تسهیلاتی با کارمزد 4 درصد، ویژه کسب و کارهاي آسیب دیده قرآنی، فرهنگی و هنري براي دومین بار طی سال
جاري در این استان خبر داد.

معاون فرهنگی و سینمایی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس از ارائه تسهیلاتی با کارمزد 4 درصد، ویژه کسب و کارهاي آسیب دیده قرآنی، فرهنگی و هنري براي دومین بار طی سال جاري
در این استان خبر داد. 

به گزارش ایکنا از فارس، بهروز مرامی جدیدي، معاون هنري و سینمایی اداره کل فرهنگ و ارشاد
اسلامی فارس امروز، 21 آبان ماه در جمع خبرنگاران با اشاره به همه گیري بیماري کرونا گفت:
گسترش بیماري کرونا در 9 ماه گذشته، بیشترین آسیب را به کسب و کارهاي فرهنگی و هنري

وارد کرد. 

وي ادامه داد: وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در راستاي جبران این خسارت ها، براي دومین بار در
سال جاري، تسهیلات کمکی خود را به فعالان فرهنگ و هنر با کارمزد 4 درصد اعلام کرد. فعالان
قرآنی، هنرمندان و فرهنگ ورانی که می خواهند از این تسهیلات استفاده کنند باید با مراجعه به

سامانه تحفه، درخواست خود را ثبت کنند. 

معاون هنري و سینمایی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس بیان کرد: فراخوان این تسهیلات
چندي پیش اعلام شده بود که تاکنون 49 پرونده از صاحبان مشاغل و کسب و کارهاي فرهنگی

وهنري داراي مجوز از فرهنگ و ارشاد اسلامی در استان فارس درخواست خود را در سامانه مربوطه ثبت کرده اند که تنها 20 درصد از سهمیه استان فارس است. 

مرامی افزود: همه اشخاص حقیقی و حقوقی بخش هاي خصوصی و تعاونی فعال در زمینه هاي قرآنی، فرهنگی و هنري داراي مجوز رسمی از وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی همچون «نمایش»،
«آموزش»، «موسیقی»، «تجسمی»، «مد و لباس»، «فرهنگی»، «رسانه» و «قرآنی» می توانند از این تسهیلات استفاده کنند. 

وي بیان کرد: فعالان فرهنگی، هنري، قرآنی و رسانه خواهان استفاده از این تسهیلات بایستی به سامانه tohfeh.farhang.gov.ir مراجعه و پس از خوانش شرایط پرداخت تسهیلات با کارمزد 4
درصد که از سوي صندوق کارآفرین امید نسبت به ثبت درخواست خود اقدام کنند. 

مرامی یادآور شد: سامانه الکترونیکی برخط مستقر در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی به آدرسwww.tohfeh.farhang.gov.ir براي اجرا و نظارت بر حسن اجراي برنامه هاي موضوع این تفاهم
نامه مورد استفاده قرار خواهد گرفت و در آن، تمام اطلاعات مربوط به مراحل پذیرش، بررسی و پرداخت تسهیلات به طرح هاي موضوع این شیوه نامه ثبت شده است. 

معاون ارشاد فارس با بیان اینکه تسهیلات حمایتی به کسب کارهاي فرهنگی، هنري و رسانه اي طبق برش استانی اختصاص داده شده است، گفت: همچنین چگونگی این تخصیص در شیوه نامه ها و
کاربرگ هاي معاونت ها، سازمان سینمایی و مرکز رسانه هاي دیجیتال آمده و بر روي سامانه تحفه بارگذاري شده است و جذب به هنگام این تسهیلات امکان تجدید دریافت تسهیلاتی دیگر را فراهم

می کند و رعایت مفاد شیوه نامه ابلاغی صندوق کارآفرینی امید که در پی ارسال می شود، ضروري است. 

انتهاي پیام
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بررسی گزارش سازمان برنامه و بودجه در خصوص «آمایش سرزمین»

منبع: اقتصاد آنلاینشماره خبر:  182  |  تاریخ: 1399/08/21

جلسه هیات دولت روز چهارشنبه به ریاست حجت الاسلام والمسلمین حسن روحانی رئیس جمهوري برگزار شد و در این جلسه آقاي علی زینی وند با تصویب هیات وزیران، به عنوان استاندار
جدید کرمان منصوب شد.

 حسن روحانی 

 
 

جلسه هیات دولت روز چهارشنبه به ریاست حجت الاسلام والمسلمین حسن روحانی رئیس جمهوري برگزار شد و در این جلسه آقاي علی زینی وند با تصویب هیات وزیران، به عنوان استاندار جدید

 
کرمان منصوب شد. 

به گزارش اقتصادآنلاین، رئیس جمهور در این جلسه از مردم کرمان به عنوان مردمانی مؤمن، انقلابی، متدین، دانش دوست و عالمِ پرور یاد کرد و گفت: این استان شهیدان والا مقامی تقدیم انقلاب و

 
ایران کرده است و چه افتخاري بالاتر از اینکه شهید حاج قاسم سلیمانی با آن همه نقش ارزنده در دوران دفاع مقدس و مبارزه با تروریسم، از اهالی این دیار است. 

 
روحانی خاطرنشان کرد: امنیت ایران و حتی امنیت منطقه و کشورهاي همسایه وام دار رشادت ها و دلاوري هاي حاج قاسم سلیمانی است. 

وي در ادامه، از استاندار منتخب خواست که از همه اقشار بویژه از جوانان، بانوان، اقوام و مذاهب مختلف در اداره بهینه استان استفاده کند و رعایت اعتدال و اجتناب از افراط و تندروي را سرلوحه

 
تصمیمات و اقدامات خود قرار دهد. رئیس جمهور همچنین از زحمات آقاي فدایی، استاندار پیشین تقدیر کرد. 

بررسی گزارش سازمان برنامه و بودجه کشور درخصوص «آمایش سرزمین» در ادامه جلسه، اعضاي دولت به بحث و بررسی پیرامون گزارش سازمان برنامه و بودجه کشور درخصوص «آمایش سرزمین»

 
پرداختند و ادامه بررسی آن به جلسه آتی دولت موکول شد. 

هیات وزیران همچنین با هدف یکپارچگی بخشی، سرزمینی و سازمانی و به منظور تمرکززدایی و تفویض اختیار مربوط به سطوح منطقه اي، آیین نامه اجرایی بند «الف» ماده (32) قانون احکام دایمی

 
برنامه هاي توسعه کشور - مصوب 1395 - موضوع تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین را به تصویب رساند. 

تعیین ارکان شوراي عالی، وظایف، تعیین اسناد توسعه سرزمینی که ملزم به تصویب نهایی شورایعالی هستند، تشکیل کمیسیون و تعیین اعضاي آن، تعیین دبیرخانه و وظایف آن، تشکیل کارگروه هاي
موضوعی و یا موضعی و کمیته هاي فنی مربوطه، تشکیل شوراي هماهنگی منطقه اي با هدف هماهنگی، سیاستگذاري، پیگیري و پیشبرد سریع تر امور توسعه و پیشرفت مناطق مختلف کشور، ایجاد
تعادل و توازن در استان ها و مناطق و دسترسی آنها به سرمایه و امکانات لازم به فراخور نیازها و استعدادهاي رشد و تعیین وظایف، اختیارات و اعضاي آن، از جمله موارد مندرج در آیین نامه مذکور

 
است. 

صدور مجوز ایجاد پست هاي سازمانی جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی دولت با توجه به ضرورت ایجاد تحول ساختاري به منظور مواجهه فعالانه با تحولات فضاي مجازي و همچنین الزام وزارت
فرهنگ و ارشاد اسلامی به تدوین سند تحول سازمانی حوزه فرهنگ با هدف بررسی و رصد محتواي فرهنگی و هنري در فضاي مجازي، فرهنگ سازي و ارتقاي سواد رسانه اي و نیز کارآفرینی و توسعه

 
کسب و کارهاي فرهنگی و هنري دیجیتال، با ایجاد 186 پست سازمانی جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی موافقت کرد. 

پربیننده ترین حکم حقوقی بازنشستگان 99 +لینک دریافت کدام بازنشستگان وام 50 میلیونی می گیرند؟ تصمیم مهم درباره دورکاري کارمندان تهرانی/ تعطیلی 3گروه شغلی در 43شهر بحرانی
درخواست فوري تعطیلی دو هفته اي تهران آخرین آمار کرونا در ایران (99/8/2)
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از هر فرصتی براي رفع تحریم استفاده می کنیم/هیچ کسی حق فرصت سوزي ندارد

منبع: اترك نیوزشماره خبر:  183  |  تاریخ: 1399/08/21

رییس جمهور گفت: ما هرجا ببینیم شرایط آماده لغو تحریم است از این فرصت استفاده می کنیم. هدف ما این است که فشار تحریم را از شانه هاي مردم برداریم و هرجا فضا مناسب این کار
باشد وظایف مان را بر مبناي امنیت ملی مان انجام می دهیم و هیچ کس در این زمینه حق فرصت سوزي ندارد.

رییس جمهور گفت: ما هرجا ببینیم شرایط آماده لغو تحریم است از این فرصت استفاده می کنیم. هدف ما این است که فشار تحریم را از شانه هاي مردم برداریم و هرجا فضا مناسب این کار باشد
وظایف مان را بر مبناي امنیت ملی مان انجام می دهیم و هیچ کس در این زمینه حق فرصت سوزي ندارد. 

به گزارش ایسنا، حجت الاسلام والمسلمین حسن روحانی صبح امروز در جلسه هیات دولت با
اشاره به انتخابات اخیر آمریکا اظهار کرد: سیاست جمهوري اسلامی ایران روشن است و هر دولتی
که در آمریکا باشد سیاست ما تغییر نمی کند. ما همان سیاستی را که دیروز داشتیم امروز و فردا
خواهیم داشت و این وابسته به دولت آمریکاست که به سیاست هاي ما نزدیک شود یا از آن فاصله

بگیرد. 

وي ادامه داد: دولت رو به پایان آمریکا در این مدت از سیاست هاي ما فاصله گرفت. سیاست
اصولی ما سیاست اکثر کشورهاي مستقل و مهم جهان است و آنها هم با یک جانبه گرایی و
تروریسم مخالفند. اگر آمریکا به سیاست ما نزدیک شد شرایط جدیدي پیش می آید و اگر دور شد
آن موضوع دیگري است. سیاست ما تعامل با جهان و به تعبیر رهبري تعامل گسترده با جهان

است. 

روحانی با اشاره به این که هفته گذشته جهان شاهد اتفاق قابل ملاحظه اي بود یادآور شد: مردم آمریکا با راي خود نشان دادند که موافق سیاست هاي متکبرانه کسی که با تحقیر نسبت به برخی ملت
ها صحبت می کرد و حتی به بعضی از ملت هاي ما به صراحت لقب گاو شیرده داده بود و سیاست هایش انزجار همه ملت هاي جهان و حتی مردم خود آمریکا را برانگیخته بود، موافق نیستند و این

سیاست ها با مخالفت قاطع مردم مواجه شد که قابل اهمیت بود. 

وي اضافه کرد: رژیمی که خواب سقوط ایران را می دید به صورت حقیرانه ساقط شد به جز چند کشور کوچک بقیه جهان شرایط جدیدي پیش روي خود می بینند. در ایران هم انتظارات جامعه و
مردم شاهد یک تغییرند. انتظارات تورمی و رکودي به انتظارات گشایشی به امید به آینده مواجه شده است. البته این به این معنا نیست که روابط ما بر این مبنا بنا نهاده شده باشد. به طور کلی اساس
روابط ما با کشورهاي همسایه و دوستان مان است. آمریکا و دولتی که در آن رو به پایان است به عنوان عامل مزاحم در روابط ما با کشورهاي دیگر ایفاي نقش می کرد و من حس می کنم این عامل

مزاحم در حال از بین رفتن است. 

رییس جمهور با بیان این که شرایط براي فعالیت بر مبناي مصالح و منافع آماده تر شده افزود: ما در سال هاي گذشته روابط بسیار خوبی مخصوصا با همسایگان مان مثل عراق، ترکیه، افغانستان،
آذربایجان و سایر کشورهاي دوست مثل روسیه و چین برقرار کردیم و احساس می کنیم فضا براي روابط نزدیک تر و تعامل با دوستان آماده تر شده است. 

روحانی در ادامه یادآور شد: این دولت رو به پایان آمریکا که آشنا به سیاست هاي بین المللی نبود و صحبت هاي دیکته شده تندروهاي داخلی و رژیم صهیونیستی را تکرار می کرد رو به پایان است. به
نطق هاي این آدم (ترامپ) در مجامع بین المللی نسبت به ایران نگاه کنیم می بینید که همان جملات و تعبیراتی را به کار می برد که رژیم صهیونیستی به کار می برد و معلوم است چه کسانی برایشان

اینها را نوشته اند. 

وي با بیان این که دولت آمریکا نتوانست بر مبناي مصالح و منافع مردم آمریکا و جهان تصمیم بگیرد خاطر نشان کرد: علت عقب افتادن آنها در انتخابات یکی ناتوانی آنها در موضوع کرونا بود. آنها با
دست انداختن این موضوع و بیان این که اصلا خبري نیست مردم خودشان را نابود کردند و به جاي مقابله با کرونا این همه کشتار در آمریکا ایجاد شد. عامل دیگر بهم ریختن مناسبات شان و روابط

شان با جهان بود و تنها رابطه با ایران نبود، بلکه روابط با دوستان سنتی شان و چین را هم بهم ریختند و هر روز صبح گوشه اي از روابط شان بهم می ریخت. 

رییس جمهور اضافه کرد: عامل بعدي تحقیر آمریکا در سیاست خارجی بود. آمریکا هیچ وقت در روابط بین الملل این چنین در شوراي امنیت و سازمان ملل مفتضح نشده بود. این که طرحی را ارائه
کنند و فقط خودشان و جزیره اي کوچک به آنها راي دهد یا طرحی بدهند که هیچ کشوري به آن اعتنا نکند، تحقیر بزرگی بود. به این دلایلی که گفتم مردم آمریکا تصمیم به تغییر گرفتند. 

روحانی همچنین تاکید کرد: سیاست ایران روشن است. سیاست ما بر مبناي صلح و ثبات، احترام به حقوق ملت ها، عدم تجاوز و عدم مداخله در امور داخلی کشورها و مبارزه با تروریسم، پایان یک
جانبه گرایی و پایبندي به معاهدات است، اما این دولت رو به پایان آمریکا از این سیاست ها فاصله گرفت و حامی تروریسم و مداخله در کار ملت هاي منطقه و ادامه ي جنگ و فروختن سلاح در

منطقه بود. 

رییس جمهور با یادآوري این نکته که آمریکا تخاصم با ایران را شروع کرد، اظهار کرد: آنها خودشان باید به این دشمنی پایان دهند چرا که ما آن را شروع نکردیم. جوان ها نمی دانند این تخاصم از
طرف آمریکا آغاز شده است. در ابتداي انقلاب آمریکایی ها به راحتی در ایران بودند و با این که فعالیت هایشان اشکالاتی هم داشت به راحتی در فرودگاه سوار هواپیما شدند و به کشورشان بازگشتند.

حتی ما با آمریکا هم قطع رابطه نکردیم بلکه آنها خودشان این رابطه را قطع کردند. 

وي همچنین خاطر نشان کرد: ما به خاك آمریکا تجاوز نکردیم و هواپیما و هلی کوپتر نفرستادیم بلکه آنها به طبس فرستادند. ما اگر کشوري با آمریکا می جنگید به متجاوز کمک نکردیم اما آنها به
صدام متجاوز کمک کردند. هر وقت آمریکایی ها از این سیاست ها دست برداشتند شرایط متفاوت خواهد بود. همانطور که امام خمینی (ره) فرمودند ما می خواهیم با همه کشورها رابطه داشته باشیم و
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آمریکا هم هر وقت آدم شود رابطه خواهیم داشت. تفسیر این آدم شدن همان سیاست اصولی است که به آن اشاره کردم. 

رییس دولت دوازدهم در ادامه تصریح کرد: آن آقایی که دولت اش رو به پایان است گفت که برجام بدترین قرارداد تاریخ آمریکا بود و عده اي تحریکش کردند که از برجام خارج شود. تصورش هم
همین بود که ظرف دو سه ماه نظام را سرنگون می کند و تصورات کودکانه اي داشت. 

روحانی اضافه کرد: این آقاي جدید هم از ابتدا در تبلیغات اش گفته که می خواهم به برجام بازگردم ما که داخل برجام بودیم و از آن خارج نشدیم 1+4 هم در برجام بوده و البته در تعهدات شان
سستی کردند که ما متقابلا تعهدات مان را کاهش دادیم. این به عهده آنهاست که اگر خواستند راه جدیدي را انتخاب کنند. 

رییس جمهور همچنین تاکید کرد: ما برنامه مان را در کشور به اراده آنها پیوند نمی زنیم و برنامه ما به اصول ما پیوند خورده است. البته راه براي آمریکا باز است ولی ما برنامه هاي 9 ماهه پایانی دولت
را بر این مبنا تدوین کرده ایم که اگر همین شخص فعلی هم سرکار باشد ما راه خودمان را به درستی می رویم، چرا که ما هیچ وقت سیاست ها و برنامه هایمان را بر مبناي تغییر شرایط آمریکا تنظیم

نکردیم البته این به نفع خود آمریکایی هاست که شرایط شان تغییر کند. 

وي با بیان این که دولت رو به پایان آمریکا همیشه با بدنامی و همیشه با فحاشی با مردم ما صحبت کرده است عنوان کرد: ما همیشه مودبانه حرف زدیم امیدواریم مردم آمریکا شرایط را به گونه اي
رقم بزنند که کاخ سفید بر مبناي منافع مردم آمریکا و بدون تحقیر سایر ملت ها و با پایبندي به تعهدات سیاست هاي خود را جلو ببرد. ما هرجا ببینیم شرایط آماده لغو تحریم است از این فرصت
استفاده می کنیم. هدف ما این است که فشار تحریم را از شانه هاي مردم برداریم و هرجا فضا مناسب این کار باشد وظایف مان را بر مبناي امنیت ملی مان انجام می دهیم و هیچ کس در این زمینه

حق فرصت سوزي ندارد، چرا که ما باید بر مبناي منافع و وحدت ملی تصمیم بگیریم. 

رییس جمهور در ادامه تاکید کرد: خواهش می کنم عده اي به شایعات و القائات نادرست در داخل کشور ادامه ندهند و به آن دامن نزنند و بگذارند این فضایی را که براي ماه هاي آینده در ذهن مردم
به وجود آمده ادامه داشته باشد و موضوعات منافع کشور را به انتخابات گره نزنند. 

رییس دولت دوازدهم همچنین اظهار کرد: ما نباید تولید، فعالیت، رشد اقتصادي و اقتصاد را به تحولات دیگر کشورها گره بزنیم و نباید موضع گیري هایمان را هم به انتخابات 1400 گره بزنیم. البته
اشکالی ندارد از امروز براي انتخابات 1400 تبلیغ و کار کنیم اما نباید منافع ملی را فداي آن کنیم. ما مسئول منافع ملی کشور هستیم و می خواهیم مردم احساس راحتی کنند. 

وي ادامه داد: آمریکایی ها قصد داشتند جمهوري اسلامی ایران را تسلیم کنند ولی فهمیدند که ایران تسلیم نمی شود و نخواهد شد. آنها تحریم را به یک جنگ تروریستی تبدیل کردند و اقدامات
تحریک آمیز تا مرز جنگ انجام دادند، اما تدبیر و مدیریت نظام و تصمیم درست دولت باعث شد که نگذاریم در هیچ جا از فضا استفاده کنند. آنها تا مرز جنگ آمدند و از خط قرمز ما عبور کردند. آنها

بزرگترین سردار ما را ناجوانمردانه ترور کردند که البته تودهنی آن را هم خوردند. 

رییس جمهور در بخش دیگري از صحبت هاي خود با اشاره به این که بناي دولت تولید به عنوان یک اصل مهم است، اظهار کرد: بناي ما تولید، افزایش صادرات، بازگشت ارز صادراتی به داخل و وفور
کالا به خصوص کالاهاي اساسی در داخل کشور است. 

وي با اشاره به گزارش اخیر وزیر راه و شهرسازي یادآور شد: در دولت دوازدهم 250 هزار واگن و لوکوموتیو به وسائل حمل و نقل ما اضافه شدند و امسال با وجود کرونا جابه جایی کالا شش درصد
نسبت به هفت ماهه ابتدایی پارسال بیشتر شده و 285 میلیون تن بوده است. 

رییس جمهور در ادامه گفت: آنها که فکر می کنند دولت دست روي دست گذاشته و به این چشم دوخته که در عالم چه خبر است باید بدانند که دولت برنامه ریزي خود را می کند و این آمارها نشان
دهنده این برنامه ریزي است. حمل و نقل و ورود کالاهاي اساسی ادامه خواهد داشت و طبق آمار ورود کالاهاي اساسی امسال 11.7 درصد بیشتر از هفت ماهه ابتدایی پارسال بوده است و 60 میلیون

تن کالاي اساسی جابه جا شده است. 

روحانی همچنین خاطر نشان کرد: در این هفت سال و در دوره اي دولت با استفاده از برجام اقداماتی را انجام داد که ثمره آن را در سال هاي 1395 و 1396 دیدیم. در آن دوره شرایط بر مبناي
شاخص ها جزو بهترین شرایط در 40 ساله بعد از انقلاب بود. براساس آمار در آن دوره تورم یک رقمی بود و در سال 1395 رشد اقتصادي بالاترین رشد در جهان بود و اشتغال، رشد اقتصادي و مبناي

پایه پولی در متوسط دوره هاي قبلی بهتر بود ما در تمام شاخص ها بر مبناي سیاست هاي نظام با وحدت و با هدایت هاي رهبري پیش رفتیم. 

وي همچنین اظهار کرد: در سه سال گذشته هم سیاست ما مقاومت، ایستادگی، تکیه بر حضور مردم و گسترش صادرات و تولید بوده است. البته جاي تردید نیست که مردم ما در این مدت سختی
دیده اند و در این هشت ماه کرونا هم اضافه شده و فشار را زیاد کرده است، اما دولت تسلیم این فشار نشد و اقدامات خود را ادامه داد. 

رییس جمهور یادآور شد: ما به خاطر کرونا 100 هزار میلیارد تومان به صورت پرداختی یا با تسهیلات در اختیار مردم گذاشتیم تا کسب و کارها، مستاجرین و افرادي که در شرایط سخت بودند به
مشکل نخورند. از آبان ماه 1398 تا به امروز بسته حمایتی ماهانه از 55 تا 205 هزار تومان به مردم داده ایم و الان هم این کار را ادامه می دهیم. 

روحانی با بیان این که در این ایام فشار اقتصادي دولت حقوق ها را افزایش و همسان سازي حقوق بازنشستگان با شاغلین را انجام داد، خاطرنشان کرد: ما 18 هزار میلیارد تومان براي این همسان
سازي پرداخت کردیم و در عین حال دنبال توسعه کشور هم بودیم. در این هشت ماه 57 هزار میلیارد تومان تخصیص براي طرح هاي عمرانی داشتیم و می بینید که به صورت منظم در حال افتتاح

شدن هم هستند. 

وي همچنین تاکید کرد: مسیر ما استفاده از شرایط براي بهتر شدن زندگی مردم و کاهش فشار از روي مردم بوده و هست و از هر فرصتی که به منافع ملی، مردم مان و رفع تحریم ها باشد حتما
استفاده می کنیم. این مسائل حزبی و جناحی نیست و مربوط به کل ملت است. البته هر گامی که بخواهیم برداریم حتما از رهنمودهاي مقام معظم رهبري استفاده می کنیم. ما می توانیم راه و مسیر

درست را براي گشایش زندگی مردم انتخاب کنیم. 

رییس دولت هاي یازدهم و دوازدهم در بخش دیگري از صحبت هاي خود به بخشی از گام هاي اساسی دولت در هفت سال گذشته اشاره کرد و یادآور شد: یکی از این اقدامات درباره بانک ها بوده است
که دو بخش داشته بخش اول آن مربوط به موسسات اعتباري غیرمجاز بود که دولت به آنها که ظلم می کردند، اموال مردم را غارت می کردند و مشکلاتی ایجاد کرده بودند، پایان داد. موضوع دیگر

ادغام بانک هاي نیروهاي مسلح است که امیدواریم تا پایان آذرماه این پروسه انجام شود. 
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وي با بیان این که در بخش راه آهن هم کارهاي زیرساختی مهمی در این دولت صورت گرفته است، اظهار کرد: در این مدت استان هاي مختلفی به راه آهن وصل شدند و راه آهن به کرمانشاه، ارومیه و
رشت وصل شد و بسیاري از طرح ها هم مثل وصل شدن راه آهن به تبریز از طریق میانه در ماه هاي آینده انجام می شود. 

روحانی اضافه کرد: در بخش راه آهن سه کار مهم دیگر پیش رو داریم اولی اتصال خلیج فارس به دریاي خزر است که تا پایان سال یا ابتداي سال آینده آن را متصل خواهیم کرد و پروژه رشت به
آستارا را هم ادامه خواهیم داد که خلیج فارس و دریاي عمان را به روسیه و اروپا وصل می کند. 

رییس جمهور ادامه داد: طرح دوم وصل شدن راه آهن ایران به افغانستان است که ظرف یک ماه آینده افتتاح خواهد شد و خارك را به هرات و از آنجا به مزار شریف و آسیاي مرکزي متصل می کند.
طرح سوم و بسیار مهم دیگر هم راه آهن چابهار به زاهدان است که 700 کیلومتر است و دو بخش اساسی آن را تا پایان دولت افتتاح می کنیم و مسیر بعدي در دولت بعد افتتاح خواهد شد. این

زیربناها می تواند تحول بزرگی را براي کشور ایجاد کند. 

رییس جمهور در پایان خطاب به ملت ایران اظهار کرد: به مردم عزیز اطمینان می دهم که دولت با همه توان به دنبال متعادل کردن نرخ ارز و متعادل کردن قیمت کالاهاي اساسی است که براي مردم
اهمیت دارد و دولت به طور منظم آن را دنبال می کند. در این زمینه بانک مرکزي، وزارت صنعت، معدن و تجارت و همه تلاش می کنند ضمن این که باید از وزراي اقتصادي دولت که در این دوران
جنگ و تروریسم اقتصادي کمک کردند تشکر کنم. از وزارت نفت، صمت، راه، اقتصاد تا بانک مرکزي کارهاي بزرگی انجام دادند و ان شااالله با امید و تلاش بیشتر شاهد فعالیت هاي بیشتري هم خواهیم

بود. 

انتهاي پیام
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تولید لوازم خانگی افزایش می یابد اما به یک شرط!

منبع: افکارنیوزشماره خبر:  184  |  تاریخ: 1399/08/21

سخنگوي انجمن صنفی تولیدکنندگان لوازم خانگی گفت: اگر مشکلات مربوط به مواد اولیه سر راه تولید نبود، حداقل 50 درصد افزایش تولید داشتیم و می توانستیم قیمت را…

سخنگوي انجمن صنفی تولیدکنندگان لوازم خانگی گفت: اگر مشکلات مربوط به مواد اولیه سر راه تولید نبود، حداقل 50 درصد افزایش تولید داشتیم و می توانستیم قیمت را متعادل کنیم. 

به گزارش افکارنیوز، خروج برندهاي کره اي لوازم خانگی از بازار ایران بالاخره فضایی ایجاد کرد تا تولیدکنندگان داخلی لوازم خانگی
بتوانند نفسی تازه کنند و خون در رگ هاي کارخانجات داخلی به جریان بیفتد. فرصتی که هم می تواند باعث اشتغال زایی و رشد

اقتصادي در کشور شود، هم از خروج سالانه میلیاردها دلار ارز بابت واردات قطعات منفصله جلوگیري کند. 

اما خوشحالی تولیدکنندگان داخلی بابت این فرصت بی نظیر دیري نپایید و فولادي که عموماً در کارخانجات دولتی و با بهره مندي از
مواد اولیه ارزان داخلی تولید می شود، همگام با صعود قیمت ارز چنان افزایش یافت که از قیمت هاي جهانی هم پیش افتاد و نفس

تولیدکنندگان و صنایع فولادبرَ را برُید. 

یعنی دقیقاً در زمانی که صنایع داخلی فرصتی بی نظیر براي رونق بخشی به تولید دارند و بازار داخلی هم تشنه تولیدات داخلی است، صنایع مادر اما، نفس تولیدکنندگان را به شماره انداخته اند. 

تولیدکنندگان معتقدند که اگر دستیابی به مواد اولیه تسهیل شود و نظارتی بر نرخ این مواد باشد، نه تنها میزان تولید افزایش می یابد بلکه قیمت ها نیز مطابق با انتظار مردم کاهش می یابد، اما در
حال حاضر به دلیل بالا بودن هزینه هاي تولید و عدم نظارت بر این بخش، این امر امکان پذیر نیست. 

توان افزایش 50 درصدي تولید را داریم 

در این ارتباط حمیدرضا غزنوي، سخنگوي انجمن صنفی تولیدکنندگان لوازم خانگی، گفت: اگر مشکلات مربوط به مواد اولیه سر راه تولید نبود، حداقل 50 درصد افزایش تولید داشتیم و می توانستیم
قیمت را متعادل کنیم. البته مشکلات مربوط به مواد اولیه فقط به دلیل عملکرد فولادسازان نیست بلکه مشکل فرایند است، به گونه اي که می توان گفت بازار لوازم خانگی در کشور تنظیم نیست. 

غزنوي افزود: البته قبلاً صدها مشکل در مسیر تولید وجود داشت اما هم اکنون مشکلاتمان به تهیه مواد اولیه مربوط می شود. تولیدکنندگان مجبور به پرداخت پول زیاد براي خرید مواد اولیه هستند و
همین امر هزینه ها را بسیار بالا برده است. 

وي در خصوص وضعیت بازار هم گفت: در این چند روز اخیر به دلیل نوسانات نرخ ارز و مبهم بودن وضعیت قیمت، رکود در بازار لوازم خانگی رخ داده است. 

نمی توانیم از بورس فولاد تهیه کنیم 

غزنوي ادامه داد: طی ماه هاي اخیر هزینه هاي تولید براي تولیدکنندگان لوازم خانگی به شدت افزایش یافته است. حتی ما چندي پیش درخواست افزایش قیمت دادیم اما هنوز چیزي در این خصوص
نهایی نشده است و هیچ چیز مشخص نیست. 

سخنگوي انجمن صنفی تولیدکنندگان لوازم خانگی افزود: در حال حاضر نرخ ارز ثبات ندارد و قیمت نهاده هاي تولید همچون ورق فولاد بسیار گران شده است؛ از سوي دیگر نیز این محصولات از
بورس به دست تولیدکننده نمی رسد و تولیدکننده مجبور می شود از بازار آزاد تهیه کند که باید قیمت بالایی را بپردازد. 

گرانی مواد اولیه منجر به گرانی در بازار شده است 

چندي پیش اکبر پازوکی، رئیس اتحادیه فروشندگان لوازم خانگی، گفته بود: در حال حاضر به دلیل مسائلی همچون افزایش بی رویه قیمت ها و کاهش قدرت خرید مردم، فروش لوازم خانگی افت
کرده و بازار تقریباً راکد شده است. 

وي با بیان اینکه گرانی مواد اولیه منجر به افزایش قیمت نهایی محصول شده است، تاکید کرده بود: اصناف کالا را با قیمت مشخصی از تولیدکننده می خرند و سپس با یک سود متعارف به فروش می
رسانند. 

پازوکی گفته بود: با توجه به وضعیت قدرت خرید مردم و رکود بازار، حتی در برخی موارد فروشنده براي اینکه بتواند امورات خود را بگذراند، فقط با یک سود 200 یا 500 هزار تومانی کالا را می
فروشد. بنابراین نمی توان گفت که در بازار لوازم خانگی گرانفروشی داریم بلکه به دلیل افزایش نرخ مواد اولیه و بالا رفتن قیمت تمام شده، شاهد «گرانی» کالاها هستیم.
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خمینی شهري ها چقدر صدقه داده اند؟

منبع: روزنامه نصف جهانشماره خبر:  185  |  تاریخ: 1399/08/21

نصف جهان: مردم شهرستان خمینی شهر امسال بیش از هشت میلیارد ریال صدقه پرداخت کرده اند. نصرا... قصري، رئیس کمیته امداد امام خمینی (ره) شهرستان خمینی شهر گفت: کمیته
امداد امام خمینی (ره) شهرستان خمینی شهر از ابتداي سال تاکنون بیش از ده میلیارد ریال کمک بلاعوض و بیش از 35 میلیارد ریال تسهیلات در زمینه هاي حمایت و سلامت خانواده، اشتغال و

خودکفایی، مسکن و ساختمان و طرح اکرام و محسنین به مددجویان پرداخت کرده است.
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شکست لمپن هاي آمریکا در نوامبر

منبع: دیپلماسی ایرانیشماره خبر:  186  |  تاریخ: 1399/08/21

امیر بی پروا در یادداشتی براي دیپلماسی ایرانی می نویسد: شکست ترامپ نشان داد که لمپنیسم در آستانه دهه سوم قرن بیست و یکم به پایان خود رسید و صدایی هفتاد و پنج میلیون در
داخل آمریکا و تمامی ملتهاي جهان به لمپنیزم ''نه'' گفتند و دنیا مخالفت خود را با هرج و مرج، نقض حقوق بین الملل، نقض حقوق بشر، ...

امیر بی پروا در یادداشتی براي دیپلماسی ایرانی می نویسد: شکست ترامپ نشان داد که لمپنیسم در آستانه دهه سوم قرن بیست و یکم به پایان خود رسید و صدایی هفتاد و پنج میلیون در
داخل آمریکا و تمامی ملتهاي جهان به لمپنیزم ""نه"" گفتند و دنیا مخالفت خود را با هرج و مرج، نقض حقوق بین الملل، نقض حقوق بشر، صلح و اخلاق اعلام کرد. 

نویسنده: امیر بی پروا، فعال حقوق بشر وپژوهشگر حقوق بین الملل بشر 

دیپلماسی ایرانی: انتخابات ریاست جمهوري آمریکا در سوم نوامبر برگزار شد، انتخاباتی بی سابقه با
بالاترین مشارکت در تاریخ آمریکا و بیشترین توجه دولت ها و افکار عمومی به آن انتخابات که بنا
بر فاکتورهاي موجود نتیجه این انتخابات بر آینده بسیاري از موضوعات در سطح آمریکا و جهان
تاثیر خواهد گذاشت. منتهاي مراتب آنچه در این انتخابات لازم بود که از ابتداي امر مورد توجه

قرار بگیرد یک جدال عمیق بین لمپن ها و جامعه مدنی آمریکاست.  

در دو سوي این رقابت دو کاندیدا وجود داشتن یکی جو بایدن کاندیداي مورد حمایت نهادهاي
جامعه مدنی آمریکا و دیگري ترامپ کاندیداي جامعه لمپن هاي آمریکا که البته در سطح جهان
نیز مورد حمایت و تایید لمپن هاي منطقه اي و بین المللی نیز است. این که براي چه به این

عقیده هستم ترامپ نماینده لمپنیزم آمریکایی و نماد لمپنیزم در سطح جهان است باید گفت که لمپن در ادبیات اجتماعی و سیاسی گروهی فاقد ایدئولوژي و اغتشاش طلب، دامن زننده به هرج و مرج
که داراي ادبیات و پوشش و رفتار خاص و مخرب هستند.  

لمپن ها در همه ادوار تاریخ در طبقات مختلف اجتماعی حضور داشتند و در موج هاي اجتماعی نیز خیز و فرود داشته اند. لمپن ها گروهی هستند که در فرآیند تولید نقش مستقیم نداشته بیشتر به
دلالی و باج گیري می پردازند و کانون هاي دزدي، جنایت، قاچاق مواد مخدر و کلاهبرداري و هرج و مرج طلبی محل تجمع و اشتغال لمپن هاست. لمپن ها در تحولات اجتماعی داراي نقش مخرب

هستند و نهاد هاي جامعه مدنی و ساختارهاي دموکراتیک را تخریب می کنند.  

یکی از نمونه هاي اعمال مخرب لمپن ها در تاریخ موثر ایران نقش مخرب اوباش شعبان جعفري در جریان کودتا 28 مرداد 1332 بود. لمپن ها در فرایند مشارکت سیاسی و اعمال حقوق دموکراتیک
ملت هاي هرج و مرج ایجاد می کنند و فرآیند دموکراتیک را با اخلال مواجه می کنند. اما دونالد ترامپ را نمی توان یک لمپن ساده و محدود به محله هاي نیویورك دانست بلکه اورا باید یک لمپن
جهانی دانست که از زمان به قدرت رسیدن درصدد اعمال رفتارهاي مخرب جهت نابود کردن نظم حقوقی بین المللی و حقوق و آزادي هاي بنیادي بشري بود. ترامپ با اعمال زور، فشار، نقض قوانین و
عرف هاي پذیرفته شده بین المللی با معدود رفیقان اوباشش در سطح منطقه و جهان و با همراهی میکرو بازیگران مزدور درصدد آسیب زدن به بنیان هاي انسانی بود که شرکاي اروپایی آمریکا اولین

معترضان و مخالفان سیاسی ترامپ بودند. 

لمپنیسم و هرج و مرج طلبی ترامپ در گذشته قبل از ریاست جمهوري وي با دائر کردن مشاغلی چون کازینوداري، اتهامات متعدد مالی و کلاهبرداري، اتهامات ارتباط نامشروع به عنف، ارتباطات خارج
از نظام خانوادگی، ازدواج هاي متعدد، فرار از مالیات براي وي شخصیت قانون گریز، غیرطبیعی و فاقد وجه اجتماعی ساخت. 

همین شخصیت ناهنجار و غیر متعارف ترامپ در زمان کمپین انتخاباتی خود اولین هدف خود را تخریب و ناکارآمد نشان دادن سازمان ملل متحد قرار داد و به صورت بی شرمانه علیه سازمان ملل در
کمپین انتخاباتی خود سخنرانی می کرد و در سال هاي 2016 تا 2020 در دوران ریاست جمهوري خود در جهت تخریب این نهاد حرکت می کرد و در آخرین سخنرانیش در اجلاس سپتامبر سازمان
ملل وقیحانه در ترویج خشونت و تروریسم دولتی سخن می گفت که با روح منشور ملل متحد مغایرت دارد. البته تخریب گري ترامپ علیه نظان ملل متحد صرفا سخن پراکنی هاي غیر علمی وي نابود
بلکه در طی اقداماتی یک جانبه از یونسکو موسسه علمی فرهنگی و آموزشی ملل متحد، شوراي حقوق بشر و سازمان بهداشت جهانی خارج شد این خروج همزمان با بحران هاي بین المللی بود که

اقداماتی ضد صلح و سلامت عمومی جهانی بود. عدم همکاري ترامپ با سازمان بهداشت جهانی منجر به افزایش ابتلاء و مرگ و میر ناشی از کرونا در شرایط همه گیري بیماري شد. 

ترامپ از پیمان هاي بین المللی متعددي خارج شد که دو تا از معروف ترین این پیمان ها، پیمان توافق آب و هوایی پاریس و توافق هسته اي با ایران بود. خروج ترامپ از این پیمان ها تهدید عینی
علیه صلح، امنیت بین المللی، حیات انسان ها بود که هیچ منطق حقوقی و هیچ مولفه علمی آن را نمی پذیرفت. 

اعمال تحریم هاي یک جانبه علیه ملتها که فاقد هر نوع توجیه در حقوق بین الملل و بر مبناي اعمال زور و یکجانبه گرایی بر اساس توهم و خودشیفتگی ترامپ جداي از اینکه جامعه بین المللی هرگز
آنها را نپذیرفت، خساراتی به ملل مختلف وارد کرد که نقض آشکار حقوق بین الملل و منطق انسانی است که وي در برابر تاریخ، افکار عمومی مسئول خواهد بود. 

در جریان اعتراضات تبعیض نژادي آمریکا که موج سراسري اعتراض سراسر آمریکا را فراگرفت، ترامپ علیه اعتراض گسترده مردم موضع گیري کرد و مهمتر توئیت هاي خشونت آمیز و محرك به
خشونت را در توئیتر منتشر می کرد. در جریان کمپین انتخاباتی براي جلب توجه نژادپرستان حتی معاون رقیب انتخاباتیش کاملا هریس را با ادبیاتی نژاد پرستانه خطاب می کرد که اینها همه رویکرد

خشونت آمیز و مبتنی بر تبعیض نژادي ترامپ بود. 

ترامپ با دستورهاي غیر قانونی ورود مسلمانان از جمله اتباع ایران را به آمریکا ممنوع کرد و حتی کودکان مهاجر را از والدین آنان جدا کرد و با احداث دیوار در مرز مکزیک نسبت به خارجیان،
مهاجران سخت گیري و خشونت اعمال کرد که باعث آزار، اذیت و حتی مرگ مهاجران بسیاري شد که نوعی تکرار وحشیگري فاشیستی را در دهه دوم قرن بیست و یکم بود. 
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در جریان همه گیري کرونا با تمسخر علم پزشکی، عدم رعایت توصیه هاي بهداشتی، عدم نظارت، رویگردانی از علم مسبب افزایش آمار بیماري و مرگ و میر شد به طوري که تحت مدیریت غیر علمی
و اوباش مآبانه ترامپ انسان هاي بسیاري جان خود را از دست دادند. 

در جریان رقابت انتخاباتی به جاي ارائه منطق رقیبش جو بایدن را با الفاظ نا مناسب خطاب میکرد و در شرایط همه گیري کرونا گردهمایی هاي انتخاباتی برگزار می کرد که سبب افزایش آمار ابتلاء به
بیماري شد و حتی در ساعت اولیه شمارش آراء اعلام پیروزي کرد و از شمارش آراء واهمه داشت که همه اینها قانون شکنی و رفتارهاي اوباش گونه شخص ترامپ و دوستان نزدیک وي بود. 

آنچه پایان لمپنیسم ترامپ بود شکست وي در انتخابات 2020 آمریکا بود. رئیس جمهوري لمپن آمریکا که نماینده کازینوداران، مالکان کلوپ هاي شبانه، کلوپ هاي مد بود در انتخابات هفته گذشته
شکستی تاریخی را تجربه کرد و به جمع معدود رئیس جمهورهاي یک دوره اي تاریخ آمریکا پیوست. شکست ترامپ نشان داد که لمپنیسم در آستانه دهه سوم قرن بیست و یکم به پایان خود رسید و
صدایی هفتاد و پنج میلیون در داخل آمریکا و تمامی ملتهاي جهان به لمپنیزم "نه" گفتند و دنیا مخالفت خود را با هرج و مرج، نقض حقوق بین الملل، نقض حقوق بشر، صلح و اخلاق اعلام کرد. پایان

ترامپ نشان دهنده پایان اوباشگري در برگ هاي تاریخ است.
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عوامل آسیب زننده به بورس از زبان قالیباف اصل

شماره خبر:  187  |  تاریخ: 1399/08/21
منبع: گسترش صنعت معدن

تجارت

یکی از مهم ترین متغیرهاي تأثیرگذار بر بازار سرمایه نرخ سود بدون ریسک است که کنترل آن به عهده نهاد ناظر بازار پول است. تحلیلگران و فعالان بازار مالی کشور نیز متناسب با تغییرات
این متغیر مهم، دارایی هاي مالی را قیمت گذاري می کنند.

یکی از مهم ترین متغیرهاي تأثیرگذار بر بازار سرمایه نرخ سود بدون ریسک است که کنترل آن به عهده نهاد ناظر بازار پول است. تحلیلگران و فعالان بازار مالی کشور نیز متناسب با تغییرات این
متغیر مهم، دارایی هاي مالی را قیمت گذاري می کنند. 

بورس 

رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار با بیان این مطلب اظهارکرد: یافته هاي معتبر علمی نشان می
دهد متغیر نرخ بهره اسمی و حقیقی، مهم ترین عامل نوسانات قیمت در بازارهاي دارایی بوده و به
طور مشخص یکی از اصلی ترین عوامل بنیادي بازار سهام نیز محسوب می شود. در نتیجه تعیین
غیربهینه آن در دوره هاي زمانی مختلف تعادل سایر بازارها را بر هم می زند و آسیب هایی به بازار

سرمایه کشور وارد خواهد کرد. 

دکتر حسن قالیباف اصل افزود: به عنوان یک عضو کوچک دانشگاهی عرض می کنم نرخ سود
بانکی هر چقدر بالاتر و غیربهینه تر باشد، تأثیر منفی بیشتري بر فعالیت هاي سرمایه گذاري
کشور خواهد داشت و تسهیلات و تأمین مالی را براي تولید گران می کند. بخش هاي تولیدي که
عمدتا حاشیه سود پایین دارند، فعالیت هاي اقتصادي خود را کاهش و سرمایه خود را در بازار پول

پارك می کنند. 

وي ادامه داد: به این ترتیب، اشتغال کشور آسیب خواهد دید و در نتیجه خلق اعتبار، رشد نقدینگی و انتظارات تورمی ناشی از آن، مواجهه با چالش هاي اقتصادي دیگر از جمله تشدید رکود تورمی دور
از انتظار نخواهد بود. 

رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار خاطرنشان کرد: به عنوان مسئول نهاد ناظر بازار سرمایه عرض می کنم این نرخ، ارتباط مستقیمی با نسبت قیمت به درآمد یا P/E دارد و در سایر روش هاي قیمت
گذاري و ارزش گذاري نیز متغیري اثرگذار است. 

دکتر قالیباف اصل تصریح کرد: معقولانه آن است که در تعیین بهینه نرخ سود بدون ریسک در کشور تعامل موثري صورت پذیرد و این نرخ متناسب با مختصات اقتصادي کشور باشد تا تعادل بازار
سرمایه را بر هم نزند. 

رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار در پایان تاکید کرد: لازم است رویکردها در خصوص جایگاه بازار سرمایه در کشور اصلاح شود، تجربیات گذشته کشور بازخوانی شود و تقویت تأمین مالی از طریق
بازار سرمایه و توسعه ابعاد مختلف این بازار در اولویت برنامه ها قرار گیرد.
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انتصاب استاندار جدید کرمان/ تصویب تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین

منبع: خبرگزاري دفاع مقدسشماره خبر:  188  |  تاریخ: 1399/08/21

به گزارش گروه اخبار داخلی دفاع پرس، جلسه هیات دولت امروز (چهارشنبه) به ریاست
حجت الاسلام حسن روحانی رئیس جمهوري برگزار و در این جلسه علی زینی وند با تصویب

هیات وزیران، به عنوان استاندار جدید کرمان منصوب شد. 

رئیس جمهور در این جلسه از مردم کرمان به عنوان مردمانی مؤمن، انقلابی، متدین، دانش
دوست و عالمِ پرور یاد کرد و اظهار داشت: این استان شهیدان والا مقامی تقدیم انقلاب و
ایران کرده است و چه افتخاري بالاتر از اینکه شهید حاج قاسم سلیمانی با آن همه نقش

ارزنده در دوران دفاع مقدس و مبارزه با تروریسم، از اهالی این دیار است. 

روحانی خاطرنشان کرد: امنیت ایران و حتی امنیت منطقه و کشورهاي همسایه وام دار
رشادت ها و دلاوري هاي حاج قاسم سلیمانی است. 

وي در ادامه، از استاندار منتخب خواست که از همه اقشار به ویژه از جوانان، بانوان، اقوام و
مذاهب مختلف در اداره بهینه استان استفاده کند و رعایت اعتدال و اجتناب از افراط و تندروي را سرلوحه تصمیمات و اقدامات خود قرار دهد. 

رئیس جمهور همچنین از زحمات آقاي فدایی، استاندار پیشین تقدیر کرد. 

بررسی گزارش سازمان برنامه و بودجه کشور درخصوص «آمایش سرزمین» 

در ادامه جلسه، اعضاي دولت به بحث و بررسی پیرامون گزارش سازمان برنامه و بودجه کشور درخصوص «آمایش سرزمین» پرداختند و ادامه بررسی آن به جلسه آتی دولت موکول شد. 

هیات وزیران همچنین با هدف یکپارچگی بخشی، سرزمینی و سازمانی و به منظور تمرکززدایی و تفویض اختیار مربوط به سطوح منطقه اي، آیین نامه اجرایی بند «الف» ماده (32) قانون احکام دایمی
برنامه هاي توسعه کشور - مصوب 1395 - موضوع تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین را به تصویب رساند. 

تعیین ارکان شوراي عالی، وظایف، تعیین اسناد توسعه سرزمینی که ملزم به تصویب نهایی شوراي عالی هستند، تشکیل کمیسیون و تعیین اعضاي آن، تعیین دبیرخانه و وظایف آن، تشکیل کارگروه
هاي موضوعی و یا موضعی و کمیته هاي فنی مربوطه، تشکیل شوراي هماهنگی منطقه اي با هدف هماهنگی، سیاستگذاري، پیگیري و پیشبرد سریع تر امور توسعه و پیشرفت مناطق مختلف کشور،
ایجاد تعادل و توازن در استان ها و مناطق و دسترسی آنها به سرمایه و امکانات لازم به فراخور نیازها و استعدادهاي رشد و تعیین وظایف، اختیارات و اعضاي آن، از جمله موارد مندرج در آیین نامه

مذکور است. 

صدور مجوز ایجاد پست هاي سازمانی جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 

دولت با توجه به ضرورت ایجاد تحول ساختاري به منظور مواجهه فعالانه با تحولات فضاي مجازي و همچنین الزام وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی به تدوین سند تحول سازمانی حوزه فرهنگ با هدف
بررسی و رصد محتواي فرهنگی و هنري در فضاي مجازي، فرهنگ سازي و ارتقاي سواد رسانه اي و نیز کارآفرینی و توسعه کسب و کارهاي فرهنگی و هنري دیجیتال، با ایجاد 186 پست سازمانی

جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی موافقت کرد. 

انتهاي پیام/ 151
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رشد 5 برابري سرمایه گذاري در شهرك هاي صنعتی استان تهران

منبع: میزانشماره خبر:  189  |  تاریخ: 1399/08/21

مدیرعامل شرکت شهرك هاي صنعتی استان تهران از رشد پنج برابري جذب سرمایه در سال جاري در شهرك هاي صنعتی استان خبر داد و نسبت به فعالسازي 52 طرح راکد در شهرك
صنعتی فیروزکوه تا پایان امسال ابراز امیدواري کرد.

خبرگزاري میزان - بنا به اعلام شاتا، صابر پرنیان گفت: با تلاش هاي انجام شده مجوز احداث دو پست برق 63 به 20 کیلوولت به ارزش 200 میلیارد تومان براي شهرك هاي صنعتی دماوند و
فیروزکوه اخذ شده که این موضوع در کشور بی نظیر است. 

وي با بیان اینکه در کشور هیچ شهرك صنعتی نداریم که در طول یک سال دو پست شبکه توزیع برق احداث کند، گفت: شهرك صنعتی علی دره فیروزکوه دو زیرساخت عمده آب و برق را دارد؛ امسال
توانستیم موضوع تخصیص آب به شهرك صنعتی فیروزکوه را بعد از 12 سال به سرانجام برسانیم که خیلی از شهرك ها از این نعمت و ظرفیت محروم هستند. 

مدیرعامل شرکت شهرك هاي صنعتی استان تهران بیان کرد: به زودي قرارداد اجراي طرح خط انتقال آب بسته می شود و سرمایه گذاران در سال هاي آتی خیالشان در زمینه آب و برق راحت باشد. 

پرنیان تصریح کرد: در حوزه شهرك صنعتی فیروزکوه، با سرمایه گذاران بزرگی در حال مذاکره هستیم که چند واحد برند صنایع غذایی بزرگ کشور را به شهرستان فیروزکوه هدایت کنیم؛ قرار گرفتن
فیروزکوه در خارج از طرح ممنوعیت فعالیت صنایع در شعاع 120 کیلومتري پایتخت همچنین آب و هواي خنک آن، شرایط مساعدي براي واحد هاي صنایع غذایی به وجود آورده است. 

بیشتر بخوانید: توسعه صنعتی با استفاده از ظرفیت واحد هاي صنعتی نیمه فعال وي با تأکید بر اینکه شهرستان فیروزکوه در حوزه صنعت و اشتغال نیاز به توجه ویژه دارد، ادامه داد: 52 طرح راکد در
شهرك صنعتی فیروزکوه وجود دارد که امیدواریم بتوانیم تا پایان سال فعال سازي شود و این شهرك چهره شادابی به خود گیرد. 

مدیرعامل شرکت شهرك هاي صنعتی استان تهران افزود: در 6 ماهه امسال، 5 برابر به نسبت سال 1398 و دو برابر نسبت به سال 1397 در شهرك هاي صنعتی استان تهران جذب سرمایه گذار
داشتیم؛ جداي از اختصاص اعتبار براي احداث پست برق، امسال اعتبارات شهرك صنعتی در فیروزکوه 4 برابر و در دماوند 5 برابر افزایش داشته است. 

انتهاي پیام/
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پرداخت تسهیلات اشتغال زایی از محل منابع زلزله

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  190  |  تاریخ: 1399/08/21

فرماندار روانسر گفت : 425 میلیارد و 419 میلیون ریال تسهیلات اشتغال زایی از محل منابع زلزله براي اجرایی شدن 87 طرح در این شهرستان پرداخت شده است.

به گزارش گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران جوان از کرمانشاه؛ سعدي مصطفی زاده
فرماندار روانسر گفت : با پرداخت 425 میلیارد و 419 میلیون ریال تسهیلات 191 فرصت

شغلی جدید در روانسر فراهم شده است. 

او گفت : در مجموع 225 طرح با پیش بینی اشتغال 648 نفر در این شهرستان پیش
پذیرش شده که صاحبان 87 طرح با بانک هاي عامل انعقاد قرارداد انجام داده اند. 

مصطفی زاده افزود: تمام طرح هایی که با بانک ها انعقاد قرارداد انجام داده اند تسهیلات
خود را به میزان 425 میلیارد و 419 میلیون ریال دریافت کرده اند .
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5200 شغل برکت براي کولبران کردستانی

منبع: ایران خبرشماره خبر:  191  |  تاریخ: 1399/08/21

معاون بنیاد برکت گفت: بنیاد برکت ستاد اجرایی فرمان امام تا پایان امسال 5200 شغل براي کولبران استان کردستان ایجاد می کند.

معاون بنیاد برکت گفت: بنیاد برکت ستاد اجرایی فرمان امام تا پایان امسال 5200 شغل براي کولبران استان کردستان ایجاد می کند. 

به گزارش ایران خبر، هادي جوهري که در دومین نشست منطقه اي رویداد ملی «کاك برکت» به منظور بررسی مساله معیشت و ایجاد
اشتغال براي کولبران سخن می گفت، در این باره افزود: بنیاد برکت تا پایان سال جاري 1800 طرح اشتغال زایی اجتماع محور را براي

کولبران استان کردستان اجرا می کند که منجر به ایجاد 5200 شغل مستقیم و غیرمستقیم می شود. 
وي ادامه داد: بنیاد برکت در سال 99 در مجموع بهره برداري از 3600 طرح اشتغال زایی اجتماع محور را در استان کردستان در دستور

کار دارد که از این تعداد 1500 طرح تا به امروز اجرا شده است. 
وي اظهار داشت: 1800 طرح از 3600 طرح در دستور کار، به کولبران استان کردستان تعلق دارد که تا به امروز 361 طرح به بهره

برداري رسیده و مابقی نیز تا پایان سال جاري به طور کامل عملیاتی خواهند شد. 
معاون تامین نهادها و مشارکت هاي اقتصادي بنیاد برکت تصریح کرد: بنیاد در کنار ایجاد طرح هاي اشتغال زایی خرد و خانگی، از شرکت ها و کارگاه هاي کوچک نیز حمایت می کند تا بتوانند به

نوعی پشتیبان و تکمیل کننده زنجیره ارزشی طرح هاي خرد و خانگی باشند. 
جوهري در تشریح مدل هاي اقتصادي بنیاد برکت در حوزه اشتغال زایی خرد و خانگی گفت: در مدل هاي «سحاب» و «آسمان» مجري و تسهیل گر بنیاد برکت طرح اشتغال زایی را با توجه به
پتانسیل هاي منطقه اي تعریف و متقاضی را شناسایی می کنند. سپس اهلیت سنجی و اعتبارسنجی متقاضی صورت می گیرد و در صورت تایید، به بانک عامل براي دریافت تسهیلات معرفی می شود. 

وي ادامه داد: پس از ایجاد طرح اشتغال زایی، مجري و تسهیل گر تا سه سال با متقاضی در ارتباط هستند و از او پشتیبانی می کنند تا طرح به مرحله ثبات و سوددهی برسد. 

وي تصریح کرد: بنیاد برکت در قالب مدل هاي اقتصادي دیگري از کارگاه ها و شرکت هاي تولیدي کوچک و متوسط حمایت می کند. یکی از این مدل ها، مدل مشارکت محور است که بنیاد با سرمایه
گذاري در یک شرکت تا 49 درصد سهام را در اختیار می گیرد. مدت مشارکت در این مدل اقتصادي سه سال است و بنیاد پس از این مدت، سهام خود را واگذار می کند و از آن شرکت خارج می شود.

به گفته وي، بنیاد برکت به هیچ عنوان به دنبال تصدي گري نیست و فقط راه کارهاي حمایتی را در دستور کار خود دارد. 

جوهري تاکید کرد: بنیاد برکت در قالب مدل مشارکت محور موفقیت هاي زیادي را در استان کردستان به دست آورده است. براي مثال، یکی از شرکت هاي مشارکتی بنیاد که البسه پزشکی تولید می
کرد، پس از شروع ویروس کرونا خط تولیدش را به سمت لباس هاي ایزوله بیمارستانی و گان هاي پزشکی تغییر داد. محصولات این شرکت تا اقصی نقاط کشور رفته و اخیراً 100 هزار دست از این

لباس ها به وزارت بهداشت تحویل داده شده است. 

به گزارش روابط عمومی بنیاد برکت، دومین نشست منطقه اي رویداد ملی کاك برکت در محل استانداري کردستان با حضور معاون استاندار، معاونان و مدیران بنیاد برکت، مسئولان ستاد اجرایی فرمان
حضرت امام(ره) در کردستان و مقامات اجرایی استان برگزار شد.
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بهره مندي 8 هزار نیازمند خوزستانی از تسهیلات قرض الحسنه صندوق امداد ولایت

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  192  |  تاریخ: 1399/08/21

مدیر امور شعب صندوق قرض الحسنه امداد ولایت خوزستان از پرداخت 50 میلیارد تومان تسهیلات قرض الحسنه به 8 هزار نیازمند و مددجوي کمیته امداد خبر داد.

جمشید هاشمی فرد مدیر امور شعب صندوق قرض الحسنه امداد ولایت خوزستان در گفت
وگو با خبرنگار گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران جوان از اهواز، گفت: به منظور
توانمندسازي نیازمندان و مددجویان استان بیش از 50 میلیارد تومان تسهیلات در قالب وام

قرض الحسنه از ابتداي امسال تاکنون پرداخت شده است. 

او هدف ار این اقدام کارگشایی و رفع نیاز هاي ضروري به 8 هزار نفر از مددجویان تحت
حمایت کمیته امداد امام خمینی (ره) و سایر افراد نیازمند خوزستانی وام اعطا کرده است. 

هاشمی فرد با بیان اینکه با اعطاي تسهیلات قرض الحسنه در تلاش هستیم بخشی از
مشکلات مددجویان و محرومان را برطرف و آن ها را به توانمندي برسانیم، اظهار داشت:

تسهیلات در قالب طرح هاي اشتغال و خودکفایی، کارگشایی و تسهیلات ودیعه مسکن به مددجویان تحت حمایت کمیته امداد پرداخت شده است. 

مدیرعامل صندوق امداد ولایت خوزستان با تاکید بر توانمندسازي مددجویان کمیته امداد و به منظور نهادینه کردن و گسترش سنت قرض الحسنه با شعار "بهره جاي دیگري است" ادامه داد: کمیته
امداد استان در زمینهٔ همکاري با صندوق امداد ولایت و تعامل با سایر سازمان ها و نهاد ها عملکرد مطلوبی داشته و فعالیت هاي این صندوق 100 درصد قرض الحسنه است. 

هاشمی فرد با تأکید بر ضرورت جذب سپرده هاي مردمی براي ارائه وام قرض الحسنه به نیازمندان بیان داشت: با توجه به وجود ظرفیت بسیار بالا در حوزه مشارکت هاي مردمی، می توان با جذب
مشارکت خیرین به منظور سپرده گذاري در صندوق امداد ولایت و افزایش سپرده گذاري به تعداد بیشتري از متقاضیان دریافت تسهیلات قرض الحسنه، پرداخت شود. 

او تصریح کرد: تسهیلات کارگشایی به صورت قرض الحسنه و با اقساط بلندمدت و بدون کارمزد در اختیار مددجویان قرار می گیرد تا آن ها بتوانند با دغدغه کمتر به رفع مشکلات خود بپردازند،
همچنین با گردش وجه سپرده گزاري از سوي نیکوکاران در این صندوق امکان پرداخت تسهیلات براي مددجویان و اقشار نیازمند فراهم می شود. 

این مقام مسئول وظایف این صندوق را گره گشایی از نیازمندان با پرداخت وام هاي قرض الحسنه براساس رعایت موازین شرعی عنوان کرد و گفت: از مردم نیکوکار خواهشمندیم با افتتاح حساب و
سپرده گذاري در این صندوق، ضمن ترویج سنت قرض الحسنه، به نیازمندان و محرومان جامعه کمک و آن ها را در رفع نیازهایشان یاري کنند.
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تأکید شوراي تأمین شهرستان مبارکه و شرکت فولاد مبارکه بر تعامل بیشتر

منبع: همرازشماره خبر:  193  |  تاریخ: 1399/08/21

به گزارش پایگاه خبري تحلیلی همراز به نقل از روابط عمومی شرکت فولاد مبارکه، در این جلسه که در محل برگزاري جلسات کمیته مدیریت فولاد مبارکه برگزار شد، اصغر هدایت، فرماندار این
شهرستان، هدف حضور خود و سایر همراهان را تقویت همکاریهاي دوجانبه شهرستان و فولاد مبارکه مطرح کرد و گفت: خوشبختانه امروز فولاد مبارکه بیش از هر زمان دیگر براي منطقه و کشور

موجب برکت است و علاوه بر بخش صنعت در حوزه مسئولیتهاي اجتماعی نیز به خوبی ایفاي نقش کرده است. 
وي از تأمین اکسیژن بیمارستانهاي تحت پوشش دانشگاه علوم پزشکی توسط فولاد مبارکه به صورت رایگان و مساعدت مالی این شرکت به برخی بیمارستانها و مراکز بهداشتی و درمانی به عنوان نمونه

هاي بارز تعهد فولاد مبارکه به مسئولیتهاي اجتماعی این شرکت یاد کرد و گفت: این مساعدتها هیچ درآمدي براي فولاد مبارکه نداشته و بنابراین شایسته قدردانی است. 
وي خاطرنشان کرد: مردم شریف شهرستان مبارکه باید احساس کنند که فولاد مبارکه کنارشان است و به دلیل مسئولیت اجتماعی که بر دوش خود احساس میکند، همیشه براي یاري آنان پیش قدم

بوده و از این به بعد نیز همینطور خواهد بود. 
در ادامه، سرهنگ عطائی فرمانده حوزه مقاومت بسیج سپاه پاسداران انقلاب اسلامی شهرستان مبارکه نیز از اهتمام ویژه مدیرعامل فولاد مبارکه و همکاري این شرکت در اجراي رزمایش مواسات و

کمکهاي مؤمنانه و یاري رساندن به آسیب دیدگان بیماري کرونا قدردانی کرد. 
پس از آن، سرهنگ محمدي، فرمانده نیروي انتظامی شهرستان مبارکه نیز با اشاره به اهمیت موضوع امنیت در جامعه اظهار داشت: مجموعه فولاد مبارکه مجموعهاي بسیار عظیم و گسترده است و
التزام بخشی به این مجموعه از اهمیت خاصی برخوردار است. به همین دلیل باید از بخشهاي حراست و حفاظت فیزیکی که نیروي انتظامی را در این راستا یاري میکنند، تشکر و قدردانی کنیم. به

خاطر داشته باشیم نباید چرخ تولید فولاد مبارکه به هر دلیل از جمله مباحث امنیتی متوقف گردد، چراکه در این صورت شاهد وارد آمدن لطمات جبران ناپذیري به اقتصاد کشور خواهیم بود. 
ابوالحسنی، رئیــس دادگســتري شهرســتان مبارکه نیــز با تأکیــد بر لزوم همــکاریهاي هرچه بیشتر فولاد مبارکه در پشتیبانی و حمایت از ثبات و امنیت منطقه گفت: مساعدتهاي فولاد مبارکه به
کارگاه هاي اشتغال زایی زندان اسدآباد در نوع خود شایسته قدردانی است. این اقدامات نه تنها براي زندانیان و خانواده هاي ایشان، که در اصل براي کل جامعه مفید است و براي مدیریت و کارکنان

این شرکت خیرات و مبرات خاص خود را در پی دارد و مصداق باقیات الصالحات است. 
در ادامه جلسه، سید محسن هاشمی، شهردار مبارکه نیز به نمایندگی از سایر شهرداران از تعامل سازنده مدیرعامل فولاد مبارکه با مسئولین و شهرداران منطقه قدردانی کرد و پیشنهادهایی نظیر
احداث شرکت بازیافت زباله هاي شهرستان در یک پایلوت کاملا علمی، استفاده از سرباره هاي فولاد مبارکه در ساخت بلوك فرش، آسفالت و جدول بتنی موردنیاز شهرداریهاي منطقه، طرح جامع

گردشگري شهرستان و رونق اقتصادي با استفاده از ظرفیتهاي گردشگري موجود و حل مشکلات ترافیکی شهرستان با همکاري فولاد مبارکه را مطرح کرد. 
سید محمد اطیابی، شهردار طالخونچه هم با طرح مشکل درآمد شهرداریها گفت: یکی از مشکلات شهرداریها درآمد است. هزینه ها بر سر جاي خود هست و سال به سال اضافه میشود، ولی درآمد

شهرداري متأسفانه جوابگوي هزینه ها نیست. به همین منظور دو تا سه طرح درآمدزایی در شهرستان ارائه شده و همکاري فولاد مبارکه میتواند شهرداریها را در رسیدن به درآمد پایدار یاري کند. 
در ادامه این جلسه، مهندس عظیمیان مدیرعامل فولاد مبارکه ضمن خیرمقدم به میهمانان و استقبال از طرحهاي پیشنهادي در جلسه گفت: جایگاه فولاد مبارکه جایگاه ملی است، اما این امر هیچگاه
باعث نشده ایفاي نقش منطقه اي شرکت تحت تأثیر قرار گیرد. فولاد مبارکه به خوبی از اهمیت تعامل با شهرستان آگاهی دارد و در عمل هم نشان داده است که با مسئولین و نهادهاي شهرستان
همکاري و همراهی خوبی داشته است. فولاد مبارکه معتقد است تمامی تعاریف قانونی باید مورد توجه قرار گیرد و رعایت شود؛ چون ارتباطات منطقه اي به ما کمک میکند کارمان را درستتر انجام

دهیم. تعامل و رفاقت و صمیمیت و همکاري از جمله شعارها و اهداف و وظایف مدیریت فولاد مبارکه است. همانطور که الحمداالله نتایج این دوستی و رفاقت را تا به امروز بارها دیده ایم. 
وي در خصوص پیشنهاد پروژه احداث کارخانه بازیافت گفت: این پروژه باید توجیه داشته باشد و میزان مواد باید به حد کافی برسد. باید منطق هاي عمل شود تا کارخانه توجیه اقتصادي داشته باشد.
ازآنجاکه بازیافت زباله تر میتواند به بهبود بهداشت و محیطزیست منطقه کمک کند، فولاد مبارکه بدون اینکه دنبال سود و مشارکت باشد و عمدتا با هدف بهبود فرایندهاي زیستمحیطی و کمک به

توسعه پایدار، این طرح را مورد مطالعه قرار خواهد داد. 
وي در خصوص پیشنهاد استفاده از سرباره هاي فولاد مبارکه در تولید جداول بتنی براي شهرداریها نیز گفت: این شرکت هیچ مشکلی با این طرح ندارد،ولی باید به خاطر داشته باشیم در حوزه نحوه
استفاده از سرباره، سازمان تحقیقات مسکن متولی امر است که قانون به او اجازه داده بخشنامه صادر کند و متقاضیان میتوانند از این سرباره براي زیرسازي و جاده سازي استفاده کنند. اگر شهرداریهاي
منطقه بخواهند و بتوانند از سرباره استفاده کنند، فولاد مبارکه هیچ مشکل ندارد، ولی براي کاربري که در این جلسه مطرح شد و براي قانونی شدن آن فقط مرکز تحقیقات تهران اجازه دارد پیگیر این

مسئله باشد. 
نظر مثبت فولاد مبارکه در زمینه توسعه گردشگري منطقه و حل مسائل ترافیکی شهرستان از دیگر مباحثی بود که مدیرعامل شرکت در این جلسه، ضمن ارائه راه حل، به آنها پرداخت. 

وي تصریح کرد: فولاد مبارکه جایگاهی ملی دارد؛ بنابراین انتظار میرود در برخورد با مسائل این شرکت با نگاه محلی رفتار نشود. برداشت آب این شرکت در سال 1372 که 2.3 میلیون تن تولید داشته
20 میلیون مترمکعب آب، یعنی در حدود یک درصد از کل آب زاینده رود بوده و خوشبختانه امروز نیز با رویکردهاي استفاده بهینه از منابع آبی و انرژي، با تولید 7.2 میلیون تن و سرمایه گذاریهاي
کلانی که در جمع آوري و تصفیه پسابهاي شهري و صنعتی داشته، همچنان 20 میلیون مترمکعب برداشت آب دارد. بنابراین باید اذعان داشت فولاد مبارکه هیچگاه خود را فارغ از مسائل منطقه اي

نمیداند. 
وي تصریح کرد: ارتباطات شرکت و منطقه پیرامون باید مانند گذشته و حتی نزدیکتر و صمیمانه تر از گذشته باشد تا اهداف مشترك تأمین شود. همچنان که فولاد مبارکه با شیوع ویروس کرونا به

یاري همه مسئولین و هم میهنان شتافت، انتظار میرود مسئولین محترم نیز این شرکت را در تنگناهایی نظیر اجراي پروژه نورد گرم شماره 2 یاري دهند.
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جابجایی دام بدون پلاك کوبی قاچاق محسوب می شود

منبع: خبر آنلاینشماره خبر:  194  |  تاریخ: 1399/08/21

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار سمنان گفت: جابه جایی دام سبک و سنگین از مبادي ورودي و خروجی استان سمنان بدون پلاك کوبی و هویت گذاري داخلی قاچاق محسوب می
شود.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار سمنان گفت: جابه جایی دام سبک و سنگین از
مبادي ورودي و خروجی استان سمنان بدون پلاك کوبی و هویت گذاري داخلی قاچاق

محسوب می شود. 

به گزارش خبرگزاري خبرآنلاین استان سمنان، حبیب االله خجسته پور در کمیسیون مبارزه با
قاچاق کالا و ارز در سالن یادگار امام (ره) استانداري سمنان افزود: یکی از عوامل قاچاق دام در
بسیاري از استان هاي کشور تاخیر در انجام طرح پلاك کوبی و هویت گذاري دام هاي سبک و

سنگین است. 
وي خاطر نشان کرد: زمان زیادي براي انجام طرح پلاك کوبی براي تمامی دام هاي سبک و
سنگین استان در نظر گرفته شد که به دلایل مختلف در زمان مدنظر تمامی دام هاي استان

پلاك کوبی نشد. 
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار سمنان با بیان اینکه دامداران و عشایر غیور و شریف
استان سمنان هرچه سریع تر براي جلوگیري از قاچاق براي پلاك کوبی دام هاي خود اقدام
کنند، گفت: جابجایی دام هاي سبک و سنگین فاقد پلاك هویتی در جاده هاي استان سمنان

به طور قطع مشمول قاچاق خواهد بود. 
خجسته پور اضافه کرد: اداره کل امور عشایري استان و سازمان جهاد کشاورزي استان اطلاع رسانی در ارتباط با اهمیت پلاك کوبی را به دامداران و عشایر استان که اکنون در مناطق قشلاقی به سرمی

برند، انجام دهند. 
وي اضافه کرد: قاچاق کالا به طور حتم در تضاد رونق تولید است و در نهایت به جلوگیري از کارآفرینی در کشور و بیکاري جوانان دامن می زند. 

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار سمنان ادامه داد: قاچاق کالا مشکلات اقتصادي را براي کشور همراه خواهد داشت که با تلاش مضاعف براي مبارزه با این پدیده شوم همواره باید در تلاش
بود. 

وي خاطر نشان کرد: یکی از روش هاي مهم براي مقابله با قاچاق کالا استفاده از ظرفیت فناوري و سامانه ها است و با سیستمی شدن تهیه و توزیع کالاها می توان براي کاهش قاچاق کالا گام برداشت.
خجسته پور گفت: الکترونیکی شدن توزیع گاز مایع در استان سمنان باعث می شود که گاز مایع به نیازمندان واقعی در بخش هاي مختلف مشاغل و خانگی و... برسد. 

وي تصریح کرد: اطلاع رسانی هاي دقیقی در ارتباط با الکترونیکی شدن توزیع گاز مایع در استان سمنان انجام شود و به دلیل شروع سردي هوا، در کنار اجراي طرح الکترونیکی شدن توزیع گاز مایع ،
مساعدت هایی هم به افراد مشمول شود تا در فصل سرما به دلیل آشنا نبودن با فرایند توزیع الکترونیکی با مشکل کمبود سوخت مواجه نشوند. 

48
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انتصاب استاندار جدید کرمان/ تصویب تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین

منبع: خبرگزاري مهرشماره خبر:  195  |  تاریخ: 1399/08/21

جلسه هیئت دولت امروز(چهارشنبه) به ریاست حجت الاسلام روحانی تشکیل و علی زینی وند به عنوان استاندار جدید کرمان انتخاب شد.

جلسه هیئت دولت امروز(چهارشنبه) به ریاست حجت الاسلام روحانی تشکیل و علی زینی
وند به عنوان استاندار جدید کرمان انتخاب شد. 

به گزارش خبرگزاري مهر به نقل از پایگاه اطلاع رسانی ریاست جمهوري، جلسه هیئت دولت
روز چهارشنبه به ریاست حجت الاسلام حسن روحانی رئیس جمهوري برگزار شد و در این

جلسه علی زینی وند با تصویب هیات وزیران، به عنوان استاندار جدید کرمان منصوب شد. 

رئیس جمهور در این جلسه از مردم کرمان به عنوان مردمانی مؤمن، انقلابی، متدین، دانش
دوست و عالمِ پرور یاد کرد و گفت: این استان شهیدان والا مقامی تقدیم انقلاب و ایران
کرده است و چه افتخاري بالاتر از اینکه شهید حاج قاسم سلیمانی با آن همه نقش ارزنده در

دوران دفاع مقدس و مبارزه با تروریسم، از اهالی این دیار است. 

روحانی خاطرنشان کرد: امنیت ایران و حتی امنیت منطقه و کشورهاي همسایه وام دار
رشادت ها و دلاوري هاي حاج قاسم سلیمانی است. 

وي در ادامه، از استاندار منتخب خواست که از همه اقشار بویژه از جوانان، بانوان، اقوام و مذاهب مختلف در اداره بهینه استان استفاده کند و رعایت اعتدال و اجتناب از افراط و تندروي را سرلوحه
تصمیمات و اقدامات خود قرار دهد. رئیس جمهور همچنین از زحمات آقاي فدایی، استاندار پیشین تقدیر کرد. 

بررسی گزارش سازمان برنامه و بودجه کشور درخصوص «آمایش سرزمین» 

در ادامه جلسه، اعضاي دولت به بحث و بررسی پیرامون گزارش سازمان برنامه و بودجه کشور درخصوص «آمایش سرزمین» پرداختند و ادامه بررسی آن به جلسه آتی دولت موکول شد. 

هیات وزیران همچنین با هدف یکپارچگی بخشی، سرزمینی و سازمانی و به منظور تمرکززدایی و تفویض اختیار مربوط به سطوح منطقه اي، آیین نامه اجرایی بند «الف» ماده (32) قانون احکام دایمی
برنامه هاي توسعه کشور – مصوب 1395 – موضوع تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین را به تصویب رساند. 

تعیین ارکان شوراي عالی، وظایف، تعیین اسناد توسعه سرزمینی که ملزم به تصویب نهایی شورایعالی هستند، تشکیل کمیسیون و تعیین اعضاي آن، تعیین دبیرخانه و وظایف آن، تشکیل کارگروه هاي
موضوعی و یا موضعی و کمیته هاي فنی مربوطه، تشکیل شوراي هماهنگی منطقه اي با هدف هماهنگی، سیاستگذاري، پیگیري و پیشبرد سریع تر امور توسعه و پیشرفت مناطق مختلف کشور، ایجاد
تعادل و توازن در استان ها و مناطق و دسترسی آنها به سرمایه و امکانات لازم به فراخور نیازها و استعدادهاي رشد و تعیین وظایف، اختیارات و اعضاي آن، از جمله موارد مندرج در آیین نامه مذکور

است. 

صدور مجوز ایجاد پست هاي سازمانی جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 

دولت با توجه به ضرورت ایجاد تحول ساختاري به منظور مواجهه فعالانه با تحولات فضاي مجازي و همچنین الزام وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی به تدوین سند تحول سازمانی حوزه فرهنگ با هدف
بررسی و رصد محتواي فرهنگی و هنري در فضاي مجازي، فرهنگ سازي و ارتقاي سواد رسانه اي و نیز کارآفرینی و توسعه کسب و کارهاي فرهنگی و هنري دیجیتال، با ایجاد 186 پست سازمانی

جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی موافقت کرد.
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انتصاب استاندار جدید کرمان/ تصویب تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین/ صدور مجوز ایجاد پست هاي سازمانی جدید در

وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی

منبع: ریاست جمهوريشماره خبر:  196  |  تاریخ: 1399/08/21

جلسه هیات دولت روز چهارشنبه به ریاست حجت الاسلام والمسلمین دکتر حسن روحانی رئیس جمهوري برگزار شد و در این جلسه آقاي علی زینی وند با تصویب هیات وزیران، به عنوان
استاندار جدید کرمان منصوب شد.

در جلسه هیات دولت انجام شد؛ 

رئیس جمهور در این جلسه از مردم کرمان به عنوان مردمانی مؤمن، انقلابی، متدین، دانش
دوست و عالمِ پرور یاد کرد و گفت: این استان شهیدان والا مقامی تقدیم انقلاب و ایران
کرده است و چه افتخاري بالاتر از اینکه شهید حاج قاسم سلیمانی با آن همه نقش ارزنده در

دوران دفاع مقدس و مبارزه با تروریسم، از اهالی این دیار است. 

دکتر روحانی خاطرنشان کرد: امنیت ایران و حتی امنیت منطقه و کشورهاي همسایه وام دار
رشادت ها و دلاوري هاي حاج قاسم سلیمانی است. 

وي در ادامه، از استاندار منتخب خواست که از همه اقشار بویژه از جوانان، بانوان، اقوام و
مذاهب مختلف در اداره بهینه استان استفاده کند و رعایت اعتدال و اجتناب از افراط و

تندروي را سرلوحه تصمیمات و اقدامات خود قرار دهد. رئیس جمهور همچنین از زحمات آقاي فدایی، استاندار پیشین تقدیر کرد. 

بررسی گزارش سازمان برنامه و بودجه کشور درخصوص «آمایش سرزمین» 

در ادامه جلسه، اعضاي دولت به بحث و بررسی پیرامون گزارش سازمان برنامه و بودجه کشور درخصوص «آمایش سرزمین» پرداختند و ادامه بررسی آن به جلسه آتی دولت موکول شد. 

هیات وزیران همچنین با هدف یکپارچگی بخشی، سرزمینی و سازمانی و به منظور تمرکززدایی و تفویض اختیار مربوط به سطوح منطقه اي، آیین نامه اجرایی بند «الف» ماده (32) قانون احکام دایمی
برنامه هاي توسعه کشور - مصوب 1395 - موضوع تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین را به تصویب رساند. 

تعیین ارکان شوراي عالی، وظایف، تعیین اسناد توسعه سرزمینی که ملزم به تصویب نهایی شورایعالی هستند، تشکیل کمیسیون و تعیین اعضاي آن، تعیین دبیرخانه و وظایف آن، تشکیل کارگروه هاي
موضوعی و یا موضعی و کمیته هاي فنی مربوطه، تشکیل شوراي هماهنگی منطقه اي با هدف هماهنگی، سیاستگذاري، پیگیري و پیشبرد سریع تر امور توسعه و پیشرفت مناطق مختلف کشور، ایجاد
تعادل و توازن در استان ها و مناطق و دسترسی آنها به سرمایه و امکانات لازم به فراخور نیازها و استعدادهاي رشد و تعیین وظایف، اختیارات و اعضاي آن، از جمله موارد مندرج در آیین نامه مذکور

است. 

صدور مجوز ایجاد پست هاي سازمانی جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 

دولت با توجه به ضرورت ایجاد تحول ساختاري به منظور مواجهه فعالانه با تحولات فضاي مجازي و همچنین الزام وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی به تدوین سند تحول سازمانی حوزه فرهنگ با هدف
بررسی و رصد محتواي فرهنگی و هنري در فضاي مجازي، فرهنگ سازي و ارتقاي سواد رسانه اي و نیز کارآفرینی و توسعه کسب و کارهاي فرهنگی و هنري دیجیتال، با ایجاد 186 پست سازمانی

جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی موافقت کرد. 

شناسه خبر: 118118
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بحران کرونا باید به فرصتی براي توانمندسازي کشور تبدیل شود

منبع: جوان آنلاینشماره خبر:  197  |  تاریخ: 1399/08/21

عضو کمیسیون اقتصادي مجلس شوراي اسلامی گفت: بحران کرونا باید به فرصتی براي توانمندسازي و ارتقاي همه بخشهاي کشور تبدیل شود.

lحمد صفایی دلویی در جلسه کرسی اقتصاد دانش بنیان و بررسی مسائل و مشکلات شرکتهاي تولیدي فناور گناباد افزود: اگر به بحران کرونا تنها به عنوان یک معضل نگاه شود، نمی توان از این
فرصت براي ارتقاي توانمندي جامعه بهره گرفت. 

وي ادامه داد: شیوع ویروس همه گیر کرونا با وجود مسائل و مشکلاتی که براي بخشهاي مختلف به دنبال داشته فرصتی براي اقدامات پژوهشی در زمینه هاي اقتصادي ، علمی و فناوري پیش روي ما
قرار داده است. 

عضو کمیسیون اقتصادي مجلس شوراي اسلامی گفت: باید با همراهی بخشهاي دولتی و خصوصی و شرکتهاي دانش بنیان از این فرصت براي بررسی کمبودها و نیازها و خلاء هاي کشور در ابعاد
گوناگون استفاده شده و با توسعه کمی و کیفی طرحهاي پژوهش محور در مسیر توسعه گام برداشته شود. 

وي با بیان اینکه باید شرایط جنگ اقتصادي با دشمنان و استکبار جهانی به باور عمومی همه بخشها و مسوولان تبدیل شود افزود: همه برنامه ریزي ها و سیاست گذاري ها باید متناسب با شرایط
موجود براي رفع مسائل و مشکلات و کمبودها و حمایت از تولید و کارآفرینی و اشتغال جهت دهی شود. 

نماینده مردم گناباد و بجستان در مجلس شوراي اسلامی ادامه داد: در این شرایط همه مسوولان باید با آمادگی کامل در صحنه خدمت به تولید کنندگان حضور داشته و از هیچ تلاشی براي رفع مسائل
و مشکلات کشور به خصوص در زمینه اقتصادي دریغ نکنند.
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مدیرکل شیلات هرمزگان: مجوزهاي جدید پرورش میگو در کرگان میناب صادر می شود

منبع: تسنیمشماره خبر:  198  |  تاریخ: 1399/08/21

گروه استان ها ـ مدیرکل شیلات هرمزگان با اشاره به قابلیت بالاي سایت هاي پرورش میگو در استان هرمزگان براي اشتغالزایی گفت: باتوجه به بازدیدهاي انجام شده از سایت کرگان و بررسی
هاي انجام شده مقرر شد که مجوز واگذاري زمین به متقاضیان صادر شود.

گروه استان ها ـ مدیرکل شیلات هرمزگان با اشاره به قابلیت بالاي سایت هاي پرورش میگو
در استان هرمزگان براي اشتغالزایی گفت: باتوجه به بازدیدهاي انجام شده از سایت کرگان و
بررسی هاي انجام شده مقرر شد که مجوز واگذاري زمین به متقاضیان صادر شود. - اخبار

استانها - 
به گزارش خبرگزاري تسنیم از بندرعباس، عبدالرسول دریایی در جلسه با نماینده مردم
شرق هرمزگان در مجلس شوراي اسلامی با اشاره به نقش موثر آبزي پروري در اشتغال زایی،
اظهار داشت: سایت یک هزار و 350 هکتاري واقع در جاسک که روزانه بیش از 4 هزار تن
میگو در یک کراپ تولید می کند براي 1700 نفر به طور مستقیم و غیرمستقیم اشتغالزایی

کرده است. 

ستاد اجرایی فرمان امام (ره) 179 میلیارد تومان در حوزه شیلات استان گلستان سرمایه
گذاري می کند 

شهرك شیلاتی «رودشور» تولید میگوي پرورشی استان بوشهر را به 48 هزار تن افزایش می
دهد 

گفت وگوي خواندنی تسنیم با جوان موفق در حوزه کسب و کار در شهرکرد /کارآفرینی که بازار شیلات کشور را تسخیر کرد 
مدیرکل شیلات هرمزگان ادامه داد: با توجه به اینکه تنها 755 هکتار از این سایت در اختیار سرمایه گذاران قراره داده شده پیگیري جهت صدور مجوز براي باقی مانده اراضی ادامه دارد همچنین مقرر

شده که بیش از 100 هکتار از این سایت نیز به بومیان منطقه واگذار گردد. 

دریایی افزود: در سیریک نیز ظرفیت آبزي پروري وجود دارد و تاکنون سایت کرتان با مساحت هزار و 200 هکتاري و تولید 4 هزار و 200 تن میگو در یک کراپ توانسته براي 1500 نفر به طور
مستقیم و غیر مستقیم شغل ایجاد کند. 

وي در ادامه گفت: پیگیري ها براي واگذاري صدور مجوز و واگذاري به مردم منطقه و سرمایه گذاران توسط سازمان نظام مهندسی کشاورزي و منابع طبیعی در حال انجام است. 

مدیرکل شیلات با بیان اینکه سایت کرگان واقع در شهرستان میناب نیز در مساحت 2 هزار و دویست و چهل هکتاري واقع شده، افزود: در کراپ این سایت 7 هزار و پانصد تن میگو تولید و براي بیش
از 2 هزار و پانصد نفر اشتغال زایی به طور مستقیم و غیر مستقیم صورت گرفته است. 

دریایی افزود: با توجه به اینکه در سال 96 جهت صدور مجوز واگذاري متقاضیان، فراخوانی داده شد و پس از آن با مشخص شدن نفرات جهت اخذ مجوز، مجوز 1430 هکتار از اراضی توسط مهندسی
کشاورزي و منابع طبیعی صادر شد. 

وي ادامه داد: به دلیل عدم رعایت حریم و عدم صدور مجوز توسط محیط زیست، این اراضی تاکنون واگذار نشده است. 

مدیر کل شیلات استان هرمزگان عنوان کرد: باتوجه به بازدیدهاي انجام شده از سایت کرگان و بررسی هاي انجام شده مقرر شد که مجوز واگذاري زمین به متقاضیان صادر شود. 

دریایی خاطر نشان کرد: 780 هکتار از مجموع اراضی مربوط به سایت کرگان میانی است که طبق مصوبه کمیته ماده هشت محیط زیست، دیگر مانعی جهت واگذاري وجود ندارد.
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نقش ورزش در ایجاد جوامع شهري پایدارتر

منبع: روزنامه سپهر غربشماره خبر:  199  |  تاریخ: 1399/08/21

نقش ورزش در ایجاد جوامع شهري پایدارتر >

نقش ورزش در ایجاد جوامع شهري پایدارتر 

شهرها فرصت هاي شغلی، آموزشی، فرهنگی و سرگرمی بهتري را در اختیار میلیاردها نفر از جمعیت مردم
قرار می دهد و به همین علت هر ساله، میلیون ها نفر از روستانشینان در جستجوي زندگی بهتر به مناطق

شهري مهاجرت می کنند. 

بیش از 50 درصد جمعیت جهان از سال 2007 به بعد در شهرها سکونت پیدا کرده اند و پیش بینی شده
است که تا سال 2050، دو سوم جهان شهرنشین باشند. اگرچه شهرنشینان به فرصت هاي شغلی، آموزشی و
تفریحی زیادي دسترسی دارند، با این حال، با چالش هاي اجتماعی، اقتصادي، سلامت و زیست محیطی
بسیاري نیز مواجه هستند. بیش از 90 درصد افراد مبتلا به ویروس کرونا در شهرها سکونت دارند که این امر،
سختی زندگی در مناطق متراکم شهري را به تصویر می کشد. اگر مقامات رسمی هیچ اقدامی براي حل

چالش هاي فوق انجام ندهند، آنگاه هر روز بر مشکلات ناشی از این چالش ها افزوده می شود. شهرهاي پایدار مستلزم وجود جوامع سالم، قوي و عادل هستند که مردم آن به فضاهاي سبز، حمل و نقل
عمومی و فعالیت هاي جسمی، به طور برابر دسترسی دارند. 

بدیهی است که ورزش راه حل هایی چندگانه براي شهرها فراهم می آورد و به آن ها کمک می کند به وضعیتی برابر، پایدارتر و مقاوم دست یابند. علاوه بر این، ورزش فرصت ایجاد فضاهاي سبز،
امکانات ورزشی، مشاغل و رشد اقتصادي بیشتر را براي شهرها فراهم می آورد و با ارائه فرصت هاي آموزشی، مردم را در جوامع خود گرد هم می آورد. میزبانی بازي هاي المپیک، استراتژي دیگري است
که در بسیاري از شهرهاي جهان براي بهبود زندگی شهري، ایجاد برابري، رشد اقتصادي و کارآفرینی به کار برده می شود. در ادامه به معرفی شهرهایی پرداخته می شود که تا کنون از میزبانی بازي

هاي المپیک به مزایاي شهري بسیاري دست یافته اند. 

توکیو، ژاپن 

گسترش ویروس کرونا بازي هاي المپیک توکیو 2020 را به تعویق انداخته و مدیران بازي هاي المپیکی ژاپن را به برنامه ریزي براي ارائه مسابقات مناسب دوران پساکرونا سوق داده است. در این راستا،
اقدامات زیادي نیز در حال انجام است که از مهم ترین آن می توان به حداکثر صرفه جویی در هزینه ها و افزایش کارآمدي ها اشاره کرد. علاوه بر این، برنامه ریزان المپیک توکیو 2020 تلاش می کنند
بازي ها را با نماد وحدت، امید و پایداري بشریت براي دوران پساکرونا ارائه دهند. البته توکیو 2020، مدت هاي طولانی قبل از شیوع بیماري کووید -19 نیز بر ایجاد میراث انسانی تمرکز کرده بود و

ویروس کرونا بهانه اي شد تا این نکته بیشتر مورد توجه قرار گیرد. 

بین سال هاي 2016 تا 2019، مقامات رسمی توکیو 150 هزار نوآوري فراهم آوردند و مردم را به فعالیت در بیش از 90 میلیون اقدام مربوط به ورزش، فرهنگ و محیط زیست سوق دادند. هدف این
افراد از اقدامات فوق، ایجاد تغییرات مثبت در جوامع محلی و پایدارسازي شهري بود و نوآوري هایی نظیر اهدا گوشی هاي تلفن هاي همراه براي تولید مدال هاي المپیکی، جمع آوري پلاستیک هاي

قابل بازیافت براي ساخت سکوهاي المپیک و انتخاب بخت آورهاي ورزشی از میان دانش آموزان مدارس ابتدایی را شامل می شد. 

ونکوور، کانادا 

مشارکت اجتماعی، به خصوص براي نوجوانان آسیب پذیر و جوامع بومی، اصل اساسی پایه ریزي بازي هاي المپیک زمستانی 2010 ونکوور بود. ونکوور اولین شهر میزبان بازي هاي المپیک بود که یک
سازمان غیرانتفاعی ایجاد و آن را به میراث جامعه وقف کرد. یکی از مهم ترین برنامه هاي این سازمان، "مدارس فعال" نام داشت که بیش از 500 هزار دانش آموز را در سال هاي بین 2002 تا 2010
به فعالیت هاي روزانه مشغول می کرد. این مشارکت ها تنها مختص دانش آموزان نبود بلکه بسیاري از جوامع بومی را نیز درگیر کرد. به عنوان مثال، از سال 2020، طی یک نوآوري به نام صندوق

میراث ورزشی بومیان جوان، ورزشکاران غیرحرفه اي بومی مورد حمایت دولت کانادا قرار گرفته و به صورت حرفه اي مورد آموزش برنامه هاي ورزشی قرار گرفته اند. 

لندن، انگلستان 

بازي هاي المپیک لندن 2012، علاوه بر رونق گردشگري در کشور، به توسعه زیرساخت ها در شهر میزبان منجر شد. این بازي ها باعث شد جوامع بسیاري گرد هم آیند و از هیچ تلاشی براي ایجاد
تغییرات مثبت و درازمدت دریغ نکنند. به عنوان مثال، برنامه "تغییر مکان ها"، ابتکاري بود که شهرنشینان لندنی را در بهبود مناطق محل سکونت خود سهیم کرد و بهترین نتایج را نیز در پی داشت.
در این پروژه، دانش آموزان مدرسه به تأمل در مورد آلودگی هوا و پسماندهاي بازیافت و در نهایت ایجاد راه حل هایی براي برطرف نمودن مشکلات ناشی از آن ترغیب می کرد. این کار، به افزایش حس

مالکیت شهروندان نسبت به محل زندگی خود کمک زیادي کرد و نتایج مثبت زیادي براي لندن در پی داشت. 

منبع: ایمنا
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استاندار جدید کرمان منصوب شد
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«علی زینی وند» با تصویب هیات وزیران به عنوان استاندار جدید کرمان منصوب شد.

«علی زینی وند» با تصویب هیات وزیران به عنوان استاندار جدید کرمان منصوب شد. 

آفتاب نیوز : در جلسه صبح چهارشنبه که به ریاست حجت الاسلام والمسلمین روحانی رییس
جمهوري برگزار شد، علی زینی وند با تصویب هیات وزیران، به عنوان استاندار کرمان منصوب شد.

رییس جمهوري از مردم کرمان به عنوان مردمی مؤمن، انقلابی، متدین، دانش دوست و عالمِ پرور
یاد کرد و افزود: این استان شهیدان والامقامی تقدیم انقلاب و ایران کرده است و چه افتخاري
بالاتر از اینکه شهید حاج قاسم سلیمانی با آن همه نقش ارزنده در دوران دفاع مقدس و مبارزه با

تروریسم، از اهالی این دیار است. 

روحانی خاطرنشان کرد: امنیت ایران و حتی امنیت منطقه و کشورهاي همسایه وام دار رشادت ها
و دلاوري هاي حاج قاسم سلیمانی است. 

وي در ادامه، از استاندار منتخب خواست که از همه اقشار به ویژه از جوانان، بانوان، اقوام و مذاهب مختلف در اداره بهینه استان استفاده کند و رعایت اعتدال و اجتناب از افراط و تندروي را سرلوحه
تصمیمات و اقدامات خود قرار دهد. 

رییس جمهوري همچنین از زینی وند خواست که سلام وي را به همه مردم شریف کرمان، علما، نخبگان، دانشگاهیان و بویژه به کادر سلامت و بهداشت و درمان استان کرمان ابلاغ کند. 

وي همچنین از زحمات محمدجواد فدایی استاندار پیشین کرمان قدردانی کرد. 

بررسی گزارش سازمان برنامه و بودجه کشور درخصوص «آمایش سرزمین» و تصویب آیین نامه اجرایی تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین 

در ادامه جلسه، اعضاي دولت به بحث و بررسی پیرامون گزارش سازمان برنامه و بودجه کشور درباره «آمایش سرزمین» پرداختند و ادامه بررسی آن به جلسه آتی دولت موکول شد. 

هیات وزیران همچنین با هدف یکپارچگی بخشی، سرزمینی و سازمانی و به منظور تمرکززدایی و تفویض اختیار مربوط به سطوح منطقه اي، آیین نامه اجرایی بند «الف» ماده (32) قانون احکام دایمی
برنامه هاي توسعه کشور - مصوب 1395 - موضوع تشکیل شوراي عالی آمایش سرزمین را به تصویب رساند. 

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دفتر هیات دولت، تعیین ارکان شوراي عالی، وظایف، تعیین اسناد توسعه سرزمینی که ملزم به تصویب نهایی شورایعالی هستند، تشکیل کمیسیون و تعیین اعضاي آن،
تعیین دبیرخانه و وظایف آن، تشکیل کارگروه هاي موضوعی و یا موضعی و کمیته هاي فنی مربوطه، تشکیل شوراي هماهنگی منطقه اي با هدف هماهنگی، سیاستگذاري، پیگیري و پیشبرد سریع تر
امور توسعه و پیشرفت مناطق مختلف کشور، ایجاد تعادل و توازن در استانها و مناطق و دسترسی آنها به سرمایه و امکانات لازم به فراخور نیازها و استعدادهاي رشد و تعیین وظایف، اختیارات و اعضاي

آن، از جمله موارد مندرج در آیین نامه مذکور است. 

صدور مجوز ایجاد پست هاي سازمانی جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 

دولت با توجه به ضرورت ایجاد تحول ساختاري به منظور مواجهه فعالانه با تحولات فضاي مجازي و همچنین الزام وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی به تدوین سند تحول سازمانی حوزه فرهنگ با هدف
بررسی و رصد محتواي فرهنگی و هنري در فضاي مجازي، فرهنگ سازي و ارتقاي سواد رسانه اي و نیز کارآفرینی و توسعه کسب و کارهاي فرهنگی و هنري دیجیتال، با ایجاد 186 پست سازمانی

جدید در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی موافقت کرد.
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